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Motto
„Nu poți  conduce o economie în mod rațional fără canabis/canepă,  aceasta este o misiune
imposibilă.Același lucru este valabil și pentru medicină – nu poți face medicina bine și rațional
fără canabis, pur și simplu nu poți face treaba în cel mai bun mod în care s-ar putea face.Nu
pentru că spun eu, ci pentru că așa stau lucrurile.” JB

De ce se numește RSO?
„Jack Herer a început să-l numească Rick Simpson Oil sau RSO.Rick nu a vrut să-i fie numit
așa și mi-a luat ceva timp să-l conving că este de fapt o idee bună.Trucul este că există multe
uleiuri de cânepă/cannabis și există multe moduri de a produce un ulei sau un extract și mulți
pacienți au fost păcăliți să cumpere uleiuri sau extracte de calitate inferioară.

RSO este produs folosind o metodă specifică, din materiale specifice și într-un mod specific,
așa că ar trebui să se numească ceea ce este – RSO.RSO nu este BHO (ulei de miere butan),
RSO este decarboxilat și foarte puternic și sedativ.Cel mai bun RSO este 95-98% THC, 1-2%
CBD și este extrem de puternic și sedativ.Majoritatea celorlalte tipuri de extracții pur și simplu
nu vor produce un ulei care este la fel de puternic din punct de vedere medicinal și, adesea, nici
măcar nu au fost decarboxilate corespunzător.De obicei procesăm cantități mari de canabis, iar
metoda lui Rick este foarte eficientă și simplificată pentru procesarea unor cantități mari.Puteți
procesa o jumătate de kilogram de canabis  și  puteți  produce ulei  într-un timp foarte scurt,
folosind echipamente care sunt ușor de găsit în majoritatea părților lumii.Ideea este să faceți
medicamentul cât mai repede posibil, astfel încât pacientul să nu fie nevoit să aștepte.JB”

„Rick  nu  a  început  să-l  numească  RSO,  alții  au  făcut-o.Este  un  termen  bun,  deoarece  îi
conduce pe oameni la informațiile lui Rick despre metode și materiale.Rick este îngrijorat pe
bună dreptate de oamenii  care numesc ulei  care nu este făcut  urmând metodele sale și  a
recomandat material de pornire pentru a produce Phoenix Tears sau RSO.Știe ce a funcționat
în experiența sa vastă în tratarea pacienților și vrea să se asigure că oamenii foarte bolnavi
primesc ceea ce știe că funcționează, și nu ceva care „ar putea fi la fel de bun” cu același
nume...” Matthew

„Sunt pentru totdeauna recunoscător că i-am găsit pe Rick Simpson și JB... Mi-am schimbat
viațaLaurie”

„Fără Rick și videoclipul lui nu aș fi știut că vindecă cancerul... deși sunt utilizator și cultivator de
aproximativ  27 de ani,  nu  știam că are  aceste  calități  în  el...  acum o fac  datorită  lui  Rick
Simpson. .. și fără îndrăzneala și sinceritatea lui, am trăi cu toții în întuneric despre asta... din
acest  motiv  cred  că  RSO  este  un  nume  bun  pentru  ulei...  dar  RSO  trebuie  să  respecte
instrucțiunile RS... nu alteleideea persoanei despre ce este mai bine... dacă nu este stricat - nu
o repara.” Petru

„Când lucram în dispensar procesam cantități mari de canabis... Vorbim în sute de lire... per
extracție!Este uimitor prin cât co2 sau butan de tip n treci.Am înțeles și am făcut totul în bubble
hash mai întâi, apoi l-am extras.Cu toate acestea, BHO este, de fapt, mai scazut în THC decât
RSODacă îl fumezi, îl vrei cât mai pur pentru plămânii tăi.Dacă îl mănânci, corpul tău se poate
descurca fără probleme cu puțină materie vegetală.Metoda cu nafta funcționează cel mai bine
dacă o faceți acasă pentru consum.Nu mulți oameni au acces la un butan de laborator sau de
calitate  medicală  pentru  a  face  o  extracție  BHO  și  purjare  cu  vid  pentru  a  elimina  orice
impurități.Metoda lui Rick a funcționat pentru mine și pentru nenumărați alți oameni, nu văd că
nu este nevoie să repar ceva care funcționează impecabil!” Lee

„Nu-mi pasă cum se numește!!!Te rog spune-i cum vrei, dar nu arunca la gunoi un om ca Rick
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care a salvat mii de vieți și și-a dat întreaga viață să răspândească vestea.Pur și simplu nu este
corect!!” Donna

„Îi  spun ulei de cânepă tot timpul,  pentru că asta este, este în dicționar,  doar un alt  cuvânt
pentru  Cannabis.Este  un  termen de modă veche,  dar  totuși  un  termen corect.Știm cu toții
despre ce vorbește.” Dion

„Extractiile cu butan nu sunt decarboxilate.Iese la o temperatură prea scăzută.Folosesc ISO 99
și am fost disperat și am folosit ISO de 91 la sută.A funcționat bine și acesta sunt doar eu.Am
început să fac asta în 93, cu alcool denaturalizat, dar acesta sunt doar eu, deoarece sunt unul
dintre mulți.Atâta timp cât tot solventul tău este gătit, aș spune că este mai sigur decât ceea ce
majoritatea oamenilor vor mânca la prânz.

Acest medicament mi-a salvat viața când eram pe patul meu de moarte.Uleiul a fost donat și a
fost făcut atât din nafta, cât și din ISO și, atâta timp cât tot solventul este gătit, nu ai putea
niciodată  să  faci  diferența.Vă  mulțumim  tuturor  pentru  împărtășirea  cunoștințelor,  este
neprețuită și știința este o serie de studii repetate iar și iar.Din câte am înțeles, THC este practic
sufocă celulele canceroase și oprește moartea celorlalte celule canceroase, dar nu dăunează
celulelor sănătoase atâta timp cât ingerați ulei puternic cu THCa încălzit până la punctul de a-l
transforma în THC, activând astfel THC. prin căldură.

Întrebarea mea este cum să știu când este complet decarboxilat.Bob și Ann de la Willow Creek
Springs Ca este videoclipul meu de pe Youtube și îmi arată după ce mi s-a spus că mai am 3
săptămâni de trăit.Doi ani mai târziu spun Paște Fericit și cred că toată lumea, bolnavă sau nu,
ar trebui să ia acest medicament și ca preventiv.Nu trebuie să așteptați să faceți cancer sau altă
boală.Dragoste." Bob

-- Bine explicat și bine pus, Bob, mulțumesc.Cel mai simplu mod este să puneți uleiul într-o
ceașcă de oțel inoxidabil și să-l puneți într-un cuptor setat la 130°Celsius pentru aproximativ o
oră sau mai mult.Sau până când nu există absolut nicio activitate la suprafața uleiului.Cele mai
bune urări și Paște Fericit pentru tine.JB

„BHO și RSO sunt două lumi diferite când vine vorba de vindecare, RSO bun este aproape
imposibil  de  găsit  în  dispensare,  am încercat  de  multe  ori  să-i  interesez -  unii  sunt  foarte
interesați, alții nu.Fă-ți propriul lucru este destul de simplu, am vaporizat alcoolul din primul meu
lot pe capota camionului meu într-o zi însorită într-o farfurie de plăcintă Pyrex.Primul lot mic mi-
a schimbat viața.

Fac atât RSO, cât și BHO NU SUNT COMPARAȚII DACĂ ești bolnav și dorești să te faci mai
bine --- TREBUIE SĂ LUEI ULEIUL DE TIP RICK SIMPSON - RSO este simplu, oricum nu are
nevoie de reparare.Folosiți material bun pentru muguri și obțineți un medicament bun.Cred că
temperatura folosită pentru a face cele două este motivul cheie al diferenței.Căldura activează
proprietățile vindecătoare RSO.” Mihai

„Magia se află în capul globular al tricomului.Nicăieri altundeva nu există THC pe plantă.Planta
produce THC pentru a-și proteja părțile reproductive.Cu cât te apropii de acele părți, de muguri,
cu atât mai mulți tricomi.Prin urmare, mugurii au cele mai multe medicamente disponibile.Este
știință, nu speculație.Mulțumesc din nou Rick pentru că m-a inspirat să fac cel mai bun ulei
posibil.Ulei frumos de chihlimbar clar.” Toni

„Este cunoscut sub numele de RSO datorită campaniei mele pe rețelele sociale.” JB

Un conținut ridicat de THC sau ulei de CBD?
„Sunt cam confuz.Prietenul meu are cancer la rinichi în stadiul 4 și cancer la plămâni.Cel mai
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bine este să oferi ulei de CBD sau ulei de THC?Uleiul CBD are doar o urmă de THC?I-am luat
un tub de zece grame și are 18% CBD și mai puțin de 1% THC.Mă duc la asta într-un mod
greșit?” Richard

-- „Da, nu este, trebuie să obții RSO-ul adevărat.”Mikees

-- 95-98% THC nu este 18% CBD, nu-i așa?Spune-i celui care ți l-a furnizat să nu mai facă
asta.Exprimarea mare a marketingului CBD va ucide mulți pacienți nebănuiți,  așa cum pare,
este trist.De ce nu pot urma pur și simplu instrucțiunile care funcționează cu adevărat?Utilizarea
uleiurilor bogate în CBD este foarte limitată, ele nu funcționează atât de bine nici  măcar în
afecțiunile pielii, chiar nu înțeleg de ce toată lumea este atât de îngâmfată în privința acelui
prostie CBD.Da, este și un medicament puternic, dar utilizările sale sunt într-adevăr limitate în
comparație cu RSO real.

95-98% THC, 1-2% CBD, extrem de puternic și sedativ și euforic; acesta este cel mai bun ulei
al tău și acesta este ceea ce va funcționa cel mai bine.Încearcă asta mai întâi.Când faci asta,
nu te vei atinge sau nu te vei apropia de acele uleiuri bogate în CBD și vei ști diferența și nimeni
nu te va demola.RSO mai întâi.JB

„Dacă facem ulei dintr-o anumită tulpină care conține 20% THC, cum este posibil să obținem
98% din ea?Nu înțelege asta.” Ascen

--  Dacă este bine filtrat  și  fiert,  veți  obține destul  de ușor un ulei  cu aproximativ  95%.98%
necesită puțin mai multă abilitate sau o tulpină excepțional de bună.Nu vă concentrați prea mult
pe numere, asigurați-vă că uleiul este cât se poate de puternic și sedativ.De asemenea, îl puteți
revaporiza  pentru  a-l  face  mai  puternic.Toate  aceste  informații  sunt  în  Protocolul  Rick
Simpsone-carte.JB

„Am avut un lipom foarte mare pe partea superioară a brațului pe care doctorul meu a vrut să-l
îndepărteze.După  aproximativ  o  lună  de  aplicare  de  ulei  de  2  sau  3  ori  local,  acum  are
dimensiunea  unui  ban!Am,  de  asemenea,  scolioza  si  boala  degenerativa  a  discului  si  ma
amelioreaza IMMEDIAT cu aplicare locala ori de cate ori am dureri!Pur și simplu mă surprinde!!”
Jill

„Soțul meu avea o mică leziune canceroasă pe frunte, care a dispărut complet după aproximativ
o lună de aplicare a uleiului.” Gina

„Această plantă este cu adevărat un cadou.” Chelle

„Îmi  place foarte  mult  această  pagină și  informațiile  pe care  le  pot  învăța  din  ea.Cu toate
acestea, este atât de dezamăgitor să auzi că alți canabinoizi, în afară de THC, sunt considerați
secundar.Această fată și părinții ei nu văd CBD-ul ca pe un element secundar.I-a dat viața.Nu
THC-ul a făcut-o, ci  CBD-ul.Încetează să te prostui peste tot,  te rog.Descurajați  oamenii să
încerce tulpini bogate în CBD atunci când chiar pot fi ajutați de el.Nivelul ridicat de THC nu este
răspunsul la orice și de aceea există mai mult de un canabinoid în plantă.” Tina Babcock

„JB a răspuns despre cancerul pulmonar, nu despre sindromul Dravet, nimeni nu se chinuie de
nimic.Pentru cancer, rapoartele pacientului și studiile științifice indică faptul că THC este cel
care ucide cancerul.Există unele studii care spun că CBD este benefic pentru anumite tipuri de
cancer, dar puține în comparație cu studiile făcute cu THC.Acum, convulsii și alte afecțiuni CBD
ridicat este ceea ce cauți.” Kellin

-- Kellin și Tina, uleiurile pe care le folosim funcționează și la convulsii.Și pacienții ar obține
rezultate incomparabil mai bune dacă ar folosi lucrul real și ar încerca să vindece cauza și nu
doar simptomele.

Nu renunț la CBD, este un medicament cu adevărat puternic în sine și cred că este grozav în
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guma de mestecat pentru copii etc., de exemplu.Dar dacă vrei puterea reală, ai nevoie de RSO
cel mai brutal și de mult THC.Pur și simplu încercați-l pe afecțiunile pielii și vedeți dacă o arsură
sau o rană se va vindeca mai repede cu RSO real sau cu o versiune de calitate scăzută cu CBD
ridicat.L-am văzut cu ochii mei, nu am nevoie să experimentez pentru mine cu uleiuri bogate în
CBD.Îmi doresc tot ce este mai bun atât pentru mine, cât și pentru pacienții mei.Cele mai multe
uleiuri bogate în CBD sunt de calitate secundară în comparație cu cel mai bun și mai puternic și
mai sedativ RSO cu 95-98% THC.

Problema  dvs.  principală  este  că  ați  acceptat  teoria  unică  a  canabinoidului  pe  care  o
promovează  Big  Pharma,  astfel  încât  să  poată  profita  de  pe  urma  medicamentelor  cu
canabis.Nu prea vrei medicamentepe baza de canabinoizi unici, vrei cel mai puternic și sedativ
ulei pentru cele mai bune rezultate.

Și poți să crești singur plantele și poți să faci și tu uleiul, chiar nu trebuie să-l cumperi de la
marile companii farmaceutice care vor încerca să pună un preț enorm pe rășina de canabis
decarboxilată fără alt motiv decât lăcomia lor. .

Este posibil și cel mai probabil vei avea nevoie de kilograme de ulei într-o zi - pentru tine sau
familia ta -- cât vrei să plătești pe gram?Un dolar este prea mult, dacă plantele au fost cultivate
în aer liber și pe scară largă.Deci fără taxe speciale, nimic de genul ăsta.Legalizarea 100% este
singura cale de urmat și trebuie făcută acum, nu există niciun motiv să lăsăm sute de milioane
de pacienți din întreaga lume să sufere.Simțiți-vă liber să vă certați despre asta; dar cam asta e
tot ce poți face oricum.Cele mai bune urări, JB

„Nu  pot  să  înțeleg  că  folosesc  atât  de  mult  canabis  într-un  an,  dar  nu  voi  ezita  să  mor
încercând.” Susie

„Vă rog să continuați să explicați așa cum aveți, eu unul iau notițe și învăț cât de mult pot de la
tine  despre  ce este bun pentru  ce  și  așa mai  departe,  vreau să fiu  pregătit  și  pregătit  cu
cunoștințele potrivite pentru mine și A mea...Dacă nu ai spus că ai nevoie de THC ridicat, aș fi
crezut că oricare este ok, sunt recunoscător pentru TOATE INFORMAȚII.” Vicky

„Rick a susținut întotdeauna că este un nivel ridicat de THC care este imperativ pentru a-ți oferi
cele mai bune șanse,  evident  că acesta a avut  cele mai bune rezultate.Există multe lucruri
pentru care CBD-ul poate fi mai bun, este de obicei folosit la copii pentru sindromul Dravet,
ADHD și tulburarea obsesiv-compulsivă severă, deoarece multor oameni încă se tem să nu-i
facă pe copii.THC-ul este ceea ce te îmbolnăvește.Am găsit  unii  oameni care folosesc ulei
bogat în THC pentru a trata majoritatea oamenilor, dar dacă pacientul nu răspunde așa cum s-a
sperat, au trecut la un nivel ridicat de CBD și acest lucru a funcționat mai bine.

Cred că fiecare este diferit și fiecare cancer este diferit.Dar până când se permite să se facă
toate cercetările necesare, probabil că cel mai bine este să rămânem la metoda lui Rick.THC
ridicat, indica dominantă urmând protocolul.Se spune că, dacă încep doze mici și dublează la
fiecare  4  zile,  pacientul  își  poate  dezvolta  rapid  o  toleranță,  iar  somnolența  severă  se  va
diminua după puțin timp pe ulei.Uleiul lui Rick este 95-98% THC, dar efectele psihoactive nu vă
vor face rău.

Și când încerc să decid a cui metodă să urmez, nu cred că cineva a avut mai multă experiență
cu acest medicament decât Rick.Am văzut metoda olandeză și mă gândesc că dacă cineva
moare de ce ai dilua cura? Nick

„De când am auzit că uleiurile bogate în CBD ajută la convulsii, m-am gândit întotdeauna că
dacă acei părinți  ar oferi copilului lor un ulei hibrid,  dar domina, copilul s-ar vindeca.Știu că
uleiurile CBD controlează crizele și sunt atât de bucuros că CEVA îi poate ajuta pe copii precum
Charlotte, dar imaginează-ți vindecarea care s-ar putea întâmpla dacă s-ar administra THC și
celălalt  spectru de canabinoizi  din  plantă.Deci  copilul  tău doarme mult  din  cauza THC-ului,
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corpul lor se va adapta la doză.Cred doar că planta completă este cea mai utilă, nu unul dintre
canabinoidul evidențiat.” Sara

„Mass-media continuă să se concentreze pe separarea canabinoizilor, dar s-a dovedit că atât
THC, cât și CBD ucid cancerul și micșorează tumorile.Uleiul Rick Simpson din Cannabis Indica
este medicamentul care vindecă pe Landon și Brave Mykayla și pe mulți alții și oricine îl poate
face.Nu lăsați mass-media să vă facă să credeți că trebuie să așteptați acest tratament sau să
separați CBD-ul!THC funcționează și cu sistemul nostru endocannabinoid.” Hanan

„Am găsit câteva site-uri online care pretind că vând ulei bogat de CBD fără THC.Sunt norocos
și sănătos, dar mă întreb dacă acestea ar merita banii pe care să le iau ca preventiv.Unul este
uleiul științific adevărat.Ei pretind că expediază la toți cei 50.Cineva?" Mike

„Uleiul științific adevărat este extras din cânepa industrială, care nu are THC substanțial.Pasul
meumama ia ulei CBD și RSO pentru SLA.Uleiul CBD are beneficii, dar cred că, fără ceilalți
canabinoizi, nu este la fel de eficient, dacă este deloc.” Jennifer

„În  experiența  mea în  fabricarea  și  utilizarea  diferitelor  tulpini  și  amestecuri  de  uleiuri,  am
descoperit că tipul CBD Only este ineficient sau mai puțin eficient.Ceea ce mă face să cred că
trebuie să mai rămână cel puțin un mic procent de THC, pentru ca CBD-urile să fie eficiente în
orice problemă de sănătate pe care o medicamentează.” Bogat

„De foarte multe ori acele produse nu vor satisface așteptările, mai ales în ceea ce privește
utilizarea internă.În comparație cu RSO real (adică rășină de canabis decarboxilată extrem de
puternică  și  sedativă  cu  aproximativ  95% THC),  produsele  CBD vor  păli  în  comparație  în
majoritatea cazurilor.Acestea vor funcționa grozav pentru afecțiunile pielii  și pentru utilizarea
locală în cosmetică, de exemplu.Când sunt utilizate intern, acestea vor fi mult mai puțin eficiente
decât RSO real, în majoritatea cazurilor din nou.

Uleiurile CBD sunt pur și simplu un produs diferit și nu îndeplinesc criteriile pentru RSO real.În
comparație  cu  RSO  real,  uleiurile  CBD  vor  fi  foarte  adesea  doar  o  falsă  speranță  prea
scumpă.Din pacate.

Deci,  din  nou,  ca  întotdeauna,  produceți-vă  propriul  ulei  ori  de  câte ori  este  posibil,  lucrați
întotdeauna cu cel mai puternic și mai sedativ material din muguri pe care îl puteți găsi.Tulpinile
extrem de puternice și sedative dominante indica cu 20% THC sau mai mult funcționează cel
mai bine și  oferă cel mai bun randament.Doar cele mai bune funcționează cel mai bine.Fiți
conștienți de asta și nu lăsați pe nimeni să vă fure.Viața ta ar putea fi în joc, fii foarte atent.De
foarte multe ori ai o singură șansă și nu vei primi a doua, nu uita de asta.

Împingeți-vă  legislatorii  să  legalizeze  cultivarea  și  procesarea  plantei  de  canabis/canepă,
indiferent  de  cât  de  mult  THC  este.Cereți-i  să  o  reglementeze  cam  la  fel  de  mult  cum
reglementează ei porumbul sau ceaiul.THC și  rășina protejează plantele.Și cred că plantele
care pot produce un medicament atât de sigur și eficient merită cea mai bună protecție.Sunteți
de acord?" JB

Efecte secundare
„M-am uitat la calendarul telefonului meu pentru a vedea când a fost 8 februarie.Era vineri seara
și a spus că a dormit până luni dimineața.Haha, binecuvântează-i inima.Luând un gram în sus,
pot să înțeleg asta.Binecuvântează binecuvântează binecuvântează-l.” Maranda

„Când am început  să iau uleiul  am avut  efecte secundare „Oribile”,  trebuie să fi  mâncat  o
jumătate de cutie de gogoși!!!Ha Ha Ha!!!Mi-aș dori să mai am ceva, am dormit  minunat!În
fiecare zi așteptam cu nerăbdare noaptea ca să pot dormi.Luam niște ulei la 7:00 adorm pe la
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9:30 și dormeam până la 8:30.Minunat!!!" Tom

„Ironic că auzim atât de multe povești despre oameni care iau concentrate de canabis, zilnic,
fără  povești  de  groază,  fără  dependență,  fără  efecte  secundare  sau  decese  asociate,  dar
legiuitorii locali luptă împotriva cultivării, utilizării și vânzării de marijuana în interesul „publicului”.
probleme de  siguranță”,  care  este  o  acoperire  pentru  loialitatea  lor  față  de  Big  Pharma și
„mituirea financiară a lui Booze-Baron pentru a restricționa creșterea industriei canabisului în
SUA...” Raphael

„Am început să dau uleiul tatălui meu săptămâna aceasta.Cancer avansat de prostată care s-a
răspândit  în  unele  puncte  de  pe  oase.Până  acum  doarme  mult  și  și-a  recăpătat  pofta  de
mâncare.Nu  mânca  nimic  din  cauza  durerilor  de  radiații  în  gât.De  asemenea,  o  parte  din
anxietatea lui s-a transformat în întâmplări aparent vesele în capul lui!

El încă primește medicamente pentru durere la spital, care sunt utile pentru durerea acută până
când lucrurile sunt sub control.Totuși, doctorii nu știu despre ulei.Am sugerat chiar și ideea de a
combina  uleiul  cu  medicamentele,  dar  medicii  au  revenit  cu  inventii  de  efecte  secundare
monstruoase.Am vrut să le rog să ne arate studiile, dar nu vreau să periclitez eliberarea tatălui
dat  fiind  că  am  fostmarcat  ca  „dificil”  pentru  a  pune  sub  semnul  întrebării  nevoia  de
medicamente excesive care îl fac din ce în ce mai rău.

Nu aș dori tratament pentru cancer de spital celui mai mare dușman al meu.Am auzit poveștile
de groază, dar cred că, la un anumit nivel, am crezut că lucrurile vor fi altfel pentru tata.Sper din
tot sufletul să nu fie târziu.” Edmund

-- Edmund, au avut dreptate în privința posibilelor efecte secundare, dar acestea ar fi cauzate
de substanțele chimice pe care i le dau, nu de ulei.Cu cât îl aduci mai devreme acasă și îl umpli
cu ulei, cu atât șansele sunt mai mari.Nu este niciodată prea târziu pentru a începe cu uleiul,
singura întrebare este dacă nu este prea târziu pentru ca acesta să treacă înaintea bolii.Dar
asta este direct legat de cât de mult ulei vei reuși să intri în el și cât de repede.

Prin aceasta nu spun că nu ar trebui să urmați protocolul sau că ar trebui să începeți cu doze
uriașe.Du-l acasă, urmează protocolul și hai să sperăm că este mai bine.JB

„Bună ziua, Jindrich, vreau să vă împărtășesc câteva dintre „efectele secundare” ale uleiului.Mai
întâi îmi fac de ceva vreme și cumpăr și de la un dispensar (ca al meu mai bine!), nu am nicio
afecțiune sau boală specială, probabil că am ingerat aproape 30 ml din 2012, așa că...

– Nu mai pot bea alcool...un pahar de vin și am plecat!Nu încercam să mă opresc din băut, dar
într-adevăr corpul meu îl respinge complet și e foarte plăcut să fiu cu capul limpede!!

-- Irisul ochilor mei este complet verde... gata de mici puncte maro pe ici pe colo (dacă știi
iridologia,  acele  puncte  mici  sunt  un  indiciu  al  disfuncționalităților  de  organ  sau  chiar  al
deceselor), așa că ochi limpezi înseamnă sănătate mare!

-- Același efect pentru câinele meu ciobănesc de 10 ani, ochii limpezi și multă energie!(A luat
aproximativ  6 doze).Uleiul  și  toate  efectele secundare neașteptate!!Vă mulțumim și  lui  Rick
pentru toate eforturile de a împărtăși acest medicament cu lumea.Multă dragoste, Estelle”

Q.Există vreo pensiune în California sau Colorado unde să pot deveni rezident legal și să iau
ulei pentru a-mi vindeca cancerul?Mulțumiri.

A.Este o întrebare bună,  David Carpenter.Din câte mi s-a spus,  tot  ce aveți  nevoie este o
adresă de motel și apoi medicul vă poate prescrie canabis.Deci nu cred că este necesar să
plătiți o taxă suplimentară undeva.Dar dacă cineva cu gânduri de afaceri citește asta, permiteți-
mi doar să spun că mulți oameni din întreaga lume nu ar deranja să zboare în Colorado sau
California pentru a primi tratamentul.Nu este o soluție pentru toată lumea și cei fără bani nu vor
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avea această șansă, dar cu siguranță i-ar ajuta pe mulți alții care ar putea sau ar putea ajuta pe
alții mai târziu.JB

Când pacienții  care au făcut  chimioterapie încep să folosească uleiul,  primul  lucru pe care
trebuie să-l facă uleiul este să detoxifieze organismul.Deci, uneori, este nevoie să spunem 120-
150 g de ulei înainte de a începe să atace cancerul în sine.Chiar nu este o idee bună să faci
chimio,  mai  ales  când este  absolut  inutil  având în  vedere că sistemul  medical  știe  despre
canabis ca un remediu pentru cancer de zeci de ani.JB

„Tocmai  am  scris  săptămâna  trecută  despre  vărsături  pe  ulei.In  sfarsit  m-am  oprit  si  inca
folosesc acelasi lot de ulei.Mă simt grozav acum.Cred că detoxezam toate medicamentele din
sistemul  meu.A fost  o experiență  mizerabilă,  dar  detoxifierea nu este niciodată  distractivă.”
Robin

„Nu știu sigur, dar bănuiesc că ai luat prea mult prea devreme.Există așa ceva ca să devină
prea mare și poate face pe unii oameni să vomite.Știu asta din experiență personală.(Tocmai
mi-am dat seama că suna cam condescendent.Nu am vrut să spun așa.)” Tina

„Tina, și eu m-am gândit la asta și am avut multe întrebări de ce eram atât de bolnav.chiar creda
fost detox din cauza a ceea ce mi s-a întâmplat în decembrie anul trecut.Mi s-a spus de către
oncologul meu că eram în „stadiile finale” am rămas fără ulei și am avut un IV de Zometa pentru
a ajuta la întărirea oaselor mele.Se pare că uleiul a funcționat ca o pastilă pentru alergii și m-a
salvat de efectele Zometa.În afara uleiului, am devenit anorexică, am avut o durere foarte mare,
deoarece Zometa îmi pătrundea în oase și vomita, avea frisoane și era internată în spital.

De la acel incident, nu am putut nici măcar să stau în stil indian pentru că mă dor atât de tare
articulațiile  și  șoldurile.Când  am  revenit  la  ulei,  la  început  am  fost  bine,  dar  apoi  m-am
îmbolnăvit  treptat.Apoi m-am îmbolnăvit  foarte tare și când am vărsat zile întregi și  am fost
mizerabil,  s-a  întâmplat  ceva ciudat,  toate  articulațiile  mi  s-au curățat  și  nu  mai  am dureri
articulare  după  6  luni.Sunt  din  nou  flexibil.Nu  pot  decât  să  cred  că  uleiul  mi-a  scos  acea
porcărie din articulații care pot rămâne cu tine un an.” Robin

„Este foarte important să ajungi cât mai mult posibil  într-un pacient terminal cât mai curând
posibil.Majoritatea pacienților terminali au suferit chimio/radiații, analgezice etc.Asigurați-vă că
este făcut corect și începeți să luați cât mai mult posibil cât mai curând posibil și nu m-aș opri
cel puțin până când cancerul dispare complet!” Bonny

„Când medicii tăi îți spun „ești terminal”, nu ai vrea să încerci orice se află acolo?Gandeste-te la
asta...După un astfel de diagnostic, ce ai de pierdut?Am o nepoată care trăiește astăzi... din
cauza acestui ulei...Trebuie să spun mai multe?” Carol

„Aceea sunt eu nepoata ei.Chiar a funcționat.” Joanne

„Am făcut un semimaraton, am strâns 5000 de dolari pentru cercetarea cancerului.Nu știam că
există deja un nenorocit de leac și că nu mi-ar da....Mi-au dat chimioterapie foarte puternică de
două  ori.Mi-au  ruinat  ficatul;  mi-au  ruinat  rinichii.M-au  trimis  acasă  să  mor  în  aprilie  anul
trecut.Au spus că nu voi trăi șase săptămâni.Și iată-mă astăzi, încă în viață, pentru că am găsit
PhoenixTears.ca și Rick Simpson mi-a arătat cum să-mi fac propriul medicament pentru a putea
fi aici astăzi.

Trebuie să spunem tuturor despre acest tratament.Toată lumea trebuie să știe: există produse
reale de marijuana medicală care te vor ajuta să trăiești și să-ți ajute prietenii care au cancer să
trăiască.Toată lumea trebuie să știe: nimeni nu trebuie să moară de cancer.Există un leac, a
existat întotdeauna un leac.Ei doar ...Big Pharma nu ne lasă să-l avem.Cum îndrăznesc ei?!
Cercetarea cancerului este o industrie de mai multe miliarde de dolari.Și ce fac ei?Ei omoară
oameni ca mine cu drogurile lor.E o prostie!Există un leac!Uleiul Phoenix Tears funcționează!
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Spune tuturor.Vă rog!" Joanne

„Bună, Rick Simpson, am încredere în ulei și îl folosesc în prezent pentru mama mea care are
cancer, dar am o întrebare, spuneți că ar trebui consumat 2 uncii în trei luni, dar mama mea
este foarte slabă din cauza boala si luat doar ca o uncie si este pe cale sa se intalneasca trei
luni, dar tot iau, si vreau sa stiu daca este acelasi efect, pentru ca ai spus ca ar trebui sa fie in
trei luni.Vă rog să-mi răspundeți la mesaj pentru că sunt îngrijorat.” Esmeralda

„Nu vă faceți griji prea mult în legătură cu cât a luat până acum.Doar continua să încerci să o
faci să mănânce puțin mai mult.Spune-i să mănânce o bucată mai mare decât a avut până
acum,  când  se  duce  noaptea  la  culcare,  încetul  cu  încetul  va  putea  să  mănânce  mai
mult.Asigurați-vă  că  mănâncă  o  doză  mai  mare  noaptea  și  își  va  dezvolta  mai  repede  o
toleranță.Tatăl meu a făcut același lucru în primele trei luni.I-a luat mult timp până a reușit să
mănânce  peste  o  jumătate  de  gram  pe  zi  și  cancerul  dispărea  chiar  și  atunci  când  abia
mănânca un 1/4 de gram pe zi-(tumora era din ce în ce mai mică).Acum are în jur de un gram
pe zi și a mâncat mai mult de o sută de grame în 10 luni.Noroc!" Jose

„Bună tuturor, am un prieten care încearcă să vindece un caz cronic de boală Lyme cu CO pur
(aproximativ 70-80% THC și făcut cu alcool organic din cereale) care a fost achiziționat de la un
producător privat de ulei foarte reputat.Când a ajuns la aproximativ 3/4 de gram pe zi în urmă
cu aproximativ 3,5 săptămâni, a început să aibă lipsă de poftă de mâncare, greață intermitentă
și caca foarte moale (aproape diaree) lade cel puțin 3 ori pe zi - acest lucru se întâmplă și acum
și nu s-a îmbunătățit deloc, dar nici nu s-a înrăutățit, ceea ce este bine.

În fiecare dimineață, de o lună, corpul ei aruncă literalmente tot ce pare în colon, iar mirosul
poate fi detectat la celălalt capăt al casei (îmi pare rău pentru TMI!). Lucrul ciudat este că caca
ei a început să miroasă cu adevărat toxic. ..aproape ca o substanta chimica, la aproximativ o
saptamana dupa cresterea dozei de la 1/2 la 3/4 de gram.Mirosul este atât de ciudat - nici
măcar nu miroase a caca!!

Acum are un gram pe zi (în ultimele 1,5 săptămâni) și tot așa este, dacă nu puțin mai rău.Nu
există alte probleme sau probleme, iar ea se vindecă rapid și se descurcă mult mai bine decât a
făcut-o  în  ultimii  10+  ani  de  antibiotice,  protocoale  pe  bază  de  plante  etc.Până  acum,
îmbunătățirea sănătății ei a fost extrem de dramatică... în bine!!Acest caca cu miros toxic rezultă
din moartea bacteriei Lyme, detoxifiere sau altceva?De fapt, mă întrebam dacă ar fi putut avea
cancer de colon sau alt cancer de care uleiul are grijă, care ar putea cauza mirosul oribil și caca
moale frecventă.Vreun sfat acolo??Este normal?"

„Asta este la ce să te aștepți.Cand esti pe ulei...(dacă este făcută corect) organismul face o
detoxifiere majoră.Cel mai simplu mod de a-l descrie este... orice lucru care intră în corpul tău
care  nu-i  place  medicamentului,  va  găsi  o  modalitate  de  a  elimina  deșeurile.Se  pare  că
furnizorul dumneavoastră știe ce face, deoarece aceste simptome despre care vă întrebați, ni
se întâmplă tuturor sau pacienților noștri.Acest tip de simptom a durat eu și soției mai mult de 3
luni.

Singurul lucru care mă deranjează este că THC și CBD contează pe produs.Când producem,
avem o medie de 93-97% THC și între 1,34 și 1,59% CBD.Acest lucru poate fi realizat doar prin
schimbarea solventului sau prin schimbarea decarboxilării produsului menționat.”

-- Adăugați semințele de cânepă în dietă, acestea vor regla caca foarte repede.Când curge prea
mult, trebuie să adăugați ceva solid.Și acestea sunt semințele.Asigurați-vă că nu ia nicio pastilă
chimică.Mirosul este detox, nu trebuie să vă faceți griji.” JB

„Efectele secundare includ: vizionarea de desene animate tot weekendul.” Matt
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Ce tulpini/soiuri?

„Sunt cu Richard în aceasta.Aveți o listă de tulpini despre care s-a dovedit că funcționează?
Care sunt unele companii bune de semințe de la care să comanzi?Tocmai am comandat niște
semințe.Care sunt lucrurile pe care ar trebui să le caut într-o tulpină bună?THC, CBD, indica vs
sativa?Tulpina pe care am comandat-o are un nivel de THC de 18-23% și un CBD cuprins între
0,7-1,0%.” Cisco

-- Mi-aș dori să pot furniza o astfel de listă, Cisco, dar nu pot și nu o voi face în curând până
când vom putea face toate cercetările necesare pentru a vă putea spune asta.Iată ce i-am scris
lui Richard: Nu pot să dau cu adevărat numele unei tulpini, trebuie întotdeauna să o încerci și să
vezi  ce  efecte  calmante  are.Nu  știu  ce  a  folosit  acest  pacient.White  Widow pe  care  Rick
obișnuia să o crească era un excelent analgezic, European White Widows nu par să aibă acest
efect atât de mult.Așadar, ca întotdeauna, cele mai puternice și mai sedative și care blochează
canapeaua indica (dominante) cu 20% THC sau mai mult, amestecă uleiuri din mai multe tulpini
pentru  cele  mai  bune  rezultate.Căutați  tulpini  cu  adevărat  brutal  de  puternice  care  să  vă
blocheze după câteva pufături.Cele mai bune urări, JB

„Planta masculă are componente utile?” Factură

-- Plantele masculine tinere au fost folosite pentru fibre pentru haine moi pentru cei bogați.Nu aș
face  medicamente  de  la  bărbați,  unii  oameni  vor  fi  alergici  la  polen  și  ar  putea  aduce
probleme.Poti sucle sau folosiți-le pentru ceaiuri (dacă sunt sănătoase și cultivate organic).Dar
nu vei obține cel mai bun medicament din plante.JB

Q.Afghan Kush este un produs potrivit  pentru a face ulei?Am făcut niște ulei din chestii  de
stradă și l-am folosit în ultimele două săptămâni pentru că am avut probleme cu somnul, acum
dorm ca un bebeluș și mă trezesc bine odihnit  dimineața.Problema este că e greu să obții
lucruri  bune  în  Londra,  de  aceea  am  comandat  AK,  am  nevoie  doar  de  părerea  ta
acum.Mulțumesc mult

A.Nu pot să merg după numele tulpinii.Dacă este puternic și vă face somnoros, ar trebui să
producă un medicament bun.După cum știți, vă recomandăm cele mai puternice și mai sedative
tulpini (de preferință cu 20% THC și mai mult)  și cele mai bune uleiuri sunt produse dintr-o
combinație de mai multe tulpini foarte puternice și sedative, așa că aș încerca să comand mai
multe tulpini sedative dacă la tot posibil, asta ar fi ideal.Dar chiar și uleiurile cu o singură tulpină
pot face minuni, tot ceea ce spun este că cele mai bune uleiuri sunt de obicei produse dintr-o
combinație de mai multe tulpini.Cele mai bune urări, JB

„Există un motiv întemeiat pentru care Rick Simpson recomandă să folosești doar THC la nivel
înalt de la Indica. Indica este un sedativ care favorizează odihna și somnul, ambele necesare
pentru vindecare. Sativa energizează și crește tensiunea arterială. În unele cazuri, acest lucru
poate fi periculos pentru persoanele cu hipertensiune arterială sau cu sisteme compromise, așa
că înainte de a da un sfat, VA ROG să cunoașteți subiectul. Nu vrei să rănești pe nimeni. Pentru
majoritatea oamenilor, sfatul lui Stan (sativa dimineata, indica inainte de culcare) este bun, daca
folosesti un hibrid, asigura-te ca este cel putin 80=90% Indica. Noroc." Gary

„C:  Bună,  Jindrich.....Sunt  nou  la  cura  Rick  Simpson  (am  cancer)...Aparțin  unui  club  de
cumpărători de canabis de aici... Așa că am o mică varietate de tulpini de cumpărat.Mă întreb
doar care ar fi cea mai bună alegere a mea indica pentru a face cura?Orice sugestie este foarte
apreciată.Mulțumesc.

JB:  Bună  C,  obține  cea  mai  puternică  indica  cea  mai  sedativă,  de  preferință  mai  multe
tulpini.Dacă aveți de ales, aș cumpăra 3-4 uncii din fiecare dintre cele mai grele tulpini/muguri
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disponibile și aș face uleiul dintr-o liră din asta.

C: OK, mulțumesc... ce vrei să spui prin heaviest?

JB: Cel mai sedativ, super somnoros, cu un efect knock-out

C: Îmi pare rău, dar totul este nou pentru mine.

JB: Nicio problemă.Extrem de sedativ, aproape narcotic, foarte greu.

C: OK

JB:  Folosește  aceste  cuvinte  și  spune-le  cultivatorilor  că  vor  ști  despre  ce  vorbesc,  sper.
C: Știu că au kush, hash valley.Nu-mi amintesc celelalte nume.

JB: Din nou, ia cu tine pe cineva cu experiență și pune-l să încerce pentru tine.

C: OK

JB: Și cumpără cele mai puternice tulpini sedative pe care le au, 20% THC sau mai mult.

C: OK....multumesc mult pentru tot ce faci

JB: Ești binevenit, C.

C: Și mulțumesc și lui Rick...Băieți, mi-ați salvat viața până acum.

JB: Îi voi spune despre tine.Vă rugăm să urmați toate instrucțiunile de pe site-ul nostru până la
cuvânt  pentru  cele  mai  bune  rezultate.Luați  uleiul  conform  recomandărilor,  creșteți  pH-ul
corpului (suc de lămâie, pepene verde etc.), mâncați semințele de la două mere în fiecare zi,
stați departe de medici și CT și raze X dacă doriți să trăiți.Ei sunt maeștri în a vă convinge cu
privire la tratamentele lor mortale „aprobate” și poate dintre pacienții noștri au urmat sfatul lor,
au încetat să mai folosească uleiul și au murit.

C: O sa fac.... multumesc inca o data.

(patru ore mai târziu)

C:  Bună Jindrich.Vă mulțumesc pentru ajutorul  dvs.  de mai  devreme.Am ajuns să obțin  un
amestec de Indica OG Kush și Hash Truffle.Oamenii de la club păreau să creadă că era cel mai
bun lucru pe care îl aveau pentru a face medicamentul.

JB: OK.Suna bine.

C: Bun :-)...Deci crezi că asta va fi bun pentru a face medicamentul?

JB: Nu mă gândesc cu adevărat la nimic, decât dacă văd și încerc eu însumi materialul.Numele
sună  bine  și  familiar,  dar  chiar  nu  știu  cât  de  puternici  sunt  mugurii  și  ce  ai  de  fapt.
C:  Ah,  ok.Fac  medicamentul  de  aproximativ  6  săptămâni...schimbările  din  mine  sunt
uimitoare...Toți cei care mă cunosc sunt uimiți.Ei bine, ty încă o dată.Știi Jindrich, am întâlnit o
femeie care a fost diagnosticată cu același cancer ca și mine, la 3 zile după ce am fost.Avem
aceeași vârstă, avem același stadiu de cancer, totul identic.Mi s-au oferit radiații, la fel ca și
ea.Am spus că nu, fac cura cu Rick Simpson.Ea a ales radiațiile.Jindrich, a murit acum 4 zile
din  cauza radiațiilor,  din  cauza arsurilor  oribile  care s-au infectat.Avea doar  55 de ani,  era
puternică, dar „leacul” a ucis-o.Doar mă face mult mai sigur că fac ceea ce trebuie cu alegerea
mea.

JB: Știu astfel de povești.Este cu adevărat nasol ceea ce le fac pacienților.Cele mai bune urări,
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C.Știi ce să faci.”

„Cred că o modalitate bună de a explica diferența dintre calitatea uleiurilor ar fi:

95-98% THC echivalează cu 95-98% șanse de vindecare completă și de supraviețuire.

80% THC înseamnă 80% șanse de vindecare completă și de supraviețuire

70% THC înseamnă 70% șanse de vindecare completă și de supraviețuire

60% THC înseamnă 60% șanse de vindecare completă și de supraviețuire.etc.

Cu  toate  acestea,  100% THC nu  este  egal  cu  100% șanse  de  vindecare  și  supraviețuire
completă, deoarece este o substanță diferită de uleiul.

Când pacientul folosește chimio și radiații împreună cu uleiul sau a trecut prin aceste tratamente
înainte, împărțiți procentele la două sau trei, poate patru sau cinci, în astfel de cazuri pur și
simplu nu știți niciodată dacă uleiul va avea suficientă putere pentru a-l tăia. .Astfel de pacienți
ar trebui să mănânce de 2 sau 3 ori mai mult ulei (120-180g pe o perioadă de șase luni).

Acest lucru este menționat doar în scopuri explicative,astfel încât oamenii ar înțelege mai bine
importanța calității  și a conținutului de THC al uleiului.  Criteriul principal este ca uleiurile să
producă un efect foarte puternic și sedativ atunci când sunt ingerate.Cele mai bune uleiuri sunt
extrem de sedative, dar euforice (deci le mananci, adormi si te trezesti cateva ore mai tarziu
chicotind ca un copil).

Când filtrați bine uleiul și adăugați câteva picături de apă la sfârșitul procesului de fierbere (și,
prin urmare, nu aveți materiale vegetale inutile în el), există, de asemenea, șanse mari cachiar
va place gustul uleiului.Deci, din nou și din nou și din nou -- asigurați-vă că uleiul dvs. este
întotdeauna puternic și sedativ pe cât posibil pentru cel mai bun rezultat al tratamentului.Urmați
instrucțiunile atunci când produceți și utilizați uleiul, astfel puteți fi sigur că ați făcut maximum
posibil pentru pacient.Cele mai bune urări, JB”

„Nu cred că trebuie să fie de 95 la sută.” Bogat

--  Nu trebuie să fie 95% THC, bogat,  dar uleiurile  cu aproximativ  95% THC sunt  cele mai
puternice și cu cât uleiul este mai puternic și mai sedativ,  cu atât funcționează mai bine ca
medicament.Puteți lua întotdeauna mai puțin ulei mai puternic și va funcționa mai bine decât
mai mult ulei de calitate scăzută.Este într-adevăr la fel de simplu.JB

„Standarde și control al calității - da.Dar numai dacă Rick aprobă aceste standarde și QC.” a da
in  judecata
-- Nu am fost niciodată împotriva controlului calității, Sue.Dar realitatea este că controlul calității
este  imposibil  în  majoritatea  părților  lumii,  din  cauza  faptului  că  canabisul  este  ilegal  și
laboratoarele  nu  îl  pot  testa.Lucrăm  cu  adevărat  cu  oameni  din  toată  lumea,  nu  doar  din
SUA.Testarea este disponibilă în câteva țări în acest moment, foarte puțini oameni au acces la
el.Cei  mai  mulți  dintre pacienții  noștri  se luptă  să găsească suficienți  bani  pentru  a obține
solventul și un aragaz de orez, așa că cu cât pragul este mai mic pentru ei, cu atât mai bine.

Bineînțeles  că  am  putea  face  totul  mai  complicat,  dar  nu  vrem  să  o  facem.Ne  place  să
rămânem  simplu.Dacă  urmați  instrucțiunile  simple,  veți  produce  ulei  de  foarte  bună
calitate.Ceea ce puneți în el este ceea ce va fi în produsul final.Deci, dacă îl faci din plante
sănătoase, cel mai probabil vei produce un ulei care va fi ok și pesticid, erbicid și cine știe ce
altceva gratuit.JB
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Exterior versus interior

„Jeff,  treaba este că, contrar credinței populare, THC te calmează.CBD blochează absorbția
anandamidei și te face nervos.Știm din experiență că uleiurile cu 95-98% THC pot fi produse și
pot fi foarte sedative.Dar nu am suficiente rezultate pentru a putea spune ce anume le face atât
de sedative;  plus că fiecare lot  este diferit  și  oricum nu îl  putem reproduce,  așa că nu ne
concentrăm pe testarea mult momentan, și din cauza circumstanțelor în care trăim.

Ne dorim ca uleiurile să fie cât mai puternice și sedative/couchlocking posibil pentru cele mai
bune rezultate în tratament.Cu cât mai sedativ narcotic, cu atât mai bine.Cele mai multe tulpini
de CBD pe care le-am văzut nu s-au apropiat de potența cu care ne place să lucrăm, așa că nu
le recomandăm prea mult, asta e tot.” JB

„După ce mi-am pierdut soția din cauza cancerului la 35 de ani și cu fratele meu așteptând un
transplant de ficat în ultimii cinci ani din cauza cancerului, am căutat RSO în dispensare.Prețul
variază între 100 USD/g până la 30 g în statul Washington.Unul dintre așa-numitele locuri RSO
avea uleiul la un THC necinstit de 7% cu CBD-uri mai mari, merită asta?Acesta a fost uleiul de
30 g.Uleiul de o sută de dolari gram a fost peste 90, cred că 92%.Care este echilibrul perfect al
tuturor celor trei substanțe chimice psihoactive?Mulțumiri." Heath

-- Heath, cel mai bun RSO este în jur de 95-98% THC, de obicei în jur de 1% CBD și extrem de
puternic și sedativ, cu accent pe cuvintele puternic și sedativ (închiderea canapelei, trebuie să
vă facă foarte somnoros și relaxat atunci când este ingerat .Când nu, încercați un alt  lot  și
păstrați uleiul energizant pentru uz local).

În ceea ce privește acele uleiuri „cu conținut ridicat de CBD” cu 7% THC, cel puțin acum știi de
ce suntem împotriva unor astfel  de uleiuri  --  majoritatea uleiurilor  bogate în CBD care sunt
furnizate în prezent sunt sinonime pentru ceea ce numim gunoi, pentru că știm diferența dintre
cele de calitate superioară. ulei și practic orice altceva.Este cu adevărat cel mai bine săpur și
simplu fă-ți propriul ulei ori de câte ori este posibil.Luați muguri de la dispensare, cumpărați tot
ce au mai bun și apoi faceți uleiul, chiar nu este nimic.Eu însumi nu aș cumpăra uleiul de la
nimeni,  mi-aș face întotdeauna al  meu.Vrei  să  fii  propriul  tău control  al  calității,  nu vrei  să
depinzi de nimeni.Dacă puteți face o ceașcă de cafea sau un mojito, puteți face și uleiul.JB

„Cunosc  5  laboratoare  care  s-au  combinat  NU  au  văzut  NICIODATĂ  ulei  „96%  THC”...
Nimeni.Mii de teste în ultimii 5 ani.Nimic în apropiere – chiar și atunci când profesioniștii din
laborator încearcă din toate puterile să analizeze un eșantion... Cel mai curat pe care îl pot
obține este 88%+.Și aceștia sunt profesioniști cu resurse exhaustive la dispoziție.” Phil

-- Asta demonstrează doar că nu au testat cele mai puternice uleiuri care pot fi produse, nimic
altceva.JB

„Omg, atâtea comentarii contradictorii, sunt atât de confuz?!?!” Diana

-- I-aș asculta pe cei care știu ce fac și spun.Depinde de tine să alegi cine este.JB

„Este un punct bun pe care îl faci pe JB.Eu unul m-aș baza pe ceea ce postați și sfaturi.Sunt
clar că nafta este cel mai preferat (spre deosebire de alcool).Cred că partea confuză este că pe
site-ul lui Rick și în cartea lui, a fost sfătuit să se folosească indica, dar se știe că indica are un
conținut mai mare de CBD și spuneți mai sus că granița dintre cele două a dispărut.Pentru un
laic ca mine este confuz.Indica versus Sativa.THC versus CBD, etc, etc.Deci, dacă trebuie să
alegeți cel puțin 20% THC, atunci nu ar trebui să alegeți Sativa?Sau este ideea de a alege
Indica, dar cu un nivel ridicat de THC de cel puțin 20% THC (indiferent de conținutul său de
CBD)?Vă rog să ne sfătuiți pentru ca un începător ca mine să-i ajute pe membrii familiei?” Jyoti
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-- Da, indica da, dar cele mai puternice si sedative, daca se poate.Propaganda înaltă CD a
început să fie folosită pentru a împinge uleiuri de calitate scăzută.În plus, uleiurile noastre ideale
ar avea 95-98% THC.Deci,  din nou,  nu este atât de mult  loc pentru CBD acolo.Pentru noi,
cuvintele „puternic și sedativ” sunt mai importante decât „CBD ridicat”.” JB

„OK,  te  rog,  putem  produce  o  tulpină  fără  chicoteli?Chicotul  soțului  la  3  dimineața
îmbătrânește.Laugh out Loud." Ciulin

„Am  citit  studii  în  care  THC  pur  este  injectat  in  vitro  în  celulele  maligne  și  acestea  se
apoptizează.Nu am văzut o astfel de cercetare pentru CBD.Mi se pare că abordarea CBD este
puțin mai mult decât o modalitate pentru oameni de a valorifica medicamentele cu canabinoide
jucându-se cu teama fără temei a oamenilor de THC și promovând beneficiile canabisului fără
„THC-ul  teribil,  care  provoacă  dependență  și  care  provoacă  mult”.  Câștigarea  de  bani  sau
exploatarea performanței DOvedite a uleiului de cânepă în timp ce promovați CBD-ul ca un
miracol  care,  slavă  Domnului,  este  opusul  groaznicului  THC,  este  de  a  valorifica  nebunia
reeferului și miroase a înșelătorie.Nu spun că CBD nu are beneficii, de exemplu local, dar din
cercetări reiese că THC este cel mai medicinal.A fi satisfăcut de prohibiționişti și a te concentra
pe CBD este un mare deserviciu.Cum veți explica concentrarea cercetării asupra unui compus
care este inferior?E o prostie.” Cory

„Da, CBD poate lupta cu cancerul metastatic.Mai ales când face parte din uleiul Rick Simpson,
care ar trebui să conțină 95-98% THC.Asta vă spune că importanța CBD-urilor nu este probabil
atât de mare pe cât este prezentată.Dar să sperăm că, într-o zi, oamenii de știință medicali vor
începe să testeze și RSO.Dacă urmează instrucțiunile noastre despre cum să producă și să
utilizeze uleiul, vor avea aceleași rezultate grozave ca și noi.Dacă o fac, ei bine, nu o vor face.E
la fel de simplu.” JB

Protocolul Rick Simpson
„Începeți oamenii cu doze minuscule, de mărimea unei jumătate de bob de orez uscat cu bob
scurt.Deși uleiul este inofensiv, mai puțin este mai bine decât mai mult pentru cei care încep
tratamentul.La început luați doar o bucată mică din această substanță uimitoare la fiecare opt
ore, apoi creșteți doza la fiecare patru zile în mod regulat și în curând toleranța va crește.Dacă
persoana spune că nu i-a simțit efectele sau că le-a simțit doar puțin, aș considera că aceasta
este o doză bună pentru un începător.Vrei doar să obții puțin medicament în sistemul lor, astfel
încât să înceapă să se obișnuiască cu el.

Nu știi niciodată exact cum va răspunde persoana respectivă, așa că procedează încet și crește
doza la fiecare patru zile, până când pacientul poate ingera în total un gram la fiecare 24 de
ore.Odată ce pacientul este obișnuit cu utilizarea uleiului, cel mai bun mod de a realiza acest
lucru este să ia doze egale cu aproximativ o treime de gram la fiecare opt ore, odată ce sunt
obișnuiți cu utilizarea acestuia.Totuși, aș dori să le reamintesc celor care întâmpină dificultăți că
doza lor poate fi crescută mai lent, dar pentru cele mai bune rezultate, ar trebui să fie ingerată
cât mai repede posibil.

Acestea sunt  instrucțiunile  de dozare  pe care Rick  le  recomandă,  dacă pacientul  își  poate
dezvolta toleranța suficient de repede.Dacă se respectă acest protocol, mulți pacienți își pot
face drum până la punctul în trei săptămâni încât pot ingera o treime dintr-un gram la fiecare 8
ore.Dar, în medie, majoritatea pacienților durează patru până la cinci săptămâni înainte de a
putea ingera această cantitate per doză, după care pot continua să ia un gram pe zi până când
se vindecă sau starea lor este ținută sub control.

Lui Rick îi place să furnizeze acest medicament în seringi de plastic, care nu au ace, în schimb
există doar o mică deschidere prin care uleiul poate fi stors.El spune că furnizarea uleiului în
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acest  mod  facilitează  măsurarea  dozelor  pacientului  și  împiedică  substanțele  străine  să
contamineze medicamentul.

Cel mai simplu mod pentru cei mai mulți de a înțelege cantitatea pe care ar trebui să o ingereze
este să o compare cu ceva de genul orezului uscat cu bob scurt.Doza unui începător ar trebui
să  fie  de  aproximativ  jumătate  din  dimensiunea  unuia  dintre  aceste  boabe  de  orez  sau
aproximativ o optime de inch lungime, această cantitate ar fi egală cu aproximativ un sfert de
picătură.În unele cazuri, cei cu o toleranță foarte scăzută ar putea chiar să constate că acest
lucru poate fi prea mult pentru a le descurca confortabil la început, așa că, dacă este necesar,
ar putea începe cu și mai puțin.

Dozele de această mărime trebuie ingerate de trei  ori pe zi,  dimineața devreme, la mijlocul
după-amiezii și cu aproximativ o oră înainte ca pacientul să se culce.Tot ce trebuie să facă un
începător este să stoarce echivalentul a jumătate de bob de orez uscat din seringa de plastic și
aceasta este doza lor.Chiar dacă vorbim de o cantitate foarte mică și nu va face rău pacientului,
datorită potenței, această substanță trebuie folosită cu respect.

După patru zile la această doză, se dublează apoi la doze, care sunt egale cu dimensiunea unui
bob de orez, sau doze, care au aproximativ un sfert de inch lungime atunci când sunt stoarse
din seringă.Apoi, patru zile mai târziu, doza este dublată din nou și aceasta continuă la fiecare
patru  zile  până când pacientul  poate  ingera  echivalentul  a  șaisprezece boabe de orez  per
doză.Această cantitate este egală cu aproximativ opt până la nouă picături de ulei per doză,
ceea ce înseamnă aproximativ o treime de gram.

Un ml este doar puțin mai mult de un gram în greutate, așa că dacă pacienții doresc, pot folosi
această măsurătoare pentru a-și determina doza.În acel moment, pacienții continuă de obicei
cu această doză până când au obținut efectul dorit cu starea lor medicală.Vor fi pacienți care nu
vor putea să-și crească doza atât de repede, dar Rick îi îndeamnă să o ia cât de repede pot,
astfel  încât  uleiul  să  le  poată  ușura  suferința.În  plus,  vor  exista  cei  care  pot  lua  acest
medicament mai repede și Rick nu are nicio problemă cu asta, atâta timp cât pacientul se simte
confortabil să-l ia mai repede, înseamnă pur și simplu că se vor vindeca mult mai repede.

În realitate, Rick consideră că pacienții ar trebui să rămână în propria lor zonă de confort atunci
când vine vorba de utilizarea acestui medicament.Dar el încă crede că oricine cu o afecțiune
gravă nu ar trebui să joace jocuri cu această substanță, deoarece dacă nu este luată în mod
corespunzător, este posibil să nu poată depăși starea pe care a fost intenționat să o trateze.

Deoarece acest medicament este atât de sigur de utilizat, de obicei nu măsurăm dozele exact,
dar pentru cei  cărora le  plac măsurătorile  precise și  propriile  scale de suficientă acuratețe,
începeți cu aproximativ 0,01 g de trei ori pe zi în primele patru zile.Apoi, dacă poți, dubla-l la
0,02 g timp de patru zile, apoi la 0,04 g timp de patru zile, 0,08 g timp de patru zile, 0,16 g și
apoi 0,32 gram.Acesta ar fi programul de dozare ideal pentru cei care pot ingera rapid această
substanță.

Când puteți obține tulpini de înaltă calitate de muguri indica cu care să lucrați, uleiul care este
produs va fi extrem de sedativ.Acesta este efectul pe care îl va avea uleiul dacă ați produs
adevăratul „Ulei Rick Simpson” și nu aveți de ce să vă faceți griji.Pacienții pur și simplu adorm și
în cele din urmă se vor trezi.Unii s-ar putea simți puțin ușurați la început, dar vor fi nevătămați
și, de obicei, într-o oră după ce se trezesc, senzația de somnolență dispare.Dacă uleiul este
produs din soiuri sativa de cânepă, așteptați-vă la probleme și la un high sativa energizant de
lungă durată.Nu doriți ca oamenii cu afecțiuni grave precum cancerul să încerce să ia ulei cu
aceste efecte și pacientul nu va primi beneficiile medicinale pe care o indica bună le poate
oferi.Nu tuturor le place să fie în stare de sus și nu este rostul din punct de vedere medicinal să
devină excesiv de pietre cu această substanță.Dar, în unele cazuri, când viața pacienților este
în pericol, administrarea de doze mai mari poate fi singurul lucru care le poate salva viața.
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Ideea este să introduceți medicamentul în pacient de trei ori pe zi.Pacientul îl poate pune pur și
simplu pe deget și apoi îl poate răzui pe dinți.Apoi, ia un pahar de apa rece sau ceai si ar trebui
sa le fie destul de usor de inghitit.Unele tulpini produc un extract care nu are un gust plăcut, dar
este ușor de tratat.Pur și simplu puneți doza pacienților pe o bucată mică de pâine și îndoiți-o,
apoi introduceți-o în gură și dați-le un pahar cu apă.Același lucru se poate face și cu utilizarea
bananelor sau a altor tipuri de fructe.Ideea este să introduci uleiul în pacient cât mai repede
posibil, dar lui Rick încă îi place să vadă că rămân în zona lor de confort.

Fiecare persoană este diferită și toleranța noastră pentru acest medicament va varia de la o
persoană la  alta,  așa  că asigurați-vă  că pacientul  este  confortabil  cu  cantitatea pe care  o
ingerează.Cu multe afecțiuni grave, este important ca pacienții să ingereze acest medicament
rapid, astfel încât ar putea avea șanse mai mari de supraviețuire.După cum am menționat deja,
chiar  dacă  uleiul  este  inofensiv,  dacă  se  ia  prea  mult,  adesea  pacienților  nu  le  place
experiența.Așa că creșteți-le doza încet; astfel ei vor deveni confortabil cu utilizarea lui.

Totuși, așa cum ne place să spunem, bolile agresive ar trebui tratate agresiv, așa că dacă aș
avea ceva care pune viața în pericol, aș ingera cât mai mult extract aș putea lua în cel mai scurt
timp  posibil.Cred  că merită  să  fii  pregătit,  așa  că cei  care  pot  ar  trebui  să  înceapă  să se
obișnuiască cât mai curând cu efectele uleiului, pentru că atunci vor ști la ce să se aștepte,
dacă ar trebui vreodată să ia doze mai mari.

Tratamentul standard pentru a vă restabili corpul la o stare bună de sănătate este 60 de grame
de ulei de înaltă calitate ingerat într-o perioadă de trei luni.Pentru cei care au luat chimioterapie
și radiații,  este o idee bună să ingereze 120 până la 180 de grame de ulei cât mai curând
posibil.De obicei,  60 g pot  vindeca un cancer  grav,  dar pentru cei  care au fost  afectați  de
sistemul medical, de multe ori este nevoie de mai mult pentru a preveni revenirea cancerului și
pentru a remedia daunele pe care aceste tratamente le-au lăsat în urmă.

Odată ce pacientul este din nou sănătos, puteți reduce doza înapoi la una sau două grame pe
lună sau atât cât îi place pacientului să înghită; din perspectiva noastră, cu cât mai multe, cu
atât  mai  bine.Nu sari  peste dozele de intretinere,  deoarece acestea sunt  importante pentru
mentinerea sanatatii.Un gram pe lună sau o picătură pe zi după muncă seara nu sună prea
mult, dar, potrivit lui Rick, ar trebuifi suficient pentru a-ți menține corpul sănătos.

În plus, îi place ca pacienții să folosească alte lucruri naturale, cum ar fi semințele de mere și
iarba de grâu, împreună cu tratamentul cu ulei.Din experiența mea, aș cere și pacienților să
mănânce semințe de cânepă (și tămâie, smirnă și hamei), deoarece uleiul pe care îl conțin este
atât de hrănitor și bun pentru organism.

Rick crede, de asemenea, că pacienții ar trebui să încerce să-și ridice pH-ul corpului cât mai
repede posibil prin ingerarea unor lucruri precum pepene verde sau suc de lămâie etc.El spune
că acest lucru este de cea mai mare importanță și că acest lucru poate oferi pacientului o șansă
mult mai bună de a supraviețui.

De asemenea, pacienții ar trebui să înceapă să mănânce mai multe fructe și legume crude și să
mănânce mai puțină carne, în special soiurile procesate, care conține mai multe toxine.Rick
crede puternic în utilizarea mașinilor de stoarce și consideră că doze mari de vitamina C pot fi,
de asemenea, de mare beneficiu.

Acesta este protocolul Rick Simpson și este motivul pentru care numele lui va fi cunoscut pentru
eternitate.Este probabil cea mai importantă descoperire din toate timpurile și efectul benefic a
ceea  ce  ne-a  oferit  acest  om  nu  poate  fi  exagerat.La  ce  servește  medicina  și  tehnologia
modernă  când  nu  funcționează?Dacă  vrei  să  vezi  rezultate,  încearcă  metoda  lui  Rick  de
vindecare.

Am fost  criticați  pentru  că  numim acest  ulei  un  remediu,  dar  ce  altceva  ați  putea  numi  o
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substanță care poate fi folosită cu succes pentru a trata atâtea probleme medicale?Unii par să
creadă că cuvintele vindeca-toate înseamnă că acest ulei va oferi viață veșnică, dar nu asta a
fost intenția lui Rick.Cu siguranță, acest medicament îți poate prelungi viața și s-ar putea să
trăiești mult mai mult cu utilizarea lui, de asta nu există nicio îndoială.Totuși, asta nu înseamnă
că va oferi viață veșnică.

Acest ulei încă nu este disponibil legal pentru majoritatea și, prin urmare, va dura foarte mult
timp pentru a determina câți ani adăugați poate oferi.Deocamdată, nu privim acest medicament
ca fiind un elixir al nemuririi și credem cu tărie că nu vă face să nu vă protejați.Totuși, așa cum
spune Rick, dacă vom găsi vreodată cheia nemuririi, el este sigur că cânepa va fi un ingredient
major.

Vă rugăm să nu credeți că atunci când îl utilizați, nu puteți contracta un virus.Este posibil să
prindeți în continuare lucruri precum gripa, dar efectele acesteia pot fi mult diminuate și vă veți
recupera mult mai repede.În cazul unei pandemii sau ceva de genul acesta, dacă ingerați sau
ingerați  deja  uleiul  minunat  pe  care  îl  poate  oferi  această  plantă,  șansele  voastre  de
supraviețuire ar fi cu siguranță mult crescute.” Jindrich Bayer,Phoenix Tears: Povestea lui Rick
Simpson,epilog la primele două ediții

„JB, am o întrebare, fratele meu are cancer, i-au extirpat stomacul (unitatea medicală), apoi i-au
făcut chimio, care i-a produs mai mult cancer până nu poate mânca nimic, nici măcar lichide, le
vomită.Apoi i-am luat în sfârșit rășina; noua mea a facut-o, dar consistenta este cam groasa
(vezi  poza).Dar  a  dat  și  a  luat-o.Obstrucția  este  la  nivelul  intestinului  superior,  creșterea
cancerului.Gura îi este super uscată deoarece ia și morfină din cauza durerilor intense.În cele
din urmă a băut niște lichide, dar a vărsat lichide de două ori și nu a avut a treia oară sânge.I s-
au dat 2 saptamani de catre medici si il trimit acasa.Ce pot sa fac???Ajutor, vă rog, are 11
grame de rășină dintr-un ¼ de kilogram de tulpină de văduvă albă.Mă puteți ajuta, vă rog, să
găsesc de unde pot obține un RSO adevărat care îndeplinește toate calificările pentru el.El se
află în California, LAși sunt în El Salvador.Este o situație foarte grea și nu am reușit să fac mare
lucru  de  aici.Un  sfat  va  rog.”  Ricardo
--  Ei  bine,  cu  cât  mai  devreme începe să  ingereze  uleiul,  cu  atât  calitatea  vieții  lui  se  va
îmbunătăți,  sperăm,  mai  repede.Spune-i  să pună acea rășină într-un cuptor  setat  la  130°C
(266°F) pentru aproximativ o oră și apoi începe să o mănânce.Este bine să începeți cu doze
mici, dar când pacienții sunt pe morfină, le puteți da mai mult ulei și mai puțină morfină.Primele
zile ar putea fi dificile din cauza interacțiunilor.Cele mai bune urări, JB

„Vreau doar să anunț pe toată lumea că primul meu lot de ulei de gătit pentru mama mea a fost
un mare succes și a primit 4/5 grame bune dintr-o uncie de mugur de calitate superioară!Peste
lună cu prima mea încercare.Și credeți-mă, băieți, este într-adevăr la fel de ușor ca să faceți o
cafea!Te iubim Rick.......” Mark

Tămâie și smirnă
„Tămâia  este  un  plus  excelent  pentru  tratamentul  cu  ulei  de  canabis.Atât  intern,  cât  și
local.Dacă locuiți undeva unde uleiul de canabis nu este disponibil, luați în considerare tămâia,
poate face și minuni.Căutați cele mai puternice și mai sedative tipuri pe care le puteți găsi.”JB

„Am încercat că tămâia în mod local ajută la eliminarea durerii.:)” Carole

„Am folosit  ulei  de  tămâie  de  la  Young  Living  Essential  Oils  cu  Phoenix  Tears  de  la  Rick
Simpson.Tatăl meu putea să stea 10 ore fără durere... Avea cancer în stadiul 4 și se plimba de
parcă nimic nu era în neregulă.” Shelly

„Tămâia este grozavă pentru atât de multe lucruri.Il folosesc pe petele solare de pe piele, in
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fiecare  zi  pe  fata  amestecat  cu  castraveti  pentru  un  tonic  dupa  ce  l-am  spalat  cu  uleiuri
esentiale.De  aceea  arăt  atât  de  tânăr  pentru  65  de  ani.LAUGH  OUT LOUD!Glumesc.Am
patruzeci și doi.Dar am o piele decentă, deoarece nu folosesc parabeni sau substanțe chimice
pe ea.” Dania

„În magazinele de plante medicinale, căutați-l sub celălalt nume, Boswellia.Funcționează la fel
ca Advil, dar mai bine.” Sharon

„Există un remediu vechi care necesită tămâie, smirnă, ulei de măsline și canabis.Lumină pe
smirnă!!Face minuni pentru diabetici local și intern!” Brian

„Tot ceea ce crește în natură poate avea grijă de noi.Versiunile sintetice ale tuturor acestor
lucruri se dovedesc dăunătoare.Toate aceste plante (tămâie, smirnă, levănțică, cuișoare, mentă
etc.), în special plantele antice din zonele lor indigene și-au petrecut ani de zile perfecționându-
și agenții de protecție împotriva prădătorilor și a preocupărilor legate de mediu și aceste lucruri
pot fi folosite pentru a nu doar tratează, dar vindecă!” Wendy

„El a prezis că într-un alt deceniu, utilizarea aprobată a canabisului medicinal pentru tot felul de
afecțiuni va fi centrală, deoarece vor fi preparate medicamente care funcționează ca THC, dar
fără ingredientul activ care provoacă un efect „înalt” asupra pacienților.Mechoulam nu și-a limitat
interesul doar la canabis.El a făcut cercetări despre levona, cuvântul ebraic pentru tămâie sau
Boswellia sacra, care a fost folosit  ca tămâie în Templul  Sfânt din Ierusalim.Chimistul de la
Universitatea Ebraică, împreună cu studentul său doctorat de atunci, Arieh Moussaieff, au arătat
că  un  ingredient  major  al  tămâiei  din  Orientul  Mijlociu  scade  anxietatea  și  are  un  efect
asemănător antidepresiv asupra șoarecilor.

„Talmudul menționează rășina Boswellia ca o poțiune pusă în vin pentru a „amorti simțurile”,
astfel încât [cei] condamnați la moarte să nu-și facă griji...Ea [descoperirile lor] oferă o bază
biologică pentru tradițiile culturale și religioase adânc înrădăcinate.”http://www.jpost.com/Health-
and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Uleiul  de  canabis  și  tămâia  sunt  foarte  asemănătoare  în  ceea  ce  privește  efectele  lor
vindecătoare.Pur  și  simplu  adăugați  tămâie  de  înaltă  calitate  (boswellia  sacra)  în  dieta
dumneavoastră sau mâncați-o de trei ori pe zi (150 mg de trei ori pe zi pentru afecțiuni mai puțin
grave și 300 mg sau mai mult pentru boli  și dureri mai grave etc.) Sau puteți urma același
protocol și utilizați aceleași doze ca și cum ați folosi RSO.Tămâia vă poate repara corpul de la
nivelul ADN-ului în sus și, de asemenea, poate vindeca cancerul și multe alte boli „incurabile”.E
bine de știut și asta, cred.JB

„Sunt foarte dezamăgit că mi-am stricat tendonul lui Ahile ieri.Nu mai am canapea la 5kabia
merge.Are cineva vreun sfat pentru o recuperare rapidă?” Jenna

-- O mulțime de ulei local, precum și intern.Adăugați ulei de tămâie și cuișoare la un balsam
puternic  de canabis  sau la  un amestec  cu unt  de shea/ulei  de  nucă de cocos/semințe  de
cânepă.Ca întotdeauna, unguentele cu 20-30% THC funcționează cel mai bine.Bucurați-vă de
tratament.JB

„Am luat ulei esențial pur de boswellia freana pentru cancerul de canale biliare în stadiul IV, care
a metastat la plămâni și oase, iar ficatul meu după 2 luni are acum o funcție normală, fără
blocaje  și  mi-am inversat  diagnosticul  de  9  luni  de  trăit.  ,  iar  tumorile  de pe ficat  meu se
micșorează și una moare!!Încă sunt foarte interesat de uleiul de canabis, dar am făcut și chimio
pentru a opri răspândirea și știu că, odată ce se termină chimio luna viitoare, vreau să-mi lovesc
puternic corpul cu tot ce pot.Am cumpărat cartea, acum trebuie doar să știe cum să facă uleiul
și să cer pe cineva să mă ajute.” Sarah

„Opresc să salut. Încă merge, 17 iulie este 1 an de când am început 1-2 ml pe zi, viața mea s-a
schimbat complet și sunt aproape de 200 de lire slăbit exact, mai sunt 9 lire, farmacia de la
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dispensar mă are cu 179 mg CBD la 179 mg ulei THC .5ml pe zi și 87% THC și 4% CBD 1ml pe
zi. Și tămâie, smirnă și suc. FUNcționează așa cum știi tu JB, am vrut doar să te anunț că încă
merg!” Factură

„Folosesc tămâie cu smirnă pentru Hashimoto și funcționează! Păcat că nu pot obține un ulei
acolo unde locuiesc, deoarece este ilegal.” Cynthia

„Am început cu asta acum 3 zile, după ce am auzit de o fată care și-a micșorat tumora pe creier
cu doar o picătură de asta pe limbă la fiecare două ore.” Lindsay

„De câțiva  ani  pun  tămâie  în  capsule.  Obișnuiam  să  iau  tămâia  singură  pentru  a-mi  trata
cancerul (fără chimioterapie sau radiații) în acele vremuri în care nu aveam acces în siguranță
la uleiul de canabis. Când nu aveam RSO și am observat că încep să apară pete, am pus doar
câteva picături de Sacred Frankincense direct pe piele și am văzut cum petele dispar în câteva
zile. Am fost absolut uimit! Le spun oamenilor de ani de zile.Mai trebuie să fac o colonoscopie
(când obțin asigurare în CO) pentru a vedea dacă tumora principală a dispărut. Cancer sau nu,
voi continua să fac ceea ce fac, așa cum mi-a recomandat medicul oncolog (pe viață). El este
uimit!” Lisa

„Am pus rășină de tămâie în mâncarea câinelui meu de două ori pe zi timp de câteva luni și o
tumoare de mărimea unui grepfrut a dispărut.” Karen

„TIMIA – s-a spus că micșorează tumorile și încetinește, dacă nu oprește progresia cancerului.
Știu că micșorează tumorile. Am văzut că reduce tumorile de mărimea unei mingi de golf la
nimic!” Tamara

„Am făcut din aceasta parte integrantă a metodologiei mele în urmă cu câțiva ani, împreună cu
uleiurile  de  copaiba  și  lemongrass,  rezultatele  sunt  absolut  uimitoare.  Mulțumesc  pentru
împărtășirea lui JB.” marcă

„Cel puțin un motiv este pentru că li se spune, în videoclipuri și postări pe blog, că uleiul de
tămâie conține acid boswellic – ingredientul activ antitumoral din rășina de gumă de tămâie. Dar
nu este, iar motivul simplu este că acidul boswellic este mult o moleculă prea grea pentru a fi
volatilă.  Există  mai  mulți  acizi  boswellici  găsiți  în  rășina de gumă de tămâie  și  au  greutăți
moleculare între 450 și 500. Cu toate acestea, moleculele volatile - cele capabile de evaporare -
au toate greutăți moleculare sub 300."
-- De aceea recomand să mesteci tămâie și rășină de smirnă și să nu ingerezi uleiuri esențiale
care au fost (sperăm/se presupune) produse din tămâie și smirnă. JB

„Uleiul  de  tămâie  m-a  ajutat  să  scap  de  paralizia  lui  Bell  într-o  săptămână!  Cel  mai  bun
tratament pe care l-am primit vreodată, care a fost „legal”.” Jason

„Folosesc tămâie, Ylang Ylang și uneori Clary Sage pe Justin pentru convulsii timp de patru luni
și am văzut o îmbunătățire. La momentul în care am început, avea trei convulsii pe zi și a scăzut
la una pe zi și uneori, o serie de două-trei zile fără convulsii.Am citit unde Angelica ajută și la
convulsii.Neurologul  lui  este  de  acord,  dar  nu  cunoștințe  reale  sau  orice  tip  de
protocol.Aromaterapeuții nu par să fie prea familiarizați cu utilizarea uleiuri esențiale fie pentru
controlul convulsiilor.Inhalarea și aplicarea topică diluată pare să funcționeze, dar ar fi bine să
aveți niște îndrumări.Am învățat din greu că există cu siguranță câteva uleiuri de evitat ca orice
cu  compuși  de  camfor  (rozmarin,  eucalipt,  țeapă).  levănțică,  salvie  spaniolă)  sau  tuyonă,
precum și alte câteva.” Judy

„Medul nostru de salvare ales este sincer. Îl păstrez pe raft și îl folosesc în diluție cu ulei MCT.
Același ulei purtător pe care Rae îl folosește pe cale orală cu CO.
Un adulmec sau două sub nas,  apoi în spatele urechilor,  tâmplelor,  gâtului,  încheieturilor  și
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picioarelor. Este cel mai bun medicament de salvare de până acum. Rapid și eficient, dar cu
toată divulgarea; nu de fiecare dată.” Mark

„Uleiul de tămâie provine din rășina arborilor Boswellia serrata. Unele uleiuri de aromoterapie,
parfumuri și anumite tipuri de tămâie conțin acest ulei. Medicina ayurvedică, îngrijirea medicală
tradițională a Indiei, folosește și uleiul de tămâie pentru a trata mai multe afecțiuni. În medicina
occidentală, uleiul de tămâie prezintă interes datorită proprietăților sale antiinflamatorii, potrivit
Centrului  de  Cancer  Memorial  Sloan-Kettering.  Sunt  posibile  unele  efecte  secundare,  dar
MSKCC observă că tămâia pare să aibă mai puține efecte negative decât medicamentele care
tratează  afecțiunile  inflamatorii,  cum  ar  fi  steroizii  și  medicamentele  antiinflamatoare
nesteroidiene.

Efectele secundare gastrointestinale sunt  posibile  atunci  când luați  ulei  de tămâie,  conform
Physicians' Desktop Reference. Acestea pot include stomac deranjat, greață, dureri de stomac,
senzații  de  arsură  sau  o  senzație  neplăcută  de  plenitudine.  Uleiul  de  tămâie  poate,  de
asemenea, agrava durerea de stomac sau de stomac.

Uleiul de tămâie are efecte de subțiere a sângelui și poate crește riscul de sângerare anormală,
după cum a menționat Centrul Medical al Universității din Maryland. Acest lucru este în primul
rând  îngrijorător  pentru  persoanele  cu  o  tulburare  de  sângerare  sau  pentru  oricine  ia
medicamente sau alte plante medicinale cu efecte anticoagulante, cum ar fi warfarina, heparina,
ibuprofenul, aspirina sau ginkgo biloba. Oricine este programat pentru o procedură chirurgicală
sau dentară ar trebui să înceteze să mai ia ulei de tămâie în prealabil.” Shelley

Prelucrarea rășinilor de tămâie și smirnă
Congelează tămâia, zdrobește-o într-un mixer ca niște cuburi de gheață (pentru câteva secunde
la viteză foarte mare), apoi toarnă ulei de măsline foarte fierbinte (100°C) peste pulbere. Lasă-l
să se amestece ca un cocktail, timp de aproximativ 3 minute. Turnați amestecul de ulei într-o
sticlă și lăsați-l să stea câteva zile, separați straturile și obțineți extractul de tămâie. Adăugați
smirna dacă îl aveți – procesați-l la fel - înghețați-l, zdrobiți-l, adăugați ulei încins, lăsați să stea,
separați.

Apoi adăugați ulei de canabis în amestecul de tămâie, smirnă și ulei de măsline. Îl poți mânca și
de trei ori pe zi. Aș adăuga și ulei din semințe de cânepă, separat, și mi-aș masa picioarele cu
el. JB

Fumatul de canabis
„Prietenul meu în vârstă de 28 de ani a fost operat astăzi de cancer la sân, spun că cancerul a
fost îndepărtat, dar tot vrea să-i facă chimio.Am mai vorbit și i-am spus să refuze chimioterapie
și doaria RSO.Am dreptate în privința asta?Din ceea ce am citit despre Phoenix Tears, aș crede
că acest lucru este corect, dar aș dori ajutorul tău pentru a răspunde.Mulțumiri." Justin

-- Bravo, Justin.Fără chimioterapie sau scanări.Operația a fost inutilă.Pune-o să mănânce 120-
180 g de ulei în următoarele șase luni și urmează instrucțiunile de pe site-ul nostru.JB

„Imaginați-vă că încercați să-i învățați pe oameni cum să-și poarte pantalonii...Pare ușor.Ce-ar fi
dacă oamenii ți-ar trimite mesaje în fiecare zi întrebându-te cum să-și pui pantalonii?(agravant)
E ca o zi de porc!Dacă îmi pun pantalonii și s-a făcut bine, atunci așa voi arăta altcuiva.S-ar
putea să râd de oamenii care vor să încerce să-și pună pantalonii pe spate și să spună: „Hei, se
potrivesc bine, sigur, dar asta nu schimbă faptul că sunt pe spate!(A funcționat pentru Khris
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Kross).” JB pur și simplu ne spune ce funcționează și nu ne va spune altfel, deoarece nu este
nevoie de alte căi.Urmează instrucțiunile sau mergi cu pantalonii pe spate, dar nu te supăra pe
JB când îți dai seama că doar îți arăta calea corectă de a face asta!Nu încercăm să schimbăm
textul într-o carte, doar mergem să cercetăm alte cărți!” Ciad

--  Mulțumesc,  Chad,  aceasta  a  fost  o  explicație  grozavă  și  da,  ai  dreptate.Toată  această
problemă  a  medicinei  RSO  este  atât  de  ofensator  de  simplă  încât  de  fapt  o  face  mai
complicată.Este prea simplu ca oamenii să creadă asta, și anume atunci când nu pot încerca
singuri medicamentul și trebuie să citească doar despre el.

Și totul este că viețile oamenilor sunt în joc.Vorbesc cu ei personal, le văd durerea pe față, nu
mă întrebați ce îmi face după atâția ani.Pentru mine nu prea este loc de improvizație aici, nici
timp pentru solo-uri lungi de bebop sau free jazz.Acesta este un blues vechi de douăsprezece și
are o lungime de douăsprezece.Rick ne-a dat instrucțiuni de urmat, dar toată lumea vrea să
reinventeze roata din cauza unor probleme de ego sau a altor fragilități umane.

Tot  ceea  ce  spun  despre  asta  este  să  stăpânești  mai  întâi  un  aragaz  de  orez  și  un
ventilator.RSO  mai  întâi,  apoi  toate  celelalte  forme  (mai  puțin  puternice)  de  medicament
canabis.Pentru că potența contează.Cu cât uleiul este mai puternic și mai sedativ, cu atât mai
bine pentru pacient.Nu trebuie să testați pe afecțiuni interne, să încercați mai întâi pe afecțiunile
pielii și să urmăriți dacă se vindecă mai repede cu adevăratul RSO foarte puternic și sedativ cu
95-98% THC sau cu orice altceva, care ar trebui să vă răspundă.Atunci știți că același lucru
care se întâmplă pe pielea dumneavoastră se întâmplă în interiorul  corpului  dumneavoastră
atunci când ingerați acest medicament.

Odată  ce  faci  asta,  practic  vei  pierde  interesul  pentru  formele  mai  puțin  puternice  de
medicament canabis.Nu pentru că nu vă pot ajuta în unele cazuri, ci pentru că de ce să zburați
la clasa a doua sau a treia când puteți zbura la clasa întâi pentru aceiași bani și vă puteți salva
viața mai rapid și mai fiabil în același timp?

RSO este un medicament premium, iar felul în care îl privesc restul nu este un medicament
premium.Și vreau medicamente premium, de ce aș vrea medicamente diluate în loc de cea
adevărată?Cu cât uleiul este mai puternic sedativ și mai puternic, cu atât mai bine funcționează
ca medicament - și acest lucru nu se va schimba niciodată.” JB

„Cel mai bun RSO este 95-98% THC și extrem de puternic și sedativ.Orice altceva decât asta
(canabis  crud,  sucuri,  comestibile,  uleiuri  bogate  în  CBD,  BHO  nedecarboxilat,  tincturi,
unguente,  amestecuri,  macerate,  ce  vrei  să  spui)  este  o  formă  mai  puțin  puternică  de
medicament  pentru  canabis.Toate  formele  de  medicament  cu  canabis  sunt  benefice  într-o
oarecare măsură, desigur, dar nu pariați  viața pe forme mai puțin puternice de medicament
canabis.” JB

Afecțiuni ale pielii, arsuri, eczeme etc.

„Am primit arsuri de ulei de gradul 3 la fierbere pe degete duminică dimineața.vezicule mari si
foarte dureroase.Mi-am amintit că citirea RSO este uimitoare pentru vindecarea arsurilor, așa că
l-am încercat.OMG oameni buni, arderea a dispărut complet în doar 40 de ore.Nici urmă de
asta.Am  aplicat  o  cantitate  bună  deRSO  pe  blistere,  un  file  de  Aloe  Vera  proaspăt  și  un
bandaj.Se repetă 12 ore mai târziu.Nu este nevoie de a treia aplicație.TU RICK SIMPSON.”
Bobbi

„Prima dată când am făcut uleiul (infuzat în ulei de cocos) a fost pentru tratamentul topic al
spatelui unui vecin în vârstă.Avea răni peste tot care o mâncărime puternic.Plănițele de pat sunt
excluse, la fel și scabia, puricii, skeeters și altele, deoarece nu a fost afectată în altă parte decât
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spatele și nu există semne de activitate a creaturii pe patul ei.Stiti ce a facut fiul ei???I-a stropit
salteaua cu substanțe chimice pentru a scăpa de insectele care nu existau.I-am dat o saltea
noua cu instructiunile explicite ca NU se pulverizeaza, este a mea imprumutata ei atata timp cat
are nevoie de ea.A trebuit sa mearga la spital pentru ulcere sangerante si cat a fost acolo, si-a
exprimat problema spatelui si stii ce i-au spus doctorii sa faca???Spală-i părul și corpul pentru
păduchi.Nu are păduchi.Deci pe cine crezi că o să ascult ca să o ajut?Doctorii?NU.Am făcut
uleiul, am tratat-o înapoi cu el și sunt în curs de îmbunătățire și vindecare.” Michelle

„Nora mea prăjea cotlete de porc și practic și-a înmuiat degetele în uleiul fierbinte până la prima
articulație și au devenit albe ca puiul gătit.Le-am pus RSO și durerea a dispărut în aproximativ
un minut și ceva, ea le-a acoperit de 2 ori pe zi cu RSO.S-au vindecat foarte repede în doar
câteva zile și nu a existat nicio pierdere a pielii sau cicatrici.Este uimitor că acum păstrăm puțin
în frigiderul din bucătărie, așa că dacă cineva se arde (în special copiii) vom aplica imediat
RSO, nu este nevoie să simțim acest tip de durere când avem o plantă naturală care va avea
grijă de ea. .” Debra

„L-am folosit pe arsurile solare severe.A funcționat excelent, l-am văzut vindecand o rană de
cuțit în mai puțin de o săptămână.Vindecă și halitoza.Îl folosesc de șase luni și am renunțat
complet la medicamentele convulsive.Când am fugit, am avut o mică criză.Sunt norocos să pot
obține astfel de medicamente, recomand folosirea lui și pentru durerile de nervi.” Jack

„Folosesc o sobă pe lemne pentru căldură, așa că arsurile de la încheietura mâinii m-au însoțit
multe luni mai reci.A făcut o opărire profundă toamna trecută, încă nu m-am lăsat treaz.Mi s-a
dat ulei RSO înainte, așa că am aplicat un tampon, am acoperit arsura și în două zile zona a
fost un plasture roz, curat, fără blister sau arsură!Sunt vândut 100%!” Janine

„Am avut o arsură frumoasă imediat după ce m-am bărbierit în cap acum câțiva ani.Am stat la
soarele Colorado aproximativ 14 ore a doua zi.Am mai avut o arsură atât de gravă pe cap.Prima
dată a durat luni să se vindece și a revărsat și a durut tot timpul.Ultima dată am pus niște loțiune
cu infuzie de canabis pe capul meu ars epic de soare.3 zile mai târziu s-a decojit o dată și s-a
vindecat complet ulterior.Canabis pentru oamenii cu arsuri solare!” Nate

"Am o întrebare.Ați cunoscut pe cineva care să folosească asta pentru zona zoster?Le primesc
destul de des, mai ales când sunt stresat și sunt doar curios.Mulțumesc." Trina

- Doar puneți uleiul pe punctele dureroase, fie crud, fie într-o tinctură, și puneți-l pe pacient să
mănânce și uleiul, pentru cele mai bune rezultate.JB

„Îmi înfloresc articulațiile pe degete și  voilà,  frec puțin ulei,  durerea a dispărut.M-am ars pe
butoiul  de  ardere  săptămâna  trecută,  3  inci  de  piele  neagră,  clocotită  pe  interiorul
încheieturii.Cantitate mică de ulei, bandaj, două zile mai târziu, piele roz uimitoare.S-a aplicat
din nou, la fel, două zile mai târziu și s-a vindecat...Mulțumesc!!!" Janine

„Dimineața, Scot, am vorbit cu sora mea aseară și a spus că s-a vindecat!Medicamentul i-a
vindecat zona zoster.:) Ea spune că se simte minunat.Am vrut doar să fiu 100% sigur înainte
să-ți scriu.Mulțumesc mult pentru ajutor.”

„Fiul meu, precum și eu, l-am folosit doar local din prima clipă în care a apărut zona zoster.
Nimic noua apărut zona zoster și nu au fost detectate alte simptome. Miracol." Matija

„Am folosit ulei în stil RSO pe un neg vrăjitoare de pe fața mea.Două aplicații acoperite cu o
bandă și aproape că a dispărut!” Leslie

„Am îndepărtat și 2 negi cu el.Le-am avut pe picior toată viața.” Michelle

„Am folosit ulei de măsline infuzat cu canabis pe arsuri și tăieturi și se vindecă în câteva zile.N-
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am mai văzut așa ceva.Știu că RSO ar fi chiar mai bun.Canabisul a fost folosit pentru a trata
totul înainte ca guvernul nostru să devină lacom.” David

„Am încălzit uleiul și l-am amestecat cu borcanul meu de cremă de față.Il folosesc de 2 ori pe zi
si sunt de aproximativ 2 luni.Coșurile adânci și adânci pe care le aveam înainte (știți de ce fel,
durează o săptămână doar să iasă la suprafață și sunt URIAȘE!) nu mai sunt acolo.Cicatricile
de la acele coșuri se estompează și ele.Văd chiar că pielea începe să se strângă!Amuzant,
această postare este aici pentru că chiar am observat rezultatele azi!Acest ulei este uimitor, iar
crema de față este doar una dintre multele utilizări.Mulțumesc Rick.” Jennifer

„M-am ars destul de bine pe o țeavă de eșapament și am pus niște ulei de canabis infuzat cu
extract de sâmburi de struguri și s-a vindecat în mai puțin de o săptămână și aproape fără
durere sau iritație și FĂRĂ CICATRICE!” Daniel

„L-am  folosit  pe  arsuri  și  nu  pot  spune  unde  am  fost  ars.Fără  sperietură  și  fără
urme.Minunat.Am avut arsura de o saptamana si nu s-a vindecat.Am folosit uleiul și în patru zile
am piele  nouă.O săptămână mai  târziu  nu  pot  spune  unde  am fost  ars.Lucruri  uimitoare."
Clifford

„Da, da, am vindecat arsurile cu RSO.Și fără cicatrici!” Erin

„Durerea dispare literalmente instantaneu și într-o zi inflamația dispare.Am tratat deja o arsură
acum câteva luni și am o alta pe care o tratez chiar acum.Accelerează timpul de vindecare cu
săptămâni și săptămâni în așteptare.Cât de gravă este arsura și FĂRĂ SPERIORI și FĂRĂ
sensibilitate față de locul unde am fost  ars.Folosesc uleiul  pe toate și  mă refer  la  toate.De
asemenea, am făcut recent un lot care nu era de calitatea pe care aș mânca vreodată, așa că
este strict folosit local.Am făcut un tratament facial, omGosh, rezultate uimitoare.Folosesc RSO
pentru fiecare boală imaginabilă.”

„Am o mulțime de sperieturi de la o afecțiune a pielii că am primit medicamente groaznice timp
de aproape 6 luni.O surpriză!La câteva săptămâni  după tratament,  tenul  meu este din nou
rău.Este bine de știut.Eram îngrozitor cu medicamentele, capricioase, pielea uscată, fulgioasă,
transpirația, Dumnezeule, a fost groaznic.Nu mă voi mai vedea cu doctorul.” Nikki

„Am folosit ulei pentru infecții ale pielii, dureri de cap, mușcături de țânțari, ciuperci, somn și pur
și simplu relaxare.Foarte util pe 1Sftrusă de prim ajutor." Sylvia

„Stimate domnule, sunt un hippy bătrân din anii 60 și locuiesc în California de Nord.Hibertizează
o varietate de Train Wreck și White Widow de 8-9 ani cu rezultate excelente.Am văzut că și Rick
a folosit White Widow.În prezent, ajut un pacient de la Hospice pe nume Jason din Redding, Ca.
in convalescenta cine a fost/este? mor din ultimele etape ale SARM, conform instrucțiunilor
vechiului meu doctor, dr. Ronald Sand...L-am început cu tincturi pe care le-am făcut și i-am dat
prăjituri atât de la extracția de apă până la extracția de budder și doar extracția de unt în urmă
cu patru luni.

Un alt frate prieten cultivator cu care merg la Unity Church m-a transformat pe site-ul tău web
acum doar trei săptămâni.L-au început pe Jason pe „JOY GREASE” și a trecut prin primul său
tub și acum este la al doilea.Cu puțin peste o lună în urmă, bilele lui aveau dimensiunea unui
pepene foarte mare,  mai mare decât  o minge de soft...De când mi-am mâncat  produse de
patiserie  și  am ingerat  „Magic  Grease”,  el  se  îmbunătățește  în  fiecare  zi,  iar  Gonadele  lui
aproape au revenit la dimensiunea normală...Se spune ca nu exista tratament pentru MRSA???

Jason a avut răni mari de decubit foarte grave pe spate, deoarece nu poate sta întins pe o parte
sau pe burtă.Acum îmi spune că scad și când doctorul nostru a apărut cu o altă echipă în oraș,
toți  nu au putut înțelege de ce nu era mort sau de ce se îmbunătățește.Nu i-am spus încă
medicului despre tratamentul meu/nostru cu ulei de cânepă, dar în curând o voi face în orice
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zi...Chiar  vreau permisiunea doctorului  sa-i  trateze acum rani  cu Uleiul  local,  nu  sunteti  de
acord???Dacă putem opri MRSA la un pacient care avea doar luni de trăit, gândiți-vă la ce ar
putea sau ar trebui să spun că ar trebui să spună comunitatea medicală.Pace și respect, Craig”

„Soțul meu a avut o cicatrice de 30 de ani de la o arsură care a necesitat o grefă de piele...Așa
că m-am gândit, aha, un alt loc pentru a experimenta cu acest produs uimitor.Ei bine, nu credea
că  ar  face  orice...După  câteva  aplicații  se  transformă,  acum  are  pigment  acolo  unde  nu
fusese.Creșterea părului unde nu a crescut niciunul în 30 de ani.” Rebecca

„Am avut arsuri de gradul doi pe toată fața și pe brațe din cauza unui incendiu în casă.Am pus
RSO amestecat cu unt de cacao peste tot timp de o lună și abia vă puteți da seama că m-am
ars vreodată.Este uimitor cât de repede funcționează și este cel mai bun analgezic pe care l-am
avut vreodată.” americanisch

„Am avut o aluniță pe scalp care a început să mă mâncărime recent.Am aplicat un tampon o
dată pe zi  timp de câteva zile  și  alunița  chiar  a început  să se micșoreze!Vorbește  despre
uimitor.” Amanda

„Balsamul meu a fost suspendat și în uleiul de cocos și m-a ajutat foarte mult când am avut
alopecie.” Matty

„Iubita mea a avut o infecție cu MRSA de peste 2 ani și a încercat mai multe antibiotice, inclusiv
unul dintre cele mai puternice disponibile fără niciun rezultat.Am folosit niște ulei condensat de
la un furtun de vaporizator pe un leucoaniu pe un aer deschis și a dispărut cu durerea încetând
imediat.Calitatea vieții ei este mult mai bună.

Am avut o umflătură suspectă pe spate timp de 2 ani care a ajuns să-și schimbe culoarea și să
mă doară foarte mult și eram foarte suspicios despre ce era.Am folosit RSO pe o bandă și a
dispărut.Am încercat asta pentru că am văzut videoclipul lui Rick Run from the Cure.Cred că
răspândirea acestui mesaj este de o importanță monumentală și sunt gata să avansez din plin
prin  activism și  prin  intermediul  rețelelor  noastre sociale și  al  difuzării  pentru a vă ajuta să
transmiteți mesajul.” Robert

„Am fibromialgie și medicamentele nu-mi elimină durerea.Dar uleiul o face.” Donna

"Sunt  un  credincios...repara  guta...trebuie  să  aducă  echilibrul  dintre  yin  și  yang,  deoarece
credeam că sunt fericit înainte, dar în ultimul timp găsesc un sentiment de fericire care emană
din adâncul interiorului...Mulțumesc Rick Simpson.” Irving

„Buna Corrie, i-am dat ***** medicamente de aproximativ 3 săptămâni pentru guta la picior și a
trecut de la un scaun cu rotile la a putea alerga în sus și în jos pe scări și a plecat la o plimbare
de  2  ore.  peste  weekend.Nu  e  doar  pentru  Rac...doar  vindeca.ar  fi  trebuit  sa  fac
poze...Diferență uriașă.Medicamentele obișnuite nu o atingeau.Într-un scaun cu rotile timp de 3
săptămâni înainte de medicamente.”

„L-am  folosit  pe  arsuri  și  nu  pot  spune  unde  am  fost  ars.Fără  sperietură  și  fără
urme.Minunat.Am avut arsura de o saptamana si nu s-a vindecat.Am folosit uleiul și în patru zile
am piele  nouă.O săptămână mai  târziu  nu  pot  spune  unde  am fost  ars.Lucruri  uimitoare."
Clifford

„Da, da, am vindecat arsuri cu RSO și fără cicatrici!” Erin

„Durerea dispare literalmente instantaneu și într-o zi inflamația dispare.Am tratat deja o arsură
acum câteva luni și am o alta pe care o tratez chiar acum.Accelerează timpul de vindecare cu
săptămâni și săptămâni, în așteptarea cât de gravă este arsura și NU CICARATURI ȘI FĂRĂ
sensibilitate  peste  locul  unde  am  fost  ars.Folosesc  uleiul  pe  toate  și  mă  refer  la  orice.
**Recent am făcut un lot care nu era de calitatea pe care aș mânca vreodată, așa că este strict
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folositlocal  și  a  făcut  un tratament  facial.Doamne,  rezultate  uimitoare.Folosesc  RSO pentru
fiecare boală imaginabilă**” Michelle

„Am reușit, l-am administrat fiului meu de 18 ani.Nici un semn de cancer acum.Îți datorez un
mare mulțumire Rick Simpson.” Amanda

„L-am folosit pentru a vindeca rănile deschise.Am folosit recent pe ulcerul meu diabetic pe care
l-am rupt.S-a vindecat mai bine decât aș fi putut spera.De asemenea, a vindecat zgârieturile de
pisică peste noapte.Alte zgârieturi peste noapte.Puneți ulei pe jumătate din zgârietură, acoperit
cu  bandă,  a  doua  zi  partea  tratată  închisă  în  evidență  deschisă  tratată  de  infecție.Acest
medicament ar trebui să fie în fiecare trusă de prim ajutor.” Jared

„De la vârsta de 11 ani (acum am aproape 30 de ani) am dezvoltat un fel de ciupercă pe piele,
mai ales în jurul gâtului, pieptului și spatelui.Aceste pete roșii rotunde apar pe pielea mea în
fiecare an și am luat tot ce trebuie să iau pentru a-mi trata starea pielii.Medicamentele prescrise
de dermatologi durează 5-6 zile pentru a elimina aceste pete și încă 5 zile pentru a le elimina
total.

Zilele trecute am observat că aceste pete încep să apară din nou, DAR de data aceasta am
decis să pun puțin ulei de canabis pe el...si chiar a fost magie!!!L-am aplicat doar de 2 ori și
toate petele au dispărut.Nu-mi venea sa cred ochilor!Gata cu pastile și creme și șampoane
speciale pentru mine!Acum am facut ulei de cocos infuzat cu ulei de canabis si voi continua sa il
aplic inca o saptamana si ceva pentru a fi sigur ca petele nu vor reapara.Mulțumesc mult RS &
JB pentru tot ajutorul și informațiile, vă voi fi pentru totdeauna recunoscător.” Ioanna

„Uleiul ar funcționa pe papiloame sau pe etichetele pielii de lângă ochi?” Sean

-- Da, Sean, dar ai grijă să nu-ți bage uleiul în ochi, altfel se va arde rău timp de aproximativ o
oră sau două.Nu va deteriora ochiul, dar este neplăcut.JB

„În 2002 am avut un accident oribil.Am avut lacerații peste tot și am pierdut o parte dintr-un os
din braț.După grefele de piele și oase aproape că m-am vindecat și am avut o infecție la braț.Sa
dovedit a fi o infecție osoasă și a trebuit să o ia de la capăt.Din această cauză oricând am
tăieturi/arsuri (sunt sudor) s-ar infecta întotdeauna.Anul trecut, am avut o arsură îngrozitoare de
la o linie de abur la locul de muncă pe stomac.Menținându-l curat și folosind uleiul, s-a vindecat
într-o singură atingere peste o SĂPTĂMÂNĂ!Micile mele arsuri de sudură ar putea dura 4-6
săptămâni.Nu mai cu uleiul meu.Neosporin, eu folosesc ULEI!” Chris

„Am încălzit uleiul și l-am amestecat cu borcanul meu de cremă de față.Il folosesc de 2 ori pe zi
si sunt de aproximativ 2 luni.Coșurile adânci și adânci pe care le aveam înainte (știți de ce fel,
durează o săptămână doar să iasă la suprafață și sunt URIAȘE!) nu mai sunt acolo.Cicatricile
de la acele coșuri se estompează și ele.Văd chiar că pielea începe să se strângă!Acest ulei
este uimitor, iar crema de față este doar una dintre multele utilizări!“ Jennifer

„Am terminat de lucrat pentru șeful meu în pădure, unde era o grămadă de stejar otrăvitor într-o
grămadă de mutat și ars și nu aveam idee că era acolo.Deci bineînțeles că am prins stejar
otrăvitor.Șeful meu a văzut că era în pragul celulitei, apoi m-a trimis înapoi să încep tratamentul
cu uleiul Rick Simpson.În câteva zile, brațul meu a început să se oprească dintr-o dată, și a
început să se inverseze.NU-MI POȚI SPUNE CĂ PLANTA NU POATE TRATA NIMIC!” Harry

„Iedera otrăvitoare pe brațul meu... Erupția cutanată și arsurile au dispărut în 5 minute... Fără
umflături, fără erupții cutanate, fără durere... Folosesc un bob de orez de RSO cu puțin ulei de
cocos... DISPARAT în 5 minute!!!Îmi place uleiul!!!“ Estelle

„Am folosit acest ulei acum 3 ani pentru a ucide cancerul de prostată în stadiul 4.Am folosit
terapia hormonală pentru început și apoi am aflat despre RSO.Funcționează.Cunosc personal
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zeci de oameni care îl folosesc zilnic pentru multe afecțiuni.Este de mare ajutor pentru pacienții
cu cancer, dar cred că este cel mai uluitorrevelația a fost vindecarea psoriazisului sever al cuiva
că avea peste 90% din corp.Prin ingerarea a 1/4 până la 1/2 gram de ulei pe zi timp de 6
săptămâni, această persoană sa vindecat literalmente de o afecțiune de care suferea încă din
copilărie.Aș putea continua ore întregi cu lucrurile pe care le-am văzut făcând acest ulei.Vei
vedea, ține-ți mintea deschisă și fă așa cum îți spune Rick, nu vei regreta.” Dan

„Psoriazisul artritic în mai puțin de o lună...” Giulliana

„Psoriazisul meu a dispărut după ce am început să mănânc uleiul... Doar folosirea uleiului local
nu l-a ajutat prea mult pe al meu – nu a dispărut complet până când am început să-l folosesc pe
cale orală.Nu s-a întors încă.Sunt pe o doză de întreținere acum, așa că SPER că este suficient
pentru a ține psoriazisul departe.Nu am mai avut semne de ea de aproape 4 luni.Medicii mi-au
spus că nu va dispărea niciodată complet și că singurul moment în care se va „liniște” a fost
atunci când sunt cu adevărat bolnav și sistemul meu imunitar are alte lucruri de luptat.Bine...Nu
mi se face rău, iar prostiile s-au dus!” Lindsay

„De asemenea, am vindecat tendinita în câteva zile.Chiar și o accidentare de 7 luni.Doar frecați
puțin unt de oală sau RSO pe zona dureroasă o dată pe zi.Rahat uimitor.Am folosit RSO la o
arsură  de  gradul  3  duminică-marți  trecută,  fără  semne  de  arsura  după  40  de  ore  de
tratament.Sigur mi-aș fi dorit să-l fi folosit imediat ce s-a întâmplat.M-ar fi scutit de ore de durere
mare și m-ar fi scutit de gheață pe ea.” Bobbi

„Un prieten m-a așezat  să urmăresc Run from the Cure în urmă cu aproximativ  doi  ani  și
jumătate,  gândindu-se că îmi  poate ajuta psoriazisul.Am făcut  uleiul  împreună -  prima dată
pentru amândoi  -  în  trei  săptămâni,  psoriazisul  în  plăci  a  dispărut.De atunci  fac  uleiul  și  îl
ingeresc.Dacă ingerez în fiecare zi și aplic uleiul topic noaptea pe punctele individuale care apar
la întâmplare, psoriazisul este foarte controlat și aproape invizibil.Datorită acestei experiențe,
am sărit cu două picioare și acum dețin prima afacere cu marijuana medicală cu licență de stat
în Colorado.La un an de la începutul afacerii mele, tatăl meu a fost diagnosticat cu melanom în
stadiul IV - acesta se răspândise în plămâni și ficat.Oncologul său i-a dat 3 până la 12 luni și i-a
spus să fie pregătit pentru îngrijirea hospice.L-am început imediat cu un regim RSO și cinci luni
mai târziu, cancerul i-a dispărut.Plecat.Cel mai simplu lucru din lume!Mulțumesc Rick, pentru
reintroducerea acestui medicament uimitor în lume!” Erica

„La ce nu poate ajuta?Prin studiile  mele posibilitățile  sunt  nesfârșite.Am un chist  pe partea
dreaptă  a  obrazului  pe  față.Cinci  zile  de  la  luarea  uleiului  (ingeratul),  chistul  sa  micșorat
rapid.Uleiul  era  făcut  din  frunze  înghețate  și  muguri  mici  care  erau  înmuiați  mereu  în
limpezi.Amestecul  a  stat  timp  de  2  săptămâni.Prima  noapte  de  ulei  chistul  meu  a  avut  o
senzație de furnicături.Cinci zile mai târziu a plecat.Uleiul funcționează.Există prea multe dovezi
și știința din spatele tuturor este uimitoare.Există compuși chimici care răspund la toți receptorii
noștri din sistemul nervos este o lucrare a naturii.Partea uimitoare este că totul se găsește într-o
singură plantă.CANNABIS.Este timpul să vedem cât de departe pot ajunge oamenii.Este timpul
să evoluăm.” Jeremy

„Prima dată când am făcut uleiul (infuzat în ulei de cocos) a fost pentru tratamentul topic al
spatelui unui vecin în vârstă.Avea răni peste tot care o mâncărime puternic.Plănițele de pat sunt
excluse, la fel și scabbies, fuge, skeeters și așa, deoarece nu a fost afectată în altă parte decât
spatele și nu există semne de activitate a creaturii pe patul ei.Stiti ce a facut fiul ei???A stropit
salteaua cu substanțe chimice pentru a scăpa de gândaci care nu existau.I-am dat o saltea
nouă cu instrucțiuni  explicite că NU trebuie pulverizată.A trebuit  sa mearga la  spital  pentru
ulcere sangerante si cat a fost acolo, si-a exprimat problema spatelui si stii ce i-au spus doctorii
sa faca???Spală-i părul și corpul pentru păduchi, nu are păduchi.Deci pe cine crezi că o să
ascult  ca să o ajut?Doctorii?NU.Am făcut  uleiul,  am tratat-o  înapoi cu el  și  sunt  în curs de

- 27 -



îmbunătățire și vindecare.” Michele

„Am contractat virusul herpes acum aproape 20 de ani.Sunt unul dintre cei care fac focare de 5-
6 ori pe an până în ziua de azi.După cum vă puteți imagina, acest lucru nu a fost ușor pentru
mine.Sunt curios dacă tuaveți sugestii sau știți despre alții care au avut succes în tratarea cu
canabis?Multumesc pentru timpul acordat."

-- Pur și simplu puneți uleiul (sau o tinctură sau un balsam cu ulei) pe locurile în care izbucnește
herpesul.Repetați după cum este necesar.De asemenea, este o idee bună să mănânci cel puțin
tratamentul  de  60g,  uneori  virusul  herpesului  dispare  complet.Focarele  nu  vor  fi  la  fel  de
frecvente și nu veți avea dureri etc. dacă utilizați uleiul pentru a-l trata.Uleiul funcționează pentru
toate tipurile de herpes și nu veți găsi nimic care să funcționeze mai bine asupra herpesului
decât uleiul.Cele mai bune urări, JB

„Fosta  mea  soție  nu  are  viruși  după  ce  am  administrat-o!!!Doctorul  ei  a  fost  și  este
nedumerit.Era absolventă a DARE și acum păstrează câteva plante pentru ea...” Thomas

„Bună dimineața, Scot, am vorbit cu sora mea aseară și ea spune că s-a vindecat!Medicamentul
i-a vindecat  zona zoster.  :)  Ea spune că se simte minunat.Am vrut  doar să fiu 100% sigur
înainte să-ți scriu.Mulțumesc mult pentru ajutor.”

„Fata  cu  zona  zoster  i  s-a  întâmplat  altceva  și  nu  a  spus  niciodată  familiei  ce  era  în
neregulă.Iată, tocmai mi-a trimis-o: „Bună din nou, tocmai am aflat ieri că sora mea a avut o
excrescență la tiroida acum un an, dar nu i-a spus familiei noastre.Se pare că doctorul i-a spus
că vor fi cu ochii pe el și dacă va crește, atunci se vor opera.Nu era suficient de mare pentru a-i
face o biopsie.Oricum, ea a avut o programare la doctor săptămâna trecută și a aflat că tumora
a  încetat  să  mai  crească.Ea  crede  că  medicamentul  a  oprit  creșterea.Nu  este  o  veste
minunată?Ea continuă să o ia în speranța că următoarea ei numire va dovedi că uleiul ucide
tumorile.Vă va anunța mai multe când se va întâmpla asta.” scoțian

„Undeva în primăvara trecută, am observat un semn roșu pe partea stângă a bărbiei mele.Am
respins asta ca doar o rană care avea să dispară în curând.Ei bine, nu a fost și apoi, înainte de
a-mi da seama, a apărut  al  doilea;  nu atașat,  dar într-o linie oarecum dreaptă de la primul
semn.Am aplicat niste polisporine si alte creme pe care le-am gasit in dulapul cu medicamente
dar nimic nu i-a schimbat culoarea sau aspectul.În momentul în care am contactat și am intrat în
cabinetul meu, erau mai multe, dar a început să capete un aspect diferit în unele zone.Părea
mai  pete.Când  doctorul  meu  m-a  examinat,  avea  o  privire  uluită  pe  față.Pe  parcursul
următoarelor două luni, a prescris diferite creme și pastile cu antibiotice.

Tot timpul a continuat să spună, nu cred că este cancer.Nu cred că este cancer.Mi s-a părut
ciudat totuși că îmi spunea să nu-mi fac griji în legătură cu alte programări, doar să ajungă la
biroul lui în fiecare săptămână, așa cum mi-a spus el și să mă vadă imediat, și în biroul lui
personal, nu în camera de examinare. timp.A spune că am fost puțin speriat a fost un eufemism,
deoarece nu mergea nicăieri.De mai multe ori l-am întrebat despre a vedea un dermatolog, iar
el a răspuns: „Vom face o biopsie și apoi te vom duce la un dermatolog, dacă nu te deranjează
să conduci la Halifax”… „Mă duc. într-o clipă”, i-am spus să afle care sunt aceste semne de pe
fața mea.Timpul a trecut și nu auzisem de la Halifax despre vreo întâlnire cu un dermatolog.L-
am întrebat din nou pe doctorul meu... Apoi a menționat că a fost un dermatolog care a murit în
Halifax și cel care era acolo era foarte ocupat, ceea ce înseamnă că aveau să treacă câteva
luni până să intru să-l văd.Timpul părea să-și târască călcâiele... nu se întâmpla nimic...

M-am hotărât după ce am încercat medicamentele pe care mi le-a dat Dr. să iau lucrurile în
propriile mâini.Am făcut câteva întrebări și am reușit să obțin niște RSO(Ulei Rick Simpson) sau
pur și simplu, ulei de cânepă bine făcut.Am urmat instrucțiunile de utilizare a uleiului.Mi-am pus
unele pe o bandă și mi-am acoperit urmele de pe față noaptea.Am ingerat si eu cate ceva in

- 28 -



fiecare seara.

Din tot ce am citit, aceste lucruri nu te pot răni, dar te pot doborî dacă iei prea mult la început.Ei
bine, în câteva ocazii am luat puțin prea mult și nu am reușit să merg la lucru câteva zile.Totuși,
ceea  ce  am făcut  a  fost  să  aplic  uleiul  noaptea  la  fel  de  puternic  ca  mineputea  fără  să-l
irosească.Am putut vedea că face o diferență.Sunt sigur că ar fi funcționat mai repede dacă mi-
aș fi luat timp să ajustez cantitatea pe care o iau intern, astfel încât să nu existe reacții adverse
la funcția mea motrică.laugh out Loud

În  general,  aceste  lucruri  funcționează  și  la  una  dintre  cele  mai  recente  vizite  ale  mele  la
doctorul meu, el a spus: „Nu pare atât de agresiv pe cât era”. Acest lucru m-a făcut să mă simt
mult mai bine, la fel și raportul de biopsie când a revenit spunând că proba de țesut nu era
malignă!Pot spune sincer că uleiul pare să fi limpezit orice ar fi fost pe bărbia mea.

În cea mai mare parte, nu există semne roșii în creștere, doar „umbre” a ceea ce a fost.Ma duc
la dermatolog peste o saptamana.Sper că va putea arunca puțină lumină asupra a ceea ce este
sau a fost ceea ce am avut.Aș dori să știu sigur pentru liniște sufletească.Cu siguranță voi da o
actualizare când voi avea mai multe informații.Deocamdată... Mi-ar plăcea să trimit un mare
mulțumire celor implicați în a ajuta să mă vindec!” Factură

Q.Mă întrebam dacă RSO ar ajuta la arsurile mamei mele de la radiații?Ea a decis să meargă
înainte  cu  tratamentul  „convențional”,  iar  acum  are  pieptul,  în  lipsă  de  alte  cuvinte,
dracului.Doare doar să te uiți la ea.Îmi amintesc că tu sau Rick te-ai ars odată, cred că în timp
ce pregăteam RSO, și am arătat imagini cu cum funcționează uleiul și pe arsuri.Deci, i-ar face
ceva bine?

A.Frecați uleiul sau un balsam de cânepă pe piept și pe spate.Desigur, ea ar trebui să mănânce
uleiul și să stea departe de medici și de toate celelalte astfel de forme de daune inutile.JB

„Mama mea (72 de ani) are pielea crăpată dureroasă pe majoritatea vârfurilor degetelor de
aproximativ 2 ani... foarte dureroasă.Doctorul spune: „Da, asta vine odată cu vârsta.” Dufuss!!!
Am amestecat o cantitate foarte mică de ulei cu acvafor...Un tratament, peste noapte... dispărut!
Crăpăturile ei dureroase s-au vindecat și continuă să fie bune de peste o săptămână!UIMITOR!"
Dolly

„Am  folosit  uleiul  pe  o  rană  chirurgicală  proaspătă  deschisă.În  septembrie  2012,  mi  s-au
îndepărtat  2  tumori  de  carcinom  bazocelular  de  pe  față.Una  era  mare  și  era  tumora
alimentatoare care o răspândea.De asemenea, o tumoare internă în obrazul meu a fost răzuită
pentru o biopsie.Când am ajuns acasă și mi-am dezvăluit rana, aveam un crater în față.

In primele 4 zile am amestecat unt de Shea si ulei si l-am aplicat.Am trecut apoi la ulei drept și
nu m-am oprit.Când m-am dus la programarea postoperatorie, doctorul care credea că voi avea
o operație plastică a fost uimit de vindecarea mea.Am decis să-i spun adevărul, că nu folosisem
rețeta, că o vindecasem cu Ulei de Canabis.Ea auzise de Rick Simpson și Phoenix Tears, nu m-
a judecat și a spus să continuăm treaba bună.Într-o lună, merg la a doua operație, plan de
acțiune  pentru  a  vindeca  această  rană...  Ulei  de  canabis.Îi  voi  spune  acestui  chirurg?La
programarea mea post op!În dragoste și lumină.” Patti-Jo

-- Patti, nu va fi necesară nicio intervenție chirurgicală dacă continui cu uleiul.Sau amânați cu
încă 60g dacă este necesar, dar stați departe de operații și medici, dacă este posibil.Este o
condiție tristă pentru succesul tratamentului în multe cazuri.JB

„RSO a făcut ca psoriazisul meu să fie aproape inexistent.Am ingerat o doză de întreținere de
trei  ani  și  tenul  meu  este  curat,  mintea  mea  este  limpede  și  nu  am  fost  niciodată  mai
sănătoasă.” Erica
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„Am văzut pe cineva apropiat meu folosind uleiul lui Rick pentru o arsură urâtă care ar fi lăsat o
cicatrice urâtă și în decurs de o săptămână de la aplicarea uleiului a dispărut și nu avea niciun
semn de cicatrice sau că ar fi ars.” Janice

„O  avem  pe  fiica  mea  pe  ulei  acum.Are  psoriazis  la  ambele  coate,  antebrațe  și  pe  un
genunchi.Am facut poze la inceput.Până acum zonele solzoase uscate au dispărut.Pielea este
roșie,  dar  netedăîn  loc  de  crescut  și  inflamat.Zonele  mai  mici  din  exterior  s-au  curățat
complet.Suntem convinși că acest lucru va funcționa.Facem poze o dată la două zile sau când
există o îmbunătățire vizibilă.Toate acestea în mai puțin de o săptămână de utilizare locală a
uleiului.Vă mulțumesc foarte mult pentru conștientizarea acestui medicament care în cele din
urmă va vindeca națiunile Rick și JB.Distribuesc postări în fiecare zi și spun tuturor celor care
vor asculta.Începe să se cufunde.” Ron

Q.Aceste amestecuri funcționează pentru acnee??

A.Jennifer, uleiul funcționează pentru „tot felul de afecțiuni ale pielii”. Asta înseamnă includerea
acneei.Cele mai bune urări, JB

„(Am aflat despre ulei) acum 3 luni căutând pe internet un remediu pentru acnee și rozacee.S-a
clarificat imediat!Adaug ulei iso în uleiul de cocos pentru a-l folosi pe față și pe gât o dată pe
zi.Soțul meu spune că arăt cu 15 ani mai tânără!Mulțumesc foarte mult pentru împărtășirea
acestei informații.Dumnezeu să vă binecuvânteze pe toți.Continua cu munca buna." Toni

„Jur că de aceea arăt mult mai tânără decât frații mei.Sunt cel mai mare dintre 4.Majoritatea
tuturor spun că arăt cu cel puțin 20 de ani mai tânără decât sora mea mai mică.” Maria

„Funcționează și pentru firele de păr încarnate de pe față.L-am folosit pe fiul meu de 23 de ani
cu succes în 2 aplicații.IUBIRE PENTRU TOȚI." Patti-Jo

„JB,  ai  vreo dovadă științifică  sau doar  oameni  care  afirmă că au fost  vreodată  alergici  la
marijuana?Este posibil?Cred că tricomii sunt cei care fac o persoană să mâncărime, deoarece
atunci  când  tundeți,  aveți  tendința  de  a  avea  mâncărime  pe  mâini,  ca  și  cum  ați  atinge
izolația.Dar două persoane mi-au spus că ei cred că sunt alergici la marijuana și izbucnesc în
stupi ori de câte ori sunt în preajma ei sau fumul este aruncat lângă ei.Dar mi-ar plăcea ca
amândoi să facă parte din studiul meu, așa că mă întrebam dacă cineva a fost martor la o
persoană alergică la marijuana sau a experimentat-o ea însăși?

--  Uite,  canabisul  este  o plantă,  așa că da,  unii  oameni  ar  putea fi  alergici  la  unele dintre
componentele sale, desigur.Dar nu am văzut încă alergie la ulei și credem că, dacă se întâmplă,
oamenii vor trebui doar să încerce o altă tulpină cu alte terpene în ea.Uleiul este folosit pentru a
trata alergiile de tot felul.Dar suntem șapte miliarde și fiecare dintre noi este unic, așa că aș
spune că da, unii oameni probabil vor avea alergie la anumite tipuri de ulei.JB

„Charlie  merge.Fara  medicamente  pentru  durere.El  stă  în  picioare.Pașii  lui  sunt  drepti  și
largi.Poate să alerge să sară și să se joace.Gâtul lui este vindecat în aproape 90 la sută.Nu a
mai arătat așa de doi ani.A mâncat ieri o banană, pizza, o jumătate de sandviș, orez prăjit, iaurt
și multe altele.N-a mâncat niciodată atât de mult.(...)

Genunchiul drept al lui Charlie a fost cel mai rău.Este cu aproximativ 50 la sută mai bună.Cel
din stânga este aproape complet vindecat, cu excepția faptului că l-a mâncărit noaptea trecută
și i-a făcut vezicule.Dar nimic major...  Cea mai mare schimbare este rana de pe gât și sub
axile.Gâtul este aproape complet vindecat, precum și axilele lui.

Eu folosesc o picătură mică de ulei  în tubul  lui  G înainte de băi.De asemenea, a ajutat  la
durerile  de  genunchi.Dacă  îi  dor  genunchii,  primește  acea  picătură.Nu  adaug  tylenol  sau
ibuprofen.Face șmecheria.Îmi  fac și  un unguent.Am un aparat  de apă care filtrează apa și
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separă apa alcalină de cea acidă.Deoarece apa oxigenată acidă este atât de bună pentru piele
și este, de asemenea, un antibacterian, iau apă acidă și o amestec cu metoceluloză pentru a
crea un unguent.

Adaug  concentratul  pentru  a  face  un  balsam  care  este  ca  consistenta  vaselinei.Îi  ung
pansamentele cu asta și  îl  folosesc pe răni.Numai ACEASTA face o diferență incredibilă cu
durerea,  mâncărimea  și  vindecarea.Îți  voi  trimite  poze  în  curând.Le-am  luat  fiecare
schimbare.Cred că uleiul va mai rezista încă o lună, dar din moment ce este prima dată când
fac asta, suntnu sunt sigur.Sunt incantat.Apetitul lui nu a fost niciodată atât de bun.A mâncat
mai multă mâncare ieri decât a mâncat tot anul.” Trisha

„Hei,  Rick  și  prieteni,  am un prieten care a avut  această  durere  (aprox.2  inci  pe  4 inci  în
diametru) pe omoplatul stâng, de acum 4 ani, căutând o infecție, fără crusta pe loc, doar o
deschidere pură, sub suprafață, puteai simți un nodul de baseball tare, sensibil la atingere .

A aplicat  topic  uleiul  de  8  ori  în  7  luni  cu  aproximativ  2  weekend-uri  și  pentru  uz  intern.
Crusta și nodul de cicatrizare a dispărut, rana deschisă este cicatrice și prietenul meu se simte
binecuvântat că a avut șansa de a folosi uleiul.” Rebecca

„Am umflături pe gât în două locuri, unul la sân și unul la abdomen... în ultimele trei săptămâni
ai mei s-au micșorat... cel de pe ceafă și stomac aproape dispărut... cel din spatele urechii este
jumatate din marime...GO ULEI DE CANNABIS!!!!!!” Sharon

„Doar ca să povestesc mica mea poveste...un prieten de-al meu suferă de tromboză venoasă
profundă de mulți ani.Are o rană la picior de 2 ani, de mărimea unui sfert...După ce am văzut
povestea lui Rick Simpson, i-am sugerat uleiul, a spus că va încerca orice...Deci fiind oricum
fumători, am achiziționat o parte din ulei.I-a spus să-l ia de două ori pe zi.2 boabe de orez
marimea...Au  trecut  2  saptamani...zâmbea,  nu  mai  văzuse  asta  de  ceva  vreme...Rana  se
micsorase?????...Începe pielea nouă???Asta nu putea fi???...Sau ar putea???...A continuat
încă două săptămâni... apoi a apărut cu un zâmbet mai larg...rana a DISPARAT???...Toată piele
nouă  și  fără  durere...WOWWW...Acum  suntem  credincioși,  a  vedea  înseamnă  a
crede...pastreaza speranta vie!" Jason

-- Da, s-ar putea, Jason Hildebrandt, ai văzut asta și acum știi cum vei trata practic orice se
întâmplă cu tine sau cu oricare dintre prietenii tăi.Doar frecați puțin ulei și mâncați-l, este într-
adevăr la fel de simplu.Mulțumesc și urări bune, JB

„Ieri  mi-am tăiat  degetul  pe un blender  la  serviciu.La 3 dimineața m-am trezit  cu un deget
bătând că am încercat gheață, peroxid, neosporină.Nimic nu a funcționat.Încă mai pulsa.Mi-am
amintit apoi că uleiul auditiv ar ajuta la regenerarea celulară și ar opri durerea și a vindecat
cicatricile și problemele de piele, așa că de ce să nu încerc.Așa că am luat o picătură și am
întins-o pe tot vârful degetului.În 1 minut durerea a dispărut în proporție de 80%.In 30 min.Am
putut să-mi bat degetul doar cu puțină durere, dar fără durere reală.sunt vândut.La 12 ore mai
târziu, am aplicat din nou și de atunci nu am dureri.” Rebecca

„Vergeturi?” Chihlimbar

-- Da.JB

„Hei Rick, aș dori să-mi păstrez numele confidențial dacă se întâmplă să postezi asta (ceea ce
nu  mă  deranjează).Prietena  mea  a  avut  o  educație  foarte  dură  și  a  recurs  la  tăierea
încheieturilor atunci când a fost deprimată, această problemă a trecut cu ani și ani în urmă, dar
încă mai rămân niște cicatrici destul de urâte pe încheietura mâinii.Acolo extrem de vizibil și
bule destul de mult, este primul lucru pe care mulți îl observă când o întâlnesc prima dată, nu și-
ar dori nimic mai mult decât să scape de ei.
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Deci întrebarea mea este că uleiul ajută la scăparea de cicatrici?Sau măcar să le facă mai puțin
vizibile?Îmi place ceea ce faci și mi-aș dori să știu despre ulei când bunicul meu s-a îmbolnăvit
de cancer, ești un erou pentru toate viețile pe care le-ai salvat!”

-- Începeți să aplicați uleiul local pe cicatrici, cel mai probabil acestea vor dispărea în câteva
săptămâni sau luni.De asemenea, aș pune-o pe ulei, asta o va ajuta cu PTSD din toate acele
amintiri din ceea ce a trecut.De asemenea, va îmbunătăți calitatea somnului ei.Faceți fotografii
și videoclipuri dacă nu vă deranjează, cicatricea chiar va dispărea - fie complet, fie vor fi cu greu
vizibile.Cele mai bune urări, Jindrich

„Am aceeași problemă cu rănile la picioare.În primul rând pentru că eram pre-diabetic.Dar am
aflat că sunt foarte sensibilă la mușcăturile de insecte și țânțari.Am pus ulei peste ele și le-am
pus peste noapte un bandă și mușcăturile s-au vindecat.” Michelle

--  Ce  poate  face  uleiul  pentru  mușcăturile  de  țânțari  sau  căpușe  este  pur  și  simplu
uimitor.Încearcă și vei vedea de ce spunem că nimeni nu trebuie să-și părăsească casa decât
dacă are uleiul pe el.Uleiul are atât de multe utilizări încât este iresponsabil să încerci să trăiești
fără el.JB

„Mâncați uleiul...Iau ulei de două luni, psoriazisul meu este aproape 80% clar și nu trebuie să
folosesc deloc niciun medicament...Și mi-a luat și artrita...” Giuliana

„Am folosit un amestec de canabis și ulei de măsline și, într-o săptămână, psoriazisul meu a
început să se înlăture.Din păcate, am avut doar puțin și nu am avut destule să-l iau mai mult
atât  intern,  cât  și  extern.OBSERVAȚI,  nu am avut  nici  măcar  RSO adevărat,  ci  un ulei  de
canabis făcut pe ulei de măsline.” Teemu

-- Să sperăm că vei mai primi puțin ulei în curând, Teemu.Cel mai bine este să-l utilizați local
pentru a controla simptomele și, de asemenea, pentru a mânca ulei, doriți să eliminați și cauza
de bază a problemei.Cele mai bune urări, JB

„Funcționează bine și împotriva înțepăturilor de țânțari și a durerilor de dinți.Fiica mea a fost
mușcată, nu glumesc, de cel puțin 50 de ori de țânțari în 15 minute CU OPRIT! Spray împotriva
insectelor Deep Woods.Am încercat o coajă de banană, deodorant, aloe vera, dermaplast și
hidro-cortizon.Nimic nu a redus umflarea (este alergică la mușcăturile de țânțari și se umflă rău)
și nici nu i-a oferit ușurare.În disperare, am răzuit rășina dintr-un vaporizator, am amestecat-o
doar cu puțin ulei de cocos, astfel încât să se răspândească mai ușor și i-am „uns” picioarele cu
ea.În aproximativ o jumătate de oră, toată umflarea a scăzut și, deși încă mai avea puncte roșii
acolo unde erau mușcăturile, nu o deranjau și am evitat să-i dau Benedryl.

Mi s-a format un abces în gură și am împachetat rășina din vape în jurul dintelui afectat și, din
nou, în aproximativ jumătate de oră, umflarea a scăzut și am reușit să o vindec, fără probleme
de atunci.Cu toate  acestea,  l-am împachetat  două zile,  ca  să fiu  sigur.Acum pot  spune că
ambalarea rășinii (dacă ai un Vapir No2 în interiorul conului unde schimbi ecranul colectează
hash aproape pur, concentrat și el.) în jurul dintelui meu am ajuns incredibil de sus, probabil mai
sus decât am fost vreodată în viața mea. .

Chiar i-am trimis un mesaj soțului meu din sufragerie pentru a-i cere ajutor pentru a ajunge în
dormitor.Totuși, medicamentele sublinguale funcționează mai bine, motiv pentru care în sala de
urgență, dacă bănuiesc un atac de cord, pulverizează nitro sub limbă.Totuși, totul este în regulă
acum,  nu  am murit  de  o  supradoză,  nu  m-am trezit  îngrozitor  de  mahmureală  și  cel  mai
bine...Nu a  trebuit  să  iau  cantități  mari  de  Tylenol  sau Advil  și  să  fac  și  mai  multe  daune
stomacului și ficatului.

Știu că rășina nu este cea mai eficientă metodă și nici măcar nu eram sigur dacă va funcționa,
dar a trebuit să lucrez cu asta, deoarece trăiesc într-o stare ilegală.M-am gândit că nu poate
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strica.Abia aștept  să trăiesc într-o stare în care să-mi pot  crește  în mod liber  propria  mea
materie primă organică de cea mai înaltă calitate posibilă, să-mi fac propriul ulei și să mă vindec
pe mine și pe întreaga mea familie...inclusiv fiica mea de aproape 2 ani care a trecut prin iad
anul trecut pentru că nimeni nu-și poate da seama ce este în neregulă cu ea.

Ei cred că acum are o tulburare de proteine, dar acesta este doar un alt lucru pe care îl aruncă
în jur pentru că nu au habar ce este de fapt greșit.Dacă o punem pe ulei,  i-ar putea salva
viața.Deși mi-ar plăcea să am un diagnostic precis, așa că știu ce tratez, dar concluzia este că
vreau doar ca copilul meu să se simtă mai bine și dacă asta înseamnă să mă contrazic cu
societatea convențională, atunci asta voi face.” Sara

„Uleiul pare să prindă viață.Strălucește atunci când este aplicat.Mi-am ars mâna (nu vă spun
cum lol) dar am vindecat-o cu ulei.Mai avea suficient ulei pur pentru 2 aplicații, apoi uleiul folosit
infuzatulei de cocos.Nu a avut deloc durere.Și fără cicatrici la sfârșit.Fără tifon cu parafină, fără
infecții, fără pastile pentru durere.Îți mulțumesc din nou Rick pentru că ai împărtășit acest lucru
cu lumea.” Carol

„Mulțumesc  nu  este  suficient  pentru  ceea  ce  ai  făcut.Stau  aici  cu  ulei  pe  stejarul  meu
otravitor.N-aș fi încercat NICIODATĂ fără tine.A durat peste 2 luni, atingând aproape 100% din
corpul meu anul trecut, din cauza că cineva a pornit un incendiu, așa că acum îl voi primi peste
tot și, mai rău, spun ei, deoarece nu construim imunități la acesta.

Acum o zi a apărut.Deci, uleiul de aseară, nu a oprit deloc mâncărimea.Cu toate acestea, văd
că vindecă cicatrici zilnic, așa că am încredere.În această dimineață, la 24 de ore după prima
aplicare, văd că funcționează și vindecă orice piele rănită de la zgârierea mea.Deci, cu niște
pastă de oxid de zinc peste uleiul meu, cred că tocmai am găsit  ajutorul  1# pentru stejarul
otravitor.De fapt, abia aștept până în sezonul viitor să văd dacă poate uleiul se vindecă pentru a
repara această problemă pe viață.Te voi anunta.Nu ar fi grozav?Din nou, mulțumesc pentru tot
ce faci.” Rebecca

--  Uleiul  poate  repara  și  asta.Este  un  remediu  sau  un  control  pentru  toate  problemele
medicale.Cu cât se aplică mai devreme, cu atât mai repede va repara ceea ce trebuie reparat,
cam atât.JB

„Iedera otrăvitoare pe brațul  meu...erupția cutanată și  arsurile  au dispărut  în 5 minute...fără
umflături, fără erupții cutanate, fără durere...Folosesc un bob de orez de RSO cu puțin ulei de
cocos...DISPARAT in 5 minute!!!Uleiul meu!!!” Estelle

„Am avut stejar otravitor pe față, după a doua zi a fost de la frunte până la gât, pete mari care
mâncărime, crude și ceva sângerări de la zgâriere.Am amestecat puțin ulei cu puțin ulei de
cocos pentru a fi ușor de întins.Mi-am pus-o și am ușurat imediat mâncărimea și durerea, în
decurs de o oră s-au dus durerea și inflamația, până a doua zi dimineața nu era vizibilă decât
dacă te  uitai  cu  adevărat.Cu siguranță  a  ridicat  câteva sprâncene și  în  cele  din  urmă unii
sceptici au ajuns să vadă despre ce vorbesc mereu.Puterea vindecătoare a canabisului!” Cindy-
Lee

„Vreau ca oamenii să știe că RSO a curățat o veziculă uriașă pe care a primit-o soțul meu pe
călcâie în timp ce stătea în pat atât de mult timp de a fi atât de bolnav.Am pus uleiul pe el și în
decurs de o săptămână a dispărut.Mi-a fost total teamă că se va dezvolta în ceva mult mai
serios.I-a acoperit tot călcâiul.Mulțumesc Rick Simpson pentru tot ce faci.” Susan

„Am făcut un balsam din ceară de albine, ulei de măsline, ulei de nucă de cocos și ulei de neem
care mi-a vindecat mirosul rânced al picioarelor pe care îl am de peste 25 de ani...Am adăugat
uleiuri de lavandă și citrice pentru a reduce mirosul de neem.Și funcționează mai bine decât
orice  cremă pentru piele  pe care  am cumpărat-o vreodată.Și  soția  nu a  fost  niciodată  mai
fericită.” Robert
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--  Aș  adăuga  puțin  ulei  la  amestec,  Robert.Nu  strică  niciodată  să  adaugi  câteva,  plus  cu
siguranță  ar  funcționa  și  mai  bine.Numai  uleiul  poate  face  același  lucru,  atunci  când  este
amestecat cu ulei de semințe de cânepă, de exemplu, iar un masaj al picioarelor cu un balsam
puternic de canabis este unul dintre cele mai plăcute lucruri pe care le poți experimenta în
această lume.Îți poți imagina cât de grozav ar fi pentru picioarele tale dacă le-ai pune pur și
simplu în ulei călduț nediluat timp de zece minute?Vă puteți imagina cât de eficient ar fi acest
lucru pentru persoanele cu arsuri, ulcere diabetice, cancere de piele etc.?Eu pot.JB

„Dacă femeile ar ști că a inversat îmbătrânirea pielii și a reparat pielea deteriorată (ca în cazul
acestei  persoane),  sprijinul  pentru  legalizarea  canabisului  ar  trece  prin  acoperiș!Întreaga
economie a prosperat din cauza suprimării acestui medicament natural uimitor și vom vedea
cum se prăbușește împreună, pe măsură ce tot mai mulți oameni devin informați și pur și simplu
încep să se administreze singuri.” Gil

„Am citit ridurile?Ajută la ridurile?” Margie

Q.Îl aplici pe față pentru tratamentul ridurilor sau îl iei pe cale orală sau ambele?” Toni

A.Ambele pentru cele mai bune rezultate, dar numai aplicarea locală poate face multe.JB

„Am nevoie de rețeta pentru chelie.Este o parte ulei de cânepă la zece părți ulei de semințe de
cânepă?Ajutati-ma va rog!Logodnicul meu își pierde părul și chiar nu vreau să fiu nevoit să-l
părăsesc... Avem gemeni, așa că am cam nevoie ca el să rămână, ha ha.” Jenna

-- Asta ar putea funcționa.Ne place să adăugăm 20-30% ulei în uleiul din semințe de cânepă,
96% alcool sau alți purtători, dar mai puțin decât atât poate face minuni atunci când este utilizat
local.În mod ideal, desigur, ar avea la dispoziție o găleată cu ulei și l-ar folosi direct.Pentru că
medicamentul nediluat funcționează mai bine decât medicamentul diluat.Cele mai bune urări,
JB

„Fiind mecanic, am folosit uleiul la niște tăieturi destul de proaste și ai dreptate 100%...vindecă
pielea mult mai repede decât orice altceva.” Cory

„Mi-am vindecat verucile genitale cu doar 3 aplicații în 2 săptămâni.Am avut câteva tratamente
foarte dureroase la clinica GUM din spital, ceea ce nu a făcut decât să le înrăutățească.Am
folosit aproximativ 10 mg pe fiecare neg (am avut 5) la fiecare trei zile.Am spălat dar am evitat
să folosesc săpun timp de 3 zile de fiecare dată până când uleiul a fost absorbit, apoi m-am
îmbăiat și l-am reaplicat.Negii tocmai s-au transformat în piele moartă, care s-a îndepărtat fără
durere, lăsând în urmă o nouă piele sănătoasă.I-am spus medicului meu de familie despre asta
și m-a numit mincinos?Am fost norocos să am un prieten care mi-a făcut niște ulei din umbră și
din frunze de muguri, care în mod normal ar fi fost un deșeu.” Miles

„Sunt în proces chiar acum de a trata o aluniță urâtă care s-a înnegrit.În fiecare dimineață aplic
o cantitate generoasă chiar pe aluniță apoi acoper cu o bandă.În 3 săptămâni văd vizual că
alunița se micșorează.Funcționează.Si eu mananc putin in fiecare zi...ce diferenta de nivel de
energie.FERICIREA MEDICINALĂ PRIN CANNABIS!!!!!!!” Frumos

„Mă simt vinovat că vreau să-l încerc pe cap pentru chelie masculină.” Robert

-- Nu fi, funcționează și probabil vei avea nevoie oricum de cantități mici de ulei.Bineînțeles că
ai putea pune o mulțime de ea și ar fi mai bine, dar dacă dizolvi un gram sau mai mult în 100 ml
de ulei de semințe de cânepă, cred că îți va plăcea să vezi și ce va face, Robert.De asemenea,
adăugați câteva mili de ulei de semințe și amestec de ulei în șampon și alte produse cosmetice
pe care le utilizați, de asemenea, vă va plăcea diferența pe care o va face.Fă fotografii, îi poți
ajuta pe mulți alții.Avem doar câteva fotografii cu asta, nu i-am acordat prea multă atenție, de
înțeles.Dar chiar funcționează, încercați și nu vă fie rușine nici măcar o secundă.JB
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"Recunosc...sunt  neîndemânatic...Am  un  obicei  prost  să-mi  înfig  dinții  furcii  de  smoală  în
picior.RSO direct pe loc, acoperit cu bandă, durerea dispare în câteva secunde, vindecată în 3
zile.” Heather

„Am văzut o versiune de balsam mult mai puțin puternică a uleiului care distruge psoriazisul în
câteva zile,  reduce umflarea ovarelor  în prima zi  a menstruației  în 20 de minute și previne
cicatricile și durerea atunci când este aplicată imediat pe arsurile minore.Cu adevărat mă face
să mă întreb ce poate face uleiul...” Beres

„Am avut unul dintre cele mai grave cazuri de picior de atlet când aveam 10 ani, mi-aș dori să
am ulei.Dar o am acum.Totul este bine 47 de ani mai târziu.Vindecă aproape orice.” Donald

„Nora mea prăjea cotlete de porc și practic și-a înmuiat degetele în uleiul fierbinte până la prima
articulație și au devenit albe ca puiul gătit.Le-am pus RSO și durerea a dispărut în aproximativ
un minut și ceva, ea le-a acoperit de 2 ori pe zi cu RSO.S-au vindecat foarte repede în doar
câteva zile și nu a existat nicio pierdere a pielii sau cicatrici.

Este uimitor că acum păstrăm puțin în frigiderul din bucătărie, așa că dacă cineva se arde (în
special copiii) vom aplica imediat RSO, nu este nevoie să simțim acest tip de durere când avem
o plantă naturală care va avea grijă de ea. .” Debra

„Am avut un mic lot de bulgări pe cot, i-am tratat cu ulei...O săptămână mai târziu, cotul meu
este neted și fără denivelări...Cred că erau negi, dar pentru că nu cred în medici nu aș putea să
vă spun cu siguranță.” Carla

-- Indiferent de ce este în neregulă cu pielea dvs., aplicați pur și simplu uleiul, acoperiți-l cu o
bandă și reaplicați uleiul în fiecare zi sau două sau când aparatul cade.Arsuri, veruci, eczeme,
psoriazis...Tuleiului nu-i pasă ce este și îl va repara, doar dă-i timp și ulei.JB

„Am făcut  o „spălare” din uleiul  pe care l-am făcut  și  am întrebat-o pe o prietenă care are
psoriazis SEVER din cap până în picioare și nu a făcut o poză cu ea de peste 4 ani să se spele
cu el.1 DARE - în timp ce ea își spăla corpul, am fost în șoc, uitându-mă la TOată pielea roșie,
pete, care se făcea POOF și am văzut O piele sănătoasă UIMINOARE după fiecare DATĂ
DATĂ când și-a șters o parte a corpului.I-am făcut poze în noaptea aceea și le-am postat.ÎI
PLACE ACUM să-și facă poza... ZILNIC!

Câțiva alții m-au întrebat cum l-am amestecat și am fost fericit și surprins pacienții cu SM și alții
care suferă de boli l-au folosit în băile lor, iar unul a spus că a dormit ca un BEBE fără durere
pentru prima dată în viață.” Traci

„Prietenul meu avea un chist pe față și după ce a luat uleiul câteva zile, acesta a dispărut.Și o
ingera, nu o folosea local.” Jonathan

„Iau ceva mai mult  decât  dimensiunea bobului  de orez.De fapt,  mi-am băgat  puțin nasul  și
alergiile mele au dispărut.Locuiesc într-o casă cu motor cu doi câini și suntem bombardați cu
polen de pe un deal de copaci vecin.Anul trecut am luat benedryl în fiecare zi.Nu am fost nevoit
să iau niciunul în acest sezon și dorm mult mai bine.” Judy

„Nu sunt bolnav de cancer, dar aveam o infecție la călcâi care nu răspundea la tratament.Am
avut chiar și o lucrare de tehnologie pentru îngrijirea rănilor... a făcut ca infecția să nu se mai
răspândească,  dar  tot  nu  s-a  vindecat.Am  uns  uleiul  pe  el  și  într-o  zi  roșeața  a  fost  mai
mică.Ziua a  doua și  roșeața  a dispărut.Ziua a treia  și  infecția  arată din  nou ca pielea!Ulei
vindecător minunat!” Tammie

„Eram în punctul în care nu voi părăsi casa mea.Am avut o erupție cutanată pe care doctorul a
spus că este dermatită periorală și tot ce mi-au dat fie nu a funcționat, fie mi-a făcut rău.Ei au
spus  că  nu  au  idee  ce  cauzează  sau  cum să  scape  definitiv  de  el.După  ce  am  mers  la
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Vancouver, am decis să încerc să pun RSO pe erupție cutanată și să văd ce se întâmplă.A doua
zi  a  dispărut  aproape.Acum iau  uleiul  intern  și  de  atunci  nu  am mai  avut  această  erupție
dureroasă înapoi.Lucrurile  astea sunt  uimitoare.Mă uit  acum la  o  doamnă care  își  vindecă
cancerul  de  sân  și  stomac  cu  aceste  lucruri  uimitoare,  oferite  nouă  de  nimeni  altul  decât
Dumnezeu însuși!!!” Ceai

„Am lucrat pentru o companie de piscină și spa... Sunt pielea deschisă, afară toată ziua.Aveam
niște  pete  nebunești  care  îmi  apăreau  pe  față,  cap  și  braț  care  erau  mereu  pe  geamul
șoferului.Uleiul a curățat acele pete chiar în câteva săptămâni!Acum ingerez 0,5 grame de THC
pur în fiecare zi pentru a ajuta la lupta împotriva oricărei boli și pentru a-mi menține sistemul
imunitar puternic.BTW nicio vaccinare împotriva gripei!Fără gripă de când eram copil.” Jay

„Funcționează uimitor pe arsuri și arsuri solare.Diluat cu ulei de măsline.” Rachael

„Acum 18 luni mi s-a infectat piciorul din cauza unei intervenții chirurgicale.După ce doctorul a
încercat toate antibioticele și procedurile, ei știu că practic au renunțat și m-au trimis acasă să
aștept să se închidă.Abia după ce am început să mă tratez cu doze mari de canabis am putut
constata că regenerarea a început!” Ariel

„L-am folosit pe herpes labial și vezicule pe buze, a funcționat mai bine decât credeam.Știam că
va funcționa, dar timpul de vindecare a fost peste noapte până la 24 de ore.Mă gândeam la 1-2
zile, nu la 6 ore.” Kevin

„Mama mea a scăpat de o pată care se afla pe față de aproape 2 ani în 4 zile cu uleiul!!Apoi am
spus, dacă asta poate face petele canceroase din exterior,  gândiți-vă la ce face în interior!”
Chihlimbar

„Aveam o mică pată maronie pe partea stângă care devenea mai mare. I-am arătat iubitului
meu, care a tamponat puțin ulei. Atentie, nu credeam ca va face nimic. Patru zile mai târziu, am
verificat, (am uitat de el) a dispărut complet, cu excepția unui punct mic roșu unde se afla pata.
Nimicmajor, dar m-a făcut credincios”. Carol

„Bună JB.Fiica mea și-a ars mâna în cuptor ieri.Ea a ieșit afară și mi-a arătat o arsură pe mână,
care avea vezicule.Ea a spus că o doare.I-am spus să meargă în casă și să ia ulei și să-și pună
un leucoan și să acopere arsura.I-am spus că se va vindeca fără cicatrice.Ea a ieșit cinci minute
mai târziu.Ea a spus că tata durerea a dispărut.Am spus da, asta ar trebui să facă uleiul.

Sora mea, care era sceptică cu privire la ceea ce poate face uleiul și a dezaprobat faptul că îl
folosesc ca medicament ales.Ea nu a omis niciodată să tragă la mine când a fost vorba de
ulei.Dar este în regulă!Pentru că și noi toți am fost mințiți atât de mult timp, am crezut minciunile
lor.Sora mea suferă de o boală complicată a medicilor.Ca să scurtez o poveste lungă.Ea a
început să ia ulei și a slăbit  60 de lire sterline în ultimele șase luni.Acum este o adevărată
credincioasă în ulei.Și  împărtășește asta în mod deschis  tuturor.Vă mulțumim pentru tot  ce
faceți pentru această cauză.” Ron

„Știu că băieții de aici spun mereu că folosești RSO pur și sunt un mare fan al acestor lucruri.Cu
toate acestea, vreau doar să anunț oamenii că o infuzie de ulei de cocos făcută cu frunze de
zahăr, a înlocuit complet neosporina pentru noi, nu am fost nevoită să cumpăr acele lucruri de 2
ani.Funcționează mai bine și mai repede și îl pot împroșca pe mâinile și pe fața oamenilor și nu
trebuie să-mi fac griji că se îmbolnăvesc dacă îl mănâncă accidental.” Tina

--  Tina,  nimic nu funcționează mai bine și  mai  rapid decât  RSO pur,  dar știu  ce încerci  să
spui.Desigur, formele mai puțin puternice de medicament cu canabis pot, de asemenea, să facă
minuni.Problema este că succesul nu este la fel de fiabil ca în cazul celui mai puternic RSO
nediluat.
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Cosmeticele de cannabis vor înlocui cele mai multe produse cosmetice disponibile în curând, și
anume după ce femeile vor afla ce poate face uleiul pentru frumusețea lor.Uleiul din semințe de
cânepă, uleiul de nucă de cocos și untul de shea sunt purtătorii mei preferați, dar se poate folosi
orice este popular la nivel local unde locuiesc și să adauge uleiul la el.20-30% RSO în creme
face minuni, dar 0,01-1% poate fi, de asemenea, de mare beneficiu pentru condiții mai puțin
grave și întreținerea de zi cu zi.JB

Sfaturi de producție
„Niciodată fără ventilator!!!Asta înseamnă niciodată.” JB

„Unele ventilatoare pot fi foarte periculoase, prin urmare, dacă cineva nu știe diferența, (eu sunt
un  rebobinator  cu  motor  electric)  poate  și  probabil  va  aprinde  solventul.Numai  anumite
ventilatoare pot fi folosite.Deoarece majoritatea oamenilor nu ar face diferența dacă s-ar uita la
un ventilator toată ziua, acesta este un sfat bun.Considerentul este că, dacă motorul electric de
pe ventilator creează o scânteie internă la pornire, pe care nu o puteți vedea din exteriorul
motorului,  va  aprinde  solventul.În  interior  este  un  loc  foarte  periculos  pentru  a  face
medicamente, așa cum sunt sigur că mulți dintre voi știți!Motivul pentru aceasta trebuie să fie
cunoscut de toți...Sobe electrice, lumini, întrerupătoare, cuptoare, încălzitoare de apă, lămpi și
aproape fiecare aparat electric din casa ta creează, indiferent dacă îl vezi sau nu, o scânteie
care va aprinde solvenții.Multe dintre aceste scântei apar automat și nu ai ști niciodată!Chiar
dacă ai mai făcut-o cu succes în casa ta, este ca o bombă cu ceas care poate să nu se aprindă
de multe ori, dar la un moment dat vei ajunge cu o explozie din care ar fi imposibil să scapi, se
întâmplă atât de repede!Toată lumea din casa ta va fi în pericol!Vă rog, niciodată, nu ignorați
niciodată acest avertisment.Jindrich Bayer ți-a dat un sfat aici, care probabil îți va salva viața,
dacă aderă la el.Mulțumesc Jindrich.” Anthony

„Sunt 100 la sută de acord cu tine, deoarece și  eu am ajuns la aceeași concluzie chiar  în
weekendul trecut.De asemenea, aș dori  să adaug că folosirea unui filtru de cafea pentru a
strecura nafta/ulei este, de asemenea, cea mai bună modalitate de a merge...Folosind cârpă de
brânză sau orice altceva, în afară de un filtru de cafea, vă va oferi într-adevăr mai mult ulei, dar
va fi un ulei mai slab, posibil având o culoare mai verde, ceea ce vă dovedeșteare o mulțime de
material  vegetal  în  el.Concluzia  este  Utilizați  nafta  și  un  filtru  de  cafea  și  nu  mai  zdrobiți
materialul  decât spune Rick.După părerea mea, Rick a perfecționat procesul de fabricare a
uleiului  curat  împotriva cancerului  și  de a-l face în alt  mod decât așa cum spune el  este o
pierdere fără valoare de timp și material.” Marie

„Bună JB.Care este cel mai scurt timp în care poți lăsa muguri să se usuce dacă ai nevoie
urgentă  de  el?Mulțumiri."  Priscila
-- Până se usucă osul.Dar aș usca rapid doar 5-7g de mugure, asta vă va oferi cam un gram de
ulei,  suficient  pentru început,  și  apoi  îl  puteți  termina când este uscat  corespunzător,  într-o
săptămână și ceva.Cu cât manipulați mai puțin materialul de pornire înainte de a procesa, cu
atât veți risipi mai puțină rășină.Deci, cel mai bine este să nu decarboxilați materia primă (cum o
face GW fără niciun motiv,  puteți  decarboxila  uleiul  cu  mai  puține  probleme prin  încălzirea
acestuia, ceea ce trebuie să faceți pentru a elimina reziduul de solvent oricum).Cel mai bun
lucru de făcut este să pui mugurii într-o găleată pentru prelucrare chiar în camera de uscare,
fără manipulare suplimentară, ori de câte ori este posibil.Cu cât atingeți mai puțin mugurul, cu
atât mai bine.JB

„Bryan, știu că condițiile nu sunt ideale, dar voi continua să cânt oricum aceeași melodie.Ce
altceva pot face și de ce ar trebui să schimb tonul și să ne cobor standardele atunci când nu
este necesar să le cobor?Desigur, vor exista diferite grade de ulei, unele vor fi bune pentru uz
local (până la 60%), unele pentru recreere (60-90) și altele pentru tratament (90 și mai sus), iar
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cele mai bune uleiuri vor fi 95-98% THC și extrem de puternic și sedativ, cam asta este tot ce
există.Dar acum trebuie să-i învățăm pe oameni că există ceva de genul uleiului 95-98% THC și
că  ar  trebui  să  urmărească  cea  mai  bună  calitate  și  nu  produse  mediocre  care  ar  putea
funcționa, dar care ar putea să nu funcționeze.

Eu personal  nu sunt  foarte interesat  de cercetarea medicamentelor  care ar  putea funcționa
uneori și în unele cazuri doar atunci când avem la dispoziție un medicament care va funcționa
practic în toate cazurile.

Toate aceste sucuri sunt bune și drăguțe, dar veți descoperi că aproximativ 10-20-30% dintre
oameni vor deveni alergici la materialele vegetale sau nu le va plăcea gustul, așa că nu îl vor
folosi în mod corespunzător ca medicament.Canabisul detoxifică solul în care este cultivat, nu
prea vrei să ingerezi deloc acele materiale vegetale.Uneori da, și anume când știi unde a fost
cultivată planta și cum, dar eu aș fi foarte atent să beau astfel de sucuri, nu știi niciodată ce este
în ea, într-adevăr, și știu ce substanțe chimice sunt folosite pentru cultivarea canabisului.Așa că
eu însumi aș fi atent să recomand strângerea sucului.

Uleiul  trebuie  decarboxilat  pentru  ca  să  funcționeze  corect,  trebuie  să-l  fierbeți  sau  nu
funcționează bine și nu va trece prin bariera hematoencefalică, așa că un „suc non-psihoactiv”
destul de logic nu poate funcționa niciodată la fel de bine ca uleiuri decarboxilate cu 95-98%
THC.Din nou, încercați-l pe afecțiunile pielii și vedeți diferența.

Practic, același lucru este valabil și pentru CBD - din nou, da, va funcționa, și anume uneori și în
unele  cazuri,  și  este,  de  asemenea,  un  medicament  grozav,  de  exemplu  atunci  când  este
adăugat  ca ingredient la gumele de mestecat  pentru copii,  dar în afară de asta, eu ar  dori
întotdeauna  să  folosească  cea  mai  puternică  formă  de  medicament  cu  canabis  în  primul
rând.Nu ai vrea?JB”

„Din  experiența  mea  personală  nu  pot  să  suc,  mă sfâșie  foarte  rău.Am,  de  asemenea,  o
tulburare  de  coagulare  a  sângelui,  iar  clorofila  grea  este  un  nu,  nu  pentru  cineva  care  ia
medicamente pentru subțierea sângelui din cauza nivelului ridicat de vitamina K.” Dena

„Virginia, trebuie să realizezi că am văzut multe uleiuri și majoritatea uleiurilor nu se apropie de
ceea ce  ne-am dori  să  vedem pacienții  să  folosească pentru  afecțiunile  lor.Strategia  „fa-te
singur” este singura care are cu adevărat sens, nu vrei să fii nevoit să depinzi de nimeni pentru
a face uleiul pentru tine, vrei să fii propriul tău control al calității și vrei să știi ce este în ea și
cum a fost făcută.Există prea mulți artiști înșelători și cei mai mulți dintre ei nu oferă o calitate
adecvată și acesta este un fapt trist și singura modalitate de a preveni acest lucru este să-i
înveți pe oameni cum săîși fac propriile lor astfel încât să cunoască diferența.Și uneori, o mică
diferență  în  calitatea  uleiului  poate  face  o  mulțime  de  diferențe  în  viața  cuiva.De  aceea,
încercăm în mod constant să împingem calitatea și potența uleiului.

După cum privim, dacă cineva poate face o ceașcă de cafea, poate face uleiul, chiar nu are
nimic.Și cei care nu pot produce uleiul pentru ei înșiși au nevoie de asistență oricum, așa că
cineva îl poate face oricând pentru ei dacă este necesar, plus astfel de oameni ar trebui să
poată obține 95-98% THC RSO și de la o farmacie.Sau cel puțin în lumea în care mi-aș dori să
trăiesc.JB

„1.) Am măcinat mugurii uscați cu oase numai cu mâinile mele, nu a folosit râșniță.Materialul de
pornire arăta ca niște muguri foarte mici de cca.5 până la 10 mm diametru, deci în mare parte
fără pulbere.Deoarece acum am propria mea experiență în „gătit“, sunt total de acord cu tine în
toate punctele, cu excepția punctului C.Am văzut uleiuri făcute cu alcool, care sunt de obicei
mult mai închise la culoare, deoarece apa din alcool dizolvă clorofilele.Mi-am făcut uleiul cu eter
de petrol pur de laborator.Acest ulei este mult mai strălucitor la culoare (maro-auriu) și are un
gust  excelent,  delicios,  picant,  în comparație  cu uleiul  alcoolic  pe care am avut  ocazia să-l
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încerc.Ideea mea este că cred că nafta nu îndepărtează atât de multe terpene și clorofile ca
alcoolul.De  asemenea,  fierbe  mult  mai  controlat  și  mai  ușor  de  gestionat  ca  alcoolul.Deci
întrebarea mea aici este, crezi că este posibil ca combinația de măcinare/spălare cu Nafta să nu
fie atât de dăunătoare pentru un ulei de bună calitate precum măcinarea/spălarea cu Alcool?

-- Nu măcinați mai întâi materialul.Orice manipulare a materialului uscat de muguri vă va face
să pierdeți THC și alți canabinoizi (praful fin de pe masă este ceea ce ar fi trebuit să rămână în
găleată).Da, măcinarea și nafta ar fi „mai bună” decât măcinarea și alcoolul - acea combinație
este un eșec aproape garantat, pur și simplu nu poți face ulei bun în acest fel.

Pune mugurul într-o găleată, umeziți-l cu nafta, zdrobiți-l cu un băț timp de două până la trei
minute, turnați amestecul ulei-solvent într-o găleată.Dacă lucrați cu material de bună calitate,
faceți o a doua spălare și turnați al doilea amestec în găleată cu prima spălare.Dacă nu utilizați
materiale de calitate superioară, utilizați prima spălare numai în scopuri interne (și continuați să
căutați material mai bun cu care să lucrați).

Eterul produce uleiuri grozave (ne plac uleiurile de chihlimbar mai mult decât uleiurile închise la
culoare, dar rețineți că unele tulpini produc uleiuri mai închise la culoare decât altele).Ne plac
uleiurile de chihlimbar și din motive practice – cine vrea să aibă dinți de clorofilă neagră?Dar nu
îl recomandăm prea mult pentru că este destul de periculos să lucrezi cu eter, este greu de
obținut în majoritatea părților lumii și suntem foarte preocupați de siguranța celor care produc
uleiul.Poate merge foarte ușor la temperaturi relativ scăzute.Deci, pentru majoritatea oamenilor,
nafta va funcționa foarte bine.De obicei folosim nafta, dar eterul ar fi solventul ales de noi.

Lista actuală de solvenți pe care i-am folosi personal este: 1.eter, 2.nafta ușoară pură, 3.99%
alcool izopropilic, 4.alcool alimentar - de preferință 99%, dar de obicei este greu de obținut și
foarte scump.Când lucrezi cu 96% alcool, restul de 4% este de obicei apă.4% din 10 litri este
4dcl, aproape o halbă de apă pe care va trebui să o fierbi - și este nevoie de timp pe care l-ai
putea petrece mai productiv.

2.) Am pus, de asemenea, uleiul cald final la 60°C timp de 1,5 ore sub vid pentru a elimina total
toate reziduurile de solvent.Așa cum ți-am scris, am decarboxilat uleiul 35 de grame consumat
mai târziu... Gustul uleiului înainte de decarboxilare era mult mai picant, nu aș spune mai rău,
dar ai dreptate în privința eructării.

-- După cum am spus data trecută, eructarea a fost de la apă rămasă.Iar apa era acolo din
cauza temperaturii scăzute „științifice” pe care ai folosit-o.Oricum, trebuie să decarboxilați uleiul,
așa că un aragaz de orez care se va opri la 110°C funcționează bine.Sau, desigur, cel mai bun
lucru de folosit ar fi aîncă - dar din nou, mulți oameni nu le dețin și nu știu cum să le opereze, iar
riscul  unei  explozii  este  întotdeauna  prezent.  Dacă  cineva  ar  folosi  un  alambic  proiectat
necorespunzător pentru a fierbe solventul, acesta ar putea exploda provocând răni grave și să
demoleze întreaga casă. Dar dacă conținutul unui aragaz de orez ar fi să ia foc într-un fel și
procesul a fost efectuat în aer liber sau într-o zonă deschisă bine ventilată.Atunci, dacă cine
produce uleiul nu intră în panică, nu ar trebui să aibă prea multe probleme în a ține focul sub
control și da, a avea un stingător la îndemână este întotdeauna o idee bună.

Cât despre vid - desigur, de ce nu.Dacă aveți echipamentul și dacă știți să îl folosiți corect, nu
este o idee rea să terminați  uleiul  în  acest  fel,  dacă doriți  să fiți  100% sigur  că nu există
reziduuri de solvenți în el sau dacă doriți să închideți gura celor care sunt împotriva solvenților
petrochimici.Unii  îl  folosesc  cu  mare  succes  și  eu  nu  sunt  împotrivă.Dar,  după  cum  știți,
majoritatea oamenilor nu dețin acest echipament și mulți dintre pacienții noștri nu își pot sau nu
își pot permite nici măcar un aragaz de orez și un ventilator, așa că nu recomandăm vidul ca o
necesitate.

Uită-te  la  cât  de  ușoară  și  simplă  este  metoda  lui  Rick  și  la  câte  întrebări  mai  avem de
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răspuns.Acum imaginați-vă ce se va întâmpla când vom adăuga informații despre alte metode
de producere a uleiului.Nu va face decât să provoace mai multă confuzie și va trebui să petrec
zile și săptămâni încercând să răspund la întrebările oamenilor „confuzi”, ceea ce oricum nu o
să mai fac mult.

3.) Vă rugăm să explicați de ce sugerați să ingerați uleiul imediat din tub, direct în gură, fără
capsule?O problemă de absorbție?Cea mai mare parte a uleiului o mănânc pe hârtie de țigară,
dar rareori folosesc niște capsule dacă trebuie să plec de acasă mai multe ore.În plus, nu-mi
place să-l am peste dinți, pentru că este foarte greu să scapi...

-- Din mai multe motive.Principala este că această metodă de ingerare s-a dovedit a fi cea mai
eficientă  și  benefică  pentru  pacienți.Îmbunătățește  igiena  bucală  deoarece  dezinfectează  și
gura și apoi ajută la orice afecțiuni ale tractului digestiv sau gâtului etc.De fapt, când mă doare
în gât, încerc să unt uleiul în fundul gurii și apoi să-l țin în gură atâta timp cât îl pot suporta.În
cele mai multe cazuri, o gripă sau o durere în gât (sau simptomele acesteia) sunt tratate peste
noapte.

După cum spuneți, ceva ulei rămâne pe dinți și sub limbă, așa că această metodă de ingerare
combină de fapt procesarea sublinguală a uleiului (ala Sativex și alte spray-uri și tincturi de sub
limbă pe care oamenii le folosesc) și procesarea în stomac și intestine.Principalul lucru este să
introduceți uleiul în stomac.Deci, dacă ai ulei cu un gust nu prea bun, poți pune o bucată de
pâine sau banană etc.  (sau hârtie  de țigară,  dacă îți  place să mănânci  chimicalele din el),
îndoiți-l și înghițiți-l ca o pastilă și clătiți-o cu apă sau ceai sau orice doriți.Spălați-vă dinții cu ulei
după aproximativ zece minute, vă va ajuta și la igiena orală.Multe uleiuri au un gust delicios
(mai ales atunci când materia primă nu este măcinată și când nu se folosește alcool pentru a
produce uleiul.Clorofila are de obicei un gust prost și poate provoca mult disconfort, chiar și
atunci când este folosită local - uleiurile închise la culoare vă vor păta hainele, nu doriți sau nu
aveți nevoie de asta.)

Capsule - a) trebuie să le cumperi de la Big Pharma, prin care le susții cu banii tăi, b) unele
persoane sunt alergice la ele, c) unele se dizolvă în intestine și nu în stomac, d) dealerii pun
adesea mai puțin ulei într-o capsulă decât ar trebui să existe, e) nu funcționează atât de bine în
atâtea condiții, f) este greu să scoți uleiul din ele când vrei să faci o articulație sau să vaporizezi
uleiul pentru afecțiuni pulmonare sau când doriți să utilizați uleiul local.Nu spun că nu poți folosi
capsule, tot ce spun este că este mai bine să înveți să folosești uleiul direct din tub.După ce vei
exersa mai mult, vei învăța cum să folosești uleiul fără niciun disconfort.Mie personal îmi place
să mănânc uleiul chiar de la aragazul de orez, doar îmi bag degetul în el și iau cât cred că pot
lua.Rețineți, acest lucru este foarte „consumator de ulei” și, de obicei, veți lua mai mult decât
dintr-o seringă.Când uleiul este bun, o „supradoză” doar te va adormi, mare lucru.Dar, desigur,
o pot  face datorită  experienței  și  toleranței  mele,  nu aș face-o șinu recomanda acest  lucru
incepatorilor  sau  celor  care  nu  au  la  fel  de  multa  experienta.Toate  cele  bune  și  ție,
Stefan.Jindrich”

„Dacă  sunteți  îngrijorat  de  cost,  este  mult  mai  ieftin  decât  coplata  pentru  majoritatea
medicamentelor  pentru cancer  și  unele dintre medicamentele  pe care le  luați  acasă pentru
cancer nu sunt acoperite de asigurare.Dacă cineva din familia mea ar avea nevoie de acest ulei
pentru cancer, aș găsi o cale.Noroc!!!!" Lisa

-- Sunt de acord, Lisa, uleiul este un tratament mult mai ieftin atunci când se iau în considerare
toate celelalte costuri și cheltuieli.În plus, este incomparabil  mai sigur decât orice ar furniza
sistemul medical, ca să nu mai vorbim că funcționează mult mai eficient și mai fiabil și este cu
siguranță mai distractiv de luat decât otrava sau radiațiile.JB

Q.De ce măcinarea materialului uscat duce la pierderi de THC?Există vreo explicație pentru
asta?
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A.Ai  măcinat  vreodată un boboc cu adevărat  puternic?Dacă ai  făcut-o,  ar  trebui  să știi  de
ce.Acea pulbere albă care se află peste tot în jurul mesei după ce o mărunți este THC (sau
tricomi) și este ceea ce ar fi trebuit să rămână în ulei.În plus, când este măcinat, atunci este
prea fin și vei dezlipi mult din ceea ce nu ai vrut cu adevărat să dezlipi în uleiul tău.

Procesați muguri întregi uscati cu os după ce îi umeziți cu nafta sau cu solventul la alegere, dar
nu-i atinge prea mult înainte de a-l procesa pentru că de fiecare dată când îl atingi, vei pierde
câțiva.Uleiurile produse din material măcinat sunt semnificativ mai puțin puternice decât uleiul
produs din muguri care au fost zdrobiți după ce au fost umeziți.

Prima spălare rapidă este cea mai puternică și bandă aproximativ 70% din THC disponibil, a
doua bandă aproximativ 20% și a treia aproximativ 5%.Când îl mărunți, primești toate cele trei
spălări (de fapt patru) în ulei și nu vrei asta.Calitate peste cantitate.JB

Q.Știu că recomandați să faceți singur RSO, dar un dispensar are ceva local și mă întrebam
care ar trebui să fie un preț corect pentru el?

A.Ai nevoie de 4-7 g de muguri de înaltă calitate pentru a produce un gram de ulei, așa că
acesta ar  trebui  să  fie  „prețul  corect”.Să nu discutăm despre prețurile  ridicole  ale  cânepei,
pentru mine prețul potrivit pentru o doză de 60 g este de 50-100 USD (sau mai puțin, dacă ar fi
cultivat  legal  în  aer  liber  pe  scară  largă).Nu  spun  că  știu  de  unde  să-l  iau  la  acel  preț
momentan.Uleiul de calitate superioară costă cât costă materialul de calitate superioară acolo
unde locuiți.JB

„Trebuia să actualizez și  să te anunț  că sunt  încă în viață!Mă descurc grozav și  ÎN VIE la
aproape doi ani după ce mi s-a spus că mai am 3 luni.Nu-ți crede doctorii!Vă mulțumesc din nou
pentru că m-ați ajutat să-mi salvez viața!” Lee

Decarboxilarea

„În prezent, decarboxilez întreaga plantă și fac RSO și unt/uleiuri.” Cheryl
-- Nu decarboxilați întreaga plantă.Faceți uleiul din muguri super uscat (nu tăiați, nu-l atingeți
prea  mult,  veți  pierde  întotdeauna  THC-ul  pe  care  îl  căutați).Se  face  uleiul,  apoi  se
decarboxileaza uleiul (se pune intr-un cuptor electric setat la 130° Celsius pentru aproximativ o
ora).Nu faceți nimic cu plantele înainte de a le procesa în ulei.Cu cât le atingi mai puțin, cu atât
mai bine.JB

„Pentru a decarb, doar puneți în cuptor la 266 de grade Fahrenheit (130 °C) timp de o oră, veți
obține decarb total în acest fel după ce ați ars tot solventul în aragazul de orez sau oala de
vase.” Ryan
-- Totuși, nu aș folosi o oală.Îți vei arde uleiul într-o zi.Un aragaz de orez se va opri, este într-
adevăr o opțiune mai bună, aș spune.JB

„Decarboxilarea  corectă  este  o  parte  foarte  importantă  în  producerea  perfectă  a  uleiului,
deoarece planta brutănu oferă delta9-THC pur și CBD, în schimb, are acizii înseamnă THCA și
CBDA.Pentru a elimina gruparea carboxil, procedura este încălzirea.Faceți acest lucru cu mare
atenție pentru a nu vă arde moleculele valoroase.Am găsit într-un Journal of Chromatography o
notă  bună  care  ar  trebui  să  fie  temperatura  și  timpul  necesar  pentru  încălzirea  uleiului,
deoarece, în funcție de aragazul de orez, temperatura poate să nu fie suficientă.Prin urmare,
este o idee bună să aveți  uleiul  încălzit  timp de minim 27 de minute la min. 122 de grade
Celsius.Verificați întotdeauna temperatura plăcii de încălzire cu un dispozitiv de măsurare digital
pentru  a  evita  supraîncălzirea  uleiului.În  tabelul  de  mai  jos  vezi  punctele  de  fierbere  ale
canabinoizilor majori la care nu ar trebui să ajungi niciodată, altfel le vei găti.Mai remarc că este
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corect ceea ce Rick a spus tot timpul în videoclipurile sale, nu supraîncălziți uleiul, dar căldura
este necesară pentru a face uleiul de vindecare.O temperatură de minim 106,2 grade Celsius
este necesară pentru procesul corect de decarboxilare în timpul specificat în diagramă, în jur de
o oră.Dacă uleiul tău are doar forma acidă a THCA și CBDA, nu este atât de eficient, deoarece
acizii nu se potrivesc foarte bine cu receptorii CB1 și CB2.Așa că aveți grijă să o faceți în modul
corect, deoarece ceea ce a spus Rick este adevărat, numai uleiul cel mai bine făcut poate face
treaba atunci când depinde de viață.(...)

Da,  uitați-vă  și  interpretați  această  diagramă  științifică  pentru  a  înțelege  că  procesul  de
decarboxilare se desfășoară tot timpul când încălziți amestecul de lichid de solvenți canabinoizi
în aragazul de orez.Așadar, graficele arată că este foarte mult să aduceți temperatura la 130 de
grade  Celsius  pentru  suficient  timp  pentru  a  obține  decarboxilarea  maximă.Totul  este  o
chestiune de temperatură și timp pentru a atinge cele mai bune niveluri.

Dacă folosiți un instrument digital de măsurare a temperaturii și îl puneți pe fundul aragazului de
orez în timpul întregului proces pentru a vaporiza solventul, vedeți că numai în faza târzie a
procesului,  când picăturile  de apă  intră  la  final  în  aragaz,  temperatura  vine in  jur  de 100-
110°C.Dar timpul din acest interval nu este în general suficient de lung pentru întregul proces de
decarboxilare.După aceasta,  încălziți  uleiul  într-o oală  mică de oțel  pe o placă de încălzire
pentru mai mult timp.Atat timp fara activitate (fara bule de gaz) te incalzesti si astepti.Controlați
temperatura și cel mai bine să nu depășiți 130 de grade Celsius timp de aproximativ o jumătate
de oră.Amintiți-vă că THC are un punct de fierbere de 157 grade C., așa că vă rugăm să nu
riscați supraîncălzindu-vă, altfel canabinoizii doriti se vor vaporiza și se vor îndepărta...

În miez, nu este important să obțineți cantitatea maximă de decarboxilare, atâta timp cât mai
târziu veți obține suficient ulei în organism.Interesantă este valoarea de UN gram pe zi sau mai
mult pe care ar trebui să o luați.Desigur, de cât ulei aveți nevoie depinde de câte delta9THC
sunt  cu  adevărat  în  ulei  -  adică  cât  de  eficientă  a  fost  decarboxilarea.Dacă  urmați
recomandarea lui Rick și asigurați-vă că aveți uleiul încălzit suficient de mult la 130 de grade C -
totul va fi bine.Este independent ce solvent folosiți.” Stephan

Solvenți
„Am fost blocat de solvent (nafta) până când am aflat că unele uleiuri vegetale obișnuite (canola
sau rapiță) sunt produse într-un mod foarte asemănător.” Graeme

„Nafta este denumirea comercială pentru eterul de petrol, așa că încercați să căutați,  eterul
pentru  animale  de  companie  are  multe  utilizări  industriale,  degresant  pentru  diluanții  de
vopsea.” Al

„ȚINE minte că THC și CBD sunt nepolare...iar clorofila și H2O sunt polare...Deci cel mai bun
ulei este făcut cu solvent nepolar... este curat... fără clorofilă.” Mihai

„Un prieten de-al meu chimist mi-a simplificat toată povestea și mi-a explicat de ce nafta ar
putea fi mai bună (deși el nu crede în mod semnificativ): nafta este un solvent nepolar, așa că
extrage  moleculele  nepolare  mai  ușor  și  mai  eficient  (THC  și  CBD  sunt  practic  molecule
nepolare) și omite molecule polare.

Alcoolul izopropilic (și, de fapt, eterul) este un solvent polar slab, așa că este foarte bun pentru
acest  scop,  dar  poate  puțin  mai  puțin  decât  nafta  -  deoarece JB spune că le-au testat  pe
amândouă, iar acestea au fost mai puternice.EDIT: Oh, da, aproape că am uitat: a mai spus că
nu e teamă de nafta (sau iso) să rămână în produsul final dacă urmezi rețeta oferită de Rick
Simpson (prietenul meu a spus să nu folosești totuși o găleată de plastic, dar unul din sticlă sau
din oțel inoxidabil) și dacă nu ești sigur, doar fă ceea ce spune JB întotdeauna să faci - adaugă
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puțină apă și bagă la cuptor ca să se evapore complet.Ar folosi totuși alcool izopropilic, pentru
că ești sigur că este ceea ce ar trebui să fie...” Sandra

--  Sandra,  metoda  pe  care  Rick  a  arătat-o  lumii  este  cea  mai  simplă,  simplă  și  mai
accesibilă.Este aproape fără greșeală când urmează instrucțiunile către un T.Sticla este bună,
dar se sparge și nu vrei să se întâmple asta, niciodată.Inoxidabilul este ok, desigur.99,9% iso
funcționează ok,  dar  am folosi  totuși  nafta alifatică  ușoară,  ori  de  câte ori  este posibil.Sau
eter.JB

„Recomand, de asemenea, să se răcească totul pe cât posibil înainte de extracție.Majoritatea
pun alcoolul, canabisul, recipientele, tot ce este implicat cu extragerea la congelator pentru 24-
48 de ore.Veți obține astfel un produs mult mai curat.Recoltele tale vor fi mai mici, dar nu vei
avea nevoie de atât.Scuze pentru greșelile de scriere sau cuvintele lipsă, MS e nasol și nu am
medicamente, lol.A binecuvanta." Chuck

-- Chuck, înghețarea este bună și bună, dar nu este necesar să faci asta atunci când lucrezi cu
solvenți  nepolari  de  calitate  și  materie  primă.În  plus,  nu  ne  place  să  ne  răcim  mâinile,
temperatura camerei funcționează foarte bine pentru noi și nu vom avea probleme cu artrita
după câteva luni sau ani de înghețare a mugurilor.În plus, de multe ori uleiul se face în locații în
care nu există congelatoare.Deci, da, îl puteți îngheța dacă doriți, dar nu am face-o singuri.

Mie nu-mi plac chiar mie legumele congelate, evit de câte ori se poate să le mănânc, așa că nu
văd de ce să fac o excepție și să congelez legumele care îmi place cel mai mult dintre ele.Dar
da, poate ajuta atunci când trebuie să folosiți  alcool pentru a extrage uleiul, așa că nu sunt
complet împotriva lui.

Doar că nu folosim noi înșine alcoolul ca solvent (sau mai bine: nu este un solvent de prima
alegere), nu văd un singur motiv pentru care să plătesc statului o taxă în plus pentru un solvent
care se va evapora oricum (cu excepția cazului în care utilizați un alambic, ceea ce am face noi
ori de câte ori este posibil).Pot cumpara un litru de nafta usoara cu aproximativ 3-4 dolari, un
litru de alcool 99% ar costa mult mai mult si ar produce mai putin ulei si acel ulei probabil nu va
fi la fel de bun ca uleiurile produse cu nafta usoara sau 99,9% iso. .

Deci unde este mai exact avantajul folosirii alcoolului ca solvent?Nu văd un singur motiv rațional
pentru care alcoolul ar trebui să fie preferat față de nafta alifatică ușoară cu punct de fierbere
scăzut pur, atunci când se consideră că nu există reziduuri de solvenți în ulei de care ar trebui
să vă faceți  griji  atunci când uleiul  este produs corespunzător.Când nu este produs în mod
corespunzător,  există sau ar putea exista reziduuri  de solvenți  în ulei.Dar nu ne învinovățiți
pentru uleiurile care nu au fost produse corespunzător, chiar nu putem fi trași la răspundere
pentru lipsa de calitate a uleiurilor furnizate de alții.E la fel de simplu.JB

„RSO, atunci când este făcut corect, nu va reține majoritatea solventului pe care îl utilizați.De
asemenea,  deoarece  RSO  vindecă  cancerul  și  tot  ceea  ce  mănânci/respirați  provoacă
cancerul.Nu m-ar preocupa prea mult de reziduurile rămase în exces, dacă există deloc.RSO
poate, la rândul său, să repare celulele/ADN-ul menționate care ar fi putut fi modificate în timpul
ingerării inițiale.Dacă solventul a putut face vreo daune, THC-ul real din ulei va repara orice
daune cauzate de reziduurile de solvenți.” Amanda

-- Amanda a înțeles bine.Cei obsedați compulsiv de câteva ppm dintr-un reziduu de solvent care
ar putea rămâne în ulei ar trebui pur și simplu să purjeze uleiul cu vid.Nu este deloc greu.Cei
care nu o fac încă nu trebuie să-și facă multe griji.

Chiar dacă ar fi 0,1% reziduuri de solvenți în ulei (ceea ce oricum ar fi mult prea mult,de obicei,
există câteva sute de ppm, poate, atunci când uleiul este produs corespunzător folosind nafta
ușoară pură cu un punct de fierbere în jur de 80-100°C), ar fi 0,06 g de reziduu într-o doză de
60 g de ulei care ar fi mâncat pe o perioadă de două sau trei luni.
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Nu prea  mă îngrijorează  pe  mine  personal,  asta  este  sigur,  oricum  este  mult  sub  limitele
alimentare  și  mult  sub  cantitatea  de  reziduuri  de  solvenți  pe  care  ați  mâncat-o  deja  în
mâncare.Cu ce  credeți  că sunt  produse majoritatea uleiurilor  vegetale?Cu solvenți,  aceleași
hidrocarburi sau similare pe care le folosim ca solvenți.

Lasă-mă să te întreb -- chiar te speli mereu pe mâini când pui benzină în mașină?Dacă o faceți,
continuați  să  vă  faceți  griji  cu  privire  la  posibilele  reziduuri  de  solvenți  în  uleiul  produs
corespunzător.Dacă nu, sau dacă vă amintiți măcar o dată când nu le-ați spălat, vă rugăm să
găsiți altceva de făcut, există într-adevăr multe alte probleme mai serioase de care să vă faceți
griji.

Există mult mai multă otravă în fiecare pastilă pe care o ingerați, asta este sigur.Și în ceea ce
privește produsele petroliere -- iei vitamine, de exemplu?Știați că cele mai multe dintre ele sunt
fabricate din derivate din petrol?

Și dacă crezi că nu ți-ai pune niciodată ceva făcut din petrol în gură, atunci lasă-mă să te întreb
- cu ce anume te speli pe dinți?Cu o bucată de lemn sau o periuță de dinți?Și cum rămâne cu
alte articole de îngrijire dentară și accesorii care sunt fabricate din plastic pe bază de petrol?Nu
folosești sau nu ai folosit niciuna dintre ele?Dacă faceți sau aveți, din nou, există alte lucruri de
făcut  decât  să  vă  faceți  griji  cu  privire  la  reziduurile  de  solvenți  din  RSO  produs
corespunzător.JB

„O explicație foarte simplă pentru o întrebare fără sfârșit...Eu personal am folosit  nafta, izo,
alcool  și  butan  pentru  a  face  ulei...Și  de  departe  cel  mai  bun...  cel  mai  curat...cel  mai
puternic...iar uleiul cu cel mai bun gust a fost din nafta...Nu înțeleg ce nu le place oamenilor...
Nu mai rămâne deloc combustibil atunci când este făcut corect...iar nafta pare să desprindă mai
mult plantele...O face mult mai repede...Deci ulei mai curat...(aur)...” Petru

„Acești oameni au venit după mine pe site-ul lor.Grupul lui Erin urăște pământul pe care merge
Rick.Și  îi  pun în gang pe oricine îl  menționează pe Rick.Pentru mine NU asta ar  trebui  să
susțină vindecătorii.

Toată chestia cu Nafta pentru mine este o scuză pentru a-l pedepsi pe Rick.Pentru că în cele
din urmă toată lumea știe că uleiul de canabis va anula toxinele din nafta.Rick susține nafta
pentru că este ușor de găsit pentru majoritatea oamenilor.Rick afirmă clar că preferința lui este
eterul – și îi place un distilator.Nafta produce un ulei puternic – care este esențial – un ulei
puternic – ceea ce cei negativi o lasă deoparte.Alcoolul din cereale nu produce un ulei puternic -
și cei care îl pun la gunoi pe Rick știu asta.Nafta este o scuză pentru a deruta oamenii – astfel
încât aceștia pot spune că uleiul lor este mai bun.Unde erau oamenii ăștia înainte de Rick –
unde erai, te rog?” Tom

„Nafta ușoară este fracția care fierbe între 30 °C și 90 °C și constă din molecule cu 5-6 atomi de
carbon.Nafta  grea  fierbe  între  90  °C  și  200  °C  și  constă  din  molecule  cu  6-12  atomi  de
carbon.Nafta este folosită în principal ca materie primă pentru producerea de benzină cu octan
ridicat (prin procesul de reformare catalitică).Este, de asemenea, utilizat în industria minelor de
bitum ca diluant, în industria petrochimică pentru producerea de olefine în cracarele cu abur și
în  industria  chimică  pentru  aplicații  de  solvenți  (curățare).Produsele  obișnuite  realizate  cu
acesta  includ  lichid  de  brichetă,  combustibil  pentru  sobele  de  tabără  și  câțiva  solvenți  de
curățare.”

„Solvenți,  nafta,  distilat  de  petrol...Sună  toxic  ca  un  laborator  de  metanfetamina  sau  așa
ceva.Vă rugăm să dezvoltați o metodă de procesare cu apă.Este posibil?" creştin

-- Nu veți produce aceeași substanță ca și noi și va necesita multă muncă suplimentară inutilă,
cu un rezultat considerabil mai rău.JB
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„Este rău.Aș vrea să existe o cale.Solvenții și reziduurile lor sunt toxice și periculoase.”creştin

-- Nu există niciun reziduu de care ar trebui să vă faceți griji atunci când uleiul este produs
corespunzător.Vrei să iei asta ca pe un fapt?Cu ce credeți că sunt produse majoritatea uleiurilor
vegetale?JB

„Nafta are formula chimică CnH2n+2.Nafta ușoară are 5 și/sau 6 atomi de carbon, ceea ce se
reduce la C5H12 și C6H14, cunoscute și sub numele de Pentan și Hexan.Deci ceea ce cauți
este o naftă care este pur un amestec de pentan și hexan.” Wouter

„Am vrut doar să postez ceva despre solvenți.M-am dus la un prieten de-al meu care are mai
multe  doctorate  și  masterate  în  chimie  și  l-am întrebat  ce  aș  putea  face  pentru  a  elimina
complet nafta din ulei.El  a spus:  „Luați  5 ml de alcool izopropilic  și  amestecați-l  după ce a
încetat să barbote pentru ultima oară.Se va evapora și va lua nafta cu ea.Solventul toxic devine
apoi solvent netoxic.Acesta nu este numele meu adevărat, este păcat că nu-mi pot folosi contul
real de teamă să nu fiu concediat sau angajat ca asistentă.” Bobbie

„Pentru a găsi nafta în Marea Britanie, căutați „Ștergerea panoului” sau „Ștergerea rapidă a
panoului”.Este un produs folosit în repararea caroseriei auto, pentru a curăța metalul și nu lasă
reziduuri.Dificultatea este de a găsi o listă detaliată a ingredientelor exacte, deoarece acestea
pot varia.99,9% izopropanol ar trebui să fie ușor de găsit.” Em

„Am urmat procesul dumneavoastră folosind VM&P Naphtha și totul a decurs conform planului,
cu  excepția  primelor  seringi  care  au ieșit  puțin  mai  lichide  decât  ne așteptam.Am adăugat
câteva  picături  de  apă  și  am  încercat  din  nou  și  se  pare  că  e  în  regulă.Singura  mea
preocupare/întrebare este gustul.Încă are gust de solvent.Este ok sau trebuie sa fac ceva mai
mult?Cel  care  primește  acest  lucru  doarme  aproximativ  12  ore  de  fiecare  dată  când  ia
uleiul.Este corect până când își dezvoltă o toleranță?Orice ajutor este foarte apreciat.” Pamela

-- VM&P nu pare a fi un solvent bun (deși unele fișe MSDS spun că ar trebui să fie aceeași
substanță cu ceea ce am dori să folosim).Pare a fi nafta grea și nu pare să fierbe complet și
pare să necesite îngrijire suplimentară.

Aș adăuga puțină apă și l-aș pune într-un cuptor electric la 130° Celsius pentru câteva ore,
poate peste noapte, sau până când solventul dispare complet, unii spun că durează până la
patru zile pentru a îndepărta reziduul de solvent.Nu ar trebui să existe niciun gust de solvent
dacă uleiul este produs corespunzător și uleiul nu trebuie să curgă, ar trebui să fie mai degrabă
ca  o  grăsime.Asigurați-vă  că  uleiul  este  într-adevăr  filtrat  corect,  deoarece  reziduurile  de
solvenți tind să se lipească de materialele vegetale.

Pur și simplu faceți un test cu degetul cu solventul pe care doriți să îl utilizați.Scufundați degetul
în el și vedeți dacă se evaporă complet în 30 de secunde sau mai repede.Cu cât se evaporă
mai repede, fără a lăsa peliculă, cu atât mai bine.

Dacă nu puteți obține nafta alifatică ușoară pură (numită și benzină în Europa, cereți numărul
CAS 64742-49-0, se vinde sub multe denumiri diferite, nu tipul folosit ca combustibil în mașini,
ci tipul care este folosit ca solvent sau diluant de vopsea), aș opta pentru 99% sau chiar mai
bine 99,9% alcool izopropilic -- care pare să fie posibil de găsit aproape oriunde în lume.

În prezent, preferăm nafta alifatică ușoară (cu fierbere scăzută, hidrogenată), deoarece produce
uleiuri mai bune și mai puternice decât majoritatea solvenților care sunt utilizați în prezent.Cu
cât uleiul conține mai puține materiale vegetale și clorofilă, cu atât funcționează mai bine ca
medicament, cu atât are un gust mai bun și cu atât este mai puternic.Întregul truc este cât de
puternic și sedativ este uleiul.Cu cât mai puternic și mai sedativ, cu atât mai bine.JB

„Nafta corectă NU este vândută în SUANu la Tractor Supply sau Home Depot sau Lowes sau
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chiar Sherwin Williams.Totuși, este încă vândut în Canada.Am un prieten care îl distilează la
100 ° F și salvează solventul care se desprinde, pentru a-l folosi pentru a face ulei.” Steve

„Dacă locuiți în SUA, atunci nu veți obține nafta potrivită, nu se poate avea încredere în toate
naftele fabricate în SUA din cauza reglementărilor laxe privind ingredientele din acest tip de
solvent.Nu veți obține niciodată nafta pură în SUA, chiar și VM&P poate fi complet inconsecvent
de la o sticlă la alta și nici măcar nu este promovat ca pur.În Canada se produc nafta pură și
este cel mai bun solvent de utilizat în comparație cu ISO sau alcoolul de cereale, nu face o
mare greșeală și risipi medicamente sau chiar mai rău îmbolnăviți-vă pe voi sau pe altcineva și
mai mult folosind solventul greșit.Fiți avertizat că nafta disponibilă în SUA va face chiar și un ulei
care arată complet așa cum ar trebui, dar totuși vă poate îmbolnăvi foarte mult.” urmarire

-- Faptul că nafta alifatică pură nu pare să fie vândută peste tot în SUA nu înseamnă că nafta
alifatică pură cu numărul CAS 64742-49-0 și un punct de fierbere în jur de 60-80°C nu există
sau că nu există nu produce un ulei mai bun decât majoritatea altor solvenți, atunci când sunt
utilizați corespunzător.Dacă nu puteți obține nafta ușoară pură, 99% sau chiar mai bine 99,9%
alcool izopropilic ar fi a doua noastră alegere.

Dar tot nu aș renunța - nafta ușoară sau solvenți similari se folosesc pentru extragerea uleiurilor
din plante, așa că aș verifica cu producătorii de ulei vegetal și aș vedea ce folosesc.Acolo unde
locuiesc in Europa, pot cumpara solventul practic din orice magazin de feronerie sau vopsea,
este unul dintre cele mai comune lichide tehnice pe care mi le amintesc din copilarie, il folosim
pentru a degresa lanturi de biciclete etc., iar practic toata lumea avea o sticla. de ea acasă.Deci
toată această dezbatere fără sfârșit despre solvenți mi se pare puțin ridicolă.Când utilizați nafta
ușoară potrivită, nu există niciun reziduu de solvent de care ar trebui să vă îngrijorați, poate
câteva ppm, la fel ca în majoritatea uleiurilor vegetale ieftine, care sunt adesea produse cu
aproape exact același solvent ca și cel recomandat.JB

„Aparatele de orez sunt naibii.O plită electrică și o tavă de copt pyrex 9x13 funcționează mult
mai  bine.Uleiul  este  mult  mai  ușor  de  recoltat  din  pyrex  și  nu  există  teflon.Modularea
temperaturii este, de asemenea, mult mai controlabilă.Ești profund în ego-ul tău JB.Vei întâlni
oameni care sunt mai deștepți decât tine.Doar așa este.Învață de la ei în loc să le blochezi
cunoștințele din mintea ta.Toată lumea are o mică bucată din puzzle-ul JB.” Jody

-- Jody, desigur, pyrex-ul este grozav, mai ales până se sparge și îți pierzi tot uleiul.Trebuie să
înțelegeți că acestea sunt instrucțiuni esențiale destinate utilizării în întreaga lume cu cât mai
puțin echipament posibil.Mulți oameni nu își permit sau nici măcar nu își găsesc un aragaz de
orez în unele țări, nu este atât de simplu pe cât crede toată lumea că este.

Desigur, vă putem arăta o modalitate foarte complicată și costisitoare de a produce ulei, dar ar
trebui să-mi promiteți că veți sta aici în fiecare zi timp de un an și răspundeți la întrebări despre
acesta.Majoritatea oamenilor nu au stăpânit încă un cuptor de orez și ar dori să lucreze cu alte
tipuri de extracție, mai ales pe baza credinței lor sau pentru că „cred” că ceva ar trebui făcut
diferit.

RSO este produs astfel, a fost testat pe oameni și funcționează.Cât despre alte metode, cred că
le-am încercat de-a lungul anilor, să nu credeți că nu.Dar tot ce știu că nicio altă metodă nu a
fost încercată pe atât de mulți oameni cu atât de mult succes.Și rețineți că începem de unde s-
au oprit alții, pacienții noștri terminali au nevoie de cel mai bun ulei pe care îl pot obține - și
acesta este RSO.Iti place sau nu.JB

„Nafta alifatică ușoară a funcționat grozav, avea un gust grozav, nu a mai rămas nicio urmă de
solvent în uleiul meu.Dacă urmezi instrucțiunile lui Rick la scrisoare, nu ar trebui să ai nicio
problemă.” Rick

„Există două categorii principale de nafta - ușoare și grele.Nafta ușoară NU conține benzen,
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ceea ce a vrut să spună Raina (nu hexan).Deși nu aș recomanda nici măcar nafta ușoară, cu
excepția cazului în care extractul de canabis poate fi testat după ce este produs pentru reziduuri
de nafta, poate fi folosit dacă asta este tot ce puteți obține pentru un solvent.Cheia este să vă
asigurați că fierbeți extractulla o stare groasă de grăsime -- în acel moment, cea mai mare parte
a naftei ar trebui să dispară.Utilizarea echipamentelor de distilare este modalitatea de a face cel
mai pur ulei,  fără solvenți,  dar peste capacitatea majorității  oamenilor obișnuiți.Sper că asta
ajută.” marcă

„Raina, nu am de gând să mă cert cu tine.Din Wikipedia: „Eterul de petrol, în ciuda sinonimului
său de benzină, nu trebuie confundat cu benzen sau benzin și nici nu trebuie confundat cu
benzină,  deși  multe  limbi  îl  numesc cu un nume derivat  din benzină,  de exemplu „Benzin”
(germană),” benzen” (olandeză) sau „benzina” (italiană).Eterul de petrol este un amestec de
alcani, de exemplu, pentan, hexan și heptan, în timp ce benzenul este o hidrocarbură aromatică
ciclică, C6H6.De asemenea, eterul de petrol nu trebuie confundat cu clasa de compuși organici
numiți eteri, care conțin grupa funcțională RO-R”. Studiul meu este microbiologia -- în care am
studiat chimia organică, ceva biochimie / ceva chimie anorganică... Cu siguranță nu știu totul,
dar știu puțin.Nafta ușoară NU conține benzen - punct.Îți voi ignora comentariul.Ar fi în interesul
tuturor dacă nu ați face afirmații în afara datelor științifice.” marcă

„Nu este corect, solvenții reziduali sunt cel mai adesea otravă!THC NU poate repara insuficiența
cardiacă de la otravă.Principalele companii  farmaceutice sunt cine trebuie să producă acest
produs sau oameni care au urmat un curs de certificare pentru siguranță, NU pasionații  de
canabis din curte.” Derek

-- Își pot face liber uleiul, nu am nicio problemă cu asta.Nu există reziduuri de solvenți de care
ar trebui să vă îngrijorați dacă uleiul este produs corespunzător.JB

„JB, ești un sfânt pentru a suporta ceea ce par a fi sute de plângeri și întrebări ciudate zi de
zi.Vreau  doar  să  vă  mulțumesc  pentru  că  sunteți  aici  și  sunteți  activ  în  sprijinul  vindecării
împotriva valului de propagandă care încearcă să submineze această muncă.Să le fie rușine,
bine Ție!” Marilyn

„Ce ai vrea să-i dai tatălui tău?Cele mai bune dintre cele mai bune sau ceva care arată similar,
dar pur și simplu nu are efectele potrivite?Când faceți medicamentul conform instrucțiunilor lui
Rick,  șansa  de  eșec  în  timpul  tratamentului  este  foarte  mică.Când  faceți  uleiul  conform
instrucțiunilor de la „experți și oameni de știință”, faceți un produs diferit.Și pe baza experienței
noastre, s-ar putea să nu facă treaba la fel de bine ca ceea ce vă recomandăm.

Deci ai vrea să tac și să-i las să furnizeze gunoi de calitate scăzută?Sau ai prefera să înveți de
la mine/noi și  să știi  cum să o faci  corect,  astfel  încât  să ai  aceleași rezultate despre care
vorbesc pacienții noștri?” JB

„Sunt de acord cu JB.Uneori trebuie să ajungi la același nivel intelectual ca ei și să folosești
aceleași  tactici  ca și  oamenii  pe care încerci  să îi  atingi.Fie ceartă sau dramă.Unii  oameni
răspund doar la drame și ceartă.Oricat de trist este.Majoritatea oamenilor sunt încă imaturi în
acest fel.” Mitzi

„Eu  folosesc  alcool  izopropilic  99%,  acesta  este  ceea  ce  mi-a  fost  cel  mai  ușor
disponibil.Folosesc crema mugurilor mei de recoltă, cultivați 100% organic și fără pesticide, bine
îngrijiți  și  uscati.euamestecați-l  cu  mai  multe  tulpini  indica.Am  tratat  un  pacient  cu  limfom
Hodgkin,  era  în  stadiul  4  și  în  6  luni  de  la  administrarea  uleiului,  acum nu  are  cancer!!Îți
mulțumim Rick Simpson pentru sacrificiile pe care le-ai făcut pentru ca aceste informații să fie
disponibile tuturor!Recent, un alt pacient cu cancer în stadiul 4 m-a abordat pentru ajutor, are o
tumoare la  unul  dintre rinichi  care este inoperabilă.Ne rugăm pentru a obține două remedii
confirmate la rând.Dumnezeu să vă binecuvânteze Rick Simpson și JB, continuați să răspândiți
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vestea și să educați oamenii despre acest minunat ulei vindecător de cânepă.” GrowGoddess

-- Amestecarea mai multor tulpini este întotdeauna o idee bună.Priviți-o pur și simplu, nu știți
pentru ce este bună exact o anumită tulpină, așa că atunci când amestecați mai multe tulpini,
obțineți o pătură mult mai bunăefect.Plus că astfel de uleiuri te vor duce mult mai sus - cei care
fumează oală „în mod recreativ” vor ști despre ce vorbesc.Imaginați-vă să vă așezați cu prietenii
tăi și să le oferi fiecăruia cel mai bun mugur pe care îl are.În câteva ore, nu vei putea face mare
lucru.Și acesta este efectul de care aveți nevoie pentru cele mai bune rezultate, așa că din nou,
amestecarea tulpinilor este calea de urmat.Cele mai bune urări și mulțumesc, GrowGoddess,
sunt întotdeauna fericit să aud despre oameni care pur și simplu urmăresc instrucțiunile și obțin
rezultatele despre care vorbim.JB

„Folosesc alcool izopropilic la zero grade Fahrenheit. Doar în recipiente din oțel inoxidabil și o
clemată  așezată  pe  o  sită  pentru  extracție.  Apoi  filtrez  prin  trei  filtre  mari  de  cafea  într-o
strecurătoare pe o sită peste o a doua tigaie.  Rezultatele finale sunt  doar tricomi din filtru.
Această rețetă este ceea ce am luat pentru a învinge Hep C.” Mihai

„Bună JB, am o problemă cu aragazul electric de orez, tot ce am văzut coborând la 100ºC, m-
am uitat la toate mărcile de pe piață și toate au un termostat care se oprește când conținutul
atinge temperatura.Ce ai recomanda?" Cristina

-- Cristina, care este mai exact problema?Puteți oricând să puneți uleiul într-un cuptor electric
setat la 130°C (266°F) și să-l lăsați acolo aproximativ o oră și să-l decarboxilați astfel.JB

„Când temperatura ajunge la 100°C, aragazul electric de orez se oprește!Solventul nu ajunge la
110°C.” Cristina

--  Solventul  nu  poate  ajunge  cu  adevărat  la  acea  temperatură  pentru  că  ar  fierbe,
cred.Continuați să fierbeți solventul până când aragazul se oprește pentru prima dată (adăugați
câteva picături de apă la ultimul lot).Apoi lăsați-l să se răcească și porniți-l din nou.Asta e tot ce
facem.JB

„Se pornește din nou și se lasă să fiarbă până se întoarce la?Apoi se oprește și uleiul este deja
gata?” Cristina

--  Porniți  aragazul  de orez,  fierbeți  până se oprește pentru prima dată,  apoi  așteptați  cinci
minute până se răcește, porniți-l din nou și așteptați până se oprește pentru a doua oară.Apoi
turnați uleiul într-o ceașcă de oțel inoxidabil și puneți-l într-un cuptor setat la 130°C (266°F) timp
de o oră și uleiul este gata.JB

-- Mulțumesc JB, mi-ai salvat viața.Cristina

„Inhalați nafta în timp ce faceți uleiul.Respirați OTRAVĂ când o faceți așa.Dacă îl simți miros,
ești  deja  mort.Am simțit  mirosul  de  combustibil  pentru  tabără  Coleman,  combustibil  pentru
brichete zippo și nafta folosite în curățarea parțială și în aplicații industriale de sute de ori în
viața mea...Nu a murit încă.Laugh out Loud.Serios...Dacă utilizați un solvent pur (fără aditivi) și
fierbeți solventul în mod corespunzător cu puțină apă care are un punct de fierbere mai mare
adăugat la sfârșit, fie că este iso, alcool sau nafta, veți scoate totul.Ingerați mult mai multă naftă
pompând propriul gaz în mașina dvs. peste un an, decât ați obține dintr-o viață de utilizare a
uleiului fabricat corespunzător.” Matei

„Abordarea Big Pharm cu o singură moleculă a dezvoltării medicamentelor NU se bazează pe
sănătate, știința rezultatelor... Se bazează pe profiturile brevetelor și a deformat complet modul
în care privim medicamentele din plante.Cele mai multe dintre ele apar cu tampoane naturale,
iar izolarea unui compus este foarte puțin probabil să fie la fel de sănătoasă ca utilizarea lor în
formele în care apar.Etnobotaniștii au dreptate 100% când spun că forma unei plante utile este
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cea în care a fost /crescut/, chiar dacă doar de către vânzătorii de animale care răspândesc
semințele și  polenul  celor  mai  bune plante.Plantele folosite  pentru medicină vor fi  cele mai
eficiente atunci când sunt utilizate medical în raportul lor natural de componente chimice - uitați-
vă la proporțiile EFA din semințele de cânepă - sunt optime pentru sănătatea umană.De ce ați
scoate unul dintre cele 3 tipuri de EFA, l-ați rafina și l-ați numi un supliment minune (când sunt
și alte 2 ignorate, a căror combinație este cea mai sănătoasă formă)?E o prostie.” Alan

Q.Bună JB, am găsit acest nafta în zona mea...(link) Nu scrie Light Naphtha... ar mai funcționa
asta?Mulțumesc încă o dată pentru tot ajutorul și super informațiile tale!

A.Ar trebui să fie naftă alifatică ușoară -- verificați FDS pentru a vedea dacă este naftă ușoară
pură, fără aditivi),  shellită în Australia,  benzină (tehnică sau industrială) în Europa (benzină,
nubenzen, și nu tipul folosit ca combustibil în mașini).Se vinde sub multe denumiri diferite.Este
folosit ca diluant de vopsea, solvent, degresant, a fost un solvent de uz casnic foarte comun sau
degresant textil, poate fi folosit si ca lichid de bricheta etc.Punct de fierbere in jur de 60-80°C, cu
cat mai mic, cu atat mai bine.

Ungeți puțin pe un vas Petri curat sau înmuiați-vă degetul în ea și dacă se evaporă în treizeci de
secunde și nu lasă reziduuri uleioase, ar trebui să fie ok de utilizat.Sunt mulți furnizori, nu vă pot
spune care este cel  mai  bun sau ce am recomanda în acest  moment,  așa că oferim doar
instrucțiuni generale.

Număr CAS 64742-49-0, pur,  distilat  de petrol,  fără aditivi,  dacă este posibil,  iar punctul  de
fierbere trebuie să fie cât mai scăzut posibil.Cele mai multe rafinării  îl produc, pur și simplu
întrebați-i ce ar recomanda pentru extractele din plante.

A doua  opțiune  este  alcoolul  izopropilic  99% sau  99,99% sau  alcoolul  foarte  scump  99%
alimentar.Alcoolul izopropilic și alcoolul alimentar nu sunt la fel de eficiente ca solventul ca nafta
și îndepărtează mai multe materiale vegetale și clorofilă din ulei, făcându-l mai puțin puternic și
mai  bun,  de  aceea  vă  recomandăm  să  folosiți  nafta  întotdeauna  când  este
posibil/disponibil.Cele mai bune urări, JB

Q.Rick, în Mexic, „nafta” este doar unul dintre mai multe nume de produse de tip nafta.Pentru a
evita  o  greșeală  fatală,  s-ar  întâmpla  să  ai  denumirea  științifică  pentru  „nafta”  pe  care  o
folosești, te rog?

A.Căutați nafta ușoară pură, fără ingrediente suplimentare.Practic este același cu combustibilul
Coleman, pe care îl puteți vedea în fotografia de mai jos, dar căutați nafta fără aditivi anti-rugină
care sunt adăugate combustibilului Coleman.

Dacă aflați că nafta alifatică ușoară este interzisă în țara dvs. (ceea ce a fost cazul în Honduras,
de  exemplu),  căutați  99% sau  mai  bine  99,9% alcool  izopropilic,  ar  trebui  să  fie  ușor  de
localizat.Alcoolul 99% este al treilea solvent pe care l-am folosi, dar am face tot posibilul pentru
a  evita  folosirea  lui,  deoarece  îndepărtează  prea  multă  clorofilă  și  alte  materiale  vegetale
nedorite.Unii  le  place  să  înghețe  solventul  și  materia  primă  atunci  când  folosesc  alcool
izopropilic sau alcool ca solvent.Noi personal nu folosim acești solvenți decât dacă trebuie și nu
ne place să ne înghețăm mâinile, așa că nu promovăm de fapt congelarea, dar unii spun că
ajută la îmbunătățirea calității uleiului.Cand folosesti nafta usoara pura nepolara cu punct de
fierbere scazut,  nu trebuie sa ingheti  nimic si  vei  obtine totusi  un produs bun daca urmezi
instructiunile.JB

„Sunt fericit că oamenii studiază noi modalități de a face acest lucru, asta înseamnă că știrile
apar acolo.” Alicia

-- Să sperăm că nu vei fi tu pe care uleiul va fi testat.Aș prefera să folosesc ceea ce sa dovedit
că  funcționează  deja,  mai  ales  dacă  am  avut  o  boală  terminală,  așa  cum fac  majoritatea
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pacienților noștri.Cele mai bune urări tuturor experimentatorilor.JB

„În  primul  rând,  Rick  Simpson  sugerează  să  folosești  NAPTHA.Aceasta  este  în  general
recunoscută ca nu este o alegere bună și majoritatea oamenilor folosesc alcool cu  rezistență
ridicată, cum ar fi Everclear, ca solvent.

În al  doilea rând, fiul  meu are doi ani,  a fost  diagnosticat  cu cancer la creier și  la coloană
terminală când avea 15 luni.A luat ulei de canabis cu THC de 8 luni, NU chimio sau radiații, iar
tumorile îi dispar!De fapt, majoritatea au dispărut total, a rămas doar unul!!Uleiul de canabis
funcționează!” Suzetta

"Fantastic!!!Mă rog să aibă o recuperare completă și se pare că este.De ce oamenii nu-l pot
privi ca pe un medicament mai degrabă decât ca pe un medicament pentru a se droga?Este
medicament și Guvernul nu vrea să fim mai bine, ei ar prefera să ne vadă murind.Și eu am avut
cancer și multe multe probleme medicale.În acest moment, din august 2013 cancerul nu a mai
revenit.Cred cu adevărat  că  acesta este leacul  pentru cancer.De ce nu pot  deschide toată
lumea ochii la adevăr!!!” Linda

-- Uleiurile produse cu nafta alifatică ușoară sunt de obicei mai puternice decât uleiurile produse
cu Everclear.Cu cât uleiul este mai puternic și mai sedativ, cu atât funcționează mai bine ca
medicament.Deci, dacă aș fi în locul tău, aș reconsidera solventul pe care îl folosești și aș folosi
în schimb un solvent nepolar.Cele mai bune urări ție și fiului tău, JB

„Folosirea  Everclear  face  uleiului  o  nuanță  verzuie.Acum căutăm 99,9% ISO,  deoarece  nu
putem obține nafta alifatică ușoară într-o formă pură aici.” Sara

„Înghețați-vă solventul - Everclear 190 proof, 95% și ISO 99% trebuie setat în congelator peste
noapte și folosit imediat după ce îl scoateți din congelator.De asemenea, înghețarea mugurilor
este o idee bună.Dacă alcoolul este răcit în congelator și faci o spălare rapidă 3-5 minute - de
două ori cât alcoolul este încă foarte rece, nu ar trebui să aibă o nuanță verde...” Jose

--  Cu cât  este mai puțin verde,  cu atât  mai bine.Cu cât  uleiul  conține mai puține materiale
vegetale, cu atât este mai puternic.Asa are sens.Dacă alegeți să înghețați mugurii și solventul,
probabil că aș lucra în mănuși.Când utilizați un solvent nepolar bun și un mugur bun, nu este
necesar să înghețați nimic și veți produce în continuare ulei grozav.JB

„Pot să fac ulei bun din haș?Și folosești mai puțin nafta?” Jon

-- Nu vei face ulei bun.JB

"Interesant.Normal că am crezut contrariul.Ai nevoie de ajutor, te rog?” Tielman

-- Ce ajutor?Nu este, nu vei face ceea ce vorbim din hash.Îl poți dizolva în nafta ușoară și îl poți
filtra și va fi mai puternic decât hașul, dar tot nu va fi și oricum nu vei face ulei de THC 95-98%
din el.JB

„Jindřich Bayer, ce părere ai despre coacerea cu lacrimi de Phoenix?Ca și cum ar fi să-l pun
într-o cană cu unt de arahide, ceva? LinZy

-- Linzy, de obicei le spun oamenilor să pună uleiul peste tot ce vor să facă cu el.Așa puteți
vedea cum este uleiul acolo.Ceea ce vă recomandăm este atât de puternic încât ar trebui să vă
gândiți  oricum  în  micrograme  per  porție,  așa  că  puneți  doar  o  picătură  de  ulei  deasupra
paharului cu unt de arahide,  dacă este cu adevărat necesar.Știți  că preferăm când oamenii
mănâncă uleiul direct din seringă, acesta are avantajele lui.Amestecând-o cu alimente va dilua
întotdeauna medicamentul.JB

„Dar nu vă condamna clubul de fani, deoarece coacerea și extracția untului s-au dovedit a fi la
fel de vindecătoare și mult mai puțin evazive...Suntem cu toții în această luptă împreună, vă rog
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să nu-i condamnați pe alții să încerce.” Pamela

„Pamela, coacerea și extracția untului nu oferă aceleași proprietăți de vindecare și regenerare
ca uleiul de canabis PERIOADA.Va vindeca cancerul, va ține la distanță simptomele lui Crohn,
va vindeca diabetul, boala Lyme, ce vrei!Untul sau comestibilele nu se vor compara deloc decât
dacă ați folosi lacrimi de Phoenix în comestibile.Pace și dragoste." LinZy

„Pamela,  nu  pot  recomanda o  metodă  mai  puțin  eficientă.Ulei  drept  pentru  cele  mai  bune
rezultate, obișnuiește-te cu el și apoi mărește-ți doza.Comestibilele sunt adesea imprevizibile,
de obicei nu știi cât de mult ulei este în ele etc.” JB

„Nu sunt sigur dacă am un aragaz de orez sau un crockpot.Setarea de temperatură spune doar
low med hi, există vreo modalitate prin care pot testa temperatura?” Jeremy

„Ar  fi  o  oală  de  vas.Un  aragaz  de  orez  are  de  obicei  2  setari.Gatiti  si  incalziti.”  Deb
„Ia un termometru pentru carne sau un termometru cu punct laser și testează temperaturile cu
un alt mediu, cum ar fi apă sau ulei.Se pare că ai un crockpot, care poate fi folosit, dar trebuie
să urmărești constant temperaturile, ar fi mai bine să iei un aragaz de orez.” Luke

„Putem folosi vodcă?” Monica

-- Pentru cocktailuri?Da.JB

„Calitate alimentară” înseamnă pur și simplu considerat sigur de FDA.Nu prea este un standard
ridicat acolo.Deci doar a spune „alcool alimentar” nu îl  face mai bun decât,  să zicem, orice
alcool generic.Și dacă ești paranoic față de un singur solvent, ar trebui să fii paranoic față de
toți.” Ben

„Nu pot  obține  alcool  izopropilic  sau nafta  din  țara mea!Deci  ce fac?Cum obțin  acest  ulei,
deoarece nu pot să-l fac singur?” Ayesha

-- Fă uleiul cu ceea ce poți găsi și apoi revaporează-l, Ayesha, probabil că asta ar fi cea mai
bună cale de a merge în astfel de cazuri.JB

„Pentru storcare, folosirea doar a canabisului ORGANIC hidro-crescut este singura cale SIGUR,
deoarece Jindřich Bayer are dreptate cu privire la ceea ce ar putea fi pândit în plantă.Cu toții
avem subiectele noastre fierbinți „animale de companie” de care ne temem și de care avem
grijă, dar una peste alta dacă adoptăm practici sigure, citim (cu ÎNȚELEGERE) datele științifice
colectate și AVEM ÎNCREDERE în vocea interioară a prudenței pe care le putem crea în mod
rezonabil leacuri.

Când RSO este făcut corect, rezultatele de laborator arată că nu există solvent în ulei.Simplu și
simplu se fierbe gata pentru a o face corect  cu solventul  corect.Mi-ar plăcea să văd un kit
disponibil online care să aibă TOTUL necesar de la solvent, oală/tigaie, plită/arzător etc. pentru
RSO, așa că tot ce trebuie să faci este să adaugi canabisul tău.Cred că acest lucru i-ar încuraja
pe pacienții cu cancer să facă singuri.

Îi mulțumesc lui Dumnezeu pentru sănătatea mea actuală, chiar și cu crizele mele de MRSA,
dar știu că dacă va veni cel mai rău, voi avea curajul să urmez instrucțiunile lui Rick Simpson și
Jindrich Bayer pentru a-mi salva viața pentru că am prea multe pentru care să trăiesc (Soț
iubitor și un băiețel pe care îl adorăm) să se prăbușească de frică.

Dumnezeu să-i binecuvânteze pe Rick și Jindrich pentru puterea lor.De asemenea, îi cer lui
Dumnezeu să binecuvânteze pe toți cei care merg pe această cale pe propriul lor drum, pentru
că nu este calea ușoară, ci este calea cea bună pentru vindecare.” PlatypusMama

-- Mulțumesc foarte mult, PlatyPusMom.Mesaje ca acesta îmi dau energie pentru a continua
această  lungă,  dar  extrem  de  semnificativă,  luptă  pentru  dreptul  tuturor  de  a  folosi  acest
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medicament în mod liber.Nu mă voi opri până când această plantă nu va fi pe deplin legalizată
în întreaga lume, vă pot promite asta.JB

„Solvenții  pot  fi  purjați.Uneori,  producătorii  de produse chimice adaugă alți  contaminanți  din
motive  dubioase.Acestea  pot  fi  mult  mai  periculoase  decât  un  solvent  și  există  puțină
uniformitate în modul în care acestea sunt adăugate în solvenți.Cei care înțeleg complexitățile
implicate în fabricarea uleiului, care este departe de a fi doar o chestiune de solvenți, consideră
dezbaterea de râs.Câte comentarii ați citit despre pesticidele chimice?Care este procentul dintre
aceștia pe care îl găsiți de obicei față de solvenții nepurjați?Unde este acea dezbatere?Mulți
oameni  au  redus  această  discuție  la  o  alegere  de  solvenți.Este  ridicol!Faceți-vă  propriile
cercetări, fiți sceptici, fiți cinici și păstrați dovezile pe care le acceptați ca fapte la un standard
înalt, domnule. Paul

„Nici nu-ți pasă să te cert cu nimeni de aici, folosește o cameră de vid dacă folosești solvenți
petrochimici și vei elimina reziduurile, am ieșit din această postare.Uleiul de canabis vindecă
cancerul, iar nafta poate fi îndepărtată, alcoolul alimentar din cereale nu face un ulei la fel de
puternic  precum  solvenții  petrochimici.Tocmai  am  făcut  loturi  atât  de  solvent  pe  bază  de
petrochimic (nafta alifatică ușoară pură) cât și de alcool alimentar din cereale (95%, 190proof) și
am testat ambele uleiuri cu pacienți șiRezultatele au fost aceleași și din nou, uleiul făcut cu
naftă  ușoară  pură  este  de  fapt  mai  puternic  și  mai  sedativ  decât  uleiul  de  alcool  din
cereale.Pune-o asa daca vrei sa folosesti un solvent petrochimic (nafta, butan, hexan, acetona)
UTILIZAȚI O CAMERA DE VIDE LA SFÂRȘITUL PROCESULUI PENTRU A SE ASIGURA CEL
AI CEL MAI CURAT ULEI POSIBIL!!!Am aspirat și uleiul de calitate alimentară și a durat chiar
mai  mult  decât  uleiul  produs de nafta  pentru a se  purja  complet  (muffining și  barbotare  în
camera de vid), așa că iată, am luat un solvent petrochimic și te-ai îngrijorat de reziduuri, fă ce
fac  ei  în  industria  și  puneți-o  într-o  cameră de vid  la  35 psi  și  urmăriți  cum sunt  aspirate
reziduurile!!Sfârșitul dezvăluirii și a experienței reale!!!!!” Ryan

„Dacă utilizați nafta potrivită, atunci nu va rămâne niciun reziduu în ulei. L-am testat in laborator.
Ok, a fost un pic reziduu, dar mult mai puțin decât ceea ce obții dintr-un aer aglomerat de oraș,
sau la o benzinărie când faci plinul sau pictezi ceva în grădina ta...” Pălărie

„Facem ulei de câțiva ani și, la fel ca majoritatea, am început cu alcool de cereale, dar, după
timp, experiența ne-a învățat să folosim solvenți anhidri.  Când este procesat corespunzător,
RSO va avea niveluri de solvenți reziduali cu mult sub 100 ppm și același lucru se poate realiza
cu alcoolul de cereale, deoarece este doar alcoolul care este măsurat, dar partea care este
trecută cu vederea este că alcoolul de cereale transportă apă și apa poartă viață. Am văzut
RSO făcut cu ISO și privit la microscop nu există viață, dar niște uleiuri care ies din dispensare,
care insistă pe cereale, sunt pline de bacterii vii!

Am petrecut mult timp și bani în laboratoare și probabil sunt singura persoană care a luat ulei de
alcool  de  cereale  în  laborator  și  l-a  testat  pentru  nivelurile  de solvenți  reziduali  și  de  apă
reziduală. De fapt, sunt sigur că sunt pentru că într-adevăr nu există un instrument care să
măsoare câtă apă este într-un ulei. A trebuit să determin un medic să lucreze cu o varietate de
instrumente pentru a discerne aproximativ câtă apă „legată lejer” și „legată strâns” a rămas și,
deși nu a putut pune un număr exact pe ea, a spus că va fi măsurată în procente, nu părți per
milion. Deci, un laborator și un om de știință m-au convins să nu folosesc niciodată apă care
conține ulei. Este ironic că solventul nu este la fel de îngrijorător ca apa, dar fă calculul; la 100
ppm vei consuma 0,06 grame de solvent timp de două sau trei luni până vei învinge boala.
Aceste 0,06 grame, sau aproximativ 1,2 picături,

De asemenea, am lucrat cu GI la planul meu de tratament. Am rulat numerele și la 100 ppm de
ISO nu era cu adevărat îngrijorat și la 10 ori acest nivel preocupările lui s-au ridicat la posibile
intestine moale și respirație urât mirositoare. Acesta este uleiul pe care l-am folosit pentru a-mi
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salva viața și este ceea ce îl folosesc astăzi pentru întreținere, dar acum că dispensarele vor
uleiul nostru, trebuie să folosim și alcool etilic și acum numerele de testare revin puțin mai mici,
în timp ce cantitatea de returnare a fost foarte mult. a crescut. Încă o dată, când am început, am
simțit că revendicarea Ever Clear a fost o idee bună, așa cum am simțit că este o alegere bună
în solvent. Știința și legea au dovedit că „sentimentele” mele sunt greșite; știința mi-a arătat că
apa poate fi dăunătoare, iar TTB susține că Ever Clear este o infracțiune.” Sean

„Cred că ceea ce Rick și JB încearcă să spună este că metoda uleiului lui Rick i-a făcut bine pe
mulți  oameni  și,  până când vom avea dovezi  că o altă  metodă de extracție  este la  fel  de
eficientă, rămânem la ceea ce funcționează.” Rebecca

CancerȘi Dovezi

„Pe 22.04.13 am primit rezultatele ultimelor analize de sânge ale soțului meu și, deși în ultimele
două săptămâni s-a luptat cu virusul durerii în gât, se descurcă foarte bine.Acest extract de ulei
de canabis Indica face o treabă minunată în vindecarea leucemiei!

Numărul său de limfocite scade constant, iar trombocitele sunt în limite normale, așa că nu vă
faceți grijideloc, pe măsură ce continuăm cu următorul nostru lot de ulei, este un amestec Indica
de Blackberry Kush, Granddaddy Purple și Washington Red.Binecuvântat cu vibrațiile bune și
gândurile vindecătoare care intră în fiecare picătură din acest medicament pentru vindecarea
cancerului.Mulțumesc Cannabis.” Debra

„A lucrat pentru mine.Viața este din nou uimitoare.” Zed

„Nu se putea spune mai bine!” Petru

„Uleiul  Rick  Simpson  are  credibilitate  științifică  deplină  dacă  vă  obosiți  să  citiți  literatura
științifică” Robert Melamede, alias Dr. Bob

„Inhibarea căii  de  supraviețuire  a celulelor  duce la  defosforilarea lui  Bad și  la  translocarea
acestei proteine Bcl-2 în mitocondrii și, ulterior, la apoptoză.” Ummmm, termenii lui Layman te
rog???” Şansă

-- Asta se traduce prin: „Cannabisul ucide celulele canceroase”, Chance.JB

„Din multe comentarii și videoclipuri pe care le-am văzut despre uleiul de canabis, ar trebui să
spun că planta de cânepă pare să conțină setarea „implicit” sau „optimă” pentru corpul uman.”
Remi

„Orice lucru cu o coloană vertebrală are un sistem endocannabinoid.Ce păcat că jumătate din
populație încă nu știe.Sistemul endocannabinoid ar trebui să fie în fiecare carte de știință și
medicină.Este ceea ce ar trebui să învețe școlile viitorilor noștri medici.Cum pot oamenii să-l
ignore în serios, face parte din modul în care funcționează organismul.Este corupt să alegi și să
alegi ce știință „adevărată” să publici.Este o practică falsă.lol” Chloe

„Funcționează pentru că este un imunomodulator puternic care întărește sau fixează un sistem
imunitar  deteriorat.De  asemenea,  repara  ADN-ul  sau  deteriorarea  mitocondrială  cauzată  de
medicamentele care distrug ADN-ul, cum ar fi inhibitorii de revers transcriptază și inhibitorii de
protează.Reparându-ți  corpul de daunele cauzate de un stil  de viață nesănătos sau din alte
motive și inversând daunele produse de medicamentele arv, da, poți spune că vindecă „sida”.”
Ioan

„Orice  boală  pe  care  o  aveți  poate  fi  ajutată  dacă  nu  este  vindecată  complet  de  acest
ulei.Indiferent de întrebarea pe care o ai despre orice boală, răspunsul va fi întotdeauna un DA
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răsunător.” Kathy

„A vindecat discurile degenerative ale coloanei vertebrale, tumorile și leziunile nervoase pentru
prietenul meu și a vindecat tumorile canceroase la câinele meu.” Sarah

„Sunt student la medicină, studiez în zona de fizică medicală care se ocupă în primul rând de
bolnavii de cancer din partea imagistică medicală și radioterapie.Tot ce pot spune este un foarte
foarte mare MULȚUMESC pentru că m-ai trezit dintr-un vis foarte urât.Am cercetat nenumărate
cantități de informații din toate unghiurile posibile și nu am nicio umbră de îndoială în mintea
mea cu privire la  acest  medicament.M-am implicat  în cursul  meu pentru că îmi  doream cu
adevărat să ajut oamenii cu cancer și orice altă formă de boală cu care aș putea ajuta, dar
totuși sistemul medical corupt prevalează.Se pare că singurul interes (AICI ÎN IRLANDA) este
să-i uscați pe cei muribunzi de ultimul bănuț pe chimio și radare înainte de a-i arunca într-o
groapă odată ce banii s-au făcut.Am văzut oameni murind.De-a lungul bolilor lor, dispar treptat,
în timp ce încă mănânc cocktail-uri de pastile și altele și mi se face rău cu stomacul.Cum pot să
vreau să fac parte dintr-un sistem care face asta?Nu mai.Ești doar o inspirație și tu (RICK) mi-ai
atins viața într-un mod pe care știu că trebuie să-l urmez și crede-mă că fac totul aici, în Irlanda,
pentru a mă asigura că oamenii îți cunosc numele.Nici măcar nu trebuie să comentez abilitățile
uimitoare ale acestui  medicament pentru că faptele vorbesc de la  sine,  pentru oricine este
dispus să le cerceteze.

Știi, am citit ceva zilele trecute și nu știam dacă să mă învârt sau să râd.Un politician de frunte
din Irlanda (Micheal Martin) a spus că utilizarea canabisului pentru tratarea SM sau a cancerului
sau a oricărei boli în ceea ce îl privește (uita-te) nu a fost susținută deoarece „AICINU A FOST
NU A FOST DOVĂ MEDICĂ SAU CERCETARE CARE SĂ SĂ ȘINȚEAȘTE EA.” A trebuit să-l
citesc de câteva ori înainte să se cufunde.CE **** este în neregulă cu acest loc?Fara dovezi
medicale??Îmi pare rău, dar nici nu știu cum să continui asta fără să mă enervez...” Brendan

-- Dragă Brendan, sunt foarte fericit că vezi uleiul așa cum este și că răspândești vestea.Cât
despre Michael Martin, el sună cam la fel ca și restul tipurilor politice pe care le-am întâlnit.De
ce le permitem unor asemenea proști corupti să ne conducă sistemul?Sper cand dl.Martin face
cancer  că  va  practica  ceea  ce  predică  și  va  lua  el  însuși  chimioterapie.Mulțumesc  pentru
sprijinul tău Brendan și continuă treaba bună.Aceasta este o bătălie pe care o vom câștiga.Cele
mai bune urări, Rick Simpson

„Canabinoizii inhibă creșterea tumorii la animalele de laborator.Ei fac acest lucru prin modularea
căilor  cheie de semnalizare celulară, inducând astfel  stoparea directă a creșterii  și  moartea
celulelor tumorale, precum și prin inhibarea angiogenezei și metastazelor tumorale.

Canabinoizii sunt compuși antitumorali selectivi, deoarece pot ucide celulele tumorale fără a-i
afecta pe omologii lor netransformați.Este probabil ca receptorii canabinoizi să regleze în mod
diferit căile de supraviețuire celulară și de moarte celulară în celulele tumorale și netumorale.

Canabinoizii au profiluri favorabile de siguranță a medicamentelor și nu produc efectele toxice
generalizate  ale  chimioterapiilor  convenționale.Cu  toate  acestea,  utilizarea  canabinoizilor  în
medicină este limitată de efectele lor psihoactive și, prin urmare, sunt concepute terapii pe bază
de canabinoizi  care  sunt  lipsite  de  efecte  secundare nedorite.”  Manuel  Guzman --  Cu alte
cuvinte, extractele de canabis vindecă cancerul.Tot ceea ce lipsește sunt studiile umane.De ce?
Întrebați-vă guvernul și pe cei care îi controlează.JB

"M-a vindecat de cancer... Etapa 4 a creierului... Deci da." Cristal

„Tanja, funcționează și l-am mâncat.Oprește-te, uită-te și ascultă.Recomand să luați uleiul chiar
dacă aveți zero boli.Te va apăra de a le înțelege și te va face să te simți mult mai bine decât
înainte și corpul tău îți va mulțumi.Mințile închise precum cele ale guvernului american provoacă
multe decese inutile din cauza tratamentelor adverse, cum ar fi chimioterapie și radiații.Dacă
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mama ar fi fost dispusă să încerce uleiul în loc să urmeze prescripția medicului ei pentru o astfel
de „practică”, cred că va fi cu noi astăzi.Dacă nu, ea nu ar fi trecut prin atât de multă suferință,
durere și, în cele din urmă, nu s-ar fi înecat în propriul ei fluid plural, după ce aceiași medici au
aruncat  prosopul  după  tratamente  în  valoare  de  peste  100.000,00  USD.Clinicile  de
chimioterapie și radiații se îngrijorează doar de rezultatul lor monetar, mai degrabă decât de
economisirea  și  confortul  unui  pacient.Există  o  mentalitate  de  ușă  rotativă,  cu  încăpere  în
picioare doar săli de așteptare pline de indivizi decimati și în mare parte cheli care își așteaptă
rândul pentru acul.Am probleme atât  cu mintea ta, cât și cu cea a medicului  prescriptor.Un
remediu nu ar trebui să fie despre profitul monetar.Este o stare tristă de lucruri care TREBUIE
să se schimbe și  să  se schimbe rapid.Personal,  mă abțin  să  fiu  subiect  de testare pentru
„practica”  oricărui  medic.  Fă  cum  simți,  Tanja,  dar  îți  doresc  tot  binele.Îți  mulțumesc  Rick
Simpson pentru tot ce faci și ai făcut.Vom lupta lupta cea bună; legi sau fără legi.” Lewis

„A spune că vindecă cancerul este o supraestimare destul  de periculoasă și  iluzorie a unui
punct  altfel  valabil  care  merită  mai  multe  cercetări.Dar  nu,  nu,  nu.Canabisul  nu  vindecă
cancerul.Nu există nici un tratament definitiv și real pentru cancer în momentul de față și doar o
serie de eforturi medicale, alimentare și psihologice presupuse pot ajuta la reducerea riscului de
deces  prin  cancer.Canabisul  nu  vindecă  cancerul,  iar  pacienții  trebuie  să  știe  acest  lucru.”
Davide

„RSO ucide cancerul, prietene...Fumând, nu, dar RSO da.” Kevin

„Ai grijă să mă ajuți aici, te rog, pereche...” Jeff

„În primul rând, „cancerul” este orice, de la un chist la neuroblastom, deci „vindecă cancerul”
este generic, iluziv, nespecific.Apoi, canabisul are un efect foarte bun asupra duplicării celulare,
ceea cecu siguranță ajută, dar nu vindecă sistematic tumorile.Din nou, fiecare tip de cancer este
diferit, iar canabisul a arătat un răspuns oarecum pozitiv asupra cancerelor de sân, care sunt un
carcinom de tip o, tratat pe scară largă și foarte eficient și prin medicina convențională.Acestea
fiind  spuse,  sunt  TOTAL pentru  legalizarea  canabisului,  dar,  deși  sunt  foarte  deschis  către
terapii alternative, trebuie să mă trezesc că nu sunt de acord cu această afirmație pompoasă.”
Davide

„Jindřich Bayer, ajută, te rog!!!” Kevin

„A spune că canabisul arată un răspuns pozitiv în lupta împotriva anumitor tipuri de tumori este
o afirmație pe care o pot accepta.” Davide

--  Davide,  acceptă orice îți  dorești,  e ok pentru mine.Da, există foarte puține date concrete
disponibile despre uleiul Rick Simpson, dar asta se datorează doar corupției sistemului medical
și a stăpânilor lor bani.Acest lucru se va schimba foarte curând, când Colorado și Washington
vor începe să-și furnizeze datele.În plus, Israelul și Țările de Jos încep să testeze petrolul acum,
probabil că Republica Cehă se va alătura foarte curând.

Din câte știm și din experiența noastră practică cu mii de pacienți, uleiul pare să funcționeze cu
toate  tipurile  de  cancer  mult  mai  bine  decât  orice  este  furnizat  în  prezent  de  sistemul
medical.Dacă vrei dovezi, fă niște ulei și găsește pe cineva cu cancer de piele și urmărește ce
se întâmplă când se aplică uleiul.Cele mai bune urări, JB

„Dacă știi adevărul despre bogații din spatele unora dintre marile organizații de caritate, începi
să realizezi unde se duc banii tăi.De asemenea, trebuie să te uiți la informații istorice cum ar fi
cum  în  anii  1960,  când  vaccinul  antipoliomielitei  era  deranjat  pentru  230  de  milioane  de
americani,  ei  nu  știau  că  virusul  maimuței  sv40  era  în  acele  vaccinuri.Apoi,  în  1963,
președintele Nixon a declarat război cancerului pentru că a fost anunțat că va veni o epidemie
de cancer.Vezi că SV40 a fost la maimuțe că au recoltat anticorpii pentru acel vaccin prin felul
companiei.Poate dura până la 30 de ani să se prezinte ca cancer.Acum, în aceeași perioadă, a
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avut loc privatizarea asistenței medicale din America și Nixon a sprijinit un furnizor privat de
asistență medicală pentru a face acest lucru pentru profit.Adevărul este că au creat o industrie
numită cancer și nu vor ca populația generală să știe despre RSO.” Matei

„Fă-o singur, l-am întrebat pe Rick dacă îl putem obține și după un timp ne-am dat seama, din
moment ce trăim departe de America și nu putem călători undeva pentru a-l obține din cauza
limitărilor financiare, tocmai am vizionat videoclipul de 100 de ori. , practic l-a memorat, a găsit
canabis de la un furnizor local, și-a cumpărat aragazul de orez, alcoolul, chiar și un termometru
pentru  a  fi  sigur  de  temperatură.A fost  mai  ușor  decât  am  crezut.NOI  L-AM  FACUT NOI
SINE.Iubitul meu o ia de 4 zile acum...Vom aștepta și vom vedea.Am citit reviste medicale și am
urmărit multe documentare, toate descoperirile lor sunt aceleași (studii clinice făcute la UCLA,
Harvard...) -- uleiul ucide celulele canceroase!Așa că ne-am hotărât să o facem pentru că până
la urmă nu poți niciodată până când nu o încerci!” Ioanna

„Iubito, întreabă-ți vecinii... cineva apropiat s-ar putea să aibă deja ceva.Întreabă așa cum ai
cere o aspirină?Undu un douăzeci.” nisipos

„Însuși faptul că placebo vindecă unii oameni este un motiv pentru a renunța la medicamente
pentru totdeauna și  a  studia arta placebo.După ce am spus că nu faci  niciodată un studiu
placebo când ai un remediu eficient, ai dreptate, asta ar fi uciderea jumătate a pacienților tăi,
bolnavi și cruzi.” Christopher

-- Ar fi într-adevăr bolnav și crud, Christopher, și de aceea eu personal nu o voi face.Alții pot
dacă doresc, dar eu nu voi face.Vreau ca sistemul medical să înceapă să folosească uleiul ca
placebo - dacă demonstrează că orice vor să folosească este mai sigur și mai eficient decât
uleiul (și mai distractiv/plăcut pentru pacient), atunci pot merge mai departe și îl pot vinde .Dacă
nu, atunci nu.Este destul de simplu și foarte rațional, cred.Și, oricum, așa va fi în viitor, așa că
de ce să așteptați?JB

„Încă vreo dovadă?O dovadă reală, verificabilă, că canabisul face ceva pentru cancer pentru
oricine?Poveștile anecdotice nu înseamnă absolut nimic științific.Îmi pare rău.Am găsit o lipsă
de dovezi postate și vreau să fie atât de rău.Dar au existat vreo dovadă verificabilă de ORICE
fel?Studii  clinice?Poți  posta  ceva?Doar  curios.Nu  sunt  un  urator.Sunt  de  partea  ta,
dar...oricum...” Da

„Au existat numeroase mărturii ale persoanelor care au cancer și au folosit uleiul de canabis
pentru a se vindeca pe ei înșiși sau pe cineva drag...fă niște cercetări, Si.Dacă aveți nevoie de
studii  „clinice”, nu le veți obține, deoarece companiile care fac cercetări nu sunt capabile să
câștige bani din dezvăluirea eficacității THC, în forma sa naturală.Mai întâi trebuie transformat
într-o formulă „chimică” și comercializat în acest fel.Totul este să vă folosiți intuiția și bunul simț
și să ajungeți la propriile concluzii sau să ignorați mărturiile.Aleg să-i cred!” Cher

„Hei, Kim, te provoc să DEMOSTRAȚI că cannabisul ca medicament netoxic care salvează vieți
este „retorică”.Mult noroc cu asta.Obișnuiam să sune la fel ca tine.Apoi am decis că voi arunca
găuri  prin  această  „retorică”  pentru  că  asta  TREBUIE  să  fie  o  prostie...  băiete,  m-am
înșelat.Adică MORT GREȘIT.Nu poți nega faptele științifice 100% CU FIERE.Nu am putut să o
fac și nici tu nu o vei face.FAPTELE sunt FAPTELE și acesta este un FAPT, Kim.AMA și Big
Pharma sunt CRIMINALI.Ei cu bună știință au permis ca acest dar minunat de la Dumnezeu să
fie demonizat și mințit pentru PROFIT PUR!Au permis membrilor familiei tale să sufere și să
moară, Kim.Dacă credeți că aceste produse petrochimice pe care le vând sunt Medicină, cel
mai bine vă gândiți din nou.Vrei să descoperi ceva „retorică”, du-te să vorbești cu doctorul tău,
să  vorbești  cu  Societatea  Americană  de  Cancer,  să  vorbești  cu  producătorii  tăi  de  pastile
otrăvitoare.Vă rugăm să rețineți, Kim, FIECARE PILUTĂ PE CARE EI PRETINC E „SIGURĂ”
NU  este!Găsește-mi  unul  care  nu  este  TOXIC,  doar  UNUL!Totuși,  aici  avem  o  LEGUME
NETOXICĂ care  produce  cel  mai  puternic  medicament  de pe Pământ  care  s-a  dovedit  că
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VINDECĂ BOALA și „profesionistii noștri din sănătate” și guvernul a considerat de cuviință să
ne refuze această legumă care salvează vieți, permițându-ne să suferim și să murim ȘI să fim
puși.  în închisoare pentru a face lucrurile și mai sigure în societate...Vrei  să vorbim despre
„RETORICĂ”???Sper  că această postare îți  deschide ochii  asupra adevărului.Dacă nu,  RIP
Kim,  nu  există  nicio  speranță  pentru  tine  și  oamenii  tăi,  ai  „deficiențe  clinice  de
endocannabinoid”. Uită-te la asta, este adevărat.” Dan

„Vă mulțumesc mult Rick și JB... Datorită voastră, băieți, acum știu adevărul.Sănătate, pace și
fericire.” Tina

„Rick Simpson, ești atât de plin de rahat.Cancerul nu poate fi vindecat!” Jason

„Jason trebuie să lucreze pentru guvern.L-am văzut funcționând cu cei doi ochi ai mei.” Matei
„Chris, dacă te uiți la videoclipul de pe Youtube pe RSO, procesul este acolo.Totuși, aș folosi
Everclear  mai  degrabă decât  nafta,  doar  un  lucru  personal.Matthew,  Jason  poate  lucrează
pentru guvern SAU este foarte tânăr și crede că a învățat toate datele din univers.Numai atunci
poate face o declarație  generală,  se poate face ceva.Ar trebui să cunoască fiecare iotă de
date.” Judie

„Ești la fel de rău ca propaganda care urmează marijuana...ceea ce faci pentru oameni este
grozav  și  aproape  vindeca  cancerul  NU!Atenuarea  simptomelor  și  ajutarea  persoanelor  în
durere da.Dar extractele tale sunt brute și departe de a fi pure.Nu lucrez pentru guvern.Știu
doar prostii când le văd.” Jason „Am o tulburare de somn de 20 de ani, uleiul RSO m-a ajutat să
dorm pentru prima dată și nu mă mai dureresc la trezire!Yay!Jason, de ce ești aici?Dacă nu vrei
să știi asta, pur și simplu pleacă!” Bonnie

„@ Jason!!!Demonstrați că nu vindecă cancerul sau STFU!!!” Jon

„Arătați-mi dovada?Și Jon e amuzant cum trebuie să revii la limbaj vulgar precum „STFU”.Arată
câtă inteligență ai cu adevărat!Nu e de mirare că ești din Texas...” Jason

„Jason, dacă vrei să continui așa, va trebui să te interzic de pe acest site.Faceți mai multe
cercetăriînainte să-ți faci judecățile.” JB

„Interzice-mă, dracu’!Ești un mincinos și nu ai nicio dovadă despre orice!Faceți niște cercetări și
nu mai spuneți acestor săraci minciuni!Uleiul tău este brut peste gunoiul murdar gătit!Ești în
asta pentru bani  cumva!Așa că interziceți-mă pentru că știu  adevărul  și  THC,  CBD etc.NU
VINDECA CANCERUL, ești un cancer pentru comunitatea de marijuana medicală!” Jason

„La revedere, Jason.” JB

„Soțul  meu  are  dreptate.Am  4  scanări  PET care  dovedesc  asta.Când  eram  greu  de  ulei,
tumorile mele treceau ca un nebun.Când a trebuit să-mi reduc doza, acestea sunt mai stabile
decât se micșorează.Am dovezi vizibile că lucrurile funcționează.” Maria

„Sună ca o păcăleală de a face bani.Chiar crezi că legea mă va lăsa să cresc cânepă pentru a
face niște ulei?Ia omule adevărat.Am leucemie și nu cred o vorbă din ceea ce spui.Nenorocitul
de escrocher care te rogi pentru bolnavi ar trebui să fie închis.Dacă sunteți atât de sigur că
funcționează, atunci faceți niște studii clinice reale.Multe țări vă vor lăsa să le faceți, nu folosiți
vreo scuză pentru Lame Ass FDA!” Steven

-- Steven, cu cât te pui mai repede la ulei, cu atât mai bine pentru tine.Nu mă învinovăți pentru
lipsa de studii  științifice despre ulei, într-adevăr.Dacă sistemul medical ar fi  făcut într-adevăr
ceea ce ar trebui să facă, numai aceste optzeci de mărturii ar fi fost tot ce ar fi avut de văzut
pentru a efectua toate acele zeci sau sute de mii de studii care vor trebui efectuate.

Eu și Rick chiar nu ne putem permite să realizăm toate aceste studii, depășește cu mult bugetul
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nostru, plus că nu le putem desfășura în mod legal și în felul în care vrem să le desfășurăm, așa
că  depinde  de  ceilalți  să-și  facă  treaba  acum.Din  cate  stiu,  sunt  state  in  care  marijuana
medicala este permisa, nu stiu de ce nu au facut inca un studiu.De exemplu, în cazul cancerului
de piele, acest lucru s-ar face în câteva luni, numai cu utilizarea topică a uleiului.Dar nu pare să
se întâmple, sau nu știu despre astfel de studii.

Dar  există dovezi  științifice care susțin  tot  ceea ce spunem: acest  studiu a fost  publicat  în
2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594iar  acesta  a  fost  publicat
recenthttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Sper  că  vă  va  satisface  nevoile  științifice  și  sper  că  veți  obține  ulei  înainte  ca  medicii
dumneavoastră să aibă șansa de a vă ucide cu otrava lor chimică, ceea ce nu ar fi fost permis
niciodată dacă ar fi fost testat într-un studiu medical adecvat și etic.JB

„Îți  mulțumesc, Rick Simpson, pentru că mi-ai validat credința despre uleiul de canabis...Am
PTSD și nu mai iau medicamente din cauza consumului meu de canabis...Lucrul real...Primesc
opoziție  de la  mulți,  dar  știu  ce  funcționează și  îl  promovez altora...Este  încă ilegal  aici  în
MO...Dar poate că pot ajuta la educarea oamenilor împărtășind toate mărturiile tale...și poate că
va fi legal în curând...” Ale

„Sunt de acord că, în calitate de veteran de 12 ani, despărțit recent de PTSD, am descoperit că
comestibilele funcționează fantastic și aștept cu nerăbdare să fac niște ulei în acest sezon de
recoltare.” Jon

„4 zile fără să obții un nou loc de muncă.Fără efecte secundare, retrageri și fără a mușca capul
oamenilor!Aici sunt cercetările tale, lol.Imprastie vestea!Avem nevoie de asta.Îi datorăm omenirii
să facem din lume un loc mai bun.Acesta este începutul.:)” Christina

„Cercetătorii au concluzionat: „Datele raportate aici sunt primele despre care suntem conștienți
care  demonstrează  rolul  critic  al  receptorilor  CB1  (canabinoizi)  și  al  endocanabinoizilor  în
etiologia PTSD la oameni.Ca atare, ele oferă o bază pe care să se dezvolte și să valideze
biomarkerii  informativi  ai  vulnerabilității  PTSD,  precum  și  să  ghideze  raționaluldezvoltarea
următoarei generații de tratamente bazate pe dovezi pentru PTSD.”

Dar  nu  vă  așteptați  ca  oficialii  federali  să  contribuie  la  avansarea  acestui  proces.În  2011,
administratorii federali  au blocat investigatorii  de la Universitatea din Arizona din Phoenix să
efectueze un studiu clinic controlat cu placebo, aprobat de FDA, pentru a evalua consumul de
canabis la 50 de pacienți cu PTSD.

Integritate științifică?Nu când vine vorba de marijuana.Nu prea mult.”

-- Vă rugăm să nu ne învinovățiți pentru lipsa de studii medicale despre uleiul de canabis.Cu cât
vei realiza mai devreme că da, există un grup de oameni care controlează cu adevărat această
lume și că pur și simplu vor face orice pentru a întârzia revenirea canabisului, cu atât mai bine
pentru tine.Nu înseamnă că nu vom împinge medicamentul cu canabis, înseamnă doar că va
dura mai mult decât este necesar sau așteptat.JB

„Prima dată când am fumat canabis, când aveam 15 ani, am simțit că creierul meu a dobândit
dintr-o dată substanța chimică lipsă de care aveam nevoie până atunci. Anxietatea și depresia
mea au fost mult mai ușor de gestionat, încât mi-au dat o nouă luare de viață. Întotdeauna m-
am întrebat de ce ceva care este evident atât de bun pentru noi este ilegal, dar acesta este
răspunsul meu pe scurt. Mulțumesc pentru o treabă grozavă, respect pentru tine Rick și JB”
Miles

„Am un prieten care este un fost veterinar din marin și din războiul din Irak.El suferă de un caz
sever  de  PTSD.Canabisul  este  singurul  lucru  care  îl  ajută  să  ducă  o  viață  oarecum
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normală.Nimic pe care VA nu i-a făcut sau i-a dat vreodată nu a ajutat cu adevărat.Eu și soția
mea suferim de probleme medicale  majore.Canabisul  este  singurul  lucru  care  ne ajută.Din
acest motiv, facem tot ce putem pentru a încerca să legalizează această plantă uimitoare aici, în
Iowa.Mulți  dintre veterinarii  noștri  ar beneficia foarte mult  de a avea acces legal constant la
canabis de calitate.Cred că legalizarea totală este singura cale.” Justin

„Sunt la ulei de cânepă pentru mai multe afecțiuni și niciodată nu am dormit atât de bine sau nu
m-am simțit  atât  de bine.Mulțumesc Rick Simpson și  JB pentru că au transmis mesajul  că
această  plantă  face minuni  pentru  tot  ce  se poate  imagina!!Doar  faceți-o  oameni  și  vedeți
singuri!!Este singurul mod prin care vei deveni un adevărat credincios, crede-mă!!” Val

-- Mulțumesc, Val.Este adevărat că nimic nu depășește experiența personală cu ceea ce poate
face uleiul.Odată  ce l-ați  încercat,  de  exemplu,  la  o  arsură  sau o  mușcătură  de țânțar,  iar
mâncărimea și durerea vor dispărea în câteva secunde, fiecare vă poate spune ce vrea și veți
ști că vă poate spune ce vrea, dar uleiul va rămâne în continuare. cel mai bun medicament care
există.Și vei dori să ai o găleată din ea acasă, în caz că s-ar întâmpla ceva.

Nu trebuie să ai încredere în niciun cuvânt din noi, doar fă uleiul, găsește pe cineva cu arsuri,
cancer de piele, ulcer diabetic, apoi aplică-l local și urmărește ce se întâmplă.Apoi amintiți-vă că
același lucru se va întâmpla în interiorul corpului dvs. atunci când veți ingera uleiul și asta este
cam tot ce trebuie să știți, cu adevărat.JB

„Anul  trecut  în aprilie,  după ce am fost  5 ani  fără cancer  la  sân,  am fost  diagnosticată din
nou.De data aceasta a fost stadiul 4, terminal cu coloana vertebrală, coastă, ganglioni limfatici,
stern și sân.Practic, mi s-au oferit îngrijiri paliative și mi-au spus că vor încerca să mă ferească
de prea multă durere...Să mă duc acasă și să-mi rezolv treburile.Mă durea foarte mult și au tot
prescris  din  ce  în  ce  mai  multe  analgezice  toxice  cu  efecte  secundare  FOARTE  urâte,
(Percocet, hidromorfonă și deximetazonă).Nu puteam să lucrez pe acestea.

Soțul meu a început să citească aceste lucruri pe internet și eu eram, cel puțin, sceptic, dar m-
am gândit că nu aveam nimic de pierdut încercând.Mestecați o cantitate foarte mică de White
Widow de 3 ori pe zi.Săptămâna trecută am primit vestea că mi-au dispărut complet.Astăzi mi s-
a spuscă RMN-ul arată o contracție SEMNIFICATIVA a tumorilor de țesut moale.Nu sunt atât de
sceptic acum și mă simt grozav, fără durere.” Julia

„Acum 3 ani și jumătate am fost diagnosticată cu cancer de sân, stadiul 3, agresiv.Am făcut o
mastectomie, chimioterapie și radiații, iar testele au fost negative pentru mai mult cancer.Din
pacate cancerul meu a metastat si asta l-a pus la stadiul 4 agresiv pentru cancerul de san.Acum
aveam cancer osos și aveam o fractură fantomă în care cancerul mi-a mâncat osul din șoldul
stâng și piciorul meu stâng era plin de cancer.Fiind îndreptat în direcția corectă pentru RSO, am
primit vești grozave de la o scanare a pieptului, abdomenului și zonei pelvine - nu există cancer
acolo.Scanările mele anterioare au arătat 8 pete de cancer, 1 în piciorul stâng, 5 în coloana
vertebrală și 2 în zona lombară inferioară, voi primi o scanare/raze X ale acelei zone în curând
și sper că voi putea raporta din nou vești bune.Asta mi-a salvat viața!Cu siguranță a întrecut
cuvintele medicului „Ești terminal, pune-ți treburile în ordine și îți dăm 4 luni de trăit” și asta a
fost acum 16 luni.(Ar trebui să adaug că acum merge cu ajutorul unui plimbător și doarme într-
un pat, ceea ce nu a reușit să facă de 3 ani.Unul dintre următoarele obiective ale ei este să fie
suficient de bine/de mobil pentru a participa la un jam cu mine.)”

„Bună Jindrich, ieri  am terminat de citit  cartea lui  Rick.Lucruri  minunate!Sincer,  chiar nu am
nevoie  de  alte  dovezi  despre  puterea  cu  adevărat  magică  a  uleiului!Am  făcut  și  câteva
experimente și în fiecare zi descopăr ceva nou pe care acest medicament poate face!Uimitor!
Din păcate, chiar dacă sunt convinsă și chiar dacă prietena mea este convinsă, mama ei nu
este cumva capabilă să „dea drumul” complet...și totuși nu este sigură dacă renunță la chimio
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rahat... Încerc în mod constant să scot argumente bune, dar nu mă pot decide pentru ea!Ea
este cea cu cancer și este singura care poate decide ce să facă cu viața ei.Știu că oricum se va
vindeca la sfârșit, pentru că îi vom pune atât de mult ulei încât îi va fi imposibil să moară.Dar
totuși  simt  că  este  atât  de  stupid  și  atât  de  periculos  să  te  joci  cu  aceste  nenorocite  de
substanțe chimice, mai ales când ai acces la medicamente naturiste despre care s-a dovedit că
vindecă cancerul!Am citit despre experiența ta cu cancerul și sistemul medical...Îmi pare foarte
rău  pentru  pierderea  ta...  și  acum  înțeleg  mai  bine  atitudinea  ta  față  de  așa-numitul
„medicament” tradițional!” Luigi

-- Bună Luigi, mulțumesc pentru cuvintele tale frumoase despre carte și este păcat că trebuie să
treci.Este alegerea ei care este tratamentul pe care îl alege, dar nu m-aș apropia de chimio -
doar citește povestea mamei mele pentru ea, poate că va înțelege că a lua otravă nu este
niciodată  o  idee  bună,  mai  ales  când  nu  este  justificată  și  nici  necesară.Șansele  ei  de  a
supraviețui doar chimioterapiei se vor îmbunătăți foarte mult dacă ia uleiul, dar din nou, de ce să
provoace  și  mai  multe  daune  corpului  ei  bolnav?Nu are  deloc  sens.  Cele  mai  bune  urări,
Jindrich

„Aceasta este bătălia cu care trebuie să se confrunte mulți oameni buni, un medic ignorant care
crede că știe mai multe fără să avanseze vreodată cu informații  noi în evoluție și  existente
despre canabis, canabinoizii săi și capacitatea de a ucide cancerul fără a dăuna pacientului.Cât
de nebun din perspectiva noastră că ar  cere otravă pentru ceva atât  de sigur,  de ce?Este
ignoranță sau fug speriați?

Am văzut un medic o dată la 5 ani de când am aflat despre acest ulei pentru IBS-ul meu și a
fost pentru ceva ce nu puteam să fac eu.Un mic mic luxat și am folosit uleiul ca să nu mă
infectez niciodată,  am îndepărtat cusăturile fără nicio suferință și  de fiecare dată când l-am
aplicat,  durerea  a  dispărut  instantaneu  din  cauza  inflamației  fiind  îndepărtată.S-a  vindecat
complet în 2 1/2 până la 3 luni în loc de fizioterapie și aproximativ 9 luni până la un an pentru
vindecare.Am văzut cu ochii mei de nenumărate ori și nimeni nu-mi poate lua asta.” Stol

„Medicii NU sunt oameni de știință și nici nu practică știința.Dacă ar face-o, ar cere guvernului
să  le  permită  accesul  la  marijuana.Motivul  este  că  o  parte  dovedită  a  corpului,  sistemul
endocannabinoid, a fost complet ignorată de societatea medicală americană.În timp ce alte țări
fac din ce în ce mai multe cercetări despre marijuana și în special cancerultratament, instituția
medicală americană este condusă de Big Pharma, asigurări mari și bani mari.Medicii au dat
controlul asupra meseriei lor unor non-medici și politicienilor bazați pe frică.Ei vor petrece ani de
zile încercând să găsească alternative sub controlul avocaților de brevete, în timp ce amenință
cu potențiale remedii.

Dacă  marijuana  ar  fi  ascunsă  într-o  junglă  adâncă,  controlată  de vreun  trib  analfabet,  Big
Pharma  ar  fi  primul  care  să-i  controleze  producția,  să-și  patenteze  numeroșii  compuși
canabinoizi diferiți, apoi să se întoarcă la medici pentru a o „receta”.Dar cel mai mare trib din
SUA începe deja să strige adevărul.Păcat pentru Big Pharma, acest trib nu este de vânzare.”
Bryan

„Aceste dovezi sunt cu noi.Și o împărtășim.Grupa medicală [nu mai trebuie tratată cu respect]
de  împingători  de  droguri,  care  lucrează  pentru  stimulente,  sunt  expuse.Se  zvârcolesc  în
portofel.Ei sunt conștienți de ceea ce se întâmplă și tovarășul lor de joacă, FDA, se încurcă cu
ei.Nu este diferită de orice formă de tiranie pe care am întâlnit-o înainte de a accepta că de data
aceasta este internă.Ne facem asta pentru noi înșine.Există un leac pentru cancer, nu există NU
EXISTĂ PENTRU modul în care MEDICINA ne este forțată în acest moment decât dacă votăm
cu buzunarele și cu buletinele de vot!” Thielman

„Am văzut rudele și prietenii declin și mor atât de repede după ce am fost forțat să cheltuiască
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zeci de mii de dolari pentru a fi uciși încet, când leacul crește chiar din Mama Pământ.Haide,
trezește-te și miroși prostia.Nu sari pe stereotipuri si fa niste cercetari REALE.” Amy

„Am  avut  o  doamnă  în  vârstă  cu  Alzheimer.Avea  nevoie  de  îngrijire  24/7.Și-a  tot  dat  foc
bucătăriei încercând să gătească.O să facem, ea a luat ulei, și într-o lună și-a putut recunoaște
din nou nepoții și a început să-și recupereze memoria.” Janet

„Știu că aș prefera să fac RSO decât chimio/rad... Este amuzant cum unii oameni pot respinge
RSO atunci când efectele secundare ale oricărui alt lucru te pot lăsa cu o calitate foarte mică a
vieții.” Kerry

„Trebuie să fie ușor de obținut.TREBUIE să fie disponibil” Cu cât citesc mai mult, cu atât sunt
mai fascinat.” Shelley

„Data viitoare când auziți pe cineva spunând „Unde sunt studiile evaluate de colegii?”: o căutare
pe  PubMed,  depozitul  pentru  toate  lucrările  științifice  evaluate  de  colegi,  folosind  termenul
„marijuana”  rezultă  aproape  20.000  de  lucrări  științifice  care  fac  referire  la  plantă  și/sau
constituenții  săi,  dintre care aproape jumătate au fost  publicate doar în ultimul  deceniu.Prin
comparație, o căutare prin cuvinte cheie folosind termenul „Tylenol” generează 17.370 de lucrări
publicate.O căutare prin cuvinte cheie folosind termenul „ibuprofen” generează 10.500 de lucrări
publicate.O  căutare  prin  cuvinte  cheie  folosind  termenul  „Ritalin”  generează  7.012  lucrări
publicate, iar o căutare prin cuvinte cheie folosind termenul „hidrocodonă” dă doar 630 de lucrări
publicate.” Lynn

„Noul  studiu  de  canabis/cancer,  finanțat  de  guvern,  șochează  comunitatea  științifică...THC,
principalul  ingredient psihoactiv al  canabisului,  poate schimba codul genetic uman, pentru a
preveni cancerul și bolile inflamatorii.Ce?!!!!Ce ce!!!????

Rick Simpson și Șeful lui Elf, activistul ceh Jindřich Bayer, spun asta de multe luni și am fost
politicos, dar mă bateam în secret la idee, pentru că mi s-a părut o grămadă de hocus-pocus (și
din  cauza  altor  minore  tehnice).  dezacorduri  pe  care  le-am  avut  cu  perspectiva
lor)....Medicamentele nu pot schimba ADN-ul, nu?GRESIT, se pare!SFÂNT [BIEP]!!!!!!” Alan

„OK, orice înseamnă asta, asta depășește sfera mea de expertiză.Probabil că ceva de genul
canabinoizii pot vindeca cancerul și o fac prin modificarea genelor, cumva.Și este nevoie de mai
multe cercetări, ca întotdeauna.

Tot ce spun este că însuși gândul la o materie este cea mai mică particulă a materiei și uleiul
poate fixa și gândurile.Genele sunt încă prea mari.Cercetarea ar trebui să se concentreze pe
ceea ce fac canabinoizii  cu cele mai  mici  particule ale corpului  nostru,  atomi,  quarci,  șiruri
etc.Acolo încep problemele, în cele mai mici particule, asta trebuie să remediați dacă doriți să
rezolvați cu adevărat problemele.JB

Sistemul endocannabinoid
„Fiecare  organism  cu  un  sistem  endocannabinoid  (alias:  ECS)  poate/va  beneficia  de
canabinoizi, creând homeostazie (armonie) în interiorul acelui organism.Există trei organisme
pe această planetă care nu au un ECS: bureți, meduze și politicieni.Bine, poate, poate, este
posibil ca ultimul să fie exagerat, doar puțin.” Steve

„Cred că pierderea genelor supresoare tumorale joacă un rol crucial în cancer și că acest lucru
este cauzat de deficitul de canabinoizi endogen.” Matty

-- Genele sunt prea mari, trebuie să mergi la cele mai mici particule, de acolo își are originea
problema și acolo trebuie rezolvată.Chiar și ADN-ul este prea mare. JB
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„Voi lăsa știința în seama oamenilor de știință care nu sunt. Îmi adun informațiile din ceea ce
văd și simt.Știu că sunt mai bine și cei cu care mi-am împărtășit cunoștințele sunt mai buni sau
se recuperează și,  mai  ales,  în  pace,  nu se tem de boala  sau boala lor,  ceea ce face ca
recuperarea să fie cu atât mai bună fără stres.” Kelee

„Mi-a domolit atacurile de ani de zile.Profesia medicală știe că ameliorează migrenele încă din
secolul al XIX-lea, iar Russo a speculat în 2003 că o deficiență clinică de endocannabinoid
subiacentă este de vină.” Tom

„PubMed are un articol care afirmă că IB, migrenele și fibroza ar putea fi o deficiență clinică de
endocannabinoid.” Eric

-- Sigur.După cum privim, majoritatea bolilor sunt simptome ale deficienței de canabinoizi  și
probabil că majoritatea bolilor nu ar apărea deloc dacă oamenii ar consuma cantități mici de ulei
din ziua în care s-au născut.JB

Q.De  ce  să  mă  aștept  de  la  medici  să  susțină  afirmația  că  canabisul  vindecă  cancerul?
A.Ei bine, pentru că vindecă cancerul și asta este tot.THC provoacă apoptoză, așa că în mod
surprinzător  provoacă  apoptoză  în  toate  tipurile  de  cancer.De  ce?Ei  bine,  pentru  că  uleiul
decarboxilat  intră  cumva  în  toate  celulele  corpului  dacă  este  ingerat  în  cantitățile
potrivite.Sistemul  endocannabinoid  reglează  sistemul  imunitar,  așa  că  atunci  când  sistemul
imunitar  funcționează corect,  poate lupta și  împotriva cancerului.Nu prea mult  în  asta,  într-
adevăr, este într-adevăr ofensator de simplu.

Uleiul de calitate înaltă produs în mod corespunzător este oricum cea mai bună șansă pe care o
are pacientul (poate că va fi necesară o intervenție chirurgicală în câteva cazuri care pun viața
în pericol).Și dacă cunoașteți o opțiune de tratament care este mai sigură, mai eficientă și mai
distractivă pentru pacient decât uleiul, ei bine, spuneți-ne.Nu există.

Priviți ce spun Mechoulam și Pacher: „Inflamația/leziunile tisulare declanșează creșteri rapide
ale  nivelurilor  locale  de  endocannabinoid,  care,  la  rândul  lor,  reglează  răspunsurile  de
semnalizare în celulele imune și alte celule care le modulează funcțiile critice.Au fost raportate
modificări ale nivelurilor de endocannabinoid și/sau ale expresiilor receptorilor CB2 în aproape
toate  bolile  care  afectează  oamenii,  de  la  boli  cardiovasculare,  gastrointestinale,  hepatice,
renale, neurodegenerative, psihiatrice, osoase, cutanate, autoimune, pulmonare până la durere
și cancer și modularea CB2. activitatea receptorului are un potențial terapeutic extraordinar în
aceste patologii.”

Și cum faci toate astea?Ei bine, cu uleiul.Echilibrezi nivelurile sau le pui într-unoverdrive, atunci
când este necesar.Puteți mânca uleiul, îl puteți freca, îl vaporizați și îl puteți lua în supozitoare
și, între aceste patru metode, puteți găsi o modalitate de a ajuta fiecare pacient de pe această
planetă.Mai târziu, medicii vor injecta tumorile cu ulei și le vor micșora în timp record astfel (nu
este recomandat acasă).

Și de ce am sugerat cancere de piele (sau ulcere sau arsuri diabetice)?Ei bine, pentru ca se
vede ce se intampla acolo si de obicei nu dureaza mult sa le vindeci cu ulei, cateva saptamani
max in majoritatea cazurilor.Apoi realizează pur și simplu că același lucru care se întâmplă după
aplicarea topică pe piele se întâmplă în interiorul corpului tău atunci când ingerezi uleiul.Din
nou, ofensator de simplu,  dar asta este o explicație foarte precisă în cele din urmă.Și apoi
reveniți  la  ceea  ce  a  scris  Mechoulam:  „S-au  raportat  modificări  ale  nivelurilor  de
endocannabinoid și/sau ale expresiilor receptorilor CB2 în aproape toate bolile care afectează
oamenii,  de  la  cardiovasculare,  gastrointestinale,  hepatice,  renale,  neurodegenerative,
psihiatrice,  osoase,  cutanate,  autoimune,  tulburările  pulmonare  la  durere  și  cancer,  iar
modularea  activității  receptorului  CB2  deține  un  potențial  terapeutic  extraordinar  în  aceste
patologii.”
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– Știind toate acestea, voi merge să-mi modulez imediat activitatea receptorului CB2.JB

„Oricine se îndoiește.Vă rog să căutați pe google cuvintele Sistem endocannabinoid.Este în
fiecare  ființă  umană.Oamenii  produc  literalmente  substanțe  canabinoide  în  laptele  matern,
acesta este un fapt dovedit medical.Avem literalmente un sistem imens în corpurile noastre,
descoperit cu ani în urmă, care are receptori pentru compușii de canabis.Și acesta este un fapt
dovedit.Știința  a  demonstrat  că  THC  se  blochează  în  receptorul  CB1,  NUMAI  al  celulelor
deteriorate,  nesănătoase  sau  canceroase  și  le  FORȚĂ  să  moară  prin  apoptoză,  moartea
celulară  programată.Celulele  canceroase  produc  ceramidă,  THC-ul  o  găsește  și  rezolvă
problema.Din nou, acesta este un fapt dovedit medical pe care îl puteți găsi oriunde online, de
către universități acreditate și alte centre de cercetare.Aceasta este știință adevărată.NU unii
tauri se fac pentru a se sustrage.

Știu că câțiva copii s-au vindecat sau au vindecat cancerul folosind canabis.Fiul meu este unul
dintre ei.Crezi că băiatul meu de doi ani vrea să se îmbolnăvească?Crezi că îmi vreau copilul la
mare?UM, nu.DAR, nici nu-i voi face chimioterapie, medicii ne-au spus că nu-l vor vindeca.Și cu
siguranță  nu  vreau  să  moară.Asa  de...da,  o  voi  folosi  pe  el  și  o  să  spun  tuturor  că  știu
adevărul.Și  sper  să  ajungi  la  unii  dintre  cei  care  se  îndoiesc...Poate  într-o  zi,  această
conversație le va salva viața, sau pe cineva pe care îl cunosc...” Suzetta

„Schimbările în metabolismul lipidelor sunt strâns legate de cancer.Mai multe clase de lipide
bioactive joacă un rol în reglarea căilor de semnalizare implicate în transformarea neoplazică și
creșterea  și  progresia  tumorii.Sistemul  endocannabinoid,  care  cuprinde  endocannabinoizi
derivați din lipide, receptorii lor cuplați cu proteinele G (GPCR) și enzimele pentru metabolismul
lor, se conturează ca o țintă terapeutică promițătoare în cancer.”

-- Sistemul endocannabinoid reglează în mod direct sistemul imunitar, așa că da, joacă un rol
major în tratamentul cancerului.Nu este nevoie de o diplomă universitară pentru a-ți da seama
de asta.

Și  cum  reglați  funcția  sistemului  endocannabinoid?Cu  canabinoizi,  poate?
Și ce formă de canabis este cea mai puternică?Ei bine, uleiul.Și cum ar trebui să-l folosească
pacienții?Ca majoritatea celorlalte medicamente, ei pot mânca pur și simplu mănâncă.De trei ori
pe zi.Bingo.JB”

Mărturii despre cancer
Motto: Remiterea spontană a cancerului pare să apară surprinzător de des în 
prezența uleiului de canabis
„Prietenul are cancer osos.Tocmai a început săptămâna trecută uleiul, durerea a dispărut, se
simte mai bine.Oncologiemedicii sunt șocați.” Joe

„Am văzut o prietenă bună murind cu cancer de sân în stadiul 4,  pe ultimele picioare după
chimioterapie intensivă.I-am dat prăjituri speciale, apoi lacrimi de Phoenix la fiecare 4 ore.Ea s-
a vindecat și înflorește!A spus că nu s-a simțit niciodată mai bine!” Charlene

„Ai salvat atât de multe vieți...Unul dintre prietenii mei și-a vindecat cancerul osos în 45 de zile
de tratament cu ulei de cânepă.” Gyan

„O veste grozavă de ieri.Un bărbat căruia tocmai îi dădusem puțin ulei și-a părăsit doctorul când
s-a descoperit, câteva săptămâni mai târziu, că tumorile de la plămâni îi dispăruseră, precum și
cea de la ficat, care se micșorase doar la un loc.Un tub mic!Avem câțiva în mișcare și toți se
descurcă bine.Sper că lucrurile sunt bune.Phoenix Tears este viu și bine.” Chris

„Jose: Actualizare - Prietenul meu în vârstă de 81 de ani a suferit  3 tumori la un loc de la
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carcinomul cu celule scuamoase (cancer de piele) pe față.Nu au avut nicio șansă împotriva
celui mai bun medicament din lume.5 săptămâni pe ulei și se simte mai bine decât a avut în 15
ani.I-a revenit apetitul!Câștigă bătălia!!!Câștigăm bătălia!

Steve: Ingera uleiul și îl folosea și local?

Jose: Ambele

Steve: Fantastic.Nu este uimitor să știm că putem face o diferență în viața cuiva așa?

Jose: A început să frece pe obraz 68% ulei de THC amestecat cu ulei de măsline și ulei de
cocos timp de 2 săptămâni înainte de a ieși la suprafață.De asemenea, o ingeră fără ulei de
măsline după ce l-a frecat pe interiorul obrazului.

Jose: Dr. lui m-a sunat ieri și mi-a spus că are și cancer de piele și că ar dori să încerce niște
ulei.

Steve: Acum este o veste fantastică despre doctorul care dorește ajutor.Bravo prietene!!!!Și mă
bucur că prietenul tău de 81 de ani s-a întors să se bucure din nou de viață.

Jose: Da, chiar este uimitor!Dr. P, îl vom numi, este un autor binecunoscut a câtorva cărți și un
mare Naturopath Healer și MD.Mi-a îndrumat 5 dintre pacienții săi în ultimele 2 săptămâni.Toți
pacienții cu cancer terminal.”

„Acum două săptămâni i-am dat unui alt pacient/prieten meu cu cancer de piele/gât, un ulei
vindecător pe care să-l ingereze și să-l folosească local, împreună cu puțin ulei de cocos.Marți
mi-a spus că pielea de pe obraz i s-a deschis și tumoarea a fost expusă.I-am spus să aplice în
continuare uleiul,  dar,  fără uleiul  de cocos,  doar uleiul  curativ pur.A pus uleiul  de vindecare
direct pe tumora expusă și a spus: „Bucuța care ieșea a dispărut a doua zi.A început să se
scurgă în câteva minute după ce l-ai frecat.S-a scurs - uleiul a scos cancerul ca un unguent.”
Tumora canceroasă era acolo, acum a dispărut...Doua saptamani!!!" Jose

„Bună  ziua,  Rick  Simpson  și  Jindrich  Bayer,  am  vrut  să  vă  împărtășesc  o  veste  foarte
FERICITĂ.Scanările mamei au arătat o scădere „măsurabilă” a dimensiunii TOATE tumorile din
ficat  și  pancreas.De  asemenea,  tumora  din  plămânul  ei  este  acum  COMPLET,  100%
DISPARAT!!!Sunt atât de multe mulțumiri, dar persoana numărul unu care merită cea mai mare
dragoste este Rick pentru că a împărtășit atât de deschis aceste informații lumii, pentru început.

Îți  mulțumesc  Jindrich  pentru  tot  ceea  ce  faci,  inclusiv  pentru  bunăvoința  și  instrucțiunile
tale.Știu  că  încă  mergem  pe  coji  de  ou  cu  diagnosticul/prognosticul  ei,  dar  dacă  lucrurile
continuă să se îmbunătățească (tumorile se micșorează sau se „rezolvă”, așa cum le spun ei,
fără alte metastaze).În cele din urmă, îți voi trimite rapoarte medicale înainte și după, astfel
încât  să  poți  vedea  că  ai  ajutat  la  salvarea  vieții  unei  femei  incredibile,  iubitoare,  active,
dăruitoare, care își plantează grădina de plante în aer liber.pe măsură ce tastez.Multă dragoste,
Barbara”

-- Bună Barbara, mulțumesc, ne-ai făcut ziua cu e-mailul tău.Salută-l pe mama ta pentru noi și
asigură-te că nu merge pentru alte scanări sau radiografii sau alte prostii cancerigene.Pune-o
să meargă după cum simte, ar trebui să mănânce 120-180 g de ulei în decurs de șase luni sau
mai puțin.Dacă aș fi ea, oricum aș mânca ulei în fiecare zi pentru tot restul vieții, cancerul are
șanse foarte mici atunci când există ulei în organism.Dozele de întreținere sunt o parte extrem
de importantă a acestei metode.Cele mai bune urări, Jindrich

„Soțul prietenului meu s-a vindecat de cancer, ceea ce i-a dezamăgit pe oncologii săi, care l-au
informat  că  are  3  luni.Acesta  este  avertismentul:  pentru  că  erau  uluiți  de  vindecarea  lui
miraculoasă, l-au înscris pentru RMN cu colorant de contrast la fiecare 6 luni.La ultimul său
RMN corpul lui a reacționat la colorant și inima i s-a oprit în RMN și aproape că a murit.Sunt de
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acord cu JB.Testele sunt la fel de toxice ca „leacurile” lor.Ai grija."Colette

„Mama mea și-a vindecat cancerul pulmonar cu celule mici în stadiul 3 cu ulei!!Am menționat că
nu avea cancer la doar patru luni după diagnostic?Ei bine, asta s-a întâmplat.” Zori

„Tatăl  meu  are  și  cancer  pancreatic  care  s-a  răspândit  la  ficat  și  plămâni  în  timpul
chimioterapiei, apoi s-a răspândit din nou, era foarte rău și se deteriorează rapid.A inceput uleiul
acum 3  luni.Ultima  scanare de  luni  arată  că  toate  cele  7  pete  au  dispărut  și  cancerul  de
pancreas  s-a  micșorat.Se  simte  100% mai  bine  și  are  calitatea  vieții  înapoi.Uleiul  este  cu
adevărat uimitor.” Lisa

„Tatăl meu este, de asemenea, pe ulei pentru cancerul de pancreas, care s-a răspândit în alte
șapte pete.Este pe ulei de 5 luni.Toate cele șapte pete care au apărut în timpul chimioterapiei
au dispărut de la începerea tratamentului cu ulei, iar cancerul de pancreas s-a micșorat.Uleiul i-
a salvat viața!” Lisa

„Bună, am vrut doar să vă actualizez.Tata a făcut o altă scanare de când a început uleiul în
urmă cu 5 luni pentru cancer pancreatic.Ultima scanare a arătat că cancerul de pancreas s-a
micșorat și celelalte 7 pete care au apărut în timp ce era la chimio au dispărut de la începutul
tratamentului cu ulei.Noile rezultate arată că cancerul de pancreas s-a micșorat din nou și nu
există  alte  pete,  ceea  ce  este  al  naibii  de  fantastic,  având  în  vedere  de  aceea  cancerul
pancreatic este atât de mortal din cauza ratei cu care se răspândește.Deci 8 luni și 5 din acele
luni folosind ulei tată se descurcă grozav.De fapt, se simte mai bine acum decât atunci când a
fost diagnosticat pentru prima dată.Așa că mulțumesc din nou Rick, JB și tuturor celor care
ajută la obținerea acestor informații.Dacă nu ar fi uleiul, nu l-aș avea pe tatăl meu!!” Lisa

„În  octombrie  2013,  tatăl  meu  a  fost  diagnosticat  cu  cancer  pulmonar,  limfoid  și
pancreatic.Cancerul  pancreatic  are  o  rată  de  deces  de  95%.I-au dat  2-4  luni  de  trăit.L-am
apucat de ulei imediat, de îndată ce am auzit de chestia asta.Pe 26 martie 2014, tatăl meu a
fost diagnosticat fără cancer.Uimitor!!Acest ulei i-a salvat viața tatălui meu.Doarme mai bine și
mănâncă mai bine.” Melissa

„Tatăl meu era, de asemenea, cancer pancreatic în stadiul 4.Avea și 10 pete pe ficat... adică la
sfârșitul lui noiembrie 2012.Acum are 1 pată pe ficat (.08) și 1 pată în pancreas (8 mm).Batem
asta.Medicii lui sunt șocați.Se îngrașă și, per total, se simte grozav.Uleiul infuzat cu canabis
este, de asemenea, bun.” Angie

-- Nu te juca cu medicamente diluate, Angie.Este bun pentru uz local, dar nu doriți să oferiți
pacienților  cu cancer  uleiuri  infuzate de canabis  ca singurul  lor  tratament.Atacul  cu spectru
complet de putere completă funcționează cel mai bine.

Mai  ales  pentru  cei  care  „trebuie”  să  meargă  să  facă  o  scanare,  „văd  și  eu”  cum  se
vindecă.Astfel de oameni ar trebui să adauge automat încă 60 g de ulei la protocol, deoarece
au  trecut  inutil  printr-o  procedură  extrem  de  cancerigenă  „pentru  a  vedea”  cum  se
simt.Curiozitatea costă  bani,  îmi  pare  rău  pentru  asta.Felicitări  și  cele  mai  bune  urări.Este
grozav să vezi succesul oamenilor care gândesc diferit.JB

„Sunt un supraviețuitor al  cancerului  pancreatic în stadiul  4 datorită acestui  ulei.Am început
chimioterapie în decembrie 2013, toți ceilalți (mai mult de 200) din studiu au murit.Sunt singurul
care a luat uleiul și  a trebuit  să-l ascundă doctorului.Acum că am vorbit  despre ulei  și el  a
declarat că eu sunt liberă de cancer din 5 iunie, El încă încearcă să mă convingă să continui
chimioterapie.eu refuz!Tot ceea ce a făcut acest doctor sa dovedit greșit, dar tot ceea ce a spus
Rick Simpson s-a dovedit a fi adevărat.Dosarele mele medicale arată ce au spus doctorii, ar fi
trebuit să mor până în ianuarie, dar aici sunt la sfârșitul lunii iunie.Mulțumesc Rick!Uleiul m-a
salvat de cancer, sper că mă va salva de la chimio. prietene
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„Sunt o dovadă faptică că RSO are un efect direct  asupra MPNST și  NF1.Fișele medicale,
RMN, PET, scanări CAT dovedesc o reducere semnificativă a dimensiunii tumorii și a avidității.”
Kristyne

„Am avut  o tumoare de 3,7 cm pe testicul  meu.Am făcut  un gram pe zi  de RSO fără alte
medicamente și când m-am întors, doctorul a fost nedumerit.El a spus că tumora a dispărut și
nu a putut explica.Așa că i-am spus că iau RSO.El a spus: „Nu sunt prea educat în materie, dar
voi spune că acesta trebuie să fie singurul motiv pentru care să dispară”. Am mai avut recent un
pop-up și cred că nu am făcut o doză de întreținere.Așa că o să mai fac un gram pe zi timp de
30 de zile și să văd dacă dispare ca ultimul.Atunci asigură-te că mă întrețin după.” Brandt

„Ok, Peeps.Astăzi este ziua în care am sperat că se va întâmpla vreodată.Rezultatele biopsiei
sunt  în.Corrie  Yelland  Tocmai  A PRIMIT  CONFIRMAREA CĂ  CANCERUL EI  ESTE  100%
COMPLET  DISPARAT!!!!SUNT  LIBER  DE  CANCEREEEE!!!!!Nici  măcar  vreo  displazie,
darămite marele C.

Prietenilor  mei  incredibili  și  uimitori  care  au  fost  responsabili  pentru  ca  eu  să-mi  permit
medicamentele=nu  există  absolut  niciun  cuvânt  pentru  a  descrie  cât  de  recunoscător  sunt
fiecăruia dintre voi.Sunteți cu toții minunați!

Către Heather,  care mi-a trimis prima dată RUN FROM THE CURE --  Acest  videoclip  mi-a
schimbat  literalmente  viața.Cine ar  fi  crezut-o,  hei?Te iubesc!Lui  Rick  Simpson,  lui  Jindřich
Bayer din adâncul inimii mele...MULȚUMESC pentru cunoștințele și sprijinul dumneavoastră.Azi
sunt in viata datorita tuturor!

Sunt cu adevărat binecuvântat să am o familie și prieteni atât de uimitoare.” Corrie

„Bună Jindrich, doar o notă rapidă pentru a vă anunța că mi-am văzut medicul astăzi.Raportul
spune că cancerul (cancerul canalului anal) nu mai este detectabil.Toamna trecută mi s-a spus
că  am  2-4  luni  dacă  nu  fac  radiații.Am  ales  să  nu  fac  radiații  și  să  încerc  RSO  în
schimb.Evident,  a  funcționat!Din suflet,  mulțumesc,  mulțumesc,  mulțumesc lui  Rick și  ție!!!!“
Corrie

-- Corrie, btw, ce cancer a fost?Pune uleiul pe cicatrice, probabil că va dispărea și el.Oricum,
stai departe de medici, gata de scanări etc. și asigură-te că mănânci cât mai mult ulei cât poți
de doze de întreținere.JB

„Am avut șansa să vorbesc cu Rick acum aproximativ 2 luni la o emisiune radio...Îi spuneam că
rso mă ajutase deja atât de mult...Am avut același cancer ca și Farrah Fawcett...Cancerul de
canal  anal...  este  destul  de  rar...a  nu  fi  confundat  cu  cancerul  colorectal...  și  am
NOOOOOOOOO intenția de a opri vreodată uleiul.” Corrie

-- Nici eu nu aș avea nicio intenție să mă opresc vreodată să mai folosesc uleiul, asta e de
înțeles.JB

„Cea mai recentă poveste a mea de succes.Aceasta este o femeie la sfârșitul de 50 de ani care
a fost diagnosticată cu stadiul 3, dar foarte aproape de stadiul 4 cancer pulmonar.Astăzi am
primit asta: „Ei bine, mama mea a mers la tomografia ei acum o lună și și-a primit rezultatele
înapoi cu câteva zile în urmă.A dispărut complet!Doctorul ei le-a citit și a spus că masa mai
mare este limpede și că nu a mai rămas nimic...

Ea  are  încă  BPOC,  dar  vom  lucra  la  asta  și  fumatul  ei  lol...Vă  mulțumesc  mult  pentru
toatesfaturile și cunoștințele despre lucruri de care nu am fost niciodată conștienți.Totul a venit
împreună cu un motiv și suntem atât de fericiți.Dumnezeu sa te binecuvanteze pe tine si pe
familia ta." Corrie

-- Remiterea spontană a cancerului pulmonar pare să apară surprinzător de des în prezența
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uleiului de canabis.JB

„După doar 4 grame am văzut o schimbare drastică în rapoartele de sânge (VSH) și testul de
rinichi al tatălui meu care are cancer de vezică urinară, el doarme bine, zâmbește, sper doar să
revină la normal, uitându-se la Rick Simpson. dăruire și încredere, am fost împotriva tuturor
medicilor și nu l-am lăsat pe tatăl meu să treacă prin Chimioterapie, până în prezent nu regret
decizia mea. Mulțumesc, Rick Simpson.” Arpit

„Tocmai am primit niște știri minunate pe care aș dori să le împărtășesc tuturor.Am o femeie aici
în BC, am indicat în direcția bună cu cancer de sân.A metastazat la plămâni, stomac și creier.A
fost la medicină de o lună și și-a văzut ieri medicul oncolog.Toate tumorile s-au micșorat, iar
testul ei cu marker tumoral este NORMAL.Încă o dată Peeps – ULEIUL DE CANNABIS OMĂ
CANCERUL!” Corrie

„Ok, toți minunații mei Peeps, aceasta va fi o lectură lungă, dar cred că s-ar putea să fi lovit
PAYDIRT ieri.Nu mi-am mai văzut medicul dentist din septembrie anul trecut.În acel moment,
eram în mijlocul luptării pentru viața mea.Stomatologul meu a fost spus în acel moment că am
cancer.Am avut o conversație obișnuită, unde i-am spus că nu fac radiații și că fac un „tratament
alternativ”.La  acea  vreme,  el  întrebase  ce  fac.Am ezitat  să-i  spun,  deoarece  era  cunoscut
pentru „rigiditatea lui”, dar i-am spus să urmăreascăFugi din leac.De fapt, m-a sunat după ce a
văzut-o.El a spus că, ca profesionist medical, avea tendința de a fi în cutie, că avea un frate, (un
medic) și un alt frate, (un farmacolog) și că uneori „nu au toate răspunsurile”.

Înainte rapid până ieri.A rămas uluit să vadă cât de bine arăt și, momentan, a rămas fără cuvinte
când i-am spus că uleiul de canabis a funcționat.A început să pună tot felul de întrebări.Multe
dintre ele  „întrebări  științifice”  la  care  nu am putut  să răspund.El  a întrebat  despre  studiile
clinice,  diferite  boli  tratate cu Cannabis etc.Vrea să vorbească cu fratele său despre mine,
precum și  despre canabis ca „leac” pentru cancer și,  de asemenea, vrea ca fratele său să
cerceteze cannabisul  ca medicament.Ar  fi  bine dacă mi-ar  lua  numărul  de telefon mobil  și
adresa de e-mail?

Aici devine mare.Fratele său, dr. Jake Theissen, a fost decan și a fost pionier în programul de
farmacologie  de  la  Universitatea  Waterloo.Acum  este  consultant  pentru  companii  de
medicamente și este specializat în „Noi abordări în tratamentul cancerului”. El este strâns legat
de Societatea Canadiană de Cancer.(De asemenea, el este cel căruia i s-a cerut guvernul să
conducă  ancheta  cu  privire  la  scandalul  chimiodiluat.)  John  spunea  că  fratele  său  a  spus
adesea că trebuie să existe ceva mai bun pentru tratarea cancerului.Ceva natural, mai degrabă
decât chimic.I-am spus să „nu mai căuta”. Canabisul este „ceva natural”. Corrie

„Soțul meu a fost diagnosticat inițial cu cancer de prostată în urmă cu aproape 6 ani.Am avut
încredere în comunitatea medicală și am mers pe drumul tradițional al tratamentului doar pentru
a ni se spune că suntem un „eșec catastrofal” la 4,5 ani, când a revenit cancerul.Am cercetat
constant timp de aproape 2 luni toate terapiile alternative, inclusiv uleiul tău de cânepă, iar în 3
luni numărul de cancer al soțului meu a scăzut la jumătate.Zece luni mai târziu și PSA lui a
scăzut la .11 - nedetectabil.

Este  foarte  regretabil  să  auzim  că  guvernul  nostru  refuză  să  recunoască  orice  medicină
alternativă, inclusiv uleiul de cânepă, în tratamentul bolilor, totuși, ca și tine, nu am avut decât
ridiculizarea din partea „profesioniștilor” și chiar a unor membri ai familiei.Toate „societățile” de
acolo sunt mari grupuri de control farmaceutic, dar „înțeleg” cu privire la dezmembrarea unui
sistem de milioane de oameni angajați într-o industrie atât de coruptă care acumulează 20 de
miliarde de dolari pe an încât nu va exista niciodată un remediu.Intentionat!!

Întregul proces m-a expus cât de adânc ajunge cu adevărat gaura iepurelui și sunt în prezent în
curs de a scrie o carte despre descoperirile mele intitulată în mod corespunzător „Conectează

- 67 -



punctele”.Este  o  perspectivă  istorică  a  OMG-urilor,  a  agriculturii  industriale  și  a  marilor
farmaceutice  și  a  impactului  acesteia  asupra  sănătății  fiecărui  individ.Voi  continua  să  vă
urmăresc pe acest site web și vă urez toate cele bune și multă sănătate.Vă mulțumesc pentru
tot ceea ce ați făcut și continuați să faceți.Cu stimă, K”

„Un prieten, aflat în stadiile târzii ale cancerului, suferind din cauza programului de tortură de
chimioterapie și radiații pentru leucemie, a aflat prin viță de vie despre „Fugi din vindecare” și a
decis să încerce uleiul  după ce orice altceva nu reușise să-și vindece. maladie.Din păcate,
plecase prea târziu pentru a se salva, dar cunoștințele și grija lui m-au salvat.Uleiul pe care nu a
avut ocazia să-l folosească a fost cel care m-a pornit pe drumul meu către recuperare.” Stephan

„Socrul meu și-a văzut doctorul oncolog în această dimineață pentru control.Dr. a fost redus la
tăcere.Socrul meu are leucemie de 15 ani.A fost pe ulei.Astăzi, numărul de globule albe din
sânge a revenit la limitele normale.Ce cancer??ULEIUL DE CANNABIS VINDECA OAMENII
CANCER!” Karen

-- „Nimic mai bun decât un Dr. care a fost redus la tăcere!hehe Iubesc!Mi-a făcut ziua!" Jackie

„Salut din nou Rick!Sper ca acest e-mail vă găsește bine.Vă scriu astăzi pentru a vă întreba cât
timp ar trebui să rămână un pacient pe ulei?Avem un pacient cu o tumoare uriașă.A început pe
15 martie și a trecut până acum prin 40 de grame.A luat 1,5 grame sau mai mult/zi din ziua 2.Te
oprești la doza terapeutică de 60 de grame?Banii sunt un factor pentru acest pacient.Nu a plătit
nimic pentru medicamentele sale până acum.Îngrijitorul lor a donat primele 60 de grame de ulei,
dar  nu  poate  oferi  medicamente  gratuite  pentru  totdeauna.Vă  mulțumim  pentru
contribuție.Apreciez înțelegerea ta.Cu stimă, Janet”

„Dragă Janet, spui că a luat 1,5 grame sau mai mult pe zi din a doua zi.Uleiul pe care îl produc
este atât de puternic încât o persoană obișnuită durează aproximativ 5 săptămâni pentru a
ajunge la punctul în care poate ingera 1 gram pe zi.Poate exista o problemă cu tulpina care a
fost folosită pentru a produce acest ulei. Tulpinile de cânepă pot varia foarte mult în abilitățile lor
de vindecare, așa că problema ar putea fi tulpina.De obicei, până când pacientul a ingerat 60 de
grame de ulei, cancerul a dispărut.Dar dacă nu este, le-aș continua să le dau uleiul până va
fi.Timpul necesar și cantitatea de ulei necesară pot varia foarte mult de la o persoană la alta.Cu
toții suntem diferiți și unii oameni se vindecă mult mai repede decât alții.De obicei, persoanele
care au fost grav afectate de chimioterapie și radiații vor necesita un tratament mai lung și mai
mult ulei.Uleiul trebuie să anuleze toate daunele lăsate de aceste așa-numite tratamente.Sfatul
meu ar fi să încerci să produci ulei dintr-o altă tulpină indica puternică, dar prin toate mijloacele
ține-l pe ulei, este singurul lucru pe care îl știu care i-ar putea salva viața.Cele mai bune urări,
Rick Simpson”

„Uleiul de canabis nu te poate salva de chimioterapia mortală.Uleiul poate ajuta mai mult dacă
pacientul refuză chimioterapie.” Steve

„Nu sunt sigur dacă acesta este un succes, dar cu siguranță îl consider ca unul!Doar în cazul în
care cineva se întreabă de ce am o voce bărbătească, nu pentru că aș fi fost un fumător de
țigară sau altceva - nu am fumat niciodată, ci pentru că mi s-a îndepărtat tiroida.Am 51 de ani
(și  jumătate!)  și  am  folosit  ulei  de  la  20  de  ani.Pur  și  simplu  mi  s-a  părut  încântător  să
vaporizez.În urmă cu câțiva ani, am început să am probleme la înghițire, iar medicii mi-au găsit
noduri  pe  tiroida.Noduri  de  pe  tiroidă  pe  care  a  trebuit  să  mă  duc  pentru  testarea
cancerului.Când fac asta, doar îți înfig un ac mare în gât și intră în noduri pentru a fi testați.Nu-ți
dau nimic - nici un anestezic - din cauza locației.Deci, fă asta de câteva ori și vezi dacă poți sta
nemișcat.Oricum - după ce am fost înjunghiat de 6x - și tiroida mi-a devenit atât de mare încât
am avut probleme la înghițire și la respirație - mi s-a îndepărtat tiroida.Cu tot cancerul din familia
mea, m-am gândit că voi fi înaintea jocului.Fara Cancer.Nici unul.Sunt singurul din familia mea
care a scăpat de cancer până acum.Fac ulei de la 20 de ani.Am avut cam pe toatetestul de
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cancer  acolo  din  cauza  istoricului  familial  -  și  nimic  până  acum  Slavă  Domnului!Faci
socoteala :-)” Janet

„Am împărtășit  de  multe  ori  albumul  lui  Rick  Simpson  Phoenix  Tears  pe  peretele  meu de
Facebook... apoi, într-o zi, o prietenă de-a mea a fost pe patul ei de moarte cu limfom.Când a
văzut postările mele despre ulei, a început imediat să ia uleiul și acum nu are cancer!Medicii ei
sunt uimiți.I-au spus că mai are trei luni de trăit... AU GRESIT.” Jamie

"Eu  sunt tratând  o  femeie  cu  cancer  TERMINAL,  cu  ulei  de  cânepă  RS  și  în  sfârșit  se
îmbunătățește.FUNCȚIONEAZĂ!" voodootatuaj

„Fac  același  lucru  acum.25%  THC  SKYWALKER OG,  ultimul  ulei  OG PSA-ul  meu  a  fost
160.După 100 de grame astăzi sunt 7.” Jimmy

„Bună Chris, Actualizează...cancerul dispare...a primit un telefon de la oncologul ei confuz ieri
dimineață.De obicei avem o întâlnire față în față, dar el a sunat-o de data aceasta pentru a o
informa cu privire la rezultatele tuturor scanărilor făcute acum câteva săptămâni.Ficat - cancerul
nu se mai vede.Cancerul pulmonar, un cancer pulmonar a dispărut și celălalt cancerul pulmonar
s-a redus semnificativ.Nu a pomenit însă de sân...Așa că mama îl sună înapoi pentru câteva
întrebări și pentru a stabili o întâlnire pentru ca noi să intrăm și să vorbim cu el și să vedem
scanările trecute și  recente.Mă tem că a fost puțin șocată când dr.  a început să vorbească
despre dispariția cancerului ei de ficat și plămâni că a uitat să întrebe despre zona sânilor.

Toate scanările au fost pentru o prescreening pentru un nou studiu de terapie hormonală...dar
dr.  spune că nu mai este o candidată pentru studiul  hormonal așa cum trebuie să aibă un
pacientcreştereîn zonele canceroase și toate zonele ei NU cresc, ci mor.Suntem peste lună cu
rezultatele uleiului!!!Când am vorbit cu Rick în urmă cu aproximativ o lună despre mama mea, el
mi-a sugerat să meargă la un al doilea tratament de 90 de zile și așa că planificăm asta la
începutul lunii septembrie.Între timp îi vom pune pe o doză de întreținere. Wow!Ea a știut încă
de la începutul tratamentului că uleiul acționează asupra tumorilor ei, le putea simți micșorându-
se  și  disparând.Suntem  cu  toții  atât  de  recunoscători  că  mi-ați  prezentat  ideea  dvs.  de
documentar și mi-ați împărtășit acest tratament.Veșnic recunoscătoare, Cindy“

„Bună dragă Corrie...Am vrut doar să vă anunț că am dat uleiul pe care l-am avut de la mama
unei prietene a unei prietene care are cancer la sân...A luat o lună și este în remisie...Unele
celule canceroase sunt moarte în tumoare...Și doctorul a fost uimit și pozitiv și se pare că dacă
va avea rezultate mai bune data viitoare vor începe să facă ceva în privința uleiului.Sunt atât de
fericit și îi mulțumesc lui Dumnezeu pentru că m-a permis să pot oferi acele informații despre
uleiul de canabis acestei femei.:)) Așa mi-aș fi dorit ca mama să ia uleiul în fiecare zi...”

„Bună Rick, am o veste bună.Mama mea nu a suportat mai mult din punct de vedere psihic
cunoașterea că are cancer la sân, așa că a fost operată.Totuși, ea a mâncat 30 g din doză și a
băut niște ceaiuri  de plante de la un tip care are tot felul  de ierburi  medicinale și  a pus și
bandaje din aceste ierburi.Oricum, când medicii au scos cancerul, nu avea mai mult de 7 mm
mare și din țesut 100%, doar 1% era activ, și malign și în faza de moarte.3 medici s-au uitat la
asta și au spus că nu au văzut niciodată așa ceva...Deci, dacă ar fi trecut mai mult de 1 sau
două săptămâni fără operație, totul ar fi dispărut.Acum, ia în fiecare zi uleiul pentru 1 gram și
jumătate și înțelege acum că operația a fost complet inutilă.

Totuși, ea este mult mai calmă acum decât era, pentru că era speriată, așa că nu am putut-o
scoate  de  la  operație...dar  acum  totul  este  bine,  iar  ierburile  și  uleiul  și-au  făcut  și
treaba.Oricum, doctorii  proști  i-au dat  23 de radioterapii,  dar ea a spus că nu o va face și
doctorul a spus printre rânduri că are dreptate.Este de necrezut cât de departe merg acești
medici.Toată lumea salută, Rick.Mulțumesc foarte mult pentru recomandare și oferăMulțumesc
din nou lui Jindrich.” Sasa
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„Rick... unui prieten tocmai i s-a îndepărtat o tumoare pe creier din cap... are pete pe plămâni...
vor să facă chimio și radiații...luarea uleiului ar fi o pierdere în timp ce ești la chimio și radiații?A
văzut cum se simte după ce a fost îndepărtată tumora pe creier este remarcabil, este cu 80%
mai bine decât a fost săptămâna trecută cu chestia aia în cap...Vreau să-i spun să nu facă
chimioterapie și radiații și să facă ulei, dar nu este alegerea mea...” Sharon

-- Sharon, i-ar crește șansele de supraviețuire.Dar, de fapt, dacă ia chimioterapie, va trebui să
ingereze 120-180 g de ulei  după aceea doar pentru a remedia daunele.Desigur,  asta dacă
supraviețuiește otrăvirii.Cele mai bune urări, JB

„Pentru toți cei chicotiți care credeți că Rick Simpson este o fraudă, ar trebui să știți că Michelle
Aldrich tocmai și-a vindecat cancerul pulmonar în stadiul 3 cu ulei de canabis, oferit de Valerie
Corral  și  WAMM!De ce  mass-media  și  medicii  nu  pot  începe  să  spună  adevărul  o  dată?!
Canabisul vindecă cancerul, la naiba!!!Iar oamenii iresponsabili sunt cei care încearcă să tacă
această realitate, nu oameni ca mine și  Tommy care vor ca lumea să afle adevărul despre
canabis și cancer.” Steven Hager

„Voiam doar să-i mulțumesc lui Rick Simpson, JB și oricărei alte persoane care a fost asociată
cu ceea ce a făcut Rick de-a lungul anilor.Soția mea a fost diagnosticată cu tumori pe creier în
urmă cu aproape 18 luni și oncologii au renunțat imediat la ea pentru că era deja în al 3-lea an
de  stadiul  4.Am  început  uleiul  la  începutul  anului  2014  și  am  avut  atât  o  reducere  a
dimensiunilor  tumorilor,  cât  și  o  creștere  a  calității  vieții  ei.La  aproape  18  luni  de  la
diagnosticarea tumorii pe creier, soția mea încă conduce în fiecare zi și poate lucra 3 zile pe
săptămână pentru a se menține ocupată.Nivelurile ei de energie revin încet și îi place faptul că
părul îi crește din nou!LOL - nimic din toate acestea nu ar fi fost posibil dacă nu ar fi fost munca
grea și perseverența unor oameni ca tine.Vă mulțumesc foarte mult și continuați treaba bună.”
Barry

„Am fost  diagnosticat  acum 5  săptămâni  cu  o  tumoare  de 12 mm în  plămânul  meu drept
inferior.Am pus 1/3 g de RSO pe care l-am făcut eu, care avea o culoare aurie intensă, într-o
capsulă mică de gelatină și am introdus-o sub formă de supozitor de 2 ori pe zi cu ajutorul unui
instrument tubular „asemănător unei seringi” găsit la o femelă. Cremă pentru infecția cu drojdie
care era în dulapul meu.Aceasta a fost o modalitate extrem de eficientă și ușoară de a introduce
capsula  supozitoarelor...Dupa  mai  multe  scanari  in  urmatoarele  4  saptamani,  tumora  s-a
micsorat  cu  1  mm  si  a  fost  inactiva...ceea  ce  inseamna  MORT!!!Acest  lucru  a  durat  4
săptămâni,  iar  acum nu este o problemă pentru  cancer,  dr.Mulțumesc pentru  sfat  JB...  De
asemenea, nu a fost absolut euforic.În plus, am ingerat 1 g din același ulei de 3 ori pe zi.1
LUNĂ și mi-a ucis cancerul!!” Gabriella

„Mulțumesc Rick Simpson!!Uleiul de canabis a vindecat în luni de zile lupta de 8,8 ani a fiicei
mele de 15 ani cu cancerul la creier!!!!Fii binecuvântat!!!!!!" Karen

„Bună tuturor, am vești grozave.Soția a primit luni rezultatul scanării PET.A avut cancer timp de
5 ani după 6 serii de chimioterapie și un transplant de celule stem, apoi a revenit.Acum 6 luni
trebuia să facă un alt transplant, dar acesta a fost anulat pentru că nu au putut găsi niciun
donator.Așa că a început cu uleiul.Luni, doctorul ne-a spus că cancerul a dispărut.Mulțumesc
pentru ulei, Rick.Tu ești bărbatul, mulțumesc.” Luc

-- Mulțumesc, Luc.Documentația medicală ar fi mai mult decât binevenită.Ar trebui să rămână
cu o doză de întreținere.Aș mânca cât mai mult ulei ori de câte ori este posibil.Pune-o să stea
departe de mai multe scanări, dacă este posibil.O mărturie video pe Youtube ar fi grozavă.Cele
mai bune urări, JB

„Mi-ar  plăcea  să-i  mulțumesc  (xxx)  pentru  uleiul  care  a  fost  donat  pentru  cancerul  meu!!
Deocamdată, în corpul meu nu există cancer!!Chiar funcționează oameni buni, dovada se află
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în fișele mele medicale!Vă mulțumesc mult și recuzită mare pentru Lacrimile!!!” Becky

„Bună pentru Jindrich, a avut perfectă dreptate cu privire la aplicarea topică care se aplică direct
pe piele,  mai  degrabă decât  pe bandaj.Diferența  a  fost  ca ziua și  noaptea.”  Ronnie  Smith
-- Desigur.Tincturile cu 20-30-50% ulei funcționează și ele de minune, deoarece ajung ușor sub
suprafață.În unele cazuri, uleiul de semințe de cânepă (sau untul de shea) și amestecurile de
ulei de cânepă sunt, de asemenea, foarte benefice.Dar logic, cu cât ai mai mult ulei pe rană, cu
atât mai bine.JB

„Am scris  înainte că am avut  succes în tratarea cancerului  de sân.Acum medicii  i-au spus
pacientului că rezultatele ei sunt atât de bune încât trebuie să meargă la muncă.Pacienta a
spus MULTUMESC DOMNULUI  si  doctorul  a  spus ca trebuie  sa  ii  multumeasca  lui  nu  lui
Dumnezeu si eu intreb pentru ce nu a facut nimic, dar ii tot spune ca trebuie sa ia chimioterapie
si radiatii... doc nebun...

Dar am dus-o la următorul nivel, vindecăm fața cuiva pentru că a fost distrusă cu pastile în urmă
cu 5 ani.Această persoană a avut mari probleme cu intestinul și ei cred că a fost cancer la
început și i-au dat niște pastile puternice care apoi i-au distrus fața era ca o broască.Apoi au
spus că ar putea fi boala Crohn și așa mai departe.

Ideea mea este că această persoană a încercat să-și vindece fața timp de 5 ani fără succes.Și-
a pus ulei de cânepă pe față de 5 ori și din nou nu ne vine să credem cum arată pielea ei
acum.OMG, e atât de fericită acum că poate fi din nou ea însăși.

Încerc să fac niște poze, dar la fiecare 3 zile, dar pielea s-a vindecat atât de repede încât nu vă
pot arăta cum arăta fața ei înainte, dar cu permisiunea ei îi vom arăta în zilele următoare pozele
vechi (doar pielea feței) și unul nou, pentru ca voi, oamenii, să vedeți diferența...” Jasmin

„Sunt o femeie de 39 de ani, cu o femeie de 2 ani și am întâlnit cancer la sân.Acest ulei este
medicamentul și  leacul meu.Oamenii  ăștia atât  de plini  de lăcomie.Nu au nicio idee despre
durerea și angoasa prin care trecem noi și familiile noastre.Doar lăcomie egoistă.Karma.” Sally

„Ei bine, două săptămâni...Doctorul a spus că am o tumoare de 2-3 cm în vezică.Am vrut să mă
ducă  direct  la  sala  de  operații.L-a  făcut  să  dispară  în  mai  puțin  de  14  zile.Confirmat  prin
tomografie.Diagnosticat pe 2/15, tomografie făcută pe 2/29.” Gersh

„Această scanare CT a fost făcută la 14 zile după ce o tumoare de 2-3 cm a fost observată, prin
scope, în vezica mea.În doar 14 zile, folosind doar ulei esențial de canabis, nu se observă nicio
tumoare  la  nivelul  vezicii  urinare.Doar  canabis...  14  zile...plecat.Parlamentarii  vă  rog  să
înțelegeți asta.Nu-mi lua medicamentele.Acesta nu este doar un alt mod de a te îmbăta.Acest
medicament îmi salvează viața.” Gersh

"BINE ...Am primit raportul de patologie.Tumoarea din vezica mea s-a micșorat înainte de a o
scoate.Ultima dată când medicul l-a văzut, a măsurat aproximativ 2,5 cm.Când l-au scos, s-a
micșorat la 0,5 cm.Mă întreb ce va spune acest doctor despre asta.” Gersh

„Acum 8 luni, mi-au găsit tumori în vezica urinară, care arătau ca niște arici mici.Raportul de
patologie a spus,  acestea sunt  de grad înalt,  foarte agresive maligne,  carcinom.Ar  putea fi
tăiați.Am încercat câteva tratamente localizate, dar a trebuit să mă opresc pentru că mi-a făcut
prea rău.A doua mea operație, în decembrie, au găsit mai multe tumori și un nou cancer malign
extrem de agresiv, care se întinde pe perete, așa că nu l-au putut tăia.Acest tip s-a răspândit
rapid la alte organe.

Așa că atunci când operația de ieri a arătat, FĂRĂ CANCER, și medicul meu a spus că vezica
mea era curată, ca cea a unui copil, simt că a fost un miracol!Acum, iată ce am făcut dacă ești
interesat.Nu te speria, folosește doar ce poți și bucură-te în continuare de ceea ce îți place cu

- 71 -



moderație...” Michelle

„Fratele meu a avut o escare/ulcer de presiune în stadiul 4.Din doar 4 etape, această etapă este
incurabilă.Conform medicinei occidentale, odată ce ajungi la stadiul 3, nu te poți vindeca fără
grefe de piele.Au fost vizibile oasele și țesuturile, dar RSO topic timp de 3 zile a făcut să apară
o nouă creștere a pielii!Asistentele hospice au numit-o „un miracol”. A fost doar canabis!

A crescut de la 0,2 la 1 gram pe zi.5 chiar m-ar încurca, dar avea nevoie de mai mult pentru
ameliorarea suficientă a durerii cauzate de cancerul osos pentru a adormi.Ar trebui să faceți
uleiul cu indica, așa că orice doză mare ar trebui să facă utilizatorul să adoarmă de îndată ce
începe 1 oră până la 1,5 ore mai târziu.Vă pune într-un somn profund și vă faceți cea mai mare
parte a vindecării atunci când obțineți un somn profund și frumos, REM.

Cu cât iei mai mult nu este un sentiment inconfortabil.Doar că te face să adormi mai repede și
mai adânc.Dacă se întâmplă să te trezești din somn devreme, s-ar putea să te simți amețit ca și
cum ai fi beat, dar nu într-un mod inconfortabil.laugh out Loud

RSO i-a permis fratelui meu să aibă un somn odihnitor pentru prima dată în câteva luni după ce
a fost în spital.Vaporizarea plantei i-a oferit mai multă ușurare decât cele 80+ mg de Oxycontin
și alte cocktail-uri.Era și pe fentanil IV, dar nimic nu l-a relaxat la fel de mult ca RSO.Nu o voi
uita niciodată!” Michelle

„Îmi trăiesc povestea RSO acum.Luptând cu un tip rar de cancer ovarian.S-a operat și a avut
chimioterapie  și  a  adoptat  un  stil  de  viață  mult  mai  sănătos,  alimente  integrale  organice,
suplimente etc., dar cancerul a revenit.Apoi am găsit Fugi din cura!A durat ceva timp pentru a
organiza lucrurile, deoarece cannabisul este ilegal aici, în NZ.Dar am reusit sa fac un mic lot de
ulei si am inceput sa il folosesc.2 săptămâni mai târziu markerii mei tumorali au trecut de la 200
la 140, prima scădere într-un an!!Am rămas fără ulei după 5 săptămâni și mi-a luat 2 luni să mai
pun mâna pe niște.Markerii tumorali au crescut din nou (262 la ultimul test...) dar suntem cu 3
săptămâni mai târziu și degetele încrucișate vor fi din nou jos cu următorul test de sânge...

Cred în RSO și cred că ar trebui să-l punem la dispoziție oricui are nevoie de el!Chiar dacă
cancerul meu nu este vindecat de RSO (dar cred că o va face!), mi-a făcut deja mult bine.Îmi
oferă un somn minunat, odihnitor!Și mi-a reglat mișcările intestinale...Am o admirație enormă
pentru ceea ce a făcut Rick Simpson pentru umanitate.Merită premiul Nobel pentru cea mai
bună redescoperire medicală!Și pentru ceea ce faci tu și organizația ta!Sunt doar un simplu
cetățean care respectă legea și mă simt îngrozitor că trebuie să fac lucruri ilegale pentru a mă
vindeca.Așa că continuă!Când îmi voi recupera energia, mă voi alătura mișcării!” Diny

„Din cauza lui Rick, am văzut literalmente rezultatele RSO.Am lucrat pentru o clinică pentru o
perioadă scurtă de timp.Când am început acolo, a intrat un bărbat cu carcinom al gâtului în
stadiul patru.A fost pus pe RSO.90 de zile mai târziu s-a vindecat complet.” Carl

„Tocmai l-am tratat pe tatăl meu, care a fost diagnosticat cu cancer de vezică urinară.Tumorile
au  murit  după  5  săptămâni  de  tratament.Îți  mulțumesc  Rick  Simpson  pentru  cunoștințele,
inspirația, determinarea și dragostea ta pentru oameni.” Christine

„Am făcut RSO pentru două persoane acum, de ambele ori cu rezultate extraordinare!Unul a
avut SARM, a aplicat uleiul local timp de o săptămână... VINDECAT!!Al doilea a avut cancer de
piele bazocelular, aplicat local timp de 2 saptamani...VINDECAT!Ah, și aveam o pată pe față, m-
am gândit că poate e vreun cancer de piele, așa că am aplicat topic timp de 6 zile... GONE!!!”
Mariah

"Fantastic!Mama mea se luptă cu cancerul de sân din februarie 2011, iar cancerul a metastazat
încet  în  tot  corpul,  inclusiv  plămânii  ei,  care  au  trebuit  să  fie  drenați  aproape  în  fiecare
săptămână timp de câteva luni - 11 ml de lichid canceros au fost drenați aproape de fiecare
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dată când a intrat.Până recent.În decurs de o săptămână de la administrarea RSO, umflarea
feței și gâtului ei a dispărut, la fel și rozaceea.Ea chiar a încetat să-și mai ia medicamentele
pentru tensiunea arterială pe care o luase de 20 + de ani și lichidul din plămâni a scăzut la 6
ml!!!Cred că acesta este leacul!Este minunat să vezi, în sfârșit, acea linie de argint într-o boală
atât de îngrozitoare.” Înger

„Așa că verifică asta!

- Soția a fost diagnosticată cu cancer de col uterin stadiul III-b pe 14 decembrie 2012.

- Soția a început uleiul de canabis la mai puțin de o lună după aceea.

- Soția a început chimioterapie și  radiații  chiar  înainte de februarie 2013.(În Texas,  nu prea
există de ales)

- Soției i s-a spus că abia dacă există semne de cancer 6 mai 2013.

Mai puțin de 5 luni și soția mea a învins aproape un cancer în stadiul III, totul din cauza uleiului!”
Mânz

„Dragă Rick, Dumnezeu să te binecuvânteze!Mi-am pierdut mama, bunica, mătușile, unchii și
prietenii iubiți de cancer de-a lungul anilor.Dar cea care m-a lovit cel mai tare a fost sora mea
superbă, inteligentă și minunată Kim.A fost diagnosticată cu cancer pulmonar în stadiul 4 în iulie
2010, la vârsta de 42 de ani, iar în februarie 2011 era moartă.Nu știu ce tratamente a folosit
pentru că nu a spus nimănui din familie că moare până prea târziu, iar fostul ei soț drogat a
intrat în grija ei și a blocat familia.Nu am aflat de ulei până în ultima lună și de atunci am tot
cercetat.La început am crezut că este ulei de șarpe, ca o mulțime de alte chestii, dar până acum
am  enumerat  27  de  persoane  care  susțin  că  și-au  vindecat  sau  și-au  redus  semnificativ
cancerul cu el.27 de oameni!!!Și asta doar pe YouTube și blogurile online!Mi-aș fi dorit să fi știut
despre asta în 1997, când mama a fost diagnosticată, sau în 2000, când bunica a ieșit din
remisie, sau în 2010, când surorii mele i s-a spus să meargă acasă și să moară, sau anul trecut
când fratele meu -law a fost diagnosticat cu cancer la nivelul gurii și gâtului și a trebuit să-i fie
îndepărtată  și  reconstruită  jumătate  de  față.Dar  acum  o  fac,  datorită  ție.Dumnezeu  să  vă
binecuvânteze și pe toți  cei pe care îi iubiți  și vă mulțumesc pentru că munciți  atât de mult
pentru a face acest medicament minunat disponibil tuturor.” Denise

-- Dragă Denise, ce să spun?Mi-au ucis mama cu chimio din cauza cancerului pulmonar cu
celule mici, așa că știu exact ce simți.Nimic plăcut.Tot timpul, medicamentul ar fi trebuit să fie
disponibil și nu a fost doar pentru că cineva vrea să facă bani.C'est la vie, dar nu toată lumea o
va înghiți la fel de liniștit ca mine.Este o experiență foarte traumatizantă atunci când aflați ce
poate vindeca sau controla tot uleiul și ce a fost folosit în locul lui.

Vă rog să-mi trimiteți lista acelor mărturii online, ar putea fi interesantă și de ajutor pentru alții
care au fost la fel de spălați pe creier ca și mine înainte să-l cunosc pe Rick și să aflu despre
starea reală a lucrurilor în domeniul  „medicinei convenționale”.  Vă mulțumim pentru sprijinul
dumneavoastră și pentru că ne ajutați să răspândim vestea despre acest medicament.După doi
ani și jumătate de lucru cu Rick, tot ce pot spune este că uleiul produs și folosit corespunzător
face exact ceea ce spune el că face.JB

„Bună Corrie!Vești uimitoare încă o dată.Prietenul meu ***** ***** cu care ai vorbit și l-ai trimis la
*** din Los Angeles, ei bine, a luat ulei de canabis de aproximativ 2 luni și s-a dus să-și facă
scanările medicale astăzi și NU MAI ESTE CANCER in corpul lui!!!!!!TOTUL ELAR!!!!!!!!Îți este
dincolo de recunoscător față de mine pentru că i-ai spus despre tine și dincolo de recunoscător
pentru că i-ai spus despre ****!!!MULȚUMESC pentru totdeauna mai mult.Ești atât de bine să îi
ajuți pe toți acești oameni pe care nici măcar nu îi cunoști și să salvezi vieți peste tot în lume!O
să merg cu mașina la Los Angeles să lucrez cu **** și să încerc să-mi opresc toată diareea și să
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mă scot de la toaletă să nu merg de 60-80 de ori pe zi.Ce zici de asta pentru încă un reportaj
uimitor??Iubim asta!!”

„Vreau să împărtășesc un comentariu de la doctorul meu astăzi.Am o infectie a vezicii urinare
de mult timp! timp și doctorul a tratat infecția.Astăzi a aruncat o privire de primă mână cu un
aparat foto (nu prea distractiv) ȘI!!Se pare că am rămășițele unei mase vezicii urinare (tumoare)
care a MORIT la locul lor (cuvintele lui, nu ale mele) și provoacă infecția să persistă.

DIN NOU!CUVintele LUI, NU ALE MELE; Dr. a spus: „Eu practic medicina de peste 40 de ani și
nu am văzut niciodată o tumoare murind pe loc fără un fel de intervenție externă.” euam scos și
pornit  uleiul  din  martie,  dar  de  când  mi-a  venit  recolta,  am  dublat  ulei  de  aproximativ  6
săptămâni.O să fac o mică operație de curățare pe 8 octombrie pentru a mă asigura că masa a
dispărut (dacă nu o trec înainte).

Am avut unele îndoieli în privința uleiului, dar OAMENI NU MAI MAI NU MAI ÎNDOI.Am suficient
material pentru muguri pentru a face aproximativ 5 sau 6 uncii de ulei.Materialul folosit este
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Nu pot să vă spun cât de fericit sunt de rezultatele de
până acum.Nu i-am spus nimic doctorului meu încă, deoarece în FLa unii doctori vor refuza să
vă trateze.Deci deocamdată nu știe nimic.” Ioan

-- Dar știi mai mult decât suficient, John.Felicitări.Aș continua să iau uleiul și aș lăsa operația
pentru mai târziu.Nu mai sunt scanări dacă este posibil.Si eu as lua si uleiul  sub forma de
supozitoare, intotdeauna vrei sa ajungi uleiul cat mai aproape de locul dureros.De asemenea,
încercați să faceți uleiul din mai multe tulpini pentru cele mai bune rezultate, dacă puteți.Cele
mai bune urări pentru tine, JB

„Acord  deplin  acolo,  JB.Și  subliniază  întârzierea  intervenției  chirurgicale.Orice  activitate
corporală invazivă permite infecțiile în sistemul dumneavoastră.Prin obiceiuri neglijate și o lipsă
totală de respect  față de propriile medicamente minune, acum avem bacterii  care mănâncă
carne rezistente la antibiotice, răspândite în majoritatea spitalelor.RSO o va repara pe asta, dar
ce zici de o „procesare” chirurgicală?Fugi din leacspune tot." Tielman

„Acum 3 zile  am tratat  cu RSO carcinomul bazocelular  al  unui  prieten.L-am verificat  azi  și
aproape dispăruse.Am reaplicat RSO și am acoperit cu un bandaj.Îl vom verifica în alte 3 zile și
ne așteptăm să dispară, judecând după rezultatul din ultimele 3 zile.Acesta este pe mâna lui
dreaptă.Cancerele  anterioare  pe  care  le-am  vindecat  de  el  erau  pe  mâna  lui  stângă.Ura,
funcționează.” marcă

-- Da, da.Nu am face ceea ce facem dacă nu ar fi făcut-o.JB

„Mama mea a fost recent diagnosticată cu cancer la creier în stadiul 4 tocmai și-a terminat
runda de radiații.Doctorii sunt șocați de cât de bine se descurcă!Inițial îi mergea destul de rău,
și-a pierdut capacitatea de a vorbi.De când am început să-i dăm uleiul din ce în ce mai bine,
acum este capabilă să facă lucruri pe care nu le făcea înainte, cum ar fi să spună fraze în loc de
doar unul sau două cuvinte și să meargă normal.De asemenea, putem spune că înțelegerea ei
este mult mai bună.De asemenea, nu s-a îmbolnăvit niciodată din cauza radiațiilor agresive și a
chimioterapiei pe care le făcea.Nici o zi de greață sau vărsături!Deci pentru oricine să spună că
nu funcționează este o insultă!Înțelegeți-vă faptele!De asemenea, este FOARTE ușor de făcut!
Toată lumea cunoaște pe cineva care cunoaște pe cineva care poate obține marijuana pentru
tine!Am instrucțiuni despre cum să iau tratamentul,  așa că dacă cineva este interesat îl  voi
posta într-un comentariu!” Diana

-- Diana, stai departe de chimioterapie și radiații.Uleiul ar fi făcut treaba mult mai ușor dacă
medicii  și metodele lor nu i-ar fi stat în cale.120-180g de ulei de calitate superioară, cât de
repede poate, nu mai sunt scanări cancerigene dacă este posibil.Cele mai bune urări, JB
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„Numele meu este George și aș dori să-ți depun mărturia mea.La 82 de ani, pe 22 decembrie
2010, am fost diagnosticat cu cancer esofagian.Mi s-a spus că voi avea 6 luni până la 2 ani de
trăit și, eventual, ar putea avea nevoie de o perioadă de timp în gât după tratamentul cu radiații
pentru a ajuta la înghițire.

Înainte  de diagnosticul  meu,  aveam probleme cu respirația  și  înghițirea  alimentelor,  aveam
umflături  la ambele picioare și  am devenit  obosit  de o activitate ușoară.Am fost supus unui
tratament cu radiații la începutul anului 2011.Până în septembrie 2011, îmi era greu să înghit și
să mestecam alimente solide.Am simțit că mă sufoc.Mâncarea mea a trebuit să fie tăiată în
bucăți mici.Am preferat să mănânc mâncare moale și shake-uri Boost.De asemenea, am avut
gaze severe în stomac.Gazul mi-a sfâșiat stomacul ca un tunet și un fulger.Începeam să am
episoade de amețeli, dificultăți de respirație, dificultăți de respirație și transpirație.Echilibrul meu
era slab și  nu  am putut  să mă descurc  foarte bine.Mi-a  fost  greu să duc cumpărăturile  în
apartament fără respirație scurtă și transpirație.

Mai târziu, un episod sever de amețeli m-a trimis la spital și doctorul mi-a pus o a doua pastilă
pentru tensiune.La scurt timp după spitalizarea, un străin m-a abordat și mi-a oferit niște ulei de
cânepă pentru a-mi trata cancerul și m-a îndrumat către site-ul Phoenix Tears pentru mai multe
informații.Am fost neliniştit  la început şi îngrozit  să iau ulei de cânepă, am crezut mereu că
canabisul este un drog de intrare care ar provoca o dependenţă şi mă va duce la alte droguri
dure.După  ce  am  cercetat  uleiul  de  cânepă  al  lui  Rick  Simpson,  am  decis  că  voi  urma
tratamentul.Mi-am dat  seama în timpul  și  după tratament  că uleiul  de cânepă/canabis  este
„poarta de intrare” către o sănătate mai bună.

După prima mea doză -1/2 bob de orez de ulei de cânepă, am observat că funcționează imediat
în  corpul  meu.
-  Am simțit  cum curge prin  corpul  meu de la  degetele  de la  mâini  până la  degetele de la
picioare.Am experimentat un sentiment de relaxare, fericire și o îmbunătățire a umorului meu.Mi
s-au simțit picioarele cauciucate, care s-au estompat după 6 ore.Respirația a fost mai liniștită în
timpul odihnei și, de asemenea, în timpul somnului.

După  zile/săptămâni:  Mi-au  dispărut  pile/hemoroizi.Durerea  la  umăr  s-a  diminuat.S-a  redus
respirația scurtă.Din a doua zi acumularea de gaze si disconfortul stomacal a fost calmata si a
devenit mai regulata si a continuat tratamentul.Mi-am redus și am încetat să iau pastilele pentru
tensiunea arterială, deoarece tensiunea arterială avea valori  prea scăzute.Odată ce am luat
pastilele pentru tensiune, tensiunea mi s-a normalizat.Umflarea la ambele picioare și glezne a
fost redusă considerabil.Mi-a redus pofta de mancare si mi-am reglat greutatea - pana acum am
slabit 26 de kilograme.Culoarea pielii s-a îmbunătățit.Amețelile au dispărut.Bătăile inimii pare
mai regulate și nu atât de deranjante, având în vedere că am bătăi neregulate ale inimii de la
naștere.Mișcările intestinale au devenit mai regulate.Am experimentat un somn mai bun, mai
odihnitor.Echilibrul  și  coordonarea  s-au  îmbunătățit.Capabil  să  se  deplaseze  mai  bine  fără
respirație grea.A devenit mai articulat în conversații.Mi-am schimbat viziunea asupra lucrurilor și
mi-a crescut starea de spirit.Mi-am schimbat punctul de vedere despre marijuana.

În general, toate simptomele pe care le aveam înainte de a lua tratamentul cu ulei de cânepă au
dispărut.
Mi-a luat 3 luni și jumătate pentru a finaliza tratamentul.Această experiență nu a fost chiar atât
de neplăcută.A fost o ajustare totuși, când am crescut dozele, dar după o zi sau două totul a
fost ajustat.Am urmat mai mult sau mai puțin creșterile de doză sugerate de Rick Simpson.

După 2 luni de tratament, vizita mea la Oncolog a fost surprinzătoare.El a declarat că culoarea
pielii mele arăta bine, tensiunea arterială și bătăile inimii erau normale și, pentru că nu aveam
probleme  la  înghițire,  nu  era  nevoie  de  o  perioadă  de  timp.De  asemenea,  a  afirmat  ca
radiografiile de la o programare prealabila arata bine si ca nu a trebuit sa revin timp de cel putin
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6 luni.În mod normal, eram programat să merg la oncolog la fiecare 3 luni...

Cred că uleiul de cânepă mi-a ucis cancerul.Toate celelalte îmbunătățiri ale sănătății pe care le-
am experimentat de la uleiul de cânepă mă fac să mă simt ca un bărbat nou.Sunt total uimit de
miracolul uleiului de cânepă.Sunt atât de recunoscător că am decis să iau uleiul de cânepă.

Uleiul de cânepă mi-a reînnoit sănătatea și mi-a prelungit viața.Îți mulțumesc Rick Simpson,
Dumnezeu să te binecuvânteze!Continuați cu lucrările bune!Sunt complet convins că uleiul de
cânepă poate salva vieți.Mulțumesc." George

„Mini-actualizare pentru George....Până în prezent a slăbit +31 de lire sterline, acum, cu puțin
timp în urmă, a trebuit să-și viziteze stomatologul, din cauza slăbirii sale (obișnuia avea ceva de
genul 280 de lire sterline).El a învățat că ar putea câștiga în greutate înapoi destul de ușor dacă
și-ar dori acum, totuși el alege o greutate și un stil de viață mai sănătos), a trebuit să-și reașeze
proteza dentară/ajustată.Stomatologul lui a remarcat cât de bine arăta și că culoarea lui este
mai bună.

Trebuie să menționez că George a spus că încă mai are respirație bună și  că nu mai  are
probleme cu sufocarea până acum, că a luat o friptură, un cartof și legume la cină la începutul
acestei  săptămâni,  iar  mâncarea  lui  scade  mult,  mult  mai  ușor  decât  oricând.  obișnuiește
înainte de „tratamentul” lui. Ne spune că și-a vizitat medicul de familie(doc obișnuit) la începutul
acestei săptămâni...Doctorul lui a exclamat: „WOW!Suntețiești sigur că ești același George pe
care  l-am  văzut  înainte?”  De  asemenea,  doctorul  lui  a  spus  că  culoarea  lui  s-a
îmbunătățit.George mi-a spus că mai târziu i-a arătat medicului său cât de mult mai mult lichid a
pierdut în ambele picioare, spunându-i că crede că aproape a dispărut...Apoi doctorul a spus:
„George, nu mai ai edem.”

El și-a procurat niște documente medicale vechi și i s-a spus și (acum) că ar trebui/ar putea să
încerce să obțină o veche imagine cu raze X plus scanare CT (pe un disc)  de la  medicul
oncolog la  următoarea sa întâlnire (iunie).Încearcă să intre mai devreme la programarea la
oncolog...cu ajutorul  medicului  său de familie  acum.În  acea vizită  el  va cere un RMN.El  a
parcurs un drum lung acum... cu toate acestea, singura lui problemă reală în prezent (altfel
spune că ar  fi  grozav!!)  este că are  bătăi  neregulate ale inimii  de la  naștere,  iar  în  ultima
perioadă  au  crescut  puțin  mai  mult  decât  de  obicei.Nu  știu  dacă  scăderea  în  greutate  îi
declanșează bătăile neregulate ale inimii sau emoția de la acest eveniment care îi  schimbă
viața sau ce face asta cu siguranță,  știu  doar că vreau ca asta să fie prea reparat  pentru
el.Acum are o trimitere pentru a vedea un cardiolog cu privire  la  bătăile  inimii  sale  etc.De
asemenea, recent culoarea lui s-a îmbunătățit și are fața mai roșie/roșie, circulația lui pare și
mai bună.Ei bine, asta e tot ce am putut obține deocamdată... Pace 1♥”Libertate

„Mulțumesc Rick/JB pentru răspunsul la întrebările mele de ieri.Cunosc un bărbat a cărui mamă
îl are.Am vrut să am ceva la care să-l trimit să se uite.Sunteți grozavi.Aș vrea să pot ajuta mai
mult.Aceste informații ajung la mulți acum.Ai făcut o treabă grozavă de a spune lumii despre
asta, Rick.Ai putea fi considerat un sfânt modern.Fara gluma.Om minunat.Nu pot spune destule
lucruri bune tuturor despre tine Rick și JB, care ți-au rămas alături în toate astea.Cred că voi
cumpăra  5  cărți  în  fiecare  lună  pentru  a-l  ajuta  pe  Rick.Păstrați  informațiile  grozave,
băieți.Sunteți cel mai bun.Pace si sanatate tuturor.RSO.medicamentul lui Dumnezeu.” Petru

„Ei  bine,  Rick  și  Jindrich,  munca  mea  grea  și  dedicarea  pentru  RSO  au  dat  roade  în
sfârșit.Urmăresc lacrimile lui Rick și Phoenix din 2004 și am crezut imediat în capacitățile de
vindecare ale uleiului.Am răspândit vestea și am stat în spatele lui 100% chiar și atunci când
oamenii râdeau și mă spuneau nebun.Acum am vindecat 3 persoane cu cancer terminal și cel
mai recent pacient al meu îi datorez mult credit pentru că am trecut efectiv prin sistemul medical
și am refuzat toate tratamentele de acolo și am documentat că folosea RSO pentru a-și vindeca
cancerul...ambii  plămâni  erau  plini  de  cancer  și  i-au  dat  3  luni  de  trăit  când  a  fost

- 76 -



diagnosticat...acum 5 luni.

Astăzi, oficial nu are cancer și s-a îngrășat de fapt 27 de lire sterline.Medicii de cancer sunt
uimiți de recuperarea sa miraculoasă în doar 5 luni cu abia ajutor din partea lor și de fapt spun
că este mai sănătos decât ei acum.Laugh out Loud.Mânca uleiul în fața medicilor de la spital și
purta în jur o revistă Weed World cu un articol Phoenix Tears în care îl arăta tuturor celorlalți
pacienți și răspândea vestea despre RSO.Voi avea în curând copii ale tuturor documentelor
spitalicești că RSO și-a vindecat cancerul...Pe documentele lui scrie că a folosit ulei de cânepă
pentru tratament.

Îi  voi  pregăti  cât  de  curând  o  poveste  pentru  a  ajuta  la  răspândirea  veștii  cât  de  mult
pot.Cunosc, de asemenea, alte 25 de persoane care au văzut miracolul RSO acționând pentru
multe boli diferite și acum lucrează la vindecarea ei înșiși... a ieșit cuvântul!!!!:) În numele celor
vindecați și care vor fi în curând mulți alții din zona mea, aș dori să vă mulțumesc, băieți, pentru
munca  voastră  asiduă  și  devotamentul  pentru  redescoperirea  panaceului...Voi  sunteți
salvatori...Literalmente!!PACE și IUBIRE de la PA” Steve

„Am pus pe cineva uleiul pe un mic loc de pe cancerul de piele (față) și după o zi, arată și mai
rău.Are ea o reacție sau uleiul chiar trage lucrurile afară și pe suprafața pielii la început?Arată
totul verzui, ca și cum ar fi infectat.Este normal?Uneori?" Miguel

„Da,  asta  poate  fi  normal!Este  un  semn  bun,  dacă  simți  mâncărime  și  vezi  că  uleiul
funcționează, atunci punechiar mai mult ulei pe el.Verzui ar putea veni din ulei.Este uleiul făcut
corect?” Anna

„Oh, da, nu este verde din ulei, este un ulei auriu pe care îl fac, este cel mai curat pe care îl poți
obține în timp ce faci asta acasă.Este într-adevăr ca o infecție verde albicioasă.Eram destul de
sigur că acesta era uleiul care își făcea treaba, voia doar o confirmare de la altcineva.Mulțumiri."
Miguel

„Bună, trebuie să vă spun o poveste despre un miracol care s-a întâmplat ieri.Am o prietenă și o
cheamă Shannon O'Brien.Ea este o supraviețuitoare de 17 ani a cancerului cerebral.Ea are o
tumoare inoperabilă în creștere de aproximativ un an.Creștese la aproape toată dimensiunea
creierului ei.I-am împărtășit RSO, iar ieri rezultatele ei RMN au arătat că tumora s-a micșorat
aproape  la  jumătate.Ea  o  ia  din  februarie.14.Trebuie  să  înțelegi  că  aceasta  a  fost  o  Ave
Maria.Sunt atât de recunoscător că spiritul meu a găsit povestea ta și am putut să o transmit
mai departe.” Nadine

„Soția  mea folosește  RSO  de  11  luni  acum.Are  cancer  de  sân  metastatic  în  stadiul  IV  și
oncologii  de  la  MD  Anderson  Cancer  Center  i-au  spus  că  a  progresat  prea  mult  pentru
chimioterapie,  radiații  sau  intervenții  chirurgicale.Ea  a  călătorit  de  la  noi  acasă  într-o  stare
ilegală 26 de ore direct într-un stat legal pentru a-l obține.Tumorile ei se micșorează.Dacă ar
avea accesibilitatea de care are nevoie (în prezent ia doar 2 grame pe zi), credem că ar fi fără
cancer până acum.RSO îmi ține soția în viață și avem și un fiu cu handicap.Dumnezeu știe că
munca ei aici nu s-a terminat!!” Frederick

„Ei bine, Rick, mă simt mai bine.A fost pe RSO de aproximativ 30 de zile pentru tumoră pe
creier și diabet.Glicemia mea scade.Am oprit administrarea de insulină acum 2 zile pentru că
glicemia scădea prea mult.” Jeff

„De asemenea, a eliminat stadiul 1 al cancerului de sân al unei alte prietene.A trecut de la o
tumoare de dimensiunea unei  mingi  de golf  la  mai  mică decât  un bob de mazăre în două
săptămâni.0,4 g de două ori pe zi, ulei brut.Un alt prieten cu cancer de piele l-a indepartat cu
solutie topica frecata direct pe piele.

Pe mine, am scăpat de infecția și umflarea unui dinte rău, mi-am curățat plămânii după o criză

- 77 -



de astm și mi-am îndepărtat două pete ciudate de pe piele care ar fi putut sau nu să fi fost
cancer... nu l-am verificat niciodată și a dispărut... hopa.Fără chimioterapie, fără radiații, fără
efecte secundare, fără probleme.” Bruce

„Aș dori să-i mulțumesc lui JB pentru tot ajutorul oferit!După cum știu unii oameni, soția mea are
cancer de sân în stadiul 4 care s-a extins la oase.Dr. a spus că are atât de multe tumori încât a
trebuit să nu mai număre și i-au dat 6 luni de trăit!Au început-o la chimio în ultimele 5 luni, i-am
dat 5 boabe de orez de ulei RSO timp de 1 lună și jumătate!Tocmai am asistat la miracolul unei
vieți!Tocmai și-a făcut RMN și scanări înapoi și nu au putut găsi niciun semn de cancer!

Nu pot dovedi că uleiul a avut vreo legătură cu el, dar sunt 99% sigur că a ajutat-o să treacă
peste cocoașă!Nici nu a terminat protocolul de chimio, mai are 4 luni de tratament!În 2012 s-a
spus că cancerul în stadiul 4 nu este vindecabil, așa cum am spus, uleiul trebuie să fi funcționat!
Recomand tuturor celor care au cancer să ia acest ulei RSO cât mai curând posibil.Nu poate
strica nimic!După cum am spus, mulțumesc JB pentru tot ajutorul!”

„Câte picături de mărimea orezului ar trebui să-i dau în faza de întreținere?” Jeff

--  1-2  g  pe lună  ar  putea  face,  Jeff,  o  picătură  pe  timp de  noapte  este  tot  ce  au  nevoie
majoritatea  pacienților  ca  doză  de  întreținere.Dar  a  luat  chimio,  așa  că  aș  dori  să  o  văd
mâncând  cel  puțin  60  g  cât  de  repede  poate  pentru  a  elimina  daunele  lăsate  de
chimio.Mulțumesc, JB

„Am folosit ulei pe care l-am făcut folosind instrucțiunile video ale lui Rick și m-am vindecat de
limfomul difuz cu celule B mari în stadiul 4, un presupus cancer folicular „incurabil” în doar 58 de
zile!

De atunci  am continuat  să fac ulei  pentru mine și  pentru alții  și  am văzut  peste 10 cazuri
confirmate de plămâni, sâni, prostată, creier, colon, leucemie, pancreas, pacienții se vindecă
singuri.folosind uleiuri de culoare verde închis!!Eu fac ulei atât cu frunze, cât și cu flori din cauza
compușilor antiinflamatori speciali care se găsesc NUMAI în frunzele verzi!

Mi-am pierdut tot intestinul gros în 1992.Am avut o „pungă” făcută din intestinul meu subțire,
care funcționează ca o instalație sanitară normală de 20 de ani, care ar trebui să fie eliminată
acum 7  ani!Potrivit  gastroenterologului  meu  de  la  PAMF;  El  atribuie  consumului  intens  de
canabinoizi o pungă sănătoasă „în formă mai bună decât acum 20 de ani, în ziua în care a fost
introdusă pentru prima dată”. A auzit aceleași rezultate de la mulți alți pacienți care folosesc
canabinoizi și acum le recomandă pacienților săi!” Craig

„Vreau doar să-ți mulțumesc.După 5 ani de „Așteptare atentă”, limfomul folicular al soțului meu
își  ridică  capul  urât.Are  3  săptămâni  în  ulei  și  se  simte  grozav,  chiar  și  la  golf  4  zile  pe
săptămână.Vă voi ține la curent pe măsură ce continuăm.” Joyce

„M-am dus la scanările mele de 2 ani și sunt TOTAL CUPRITE DE CANCER ȘI DE DAUNELE
DE  LA RADIAȚII  AU  VĂZUT  PUȚIN  DATA ULTIMA.SUNT  TOTAL FĂRĂ  DE  BOLI,  ULEI
RSO.CE TRIMITE DUMNEZEU ULEIUL LUI RICK SIMPSON A FOST PENTRU ATÂTÂI...VA
MULȚUMESC PENTRU TRANSMITEREA tuturor informațiilor pe care le faceți.” Linda

„Soția prietenului meu are cancer de colon în stadiu avansat.Medicii au trimis-o acasă și i-au
spus că nu mai pot face nimic pentru ea.S-a răspândit în plămânii și creierul ei.Ce doză ar
trebui să ingereze?Cât i-ar lua să-și  dezvolte toleranța?Ar trebui să crească pentru a lua 3
picături de dimensiunea bobului de orez pe zi?Chimioterapia pe care i-au dat-o a slăbit-o prea
mult...nu-i vor mai face chimioterapie...Sper că uleiul poate repara daunele făcute înainte de a fi
prea târziu.I-au mai lăsat 4-6 luni...” Simon

-- Simon, același protocol ca pentru orice altceva.Odată ce se obișnuiește cu medicamentul, cu
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cât mănâncă mai mult și mai repede, cu atât mai bine.JB

„Am început în urmă cu patru luni să fac ulei de canabis pentru un văr care a renunțat chiar și
să treacă până în 2014, după ce medicul său, de 4 ori în mai puțin de un an, i-a îndepărtat
chirurgical  o  mulțime de cancer  din interiorul  vezicii  urinare,  i-a făcut  mai  multe tratamente
chimio și i-a spus el următorul pas a fost să-i scoată vezica urinară.A început să ia uleiul în
ianuarie și acum două săptămâni a aflat că nu are cancer.Acum își face singur ulei și ia zilnic o
doză de întreținere.” Charles

„Bună, m-am gândit să vă împărtășesc o veste bună.Pacientul cu cancer despre care v-am
vorbit anterior a trecut recent printr-o scanare CAT.Nu sunt prezente tumori!!!Pe pieptul lui avea
o tumoare de dimensiunea unei mingi de baseball.Ea și celelalte tumori au dispărut complet!
Singurul lucru rămas este niște țesut cicatricial.El și cu mine deopotrivă Îl lăudăm pe Dumnezeu
pentru  acest  medicament  minunat.Canabis,  o  plantă  minunată,  un  dar  dat  tuturor  de  la
Dumnezeu.Cu toții  ar trebui să-i  mulțumim lui  Rick Simpson și sacrificiile pe care le-a făcut
pentru a-i face pe oameni conștienți de ceea ce poate face planta lui Dumnezeu.Pacientul a
recăpătat cele 40 de kilograme pe care le-a pierdut.Arată mai sănătos și mai bine decât am
văzut vreodată.Sunt 100% încrezător și cred cu adevărat că uleiul Rick Simpson, atunci când
este făcut și  utilizat  corect,  poate vindeca cancerul.Acum, după 12 ani de luptă cu această
boală, acest pacient nu are cancer.Nu putem decât să dăm slava noastră lui Dumnezeu pentru
aceasta.

Mulțumesc  din  nou,  Rick,  că  ai  fost  un  tip  care  a  făcut  niște  sacrificii  foarte  mari  pentru
oameni.De un an încoace, răspândesc vestea ce poate face RSO.Acum sunt 100% încrezător
că tot ceea ce s-a spus în videoclipurile tale este adevărat.Iau un alt pacient cu cancer în stadiul
4 și  sunt  foarte încrezător că va deveni fără cancer în mai puțin de un an.Voi  continua să
răspândesc vestea cât pot de bine.De asemenea, voi ajuta cât mai mulți oameni pot.Adevărul
va învinge.Vă mulțumesc pentru tot ce ați făcut și faceți în continuare.Cu stimă, Zeiță Crește”

„Dr. Rondeau mi-a spus înainte de Crăciun că această pată neagră de pe spatele meu este
melanom.Am fost la el după ce a început să sângereze.Am venit acasă și am început să-mi pun
ulei  de muguri  pe spate și  am început  să mănânc și  ulei  constant.A durat  mai  puțin  de 2
săptămâni și pata de pe spate mi s-a clarificat și am continuat să mănânc aproximativ 2 uncii de
ulei.Abia o urmă pe spate și mă simt fantastic.

Philip a făcut și un control de un an și nu are cancer de peste un an.Deci ei numesc asta fără
cancer.Nu trebuie să se prezinte la medic timp de cel puțin 3 ani.Nu a luat chimioterapie și nici
radiații, a luat aproximativ 4 uncii de ulei de canabis și încă mănâncă puțin aproape în fiecare
zi.Nu mulți oameni înving cancerul intestinal.Rick este eroul nostru.” Flaut Lemn

„Este greu de crezut pentru oamenii  care nu au avut șansa de a se educa despre puterea
vindecătoare a uleiului de canabis... Eu locuiesc în zona din care provine Rick Simpson și am
văzut puterea de vindecare de 10 ani.Vindecă cancerul, diabetul, tulburările musculare, durerile
de dinți, mai ales un remediu minune pentru arsuri (trebuie să-l vezi ca să crezi).

Până  acum  nu  am  văzut  nimic  despre  care  să  nu  funcționeze,  dacă  este  luat  în  mod
corespunzător și regulat.Mai ales bun pentru cancerul de piele, greață, crampe în stomac și
orice are nevoie.Un somn bun.Nu există nimic care să amelioreze stresul precum uleiul  de
canabis și majoritatea problemelor noastre interne sunt cauzate de stres.Deci iată.Mult succes
tuturor.Chiar funcționează, trebuie doar să ai încredere în el.Pune-ți încrederea în Dumnezeu și
Rick Simpson.” Terry

„Tot ceea ce știu este că eram gata să plec, nu mai puteam suporta, să-mi pun povestea aici, iar
îngerul meu a făcut un pas și m-a conectat la uleiul RSO.Încetasem să mănânc și, cu doar
câteva grăunte de ulei de orez, am putut simți schimbarea în interiorul meu.Înainte de asta viața
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mea era pe canapea cu pernă de încălzire, băuturi ținute jos.Dar în a doua zi, eram treaz, în
cutia de gheață, căutam ceva de mâncare, făceam un duș.Pentru unii, asta nu este mare lucru,
până când vine momentul în care nu poți sta suficient de mult pentru un duș.Am rămas pe el,
m-am îngrășat, am început să trăiesc din nou, cu adevărat să-mi recuperez viața.Regret doar
că nu am știut despre asta înainte de a fi operată.56 de ani, femeie albă victimă a cancerului de
sân Kathleen”

„Tatăl meu are acum 75 de ani în urmă cu aproximativ 18 ani, tatăl meu a fost diagnosticat cu
cancer de stomac, a suferit o extirpare a stomacului, a petrecut 15 ani învățând să trăiască din
nou.În urmă cu 3 ani i s-a spus că trebuie să-i fie îndepărtate intestinele inferioare și o parte din
colon din cauza leziunilor canceroase.Acum 2 ani i s-a spus că noul cancer era în locuri care nu
puteau fi operat...

Când am aflat despre asta, am făcut un lot de ulei de 24 de ore (350 de grame de mugur
superior în 1/2 galon de Everclear).Un an mai târziu, când a fost la un control, doctorul nu și-a
găsit  cancerul,  se pare că uleiul face cancerul invizibil  și ineficient până la moarte...Acum o
tratează pe cea mai bună prietenă a lui Ellie,  câinele său Labrador, care are tumori...  și ea
răspunde foarte frumos la ulei... Eu sunt cel mai mare fan al tău din SUA.Viața mea este acest
ulei.Mulțumesc Rick Simpson.” Rebecca

„Trebuie doar  să împărtășesc această veste excelentă cu tine și  următorii  tăi...Prietenul  de
serviciu al soției mele i-a spus în urmă cu câteva luni că cancerul pancreatic al soțului ei a
revenit pentru a doua oară, eu și soția mea știam deja de RSO-ul tău, așa că le-am pus pe site-
ul tău pentru a afla mai multe despre asta etc., ei bine, el a început pe ea imediat și ieri sa întors
la spital pentru rezultatele celor mai recente teste, spitalul i-a spus aproape că are nevoie din
nou de chimioterapie, dar ceea ce s-a întâmplat de fapt când s-au uitat la rezultate este că
cancerul devenise cu siguranță mult mai mic decât era când au observat prima dată că s-a
întors, aproape că a dispărut de fapt.Au fost nedumeriți cum ar fi putut să se micșoreze (ar
trebui să învețe despre toate tipurile de medicamente atunci, eh, nu doar cele otrăvitoare).Ei au
spus că vor să îndepărteze ce a mai rămas, dar l-am sfătuit să continue cu aceleași doze pe
care le făcea înainte, pentru că evident a avut un efect pozitiv și să nu se deranjeze să-i lase pe
măcelarii pe lângă el.Am fost atât de fericit  să aud vestea și abia așteptam să vă anunt. :)"
Marcă

-- Bravo, Mark, analizează cum se simte pacientul, scanările nu sunt necesare în majoritatea
cazurilor.Dacă mănâncă 120-180g timp de șase luni, se pare că nu are de ce să-și facă griji.JB

„Există mii de dovezi documentate că într-adevăr vindecă cancerul la oamenii care au refuzat
să aibă vreo legătură cu medicii, doar uleiul.Am avut cancer în stadiul 4.Mai aveam de trăit doar
3 luni și asta a fost acum 14 luni.” Tom

„Doar pentru a vă anunța, iată o actualizare despre unchiul meu Tom.Noul său nivel de PSA
este 0,1 și stabil.Vă mulțumim că ne-ați oferit cunoștințele pentru a-i salva viața.Era în stadiul 4
de cancer de prostată.Căutăm să facem o mărturie.Fii binecuvântat." Sherri

„Tom, am folosit acest ulei acum 3 ani pentru a ucide cancerul de prostată în stadiul 4.Am folosit
terapia hormonală pentru început și apoi am aflat despre RSO.Funcționează.Cunosc personal
zeci de oameni care îl folosesc zilnic pentru multe afecțiuni.Este de mare ajutor pentru pacienții
cu cancer, dar cred că cea mai uluitoare revelație a mea a fost vindecarea psoriazisului sever al
cuiva, că avea peste 90% din corpul său.Prin ingerarea a 1/4 până la 1/2 gram de ulei pe zi timp
de 6 săptămâni, această persoană sa vindecat literalmente de o afecțiune de care suferea încă
din copilărie.Aș putea continua ore întregi despre lucrurile pe care le-am văzut făcând acest
ulei.Vei vedea, ține-ți mintea deschisă și fă așa cum îți spune Rick, nu vei regreta.” Dan

„De când m-am vindecat de colita ulceroasă și cancer, gastroenterologul meu are acum TOȚI

- 80 -



pacienții săi pe produse cu cannabis, deoarece sunt cele mai puternice antiinflamatoare pe care
le  cunoaște...și  funcționează  MAI  MAI  BUN  DECÂT  ORICE  MEDICAMENT  ÎL  POATE
PRESCRIE!!!” Craig

„Știu că vindecă cancerul...Am vindecat mama de 3 ori și acum ea nu are cancer.” Mc Jay

„Folosesc uleiul de 5 săptămâni și scanarea animalelor de companie de ieri a arătat o scădere
marcată  a  tumorilor  osoase  și  nicio  dovadă  a  unor  tumori  hepatice  hiper  metabolice.M-am
prezentat  inițial  cu cancer  osos și  viu  în  stadiul  4  acum 3 luni...Aș zice că funcționează.Și
acestea au fost doar primele 8cc, timpul să opresc următoarele 52!!” Laura

-- Grozav, Laura, mă bucur să aud asta, dar stai departe de alte scanări sau radiografii dacă
este posibil.Nu vrei să radiezi o tumoare, medicul oncolog ar trebui să-ți poată explica de ce nu
este o idee bună să o faci.Cele mai bune urări, JB

„Ascultă, am cercetat asta luni de zile.Este susținut de Harvard.Îl folosesc în Spania.Datorita
faptului ca este ilegal, din pacate nu pot sa va mai spun nimic.Pot spune că soțul meu are
cancer în stadiul 4 cu mets la creier.RS spune că nu ai încredere în nimeni cu sănătatea ta.Deci
nu am făcut-o.Am „sărit peste lună”, ca să spun așa.Am aterizat ferm în picioare și soțul meu se
descurcă bine.:)” Lisa

„Dragă CureYourOwnCancer.com, cu ceva timp în urmă, am citit despre Rick Simpson Oil și am
decis să încerc să fac câteva.Cultiv marijuana de foarte mult timp.Am folosit unii dintre cei mai
buni muguri ai mei și am făcut niște ulei de cânepă premium.Am încercat și nu mi-a venit să
cred.Era atât de puternic încât nu semăna cu nimic din ce am avut vreodată.

După ce l-am încercat, știam de un pacient care se lupta cu cancerul (limfomul Hodgkin) de
aproximativ 11 ani în acel moment.M-am oferit să fiu îngrijitorul lui de marijuana medicală și să-i
furnizez  uleiul  fără  niciun  cost  pentru  el,  atâta  timp  cât  va  lua  uleiul  așa  cum  a  fost
recomandat.Pe vremea aceea,  el  era un străin pentru mine mai  mult  decât  mai  puțin.L-am
întâlnit cu aproximativ un an înainte la o întâlnire a clubului de compasiune și am aflat atunci că
are  cancer.Am  vrut  foarte  mult  să  văd  dacă  uleiul  poate  vindeca  cancerul,  așa  cum  se
menționează în Rick SimpsonFugi din leac.

Așa că, după ce am luat legătura cu acest pacient și i-am prezentat oferta, am depus actele
corespunzătoare la statul nostru și am început tratamentul.Am instalat-o acolo unde ar fi el în
posesia plantelor, astfel încât, în cele din urmă, ar putea să-și furnizeze uleiul.Și asta făcea
parte din acord, că el învață să se ajute singur.Am început tratamentul.La început i-a fost dificil
pentru că uleiul  era atât de puternic și luarea lui de trei  ori pe zi poate fi  destul  de dificilă.
După trei  luni,  o tumoare de pe piept a început să se micșoreze.După cinci  luni,  tumora a
dispărut complet.Apoi a intrat pentru o scanare CAT.Rezultatele au revenit că nu are cancer!
Medicii încearcă să-i vindece cancerul de cel puțin 11 ani.Chimioterapie, transplant de măduvă
osoasă și așa mai departe.Tot ce a fost nevoie de aproximativ o jumătate de kilogram de mugur
premium transformat înulei de cânepă.Are rezultatele scanării CAT înainte și după pe disc (ne
vor  fi  furnizate  în curând).S-a prezentat  și  a  vorbit  public  oamenilor.De fapt,  acum este un
îngrijitor care ajută alți pacienți cu uleiul de cânepă vindecător!”GrowGoddess”

„Cu un an în urmă, oncologul meu ne-a spus să luăm legătura cu hospice în curând, cancerul
de colon a fost din nou în plămâni și colon, a fost îndepărtat din colon în 09 și ficat în 11.Soțul
meu a insistat să mai încerce o rundă de chimioterapie.În același timp, am descoperit uleiul de
canabis, am început să iau uleiul în aceeași zi cu chimio.Markerul meu tumoral a fost 17,6.După
UN tratament (și 2 săptămâni de ulei) markerul meu tumoral a fost 10,6.Vinerea trecută după 2
tratamente și 5 săptămâni de ulei, markerul meu tumoral este 4,8.Asistenta mea mi-a spus că
nu știe ce fac, dar această chimioterapie nu trebuia să producă aceste rezultate.Mă simt mai
bine decât m-am simțit de mult, mult timp.” Diane
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„Bună Jindrich, ieri  am terminat de citit  cartea lui  Rick.Lucruri  minunate!Sincer,  chiar nu am
nevoie de alte dovezi despre puterea cu adevărat magică a uleiului!

Am făcut și câteva experimente și în fiecare zi descopăr ceva nou pe care acest medicament
poate  face!Uimitor!Din  păcate,  chiar  dacă  sunt  convinsă  și  chiar  dacă  prietena  mea  este
convinsă, mama ei nu este cumva capabilă să „dea drumul” complet...și totuși nu este sigură
dacă  renunță  la  chimio  rahat...
Încerc în permanență să scot argumente bune dar nu mă pot decide pentru ea!Ea este cea cu
cancer și este singura care poate decide ce să facă cu viața ei.

Știu că oricum se va vindeca la sfârșit, pentru că îi vom pune atât de mult ulei încât îi va fi
imposibil să moară.Dar totuși simt că este atât de stupid și atât de periculos să te joci cu aceste
nenorocite de substanțe chimice, mai ales când ai acces la medicamente naturiste care s-a
dovedit că vindecă cancerul!Am citit despre experiența ta cu cancerul și sistemul medical...Îmi
pare foarte rău pentru pierderea ta... și acum înțeleg mai bine atitudinea ta față de așa-numitul
„medicament” tradițional!” Luigi

-- Bună Luigi, mulțumesc pentru cuvintele tale frumoase despre carte și este păcat că ceea ce
ai avut de trecut.Este alegerea ei care este tratamentul pe care îl alege, dar nu m-aș apropia de
chimio - doar citește povestea mamei mele pentru ea, poate că va înțelege că a lua otravă nu
este niciodată o idee bună, mai ales când nu este justificată și nici necesară.Șansele ei de a
supraviețui doar chimioterapiei se vor îmbunătăți foarte mult dacă ia uleiul, dar din nou, de ce să
provoace și mai multe daune corpului ei bolnav?Nu are deloc sens.Cele mai bune urări, Jindrich

„Un prieten m-a așezat  să  mă uitFugi  din  leacîn  urmă cu aproximativ  doi  ani  și  jumătate,
gândindu-mă că mi-ar  putea ajuta psoriazisul.Am făcut  uleiul  împreună -  prima dată pentru
amândoi  -  în  trei  săptămâni,  psoriazisul  în  plăci  a  dispărut.De  atunci  fac  uleiul  și  îl
ingeresc.Dacă ingerez în fiecare zi și aplic uleiul topic noaptea pe punctele individuale care apar
la întâmplare, psoriazisul este foarte controlat și aproape invizibil.Datorită acestei experiențe,
am sărit cu două picioare și acum dețin prima afacere cu marijuana medicală cu licență de stat
în Colorado.La un an de la începutul afacerii mele, tatăl meu a fost diagnosticat cu melanom în
stadiul IV - acesta se răspândise în plămâni și ficat.Oncologul său i-a dat 3 până la 12 luni și i-a
spus să fie pregătit pentru îngrijirea hospice.L-am început imediat cu un regim RSO și cinci luni
mai târziu, cancerul i-a dispărut.Plecat.Cel mai simplu lucru din lume!Mulțumesc Rick, pentru
reintroducerea acestui medicament uimitor în lume!:-)” Erica

„Am făcut o cură de ulei de 2 săptămâni...Mi-am putut permite doar o dată la două zile, dar
psoriazisul de pe corpul meu aproape a dispărut.eu dau7cardul meu către un cultivator în aer
liber anul acesta, astfel încât să pot obține suficientă materie primă la un moment dat pentru a
face un lot de 60 de zile pentru a vindeca această porcărie o dată pentru totdeauna!!!” Sophie

„Uleiul de canabis vindecă cancerul.Sunt o pacientă cu cancer de sân în stadiul 3 și folosesc
uleiul pentru a mă vindeca.” Adele

„Fără chimioterapie, fără radiații... RSO și schimbarea dietei... RSO mi-a vindecat cancerul de
stomac fără nimic din rahatul ăsta...” Dale

„Bună Rick, am vorbit cu tine acum câteva luni și de atunci am încercat uleiul pentru depresia
mea.Este greu de spus dacă a fost eficient sau nu, deoarece o uncie (28 g) a dat suficient doar
pentru aproximativ 10 zile.Spre sfarsitul  celor 10 zile am suferit  un pic de depresie timp de
cateva zile.A existat un factor de stres implicat în viața mea, dar am putut să funcționez, deși cu
sentimentul depresiv.Deci cine știe, poate că ar fi fost mai rău fără ulei.

Oricum am incercat si niste ulei pe unul dintre cancerele de piele ale prietenului meu (76 de
ani).Era  un  cancer  cu  aspect  foarte  urât,  cu  aproximativ  8  mm  de  centru  foarte  galben,
înconjurat de o roșeață care se extinde cu un diametru de aproximativ 75 mm.L-a lăsat să
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acționeze doar 2,5 zile,  deoarece mâncărimea și  mirosul erau prea mari  pentru el.Cu toate
acestea,  atunci  când  învelișul  a  fost  îndepărtat  (era  un  pansament  impermeabil),  cancerul
aproape dispăruse.Din păcate, are numeroase cancere de piele și nu își permite banii necesari
pentru a le trata.Așa că le-a ars cu multă durere.Este de natură sceptică și pentru el să laude
uleiul este foarte semnificativ.

VESTI BUNE.Fiul meu urmează ultimul an de facultate cu specializarea în chimie și i-a spus
profesorului său de chimie organică (un domn chinez născut în Australia) despre rezultate și a
fost  destul  de  interesat  și  urmează  să  investigheze  și  să  experimenteze  uleiul  pe  diferite
persoane  cu  cancer  de piele.Nu  sunt  sigur  cât  timp  va dura,  dar  vă  voi  ține  la  curent.Cu
credibilitatea unui profesor, s-ar putea să punem piciorul în ușa birocrației.Cu respect, Warwick,
Australia”

„Am reușit, i-am administrat-o fiului meu de 18 ani... Niciun semn de cancer acum.Îți datorez un
mare mulțumire Rick Simpson.Fiul  meu a fost  diagnosticat  în octombrie cu sarcom sinovial
după  extirparea  unei  tumori  înainte  de  a  face  o  biopsie...I  s-a  spus  că  cancerul  ar  fi  în
continuare acolo și s-ar fi putut răspândi la plămâni din cauza tipului agresiv de cancer care
este...Cele mai recente rezultate ale testelor, ei nu găsesc nicio urmă, spre nedumerire...Uleiul
de  canabis  a  fost  unul  dintre  multele  lucruri  pe  care  le-am început  aproape  imediat  după
diagnostice.” Amanda

„Un  prieten  apropiat  de-al  meu  obișnuia  să  primească  morfină  pentru  durerea  tumorii
cerebrale.Morfina în sine a provocat dependență, sevraj și nu a făcut decât să înrăutățească
lucrurile  în  timpul  utilizării  sale.Canabisul  în  sine  a  fost  singurul  medicament  care  a  oferit
ameliorarea simptomelor de sevraj, a depresiei, a durerii și a cancerului în sine.Mesajul tău este
cel care l-a salvat pe prietenul meu.” Jasp

„Sunt atât de încântat de ulei.Ultima lună a fost prima dată când am citit sau am auzit despre
ea.sunt incantata...Domnule Simpson, mulți dintre noi vă mulțumim pentru munca altruistă și
iubitoare pe care ați făcut-o pentru întreaga umanitate.Ești definiția mea a unui umanitar!!!Sunt
voluntar la Hospice din 1998, am văzut mulți suferind și decedând, chiar și în brațele mele.A
crede că atât de mult din această suferință ar fi putut fi alinată este literalmente uluitor...” Cindy

--  Cu  siguranță  este,  mai  ales  când  considerăm  că  toate  informațiile  despre  „puterile
miraculoase de vindecare” ale uleiului Rick Simpson sunt adevărate.Uleiul produs și utilizat în
mod corespunzător poate vindeca cu adevărat cancerul, diabetul și mii de alte afecțiuni.Poate
ajuta cu adevărat la durerea pe care morfina nu o va atinge.Într-adevăr, întinerește corpul și
reface mușchii.Cuvintele uluitor nu o descriu pe deplin, cred.JB

"NU-MI VINE SĂ CRED.Tocmai am primit vești de la cineva căruia îi dau lacrimi lui Phoenix,
care a avut și vreau să spun că a avut cancer la rinichi.După ce a luat uleiul timp de 90 de zile,
cea mai nouă scanare PET arată că tumorile au dispărut..Asta este incredibil.Am văzut Phoenix
Tears vindecând pe mulți de când lucrez cu el.Îți mulțumesc că m-ai ajutat să-i ajut pe alții să se
vindece.” Gregg

-- Felicitări și mulțumesc că ai ajutat pe alții, Gregg.Gata cu scanările, doar uleiul.Scanarea este
cancerigenă, ar putea cauza revenirea cancerului și cine vrea asta?JB

„Bună  ziua  dragi  dragi  Rick  Simpson  și  Jindrich  Bayer,  sper  că  sunteți  amândoi  bine  și
fericiți.Având în vedere sumele de e-mail  pe care trebuie să le primiți,  sunt  sigur că nu vă
amintiți de mine de luni în urmă, așa că am inclus corespondențele noastre anterioare.Mama
este în viață și foarte sănătoasă!A spune că suntem atât de recunoscători este o subestimare.

La diagnosticarea în februarie 2012 (adenocarcinom pancreatic stadiul 4 cu metastază la ficat și
plămân), prognosticul ei a fost de 3 până la 6 luni, cu scăderea severă anticipată a sănătății în
acel  interval  de  timp.În  schimb,  ea este  în  viață,  fericită  și  bine  10 luni  mai  târziu.Știu  că
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amândoi vă opuneți chimioterapiei și noi la fel... Dar când au spus 3 luni, am aruncat TOTUL,
inclusiv chimioterapie, împreună cu începerea RSO imediat.Ni s-a spus că nimeni nu rămâne la
fel  de  sănătos  ca mama cu atâta  chimio  Gemzar  cât  a  primit.RSO trebuia  să  o  fi  păstrat
sănătoasă în acel timp.Chimioterapia s-a oprit în urmă cu 6 săptămâni, când a decis că poate
simți începuturile daunelor chimioterapice.Acum nu a făcut chimioterapie de 6 săptămâni și se
simte grozav.

De la diagnosticul ei din februarie 2012, după acumularea inițială, a luat un gram RSO pe zi
(aproximativ 300 de grame în total până acum).Cea mai recentă scanare efectuată luni 12-17-
12 a arătat mai multă contracție a tumorii, inclusiv documentarea că unele dintre tumori erau
prea mici pentru a fi vizualizate prin scanare CT.A fost o veste incredibilă!Apoi, marți, am primit
rezultatele muncii ei de laborator.După ce am primit vești atât de bune de scanare, am fost
șocați să auzim că testul ei de marker tumoral (CA19-9) a crescut de la 285 la 2100.Ai mai
văzut vreodată să se întâmple asta?Aveți vreo explicație cu privire la de ce sau cum au crescut
markerii?Ceva idei?Orice sugestii?Această întrebare a fost adresată mai multor producători de
RSO, dar până acum nu există un răspuns definitiv.

Iată  rezultatele  ei  CA19-9 până în  prezent.Nivelul  normal  este  MAI  MAI  DE 37.  Nu a  fost
efectuat niciun test de marker tumoral la diagnosticul inițial în februarie. 4-30-12...23.568; 5-30-
12...5.240; 6-18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Ultima chimioterapie a fost 10-29-12);
12-17-12...2.100.Orice  contribuție  pe care  o puteți  avea va fi  prețuită  de familia  mea!Multă
dragoste, B”

„Dragă  B,  scanările  CT  dau  o  doză  masivă  de  radiații  și  asta  ar  fi  putut  cauza,  plus
chimioterapie a fost total inutilă.Aș pune-o să mănânce cât mai repede 180 g de ulei de cea mai
bună calitate.Gata cu tomografii  sau alte prostii  cancerigene,  doar uleiul  și  cât poate ea să
ia.Mai întâi trebuie să remediați daunele cauzate de chimioterapie și radiații și va dura ceva
timp, doar că a îngreunat treaba uleiului.Ca și cum ai da un antidot în timp ce-i pompează venin
în vene, nu are deloc sens pentru mine.Cele mai bune urări, Jindrich Bayer”

„Am fost abordată de o femeie cu cancer de sân în urmă cu aproximativ 4 săptămâni și am
reușit să o îndrept în direcția corectă.Are o tumoare destul de semnificativă (cred că ar putea
avea mai multe) și este capabilă să o simtă.Au trecut doar 3 saptamani de cand a inceput uleiul
si deja tumora se inmoaie cu siguranta.Nu e rau de 3 saptamani!Mă simt foarte încurajat pentru
ea și știu doar că această doamnă va fi o altă poveste de succes.Iubire pentru toți." Corrie

„Tatăl meu are 89 de ani, are cancer de piele pe față.De trei ori l-am dus la spital pentru a avea
niște tăieturi, ceea ce îl deschide spre infecții ca să nu mai vorbim de faptul că l-am luat de la
azil  de  bătrâni  și  înapoi  este  greu  pentru  el.Am  început  cu  ulei  de  canabis  acum  câteva
săptămâni.Unele dintre acestea au dimensiunea de la degetul meu de bebeluș până la degetul
mare.Au fost 11 pe care le-am tratat acum, sunt 4 cel de mărimea degetului mare al degetului
de bebeluș.Pur și simplu mor și cad de pe piele vindecați.Sunt uimit, la fel ca toate asistentele și
doctorii.”Steve

„Aș dori  doar  să spun că sunt  extrem de fericit  să anunț  că scanarea socrului  meu pentru
cancerul  său a  ieșit  complet  curată  pentru a doua oară după prima care  a arătat  pete  pe
plămâni.L-am început pe ulei imediat după ce primul a arătat pete.Canabisul i-a luat plămânii și
i-a curățat!I s-a spus că are nevoie de chimioterapie.Am fost împotriva ei și l-am pus pe ulei în
schimb.Canabisul vindecă cancerul!!!” Karen

„De asemenea, vindecă cancerul de col uterin!Nu mi-am putut permite tratamente (nici macar
UNUL...) si am trecut un an fara nici un fel de ajutor medicinal...dar am fumat aproape în fiecare
zi...apoi un an mai târziu, la examenul meu anual, doctorul și asistentele au fost uimiți...nu au
putut găsi altceva decât cicatrici ușoare acolo unde fusese cancerul...Sunt 100% fara cancer
acum...multumesc  marijuanei...nu  doctori...nu  „medicament”...nu  tratamente...dar  din  cauza
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unei plante pure, pe bază de plante, NATURALE...Sunt dovada vie...Medicii au spus că ar fi
trebuit să fiu la un nivel 5 de cancer din cauza faptului că am rămas fără tratament...dar totuși a
dispărut...fara ajutor din partea lor...au fost atât de uimiți  încât m-au trimis la SPITALUL DE
STAT din LITTLE ROCK (UAMS) pentru mai multe teste...și nici UAMS nu a găsit altceva decât
cicatrici ușoare...au spus ca a fost un miracol...Cred că a fost doar marijuana...Legalizeaza-l
deja...ajuta oamenii...nu despre asta era omenirea? Monica

„Am folosit  ulei de canabis pentru a trata carcinomul bazocelular de pe cap, gât și față.CU
SUCCES.Acesta este un cancer ideal pentru a face cercetări.Este clar vizibil cu ochiul liber, iar
orice modificări care au loc sunt ușor de văzut.Am încercat să declanșez interes pentru asta
aici,  în  SUA,  dar  federalii  au  pe  oricine  și  se  pare  că  toată  lumea  are  cicatrici  până  la
moarte.Vezi ce poți face.” Iosif

„Am un nod în coapsă, cândva era greu, aproape 2 cm, acum are mai puțin de jumătate din
dimensiune și devine mai moale (4 săptămâni).” Katri

„Și tocmai am aflat că nu am cancer după ce am fost pe ulei timp de 5 luni consecutiv!!” Mimi

Q.JB,  ai  ceva  despre  vindecarea  anumitor  tipuri  de  tumori  numite  hemangioblastoame?
Urmăresc postările tale, precum și altele.N-am văzut NICIODATĂ un tratament al acestui tip de
tumoră, în afară de excizie.Am o grămadă de ei.” Graeme

A.Nu în  persoană,  cu  siguranță  nu  am avut  șansa  să  tratăm personal  toate  diagnosticele
cunoscute omului, dar judecând după ce am citit acum despre asta, nu văd niciun motiv pentru
care uleiul nu ar trebui să ajute.Din câte știu eu, ei o pot diagnostica doar folosind tomografii și,
după cum îl privesc, toți cei care fac o tomografie ar trebui să mănânce după aceea cel puțin 60
g de ulei.Și dacă mănâncă acele 60g înainte de operație, în majoritatea cazurilor sunt sigur că
operația nu va fi necesară pentru că tumorile nu vor fi acolo.Așa că cu siguranță aș încerca și
eu uleiul.Toate urările de bine, JB

„Însuși faptul că placebo vindecă unii oameni este un motiv pentru a renunța la medicamente
pentru totdeauna și  a  studia arta placebo.După ce am spus că nu faci  niciodată un studiu
placebo când ai un remediu eficient, ai dreptate, asta ar fi uciderea jumătate a pacienților tăi,
bolnavi și cruzi.” Christopher

-- Ar fi într-adevăr bolnav și crud, și de aceea eu personal nu o voi face.Alții pot dacă doresc,
dar eu nu voi face.Vreau ca sistemul medical să înceapă să folosească uleiul ca placebo - dacă
demonstrează că orice vor să folosească este mai sigur și  mai eficient decât  uleiul  (și  mai
distractiv/plăcut pentru pacient), atunci pot merge mai departe și îl pot vinde .Dacă nu, atunci de
ce nu.Este destul de simplu și foarte rațional, cred.Și, oricum, așa va fi în viitor, așa că de ce să
așteptați?JB

„Nu este  niciodată  prea  târziu  pentru  a  accepta  faptul  că  canabisul  este  pur  și  simplu  un
medicament.În  același  timp,  nu  este  niciodată  prea  târziu  să  începeți  să  utilizați  uleiul  ca
medicament,  indiferent  de starea dumneavoastră sau cât  de gravă este.Odată cu utilizarea
uleiului, există de obicei șanse mari ca pacientul să se poată recupera, sau uleiul îi va oferi o
calitate maximă a vieții până la sfârșit.Și asta e important, de asemenea.JB”

„Când pacienții  care au făcut  chimioterapie încep să folosească uleiul,  primul lucru pe care
trebuie să-l facă uleiul este să-și detoxifice organismul.Deci, în unele cazuri, pacientul poate
avea nevoie să ingereze destul de puțin ulei înainte de a începe să atace cancerul în sine.Chiar
nu este  o  idee bună să faci  chimio,  mai  ales  când este  absolut  inutil  având în vedere că
sistemul medical știe despre canabis ca un remediu pentru cancer de zeci de ani.JB”

Q.Pacienți cu cancer „terminali”: îi începeți agresiv cu 1 gram pe zi sau la locul de muncăau
ajuns la asta peste o saptamana sau cam asa ceva?Sfaturi din experiențe?
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A.Nu, începem întotdeauna cu doze mici și respectăm aproape instrucțiunile.Desigur, dacă au
experiență anterioară cu canabis și știu că nu este nimic de care să se teamă, uneori puteți
începe cu o doză mai mare.Dar nu știi niciodată cum va răspunde pacientul la ulei, plus că de
obicei sunt  pe un amestec de diferite medicamente,  așa că ar  putea dori  să fii  atent  și  să
urmărești  tensiunea  arterială  a  pacientului  etc.Recomandarea  generală  este  să  urmați
instrucțiunile, cu atât cea mai puțin formală este - urmați-vă instinctul și judecata și atunci când
pacientul nu are „nimic de pierdut”, nu aș ezita să îi dau o doză mare atunci când este necesar
(dureri de spate acută etc.) .Un gram de ulei de calitate superioară poate ridica foarte mult un
utilizator neexperimentat, dar totuși nu dăunează.Uneori, chiar și o comă indusă de cânepă se
poate dovedi a fi benefică și sunt sigur că va fi folosită în acest fel pentru anestezie înainte de
operație oricum, mai devreme sau mai târziu, dar acum vrem să vedem pacienții să rămână în
zona lor de confort cât mai mult posibil.Sper ca am explicat bine.Cele mai bune urări, JB”

„Corrie, prietene, m-ai ajutat cu ***.I-am dat medicamente pentru tumorile lui neuroendocrine.A
fost la medicină de 1 lună și începe să se micșoreze.Era atât de mare încât îl împingea pe
stomac, dar acum e până la punctul în care poate mânca din nou și doctorul lui a spus că nu a
văzut niciodată o astfel de tumoare să se micșoreze atât de repede.L-a speriat și toate analizele
de sânge au revenit la normal, așa că încă una pe cale de a se vindeca și asta este MINIMAL.Și
tu ești MINIMAL și Dumnezeu este mare.”

„Am un prieten care are cancer la creier și am Cml.Uleiul merge la amandoi!!!Prietenul meu
este o dovadă de primă mână în ochii mei că acest ulei este un miracol...Aveam îndoielile mele
înainte, dar nu acum!Ia uleiul, FUNCȚIONE!” Tyler

„Uleiul de canabis, după un an de utilizare și numai utilizarea uleiului de canabis, a schimbat
cancerul de la un tip de pânză de păianjen în tumori, unde acum erau capabili să țintească cu o
anumită formă de chimio, ea și-a crescut și doza de ulei la 3 grame pe zi.În urmă cu 18 luni,
părinților li s-a spus că cancerul ei la creier este în stadiu terminal și că mai avea aproximativ 18
luni de trăit și că chimioterapie i-ar cumpăra doar câteva luni, așa că, ca răspuns la întrebarea
dvs., ambii au contribuit la remisie, sper că asta vă răspunde la întrebare.” Proiectul Michigan
Cannabiscancer

„Anul trecut am fost întrebat de prietena mamei dacă aș putea face o cură de 6 luni de ulei de
cânepă pentru mama ei, din canabis de cea mai bună calitate.Avea cancer la gât.I-am făcut
uleiul urmând sfaturile de pe Youtube, apoi l-am postat în Rusia.A folosit primul curs de 6 luni cu
rezultate uimitoare și a cerut încă o doză de 6 luni, i-am trimis încă o încărcătură, iar acum 14
luni mai târziu este sănătoasă.Faci o treabă uimitoare, Rick.Mulțumesc." Gareth

„Bună ziua, mă numesc Alysa și am 16 ani.În 2011 am fost diagnosticat cu astrocitom anaplazic
stadiul  3.Noi  (eu  și  familia  mea)  am  luat  decizia  să  folosim  un  concentrat  de
canabis.Universitatea din Michigan ne-a spus că probabil  că nu voi supraviețui mai mult  de
câțiva  ani  și  cancerul  în  sine  era  inoperabil  deoarece  se  afla  într-o  formațiune  de
păianjen.Ianuarie  trecută,  am  fost  pentru  RMN-ul  meu  obișnuit  la  Universitatea  din
Michigan.Toate tumorile au dispărut.”

„Mama mea are cancer pulmonar în stadiul 4 și i-a călătorit până la creier, dar de când face ulei
de  canabis  RSO,  i-a  făcut  bine.Analizele  ei  de  sânge  au  revenit  grozav  și  vă  sunt  foarte
recunoscător pentru că simt că RSO i-a oferit mamei mele șansa de a lupta cu acest cancer...”
Shannon

„Sunt un bărbat de 68 de ani care trăia în ceea ce consideram o viață normală sănătoasă, fără
probleme majore și m-am întreținut cu o vaccinare anuală împotriva gripei și controale.Funcțiile
corpului meu erau în regulă și totul părea în regulă până când într-o dimineață m-am trezit cu
dureri  groaznice de stomac.Crezând că este apendice sau hernie,  soția  mea m-a grăbit  la
urgență.Am avut o intervenție chirurgicală de urgență aproximativ 2 ore mai târziu, 15 august
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2012,  și  a  existat  o  tumoare  masivă  pe  colon,  care  a  fost  îndepărtată  împreună  cu  14
limfe.noduri.O săptămână mai târziu, interiorul meu s-a deschis și m-a otrăvit și asta a dus la o
a doua intervenție chirurgicală.

Începând să mă simt mai bine 4 zile mai târziu, eram pe picioare și îmi revin încet mobilitatea și
am început să sângerez.S-a întors la operația numărul 3 și o zi mai târziu a avut un atac de
cord ușor.La scurt timp după aceea - 33 de zile în UTI - am fost externată și purtam o SACĂ DE
STOMIE.Geanta a fost cu mine 8 luni și s-a făcut o intervenție chirurgicală de inversare fără
complicații.Chirurgul a spus că cancerul nu s-a răspândit dincolo de noduri.

În ciuda acestui fapt, m-au dus la Clinica de Cancer și au început să discute despre chimio și
radiații ca „în continuare”. Protocol standard au spus ei.BULLSHIT am spus eu!Corpul meu nu
va radia mai mult sau nu-l va mai otrăvi cu chimio sau radiații.Medicul oncolog de la Clinica de
Cancer nu s-a certat și a conturat urmăriri la fiecare 3 luni timp de un an, care au presupus o
tomografie și analize de sânge.

Am obținut  materialul  așa cum a  subliniat  Rick  Simpson și  am produs  RSO.Urmând toate
instrucțiunile pentru procesul de extracție și  folosind nafta ca solvent,  am avut  uleiul  finit  în
seringi și am început să-l inger de două ori pe zi, o cantitate mică de fiecare dată.Mi-am finalizat
a 4-a urmărire la Clinica de Cancer și ei au declarat că scanarea CT NU arată nimic care să
indice prezența CANCERULUI.Analizele de sânge au arătat un nivel de CEA de 1,4, dar ce
naiba, toată lumea are o celulă canceroasă sau două în ele.Ei consideră că orice 5+ provoacă
îngrijorare.Acum pregătesc un alt lot și voi ingera zilnic ca măsură preventivă.ORICEUI care
suferă acum de cancer, vă sugerez să faceți același lucru.Nu avem NIMIC de pierdut și totul de
câștigat.” Gerry

„Este prea târziu pentru a salva pe cineva care are stadiul 4 și este deja piele și oase și abia
mai poate merge din cauza pierderii puterii?” Rostogoli

"Niciodată nu e prea târziu.S-au văzut multe minuni cu utilizarea acestui ulei.Dacă nu îi poate
salva,  cel  mai  puțin  va face este să le  ușureze suferința  fără  efectele  secundare dure  ale
produselor  farmaceutice.Rețineți  că,  dacă încep cu doze mari,  va  fi  mult  somn până  când
toleranța lor este construită.Este foarte puternic.” Nick

„Unu dintre bătrânii din orașul nostru i s-au dat 3 săptămâni să trăiască cancer la ficat în stadiul
3.Familia lui adunată în jur i-a dat o veghe vie.A încercat acest ulei.Au trecut doi ani, e bine.Fără
cancer, medicii l-au testat pe parcurs.Nici măcar nu vor vorbi despre asta.Nu există bani pentru
a găsi un leac.Cred că funcționează.......” Bobby

„Si eu, fara cancer de tiroida!!” Michelle

„Spune ce vrei despre mine, elimină-mă, judecă-mă...Argumentul tau este invalid!Aceasta este
ultima scanare pe care o va face mama vreodată!!!CANNABISUL OMĂ CANCERUL!” Zori

Stacy: În ce etapă era mama ta?Știu că ai mai postat o dată, dar am uitat.Este un reportaj
fabulos imediat!!

Dawn: Stacy, a fost stadiul 3 de carcinom pulmonar cu celule mici.5 tumori cu mets mici la
nivelul sistemului limfatic superior.

Debbi: E atât de fenomenal!Nu am auzit niciodată de cineva care să vindece celule mici, chiar și
cu toate protocoalele obișnuite.Acest lucru este remarcabil!Nu numai că i-ai salvat viața mamei
tale, dar asta va salva și alte vieți, deoarece este dovada că canabisul funcționează.Mulțumesc
foarte  mult  pentru  împărtășirea  asta!
Dawn: Debbie, ea a făcut totul, ulei de canabis - chimio - radiații, DAR s-a vindecat înainte ca
tratamentele de chimio și radiații să fie făcute, așa că a refuzat tratamentul rămas și a rămas cu
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uleiul...Pe care încă îl ia și îl va lua în fiecare zi pentru tot restul vieții!

Steve: spune „acest lucru este cel mai compatibil cu schimbările post-radiere”.A avut radiații?
terapie?

Dawn: Steve, da, dar nu a terminat niciodată...Doctorul este năucit!

Pacienta:  Linda  V.,  Data  Service:  16.11.2013,  Procedura:  CT TORAC  CU CONTRAST.S-a
efectuat  un  CT  toracic...Se  face  comparație  cu  tomograful  toracic  anterior  din
08.07.13.INDICAȚIE: Aceasta este o femeie de 64 de ani cu antecedente de cancer pulmonar...

CONSTATĂRI:  Există  o  modificare  interstițială  crescută  și  o  îngroșare  a  septului
interlobular...care  este îmbunătățită  în  comparație  cu examenul  anterior....Nu se evidențiază
noduli  definiți  de  țesut  mediastinal  sau  adenopatie  mediastinală.Nu  există  dovezi  clare  de
limfadenopatie axiliară sau limfadenopatie hilară.În afară de modificările post-radiere în aspectul
medial  al  lobului  superior  drept,  nu  sunt  demonstrate opacități  pulmonare parenchimatoase
suplimentare  sau  noduli  pulmonari  suspecti.Traheea  și  bronhiile  principale  sunt  patente.Nu
există revărsat pleural.Dimensiunea inimii este normală.Nu există revărsat pericardic.Porțiunile
vizualizate ale abdomenului superior sunt neremarcabile.Nu există leziuni osoase sclerotice sau
lucente focal agresive.

IMPRESIA: Îmbunătățirea modificărilor post-radiere în hilul drept și aspectul medial al lobului
superior drept.Nicio dovadă certă de boală recurentă sau reziduală.”

„Am avut cancer de ovăz inoperabil,  acesta este cancerul cu celule mici din lobul inferior al
plămânului  meu stâng.  M-am apucat  de  uleiurile  de  canabis  foarte  scumpe și  celulele  se
micșorează. Eram Terminal și mi-am spus că voi muri până la Crăciunul 2013. Ei bine, sunt încă
aici datorită THC.” Ioan-Miachael

„Uleiul  a  inversat  toate daunele cauzate de radiații  și  s-a vindecat  fără credință...Marijuana
medicală m-a SALVAT și mă ține departe de 5 farmacii.Mi-am pierdut rinichiul drept din cauza
chimioterapiei și începe să se apuce acolo unde doare să am piele pe mine...și în câteva minute
de la consumarea uleiurilor dintr-o tinctură, fac să înceteze convulsii și să stau departe luni de
zile...

Uimitor și acesta este doar unul dintre uleiurile care mi-au inversat leziunile nervoase din ochi
cauzate de chimio la locul în care am fost diagnosticat cu glaucom, iar la ultima mea vizită în
urmă cu doar 6 luni nu dă niciun semn de glaucom, iar vederea mea este mai bună când fac
medicamente. ..” Tereza

„Cunosc un om care a avut stadiul 4 care se răspândea ca un nebun.I s-a dat o șansă de 10%
să trăiască tot anul și i s-a spus să-și pună treburile în ordine.I-am spus să priveascăFugi din
leacși să încerce medicamentul.În decurs de un an, el a fost diagnosticat ca fiind 100% fără
cancer și acum este îngrijitor pentru mai mulți pacienți și totul se datorează puterilor minunate
de vindecare ale canabisului și direcției lui Rick Simpson.Deci, mulțumesc Rick.” James

„Mătușa mea, cu glioblastom în stadiul 4, a trecut de la scaunul cu rotile la mers după doar trei
doze!Partea stângă a fost paralizată de peste o lună.Dar acum pe deplin funcțional!!Atât de
entuziasmat!" Nicolette

„Am avut un glioblastom care are o rată mare de deces.După 6 luni de chimioterapie și radiații,
senzație de rău și vărsături, dureri de rinichi și totul otrăvit.După ce, în sfârșit, am fost trimis
acasă fără să spunem că nu mai putem face, mi-am schimbat dieta pentru a mânca alimente
produse organic din grădina mea.Băuți smoothie-uri verzi, luați shot-uri cu vit C.Am adaugat
apoi  fructul  de  socor.Un  prieten  mi-a  luat  apoi  niște  ulei  de  Rick.Ei  bine,  vinerea  trecută,
oncologul meu a sunat spunându-mi că sunt FĂRĂ CANCER.Atât de mult dragoste din inima

- 88 -



mea până la a ta.A fost un salvator de vieți.” Tanya

„Mătușa  mea  ia  uleiul  de  6  săptămâni.Tumorile  ei  terminale  s-au  micșorat  cu  peste  50%
acum.Funcționează.” Boosboys

„Am o prietenă căreia i-am spus asta acum 4 luni pentru că tatăl ei era la chimioterapie și se
înrăutățea, acum aproape că nu are cancer... și se simte grozav.” Ruth

„Funcționează  –  a  vindecat  cancerul  soției  mele  când  chimioterapie/radio  l-au  făcut  să  se
răspândească – au spus să se uitepentru alternative... am aflat despre ulei - cancerul a dispărut
în 3 luni / 90 de zile - îl plătim acum.” Chris

„Folosesc uleiul de aproximativ un an pentru a preveni reapariția unei tumori cerebrale gliom.Vă
rog să-i transmiteți mulțumirile mele lui Rick, tratamentul pare să-mi ajute sănătatea generală și
nu a existat  nicio recreștere.Știe cineva ce doză bună ar fi  pentru cineva care încearcă să
prevină reapariția unei tumori cerebrale de gradul 2 OMS?Sfatul „standard” este că va crește
din nou și va necesita chimioterapie.Doctorul meu a sugerat să crească 50% înapoi în 3 ani, pe
care i-am depășit cu câteva luni.Până acum, bine." Patru douazeci

„Tocmai  am primit  vestea de la  un prieten că un prieten de-al  lui  este vindecat  de cancer
pulmonar  în  stadiul  IV.9 medici  au  fost  de acord  că mai  are săptămâni  de trăit  și  că  i  se
răspândise la oase și la creier.4-5 săptămâni pe ulei, iar acum doctorii spun că au diagnosticat
greșit,  a fost o infecție pulmonară minoră.Niciun semn de tumori sau markeri de cancer din
sângele  lui.L-am îndreptat  către  Phoenix  Tears  și  i-am arătat  cum  să  facă  un  lot  folosind
cantități  mai  mici  și  mai  accesibile  de  plantă.Simțiți-vă  liber  să  utilizați  asta,  păstrați-mă
anonim.Vă mulțumesc și Dumnezeu să vă binecuvânteze.”

„Am lucrat într-un colectiv și de mulți ani și am avut cancer de piele la brațul stâng din cauza că
l-am atârnat pe geam în timp ce conduceam.Acum știu că nimeni nu trebuie să mă creadă, dar
am început să pun ulei RSO pe el în fiecare zi și jur că a dispărut.A durat câteva luni, dar a
dispărut cu adevărat de unde era de ani de zile.” Randy

„Am întâlnit un supraviețuitor care a ales să folosească ulei în schimb dacă chimioterapie și
radiații amenințătoare de viață... i s-a administrat mai puțin de un an... nu a avut cancer de
peste 5 ani și nu și-a pierdut niciodată părul sau era slabă și bolnav de la tratamente...medicina
naturala non-chimica!!Nu este o înșelătorie!!” Gwendolyn

„Tocmai am trimis un mesaj cu unul dintre Peeps.Ea a avut limfom non-Hodgkin în stadiul 4 și
triplu lovitură (înseamnă că avea 3 șoferi, așa i-au explicat ei și i-au spus că unul dintre cancere
îl protejează de fapt pe celălalt de funcționarea chimio), așa că singura ei opțiune medicală a
fost un transplant de măduvă osoasă.Oncologul ei pe care l-a văzut astăzi a spus că „cancerul
ei va reveni până acum”, deoarece a refuzat un transplant.Acesta este mesajul ei: „Tocmai mi-
am văzut oncologul.Sângele meu este bun.Fac ceea ce trebuie.Hooragh, rezultate bune, vești
bune, fără cancer.” Canabisul ucide cancerul, oameni buni!” Corrie

„Rick mi-a arătat cum să rămân în viață acum timp de 3 ani luptându-mă cu 4 tipuri diferite de
cancer în zona vezicii urinare. Am ajuns la 2 acum și lupt zilnic folosind RSO Nu știu dacă voi
câștiga asta, dar a fost o luptă bună și am trecut de 3 ani de secerător și încă lupt.... Mulțumesc
Rick și echipajul... Dumnezeu să binecuvânteze...” Gregory

„Facem  RSO  pentru  soțul  meu.Suferă  de  artrită  reumatoidă.Tocmai  a  învins  și  limfomul
Hodgkins.Folosim izopropil 99,9%.Nu-l lăsăm în solvent mai mult de 3-5 minute.Nu este verde
cu clorofilă în acest fel.Soțul meu NU a trebuit să ia niciun produs farmaceutic pentru RA.Nu se
umflă  și  nu  doare.Dumnezeu să te  binecuvânteze pe tine Rick  și  prietenii  tăi  pentru  că  ai
împărtășit acest medicament uimitor!” Janice
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„Am fost martor personal la vindecarea ambelor tipuri de cancer de piele și a cancerului de
prostată în stadiul patru la un unchi al meu. De asemenea, l-am văzut luptând cu succes cu
limfomul. De asemenea, tratăm cu mare succes tumorile câinelui nostru. Tumorile au dispărut în
proporție de 85% după două luni de ingerare topică cu mâncarea ei. Dă-i-o și ciobanului nostru
german de 9 ani pentru artrită. Îi place și i-a adus cu adevărat calitatea vieții înapoi, mai ales
mai bună decât Rymadil pe care veterinarul l-a prescris cu câțiva ani în urmă!” Jason

„Mi-am vindecat cancerul de oase și ficat în stadiul 4, mi-am vindecat o arsură urâtă pe braț, mi-
am reglat tensiunea arterială, mi-am văzut varicele dispărând, am slăbit 90 de kilograme, am
încetat să mai iau medicamente pentru durere, am atenuat arsurile solare cu un ulei topic, am
vindecat câinele prietenilor mei. de cancer osos...hmmm, ce altceva....theartrită în degete, am
uitat că am avut-o. Este o nebunie că magia acestei plante este ilegală. Dă-ți seama." Laura

„Acest lucru mi-a schimbat viața după ce am fost diagnosticat cu LMC (leucemie mielogenă
cronică) în urmă cu aproape un an și am vizionat videoclipulFugi din leacdespre modul în care
uleiul  de  canabis  a  vindecat  pacienții  cu  cancer  terminal.Ei  bine,  sunt  dovada  vie  că
funcționează.Mi-a  schimbat  nivelul  de  cancer.Nu s-a  vindecat  încă,  dar  sper  că  într-o zi  în
curând voi putea spune că sunt un supraviețuitor, așa că, dacă nu ați mers o milă în pielea
vreunui pacient cu cancer, nu începeți să bateți ceva despre care nu știți nimic.” Denise

"Eu cred.Prietenul  meu a fost  diagnosticat  cu 3 tipuri  de cancer.I  s-au dat  3 săptămâni  de
trăit.Acum 2 ani mai târziu, a ajuns la un fel și face bine.” Sandra

„Ați ajutat cu toții să salvați viața mamei mele.Un an fără cancer!” încântător

„Povestea mamei mele: „În septembrie 2010, mama mea a fost diagnosticată cu cancer ovarian
în stadiul 4 și i s-au dat 6 luni să trăiască fără tratament și un an și jumătate pentru a trăi cu
tratament. Ea a intrat imediat la chimioterapie și cancerul a răspuns destul de bine, deși i-a
devastat corpul de 70 de ani, care a fost recuperat doar în proporție de 85% din sindromul
Guillain Barre.

Ea a continuat  cu mai  multe chimioterapie și  a trebuit  să aibă o intervenție  chirurgicală de
urgență în decembrie 2011,  deoarece sistemele ei  gastro-intestinale și  ginecologice au fost
împletite, ducând la o infecție severă.Cât de mult cancer a putut fi îndepărtat a fost eliminat; era
foarte aproape de ușa morții și cumva a reușit să treacă printr-o intervenție chirurgicală și să se
recupereze și a putut să meargă acasă, deși încă nu era lipsită de cancer.

Între timp, un prieten a început să-mi transmită informații despre uleiul de marijuana/cannabis și
utilizarea  lui  împotriva  cancerului.Încet-încet,  am  început  să  ascult  și  să-mi  fac  propriile
cercetări; Am fost uimit de ceea ce am început să găsesc și am continuat să cercetez...

În anul următor, mama a suferit mai multe chimioterapie; ea lua morfină și oxicodonă pentru
durere.Calitatea vieții ei se deteriora, la fel și atitudinea ei „să nu renunți niciodată, cinstit cu
Dumnezeu, Okie din Muscogee”.

Până în ianuarie 2013, a trecut prin a cincea rundă de chimioterapie.Anul ei anterior fusese
petrecut luptând; era epuizată, bătută, rănită, iar chimioterapie nu mai avea efect de vindecare.

Ni s-a spus că cancerul s-a răspândit la vezica ei și la ficat și că cancerul la ficat va fi ceea ce a
afectat-o;  nu au putut  să-l  oprească,  dar  sperau că vor  putea încetini  și  să-i  câștige  ceva
timp.Am depășit cronologia pe care ne-a dat-o inițial la diagnosticul inițial, dar simțeam că mai
trebuie făcut.

Era gata și gata să renunțe; a terminat cu chimioterapie; "nu mai!" ea a spus.Am fost s-o văd și
am început să discut despre ceea ce am învățat în ultimul an, plus despre uleiul de canabis și
utilizarea  acestuia  împotriva  cancerului.În  ciuda  educației  ei  stricte  în  anii  1950,  sărace,
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religioase,  terenuri  agricole  și  panhandle  din  Texas,  ea  era  deschisă  să  vizioneze  un
documentar sau două online despre petrol și să audă mai multe despre poveștile de succes
raportate etc.După multe discuții și oferind un argument de vânzare doar un fiu al unei mame pe
moarte pe care o putea oferi, am făcut-o să accepte să încerce uleiul.

După ce a început o doză mai mică de jumătate din dimensiunea unui bob de orez, înghițit în
capsule goale de vitamine, ea și-a văzut consumul de narcotice scăzând cu 50% în două zile și
această reducere a rămas pe tot parcursul timpului pe care a luat acest medicament.

Mama nu a avut niciodată un produs THC în viața ei și aceasta a fost o ajustare majoră pentru
ea.Uneori,  efectele au fost foarte pozitive, dar mai ales foarte sedative.Ocazional,  thc-ul era
puțin prea puternic, dar nu poți fi rănit de la nicio supradoză, așa că ea mergea să se întindă și
se roagă până trece.Somnul face parte din procesul de vindecare, așa că natura sedativă este
prin proiectare.

În curând,  numărul de tumori  CT al  mamei a început  să crească la 455 și  a început  să-și
crească doza de ulei cât de repede a putut.La recomandarea medicului ei, ea a văzut un chirurg
ginecologic, care a acceptat să intre și să încerce să îndepărteze cât mai mult cancer.Operația
era programată pentru sfârșitul lunii iunie și, până a sosit, numărul de tumori a scăzut la 405, iar
mama a ingerat peste 100 de grame de ulei.

Când chirurgul a ieșit de la operație pentru a vorbi cu tatăl meu, cuvintele lui exacte au fost:
„Asta nu ar fi putut merge mai bine!” Au îndepărtat cancerul mare despre care știau că este
acolo, dar nu au existat tumori canceroase mai mici pe care se așteptau să le vadă.Mama și-a
revenit după operație și numărul de tumori a rămas sub 20 (normal este 34) din iulie 2013;
Ultima ei scanare a pisicilor din decembrie confirmă că este încă fără cancer din iulie 2014.”
încântător

„Fratele meu avea limfom, stomac, metastazat la coloana vertebrală.Drogurile pe care i le-au
dat  îl  țineau treaz toată noaptea în fiecare zi  și  noapte și  nu ajungeau să doarmă sau să
mănânce săptămâni întregi.Un gram de pastilă de ulei și adoarme 18 ore și mănâncă după
pofta inimii.O săptămână mai târziu, nu are cancer în proporție de 78%.Doctorul era derutat.Nu
i-am  spus  pentru  că  era  într-o  stare  nemedicală,  dar  canabisul  i-a  salvat  viața  lui  și  a
noastră.Acum  un  an  mai  tarziu  FRATELE  MEU  BAT LIMFOMA!Nimeni  nu  face  asta...fără
canabis.” Errl

„Am avut o mare ticăloșie, cu ceva vreme în urmă.Aș lua o picătură pe zi.Persoana care mi l-a
dat mi-a cerut înapoi.A ajuns să-l dea unei femei care s-a îndepărtat de cancer.Nu putea să
mănânce, să bea, darămite să trăiască.Ea cântărea mai puțin de 70 de kilograme.Prietena mea
i-a  dat  uleiul...voila!A început  să  mănânce,  să  bea  și  și-a  continuat  lupta...  cu  succes.Un
credincios ferm al proprietăților vindecătoare ale canabisului.” Tara

„Sunt foarte fidel să citesc tot ce postezi.Tatăl meu a murit pentru că avea cancer.Aveau de
gând să facă doar radiații.A avut un singur tratament și au ratat locul, așa că practic l-au prăjit.A
murit în 2 zile.” Anita

„Astăzi am primit vestea de la un bărbat căruia i-am donat o sumă mare.Avea o tumoare de
cancer în gât.A fost hrănit cu tub de la începutul lunii aprilie 2013.Nevasta bolnavului striga pe
toti in lacrimi.După 4 săptămâni de a lua ulei de 2 ori pe zi, a dispărut.Complet dispărut...A
mâncat  alimente solide...Fără tratamente noi  sau medicamente noi,  doar  RSO.Împărtășește
cunoștințele, salvează o viață.” Jared

„Sunt  un  supraviețuitor  de  cancer  în  stadiul  4  care,  în  timp  ce  am  făcut  chimioterapie
(NICIODATĂ din  nou),  vă  pot  spune  toate  medicamentele  care  au  fost  prescrise  pentru  a
combate greața, a ajuta la somn, etc.  tocmai m-au îmbolnăvit!!Abia când am trecut la THC
medical  am putut  să  mănânc,  să  dorm,  să  mă relaxez  și  să  înduram!!Slavă  Domnului  că
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locuiesc în CA unde este legal, inima mea este cu cei care nu au acces!” Heinz

„Vă rugăm să distribuiți pentru ca alții să nu facă greșeli așa cum am făcut noi.Dieta este atat de
importanta!!!!Și apoi, pentru unii,  ca doamna de aici în Saint John, care a fost diagnosticată
acum 4 ani cu carcinom cu celule mici în stadiul 4 și i s-a dat 2-3 luni de viață, tocmai am vorbit
cu ea, e bine!! !!!!!Și are 73 de ani!!!Am pierdut 2 surori din cauza cancerului pulmonar.Și...fiul ei
a fost cel care ne-a spus despre asta, PENTRU că cineva i-a spus despre asta!!!!” Bronwen

„Am vindecat cancerul cu RSO de aproximativ 6 ori, inclusiv cancerul la creier, cel mai rapid pe
care l-am vindecat de cancerul cuiva a fost de 13 zile!!!Lol, mă gâdilă.De asemenea, a vindecat
diabetul, cataracta, IBS, artrita, părul gri și hipertensiunea arterială.Nebun să mă gândesc cât
de mult mă îndoiam de chestiile astea!!!Acum voi crede aproape orice.” Jad

„Da, poate vindeca părul gri.L-am transformat înainte într-un balsam și l-am aplicat pe păr și pe
față.Wow, lucrurile fac minuni.” Brittney

„Am văzut trei oameni vindecați cu ulei.Una de la un ulcer diabetic la picior, după ce medicul ei
a spus că piciorul trebuie amputat.Unul din cancerul „terminal” al ficatului.Și unul dinpneumonită
de hipersensibilitate, dezvoltată după ce a fost stropită cu Agent Orange în Vietnam.Medicul său
VA i-a spus că starea este „gestionabilă”, dar în cele din urmă îl va ucide.Câteva luni mai târziu,
acest bărbat a fost internat cu gripă și medicul lui i-a ordonat o tomografie.A comandat o a doua
scanare după ce a crezut că prima a fost amestecată cu un alt pacient.Apoi l-a întrebat pe
prietenul meu „ce naiba se întâmplă” – țesutul cicatricial din plămâni i s-a vindecat și avea „în
esență plămânii  unei  persoane normale”  – dintr-o afecțiune care trebuia să fie ireversibilă”.
Stand

„Soțul meu spune că nu simte altfel că ia uleiul pentru cancerul său acum dispărut.A fost pe el
de 3 luni acum tocmai a ajuns la nivelul de întreținere și totul este grozav!Ce plantă minune!”
Deborah

„Stadiul IV neuroendocrin în capul pancreasului.Data diagnosticului mai 2012.A început uleiul în
decembrie 2013.Tumora s-a micșorat cu 20%.Markerii tumorali au scăzut de la 73 la 23 (interval
normal 0-30).” Ioana

„Sunt un supraviețuitor al cancerului TERMINAL din cauza uleiului de cânepă.În 2008 am fost
diagnosticată cu un sarcom de țesut moale.Am avut 5 săptămâni de radiații, o operație de 8,5
ore.si 8 saptamani mai tarziu mi s-a spus ca sunt terminal pentru ca cancerul se raspandise atat
de repede la plamani.A fost inoperabil pentru ca existau intre 25-40 de metri.Chimia nu era o
opțiune.Mi s-a dat de la 3 luni la un an.O lună mai târziu am început uleiul, iar 1 an mai târziu, o
scanare CT nu a arătat semne de cancer la plămâni.Chestia asta funcționează!Rick Simpson
mi-a salvat viața!” Salobrena

„Luam RSO din 23 decembrie 2013 pentru că am fost diagnosticat cu cancer colorectal stadiul 4
în  noiembrie  2012.Tumorile  mele  nu  au  crescut  în  ultimele  3  luni.Am  încredere  că  uleiul
funcționează.” Susan

„Sunt  în  remisie  după  o  lună  de  utilizare  a  uleiului.Mulțumesc!Cuvintele  nu  pot  explica  ce
simt.Pot  să călătoresc din  nou.Și  mănâncă mult  mai  bine.Salvatorul  de viață este  ceea ce
ești....Iti multumesc din nou.Tatăl meu a murit de la Rac, așa că mi-aș fi dorit să fi știut despre
asta atunci.

De asemenea, doar ca să menționez.Sunt de două ori supraviețuitor de cancer.Aproape că nu a
reușit.Mi-aș fi dorit să fi știut și atunci despre asta.N-ar fi mers niciodată pe calea convențională,
ceea ce aproape m-a ucis.Chimioterapie,  radiații,  3 intervenții  chirurgicale și  o iliostomie cu
intervenție  chirurgicală  inversă.Nu  pot  să  mănânc  sau  să  părăsesc  casa  pentru  o  lungă
perioadă de timp.Mulțumesc!Mulțumesc!Și.Iti multumesc din nou.Sunt din nou în viață.” Karin
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„Am vindecat personal oameni de leucemii, de cancere, de boala Lymes, cancer de gât, cancer
de piele, tot felul de lucruri, folosind rășină de canabis.Folosesc rășină de canabis tot timpul și
nu-mi pasă cine o știe.Da, polițiști, dacă mă ascultați, folosesc rășină de canabis tot timpul și
nu-mi pasă ce credeți despre asta.” Max Igan

„Am văzut personal lupusul în stadiul 4 și cancerul cu mai multe tumori inoperabile; dat mai
putin  de  doua luni,  vindecat,  tot  aici  dupa  3  ani.Tulburările  convulsive  au dispărut.Diabetul
vindecat,  boala  Crohn  și  câteva  alte  boli  intestinale  vindecate.Hep  C.Insuficiență  hepatică,
insuficiență renală.Toate tulburările de durere, inclusiv fibro și neuropatia.Nu pe YouTube mii de
mărturii.Dar oamenii pe care îi cunosc au salvat.Vindecat și înapoi la o calitate a vieții.

Sunt membru al unei organizații care tratează pacienții care folosesc marijuana medicală pentru
diferite  boli.Cu  toții  am  găsit  și  am  folosit  ulei  de  cânepă  Rick  Simpson.Extracția  de
marijuana.Există nenumărate afecțiuni  pe care le  tratează și  vindecă.Este ceva ce poate fi
obținut în toate stările legale de la tunderea și mugurii dvs.Și procese.Eu personal nu folosesc și
nu-mi pasă de dispensare, ci de fiecare în parte.Îmi place pur și simplu să pot avea grijă de
mine și de alții pe care îi iubesc prin acest medicament care restaurează viața.

Această plantă există în Biblie.Ceva pe care țara noastră pretinde că se întemeiază.Cu toate
acestea, o îndepărtează și distruge resursele planetei noastre pentru a înlocui tot ceea ce a fost
și pentru care este bun în primul rând.Găsivocea ta.Vorbește și nu te opri până nu este complet
legal.Câmpurile de cânepă restaurate pentru toate utilizările non-medicale și oamenii sunt tratați
din nou ca oameni.Binecuvântați pe toți.Aș vrea să fie primul protocol.Nu chimio sau farmacie
mari  care  au  cauzat  mai  multe  probleme  de  sănătate  decât  pentru  care  eram  tratat
inițial.Vindecare fericită.De ce să nu încerci?” Bristy

„Un  prieten  de-al  meu  a  încetat  să  ia  chimioterapie  și  a  început  să  ia  ulei  și  este  mai
bine.Medicii au spus că este incurabil, dar acum spun că este curat!!!!” Katie

„Am făcut  18 luni  de chimioterapie  înainte  ca  cineva  să-mi  dea  uleiul  Rick  Simpson.Boala
mortală incurabilă a dispărut.Încă tratez daunele provocate de chimioterapie cu ulei.Am oprit
chimioterapie acum aproape trei ani.Chimioterapia a fost o risipă a sănătății mele.” Enoh

„Mulțumesc, mulțumesc, Rick, am primit-o exact la timp și astăzi nu am cancer și arăt mai bine
decât am avut vreodată.” Randa

„Whoot Whoot,  Rick Simpson Oil este UIMINO!!Vă mulțumim că ați împărtășit  lumii cum să
faceți acest leac minunat tuturor.Am pus-o pe prietena mea Carmen să ia uleiul când a fost
diagnosticată cu cancer cu limfom Hodgkin.De un an nu are cancer!!!Și boala mea Addison a
DISPARAT fără nicio urmă de ea și medicii nu pot explica cum sau de ce, deoarece acest lucru
nu s-a întâmplat NICIODATĂ înainte.DAR pot si fac!!!LEACURI cu canabis!!!” Amy

„Azi în urmă cu un an, cineva foarte apropiat mi-a spus că are cancer în stadiu terminal.I s-a
spus că mai are 8 luni de trăit.În 5 zile i-am dat niște ulei de canabis pe care să-l ingereze
mâncând  o  jumătate  dintr-o  bucată  de  ulei  de  mărimea  bobului  de  orez.În  decurs  de  6
săptămâni,  a avut  loc o reducere a dimensiunii  tumorii  sale și  nu a existat niciun semn că
aceasta se răspândește așa cum spuneau ei.

Sunt  bucuros  să  spun  că  tumora  era  de  mărimea  unui  grapefruit  mare,  iar  astăzi  are
dimensiunea unei ghinde.Uleiul de canabis i-a salvat viața.El va continua să mănânce uleiul
până când acesta dispare.Nu numai că îi  vindecă cancerul terminal,  dar a avut  și un efect
uimitor asupra sănătății lui.Era pre-diabetic și obez și acum a ajuns la greutatea perfectă și este
mai fericit ca niciodată!Îi încurajez pe toată lumea să se uite la terapia cu ulei de canabis.Vă
rugăm să urmăriți  videoclipul  RICK SIMPSON „RUN FROM THE CURE” pe Youtube...S-ar
putea să-ți salveze viața sau pe cineva cunoscut.Oferă-le darul vieții!” Jose
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„Da....Mulțumesc,  domnule  Simpson,  marea  dumneavoastră  invenție  m-a  ajutat  să  înving
cancerul.Diagnosticat 7/2007 cu șanse de 20% sau mai puțin de a supraviețui, apoi am început
tratamentele  după  ce  l-am  întâlnit  pe  Rick  la  un  eveniment.Folosirea  uleiului  mi-a  salvat
viața.Leucemia mea este în remisie și încă mă îmbunătățesc în fiecare zi, iar datorită uleiului,
pot să vă împărtășesc adevărul.....Pace și dragoste." Mihai

„Ieri  a  fost  o  zi  frumoasă  pentru  a  face  medicamente  care  salvează  vieți  pentru  Janice
(bunica).Ea ia  RSO de aproximativ  6 luni  acum.Tumora ei  a  dispărut,  umflarea din spatele
ochilor  a  dispărut,  a  slăbit  106  lbs.,  pietrele  la  rinichi  au  dispărut,  tensiunea  arterială
normală.Dar schimbarea stării de sănătate a ei generală a fost doar un miracol.Când a ajuns la
mine acasă acum 6 luni, abia a putut să urce scările, acum aleargă în sus și în jos pe scări și se
învârte în jurul meu!Dacă doriți să aflați mai multe despre cum să tratați Pseudo Tumor Cerebri
cu ulei de canabis, Janice sau eu am fi mai mult decât bucuroși să vă vorbesc despre asta!
Iubire pentru toți.paceloveCURE.Te iubesc bunicuță!!” Debra

„Medicii mi-au spus că mai am 6 luni de trăit dacă nu le iau chimioterapie... asta a fost acum 11
ani...Dacă nu ar fi fost ulei, probabil că aș fi mușcat praful.Sunt sănătos ca un bou acum și nu a
trebuit să-mi pierd părul!!Mulțumesc că ai adus asta în lume.” Craig

„Prietenul meu cel mai bun, care ar fi trebuit să mai aibă doar 6 luni în toamnă, este aproape
fără cancer acum!!!Avea 40 de metastaze la ficat din cauza cancerului de colon.Îți mulțumesc
Rick pentru toate cercetările și experiența ta și pentru că le-ai împărtășit!Ai ajutat la salvarea
unei vieți și în Olanda!Dragoste de la un naturopat care a fost inspirat de tine.” Marloes

„Prietenul  meu a fost  diagnosticat  cu cancer  pulmonar  în stadiul  4  în  urmă cu 3 ani  și  se
descurcă grozav.El jură pe chestiile astea.” Richard

„RSO funcționează.Nu sunt o anecdotă.” Tielman

„Rick Simpson, mulțumesc mult. Sunt în viață din cauza cunoașterii. Învingerea cancerului de
ficat, oase și prostată.La câteva luni de la începerea tratamentului cu ulei, cancerul hepatic și
osos au fost în remisie, nu am putut vedea nimic la scanare.”Louis

„Când cercetările privind cancerul au venit la ușa mea, le-am spus că le voi da mai mult decât
bani, le-am notat numele lui Rick Simpson și le-am spus să-l caute pe Google. Fii binecuvântat."
Jane

„Numai oamenii pot fi suficient de proști încât să permită altuia să-i împiedice să se vindece în
mod natural...Adică cât de ridicol este asta?Ignoranța este cel mai mare dușman al omului.” Sol

Sfaturi suplimentare pentru pacienții cu cancer 
pulmonar
Q.Acesta a fost pe ulei de ceva timp și a trebuit încă să folosească analgezice, așa că am
căutat mai multe modalități de a ajuta pacientul.

A.1) Mai faceți un lot de ulei și încercați să îl amestecați cu cel pe care îl aveți, căutați cel mai
sedativ ulei posibil, nu doriți să energizați pacientul.

2) Încercați să produceți uleiul din mai mult de o tulpină la un moment dat, de obicei are un efect
de pătură mai bun în acest fel și poate trata multe afecțiuni mai eficient. Din nou, căutați cel mai
puternic material sedativ din muguri Indica cu 20% THC sau mai mult din diferitele tulpini de
indica disponibile, pentru a produce cele mai eficiente medicamente posibile.

3) Ar fi mai bine dacă nu mai folosește uleiul în capsule.Vrei o parte din ea în gură pentru o
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absorbție sublinguală suplimentară (s-ar putea să descoperi că are un efect mai bun de calmare
a durerii în acest fel)

4) Faceți 0,3-0,5 g supozitoare cu unt de cacao și rugați-o să le folosească de cel puțin două ori
pe zi, ea le poate folosi atât anal cât și pe cale orală.

5) Pune-o să vaporizeze uleiul de mai multe ori pe zi - este de dorit să tușească, trebuie să
tușească tot  ce nu aparține  plămânilor,  inclusiv  acele  tumori  (pur  și  simplu  ar  trebui  să se
micșoreze și apoi să se destrame și ea le va tuși).

6) Faceți o tinctură de ulei cu alcool (20-30-50%, în funcție de cât ulei aveți; 1-2ml de ulei în 4ml
de alcool 96-99%) și aplicați-o pe locul pe care a fost operată. cu o picătură, de obicei, una sau
două picături sunt potrivite și puteți economisi mult ulei în acest fel.Desigur, puteți aplica și niște
ulei direct pe loc și acoperiți-l cu un bandaj și repetați-l la fiecare trei zile sau când bandajul
cade.

7) Faceți un balsam cu unt de shea sau dizolvați puțin ulei în ulei de semințe de cânepă cald
sau ulei de măsline extravirgin de înaltă calitate și frecați-l pe zonă de câteva ori pe zi.Acest
lucru ar trebui să ajute la eliminarea durerii din coaste și o puteți folosi și pentru răni de decubit
și orice pe piele.

8) Includeți în dieta ei semințe de cânepă, inimi de cânepă și ulei de semințe de cânepă - cel
puțin o mână de semințe/inimioare sau 1-3 linguri de ulei de semințe de cânepă.

9) Încercați să înlocuiți analgezicele și plasturii cu ulei cât mai curând posibil.Dacă începeți să
aplicați uleiul local, ar trebui să vă ajute foarte mult.Supozitoarele fac, de asemenea, minuni
pentru afecțiunile pulmonare.Cu cât ingeră mai mult ulei și cu cât îl face mai repede, cu atât mai
bine.Ar trebui să stea cu un gram sau mai mult pe zi până când va învinge boala și apoi să
rămână cu o doză de întreținere de 1-2 g pe lună.” JB

Artrita, Dureri, Muschi

„Prietenul meu a tăiat mai multe tendoane din mâinile lui care îi duc la degete într-un accident.A
folosit uleiul pe el imediat după operație pentru a ajuta la vindecarea acestuia și s-a vindecat
atât  de repede încât  au fost  nevoiți  să îndepărteze cusăturile  devreme, asta a fost  de fapt
dureros pentru el pentru că deja aderaseră de piele, nu erau cusături dizolvabile.Chirurgul și
kinetoterapeutul  au  fost  total  uimiți  de  asta,  dar  nu  i-a  spus  ce  a  făcut  până  la  ultima  sa
întâlnire.Nu știu dacă l-au crezut sau nu, dar știu ce am văzut cu ochii mei și el știe ce a trăit.”
Tina

„Ai nevoie de niște dovezi?Sora mea a fost trimisă acasă cu câteva luni de trăit.Nu putea să
iasă din pat cu el în plămâni.Acum 5 săptămâni a început să consume ulei.Acum 3 săptămâni și
toată săptămâna asta și săptămâna trecută acum s-a întors cu mașina ei, își face grădina și lol
e mai grasă decât oricare dintre noi, ceilalți 4 frați ai ei.Acest lucru este real datorită lui Rick.Te
iubesc omule.” Andy

„Actualizare: Săptămâna trecută am menționat că un frate își ajută fratele obținând materialul
necesar pentru a face uleiul Rick Simpson pentru a-și trata artrita reumatoidă debilitantă.A sunat
în seara asta să-mi spună că fratele lui mănâncă, râdea, vorbea la telefon cu prietenii și familia,
după ce a dormit aproape de o furtună de zăpadă de două zile și la Super Bowl.A vrut să știe
dacă poate i-a dat prea mult pentru că nu se comportă niciodată așa.OMULE!(râde) Mi se pare
că  se  descurcă  grozav,  cu  excepția  chestiunii  cu  Super  Bowl,  el  scapă  lung  și  spune:
„Mulțumesc omule, e frumos să-l am pe fratele meu înapoi, râde din nou.” (Asta face ca totul să
merite, oameni buni)
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Asta după doar trei  zile,  mă simt  atât  de bine să știm că AM PUTEM CU ADEVĂRAT SĂ
AJUTAM PE CINEVA CARE A FOST ABSOLUTEFĂRĂ speranță.Aceasta este a doua persoană
cu artrită reumatoidă pe care o cunosc pentru un fapt 1 la 1 față în față că Rick Simpson Oil a
ajutat.Nu suntem medici instruiți - suntem doar băieți care au auzit despre ulei, i-au încercat și
au aflat că funcționează, suntem doar oameni obișnuiți, ca tine, care au luat măsuri pentru a
ajuta o persoană dragă - nimic mai mult.” Mihai

„78 de zile pe ulei acum și vedeți niște rezultate pozitive!!!Am RA și nu am avut crize de când
am început acest tratament cu ulei de cânepă.Fără crize de astm, fără urticarie, fără plângeri!!!”
Beverly

„Am RA de ani de zile.De când l-am tratat cu ulei de canabis, nu am avut un focar și unele
dintre leziunile articulațiilor chiar au dispărut.Am dureri, dar nimic nu cum am avut înainte de a
descoperi medibles.Oricum am fost mult timp toker, dar fumatul nu este suficient pentru boli
cronice și dureri grele.” marcă

„Dă-i unui bărbat un pește, el va mânca pentru o zi (dacă nu este chiar pește, doar o chiflă de
soia  cu  ulei  de  pește).Învață  un  bărbat  să  pescuiască  și  are  burta  plină  pentru  viață.Vă
mulțumim că ne-ați  oferit  ceea ce  ar  percepe majoritatea.În  prezent,  nu  folosesc RSO din
motive financiare, dar când am putut,  mi-a controlat total tulburarea nervoasă (RSD).Nu am
putut vindeca, dar am fost mulțumit de controlul simptomelor.A înlocuit luarea a 9 pastile pe
zi.Mulțumesc." Sigur

„Bună Rick și JB, am vrut să raportez un alt rezultat bun al luării personal a uleiului: este vorba
despre ziua a 8-a și ceva despre ulei.Îl iau de cel puțin două ori pe zi, aproximativ 1/4cc până la
1/2cc pe zi.Am avut un succes excepțional în durerile de călcâi/picior/gleznă – cu fiecare zi,
devine din ce în ce mai bine!Flexibilitatea revine la umărul meu rănit și noaptea trecută – am
observat, în timpul unui masaj, că nodul URIAș din umărul/gâtul meu stâng, care îmi provoca
atât de multă durere în acel umăr, a SCADUT în dimensiune până la dimensiunea unui fistic. de
mărimea unei nuci.Acesta ar putea fi motivul pentru care durerile mele de umăr scad atât de
repede.Nu  sunt  sigur  care  este/a  fost  nodul,  dar  sunt  sigur  că  mă  bucur  că  dispare.Au
concluzionat vreodată testele că canabinoizii de fapt micșorează inflamația țesuturilor și măresc
mobilitatea articulațiilor și elasticitatea musculară?Nici măcar nu-mi pasă ce spun testele -- sunt
vândut și nu m-am simțit atât de bine înani!!!

Eram complet îngrijorat că NU voi avea energie și vreau doar să dorm, să dorm, să dorm în
timp ce o iau.Dar ---  este exact  opusul  pentru mine --  am energie crescută și  nu am nicio
letargie în timpul orelor de zi.Mi-aș dori să vă pot îmbrățișa URIAȘĂ!!!” Heather

„Am reușit să renunț la chimioterapie la care eram pentru artrita reumatoidă.Cum am ajuns aici,
totuși,  a fost o călătorie lungă.În 1997 eram într-un MVA serios, lăsându-mă cu handicap și
dependent de produse farmaceutice.Peste 14 ani am avut peste 10 operatii la ambele picioare,
am  trecut  prin  depresie,  furie,  fibromialgie  (pe  care  le-am  vindecat  pe  ale  mele  fara
medicamentele  traditionale  de  la  medici),  ani  de  kinetoterapie,  modalitati  alternative  de
meditatie, acupunctura, Reiki etc.M-a adus la punctul de a fi fizic încât am putut să fac drumeții
scurte din nou, să înot ture în piscină și să mă întorc într-un program regulat de exerciții pe care
l-am putut realiza fizic.De-a lungul deceniului, am luat steroizi, medicamente pentru durere de
orice fel, antiinflamatoare și mai departe.În urmă cu doi ani, durerea a crescut și a fost diferită
de ceea ce am experimentat cu osteoartrita din cauza rănilor mele în mai multe locuri de pe
corp,  gât,  toracic  în  spate  și  spate,  precum  și  pe  ambele  picioare  și  genunchi.Mâinile  și
picioarele mele erau atât de dureroase și umflate, precum și mâinile s-au deformat din cauza
leziunilor cauzate de artrita reumatoidă și, după multe teste și călătorii la reumatolog, am fost
diagnosticat și pus pe un baraj de teste și protocoale cu medicamente care au inclus începerea
imediată. pe metotrexat, un medicament chimio pentru tratarea RA, la 6 luni după aceea mi-au
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administrat un alt medicament împreună cu chimiomedicamentul care a avut efecte secundare
teribile, dar a trebuit să sufere prin protocol înainte de a putea trece la un alt medicament mai
bun și  mai scump (în mintea Big Pharma) tot timpul încă pe chimio, așa că după un an și
jumătate de chimioterapie și medicamente suplimentare pentru RA, am avut un prieten care mi-
a prezentat videoclipul „Run from the Cure”, o poveste despre RSO. .Ei bine, pentru mine de
prima dată când am vizionat acel videoclip și multe, multe altele de atunci, mi-a schimbat total
viața.Am început ultima săptămână în noiembrie 2012 și în scurt timp am început să observ
niște schimbări clare în starea mea de bine, dormeam mult din ulei, dar asta înseamnă doar că
mă vindec, a durat ceva timp până mi-a revenit apetitul. dar în cele din urmă s-a întâmplat, părul
meu a fost o îmbunătățire majoră, a fost din nou strălucitor și nu se rărea și nu cădea.” Wendy

„Uleiul mi-a vindecat guta în 5 ore.Despre asta e vorba!GATA CU DUREREA!" Mihai

„Îl  folosesc pentru tratarea efectelor  negative ale unei leziuni  cerebrale și,  de asemenea, a
durerii cronice în corpul meu.Stresul îmi înrăutățește simptomele, dar marijuana mă ajută să fac
față  stresului  foarte  eficient.Îmi  calmează  atât  mintea,  cât  și  corpul,  permițându-mi  să  mă
concentrez mai bine asupra sarcinilor și să nu devin agitat, iritabil, crize de furie, depresie etc.Mi
se pare că îmi îmbunătățește starea de spirit, iar răspunsurile mele la stimuli externi sunt mai
măsurate și restrânse decât un act impulsiv.Sper că această informație vă va fi de ajutor.Nu am
licență și am fost defăimat fiind chemat și tratat ca un dependent de droguri.Acest lucru în sine
îmi hrănește depresia și face imposibil să mă fac bine și să mă întorc la muncă.” Fred

„Iată ce a făcut uleiul de haș în general pentru mine.În patru ani, am trecut de la a lua cât mai
mult din fiecare pastilă pentru anxietate și analgezic (inclusiv heroină) pe care am putut să pun
mâna la a lua doar 1/8ala unei pilule pentru durere de două ori pe zi.Am spasme musculare care
simt  că  aș fi  înjunghiat  și  de  curând am început  să  am convulsii  când rămân fără ulei.De
asemenea, am migrene și am fost diagnosticat cu o serie de tulburări psihice.Nu am idee câte
medicamente de sinteză mi-ar prescrie un medic.Dar uleiul are grijă de toate.De asemenea,
trebuie să menționez că am făcut teste IQ cu și fără influența uleiului de haș.A obținut 148 cu,
122 fără.Înseamnă asta că a devenit mai inteligent... aproape la un nivel de geniu?Poate că
sunt aproape geniu cu ADHD și uleiul de haș tratează afecțiunea?Cu siguranță m-am descurcat
mai bine la facultate, când am urmat cursuri online, ca să pot medica în timpul orelor.Oricum,
uleiul de haș este răspunsul la majoritatea problemelor lumii.” Jimi

„O  altă  actualizare  despre  luarea  uleiului  pentru  durerile  de  călcâi/picior/gleznă.4  zile  de
administrare a uleiului pe cale orală de 3xziMi-a scăpat durerea și mi-a oferit  din nou gamă
completă de mișcare cu piciorul/călcâiul/glezna drept.Ieri, am uitat să-mi iau doza de dimineață
și de după-amiază și până la sfârșitul zilei abia puteam să merg, articulațiile mi se înțepeneau
din nou și eram mizerabil.Am ajuns acasă, am mâncat niște ulei și în 15 minute am început să-
mi recuperez flexibilitatea și durerea s-a domolit, șchiopătatul s-a oprit.În mod surprinzător, îmi
îndepărtează toată rigiditatea umărului de la o accidentare veche de la un accident de mașină
de acum 20 de ani și pentru a calma durerea de la umăr, apoi îmi elimină toată durerea de gât
de la mușchii umărului care sunt strânși și îmi trage coloana vertebrală din aliniament. .Nu mai
sunt dureri de cap de la rigiditatea umărului meu.Aceasta a fost o confirmare completă pentru
mine că uleiul funcționează pentru gestionarea durerii, împreună cu multe alte magie.”

„Nu este un remediu pentru cancer sau altceva, dar am vrut să-l anunț pe Rick că șchiopătează
pe călcâiul drept de aproape un an, nu sunt sigur ce este în neregulă cu el și știu că doctorul îmi
va da medicamente. Nu mă simt confortabil să iau, așa că doar m-am confruntat cu durerea.

Am fost prezentat recent RSO printr-un prieten, Charles, și am început să o facem.În ultimele
două zile, am ingerat uleiul de câteva ori/zi și azi dimineață m-am trezit și nu șchiopătam.Soțul
meu  a  observat  imediat.El  a  luat  notă  că  uleiul  trebuie  să-și  facă  magia!Mulțumesc  Rick
Simpson![:)] Ma simt minunat!" H
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-- Dragă H, mulțumim pentru veștile bune, ne place mereu să auzim despre ele.Am amestecat
uleiul cu ulei de semințe de cânepă sau ulei de măsline și aș face o tinctură și aș folosi uleiul și
local.Desigur, consumul de ulei este cheia vindecării reale și toate instrucțiunile despre cum să
folosiți uleiul sunt pe site-ul nostru.Cele mai bune urări, JB (dintr-un mesaj pe FB)

„Mi-am rupt piciorul în urmă cu două săptămâni și am primit mai multă ușurare de la ulei și
canabis decât de la opiaceele hillbilly, spunând doar că Big Pharma nu face nimic pentru mine.”
Mihai

„Mi-am rupt  spatele  în  două locuri  în  1987.A băut  alcool  și  a  băut  pastile  până în 1994.A
renuntat la lot și a făcut treaba cu NA și AA, a devenit consilier pentru droguri și alcool.Durerea
cronică de spate m-a făcut să reevaluez medicamentele pentru durere.Am devenit dependent
de  LA,  morph  și  heroină.Am început  să  fumez  oală  pentru  emfizem rău și  am oprit  toate
opiaceele.Studiile arată acum că canabisul reduce retragerea dependenței de opiacee și reduce
miligramele  necesare  cu peste  jumătate  dacă  este  folosit  cu  canabis.Este  un  leac  minune
pentru toate.:)” Ioan

„M-am  accidentat  la  spate  la  20  de  ani.Am  fost  afectat  de  sciatică  timp  de  aproape  2
decenii.Ultima dată când l-am agravat a fost acum 5 ani și a fost cel mai rău vreodată.Pe o
perioadă de 4 luni,  m-a dublat atât  de mult  încât  eram aproape de punctul  în care nu mai
puteam să merg înainte și înapoi la baie.Eram la nivelul de durere 10 de peste 2 luni și a trebuit
să stau pe canapea sprijinită de perne.Nu m-am putut îndrepta suficient pentru a sta întins în
pat.

O domnișoară  care  era prietenă cu băieții  mei  mi-a spus că ar  trebui  să  încerc marijuana
medicală pentru că o ajuta pe mama ei cu SM.Am râs de ea și i-am spus că era pentru bolnavii
de cancer și pentru oameni mai răi decât mine și că nu mă pot califica.Nu știam, dar această
domnișoară știa destul de multe despre subiect și, după încă câteva săptămâni de deteriorare,
cred că s-a săturat să mă privească suferind inutil așa că și-a adus mama să vorbească cu
mine.Mama ei mi-a spus că mă voi califica cu ușurință, ceea ce am făcut mai târziu, și că va
ajuta.Mi-a spus să mănânc niște muguri gătiți  în puțin ulei la temperatură scăzută pe pâine
prăjită.Am fost disperat și am făcut-o.Familia mea a spus că la aproximativ 15 minute după ce
am mâncat canabisul, dormeam și saliveam... lol.

M-am trezit a doua zi dimineața, ceea ce a fost puțin ciudat pentru că nu am avut un somn
memorabil de peste 2 luni, iar primul lucru pe care l-am observat a fost o scădere semnificativă
a durerii,  cam 20% aș spune  și  cam la  fel.  îmbunătățirea  amplitudinii  de  mișcare.Am fost
încântat și foarte surprins.Am continuat să mănânc canabis și în luna următoare am stat din nou
drept.Așa l-am găsit  pe Rick Simpson.Pur  și  simplu am căutat  pe Google antiinflamator de
canabis și Fugi de la leac a fost în unele dintre primele cercetări pe care le-am făcut vreodată
pe această temă.5 ani mai târziu și spatele meu simte așaar trebui să.Mănânc canabis în mod
regulat și reduce inflamația la nimic.Rănirea este încă acolo.Dacă intru într-o gaură sau ceva,
mă doare, dar nu este nevoie de mult timp pentru a-mi reveni și nu mă doare niciodată spatele
decât dacă fac o prostie.” Jody

„Mi-am reparat artrita și glicemia, anxietatea, depresia și insomnia. Spun artrită, dar boala sa
severă degenerativă a discului. Literal, nu pot merge fără ulei (iau de 2 ani acum). Obișnuiesc
să trec prin 120 de narcotici la fiecare 14 zile. Nu am luat nici măcar o pastilă de mai bine de un
an. L-am luat inițial doar pentru artrită și efectele secundare rock (somn grozav și fără riduri).
Sunt în cea mai bună formă a vieții mele. bunica de 45 de ani. Mamă a 3 copii.” Luncă

„După ce am luat totul, de la oxicodonă până la utilizarea plasturii de fentanil timp de 3 ani,
urmat de 160 mg de morfină pe zi timp de încă doi ani și apoi mi s-a spus că trebuie să mi se
implanteze o pompă pentru durere, am decis că este suficient.Am oprit curcanul rece (nu aș
recomanda să faci asta vreodată) și am început cu canabis.Chiar și zilele în care durerea este
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încă scăpată de sub control, care sunt puține, mintea mea nici măcar nu-i acordă atenție.” Mihai

„În 1981 eram într-un MVA.Mi-am luxat umărul drept.Brațul meu drept era paralizat de la nervul
la coloana vertebrală care era întinsă.Nu am putut să mă aline de durerea cumplită pe care o
sufeream.M-aș trezi în miez de noapte plângând de agonie.Am simțit că mi-au fost băgate ace
sub  unghii  și  mi-au  alergat  direct  pe  braț.Am  luat  primii  400,00  USD  pe  care  mi-a  dat-o
ajustatorul de asigurări și l-am pus pe vărul meu să aducă un prieten la spital cu niște MJ.După
ce am fumat MJ durerea a dispărut complet și am putut să mă întorc la culcare.Acestea fiind
spuse.Cred  că  modul  lui  Rick  de  a  ingera  uleiul  ar  funcționa  mai  bine  decât  fumatul  sau
vaporizarea, deși îmi place să le fac pe amândouă.Noroc." Ron

„Știu că după un tratament de 3 zile cu RSO, aș putea alerga... fără durere!Prima dată în 15 ani
din  cauza  unei  fuziuni  spinale  care  a  lăsat  leziuni  permanente  ale  nervilor  și  dureri
constante.Capsulele infuzate cu ulei de cocos funcționează și ele de minune.Nu am avut chef și
nici nu mi-am luat Percocet de când am început regimul cu capsule de ulei.A redus chiar și
nevoia de a fuma marijuana luând capsule.” Terry

„Actualizează, omgosh!M-am luptat cu fiul meu!Obișnuiam să mă lupt cu băieții mei tot timpul,
în special cu fiul meu cel mic.Nu am reușit să mă lupt cu el de ani buni!El are 22 de ani acum,
eu 52.Din cauza durerii pe tot corpul din cauza artritei, a fost extrem de greu de mișcat, cu atât
mai puțin de luptat!Dar am făcut-o azi!Și aproape l-am avut și eu, dar am început să râd, lol.Nu
pot  să-ți  exprim  cât  de  interesant  este  asta!!Chiar  și  după  aceea  nu  am  dureri,  mă  simt
grozav!!!” Casey

„Am o hernie de disc care îmi presează nervul sciatic, provocând dureri puternice să treacă de
la spate în jos, în jos pe piciorul stâng până la degetele de la picioare.Luam 3 ibuprofen la
fiecare patru ore doar ca sa ma dau jos din pat si sa pot merge.Am început să iau uleiul acum
aproape două săptămâni pentru durere și inflamație.Acum nu am nevoie de ibuprofen, dorm
mai bine decât ar fi putut vreodată, colegii mei au comentat despre starea mea mai bună și
despre fericirea generală.MA SIMT BINE!" Jennifer

„Chiar dacă nu ai cancer, gândește-te la întreținerea preventivă a corpului tău.RSO în cantități
mici utilizate zilnic.Permiți organismului tău să lupte cu tot felul de viruși și bug-uri urâte.Nu mi-
am văzut  „medicul  primar”  de  15  ani  din  cauza  canabisului  și  a  tuturor  proprietăților  sale
vindecătoare.Indiferent de ce nu merge bine cu mine, RSO este unul dintre primele elemente la
care ajung.

Apropo, mi-am rupt spatele de 3 ori.Vertebrele și discurile au fost înlocuite de la L-4 până la S-
2.A  trebuit  să  mi  se  atașeze  coloana  vertebrală  de  zona  pelviană...  a  trebuit  să-mi  fie
îndepărtată  articulația  AC.S-a  tratat  cu  cancerul  de  ficat  și  hepatita  C.Mă  tratez  100% cu
canabis.RSO este doar un instrument din arsenalul meu.” Rick

„Îți mulțumesc foarte mult pentru munca ta.Sunt o leziune a măduvei spinării de 25 de ani pe
care o amprobleme cu rănile și umflarea picioarelor și picioarelor mele.Am încercat o cantitate
mică  pe  o  rană  gravă  de  pe  vârful  piciorului  meu și  în  câteva  zile  a  avut  o  îmbunătățire
semnificativă.Nici umflarea nu pare a fi la fel de gravă.Întrebarea mea este despre materialul de
pornire din care a fost făcut lotul.Avea un conținut ridicat de rășină și suficient de matur, dar nu
era  destul  de  vindecat  corect  și  avea  un  miros  puțin  de  mucegai  (chiar  dacă  erau  tulpini
puternice) Crezi că asta va afecta calitatea generală a uleiului?De asemenea, am lăsat uleiul
rămas pe o cană de cafea mai încălzită mult  mai mult  decât  „câteva ore”,  l-am lăsat acolo
aproximativ 7 ore.Crezi că asta ar afecta și calitatea?Produsul finit arată așa cum ați spus că ar
trebui.La fel ca grăsimea pentru axe cu un reziduu de chihlimbar auriu închis.BTW, am început
să-l dau câinelui meu bătrân, care a suferit o durere enormă și are probleme să se deplaseze.El
a arătat, de asemenea, o îmbunătățire semnificativă.Vă mulțumesc din nou pentru tot ce ați
împărtășit și făcut.Am fost puțin sceptic la început, dar acum sunt uimit!” XXX
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-- Lucrați cu ceea ce aveți și căutați material mai bun.JB

„A trecut aproape un an de când am început să folosesc ulei de canabis pentru tratamentul RA
și continui să văd rezultate pozitive și  pot spune sincer că, în opinia mea, RA mea este în
remisie.De asemenea, am văzut câteva alte efecte secundare pozitive, cum ar fi scăderea în
greutate, nivelurile normale ale tensiunii arteriale (tensiunea arterială scăzută cu 30 de puncte)
frecvența  pulsului  între  50  și  60  BPM,  gata  de  depresie  și,  cel  mai  bine,  nu  mai  există
medicamente toxice pe bază de rețetă.” Tom

„Acum pot să mă ridic din pat imediat după trezire, în loc să simt că am 90 de ani.Articulațiile se
mișcă mult mai ușor, nu mai suferă de durere.Opriți anumite medicamente definitiv!O plantă cu
adevărat uimitoare care trebuie să înceteze să fie acuzată că este RĂU.” Carol-Ann

„Cred că este regenerativ faptul că corpurile noastre au nevoie de ea pentru a se reconstrui și a
se vindeca, eu sufăr- am suferit bine de artrită, mi-a alinat durerea și mi-a reînnoit flexibilitatea
mâinilor în urmă cu un an. Nu puteam nici măcar să tastați fără dureri serioase.Asta a dispărut
acum mâinile mele sunt normale și flexibile din nou, pot scrie și coase.Și doctorul meu de ochi a
fost surprins că ochii mei sunt de fapt mai buni de fiecare dată când merg.” Kelee

„Am  avut  intervenții  chirurgicale  și  nenumărate  pungi  spinale  într-un  singur  loc  pe  partea
inferioară a spatelui meu.Toate acestea au cauzat o cicatrice groasă care poate fi simțită și
vertebra se inflama și este cu adevărat dureroasă.Am fost în durere foarte mare, disperată după
ușurare.Așa că, Gayle a frecat puțin (1 picătură) de RSO (ulei de canabis) pe loc și m-a pus să
stau acolo pentru a se înmuia.Ei bine, uleiul simțea puțin furnicături, dar în afară de asta, nu
credeam că face mare lucru.Ei bine, 20 de minute mai târziu, durerea a dispărut și am leșinat
până dimineață!Am dormit  fantastic și  când m-am trezit,  spatele meu s-a simțit  mai  bine și
țesutul cicatricial nu este la fel de gros.Este sălbatic pentru mine, dar uleiul pare să distrugă
vechiul țesut cicatricial.Uleiul de canabis este uimitor și dacă nu aș fi citit alte povești de genul
acesta, aș crede că sunt nebun!” Mickey

„Bunica iubitei  mele are artrită  severă și  nu își  poate deschide mâinile.Am încercat  un mic
experiment cu niște ulei Rick Simpson și i-am spus să-l frece pe mâini.În câteva minute de la
aplicare, mâinile ei au început să se slăbească și, dacă i-au mai putut, a început să-și miște din
nou degetele fără durere.A fost cu adevărat uimitor să văd că se întâmplă așa ceva.” Duane

„Nu  există  nicio  îndoială  în  mintea  mea  că  funcționează.Am  observat  rezultate
imediate.Făcusem deja Planul A.Tratamentul cu ulei a fost Planul B.Mi-aș fi dorit mai întâi să
încerc uleiul.Am trecut prin ani de dureri pe care nu trebuia.Luam o pastila pentru durere la
fiecare  4  ore.Au trecut  doar  două săptămâni  de tratamente  cu ulei,  dar  mă simt  mult  mai
bine.Folosind și apă alcalină.Uimitor!!!" James

„Uleiul Rick Simpson este special.Am folosit canabis pentru a gestiona simptomele durerii de
ani de zile, dar abia îmi acoperim simptomele.Știam că rana mea nu se vindeca complet.Când
am început să iau uleiul Rick Simpson, încercasem deja să mănânc diferite extracte din canabis
și toate au avut unele efecte pe termen scurt, dar apoi mă făceau să mă simt fie grozav, fie ars,
fiepur și simplu nu ar dura suficient.Nu m-am simțit niciodată perfect.Am încercat chiar și un
produs care mi-a fost vândut ca ulei de Rick Simpson, care a fost urât și ineficient - aveți grijă la
extractele de calitate scăzută care nu vor face nimic și nu vă descurajați de asta pentru că
adevărata  afacere  este  pur  și  simplu,  un  miracol.Am  luat  rapid  cantități  tot  mai  mari  de
opiacee.Uleiul  Rick  Simpson  ajută  la  absorbția  opiaceelor,  dar  este  și  un  analgezic  foarte
puternic în sine.Durează toată ziua și nu mai observ niciun efect mare sau secundar de la doza
pe  care  o  iau.Sunt  capabil  să  fac  mult  mai  mult  ca  persoană  fără  durere  și  pot  simți  că
amplitudinea mea de mișcare crește și știu că mă vindec.De fapt, sănătatea mea generală a
fost  incredibilă – întotdeauna am avut  o mulțime de boli  sau infecții  și  am avut  o stare de
sănătate remarcabil  de curată de când am început  acest  ulei.Acum renunță la analgezicele
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mele opiacee, în timp ce încă mă simt mai bine.Între timp, am încercat ocazional alte tipuri
diferite de extracte, cum ar fi uleiul de haș sau comestibile.Găsesc că ameliorarea durerii de la
Rick Simpson Oil este cu un ordin de mărime mai puternic decât orice alt canabis, indiferent
dacă este consumat sau fumat.Este în propria ligă de ameliorare a simptomelor chiar  și  în
comparație cu cele mai puternice extracte de ceară de canabis.Intenționez să renunț complet la
opiacee într-o zi.” Mike

„Eu  folosesc  acest  ulei.Am  distrofie  musculară  și  am  probleme  de  sănătate  în  curs  de
desfășurare de la Sindromul Stevens Johnson/TEN.Acest lucru funcționează.Funcționează mai
bine decât ORICE produs farmaceutic de pe piață.Este sigur și eficient.Nu aș putea funcționa
fără el.Îmi permite să fiu productiv.Lucrez cu normă întreagă.Înainte de a lua uleiul, am luat
droguri grele care nu făceau altceva decât să mă transforme într-un zombi cu o multitudine de
efecte secundare.

Pentru a-mi încheia „rătăcirea” permiteți-mi să spun asta: celor care cred, nu este necesară
nicio explicație.Pentru cei care nu o fac, nicio explicație nu este suficient de bună.Sunt dovada
vie a eficacității acestui lucru.Și trebuie să fie legal și disponibil pentru toată lumea.” Laurie

Diabet
„Uleiul întinerește pancreasul și, crezi sau nu, deseori începe să producă insulină chiar și după
ani de inactivitate.Mulți pacienți pot opri administrarea de insulină după câteva săptămâni pe
ulei.De  asemenea,  uleiul  ajută  la  vindecarea  sau  controlul  tuturor  celorlalte  probleme  din
organism legate de diabet.

Aș  mânca  uleiul  și/sau  l-aș  folosi  într-un  supozitor.Fumatul  sau  vaporizarea  pot  ajuta,  de
asemenea,  la  reducerea  nivelului  de  zahăr  din  sânge,  dar  efectele  sunt  foarte  limitate  în
comparație cu ingerarea uleiului.Aș folosi uleiul local pentru ulcerul diabetic, aș aplica pur și
simplu uleiul,  îl acoperă cu un bandaj și aș repeta acest lucru la fiecare trei zile până când
ulcerul se vindecă.Aș amesteca uleiul din semințe de cânepă cu extractul și l-aș folosi pentru
masaje, care vor favoriza circulația sângelui  și  vor ajuta la prevenirea umflăturilor  și  a altor
disconforturi.Aș include, de asemenea, semințe de cânepă și ulei de semințe de cânepă în dieta
mea.JB”

„Tipul  doi  aproape  a  dispărut,  fără  aproape  toate  medicamentele,  luptând  cu  sarcoidoza,
funcționează.” Jeff

„Uleiul de cocos ajută și la stabilizarea nivelului de zahăr din sânge în diabet!!Neguzatorul meu
local a încercat-o și funcționează ca un farmec a spus el!!De asemenea, se simte mult mai bine
din punct de vedere mental [mai multă energie] și a pierdut și în greutate!!Toate bune!!" Robin

„Zahărul meu din sânge s-a înnebunit (până la 400+- timp de luni de zile - foarte periculos) și m-
a lovit  literalmente.Am dat din cap la volan - așa că m-am oprit  din condus - lucruri  foarte
proaste!Documentele chiar mi-au interzis să zbor la NYsă o văd pe mama de Crăciun.

Ei bine - doctorii au încercat o insulină, apoi două - nu au făcut absolut nimic.Deci – le-am spus
în sfârșit – destul!!Mă duc pe ulei (nu i-am spus niciodată medicului că am făcut-o înainte) și mi-
am crescut doza la fiecare 2 ore.Ei bine,  ai  ghicit,  zaharurile mele s-au scufundat înapoi la
intervalul normal.Doctorul meu este unul dintre acei tipi de la Harvard - și este uluit.Scoate unul
pentru barbari!!!!Deci - acum avem un caz de diabet pe deplin documentat în care a fost salvată
o viață - Eu!!!!!!-- :)” Janet

„Schimbare dramatică, am pierdut aproape toată insulina.Uneori va trebui să folosesc Lantus,
pe termen lungacţionează insulină, dar nu des.Am început să folosesc RSO din multe motive,
dar unul era în speranța că voi putea să renunț la insulină și, în sfârșit, să văd un nivel de zahăr

- 101 -



din sânge mai constant.Folosesc 300 de unități de Novolog pe zi, insulină pe termen scurt și
200 de unități de Lantus și 4 pastile de metformină pe zi.Încă iau pastile, dar pot trăi cu asta
deoarece nu mai trebuie să folosesc insulina.Nu-mi mai lipesc stomacul cu un ac de 6 până la 8
ori pe zi!Nivelurile mele de zahăr sunt mai ușor de controlat și nu mai văd citirile între 2 și 5
sute.De  asemenea,  nu  mai  văd  nivelurile  dramatice  scăzute  de  zahăr  din  anii  30.A fost  o
trimitere de la Dumnezeu și primul lucru care mi-a menținut nivelul de zahăr.” Dena

„Nivelurile  mele  de  zahăr  din  sânge  înainte  de  diabet  erau  peste  140,  iar  acum  sunt  la
100.Verifică-ți sângele înainte de a face niște ulei, lasă-i aproximativ 10 minute și verifică-l din
nou și va fi scăzut mult.A mea a făcut atât de multe odată ce a trebuit să beau niște Gatorade
ca să mă retrag.” Michelle

„Sunt diabetic dependent de insulină și cu o rundă de 60 de grame de ulei, am trecut de la 100
de unități pe zi la 50 de unități de insulină.” Leslie

„Mi-a echilibrat complet nivelurile.Mi s-a dat „METFORM” să iau pe cale orală și nu am luat
niciodată o pastilă de la prima și m-am trezit din nou și m-am gândit: „Nu, creșteți uleiul acum că
am fost diagnosticat cu diabet de tip II.” Nivelurile mele cresc între 3,4 și 7,2.Cel mai mare nivel
absolut pe care l-am putut ridica la nivelul zahărului a fost 8,1 după ce am mâncat literalmente o
pungă de bomboane, inclusiv o baton de ciocolată ca experiment.Am făcut o bucată extrem de
mică de ulei când l-am împins la 8.1 și am început să-mi verific nivelurile la fiecare 10 minute
pentru a vedea dacă pot să le fac să scadă.La 10 minute după ulei am scăzut la 7,3 și când am
testat la 20 de minute după ulei am scăzut la 4,8.” Michelle

„Pot folosi doar doze mici de ulei.Îmi face să am hipoglicemie la putere maximă.Dar acesta este
un lucru bun pentru că am început cu 45/10 injecții de insulină cu acțiune lungă și scurtă în
urmă  cu  opt  ani.Am făcut  câteva  cercetări  despre  noua  mea  boală  și  marijuana  a  apărut
constant  ca remediu  natural,  împreună cu alte  condimente  precum scorțișoara,  așa că am
început să folosesc capace de hash până când uleiul „adevărat” a fost disponibil.Erau atât de
puternici încât am crezut că o să mor prima dată când am mâncat un șapcă.Ca să nu mai
vorbim de o doză de încărcare de RSO.(Dar RSO nu era nici măcar o opțiune pentru mine pe
atunci)  Dar  odată  ce  a  fost  consumul  de  ulei  (cereale  pe  zi)  a  făcut  corpul  meu să  aibă
hipersensibilitate la injecțiile de insulină de două ori pe zi și am rămas blocat la o bifurcație în
drumul de a alege RSO sau lovituri.Am oprit loviturile și am continuat uleiul.

Odată cu schimbarea dietei și creșterea activității zilnice (exerciții), acum am un A1C de 5,7, am
slăbit  60 de kilograme și  nu  mai  am dureri  de  arsură  fantomă (neuropatie  diabetică).După
câteva  luni  de  tratament  a  trebuit  să  trec  la  tincturi  cu  glicerină  și  alcool  și  să  fac  doar
tratamente anuale cu ulei.Pentru că zahărul meu a început să scadă prea mult.

Are  capacități  miraculoase  de  vindecare  a  diabetului.Modul  în  care  canabisul  funcționează
asupra  sistemului  endocrin  al  organismului  trebuie  notat  și  examinat  pe  larg.Prefer  să  fiu
zonked o lună pe an cu un tratament cu ulei  decât să fac 730 de injecții  de ADN de porc
modificat genetic.Folosesc soiuri de plante sativa pentru a-mi extrage uleiurile și pentru a-mi
face  tincturi.Funcționează  cel  mai  bine  pentru  simptomele  mele.Am  încercat  indica  și  am
remarcat că pur și simplu nu pot funcționa și am vrut să mănânc mai mult și am simțit frig tot
timpul.Sativa mi-a accelerat metabolismul și ritmul cardiac, mi-a suprimat pofta de mâncare și
m-a făcut să am accese isterice de râs (efectul meu secundar preferat).

Dacă zahărul dvs. este ridicat, începeți cu doze constante mici.Încă vrei să simți ce se întâmplă
cu corpul tău.(O problemă pe care am avut-o a fost să nu știu dacă eram amețit din cauza
uleiului sau a conținutului scăzut de zahăr, așa că o să treci prin niște benzi de testare în prima
lună până când știi ce simți).Și vei fi o persoană foarte însetată.Apa este prietena ta cu aceste
tratamente.Nivelul ridicat de zahăr vă face să vă fie sete tot timpul, la fel și uleiul, așa că luați în
considerare și acest lucru.
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Și nu vă faceți griji prea mult cu privire la scăderea zahărului la început.Nu este ca o picătură
forțată  de  insulină.Uleiul  intră  și  face ceea  ce  îmi  place  să  cred,  deoarece  pornește  toate
organele tale și asta, la rândul său, le ajută să curețe sângele și, de asemenea, are o relație
excelentă cu sistemul nervos și cred că creierul tău are o senzație mai bună pentru corpul tău.
prin  aceste canale  și  știe  să trimită toate abilitățile  sale naturale de vindecare  către părțile
stresate.(În cazul meu, pancreasul, rinichii și sângele meu.) Acum ține cont că este doar teoria
mea și nu sunt un om de știință, mă gândesc doar la cum funcționează pentru mine și la cel mai
bun mod în care îi raționalizez efectele.Este bine să ții un jurnal și să faci controale regulate de
sănătate și analize de sânge pentru a-ți marca progresul.Odată ce A1C-ul tău este sub control
și funcția rinichilor este mai bună, vei ști că ești pe drumul cel bun și atunci te vei menține la
acel nivel la care vei lucra și nu este în nici un fel la fel de viguros ca să ajungi acolo.Cel mai
probabil va necesita doar doze constante mici și o schimbare a stilului de viață de care diabeticii
nu sunt străini.(Mi-a luat aproximativ șase luni să trec de la un A1C de 11 la un 7 și mai multe
modificări în dietă și exerciții  fizice pentru a ajunge la intervalul 5.(Exercițiile acvatice au un
impact redus și au funcționat minunat pentru mine).” Anthony

„Folosesc 1 gram de ulei pe zi pentru neuropatia periferică degenerativă severă și ușurarea
este uimitoare!” Laurie

„Soțul meu a ingerat canabis de ani de zile și ulei RSO recent, pentru diabetul său.Nu numai că
i-a stabilizat zahărul din sânge, dar și-a inversat boala cronică de rinichi.A fost diagnosticat cu
BRC în stadiul 3 și îl pregăteau să fie trecut pe lista de donatori de rinichi.A început să ingereze
tincturi  și ulei  RSO și acum este în stadiul 1 CKD.Medicii  i-au spus că acest lucru nu este
posibil.Am scăpat  de acei  doctori  și  am primit  unul  nou!Uleiul  RSO i-a scăzut  și  tensiunea
arterială, i-a stabilizat anemia și retinopatia diabetică (trebuia să fie complet orb până acum,
spune Western Medicine).Mulțumim Marelui Spirit pentru frumoasa plantă de Canabis și pentru
tot ceea ce ea oferă!!Îți mulțumesc Rick Simpson pentru că ai oferit informații despre cum să
faci ulei esențial de canabis și mărturiile celor care o fac!” Julie

„Partenerul  meu  are  tipul  1  și  consumul  de  puțin  ulei  îi  ajută  la  stabilizarea  nivelului  de
zahăr.Este cu adevărat un cadou...” Spaceleaf

„Am luat 4 metformină și 4 diamicroni pe zi, glicemia mea era de 12% după un test rapid de 12
ore de zahăr din sânge.Doctorul meu, părând puțin dezamăgit, a spus: „Ei bine, cred că nu mai
ai nevoie de pastile pentru diabetul tău.” 9 luni de la cura.Toate simptomele mele, rinichii, artrita,
colesterolul,  tensiunea  arterială,  toate  sunt  mult  mai  bune  la  ulei  decât  la  pastile.Este  un
miracol.

Glicemia mea a scăzut ca o piatră chiar în a șasea săptămână de cură.Într-o noapte m-am trezit
simțindu-mă amuzant,  glicemia mea era sub pragul  de 4%, 3,2%.Am încetat  să iau cele 8
pastile pe zi pe care le luam pentru diabet de tip 2.Asta a fost acum 17 luni.În total am luat 15
pastile pe zi,  acum niciuna.Deci,  Michael,  fă tratamentul la nivel  de vindecare.3 luni,  60 de
grame [urmați instrucțiunile de pe site-ul lui Rick], diabetul dumneavoastră va dispărea.” Petru

„Uleiul  de  canabis  este  singurul  lucru  care  ar  opri  durerea  neuropatiei  mele.Nici  măcar
Oxycontin nu a putut elimina toată durerea, așa cum au făcut CBD-urile din uleiul de canabis
amestecat într-o cremă.Este o plantă minunată pentru tot felul de utilizări medicale și, în sfârșit,
oamenii o recunosc.” Încătuşa

„Rick  m-a  salvat  indirect  de  o  soartă  mai  rea  decât  moartea  după  ceea  ce  am  trecut  cu
specialiștii inimii.14 luni, peste 22 de teste diferite la 4 spitale și un centru medical.„Ești în cel
mai rău caz, o parte a inimii tale este moartă, s-ar putea să ai nevoie de un transplant de inimă.”
Apoi după 14 luni nu au mai putut face analize, au făcut un bypass.

2 ani mai târziu, am intrat pentru o urmărire de la un nou cardiolog care a spus: „Nu există nicio
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leziune a inimii  tale,  cine ți-a spus că există leziuni și  că ai  avut  un atac de cord?Nu este
adevarat." Am fost jucat pentru un fraier.Așa că, când doctorul m-a trimis la un specialist în
diabet, care m-a trimis la un specialist în rinichi, aș fi preferat să trag un pui de somn într-un
banc  de  zăpadă,  apoi  să  merg  princeva  ca  specialiştii  din  sănătate  din  nou.Apoi  vine
uleiul.Acum sunt mai sănătos decât am fost în 20 de ani.” Petru

„Sunt o doamnă de 79 de ani și locuiesc în Franța.Vreau să vă împărtășesc experiența mea
personală cu uleiul de cânepă.Soțul meu Jerome a avut în urmă cu câteva luni un coczis și șold
rupt din cauza unei căderi.Din acel moment totul a mers prost, suferea o mare durere și agonia
planează  puternic  asupra  lui.Nepotul  meu mi-a  spus  că  știe  un  medicament  natural  foarte
eficient care te poate ajuta în această stare dureroasă.Folosim ulei de cânepă în rănile lui și
vindecate, dar umflate, și am dat pe cale orală o cantitate mică zilnic.

Trebuie să spun că recuperarea a fost uimitoare, dar mai este ceva ce trebuie să știți, soțul meu
suferea de multă vreme de impotență erectilă așa că am decis să dau pe lângă ulei, să-l aplic
pe penis, rezultatul a fost cel mai uimitor. pe care am văzut-o de-a lungul vieții, acum soțul meu
este perfect capabil să facă sex intens de mai multe ori pe zi, plus dimensiunea penisului său să
facă mult în creșteri față de dimensiunea pe care o aveam soțul meu când eram tânăr.Poate
părea neobișnuit ca o persoană de vârsta mea să dea această mărturie, dar cred că sănătatea
este la fel de importantă ca o viață sexuală bună.Mulțumesc Rick.” Rochelle

-- Mulțumesc, Rochelle.Da, sănătatea este la fel de importantă ca o viață sexuală bună și da,
uleiul face exact ceea ce ai descris.JB

„Ce tulpini ajută la impotența masculină, JB?Bărbații trebuie să știe asta...” Tomas

--  Asta e o întrebare bună,  Tomas.Pur și  simplu accesați  un site de evaluare a tulpinilor  și
căutați tulpini cu efecte afrodisiace raportate.Apoi achiziționați câteva, testați-l fumând, iar dacă
vă place efectul, faceți uleiul și folosiți-l.Cam asta e tot ce este.Unele tulpini te fac mai excitat
decât altele, iar unele combinații de tulpini vor fi mai eficiente decât alte combinații de tulpini sau
uleiuri.Cam atât  pot  spune în acest  moment.Încercați  uleiul,  dacă nu are  efectul  pe care îl
căutați, faceți sau obțineți un alt lot până îl găsiți pe cel potrivit.Așa ar trebui să fie.JB

„Picioarele mele se simt mai bine decât oricând în ultimii zece ani din cauza neuropatiei.” Leon

„Aș spune  că sunt  șanse ca  problemele  de sănătate  mintală  să  fi  existat  înainte  de orice
consum de canabis; că disconfortul bolii mintale i-a împins să încerce să se automediceze.Am
C-PTSD și am fost în dependență activă de la (cel puțin) 12 până la 33 de ani.Asta acum 5,5
ani.Am încercat aproape toate medicamentele pe care le-am putut pentru că nu mă simțeam
„drept”. A face curat pentru mine a însemnat medicamente psihiatrice și dezintoxicare și câțiva
ani de terapie.

După ce am găsit (din nou) canabis în urmă cu un an și puțin și l-am folosit pentru probleme de
disc,  am fost  șocat  să descopăr  că nu mai  aveam nevoie de câteva dintre medicamentele
psihiatrice pe care le luasem de cel puțin 3 ani.De asemenea, am fost diagnosticat cu diabet de
tip 2 cu puțin timp înainte să descopăr canabisul medicinal.A fost un rezultat direct al unora
dintre medicamentele psihice!Acum am glicemia obișnuită și fac eforturi  pentru a renunța la
ultimele 2 medicamente (antidepresive care trebuie îndepărtate încet) în 2 ani.” Jenn

„Am avut și diabet de tip 2.Folosirea zilnică a canabisului mi-a permis să nu mai folosesc mai
multe medicamente eliberate pe bază de prescripție medicală care mă ucideau literalmente din
interior spre exterior.Această schimbare mi-a dat energie și o senzație de claritate pe care nu o
mai aveam de mult timp.Creșterea energiei însemna că de fapt VREAU să merg la plimbare.Am
început să merg la cursuri de aquafit.

Am făcut câteva modificări ușoare în dieta mea.O schimbare este că am început să mănânc
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mai mult canabis.De obicei, sub formă de ciocolată făcută cu ulei de cocos infuzat de canabis
(ulei super-sănătos, foarte benefic pentru detoxifierea ficatului și pentru a ajuta la pierderea în
greutate).

În primul an de consum zilnic de canabis, am slăbit puțin peste 40 de kilograme.Am câștigat
puțin înapoi, dar eunu sunt deloc îngrijorat de asta pentru că știu că sunt mai stresat în ultima
vreme și că, folosind (în special mâncând!) canabis zilnic, corpul meu va avea grijă de el însuși,
așa cum a fost proiectat.” Jenn

„Nu știu dacă știai asta, dar în 2011, diabetul meu era rău, rinichii îmi scurgeau 12 grame de
proteine pe zi genunchii mă dureau atât de tare încât abia puteam merge.Tendoanele pe care
le-am  rupt  de  șold  în  85  s-au  întors  cu  o  durere  aproape  insuportabilă.Aveam  220  de
kilograme.Doctorul  m-a  trimis  la  un  specialist  diabetic  care  m-a  trimis  la  un  specialist  în
rinichi.Nici măcar nu mai puteam să cânt la chitară.Am încetat să-mi pese.

Am făcut niște cercetări după ce Mike la această postare mi-a spus că un tip pe nume Rick
Simpson a vindecat o grămadă de oameni de cancer cu uleiul de oală.Am crezut că bsdar m-
am uitat în ea.Și am aflat că a funcționat și pe diabetul de tip 2 - ceea ce aveam.

Am urmat instrucțiunile lui Rick Simpson pe care le are pe site-ul său despre cum să o prepar și
cât  să  ia  etc.mi-a  facut  rau,  am crezut  ca  am  gripa,  am  continuat  sa  o  fac,  iar  in  a  6-a
saptamana mi-a scazut glicemia, am incetat sa mai iau cele 8 pastile pe zi pe care le iau si
glicemia mi-a ramas la tinta.

Am slăbit 30 de kilograme, nu mă durea spatele la fel de rău.Am fost la controlul meu de 3 luni
și doctorul meu stătea acolo cu maxilarul deschis.Toate vitalele mele erau normale.Asta a fost
acum 2 ani, am 173 de kilograme glicemia mea este încă normală, fără pastile. Am mai făcut un
test de urină de 24 de ore pentru a vedea cum se descurcau rinichii cel mai mult. rinichii s-au
îmbunătățit mult.” Nu am nicio durere la genunchi sau la spate decât dacă exagerez, dar revine
la normal după câteva zile.Nu mai fumez iarbă, nu prea îmi place să o fumez.Asta a făcut uleiul
pentru mine.” Petru

„Nu sunt sigur că vă amintiți de mine, iau 1 g/zi pentru neuropatie idiopatică severă.Chemat într-
o zi High Noon, Rick și Janet mi-au spus să mă asigur că te țin la curent...Au trecut 3 luni și am
rămas uimit în seara asta...stând pe canapea, mi-am dat deodată seama că câinele meu era
sub  mine,  o  mângâiam  de,  habar  n-am  de  cât  timp,  cu  spatele  gambelor.ȘI  S-A SIMȚIT
MOALE!!!Am avut TREI intervenții chirurgicale sub genunchi în ultimii 10 ani fără anestezie,
pentru că nu simțeam.Una dintre aceste operații a fost o BIOPSIE DE NERV SURAL!ASTA este
șoc și uimire oameni!!” Laurie

„Uleiul de RSO a fost o minune pentru mine, am reușit să mănânc din nou, durerea mea a fost
deocamdată  gestionabilă  și  fără  narcotice,  am  mai  multe  probleme  prea  multe  nume,
narcoticele îmi epuizează aderențele care au curățile mele lipite, doctorii nu vor face nimic decât
dacă am o obstrucție, n-am putut să mănânc altceva decât lichide până acum două zile, 4 zile la
RSO, am luat un sandviș cu brânză la grătar și ieri jumătate de ton sandviș, doctorii nu pot face
nimic pentru mine, așa că sunt pe cont propriu, am 110 de kilograme și asta nu este o greutate
normală și nici o greutate sănătoasă pentru mine, am scăzut până la 98, cu medicamentele lor,
au făcut-o. Aduceți-mă cu hrană cu linguriță, 24/7, drăguț, prefer să mănânc alimente așa cum
am fost intenționați să...Eliberează planta pe care ne-a dat-o Dumnezeu...” Joyce

"Adevăr.Nivelurile de zahăr din sânge sunt acum în limite normale și am scăpat de 2000 mg de
metformin pe zi  și  acum mănânc aproape zero gluten și  urmăresc dieta.Nicio porcărie fără
grăsimi, sau porcărie de dietă, sau mese congelate de Weight Watcher.Ați văzut conținutul de
sodiu din acele mese congelate?Scandalos!" Cheshire

-- Ți-a plăcut gustul acelor alimente când le-ai încercat pe ulei?JB
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„Nu îmi plăceau înainte, dar de când uleiul sau vârsta mea am devenit sensibilă la gluten.Am
mai  multe  migrene,  mai  multe  erupții  fibroase,  acnee,  crampe  de  stomac,  ca  să  numim
câteva.Plus că sodiul mă face să mă umfle ca un balon.De când am devenit în principal un
consumator de canabis și cu uleiul, acum mănânc mai multă cânepă, fructe și legume, mai
puține grăsimi, mai puține ierburi pe alimente.IMI PLACE!Însăalimentele legate de gluten, cum
ar fi pastele și pâinea, ador indiferent dacă sunt pe ulei sau nu.Rezultatul este că corpul meu
nu-i place și eu sunt bine cu asta.” Cheshire

„Bună,  Greg,  am  o  stare  de  sănătate  curată  pe  vezică.Așa  spune  medicul  mulțumită
chimioterapiei.El spune că sunt în remisie totală acum.Dar adevărul a fost că am luat un total de
aproximativ  19  grame de RSO începând cu 13  octombrie  2012  și  până  joi,  19  decembrie
2012.Am luat o lunetă pentru penis prin prostată și în vezică și acum am o remisie totală a
cancerului de vezică.Tot roz sănătos și fără semne de cancer.Doctorul meu spune că arăt de
parcă n-aș fi avut niciodată cancer înainte.A fost uimit cât de bine arăt.Încă mă lupt cu aceste
narcotice  și  știu  că  RSO  mă  poate  ajuta  să  renunț  la  aceste  pastile  înainte  de  a  mă
introduce.Încă sper să-mi diminuez chisturile din fiecare rinichi, la dreapta și la stânga.

Medicamentele pentru somn mi-au fost reduse enorm în ultimele câteva luni și, de asemenea,
am renunțat la Cymbalta COMPLET acum și mi-am redus, de asemenea, Baclifin,  Lyrica și
OXYCOTIN și încă încerc să le scap complet, ceea ce îi uimește pe doctori cât de repede am.
Reduc și cum asta îmi va da șansa de a avea o VIAȚĂ oarecum NORMALĂ.

Cred că fumatul de marijuana medicinală m-a ținut în viață prin această parte narcotică a vieții
mele.Medicii m-au anulat cu mult timp în urmă.Acest RSO mi-a permis să încep să mă îngraș
după ce am atins un minim istoric de 135 la 6 metri înălțime în octombrie anul trecut, iar acum
cântăresc 149 -- asta este un CÂȘTIG de 14 lbs, chiar  în timp ce luam RSO.Spatele meu
înțepenit s-a atenuat de durere și am avut și mai multă mișcare în ultimele luni. Operația la gât a
fost, de asemenea, suspendată în această toamnă de la aportul meu de RSO.

Artrita psoriazică a picioarelor mi-a scăzut și ea și mă rog să nu mai primesc nicio injectare cu
steroizi în picioare și să mă rog la fel și pentru spatele meu. nivelurile rămân scăzute pentru a
preveni mai multe.

Medicul  meu spune că corpul  meu nu mai  poate  face față (DACĂ VREAU SĂ TRAIȚI)  să
schimbe vaccinuri și pastile pentru calitatea vieții.PROFIT, Spun eu.Luați RSO pentru a vă ajuta
cu  toate  afecțiunile  și  pentru  a  vă  reduce  medicamentele  pentru  durere  și  pentru  a  ucide
cancerul pentru totdeauna.Nu am luat prea mult și nu de foarte mult timp dacă poate face asta
într-un timp atât de scurt pentru mine, doar gândește-te dacă întreaga lume ar putea ști despre
asta.Leacul lui Dumnezeu!!!” Tony

„Tatăl meu a fost diagnosticat cu cancer de pancreas în urmă cu 6 luni.În timpul chimioterapiei
s-a răspândit  la  rinichi  și  plămâni.Avea pete peste tot  și  se deteriora foarte repede.Am citit
despre ulei și am decis că nu are nimic de pierdut.Noi am făcut câteva și el este pe el în fiecare
zi de trei luni.Rezultatele scanării au venit ieri.Doctorul a fost uimit.Cancerul de pancreas s-a
micșorat și alte pete au dispărut complet.Tatăl meu este mult mai bine.Fără greață, s-a îngrășat,
nu mai doarme toată ziua și iese din nou și din nou.Cu adevărat uimitor.Suntem peste lună.”
Lisa

--  Grozav,  Lisa,  dar  nu  mai  scanezi  te  rog,  doar  ulei.Chiar  nu  ai  nevoie  de  o  scanare
cancerigenă  pentru  a  vedea  că  se  descurcă bine.După  cum spuneți,  nu  ați  avut  nimic  de
pierdut, așa că nu pierdeți acest joc făcând scanări inutile care pot înrăutăți cu ușurință situația.

Efectele radiațiilor  se acumulează în organism.Cu cât  un pacient  cu cancer are mai  puține
scanări, cu atât mai bine.Acesta este doar bunul simț, nimic altceva.În general, este cu adevărat
mai bine să mănânci încă 60 g de ulei atunci când nu ești sigur dacă ești 100% sănătos.
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De asemenea, toate aceste analize și vizite la medici, de obicei, îi fac pe pacienți foarte nervoși
și îi pun mult sub stres.Stresul și anxietatea sunt greu de evitat atunci când cineva are de-a face
cu o boală, așa că evitați stresul și anxietatea cât de mult puteți -- iar uleiul poate ajuta la stres
și anxietate mai bine decât orice altă substanță pe care o cunosc.JB

„Am folosit canabis de ani de zile pentru diabetul meu.Mereu m-am simțit ca o prostie.În familia
mea, de partea mamei, diabetul era rău, pierderea picioarelor, a picioarelor, a vederii și apoi
moartea.Mătușile, unchii, bunica.Și toate mamele au trecut de diabet.Mama mea avea 55 de
ani.Varsta mea azi.Sora mea tânără aici punctele sunt peste 570 pe zi, 3 injecții pe zi, dar în
ceea ce mă privește, fără diabet, de mulți ani.Sunt destul de sănătos.

Un prieten bun, la 70 de ani.Acum aproximativ șapte luni a venit la mine.Punctele lui erau la
mijlocul anilor 500, era foarte bolnav.Ei bine, după ce a folosit RSO, doar de la tundere, al lui a
scăzut  la  180  de ani.În  doar  câteva luni.Infuzat  cu  ulei  de  cânepă  luate  două  capsule  pe
zi.Acum s-a întors la vânătoare, la pescuit și la tăierea lemnului.Are 76 de ani și pare cu 15 ani
mai tânăr.Știu cu adevărat că canabisul este motivul pentru care nu fac fotografii astăzi.Încă nu
am diabet.Sunt singurul din familia mea.Mi-aș dori ca sora mea să se educe singură, să se
simtă mult mai bine.Ca și cum ai lupta cu un Grizzly în fiecare dimineață.” Ron

„Vă spun cu adevărat că, în cazul meu, o combinație de ulei de canabis și trecerea la miere ca
îndulcitor mi-a scăzut nivelul zahărului la niveluri acceptabile (a se citi normal).Trebuie doar să
folosesc  echivalentul  unei  cantități  de  mărimea  orezului  cu  bob  lung.Sufar  de  neuropatie
periferică,  insomnie,  dureri  cronice  de gât  și  articulații,  un  ficat  prost  (care  este un termen
medical aparent), număr scăzut de trombocite, EBV cronic și o splină mai mare decât o cutie de
pâine.Nu pot (nu că aș fi) să fiu operat fără o probabilitate extremă să exsanguinez.

Acum NU aș sugera nimănui să facă asta, dar sunt bolnav de zece ani.S-a înrăutățit cu cât m-
au supus mai multe medicamente și proceduri.In sfarsit am spus „DESTUL”.Fără OTC, fără
medicamente comerciale, toate pe bază de plante sau alimente.Îmi folosesc ND-ul pentru a
solicita  teste  pentru  mine,  apoi  îl  trec cu ea și  pot  cere modalități  sugerate.Dar!Am ultimul
cuvânt.Și mă descurc mai bine.” Hoodie

„Mâncătorii  de diabet zaharat de tip 1 sau nu, glicemia mea a crescut întotdeauna rapid.De
când folosesc uleiuri, zaharurile mele rămân normale.Pentru prima dată de când l-am primit la
20 de ani, testul meu a1c este acum 6,8.” Eugene

„Am un prieten, mai mult de unul, dar zaharurile lui erau peste 20.Am fumat mult timp peste 35
de ani, așa că ne-am luat niște ulei.Nimic din ce făcea doctorul nu funcționa.Zaharurile lui sunt
acum 10.Încă este ridicat, dar îi place Pepsi.” Donald

„Uleiul mi-a ucis total durerea din cauza pintenilor osoși și a plămânilor slabi, care par să devină
mai  puternici  pe  zi  ce  trece!Și  tocmai  am  început  uleiul  de  curând!Amândoi  sunt  uimit  și
recunoscător!” vesnic verde

"Incredibil.Este o plantă minune.Se pare că încearcă să-ți normalizeze sistemul, indiferent de ce
este în neregulă.” Zed

„Soția mea nu mai are neuropatie la picioare.Eram fără ulei în urmă cu vreo două luni și în acele
20 de zile neuropatia a început să revină în ultimele zile.Patru zile înapoi la ulei și nu mai sunt
ace.Ea nu mai are hipertensiune arterială și a slăbit aproape 30 de kilograme, pur și simplu
adăugând ulei de canabis la rutina ei.Are și fibrilație atrială.Fără aritmie de la începutul uleiului.”
prietene

„Zahărurile mele au scăpat de sub control.Am luat cantități maxime de insulină și medicamente
orale fără niciun rezultat.Mă îngrășisem o tonă de la aceste medicamente și eram mizerabil.Am
început să folosesc ulei, urcând picătură cu picătură, testându-mi sângele de 8 ori pe zi, pentru
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a fi sigur că sunt bine.A mers!La o doză ușoară, zaharurile mele au scăzut la normal.Doi ani mai
târziu, sunt în viață, am scăpat 67 de lire sterline, nu am schimbat dieta și îl ajut pe Rick.Dacă
numerele mele cresc (uneori sunt rău) îmi cresc uleiul.” Janet

„Bună ziua, domnule Simpson, sunt Aaron, am 17 ani.Am folosit rețeta ta de ulei pentru a-mi
ajuta diabetul  de tip 1.Ar trebui  să iau patru injecții  de insulină pe zi  la  doze mari,  dar din
moment ce am folosit rețeta ta de ulei, trebuie să iau doar una noaptea și personal aș dori să-ți
mulțumesc.Nu  există  multe  ființe  umane  ca  tine  pe  această  planetă  și  acum  ai  unamai
susținător în spatele tău.Cu stimă, Aaron”

„În scopul acestei narațiuni, numele meu este Alexis.Sunt diabetic din 1994.În toamna anului
2010,  piciorul  meu  stâng  a  suferit  ceea  ce  părea  un  simplu  ligament  rupt,  iar  tratamentul
medical nu a fost la îndemână, iar puținul tratament pe care l-am primit a fost neglijabil.Am fost
informat că s-ar putea să am piciorul lui Charcot, care de obicei rămâne nerecunoscut, mai ales
în faza acută,  până când apar complicații  severe.Recunoașterea și  diagnosticarea precoce,
imobilizarea imediată și un program de îngrijire preventivă pot minimiza morbiditatea asociată
cu  această  complicație  devastatoare  a  neuropatiei  diabetice.Dacă  este  gestionat
necorespunzător, piciorul Charcot poate avea consecințe dezastruoase, inclusiv amputarea.

Până în decembrie, aveam o durere ulcerată la baza piciorului meu foarte umflat.După ce a
solicitat îngrijiri ortopedice urgente, medicul a diagnosticat-o rapid ca fiind „Charcot cronic cu
osteomielita”. Piciorul meu avea buzunare de aer și o infecție gravă în os.Mi-a spus că singurul
tratament viabil este amputarea imediată a piciorului.Am avut dureri severe fizice, emoționale și
spirituale.Doctorul mi-a dat o săptămână să mă ocup de asta din punct de vedere psihologic.Mi
s-a oferit un scaun cu rotile cu instrucțiuni de a nu suporta greu greutatea pe picior.

Știm cu toții  că Dumnezeu lucrează în moduri  misterioase și  minunate.Mi-a adus doi dintre
„îngerii săi vindecători” umani cu medicamente pe care le-a oferit cu mult timp în urmă.Neavând
nimic  de  pierdut,  cu  excepția  piciorului,  am luat  medicamentul,  mi  l-au  adus  cu drag,  atât
sublingual și l-au aplicat direct pe rana deschisă.Până la sfârșitul săptămânii, eu și cei care au
grijă  de mine am putut  vedea o îmbunătățire doar  cu exteriorul  rănii.Când l-am revăzut  pe
doctor, mi-a oferit încă o săptămână cu o serie lungă de recomandări despre ce să fiu atent, pe
care  el  a  numit  un  moment  „OMG...”.Am  continuat  cu  fidelitate  să  administrez  doza  de
medicament  sugerată.Am început  să  mă simt  mai  bine  și,  mai  important,  durerea  ulcerată
începea să se vindece.Până în aprilie mi sa permis să merg pe picior timp de 10 minute pe zi.A
fost  necesară  o  mică  procedură  chirurgicală  pentru  a  îndepărta  o  parte  din  masa  osoasă
deteriorată care se forma.

Continui  cu  medicația,  iar  medicul  meu  este  prudent  optimist,  că  s-ar  putea  să-mi  țin
piciorul.Infecția din osul meu a fost foarte gravă și va dura ceva timp să se limpezească, dar se
vindecă.În prezent, medicul ia în considerare o posibilă intervenție chirurgicală constructivă la
piciorul meu în decurs de un an, dacă aceasta continuă să se îmbunătățească.” Alexis

„Sunt  unul  dintre prietenii  pe  care îi  menționează „Alexis”.I-am trimis un link  către  această
postare și ar putea dori să se dezvăluie când o vede, o voi lăsa în seama ei.Am fost de multă
vreme un susținător al legalizării marijuanei în scopuri recreative și am fost conștient că poate
ameliora efectiv durerea și anxietatea.Cu toate acestea, abia în ultimele 8 sau 9 luni am fost cu
adevărat conștient de puterea de vindecare a canabisului.Când am vorbit cu Alexis în februarie
și ea mi-a spus despre amputarea propusă, am urmărit filmul lui Rick.Fugi din leac” dar a fost cu
adevărat sceptic.Eu și partenerul meu discutasem despre posibilitatea de a face ulei de cânepă
și de a-l încerca ca remediu, iar prietenul nostru comun Alexis părea un candidat principal.Ea a
fost de acord și am făcut un lot de ulei în acea noapte și am început să-l administrăm a doua
zi.Rezultatele inițiale erau promițătoare, dar eram încă foarte sceptic.Dar așa cum i-am spus lui
Alexis:  „Ce ai  de  pierdut?piciorul  tau?doctorul  deja  vrea să-l  ia!”  Niciodată  nu am fost  mai
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mândru decât ziua în care a intrat în camera mea de zi.Și deși din cauza operației ei este din
nou într-un scaun cu rotile pentru puțin timp.medicul ei i-a spus că este o „prioritate supremă” ca
Alexis să danseze la nunta ei în luna mai.Asta de la bărbatul care a vrut să-i taie piciorul cu
patru luni în urmă.” Stand

„Mulțumesc Rick, am făcut uleiul pentru a ajuta oamenii care nu aveau idee despre capacitatea
lui de a se vindeca.Cazul unu - diabetic sub dializă, 5 zile pe săptămână, câte 6 ore.13% funcție
renală și durere majoră.Durerea a dispărut în prima zi.Trei luni la tratament până la 2 ori pe
săptămână pe dializă, 3 ore.Și 54% funcția rinichilor înapoi.La cinci luni de la tratament, nu mai
face dializă  și  98% funcția  rinichilor  este  înapoi,  și  nu  mai  eliberează medicamente  pentru
durere și își revine viața după 25 de ani.ani de iad.Oh, da, fără taxă pentru ulei și îmi place
fiecare minut în care pot să o ajut.Ceilalți pe care îi tratăm au și ele un succes similar, așa că vă
mulțumesc că m-ați lăsat să fac parte din asta.” Dan

„Soțul meu are diabet de tip 2 și a luat canabis și a fost redus de la 3 injecții pe zi, pe lângă 5
unități noaptea la 5 unități noaptea, așa că ajută.Îl ia doar de o lună și jumătate.” Gladys

„Am vindecat și 5 persoane.Prietenii mei.Diabet de tip 2.Cancer ovarian.Obezitatea.Cancer de
piele.Și îmi vindecă grețurile severe de dimineață HGG.O fac singur.În curtea mea.Îl predau pe
copilul meu de 4 ani.Înțeleg cât de important este.” HempGirl

Digestia și boala Crohn
„Uleiul ajută la boala Crohn.Oprește inflamația din intestine.Mi s-a făcut o tumoare și mi s-au
îndepărtat 1/3 din ficatul și vezica biliară înainte de a afla despre ulei.Acum uleiul a vindecat
toate efectele urâte ale chimioterapiei pentru hepatita C și operațiile mele.Am slăbit 18 kg și mă
simt grozav.” Michelle

„Mi s-a dat o sumă mică de încercat.Wow.Am mancat ca si cum nu am mancat de ani de zile!
Mi-a  revenit  apetitul!Acum  știu  că  nu  este  ieftin,  dar  funcționează  pentru  tot  felul  de
probleme.Mulțumesc!" Danny

„Am găsit același lucru!60 de lire sterline cu puțin mai mult decât acum un an de la 205.Acum
am revenit  la 180 de ani și  sunt stabil.Devin absolut râvnitor,  și  nu doar mâncăruri.De fapt,
mănânc o masă completă pe zi acum.Inainte de?2 mușcături și am vrut să...Ei bine, să nu fim
prea grafici.” Hoodie

„Și,  desigur,  schimbarea  dietei  a  fost  cauzată  și  de  RSO...Am poftă  de  mâncare mult  mai
sănătoasă acum decât am avut vreodată...Am avut o problema cu ciocolata...acum e suficient 1
bucata si  nici  nu am nevoie de asta de cele mai  multe ori!!!Vreau să mănânc sănătos,  să
TRAIȚI sănătos!!!” Laurie

„Într-un forum despre boala Crohn m-am simțit practic „hărțuit” să aflu ce este acest „RSO”.Și la
doar  două  săptămâni  după  aceea,  mi-a  salvat  viața  și  o  face  în  fiecare  zi.Descoperit
29.12.12.Viața salvată 1/11/13.” Sarah

„Sper că nu ești închis, tocmai te-am găsit!M-am întins în pat luna trecută cu un sentiment sigur
de moarte peste corpul meu, așa cum am simțit înainte.Cu doar 2 săptămâni înainte am dat
peste numele tău și am lucrat pe un forum al lui Crohn.Tipul ăsta ți-a repetat numele de atâtea
ori, aproape că m-am simțit „hărțuit” să-ți iau numele.Puțin timp mai târziu, am căutat numele
tău și uleiul.Au apărut o mulțime de informații,  așa că am început cu un talk show radio pe
internet numit „Red Ice Radio” și o înregistrare a unui interviu cu Rick pe tema uleiului.Când s-a
terminat, am plâns.M-am dus acasă și i-am spus soțului meu totul despre asta.

FF până în ian.11 ziua în care ar fi trebuit să mor.Soțul meu tocmai cumpărase ceea ce ne
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trebuia pentru a face ulei pe 10 și avea in plan să facă ulei într-o zi sau cam așa ceva.Pe 11 mi
s-a făcut rău dimineața... așa cum îmi fac majoritatea dimineților.Boala m-a cuprins repede și
puternic.M-am întins în pat să mor... Știam că era rău când nu mă puteam hotărî să-mi sun soțul
la serviciu.Când a ajuns acasă, a început imediat la ulei.Am mâncat o minge de mărimea unui
fulgi de ovăz și am simțit  că corpul meu se întoarce înapoi în decurs de o oră, așa că am
mâncat o altă minge și după 2 ore am putut merge singur la baie.A doua zi dimineața abia am
simțit simptomele din ziua precedentă și m-am dus la muncă!(lucrări de sfârșit de săptămână-
lent și ușor) pe 15 am acoperit și o zi suplimentară și mi sa cerut ultimul minut să acopăr restul
săptămânii.VOI POVESTI LUMII DESPRE RSO!

Am uitat să menționez că am boala Crohn, colită și arsuri bio-chimice (scurgeri de apendice) de
la  plămâni  în  jos.Apendicele  mi-a  scurs  timp  de  5  luni  și  jumătate  la  sfârșitul  lunii
decembrie.2008 până la 19 mai 2009.Eliminarea a 1 galon de deșeuri infecțioase.

Am luat acest ulei în fiecare zi, timp de 39 de zile, la o minge de mărimea boabelor de ovăz de
3 ori pe zi.Nu mai am nevoie de medicamente și cu greu îl fumez.Mai beau suc de Aloe Vera
95%.Face uleiul  să funcționeze și  mai  bine.Înregistrez totul.Nu voi  mai  lua  niciodată o altă
substanță făcută de om.” Sarah

„Pot este singurul remediu care a forțat boala mea severă Crohn în remisie.Cure de canabis.”
Alicia

„Când spun că canabisul vindecă boala Crohn,  vreau să spun serios.Am trăit  30 de ani cu
această boală, necunoscută pentru mine, și am aflat abia după ce am renunțat la consumul
recreațional de marijuana.A fost o pauză lungă, iar boala mea Crohn nu a revenit la niveluri
controlabile până când am reluat consumul de canabis.Inițial îmi ucideam greața, dar apoi am
găsit că este ajutată de boala Crohn.Nu se uită înapoi!” Sean

"Buna treaba!Când lucram la dispensar, am avut norocul să cunosc un tânăr (18) care avea
boala  Crohn  destul  de  avansată.El  nu  folosea  RSO la  momentul  respectiv,  ci  doar  câteva
medibles  pe  care  le-am  purtat.A intrat  pentru  o  operație  exploratorie  și  nu  a  putut  să-și
folosească canabisul.S-a îmbolnăvit destul de mult în spital, febră, infecție, slăbit rapid pe un
cadru deja prea subțire.Doctorul lui a fost în cele din urmă de acord să-i dea un permis de zi, ca
să poată veni să ne vadă și să ia niște medicamente.

Doctorul lui a fost peste măsură de uimit când a intrat să-l verifice a doua zi dimineață și stătea
în pat, cu ochii strălucitori și coada stufoasă, după ce mâncase o masă bună cu o seară înainte
și tocmai își lua micul dejun.Ultima dată am vorbit cu pacientul, tocmai auzise de RSO.Nu am
nicio îndoială că va fi complet vindecat de toate problemele de la Crohn în cel mai scurt timp.”
Jenn

„Am Crohn.Mulțumită lui Rick Simpson, îmi revin viața!” Kathleen

„Știu că vindecă boala Crohn, știu direct.Trebuie să-l ingerați.Am fumat ani de zile și pentru a
retrăi durerea... Vindecarea nu a venit până când am ingerat uleiul.Încearcă, nu ai nimic de
pierdut decât o boală insuportabilă.” Sara

„Uleiul de canabis m-a ajutat să-mi vindece boala Crohn, astfel încât să mă pot descurca!Acum
am din nou o calitate a vieții datorită uleiului Rick Simpson și uleiului Shona Banda.N-aș fi fost
NICIODATĂ în stare să fac așa ceva în această perioadă anul trecut... abia am putut să merg la
cumpărături fără teama că trebuie să fiu lângă o baie.A trebuit să mă retrag în mod constant de
la spectacolele de artă și de la concertele de pictură live din cauza cât de rău era Crohn-ul
meu.Din fericire, am fost introdus în uleiul de canabis și în cele din urmă am găsit uleiul potrivit
pentru mine.Trăiesc și iubesc din nou viața...serios, anul trecut, la vremea asta, nici nu puteam
să merg la o piață de fermieri...viața nasolă!CANNABIS VINDECA!!!!
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Citirea ~ Live Free or Die a lui Shona Banda mi-a dat puterea să mă ridic și să am curajul să
TRAIȚI LIBER și să mă vindec.Citește cartea Rick Simpsons!Este o autobiografie minunată,
plină de informații care este valoroasă de știut.Ambele cărți vă ajută să vă treziți mintea, astfel
încât să nu mai trebuie să faceți parte din oi.Aflați adevărul.Cauta pe Google." Linzy

„Unul dintre cele mai grozave sentimente pe care nu le-am mai simțit de mult timp este să simt
acea  căldură  minunată  de  la  consumul  de  jalapenos  cu  sriracha  în  pho...Fără  durere  în
intestine!Slavă Domnului pentru ULEIUL DE CANNABIS!Obișnuiam să iau durerea doar pentru
a mă putea trata cu pho….mâncarea mea preferată vreodată…..Astăzi pot să mănânc și NU
SIMT DUREREA deoarece uleiul de canabis ajută la gestionarea bolii mele Crohn!!!O, cât de
dor mi-a fost de gustul pho și de arderea caldă de la mirodeniile iute!Nu voi înceta niciodată să-
mi iau uleiul.Mmm mmm nicicum!” Linzy

„Am Crohn și  face  minuni!!!Funcționează  mai  bine decât  orice  pastilă  pe care  mi-au dat-o
vreodată.” Andrew

„Îmi tratez colegul de cameră pentru colită cu RSO în prezent.Când și-a distrus motocicleta, a
fost despărțit grav și a fost în spital timp de o lună.În timp ce eram în spital, ni s-a spus că are o
masă la colon și că cel mai probabil este cancer.El suferă de colită de când era17 ani, acum are
29.

După ce am fost speriat de moarte și nu am știut ce se întâmplă, am vorbit cu prietenul meu
despre  încercarea  RSO.A  făcut  uleiul  Rick  Simpson  pentru  prietenul  meu  și  îl  ia  din
octombrie.Medicii spun că masa s-a reglat de la sine, culoarea normală a revenit și nu mai cred
că este cancer.Am oprit  efectiv  sângerarea din măruntaiele lui  acum, din octombrie,  fără o
singură  criză!Inflamația  este  minimă.Nu vom înceta  NICIODATĂ să  folosim RSO în  familia
mea!!!” Chris

„Folosesc ulei pentru colită.Functioneaza.Singura problemă este că nu am o tulpină adecvată,
așa că mă amețez puțin de la ea.Dar cui îi pasă, mă simt bine.” Igor

„Am un  prieten  cu  colită  și  mă ajută  într-un  ritm  uimitor.L-au  luat  pe  toate  medicamentele
genetice, cred că era foarte aproape de o pungă clauzală.Am văzut mai mulți medici, este foarte
deschis la problemă, detalii etc.Aș putea încerca să obțin mai multe detalii.” Justin

„Am colită  de la  tratamentele  cu radiații...narcoticele  sunt  inutile.Canabisul  este  SINGURUL
lucru care mi-a dat o alinare de durere.” Lee

„Pentru cei care se uită la tulpini care funcționează cu colită, o mulțime de încrucișări Cheese și
Chemdogg sunt cele care par să funcționeze cel mai bine pentru cei pe care îi cunosc și care le
folosesc.” Chris

„Am folosit RSO încă de la vârsta de 20 de ani pentru a preveni progresia colitei ulcerice.Am
tractul digestiv complet normal la 41 de ani.Tatăl meu a suferit în mod individual de boala Crohn
și este, în umila mea părere,  că uleiul  a fost  cel  care m-a împiedicat să am și  eu aceeași
soartă.” Todd

„Folosesc canabis atunci când am o criză de diverticulită, este singurul lucru care îmi oferă o
adevărată ușurare, ajută foarte mult la durerile de stomac și ajută mușchii din abdomen să se
relaxeze, mai bine decât analgezicele prescrise care maschează doar durerea pt. un pic de
timp!" David

„Folosesc RSO și pentru Crohns-ul meu.A fost un miracol pentru mine.” Bobby
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Inima, tensiunea arterială
„Inima  este  un  organ  vital,  iar  uleiul  întinerește  organele  vitale.Când  pacienții  încep  să
folosească  uleiul,  de  obicei  își  reduc  dozele  de  medicamente  pentru  inimă  și  majoritatea
încetează să le folosească de îndată ce simt că le pot opri.Uleiul este foarte benefic pentru
inimă,  dar  cred  că  pacientul  ar  trebui  să  consulte  un  medic  atunci  când  iese  din  aceste
medicamente care i-au fost prescrise.

Uleiul poate regla foarte eficient tensiunea arterială și, în unele cazuri, aritmia.De obicei scade
tensiunea arterială, așa că cei care folosesc medicamente pentru tensiune arterială ar trebui să
fie atenți la utilizarea uleiului până se obișnuiesc cu el.O combinație de medicamente pentru
tensiunea arterială și uleiul poate reduce presiunea prea scăzută și, prin urmare, este o idee
bună să monitorizați tensiunea arterială folosind un tester de tensiune arterială.În multe cazuri,
pacienții vor descoperi că uleiul crește ușor ritmul cardiac.

Acest domeniu necesită mult mai multe cercetări, așa că pacienții ar trebui să-și urmeze bunul
simț atunci când încep cu uleiul, dar ar trebui să rămână, de asemenea, în legătură cu medicul
lor,  deoarece pot  întâmpina unele probleme la eliminarea acestor medicamente.Pacienții  cu
inimă ar trebui să verifice cablajul electric la domiciliu sau la locul de muncă.Inima lucrează pe
impulsuri  electromagnetice  și,  prin  urmare,  ar  trebui  să  evite  pe  cât  posibil  să  rămână  în
câmpurile electromagnetice.

Aș mânca uleiul și l-aș folosi și în supozitoare.În ceea ce privește aplicarea topică, nu strica
niciodată, dar nu pot spune cât de benefică este cu adevărat în acest moment.Ca întotdeauna,
aș folosi cânepătoate modurile posibile.Aș include, de asemenea, semințele de cânepă și uleiul
din semințe de cânepă în dieta mea, atât semințele, cât și uleiul sunt cunoscute că au efecte
foarte benefice asupra multor afecțiuni cardiace.

Dacă aș fi medic și ar fi să efectuez o intervenție chirurgicală sau un transplant de inimă, etc.,
aș încerca mai  întâi  să  întineresc organul  cu  cel  puțin  60g de ulei.Dacă 60g nu ar  aduce
pacientul într-o stare de sănătate suficientă, tot le-aș da uleiul.JB”

„Mi-am redus  și  am încetat  să  iau  pastilele  pentru  tensiunea arterială,  deoarece tensiunea
arterială avea valori prea scăzute.Odată ce am luat pastilele pentru tensiune, tensiunea mi s-a
normalizat.Bătăile inimii pare mai regulate și nu atât de deranjante, având în vedere că am bătăi
neregulate ale inimii de la naștere.” George

„Am avut  un atac de cord a  doua zi  după ziua mea de naștere,  2 aprilie  2012.Doctorul  a
încercat să-mi spună că totul a fost artrită și a fost doar atac de cord.Nu le place că folosesc
canabis, am avut o lovitură mare aici jos între un doctor care este doar farmacist și împinge
pastile și un farmacist naturalist, m-a ucis și doctorul meu, am fost blocat 100% pe o parte și
80% pe de altă parte, am crezut că sunt schilod, îți cer ajutorul săptămâna trecută și singurul
confort pe care l-am avut a fost canabisul, încă mai caut ulei, am artrită, ăsta au spus că este
văduvă maker, am avut noroc, am mers la urgență, mi-au spus că mi-am pus un stent și aștept
să văd ce să fac cu celălalt, mulțumesc Rick, faci un lucru grozav și ești foarte apreciat.Hei, sunt
încă aici, și încă o notă: soțul meu nu merge la medic, nu bea și nu fumează, doar consumă
canabis în toți acești ani.Are tensiune arterială la fel ca un adolescent, sănătos, Dumnezeu să
te binecuvânteze pe tine și pe noi toți, Barbie încă trage (@ O@ ) pentru durere.” Barbie

„Câinele meu care are insuficiență cardiacă congestivă continuă și ea a luat ulei din martie.Pace
iubire și RSO!!” Jenna

„Tensiunea mea a mers de la 139/99 la 114/80, nu a fost niciodată atât de scăzută.Mulțumesc
Rick.” Jayson

Q.Bună,  am  o  întrebare.Eram  curios  dacă  au  existat  mărturii  despre  uleiul  care  ajută  la
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FIBRILAȚIA ARTERIALĂ?Un tip neregulat de bătăi ale inimii.Mulțumesc!!!!" Maria

A.Dragă Mary, da, desigur.Asigurați-vă că uleiul este produs și utilizat conform instrucțiunilor
noastre și aveți grijă să îl combinați cu medicamentele pentru inimă.JB

„Acum  voi  împărtăși  tuturor  povestea  mea  și  lupta  mea  lungă  cu  hipertensiunea  arterială
(hipertensiune  arterială).De  la  vârsta  de  25  de  ani,  am  avut  întotdeauna  o  provocare  cu
hipertensiunea arterială, dar în 2008 sau cam asa ceva nu am plătit prima asigurării de viață la
timp.Mi s-a spus că am nevoie de un examen fizic pentru a fi repus.Compania m-a trimis la o
asistentă  locală  care  mi-a  luat  tensiunea  arterială.Era  180/120.Ea  mi-a  spus  că  sunt  un
„accident vascular cerebral” și mi-a recomandat să merg direct la camera de urgență.Ei bine, nu
îmi plac în mod special spitalele, așa că m-am dus acasă și am urmat o disciplină de remedii
naturiste - toate care nu au făcut nimic.Mi-am verificat frecvent tensiunea arterială pentru a
vedea ce a funcționat, inclusiv exercițiile fizice.Era încă destul de sus și a rămas acolo.

După un an și TA peste 180, un prieten a spus că mai bine merg la medic, ceea ce am făcut.Am
luat niște medicamente care au făcut puțin, dar m-au și făcut foarte amețit și cețos.Am renunțat
la medicamente și am găsit un produs MLM care era „garantat” pentru a curăța arterele într-o
lună.Ei bine, am făcut doze cvadruple și încă aveam tensiune arterială mare severă după 9
luni.În octombrie trecut, tensiunea mea a crescut la 235/135 (periculos de mare)și am simțit că
era pe cale să dispar, așa că în cele din urmă am cedat și am mers la camera de urgență din
spital.M-au conectat și au încercat două medicamente - Lisinopril și Diltazem, care au scăzut
tensiunea arterială la 150/110.Am luat medicamentele până am epuizat într-o lună.Când m-am
întors la medicul meu pentru un control  într-o lună și  tensiunea arterială era încă în jur de
160/110.Eram foarte frustrat pentru că eram încă un „accident vascular cerebral de mers”.

În ianuarie, mi s-a făcut cunoștință cu Aamann, din Colorado, care a lucrat în mod special cu
uleiul de canabis.Mi-a spus că uleiul a făcut minuni la pacienții cu SM și durerea, pe care o are
soția mea.Mi-a mai spus să mă uit la film...Fugi din leaccare folosea în mod special uleiul de
canabis, pentru vindecarea multor tipuri de cancer.

Soția mea, după ce a fost vândută și puțin mai deschisă la minte, a fost încă reticentă să-l ia,
așa că mi-am luat doza pentru a vedea ce a făcut pentru tensiunea arterială.Aamann a spus să
încep cu o doză foarte mică și să merg până la toleranța mea.Am început cu dimensiunea unui
bob de orez, iar tensiunea mea dimineața fără alte medicamente era la 138/90 – o îmbunătățire
mare.De asemenea, nu mai aveam vechiul medicament când am început.Am continuat cu doza
mică, dar efectele dramatice au încetat  să se mai producă,  până am crescut  doza la două
boabe.Uimitor BP a revenit imediat.Sunt încă în modul experimental pe propriul meu corp, iar în
ultimele  zile  tensiunea arterială a fost  normală  și  am susținut-o luând aproximativ  3 boabe
înainte de culcare și fără medicamente pe bază de prescripție medicală.Nici eu nu am observat
niciun efect secundar și intenționez să-l mențin sub pragul „de a deveni mare”.

Când am aplicat pentru cardul medical, medicul a spus că nu există antecedente medicale de
remediu cu ulei de canabis pentru tensiunea arterială.Încă am putut obține aprobarea din cauza
durerilor  articulare  pe  care  le  am  de  ani  de  zile.Ghici  ce?A  existat  un  alt  efect
secundar/beneficiu grozav - gata de dureri articulare.

Mulți oameni, inclusiv mie, nu le place fumul.„Oalei” care nu pot funcționa și care folosesc greșit
această dispensă au dat industriei un ochi negru.Sper că statul nu va arunca copilul afară cu
apa de baie cu acest medicament minunat.”

Q.Cât de mult luați pentru controlul zilnic al tensiunii arteriale?Joe

A.Cel mai bine este întotdeauna să luați cel puțin tratamentul de 60 g conform instrucțiunilor și
apoi să reduceți la o doză de întreținere.JB
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„În perioada în care am luat-o pentru cancer, am făcut un test de sânge la scară completă...
medicii au fost uimiți de colesterolul meu, nivelul zahărului din sânge și tensiunea arterială!Au
spus că e ca un adolescent.Și am 49 de ani!” Lindsey

„Aveam 240 de kilograme și eram prediabetic.Pierderea simțului mirosului și gustului, inflamație
și  umflare la  nivelul  picioarelor  și  picioarelor  inferioare,  furnicături  în vârful  degetelor.Au,  de
asemenea, OA severă.După aproximativ 6 luni cu boabe de orez RSO 2/zi, toate simptomele
diabetului au dispărut și nicio durere cronică din OA.Slăbit peste 40 de kilograme.Am făcut eu
uleiul.” Ron

„Nu știu despre colesterolul meu, dar știu că după o săptămână în care am mâncat mai puțin de
un  bob  de  orez  în  fiecare  zi,  am  început  să  slăbesc.În  săptămâna  a  doua  mi-a  dispărut
grăsimea de pe burtă și am pierdut pielea.Săptămâna a treia pielea liberă se strânge din nou...”
Daniel

„Colesterolul meu a scăzut la valori normale și am întrerupt medicamentele de la medici.Cu mult
înainte, au spus că voi lua medicamente pentru tot restul vieții.Și zahărul meu este normal,
aveam 126 de ani, acum 80 ani 90.” Jose

„Mi-am făcut un test de sânge în urmă cu câteva luni și doctorul s-a dezvăluit despre faptul că
nu-mi iau medicamentele pentru colesterol și m-am oprit acum aproximativ 10 luni.L-am întrebat
cum sunt nivelul meu de colesterol și mi-a răspuns cu o voce scăzută că este în regulă, dar a
mers după mine că colesterolul meu rău era mai mare decât cel bun, dar așa a fost întotdeauna
așa că cred că așa este corpul meu. .Sunt pe RSO de un an și am slăbit 30 de kilograme, iar
nivelul zahărului a scăzut, așa că nu sunt prea îngrijorat și am oprit alte medicamente, așa că
îmi place cu siguranță uleiul.” Al

„Am fost foarte sceptic când am citit mărturii pe web.Dar după ce doi dintre prietenii mei l-au
folosit în mod regulat și le-am cunoscut problemele de sănătate înainte și văd astaîmbunătățirea
incredibilă  a  vieții  și  sănătății  lor,  chiar  aș  vrea  ca  marijuana  să  fie  scoasă  de  pe  lista
substanțelor interzise.Fiecare ar trebui să aibă voie să-și crească pe a lui.

A fost o vreme în trecut când eram foarte împotriva marijuanei, dar unii prieteni mi-au schimbat
punctul  de  vedere.Una  a  suferit  destul  de  mult  timp  de  hipertensiune  arterială  -  era  pe
comprimate (și era împotriva ei de foarte mult timp) până când cineva a convins-o să încerce
doar  o săptămână.A făcut-o și  efectul  a  uimit-o,  deoarece de la  aproximativ  200 de unități
obișnuite a scăzut la 140 de unități.

Un alt prieten s-a luptat cu dureri de gât și stomac și probleme legate de ulcer de mai bine de 4
ani.După câteva săptămâni de doze regulate de marijuana sub formă de ceai, fum și picături,
arată mult mai bine.Doarme mai bine, nu mai are nevoie de pastile.” Alex

Astm, respirație, plămâni
„Sunt într-o sănătate aproape perfectă, nu mai am astm, am pierdut excesul de greutate fără
exerciții fizice și mă simt grozav în fiecare zi.Numiți o pastilă care poate face asta?” Edward

„Mulțumesc pentru ulei, m-a ajutat să înving o pneumonie severă.Uleiul a făcut ceea ce NyQuil
și antibioticele de la doctor nu au putut face.Si m-am vindecat peste noapte!!!Rick Simpson a
adăugat  ușurare și  vindecare în viața mea și  pentru asta voi  fi  mereu recunoscător  pentru
munca lui Rick Simpson și uleiul său.Continuă să te vindeci!” Joe

„Ne-am aștepta ca vaporizarea uleiului să fie eficientă în tratarea astmului și a altor probleme de
respirație.Dar,  în  mod surprinzător,  am descoperit  că  supozitoarele  cu  ulei  de cânepă sunt
extrem de eficiente în deschiderea căilor respiratorii.De obicei,  în 30 de minute după ce un
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pacient ia un supozitor, ei raportează că simt că plămânii li s-au deschis și că pot respira mult
mai ușor.Desigur, ca și în cazul oricărei alte boli, aș ingera o doză standard de 60 g timp de trei
luni și aș rămâne cu un gram pe zi până mă simțeam complet sănătos.Apoi, desigur, aș lua o
doză de întreținere pentru tot restul vieții.Aș folosi uleiul pe cale orală, local pe gât și pe piept și
sub formă de supozitoare.JB”

„Am fost diagnosticat cu emfizem cronic în 2002.Mi s-a spus că am plămânii unui bătrân bolnav
de 90 de ani.Am încetat să mai fumez tutun și doar am fumat canabis bun.Funcția pulmonară
este  bună  astăzi.Tocmai  am  început  să  folosesc  uleiul  zilnic  și  pentru  durerea  coloanei
vertebrale.” Ioan

„Am astm bronșic de 21 de ani, am fumat țigări și mmj de la 14 ani.Nu am fost nevoit să-mi
folosesc  inhalatorul  de  când  am experimentat  cu  marijuana  în  93.Mai  am  un  inhalator  de
salvare,  dar  NU este  nevoie  de el.De asemenea,  NU-mi  lua  relaxante  musculare,  800 mg
ibuprofen, antidepresive sau alte două pentru migrene.Iubesc MMJ.Mi-a salvat viața.” Kari

„Prima dată cu RSO am luat 1,7 grame într-o pastilă.Nu puteam să merg drept, mă simțeam de
parcă sunt retardat mintal, dar rezultatul a fost că m-am vindecat de o pneumonie severă a
doua zi!!Aș face-o din nou, lol.” Joe

„Am început să folosesc ulei de cânepă pentru eczemă și astm și totul a dispărut!Nu-mi mai
folosesc inhalatorul  cu steroizi  sau cremele cu steroizi.Nu m-am gândit  niciodată că într-un
milion  de  ani  va  dispărea  vreodată.CANEPA PENTRU  VICTORIE!Sincer,  nu  m-am  gândit
niciodată că voi găsi o ușurare pentru problemele mele până când am aflat că planta pe care mi
s-a spus mereu să nu o folosesc pentru că era rău pentru mine, chiar era bună pentru mine!”
Matt

„Uleiul funcționează pentru plămâni!Va ajuta si vaporizarea.În primele 5 zile de la administrarea
uleiului,  plămânii  tăi  vor începe să expulzeze flegma și  dacă te lupți  cu cancerul pulmonar,
tumorile ar trebui să înceapă să se micșoreze, în timp ce uleiul ucide celulele canceroase.60-
80% dintre tumori sunt umplute cu Candida, astfel încât proprietățile antifungice ale THC ajută
acest  proces  împreună  cu  canabinoizii  care  declanșează  procesul  chimic  în  sistemul  tău
imunitar!Canabisul, spre deosebire de țigări, vă deschide plămânii și vă dilatătuburile bronșice
în timp ce vă aduceți  corpul înapoi la o stare de homeostazie.Multe persoane cu probleme
pulmonare, precum și multe alte afecțiuni ar trebui să elimine grâul și zahărul din alimentația lor,
deoarece grâul de astăzi este 95% OMG și corpul uman nu știe cum să-l proceseze, așa că va
stoca și  poate provoca răspuns imun. de inflamație sau histamină în orice parte a corpului!
Hrana pentru minte!" Matei

Q.Salut  JB,  ai  avut  ocazia  sa  tratezi  pe  cineva,  folosind  uleiul,  care  a  suferit  de  BPOC?
Emfizem?Astm?Shawn

A.Da, toate astea.Unul dintre primii mei pacienți cu BPOC și angină pectorală nu a putut urca
șase trepte (nu șase trepte, abia putea să meargă pentru că nu putea respira).Peste două luni,
juca din nou badminton.Uleiul  ajută în toate aceste condiții  foarte eficient  și  în siguranță.Aș
mânca uleiul, l-aș folosi în supozitoare (funcționează grozav și pentru afecțiunile pulmonare), aș
vaporiza uleiul de mai multe ori pe zi (va promova tusea, și asta este ceea ce doriți, trebuie să
îndepărtați orice contaminare de la plămânii, și faci asta tusind), și aș folosi uleiul local pe gât,
piept și spate.Cele mai bune urări, JB

„Am BPOC, eram în stadiul final și mă gândeam doar să scap.Iau ulei de canabis de o lună și
acum sunt pe cale de recuperare!” Gordon

„Se  pare  că  bunicul  meu  nu  este  singurul  bunic  care  a  putut  beneficia  de  compasiune!
Acest  bătrân  și-a  vindecat  emfizemul  folosind  ulei  de  canabis.Bunicul  meu  a  reușit,  de
asemenea, să scape de oxigen și de inhalatoarele pentru astm (Chiar dacă era pe moarte de
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cancer pulmonar în stadiu terminal) folosind uleiul esențial din planta de canabis.Acesta este
singurul medicament pe care l-a folosit bunicul meu în ultimele 8 săptămâni din viață...Cumva a
fost  capabil  să  elimine  pneumonia  fără  antibiotic,  deși  avea  BPOC  și  emfizem  și  cancer
pulmonar.Bunicul meu a trecut cu un nivel de oxigen de 100%, neavând nevoie de ASISTENȚĂ
de la aparatele de respirat sau de la medicamente suplimentare.” Lindsay

„Eu însumi am văzut rezultate cu: Leucemie pentru copilărie și adulți ~ Boli hepatice ~ Dureri
cronice ~ Diabet ~ Obezitate ~ Astm ~ Bronșită cronică ~ IBS ~ Inflamație ~ Aplicat local pe
mâinile artritice - durerea a dispărut în aproximativ un minut.Aplicat pe degetele arse și durerea
a dispărut în câteva minute...GONE Am crezut sigur că toată pielea aceea se desprindea și
doar o singură pată de pe degetul mijlociu și-a pierdut pielea.Acum, când acele degete au ieșit
din acel ulei de canola care fierbe, pielea era albă ca puiul gătit!Nimic mai bun pentru arsuri.O
să țin de acum înainte un borcan în bucătărie!Mulțumesc Cannabis!” Debra

-- Mulțumesc, Debra.O singură experiență cu ceea ce poate face uleiul pentru arsuri este tot ce
este nevoie pentru ca o persoană rațională să-și dorească un borcan din el în bucătărie, sunt de
acord.Ar trebui să existe un borcan cu ulei lângă fiecare sobă, foc deschis, cuptor etc.Doar în
cazul în care.JB

„La sfârșitul anilor ’70 și pe tot parcursul anilor ’80, trebuia să merg la doctorul meu (Hashmi) și
să iau pastile pentru atacurile de bronșită de cel puțin două ori pe an (toamna și primăvara,
când aerul era mereu umed).M-am lăsat de fumat în 1990 și am început să fumez mult mai mult
oală (atunci am început să cresc mult mai mult și mi-aș păstra aproximativ 5 lbs de muguri
pentru mine, acum folosesc mult mai mult din cauza faptului că fac ulei și gătesc cu it.) DAR din
1990 nu m-am intors la medic pentru pastile pentru bronsita.Adica 22 de ani fara sa ai nevoie
de pastile pentru bronsita...NU ÎNCERCA SĂ-MI SPUNEȚI CĂ FUMATUL DE CANNABIS NU
ESTE BUN PENTRU PLAMANI TĂI...ÎNTREBAȚI-MĂ PE MAMA, GARANTĂ NU VA MINȚI
NIMENI...” Flaut

„Un gram pe zi de RSO este ceea ce iau pentru BPOC și funcționează ca la naiba.Îl prepar în
capsule și iau 250 mg la fiecare șase ore.Am fumat tutun timp de 60 de ani.Inhalatoarele din
farmacie  sunt  doar  niște  gunoaie  care de fapt  înrăutățeau situația.Doctorul  meu este  prost
pentru că mi-a spus că nu există leac și că voi merge pe oxigen când pufferele nu vor mai
funcționa.În fund,  cu un băț  cu cuie în el,  dacă știi  ce vreau să spun.Am început  uleiul  în
decembrie.Este uimitor cum mă mișc din nou ca o persoană normală, în loc de decrepită și
pateticăcreatură veche pe care devenisem repede.Am dat peste acest tratament după ce am
folosit  RSO  pentru  cancerul  meu  de  stomac  neradiat  și  nechimioterapic  cu  care  fusesem
diagnosticat în noiembrie 2011.Am supraviețuit întregii scene doar prin ceea ce este o dovadă a
„Norocul  irlandezilor”  în  acțiune.Avocatul  meu auzise  de situația  mea.El  a raționat  pe bună
dreptate că lăsat în voia mea, probabil că eram pe cale să plec din această lume.Devenise
conștient de RSO etc.M-a informat și iată-mă.Avocatul meu este mult mai educat în privința
acestor lucruri decât răpitorul meu.Oricum, mulțumim din nou lui Rick și tuturor oamenilor care
ne ajută.” Dale

„Folosesc RSO pentru BPOC...Mi-a făcut o herpes rece pe care alcoolul și H202 nu l-au ajutat
în 2 zile.Am pus un punct de ulei pe el dimineața și mai târziu în timpul zilei și azi dimineață a
dispărut?Mi-am simțit buzele bătrâne și slabe și nu era nimic acolo...innebunesc???Intru in baie
si  inund locul  cu lumina si  in  sfarsit  dupa ce am intins  si  trag il  desfac unde s-a vindecat
imediat...am pus alt punct pe el si nu cred ca m-am uitat vreodata constient la el. din nou... Un
medicament uimitor RSO...” Dale

„Mama are cancer pulmonar.Ea a spus că nu fac chimioterapie.Am spus ce vei folosi atunci?
RSO.Ea a spus nu?Ea mi-a dat linkul și a fost de acolo.Ea a slăbit 60 de kilograme în 4 luni.Nu
ia medicamente de la farmacie și se descurcă bine, arată bine și zbârnește prin oraș acum!Am
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menționat  că  are  emfizem?Nici  măcar  nu  mai  are  nevoie  de  rezervoarele  ei  de
oxigen.Mulțumesc tuturor celor care împărtășesc.Rick -- eroul meu Fkn nu glumesc!JB -- nu te
opri frate.Acest lucru se va întâmpla.” Factură

„JB,  i-am arătat  video  PT soțului  meu și  am împărtășit  miile  de  mărturii  cu  el  în  ultimii  2
ani.Practic este de acord cu tot ceea ce face uleiul.Totuși, am avut o discuție aprinsă weekendul
trecut.Nici nu știu cum a apărut subiectul fumatului de cânepă...Nu o fumez sau vreau să o
fumez.El susține (și nu am nicio idee de unde a auzit asta, deoarece nu citește nimic care să se
educe singur!) că există amoniac eliberat atunci când este fumat și inhalat în plămâni, așa că
susține că este toxic în acel moment... nu am auzit niciodată de asta și nu am avut o revenire
pentru el.Gânduri?" Pam

-- A fuma orice nu este cel mai bun lucru de făcut pentru plămânii tăi.Fumatul de cânepă are cu
siguranță beneficii pentru sănătate care întrec cu ușurință orice efecte adverse pe care le-ar
putea avea, dar cel mai bine este totuși să ingerați uleiul.Dacă cineva dorește să vaporizeze
uleiul  pentru  recreere  sau  în  alte  scopuri  medicale,  asta  ar  trebui  să  fie  la  latitudinea
lor.Vaporizarea  uleiului  face  parte  din  protocolul  pentru  tratamentul  afecțiunilor  pulmonare,
inclusiv cancerul, doriți ca pacienții să tușească tot ceea ce nu ar trebui să aibă în plămâni.După
cum văd eu, dacă fumatul de canabis provoacă daune, consumul de ulei îl poate rezolva, deci
unde este exact problema? JB

„Mama mea are fibroză pulmonară pulmonară... Poate avea un transplant dacă pierde 70 de
livre, dar este aproape imposibil dacă nu poți respira pentru a face mișcare...Sincer cred că din
cercetările  pe  care  le-am  făcut  ea  poate  fi  vindecată,  dar  nu  de  medici  și  rămânem  fără
timp...Sunt  disperat  să  vorbesc  cineva  despre  asta...Am  văzut  un  videoclip  cu  oameni  cu
aceeași  afecțiune care  au folosit  RSO pentru a-l  învinge...Voi  face orice  pentru a-mi salva
mama...Medicii i-au rostit discursul „petrece timp cu familia ta”, dar știu că are prea multe de
oferit lumii, are doar 55 de ani și o doamnă minunată și plină de inimă.” Angela

--  Angela,  pune-o  pe  ulei,  ea  va  slăbi  și  uleiul  va  repara  probabil  și  acea  afecțiune  a
plămânilor.Pune-o să-l mănânce, să-l folosească în supozitoare și, de asemenea, pune-o să
vaporizeze  uleiul  de  mai  multe  ori  pe  zi,  vrei  ca  ea  să  tușească  ceea  ce  nu-i  aparține
plămânilor.JB

„Am fost diagnosticat cu fibroză peritoneală idiopatică în 2009. Am intrat în terapie intensivă în
fazele finale. Tensiune arterială 223 peste 130, insuficiență renală 90%, scurgeri de aortă, inimă
neregulată 140-40. Fibrele erau împachetate în spatele peretelui stomacului meu, presând toate
organele trunchiului  meu, provocând dureri  extreme. Am supravietuit.  Următoarele 12 luni o
varietate eșuată de chimiomedicamente. Apoi am început Rick Simpson Oil.  Mi-a fost dăruit
pentru că nu îmi puteam permite. Încă 6 luni de încetretragerea de la chimio în timp ce luați
uleiul. Oprirea bruscă mi-ar prăbuși sistemul imunitar. Chiar și cu uleiul. Înainte rapid și lăsând
multe afară. Acum două luni doctorii mei au spus; nu găsesc nicio urmă de fibre idiopatice din
corpul  meu.  Încă  mai  am  probleme  cu  ceea  ce  chimioterapie  mi-a  făcut  stomacului  și
intestinelor, dar și asta se rezolvă în mod constant. Medicii o numesc un miracol medical. Chiar
dacă sunt conștienți și iau note grozave, atunci când vorbesc despre utilizarea de către mine a
uleiului Rick Simpson. I. De asemenea, faceți și luați o tinctură de glicerină vegetală. Medicul
meu primar mi-a recomandat Cannabis în prima lună de la diagnosticul meu terminal. De fapt, a
spus că era singura speranță pe care o știa. Sunt prea multe detalii de pus în acest răspuns.
Sper ca asta ajuta." Enoh

„Weed mi-a salvat viața de la un atac de astm.Am fost râs de ani de zile pentru că am povestit
despre asta - cum poate fumatul să ajute astmul,  ar spune ei?Nu știu cum, nu sunt om de
știință, dar a funcționat și trăiesc din cauza asta.” David

„Mulți oameni stau în calea acestui medicament.Dacă ar ști că ei și familiile lor au nevoie de ei
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înșiși pentru a lupta sau a preveni atât de ușor boli.Dacă ar ști ce le vor spune membrii familiei
lor  când  vor  afla  adevărul  real  despre  numeroasele  efecte  minunate  ale  acestui
medicament.Dacă ar fi știut de câtă durere și suferință au trecut ei înșiși în lipsa uleiului.Cred că
ar acționa mult mai repede și cred că în sfârșit ar face ceva în privința asta, nu împotriva.Doar
un prost sau o persoană neinformată ar putea rezista împotriva unui medicament cu atâtea
întrebuințări.JB”

„De la sfârșitul anului 2011, când am fost diagnosticat cu cancer de stomac, am fost în mare
parte constant pe RSO și pentru BPOC... Celelalte lucruri de care sa îngrijit sunt uimitoare...
Vederea, auzul și pielea sunt nu ca majoritatea celor din 75... Venele varicoase s-au retras cu
aproximativ  50% cel  puțin...  Fetelor  le-ar  plăcea asta...  Pur  și  simplu  mă face să mă simt
sănătos...” Dale

„Când  mai  multe  femei  își  dau  seama  că  are  proprietăți  anti-îmbătrânire,  vor  asalta
parlamentul.Laugh  out  Loud."  lupus
-- Cu siguranță o vor face, Lupus, nu am nicio îndoială.JB

„L-am folosit și am renunțat la toate produsele farmaceutice și am învins BPOC.Artrita m-a făcut
să iau atât de multe medicamente că respirația mea era proastă.Am fost pe oxigen de peste 5
ani  și  după  ce  am  renunțat  la  toate  medicamentele  pentru  durere,  respirația  mea  este
grozavă.Încă mai am artrită, dar viața merită trăită acum.” Dafin

„A ucis un cancer de piele cu creștere lentă pe spatele mamei mele în două săptămâni în care a
avut cea mai mare parte a vieții...Trebuie să spun mai multe!A ajutat o mulțime de oameni pe
care îi cunoaștem cu multe afecțiuni diferite și acum vedem că ajută enorm cu BPOC!Slavă
Domnului pentru această plantă minune!” Bonny

-- Cancerul de piele a dispărut, boala pulmonară cu obstrucție cronică a dispărut.Ei bine, tot
ceea ce știu este că medicii au de obicei mari probleme în a trata ambele.Nu e de mirare, ei nu
au instrumentele potrivite pentru munca lor atunci când nu pot folosi canabis, una dintre cele
mai vechi medicamente tradiționale din istoria înregistrată.Ar trebui să fie primii care o cer.JB

hepatită
„Hepaticul C, a dispărut, hipertensiune arterială și probleme intestinale, a dispărut.” Janet

„Hep C diagnosticat - 2006.Studiu clinic.1 din 1000 în întreaga lume.Albuferon + Ribavirin - iulie
2007- dec 2007.În decurs de o săptămână de la începerea acestui cocktail chimic, am avut
dureri severe și am luat morfină, am început să slăbesc, erupții cutanate etc.Până la sfârșitul
procesului,  am slăbit  47  de kilograme și  am avut  dureri  severe  24-7.Am fost  forțat  să  mă
pensionez la 47 de ani și am luptat cu compania mea pentru invaliditate timp de doi ani și cu
guvernul canadian timp de patru ani.Am fost informat anul trecut că medicamentul din studiile
clinice a fost întrerupt din cauza deceselor și a efectelor secundare.

Vara trecută 2012, în iunie, a început să aibă convulsii, imposibilitatea de a înghiți, și pierderea
echilibrului.Pe scurt,  am ajuns într-un scaun cu rotile.În acest moment am fost trimis pentru
toate scanările, raze X și teste și neurologul a dat seama de SM???IRM neremarcabil...

Doctorul de familie a spus că poate am mini-accidente vasculare cerebrale.Amândoi m-au trimis
acasă să trăiesc cu el, deoarece nu ar mai face alte teste!I-am concediat pe amândoi.Un prieten
m-a transformat apoi în dl.Rick Simpson în august anul trecut și am început să vânez muguri
indica.29 decembrie a fost ziua în care mi-am făcut 60 de grame și, de asemenea, în noaptea
aceea am avut ultima criză și a doua zi dimineața am început programul pentru uleiuri grele.

Nu am dormit niciodată atât de bine de la chimio, am avut norocul să am 1-2 ore...Acum 7-
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8.Ireal în sine.Nu iau medicamente pe bază de rețetă și am luat toate opiacee, somnifere și
antidepresive, toate cu efecte secundare negative.De asemenea, mi-a gestionat durerea mai
bine decât orice altceva.

Acum  am  terminat  și  caut  următoarea  tulpină  pentru  doza  mea  de  întreținere  pe
viață.Diagnosticele  mele  din  documentele  occidentale  pe  care  le-am  concediat  sunt
următoarele...Hep C, Fibromayalgie, Raynauds, IBS, CFS, depresie, anxietate extremă, SM???
Nu am medicamente pe bază de rețetă, fără convulsii și îmi controlez durerea...Incearca asta cu
pastile!Stay Strong - Fight On.” Roy

„Am avut succes în cariera mea și am avut o viață minunată... casă frumoasă, mașini, bărci
etc.Am o diplomă de licență în sănătate mintală și încă mai datorez 28.000,00 pentru ea.Am
făcut greșeli uriașe... URIAȘE!Și am suferit consecințele.Nu proclam că sunt deasupra nimănui,
nici dedesubt.Cu toții avem o poveste, o călătorie care este unică pentru noi.

Nu am ales să mă îmbolnăvesc.Dar am făcut-o.Nu am ales să fiu pe SSD, dar era o opțiune pe
care trebuia să o folosesc.Nu mi-e rușine, nici mândru.Trăiesc cu doar 980,00 pe lună, mai puțin
decât mulți, mai mult decât unii.Încerc să nu mă plâng, dar o fac.Primesc bonuri de mâncare și
Medicare.Locuiesc  singur  cu  catelul  meu.Uneori  mă  simt  fără  speranță,  fără  valoare  și
disperat.Îmi pierd interesul pentru lucrurile pe care le iubesc, zilele se amestecă împreună și
adesea nu vreau să mă dau jos din pat.

Acestea fiind spuse, sunt, de asemenea, iubitor, amabil,  plin de compasiune și îmi pasă cu
adevărat de oameni.Am foarte puțin de oferit în afară de dragoste și sprijin prietenilor mei, dar
totuși, am fost victima multor care mi-au furat și m-au folosit în avantajul lor.Nu mă plâng, pur și
simplu  se  spune.
Sufar de dureri cronice si oboseala in fiecare zi.În fiecare zi, trebuie să mă forțez să găsesc un
motiv să mă ridic și să mă ridic din pat.De obicei, cățelul meu este cel care face ca asta să se
întâmple.Dar prietenii  mei sunt minunați!Și probabil că nici nu știu că mă trezesc din cauza
lor.Da, sunt deprimat.Durerea, durerea cronică îți va face asta.

Sunt hiper, un pic nebun...dar eu sunt, DUMNEZEU nu a facut gunoaie.Vă spun asta, să vă
spun  asta…..Am încercat  alcool,  pastile,  droguri…..Mi  s-au  prescris  următoarele:  Oxycotin,
Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  numeroase antiinflamatoare,  Celebrex,  Lyrica,
Tramadol, Provingil, Ritalin și numai Dumnezeu știe câți alții am uitat.

SUNT PACIENT MEDICAL DE MARIJUANA.De ce?Ei bine, nu pentru că vreau să mă susci.
Lucrez cu îngrijitorul meu la medicamente care funcționează pentru mine.Este un proces.Nu
vreau să fiu lapidat.Vreau să gândesc clar și să fiu liber de durere.Nu vreau să mai provoc
daune ficatului meu.Am hepatita C si am de multi ani.Deci, toate acele prescripții... ei bine, fac
doar daune suplimentare.Iau ulei de Rick Simpson și folosesc produse comestibile medicinale
care  au  ajutat  la  reducerea  inflamației  și  m-au  ajutat  să  mă  relaxez.Dorm  rar  din  cauza
durerii.Dar, lucrul cu îngrijitorul meu permite un somn mai bun!Descoper beneficiile canabisului
și găsesc o cale prin durere cu ajutorul unor oameni plini de compasiune, iubitori și amabili!Nu
trebuie să fiu victima medicamentelor prescrise.

Așadar, aceia dintre voi care sunteți cu minte închisă față de medicina neconvențională trebuie
să  vă  educați  înainte  de  a  judeca.Știu  că  mulți  dintre  voi  puteți  vedea  doar
negativul.Înțelegacea.Și poate, marijuana medicală nu este pentru tine... și asta e în regulă.Dar
pentru cei dintre noi care nu doresc să fie afectați în continuare de medicina convențională... ei
bine, vă rog... susțineți decizia noastră și educați-vă înainte de a judeca.Nu sunt un stoar, sunt o
ființă umană în durere... și beneficiez de numeroasele utilizări ale canabisului.

Am experimentat oameni din comunitatea MM care sunt iubitoare, amabili și cu adevărat îngrijiți
și  am  fost  atât  de  binecuvântat.Am  văzut,  de  asemenea,  pagubele  făcute  de  membrii
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comunității care sunt în ea pentru bani... și nu oferă nimic mai mult decât comportamentul de
stradă.Nu  este  o  lume  perfectă.
PS Am fost, mi-e frică să postez asta.Dar de dragul comunității noastre... o pun acolo.Pace."
Cathy

„Uleiul ajută la boala Crohn.Oprește inflamația din intestine.Mi s-a făcut o tumoare și mi s-au
îndepărtat 1/3 din ficatul și vezica biliară înainte să știu despre ulei.Acum uleiul a vindecat toate
efectele urâte ale chimioterapiei pentru hepatita C și operațiile mele.Am slăbit 18 kg și mă simt
grozav.” Michelle

„Am avut  Hep  C timp de  35  de  ani.Am trecut  prin  injecții  cu  interferon  și  alte  tratamente
oribile.Anul următor mi-au îndepărtat un hemangiom și 1/3 din ficat.Și am avut o vezică biliară
bolnavă  pe  care  au  eliminat-o.Folosesc  uleiul  de  3  ani.Încă  lipsit  de  viruși,  ficatul  se
regenerează și uleiul îmi menține glicemia normală.De asemenea, am slăbit aproximativ 45 de
livre din mai.Am pus ulei și pe rănile de diabet și toate s-au vindecat.Fără cicatrici.” Michelle

„Îmi fac propria mea versiune, toate cele bune, mai multă alinare a durerii și ceva mai mult THC
psihoactiv, împreună cu câteva cifre bune de CBD.Calmarea durerii 90 mg de morfină nu s-a
putut opri.Uleiul meu opreste durerea in 3 minute.Nu 20 ca morfina.Și durează 4 ore și nu 2 ca
morfina.Dar sunteți de acord că versiunea dvs. adaugă alte caracteristici.Dar funcționează mai
bine pentru mine, am încercat și RSO.Pot să pun o parte din ai mei pe o scobitoare sub limbă și
să fac peste 5 ore de dans fără durere.Un medicament bun pentru toți cei care au nevoie de el
este gândul meu.” Jim

„A salvat viața soțului meu.Tratamentul împotriva hepatitei C îl ucidea.Nu am putut mânca, am
slăbit  70 de kilograme, 5 scripturi pentru greață, niciunul nu a funcționat.Slavă Domnului că
locuim în Arizona și am avut oameni grozavi grijulii în cooperativă care ne-au ajutat în 24 de
ore.A ținut mâncarea jos și  a reușit  să termine tratamentul.Hep C fără hepatite și  folosește
picături încă pentru apetit.Drogurile au ucis lucruri bune.Mâncatul este important atunci când
luați tratament.Funcționează și suntem recunoscători că am avut atât de mulți oameni grozavi
de ajutor.Mulțumesc lui Dumnezeu pentru canabis și Arizona și oameni buni.” Julie

„Buna, Rick, vreau doar să-ți mulțumesc.Am ciroză hepatică de la hepatitis C și tocmai am făcut
puțin ulei din 6 oz de chemdog, dar am folosit 4 litri de alcool izopropilic.Este atât de puternic!
Aveam o bucată de mărimea unui bob de orez și Dumnezeule meu, pluteam pe un nor...laugh
out  Loud.Trebuie doar  să-mi ajustez sumele.Oricum, pentru prima dată în peste 18 luni  de
dureri de ficat îngrozitoare, nu am durere.Aceasta a fost după prima zi de luare a uleiului.Este
cu adevărat un dar de la Dumnezeu pentru om...Binecuvântări din Australia...:-))” Nigel

"Vești bune.Enzimele hepatice ale tatălui sunt normale și are HEP C de peste 10 ani.El ia RSO
de 2,5 luni, doctorul nu a spus că HEP C a dispărut, dar enzimele lui hepatice sunt normale,
ceea ce este o îmbunătățire!Iar tata a fost un băutor dur cu Hep C în ultimele 1-2 decenii, ficatul
i-a fost împușcat și acum s-a vindecat!” Roger

„Chiar dacă nu ai cancer, gândește-te la întreținerea preventivă a corpului tău.Prin ingerarea
RSO în cantități mici utilizate zilnic.Permiți organismului tău să lupte cu tot felul de viruși și bug-
uri  urâte.Nu  mi-am  văzut  „medicul  primar”  de  15  ani  din  cauza  canabisului  și  a  tuturor
proprietăților sale vindecătoare.Indiferent de ce nu merge bine cu mine.RSO este unul dintre
primele elemente la care ajung.Apropo, mi-am rupt spatele de 3 ori.Vertebrele și discurile au
fost  înlocuite  de  la  L-4  până  la  S-2.A trebuit  să-mi  pun  coloana  vertebrală  din  nouzona
pelviană... a trebuit să mi se scoată articulația AC.S-a tratat cu cancerul de ficat și hepatita
C.Mă tratez 100% cu canabis.RSO este doar un instrument din arsenalul meu.” Rick

„Știu că funcționează nu numai pentru cancer, am avut hepatite C și am luat ulei patru luni.Gata
cu hepatita C, ficatul este ca nou, medicii sunt uimiți.Mulțumesc pentru acest cadou, Rick, ești
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cu adevărat un salvator.” Jason

„Hep C și ulei de canabis: Ruda mea are hep C, tocmai a aflat în mai '13.Contractat de la un
spital  murdar în timpul/după operație.L-a speriat până la capăt.Chiar s-a încurcat cu mintea
lui.S-a pus imediat pe ulei si de atunci e pe el cu o perioada de timp in care a incetat sa mai ia
uleiul!Și a fost un adevărat ghiont în privința asta.Gândindu-mă că va face interferon (căutați
efectele secundare!Îngrozitor!Și nu o vindecă!!!),  vorbind despre moarte și  „a nu fi  aici  anul
viitor”.Mintea este atât de puternică.

I-au  făcut  5  teste  de  sânge  pentru  a  vedea  unde  i  se  află  numărul  ficatului.Din  mai  '13,
numerele sale au scăzut de la maxim 108 la 63 în prezent  (intervalul  normal este 0 - 41)!
Aceasta este o veste de necrezut!El este peste lună și încet, peste toamna târzie și în prezent,
spiritul i s-a ridicat.

Îți voi arăta ce a început să facă starea pe ulei, apoi a renunțat la el și apoi a revenit la el cu
adevărat entuziasm și  urmând direcția.Aceste cifre sunt  ALT (interval normal 0-63) /  și  AST
(interval normal 0-41).Acestea testează ficatul pentru aceste enzime: mai '13: 99/93, iulie '13:
84/79 (scădere rapidă!Vești bune).Aug '13: 108/99!(Nu e bun.Puteți vedea cele 4 săptămâni în
care  a  oprit  complet  uleiul  și  a  fost  foarte  deprimat).Nov  '13:  87/78!(Cei  108  l-au  speriat!
hahahaa!înapoi pe ulei).Februarie '14: 72/63!!!(Aproape acasa!).

Aceste cifre sunt fenomenale!Strigă-l lumii, dacă tu sau cineva pe care-l iubești are hepatită C,
ia-i cu ulei de canabis cât de curând.Spune doar NU interferonului!Mă aștept absolut ca el să fie
în intervalul normal până în mai 2014 (la doar 1 an de la data diagnosticării)!Apoi doza de
întreținere pe viață.” Kathy

Copii
„Jayden s-a descurcat grozav, l-am redus la 8 pastile din 22 de pastile.Și îl avem până la 1
topamax pe zi de la 10.Este uimitor înainte de CBD, îl luam de pe 1 topamax și avea convulsii
timp de o oră timp de o săptămână.El se descurcă foarte bine și înțelege mult mai bine să emită
sunete diferite și un contact vizual mult mai bun.A avut 1 criză săptămâna aceasta și a durat
doar 1 minut și nu a trebuit să folosesc valium.Slavă Domnului.În următoarele câteva zile îl vom
lua pe Jayden de pe ultima sa pastilă Topamax, va fi prima dată în 4 ani fără ea.Te rog, pune-l
pe Jayden în rugăciunile tale ca să facă bine după ce l-a scos din gunoiul ăsta.Mulțumesc."

„Am  aflat  despre  ulei  în  urmă  cu  3  luni  căutând  pe  internet  un  remediu  pentru  acnee  și
rozacee.S-a clarificat imediat!Adaug ulei iso la uleiul de cocos și continuă să-l folosesc pe față
și pe gât o dată pe zi.Soțul meu spune că arăt cu 15 ani mai tânără!Mulțumesc foarte mult
pentru  împărtășirea  acestei  informații.Dumnezeu  să  vă  binecuvânteze  pe  toți.Continua  cu
munca buna." Toni

„Am gemeni care s-au născut la 23,6 săptămâni de gestație și cântăresc doar puțin peste un
kilogram.Sunt minuni și norocoși că sunt în viață!Acum au 2 ani și sunt întârziate în dezvoltare
cu aproximativ 1 an, în ciuda întregii terapii (ocupațională, de vorbire, fizică, săptămânală de
dezvoltare).Am  citit  că  uleiul  de  cânepă  vindecă  numeroase  afecțiuni,  inclusiv  cancerul  și
leziunile  cerebrale...Întrebarea  mea  este  –  poate  uleiul  de  cânepă  să  ajute  dezvoltarea
bebelușilor mei miraculoși?!?Și dacă da, cât administrez zilnic?Mulțumesc foarte mult pentru
ajutor!" Jenna

-- Dragă Jenna, începe cu doze minuscule (0,005 - 0,01 g), de trei ori pe zi.Copiii ar fi trebuit să
fie pe ulei din prima zi, dacă medicii ar fi știut ce fac.Sunt sigur că vei vedeaîmbunătățiri uriașe
foarte curând.Aș include, de asemenea, semințe de cânepă și ulei de semințe de cânepă în
dieta lor, și aș adăuga, de asemenea, o linguriță de ulei de semințe de cânepă și amestec de
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ulei de cânepă în băile lor - face o treabă grozavă pentru pielea lor și ține departe eczemele și
erupțiile cutanate.JB

„Bună, mă întrebam câte grame de ulei sunt în seringa pe care am luat-o pentru fiica mea?”
Marie -- Un gram înseamnă aproximativ 0,9 ml.JB

„La sfârșit am contactat-o pe mama lui Cashy și ea mi-a sugerat să merg la radiații și am făcut-o
pentru că uleiul nu a intrat încă și ea tânga după aer.Așa că a făcut 4 tratamente de radiații și s-
a micșorat și poate în sfârșit să respire din nou.Nu opresc uleiul, încă îi dau un gram pe zi.Așa
că acum sper să înceapă să funcționeze...Știu că voi spuneți că nu există radiații, dar ce trebuia
să fac?Dacă nu ar fi radiații, ea ar fi moartă chiar acum...Pentru că tumora i-a crescut în gât...”
Marie

-- Bună Marie, ai făcut ce trebuia să faci.120-180 g de ulei de calitate superioară în următoarele
șase luni ar trebui să anuleze daunele.Aș fi mai degrabă să hrănesc pacientul cu cinci sau zece
grame de ulei pe zi, dar oricum nu o putem anula.Cele mai bune urări, JB

„Ei bine, ea are doar 7 luni.10 grame pe zi pare mult prea mult pentru un copil pentru că îi este
greu să se ocupe de 1 gram pe zi.”Marie

-- Știu, Marie.Este foarte greu să oferi această consiliere pe internet, fără să vezi pacientul, să
cunoști calitatea uleiului etc.Ai făcut ce trebuia să faci, sunt de acord.Tot ce spun este să te
asiguri că ea mănâncă mult ulei acum pentru a remedia daunele făcute.JB

„Bună, mă întreb dacă aș putea injecta puțin ulei în tumora fiicei mele?Pentru că crește din nou,
tumora ei este pe buza de jos și în interiorul ambilor obraji...Vestea bună este că în sfârșit nu
are hidromorfină și chiar dacă începe să crească din nou, nu are nicio durere...Așa că am văzut
că au injectat puțin ulei pentru pacientele cu cancer de sân și m-a făcut să mă întreb dacă ar
trebui să fac același lucru pentru Kaylie?Dacă da, cu cât ar trebui să-i injectez și îi mai dau ceva
cu tubul ng?”Marie

-- Bună Marie, l-aș folosi local, ar trebui să fie suficient.O tinctură va face o treabă bună, sau
direct pe ea.Nu aș injecta prea mult zona tumorii decât dacă este cu adevărat necesar.Desigur,
cu cât obțineți mai mult ulei și cu cât mai aproape de tumoare, cu atât mai bine, dar în acest caz
cred că utilizarea topică va fi de folos.Vă rugăm să faceți fotografii sau videoclipuri și cele mai
bune urări.Jindrich

„Nu cred că uleiul  va funcționa pentru Kaylie.Devine foarte mare din nou...În  curând se va
descurca ca ultima dată, tumora îi va bloca respirația...Acum ia peste 2 grame pe zi și tot nu se
schimbă...Ea nu putea tolera 5 până la 10 grame pe zi pentru că nici măcar nu poate tolera 2
grame pe zi...și plus că ne costă 200$ la fiecare 2 zile, nu ne putem permite 5 grame pe zi, mai
avem alte 2 fiice pe care trebuie să le asigurăm...Trăim un coșmar…”

-- Ei bine, nu ai nimic de pierdut, înapoi doza și începe să injectezi atunci.Se va micșora rapid,
așa că nu pierde timpul dacă știi ce faci și sper că știi.Cele mai bune urări, JB

„Aș avea nevoie de mai multe instrucțiuni despre cum să injectez, cu ce amestec uleiul pentru a
face asta și etc.?...Mi-ar plăcea dacă ai putea să-mi scrii toate instrucțiunile, dacă poți.”

-- Ei bine, eu nu am făcut-o niciodată să fiu sinceră - mai vrei instrucțiunile mele?JB

"Da ...Trebuie să cunoști pe cineva care a încercat-o?”

-- Nu aș dizolva uleiul, l-aș injecta chiar lângă tumoră.Va trebui să încălziți seringa pentru ca
uleiul să curgă.Apoi, injectează cât poți de mult, poate să zicem jumătate de gram, cine știe.Sau
începe  cu  mai  puțin.Dar  din  nou  -  un  medic  ar  trebui  să  facă  acest  lucru  într-o  situație
ideală,amândoi știm asta.JB
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"Bine...Medicii lui Kaylie nu știu că ea este pe ulei...Am aici ace pe care mi le-au dat asistentele
pentru a retrage medicamentele...Dacă i-am injectat ceva lângă tumora ei, mai trebuie să-i dau
câteva în tubul ei?

-- Încearcă, vezi cum răspunde ea și combină cele două.Cred că o injecție o dată pe zi va
funcționa, dar este foarte greu să-ți dai acest sfat online.Cu cat este mai mult ulei in ea, cu atat
sunt sanse mai mari, unii pacienti au luat un tub intreg si au dormit trei patru zile dar tumorile lor
s-au incapsulat intre timp, chiar nu stiu mult mai mult ce sa spun.JB

„Se poate administra Robunol în timp ce ea este în tratament cu ulei?Pentru că mucusul ei este
chiar rău și dacă nu i-aș da Robunol cred că s-ar îneca cu mucusul ei.Dar mi-e teamă că uleiul
nu îi micșorează tumora încă cauza...”

-- Uleiul va avea grija de mucusul ei, asa ca nu i-as da Robunol.JB

„Încă  nu  a  făcut-o,  trebuie  să  nu  primesc  un  ulei  de  calitate  bună,  pentru  că  nimic  nu
funcționează...”
-- E posibil și asta.JB

„Fiica mea a murit vineri la ora 4 dimineața.”

-- Marie, ai făcut tot ce ai putut.Jindrich

„FAR DE 4 ANI CU TUMORA CEREBRALEI.Ah, da, încă o dată, acesta este DE CE nu tac că
uleiul de canabis ucide cancerul.Următoarea este o actualizare de la mama unui băiețel de 4
ani cu o tumoare cerebrală în stadiu terminal care este înfășurată în jurul măduvei spinării.Acum
aproximativ 6 săptămâni R.i s-au dat 2 luni de trăit.Este paralizat de la brâu în jos din cauza
tumorii.Într-un raport anterior, mama spusese că își mișcă puțin piciorul stâng.Următoarea este
o actualizare pe care tocmai am primit-o acum.==

Hei Corrie, ce mai faci?Totul este bine aici!!R.pare ca merge bine!Păstrându-și greutatea pentru
a mânca bine și o mică durere pe care S.si eu si kinetoterapeutul credem ca sunt muschi slabi
in trunchi!!Doarme confortabil și poate sta în scaunul cu rotile câteva ore la un moment dat.Mă
simt foarte sigur că totul merge în direcția corectă!!

Stă 3 ore o dată și durerea este foarte mică!!S-ar putea să se trezească noaptea să ne ceară
să-l rostogolim sau să-i masăm picioarele uneori, dar asta este tot.Nu se plânge de durere unde
era tumora și nu vedem nimic bombat!!!El se stinge la aproximativ 3 ore după ce i-am dat doza
și  doarme  aproximativ  4  ore.Încă  lucrăm  să  ajungem  la  1  gram  pe  zi,  dar  am  trecut  de
jumătatea drumului!!!Suntem foarte binecuvântați că v-am cunoscut la momentul în care am
făcut-o!!Cred cu adevărat  că a fost menit  să fie!!R.este programat pentru RMN-ul lui  pe 22
aprilie!!!Păstrează oamenii credinței.CANNABIS OMĂ CANCERUL.” Corrie Yelland

„Mamele  ar  trebui  să  mănânce  ulei,  asta  ar  fi  mai  bine  atât  pentru  ei,  cât  și  pentru  copiii
lor.Fumatul acestui medicament nu este nici pe departe la fel de eficient, 90% dintre efectele
medicinale se manifestă în fum.Și dacă mă întrebați dacă copiii ar trebui să folosească uleiul ca
medicament, voi spune că da, absolut, de preferință în fiecare zi.Ce altceva ai vrea să dai unui
copil ca medicament?JB”

„Tocmai i-am făcut fiului meu un masaj al spatelui cu ulei de arbore de ceai cu ulei de cana
amestecat în el.Se plângea de dureri inferioare.Deci a ieșit medicamentul.A funcționat în două
minute.A spus că durerea a dispărut complet.S-a întors afară, făcând un proiect de construcție
cu tractoarele sale.” Jose

„Fiica mea are epilepsie, a avut prima criză la 13 ani.Acum are 31 de ani și în prezent ia 5 tipuri
de medicamente pe care le ia de 3 ori pe zi în doze masive.Ea are, de asemenea, un implant
VNS (stimulator al nervului vagal) pe care l-a primit în aprilie 2000.În acel moment, crizele ei

- 123 -



erau atât  de grave încât  era o persoană nefuncțională care trebuia legată de un scaun cu
rotile.Trebuie să recunosc VNS-ula ajutat enorm cu asta!Dar încă are convulsii și între acestea
și toate medicamentele nu poate avea o viață.A avut mai multe capse, cusături și oase rupte
decât ar trebui să se confrunte oricine.

Oricum, sper să înțelegi poza.Fiul și fratele meu folosesc marijuana pentru bipolar și durere.M-
au întrebat de câteva ori dacă m-am uitat vreodată în studii care privesc utilizarea lui pentru
convulsii.În sfârșit am început să mă uit la el și atunci am găsit lacrimi de Phoenix.Nu sunt cu
totul sigur că uleiul ar funcționa pentru ea, cu toate acestea, am început să-l iau eu duminica
trecută pentru durerile de pe tot corpul și insomnia masivă.M-a ajutat mai mult decât pot spune!

Dar  în  cercetarea  mea am dat  și  peste  povestea  lui  Jason  și  Jayden.Presupun că sunteți
familiarizat cu el, dar pentru orice eventualitate, un bărbat tratează crizele fiilor săi cu o tinctură
bogată în CBD.De asemenea, am început să cercetez asta și am decis să-l încerc pentru fiica
mea.A primit prima doză duminică, 30 decembrie 2012.De astăzi îi dau 1/2 picătură de 5 ori pe
zi.În mai puțin de o săptămână, a trecut de la mai multe convulsii zilnic la niciuna în ultimele
două zile!Scriu totul și scopul meu este să o scot de la medicamente și strict pe tinctură.Dacă
documentația  mea  vă  va  ajuta  în  vreun  fel,  vă  voi  trimite  cu  plăcere.Sunt  extrem  de
recunoscător pentru munca pe care o faci tu și Rick Simpson!Mulțumesc." Casey

-- Bună Casey, mulțumesc pentru știri.Acest lucru este destul de tipic, oamenii nu au convulsii
mult atunci când sunt pe ulei.Cel mai bine ar fi să ia tratamentul corect urmând instrucțiunile de
pe site-ul nostru.Desigur, documentarea va fi grozavă, la fel și clipurile de pe Youtube sau ceva
de genul ăsta.Cele mai bune urări, Jindrich”

Q.Există o vârstă la care pot începe asta?Fiul meu are 3 ani și are eczeme grave și este frig o
bună parte a anului aici.” Roxanne

-- Roxanne, este absolut sigur să dai uleiul copiilor, chiar și nou-născuților, mai ales atunci când
este folosit local într-un amestec cu ulei de semințe de cânepă sau unt de shea.Este o strategie
bună să amesteci uleiul din semințe de cânepă cu uleiul (1% ulei va fi bine, dar 20-30% ar fi
ideal) și apoi să adaugi câteva picături din el la baie în fiecare zi.Va lăsa o peliculă subțire pe tot
corpul și, de obicei, asta este tot ceea ce este necesar (sau cel puțin pentru întreținere).Faceți
fotografii  și  videoclipuri,  îmbunătățirea  ar  trebui  să  înceapă  să  aibă  loc  foarte
repede.Mâncărimea și iritația vor dispărea în câteva secunde sau minute, iar eczema ar trebui
pur și simplu să dispară în decurs de o săptămână sau mai mult.Cele mai bune urări, JB

„RSO a fost, de departe, cea mai bună terapie pentru fiul meu autist, care era în grup pentru că
eram bătut și casa mea era distrusă.Am încercat diete, terapie de chelare, oxigen hiperbaric,
injecții cu metil b 12 și multe medicamente ucigătoare și nimic nu a funcționat mai bine decât
uleiul de canabis.

Este greu să obții un card medical pentru un minor dacă doar suni și întrebi dacă îi vor da un
card unui minor autist.Pentru părinții care au dificultăți, sunați în timp ce copilul dumneavoastră
se înfurie, astfel încât să poată auzi din prima mână cât de gravă este situația.Am fost refuzat
de 3 ori înainte să mă hotăresc să sun în timp ce el făcea găuri în pereți și țipa...apoi au spus că
îi vor da un card.” Robin

„Mulțumesc Rick Simpson ulei...Nu aș putea să-ți mulțumesc suficient!Îi dai fetiței mele de șapte
ani care suferă de leucemie limfoblastică acută puterea de a continua!Ghici ce altceva?!Ea a
intrat în remisie la o săptămână după ce a luat uleiul sub formă de capsule!!!(Ea are un card
OMMP pentru a folosi legal canabis pentru leucemia recomandat de medicul ei)

Vă mulțumim că ne-ați  oferit  ocazia  de  a  nu umple  corpul  fetiței  noastre  cu  medicamente
narcotice  care  modifică  corpul  de  viață.Îți  mulțumesc  că  i-ai  oferit  mâncare...când  copiilor
normali le este rău de stomac!Mulțumesc pentru că i-ai pus un zâmbet pe față și i-ai permis să
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nu aibă nicio criză în timpul lungii ei luni de tratament cu doze mari de steroizi.

Singurul dezavantaj al folosirii uleiului Rick Simpson pentru noi...este un tată biologic răutăcios
care nu a mai fost niciodată în viața ei înainte, nu este de acord și vrea să o ia în custodie.Dar
cred în puterile vindecătoare pe care le dețineți și voi sprijini noi și marijuana medicinală și voi
lupta pentru faptul că aceasta este cea mai importantă parte a tratamentului fetițelor mele.” Erin

„Luni, Brave Mykayla și-a verificat laboratoarele pentru a vedea dacă erau suficient de mari
pentru a-și relua chimioterapia (a fost în întârziere din cauza unui număr scăzut de neutrofile din
4 iunie)...spre tristețea mea erau încă foarte jos.

imi fac griji pentru ea...corpul ei...sanatatea ei...viitorul ei...bunăstarea ei.Îmi doresc tot ce este
mai bun pentru ea și să-i văd corpul într-o formă atât de proastă îmi frânge inima.Cu toții vezi
zâmbete și o copilă de 8 ani, energică, semi-sănătoasă, care arată fericită (ceea ce este fabulos
și nu aș putea fi  mai fericit  de asta) dar,  în realitate,  dacă ai  vedea laboratoarele ei...și  ce
provoacă chimio-ul corpului ei ai simți sentimentul pe care îl simt eu.Bucățile mici ale inimii mele
zdrobite se sfărâmă în timp ce culoarea îmi alunecă de pe față...mi se formează un nod în
gât...iar ochii mi se umfla de lacrimi.Ea este atât de frumoasă...are un aspect atât de fericit și
sănătos...nu are cancer...și  are  cel  mai  bun medicament  natural  care există pentru a  lupta
împotriva cancerului...Nu pot suporta asta și ce îi  face asta.Vreau ca asta sa se termine in
curand...dar cu o zi înainte de a pleca în Hawaii, am primit data de încheiere a tratamentului ei,
13 noiembrie 2014.Am fost foarte recunoscător că se termină cu 8 luni mai devreme decât
credeam, dar în realitate...iti poti imagina sa faci chimioterapie zilnic timp de peste 1,5 ani?!Și
chimioterapie săptămânală intensivă timp de 10 luni înainte de asta?!

Chimioterapia  de  întreținere  ne-a  fost  explicată  ca  fiind  o  perioadă  mai  ușoară  de
chimioterapie...și nu a fost deloc ușor.Ei spun că numărul lor de neutrofile poate rămâne scăzut
pentru perioade lungi în timp ce luptă împotriva unui virus...totuși ar trebui să o trimit la școala
publică fără să primesc un virus?!asta va fi imposibil...ne-au spus că probabil are un virus *deși
nu a prezentat niciun simptom...sora ei mai mică era foarte bolnavă* și iată-ne 20 de zile mai
târziu încă cu un număr foarte scăzut.

Vă rugăm, prietenii, rugați-vă pentru ca Brave Mykayla să găsească puterea de a depăși orice
cauzează această perioadă prelungită de numărătoare scăzute.Te rog, Dumnezeu să-i vindece
corpul  și  să-i  dea energia pentru a suporta chimioterapia fără efecte secundare sau efecte
secundare pe termen lung.Te rog, Dumnezeu să o protejeze pentru mine...Niciodată nu mi-aș
putea imagina o zi fără zâmbetul ei frumos și îmbrățișarea caldă reconfortantă.Vom verifica din
nou laboratoarele marți  săptămâna viitoare... și vă voi ține pe toți  la curent.paceloveCURE.”
Mamă curajoasă

-- Este greu să descriu ce îmi aduce lectura asta.Și este greu de imaginat ce îi face toată otravă
lui  Mykayla.Pentru  niciun alt  motiv  decât  lăcomia  și  corupția  la  cele  mai  înalte  niveluri  ale
societății noastre.

Mykayla are nevoie de un medicament care să-și întărească sistemul imunitar, nu de o otravă
care să provoace daune ireparabile pe termen lung.Medicii ei chiar nu știu asta?Ce calificare au
pentru a administra otravă fără motiv?Au și acei gangsteri care profită din otrăvirea copiilor
licență de a ucide?Cine le-a dat-o?

Ieri  am vorbit  despre  punerea  femeilor  în  acțiune.Iată  cauza ta.Așa arată  în  practică  când
medicii nu își fac treaba așa cum ar trebui.Și depinde de voi femeile să o schimbați.Îți protejezi
copiii toată viața, așa că fă ce trebuie făcut.Acționați acum, nu așteptați, fiecare zi contează.JB

"Tu  stii...Zilele  trecute  am  adus-o  pe  Mykayla  la  medici  și  ei  au  condus  laboratoarele
obișnuite...Hemoglobina ei era la un nivel foarte scăzut de 5,2 (care din punct de vedere tehnic
este abia suficient de sânge pentru ca organismul tău să funcționeze...doctorul ne-a spus că
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copilul obișnuit este aproape NERESPONSIV la acest nivel scăzut) Mykayla ea sărea de pe
pereți, hiper, a avut probleme pentru că a sărit în pat, vorbăreț, zâmbitor și fericit!!!Medicii se
întreabă de ce...Ei bine, doc ce este diferitîntre Mykayla și ceilalți copii ai tăi...are canabis!!!

Desigur, medicii nu atribuie NICIODATĂ lucruri ca acestea canabisului...dar ar trebui.Medicii și
cercetătorii  medicali  și  farmaciile  fac  ca  rasa  noastră  să  sufere  suferințe  inutile  și  este
devastatoare.Chiar dacă cineva nu poate fi vindecat dintr-un motiv sau altul...calitatea vieții lor
poate fi mult îmbunătățită cu canabis.Bunicul tău este dovada că cancerul lui era foarte avansat
și s-a răspândit în tot corpul...dar uite ce a făcut canabisul pentru el!

Când Mykayla era copil, bunica ei a murit de cancer...un cancer foarte rapid si agresiv.Ea nu a
folosit canabis.Au băgat-o într-un hospice și au pompat-o cu morfină...de fapt, ne-a spus că a
fost  pentru  a-i  menține  durerea  liberă  și  pentru  a  accelera  procesul  morții.Asta  este
crud...neobișnuit... și rău...si se intampla sa fie TRATAMENT MEDICAL STANDARD.Nu mi-aș
dori niciodată să fiu blocat pe o picurare de morfină pentru a suferi până când voi muri.Asta este
crud...și mă rog în fiecare zi pentru ca această corupție să se termine”. Viteazul Mykayla

„Ultimele două postări ale mele au generat multe întrebări și câteva cereri de „dovadă”...Aș dori
să  împărtășesc  cu  voi  toată  știința  dintre  canabis  și  cancerele  sistemului  imunitar
(leucemie/limfom).Aceste informații sunt specifice liniilor celulare de leucemie Jurkat...care este
o  leucemie  limfoblastică  acută  cu  celule  T  CD4+...EXACT aceeași  linie  ca  și  leucemia  lui
Mykayla.

Tipul specific de cancer al  lui  Brave Mykayla are o cantitate extremă de știință dovedită în
spatele canabisului fiind un tratament eficient,  deoarece oamenii  de știință au descoperit  că
celulele  sistemului  imunitar  au  pe  ele  un  receptor  SPECIFIC cb2  care  provoacă  apoptoza
(moartea celulelor).

THC induce  apoptoza  în  celulele  Jurkat  (leucemie  limfoblastică  acută  cu celule  t)  prin  trei
mecanisme diferite.(1) THC se leagă de CB1 și CB2 și duce la sinteza ceramidei prin serin
palmitoiltransferaza.(2) Ceramida intră în mitocondrii și are ca rezultat scurgerea citocromului c
în  citosol.(3)  Citocromul  c  se  combină  cu  Apaf-1,  caspaza  9  și  formează  apoptozomul.(4)
Apoptozomul transformă procaspaza 3 în caspaza 3 activă, ducând la apoptoză.THC activează,
de asemenea, calea extrinsecă (caspazele 8 și 10) și inhibă calea Raf/Mek/Erk.Inhibarea căii de
supraviețuire celulară duce la defosforilarea lui Bad și la translocarea acestei proteine Bcl-2 în
mitocondrii și, ulterior, la apoptoză.” Viteazul Mykayla

-- Cu cât primește mai mult ulei în ea, cu atât mai bine, mai ales având în vedere tratamentele
medicale inutile pe care le mai are și a trebuit să treacă.Cele mai bune urări pentru Hawaii,
Bravest Mykayla, este grozav să vezi că visul tău s-a împlinit.Cu putin ajutor din ulei.JB

„Acel fum NU este sănătos pentru copii sau mame... mame proaste și ce le spui copiilor tăi?Ulei
sau nada!Mai ales copiilor!” Naia

-- Nu aș fi atât de radical, fumatul sau vaporizarea are și efecte benefice, de exemplu împotriva
greaței la gravide.Nu va face rău copilului.JB

„Fumatul nu este atât de grozav... mai ales dacă ai tendințe spre alergii...  doar spun.Nu mă
descurc cu fumul!De asemenea, copiii nu sunt capabili să știe când să se oprească... indiferent
dacă  este  vorba  despre  zahăr,  cofeină,  mâncare  etc.Trebuie  să  fii  ghidul  lor.Nu  cred  că
susținerea fumatului de canabis este o idee grozavă pentru adolescenți.Doar spuneam.Doar
parerea mea din ce am vazut.Ar putea distrage atenția de la munca școlară și de la probleme
importante.” Naia

-- Obișnuiam să mă distras de la temele școlare și de la problemele importante și nu aveam
deloc canabis la dispoziție.Tot ce a fost nevoie pentru mine a fost să văd o fată frumoasă pe
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undeva și asta era tot pentru munca școlară și probleme care erau importante pentru alții, dar
nu pentru mine.

Dacă controlezi cât de mult ceai beau copiii tăi, bineînțeles, continuă și controlează cât de mult
canabisei urmează să ia sau să ingereze.Mult noroc cu asta.Este un efort zadarnic, dar sunt
sigur că va ține mulți oameni ocupați în următorii câțiva ani până când își vor da seama cât de
sigur este canabisul și că este practic imposibil să supradozezi fatal cu el.

Deci, cui îi pasă cât de mult ingeră cineva?eu nu.Nici măcar nu mă interesează câte cești de
ceai sau cafea beau pe zi, imaginează-ți asta.De ce ar trebui?Nu este treaba mea.Și nu este
treaba nimănui cât de mult din acest medicament preventiv și salvator de vieți o ingeră cineva.

Cu cât ai mai mult ulei în tine și cu atât mai des, cu atât mai bine pentru sănătatea ta.Aceasta
este singura regulă care se aplică cu adevărat.Oamenilor de toate vârstele, inclusiv copiilor și
mamelor însărcinate.Dacă nu-ți  place această idee,  treci  peste ea,  învață să trăiești  cu ea,
acesta  este  cel  mai  bun lucru  pe care  îl  poți  face.Nicio  reglementare  a  canabisului  nu  va
funcționa, pur și  simplu nu poate fi  reglementată oricum.În plus, nu există niciun motiv real
pentru a o reglementa.JB

„Mi-am fumat toată sarcina până la 4 săptămâni de la naștere.Doctorul meu a făcut și teste de
droguri la fiecare vizită de doctor.Așa că a știut că am fumat muguri.Când s-a născut copilul s-a
născut sănătos, 10,6 kilograme și a fost testat negativ pentru THC.Alăptez și eu și continui să
folosesc  mugur.Și  ghici  ce,  el  excelează  la  fiecare  milă.Este  exact  opusul  leziunilor
cerebrale.Creierul  are  nevoie  de  canabinoizi  pentru  dezvoltarea  sănătății  motorii,  așa  că
renunțați la ură.” Nessa

„Fiul  meu s-a  născut  cu  8  lbs  1  oz.5  zile  peste  data  scadentă.Acestea sunt  primele  două
„preocupări” pe care le-am găsit vreodată în legătură cu fumatul în timpul sarcinii, greutatea
mică la naștere și nașterea prematură.Fiul meu are aproape 9 luni, tocmai a făcut o evaluare
Bayley pentru a-i evalua dezvoltarea cognitivă, precum și funcția motrică și limbajul.A marcat
mediu mare și foarte superior la toate categoriile.Așa că ia-ți prostiile și suflă-ți fundul.” Ashley

„Guvernul sunt criminalii aici...Am scleroză multiplă, la fel și fiul meu... trebuie să-și facă 26 de
injecții în creier, în fiecare săptămână, pentru a-i ucide durerea din nervii din creier...

Am 3 nepoți și nu sunt „DRUGGIC” ȘI NU ESTE FIUL MEU, CARE a absolvit CÂPTUL CLASEI,
și a fost plătit să fie profesorul clasei din cauza inteligenței sale.Rinichii i s-au oprit, colonul nu
funcționa și durerea era atât de intensă încât era imobil.Nu a consumat niciodată droguri sau a
băut băuturi alcoolice, doar ocazional, în viața lui, înainte de a dezvolta SM.

Vărul lui și-a strecurat o oală în brownies când l-a luat la cină, neștiut de el... și ghici ce?Rinichii
au început să lucreze din nou, tremurul s-a domolit și chiar putea să doarmă noaptea, când ia
tinctura.Calmează tremurul și poate dormi noaptea...Mai trebuie să-și pună 26 de ace în creier
în fiecare săptămână din cauza durerii nervoase din creier...

Cine esti tu sa judeci acest medicament incredibil...?????și apropo, am avut un copil înainte de
a fi vaccinat împotriva hepatitei B și ea nu este sclerozată, dar în decurs de o săptămână de la
vaccin a trebuit să-mi fac ochelari și apoi în 2 săptămâni, am fost total orb la ochiul stâng. ...
Aveam 17 ani și orbisem.Speriat?Da...Dacă nu ar fi acest medicament, tot aș fi într-un scaun cu
rotile...

Nu aș dori niciodată această boală nimănui...dar ar trebui să-ți iei judecata în altă parte...de ce
crezi că DUMNEZEU a pus acest medicament pe planetă?Sau crezi că Dumnezeu a făcut o
greșeală?

Sper că copiii tăi nu trebuie să treacă niciodată prin ceea ce a trecut familia mea...să-ți vezi
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copilul murind în fața ochilor tăi...Ia poza, domnule... Harper a făcut o infracțiune să crești o
plantă în curtea ta...Cred că familia lui nu a trecut niciodată prin SM sau cancer...fie RCMP.Este
timpul ca legile să fie schimbate în favoarea oamenilor și nu a companiilor de medicamente.”
Dafin

„Așa că fiica mea a avut cea mai profundă experiență de vindecare emoțională cu canabis în
această săptămână.A spune că are un temperament emoțional ar fi o subestimare grosolană.Ea
s-a născut cu un defect congenital care are provocări extreme cu acesta.Din respect pentru
intimitatea ei, nu voi vorbi despre detaliile acesteia, dar să spunem că este extrem.Și a trăi cu
ea este o provocare care mi-a zguduit lumea de cele mai multe ori.O provocare fizică pe care o
are sunt migrenele.Tot ce poate face cu adevărat când vin este să se întindă, să se întindă în
pături și să se culce.Acesta este singurul lucru care ajută cu adevărat.

Așa că acum câteva luni, am făcut-o să încerce în sfârșit o napolitană cu ulei de canabis și în
15  minute,  migrenele  ei  au  dispărut.Așa  că  săptămâna  aceasta,  mă  duceam  să  mă  culc
devreme într-o noapte și ea s-a gândit că poate avea o migrenă mai târziu, pentru că le simte
venind...așa că i-am dat un mic recipient cu niște napolitane în el pentru a le ține lângă patul ei,
așa că dacă simțea că se aprinde unul când dormeam, ar putea să ia unul.Ei bine, a luat patru
în noaptea aceea.Erau blocați împreună, iar ea i-a luat pe toți.Și ea a avut o experiență.Și o
jumătate.

A dormit cea mai mare parte a zilei și nopții următoare și dimineața următoare.Știam că avea un
fel de experiență... îi vedeam gândurile plutind și știam că trece prin ceva.Ceea ce nu eram
pregătit pentru totalul 180 pe care le-a experimentat fiica mea.Ea este fericită, dulce, grijulie și o
bucurie de a fi în preajmă.Desigur, am făcut și câteva schimbări mari în jurul situației.Dar asta a
fost a doua zi, așa că nu se poate nega cât de uimitoare a fost schimbarea față de canabis.Nu
aș fi putut să o fac vreodată să ia atât de multe.Ea s-ar fi refuzat.Și nici nu m-aș fi gândit să fiu
sincer cu tine.Vreau doar să mă înclin în semn de apreciere.Când vă spun că mergeam pe
frânghia cu ea, nu glumesc deloc.Schimbarea și deschiderea care au avut loc pentru noi din
cauza  unui  „accident”  nu  este  un  accident.Nu  i-am  dat  niciodată  o  sticlă  din  care  să  ia
medicamente.Ceea ce am făcut în acea noapte este un miracol.”

„Sunt atât de fericit că pot să anunț în sfârșit că băiețelul meu dulce folosește canabis pentru a
lupta împotriva efectelor secundare ale chimioterapiei și radiațiilor ȘI pentru a mă asigura că nu
dezvoltă noi tumori!Acest medicament l-a ajutat enorm.Înainte să primească acest medicament,
vomita în mod constant, nu voia să mănânce, era foarte letargic și nervos...acum mănâncă, își
menține mâncarea jos, se îngrașă și oricine a fost în preajma lui știe cât de fericit este.”

-- Ei bine, fără otrava din corpul lui, copilul s-ar descurca mult mai bine.Chiar nu are sens să
folosești  chimioterapie și  radiații  împreună cu uleiul,  este ca și  cum i-ai  oferi  pacientului  un
antidot în timp ce îi pompează venin în vene.Ulei numai pentru cele mai bune rezultate.Medicii
ar trebui să știe asta, nu este atât de greu de înțeles că nu este o idee bună să le dai copiilor
otravă atunci când nu este necesar.JB

Q.Sunt o mamă singură în vârstă de 29 de ani.Fiul meu are acum 8 ani și trăiește cu autism
moderat.Nu mi-aș schimba mini-me pentru nimic pe lumea asta, decât  pentru a-i  face viața
puțin  mai  ușoară.Mă întrebam dacă ai  venit  alți  părinți  să te întrebe despre  ulei?Sau vreo
poveste de succes cu autism/Asperger?Dacă m-aș decide să merg pe această cale la ce fel de
doză m-aș uita?Apreciez toate informatiile!Mulțumesc.De la o mamă și un băiețel frustrați.

A.„Uleiul  este  cam  singurul  lucru  care  ar  putea  funcționa”,  a  spus  Rick  când  i-am  citit
asta.Instrucțiuni de dozare și alte informații despre cum să produceți și să utilizați uleiul sunt pe
site-ul nostru și în cărțile disponibile acolo.Am ajutat destul de mulți copii cu autism în trecut, iar
acest  medicament  face  minuni  pentru  ei.Copiilor  le  place  să  ia  acest  medicament,  nu  au
prejudecăți, nu știu că „fac ceva greșit”, iar părinților le place foarte mult când au timp pentru ei
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înșiși.Pentru cele mai bune rezultate, ca întotdeauna, aș începe cu un tratament standard de 60
g, fără pastile, iar apoi aș ține copilul pe o doză de întreținere într-o cantitate la alegerea lui
pentru tot restul vieții sale lungi și liniștite.Și copilul din videoclip ar trebui să facă exact același
lucru, dacă este delocposibil.Cele mai bune urări, JB

„Mary Jane m-a ajutat foarte mult când eram însărcinată și nu mi-a afectat niciodată cei doi
bebeluși.” Samantha

„Bună Rick, recent am descoperit că am un nodul cu risc mediu spre mare pe sânul stâng.Am
34 de ani și fiica mea are doar 1 1/2 an - eram îngrozit!Am suferit și de depresie postnatală
după nașterea fiicei mele - așa că toate acestea mi s-au părut prea mult.Totuși, din fericire,
locuiesc în Africa de Sud, unde, deși încă ilegal, aici crește canabis (sau dagga, așa cum îi
spunem noi  aici)  din abundență și  este destul  de ușor să găsești  iarbă decentă la  un preț
rezonabil.

M-am apucat imediat de a face uleiul - juriul este încă în căutarea nodulului din sânul meu,
deoarece mă întorc pentru următorul meu control abia peste 2 luni - dar depresia postnatală a
dispărut după o lună de luat ulei.Mă simt puternic, motivat și capabil să realizez lucruri de zi cu
zi - ceea ce a fost doar un vis nu cu mult timp în urmă!În Africa de Sud, primim în mare parte
doar tulpini Sativa sau tulpini  sative mixte.Am vrut doar să vă anunț despre povestea mea,
deoarece există atât de mulți oameni care suferă inutil de depresie, luând medicamente urâte
farmaceutice care îi afectează negativ, când, de fapt, uleiul pare să rezolve orice trebuie reparat
fără efort, fără nicio parte urâtă. efecte!Mă simt din nou ca vechiul meu eu și mă simt grozav!
Continuați să lucrați bine și voi continua să răspândesc vestea pe această parte!Multă dragoste,
Kelly”

--  Mulțumesc  pentru  această  mărturie  grozavă,  Kelly.Sunt  sigur  că  poate  ajuta  multe  alte
mame.După cum îl privesc, mamele ar trebui să ingereze doze mici de ulei în timpul sarcinii și
să-l folosească în continuare după naștere, dacă chiar vor să-i ofere copilului lor tot ce este mai
bun.Poate părea controversat, dar ce alt medicament decât ceva atât de natural ca uleiul ai
vrea să le oferi unei mame și copilului ei?JB

„Am fumat și am mâncat pe toată durata sarcinii, iar fiul meu este unul dintre cei mai deștepți și
mai sănătoși băieți  pe care i-am întâlnit vreodată.Am încercat să iau pastile de dimineață și
altele pentru durerea de cap și nimic nu a ajutat.Mi-a fost ciupită în mod constant sciatica și
corpul mă durea (probabil pentru că avea 10 lb și 23 inci lungime când am născut,  așa că
pentru orice sceptic care spune că împiedică creșterea, te-ai înșelat foarte, foarte mult.) Am
mâncat bunătăți sau am avut un puf mic aș obține o ușurare aproape instantanee.Ar trebui să
fiu de acord că este cel mai sigur medicament disponibil.” Sarah

„Sarcina cu a doua mea a fost o tortură!Slăbisem 20 de kilograme la sfârșitul primului trimestru,
vărsând în fiecare zi, fără poftă de mâncare.O pierdeam fără îndoială.Am încercat să fumez și
m-am simțit vinovat!Totuși i-a salvat viața...Mâncam și mă odihneam mai bine ca niciodată!Este
sanatoasa fericita si absolut frumoasa!Acum 9 ani, nicio problemă de sănătate.” Jennifer

„Mama nu poate  menține  mâncarea  jos.Ce  efect  are  acest  lucru  asupra  fătului  în  curs  de
dezvoltare?Este  foarte  dăunător  pentru  făt.Deci,  cum  o  faci  pe  mama  să  poată  menține
mâncarea  jos?Utilizați  medicamentul  care  este  cel  mai  puțin  probabil  să  provoace
rău.Canabis.Orice  alte  medicamente  anti-greață  pe  care  le  pot  folosi  medicii  au  efecte
secundare.Singurul efect secundar al canabisului este senzația de bine și somn.” Gersh

Q.Soția mea are dureri severe de spate din cauza că este însărcinată în 7 luni, ea o descrie ca
o criză nervoasă care este extrem de dureroasă.Am încercat să mă uit pe site-ul tău și aici.Va
ajuta RSO în mod dramatic durerea?Aveți un link către un subiect anterior pe acest subiect?
Sunt îngrijorat că dacă o pun pe codeină va face rău copilului
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A.Pune-o să ingereze doze mici de ulei și să aplici uleiul local pe spate.Fă-i un masaj cu un
amestec de ulei și ulei de semințe de cânepă.Da, există șanse mari ca codeina să facă rău
copilului.Uleiul nu poate și nu va face rău copilului în niciun fel.JB

„Fiul meu a fost diagnosticat în octombrie cu sarcom sinovial după extirparea unei tumori înainte
de  a  face  o  biopsie.I  s-a  spus  că  cancerul  va  mai  fi  acolo  și  s-ar  fi  putut  răspândi  la  al
luiplămânilor  din  cauza  tipului  agresiv  de  cancer  care  este.Cele  mai  recente  rezultate  ale
testelor, ei nu găsesc nicio urmă, spre nedumerire.Uleiul de canabis a fost unul dintre multele
lucruri pe care le-am început aproape imediat după diagnostice.” Amanda

„Care este cea mai tânără persoană de care știți că este tratată cu RSO?Există un protocol de
tratament pediatric?În timp ce nu am reușit până acum să influențăm opinia bunicii și să-l putem
vindeca  pe  bunicul.Am o  copilă  de  2  ani  cu  probleme gastrice  necunoscute  (da  a  fost  în
tratament „medical” de peste un an și toate pastilele, cremele, loțiunile și poțiunile Big Pharma
nu au avut succes.Acum se înclină spre un sindrom proteic.Evident, un copil de 25 lb nu poate
suporta aceeași  doză ca un bărbat  de 175 lb,  așa că îl  recomandați  deloc  pentru  aplicații
pediatrice? Sara

--  Mamele însărcinate ar  trebui  să folosească uleiul  și  apoi să mărească doza atunci  când
nasc.După naștere, mamele ar trebui să mănânce doze mici de ulei pentru a se asigura că
copilul se va dezvolta într-un mod optim.

Deci, dacă mă întrebați pe mine, cel mai tânăr pacient al meu avea minus opt luni și încă se
descurcă grozav, este cel mai bine dezvoltat copil din grădinița lui și a început să vorbească mai
devreme decât  majoritatea  celorlalți.Mama lui  a  folosit  uleiul  înainte  de  a-l  da  naștere,  iar
puștiului i s-a dat și uleiul după vaccinarea cu un hexavaccin pentru a se asigura că substanțele
chimice periculoase vor fi eliminate din organism cât mai repede posibil.

Uleiul  de  canabis  este  un  medicament  sigur  pentru  oamenii  de  toate  vârstele.Dacă  aveți
probleme în a înțelege acest lucru, vedeți ce face uleiul pentru eczeme sau erupții cutanate la
scutec  și  apoi  întoarceți-vă  și  spuneți-mi  că  nu  ați  da  niciodată  canabis  copilului
dumneavoastră.Tot  ce  ați  auzi  de  la  mine  este  că  un  părinte  care  nu  i-ar  da  canabis  ca
medicament copilului său este fie prost dezinformat, fie este sadiști psihopati cărora le place să-
i privească pe alții suferind.

Știți cât de eficient este uleiul împotriva durerilor de dinți?I-ai oferi copilului uleiul pentru a lupta
împotriva durerii asociate cu creșterea dinților?Aș.Fără nicio ezitare.

Doza pentru copii este practic aceeași ca și pentru adulți, atunci când tratați ceva grav.Începeți
cu o doză minusculă de trei ori pe zi, obișnuiți pacientul cu ea, creșteți doza la fiecare patru zile
sau  cât  de  convenabil  și  încercați  întotdeauna  să  introduceți  pacientului  cât  mai  mult
medicament  cât  mai  repede  posibil,  asigurându-vă  totodată  că  rămâne.  în  zona  lor  de
confort.JB

„Dacă ai un copil și refuzi să obții vaccinurile „recomandate”, fii pregătit să-ți fie luat copilul cu
forța de către statul  în care locuiești.Se întâmplă mai  des,  într-un ritm alarmant.Google-l  și
analizează „cerințele” statului tău. Asistenții sociali arată mai mult „complexul lui Dumnezeu” în
fiecare zi și cred că știu mai bine decât orice părinte ce este mai bine pentru fiecare copil.Fiți
precaut chiar și atunci când vorbiți cu medicul de familie despre acest subiect.” Ornitorinc

„Cunosc  doi  oameni  ai  căror  copii  nu  au  făcut  niciodată  vaccinări.Ambii  sunt
chiropracticieni.Unul dintre copii merge la o școală privată.Cred că dacă faci școală acasă, nu
contează.Nu sunt sigur." Lorinda

„Văd copii mici și bebeluși bolnavi de cancer, înainte de tratament arată bine, după operații și
chimioterapie par că ar muri și adesea o fac.Îmi frânge inima modul în care oamenii sunt făcuți
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să sufere și să moară devreme, când acest ulei vindecă atât de mult.Sunt o săptămână în ulei și
mă simt grozav, cred că îmi micșorează tumora la rinichi, încă nu am dovezi, dar în curând o voi
face.” Lannah

„O prietenă asistentă l-a folosit în stadiul 3 erupție cutanată de scutec, a dispărut peste noapte!”
Alice

-- Pentru cei care cred că copiii nu ar trebui să consume canabis.Ce alt medicament ai vreavrei
să le dai, dacă nu, acest medicament natural cel mai vechi și mai sigur, care a fost folosit de mii
de ani?Sau o să vă uitați la voi copiii suferind de toate acele eczeme și erupții cutanate fără
niciun motiv?Nu este un lucru frumos de făcut, aș spune.Mai ales când există o soluție atât de
simplă la toate aceste probleme ale pielii.

Este în regulă să-ți vezi copiii țipând de durere când ai putea pur și simplu să le dai o picătură
de ulei și nu vor avea dureri?Hm?JB

„Te rog, administratorul poate sfătui ce fel de doză să-i administreze unui copil de 8 ani care a
fost trimis acasă să moară?” Ricardo

-- Începeți cu o doză mică, vedeți cum răspunde copilul și apoi creșteți doza cât de repede o
poate lua copilul.De trei ori pe zi.De obicei sunt pline de pastile când sunt trimise acasă să
moară, așa că vrei să le detoxifiezi mai întâi pentru că nu știi ce va face interacțiunea, de obicei
nu este foarte frumos ce face interacțiunea cu acele substanțe chimice mortale.Dar pentru că
uleiul încearcă să curețe masa, astfel încât să poată începe să funcționeze.

Sau, dacă nu aveți nimic de pierdut, puteți începe și cu o cantitate mare de ulei și puneți astfel
pacientul  într-o  stare  de  comă  controlată.Probabil  asta  as  face,  dar  ramane  la  latitudinea
parintilor ce directie de tratament aleg.

Tot  ce știu  este  că bolile  agresive  trebuie  tratate agresiv.Și  mai  știu  că,  în  general,  cu cât
reușești să intri mai mult ulei în pacient și cu cât o faci mai repede, cu atât șansele de succes și
de supraviețuire sunt mai mari.Dar știu și că instrucțiunile de dozare sunt menționate cu un
motiv.

Dacă ar fi copilul meu, l-aș umple cu ulei, știu că sigur, copilul ar înota în el și, cel mai probabil,
nu aș lăsa niciun doctor să se apropie de el sau de ea.Dar ăsta sunt eu și știu ce să fac.Cele
mai bune urări, JB

„Ok, mă întorc în acest moment.Dr. lui Dave l-a pus pe Lyrica, pentru a-și trata durerea din zona
zoster.În ultimele două zile (și s-a înrăutățit), Dave a avut halucinații.Ca și în, el doar a spus:
„Tipul cu părul roșu nu ar trebui să livreze aici”. Când am spus „Ce?”, răspunsul lui Dave a fost
„Oh, nu contează, sunt sigur că nu este aici”. Tocmai am avut o conversație cu el și a spus că
și-a dat seama că se întâmplă ceva în neregulă pentru că, când se uită cu colțurile ochilor,
poate vedea o junglă în afara ferestrei noastre.WTF!!!El a luat ulei de canabis de ceva vreme și
nu a avut niciodată așa ceva.Mai puțin de o săptămână pe Lyrica și și-a pierdut aproape tot
controlul motric și acum are halucinații.Tocmai am pus niște ulei de canabis pe leziunile zona
zoster (cu DMSO) și durerea a încetat.L-am sunat pe Dr. și îl aduc pe Dave LUNI.BTW, tocmai
am  verificat  site-ul  Lyrica,  „gândirea  anormală”  și  „halucinațiile”  sunt  unul  dintre  efectele
secundare.” Kim

„Spencer a avut o săptămână minunată tuturor!!S-a întâlnit pentru prima dată cu un văr și i-a
întâlnit pe unchiul și mătușa din Georgia!!S-a îndrăgostit total de mătușa lui Sara, chiar a ales-o
peste mine sau pe tati!!Cele mai bune părți au fost să-l văd ȚINÂND UN CRICION ÎN MÂNĂ ȘI
CULOARE, în timp ce se afla în poala mătușii!A facut chiar si un transfer, din mana dreapta pe
mana stanga!!A pictat o mașină din lemn cu precizie totală folosind degetele de la picioare!Voi
încerca să-i încarc videoclipul în curând!El continuă să spună cuvinte noi și să fie pur și simplu
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fermecător!Am reușit să-l facem să suporte greutăți pe picioare cu mult sprijin!S-a distrat cel
mai bine să fie tras în mersul lui...Nu pot descrie durerea de inimă bucuroasă pe care am simțit-
o privind copilul meu făcând asta.Bucuria pură de pe chipul lui în timp ce se poate juca cu băieții
mari...toți mergeau pe biciclete și scutere și tot ce putea face era să privească cu dor...Puteam
să văd dorința de a mă alătura pe fața lui și nu înțelegeam de ce nu putea să alerge și să se
joace cu ei...Și apoi vărul său Jason, cu o inimă de aur, a început să-l tragă imediat, spunându-
le celorlalți  băieți  că ar  fi  bine să călătorească mai repede,  sau polițiștii  aveau să-i  prindă,
trăgându-l pe Spencer după ei în mersul lui, făcând sirena.sunete în timp ce ceilalți călăreau în
jur.Dacă ai fi putut să-i vezi fața... în sfârșit, în sfârșit, a fost unul dintre băieți!Mi-a frânt inima în
miliarde de bucăți, apoi a strâns-o din nou la loc, doar cu o sclipire a ochilor și cu chicotul din
vocea lui.Cea mai bună săptămână de mult timp.Spencer trebuie să fie un băiat mare și îmi
place!Mă face să vreau să forțesc mai tare, să lupt mai mult, să mă rog mai mult, pentru acest
mic miracol pe care îl numim Spencer.”

„Și tumorile lui se micșorează folosind ulei de canabis cu conținut ridicat de THC!!Spencer a fost
considerat terminal de către oncologia Loma Linda.Dar, un RMN recent a arătat o reducere a
dimensiunilor tumorii!!Uleiul bogat în THC este singurul lui medicament!Tinctura bogată în CBD
este ceea ce s-a dovedit a fi ceea ce îi îmbunătățește funcția brațului, în esență, vindecând
nervii  care au fost distruși în timpul intervenției chirurgicale pe creier și coloanei vertebrale.”
Suzetta

„Încă  nu-mi  vine  să  cred  ce  mi-a  făcut  uleiul.Diabetul,  afectarea  rinichilor,  artrita,  sciatica,
tendoanele rupte,  obezitatea au dispărut  și  cu siguranță s-a întâmplat  ceva neurogeneză.În
plus,  mi  s-ar  fi  spus  că  am  ADHD  dacă  eram  copil  acum.Eram  un  monstru  maniac
autodistructiv.Am  petrecut  mai  mult  timp  vandalizand  școala,  apoi  mergând  la  clasă.Mi-am
trecut părinții prin iad.Până am început să fumez oală.Am trecut de la o medie de 30 la școală la
peste 80, chiar și 90 la câteva materii.Și gata de vandalizare.Ciudat că ei cred că oala este
dăunătoare pentru copii.Ar trebui să nu fiu de acord.” Petru

„Îl tratăm pe fiul nostru de 6 ani cu o tumoare pe creier AA3 și o tulburare genetică rară.Medicii
nu pot oferi nimic și au spus că mai are doar luni de trăit.Până acum nu există convulsii  și
următorul RMN ne va spune mai multe.Ultimul control, în afară de tumora pe creier, este într-o
sănătate  PERFECTĂ.Nu  a  suferit  nicio  chimioterapie,  nici  radiații  și  nicio  intervenție
chirurgicală.NUMAI ulei!!!” Penne

„OMG, stau aici cu ochii curgând, încercând să absorb veștile de la un apel telefonic pe care
tocmai l-am primit.Cu puțin peste 2 săptămâni în urmă, am vorbit cu un tată din est, a cărui fiică
de 5 ani tocmai a recidivat.**** a fost diagnosticat cu Stadiul 4 de neuroblastom cu risc ridicat
(cancer la copii) - prognostic prost (MYCN amplificat).Li s-a spus că nu există nicio speranță și,
practic, să o ia acasă și să se bucure de ultimele lor zile cu ea, că are puțin timp.Tata a fost de
înțeles extrem de supărat când m-a sunat.L-am îndreptat în direcția corectă și au început să se
pună  la  medic.Tocmai  au  terminat  o  programare  cu  oncologii  de  la  spital.Analiza  urinei
markerului tumoral al lui **** este COMPLET NORMAL!!!Ea a trecut de la 80, apoi a urcat la 90
săptămâna următoare și acum a scăzut la 8,7.(Între 2 și 9 este normal).Așa e oameni buni, NU
SCENE DE CANCER.În 2 săptămâni acest copil a trecut de la o boală terminală/critică la o
stare clară de sănătate.Oncologul a spus că nu au mai văzut așa ceva până acum.” Corrie

„Fiul meu de 11 ani a făcut chimioterapie în ultimele 10 luni (și a avut radiații, de asemenea,
timp de 6 săptămâni în acea perioadă) și i-am dat uleiul în ultimele 4 luni și a ajutat într-adevăr
în multe feluri. .” Angela

„Uleiul mi-a salvat viața.Literalmente.Am insuficiență cardiacă severă, osteoporoză, osteoartrita,
sindrom de ligament lax și sindrom de durere regională.Nu iau alte medicamente și sănătatea
mea  se  îmbunătățește  constant.Fiul  meu  autist/epileptic  în  vârstă  de  11  ani  nu  a  luat
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medicamente de luni de zile și funcționează foarte bine datorită educației lui Rick despre ulei.Vă
mulțumim că ne-ați salvat viețile.” Maria

„Am observat că face câteva lucruri, pentru micuțul meu, când se lovește cu capul din cauza
aruncării cu pietre sau orice altceva și ia un nodul, uleiul îl risipește într-o zi!De asemenea, pare
să funcționeze pentru închiderea găurilor din piele lăsate de acnee sau furuncule sau chiar
chisturi.Uneori îmi apar furunculi pe față și se scurg cu niște unguent de ichthammolum, dar
uneori rămâne o gaură.Recent am început să pun ulei de canabis în gaură și nu știi că a sigilat
o gaură mare de aproximativ un milimetru în diametru?Și acum zona este la culoare cu pielea
mea!Singurul lucru pe care nu l-a făcut este să-mi estompeze zona pielii, care este puțin mai
întunecată, dar există și alte lucruri pe care le pot folosi pentru asta.Sunt doar fericit că sigilează
pielea!” Mahndisa

„Prietenul meu cel mai bun i l-a dat fiului ei și acesta a încetat să mai aibă convulsii.Îmi pare
rău, prietene, că m-am îndoit de tine.Știai care este cel mai bun lucru pentru copilul tău și aveai
dreptate.” Maria

„Știi ce îmi intră sub piele?Acești părinți sunt de acord cu efecte secundare precum insuficiență
renală, comă, întârzieri în dezvoltare și, posibil, moartea.Dar când posibilul efect secundar este
„mare”, toată lumea se sperie.Așa sunt spălați creierul.Moartea este cumva un efect secundar
mai  acceptabil  decât  mare.De multe  ori,  aceștia  sunt  și  oameni  educați,  inteligenți.Este  de
necrezut." Missy

„Din nou, copiii au nevoie de THC în medicamentele lor.Reglează canabisul exact în același
mod în care reglezi porumbul sau ceaiul.Asta este tot ce este nevoie.Fără taxe suplimentare,
fără licențe speciale, fără nimic.Acesta este singurul mod rațional de urmat.Cosmeticele cu 30%
THC funcționează cel mai bine,  amintiți-vă că atunci când începeți  să vă gândiți  la cum să
„reglezi canabisul”. Este o pierdere de timp și efort chiar și să încerci să o „reglezi”. Suntem deja
suficient de suprareglementați, aș spune.”JB

Supozitoare
„Supozitoarele cu ulei de Rick Simpson (RSO) sunt o binecuvântare pentru toate femeile cu
probleme legate de sindromul premenstrual premenstrual, precum și pentru orice persoană cu
hemoroizi, boala Crohn, intestine și probleme intestinale etc.De asemenea, sunt grozave pentru
respirație și pentru afecțiuni pulmonare, ca să nu mai vorbim de controlul gripei.Ele produc o
senzație foarte plăcută de lungă durată în organism.Nu am văzut pe nimeni căruia să nu-i fi
plăcut să le ia după ce și-a depășit ezitările inițiale.”JB

„Bună JB, nu știu dacă acest lucru este util nimănui, așa că te voi lăsa să fii judecătorul.Am
suferit  recent  un  fel  de  problemă  de  obstrucție  intestinală,  nu  a  fost  niciodată  pe  deplin
diagnosticată.O umflare internă, foarte dureroasă, care aproape că bloca intestinul.În cel mai
rău caz, nu puteam să stau sau măcar să stau în picioare din cauza durerii și nu puteam decât
să stau întins pe o parte pentru a ușura.Se pare că medicul de familie a exclus cancerul de la
testele de sânge expres,  dar nu a avut  nimic să mă ajute în afară de o programare la  un
consultant peste câteva săptămâni.Am încercat prostește tratamente cu pile de farmacie care
după o scurtă calmare au înrăutățit lucrurile.

Cu o lună sau cam așa ceva înainte, cumpărasem o matriță pentru supozitoare de pe eBay, așa
că am decis să o încerc.Am amestecat ulei de cocos (solid la temperatura camerei) cu RSO și
am adăugat câteva picături de ulei de arbore de ceai.Calmarea a fost imediată și în 24 de ore
am putut simți îmbunătățirea, o senzație de vindecare clară și umflarea s-a redus.În 7 zile am
revenit  la  normal  și  m-am  simțit  complet  vindecat,  am  încetat  să  mai  folosesc
supozitoarele.Acest lucru a fost puțin prematur și după alte 7 zile umflarea a revenit.Am revenit
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direct la utilizarea supozitoarelor și de data aceasta a continuat timp de 14 zile (atât cât a fost
posibil) după ce umflarea a dispărut.Am degetele încrucișate când spun asta, dar asta pare să fi
funcționat și uleiul m-a salvat din ceea ce a fost o experiență înfricoșătoare și dureroasă în
timpul de așteptare pentru a vedea un specialist.Acum ma simt foarte vulnerabil cand nu am un
tub de ulei in frigider.

Pentru a-mi ușura durerea și pentru a mă vindeca rapid, pentru a economisi timpul prețios al
unui medic specialist, se pare că sunt un criminal care încalcă legea!Ce lume ciudată!” M

Cum să faci supozitoare?
Topiți  untul  de cacao, adăugați  ulei,  aproximativ 1-2g de ulei  la 100g de unt de cacao topit
pentru început.Apoi creșteți doza la fiecare patru zile până când pacientul folosește aproximativ
0,33 g de ulei  în fiecare supozitor.1 g (greutate totală) supozitoare pentru copii,  2 g pentru
adulți,  3  g  (bile)  pentru  probleme  vaginale.0,01-0,02  g  de  ulei  vor  funcționa  bine  pentru
începători.Dacă începeți pe cineva cu 0,05 g într-un suppo, probabil că nici nu o va simți prea
mult, dar este mai bine să începeți cu o doză mică (pentru cei care nu au încercat niciodată
cânepa în trecut  etc.).Adevăratul  RSO este foarte puternic  și  tu  niciodatăștiți  exact  cum va
răspunde pacientul (tensiune arterială etc.),  dar supozitoarele ar fi  o modalitate bună de a-i
obișnui pe oameni cu uleiul.

Lucrul interesant despre supozitoare este modul în care par să deschidă plămânii și să facă
respirația mult mai ușoară în 20 de minute - un vis devenit realitate pentru mulți cu BPOC sau
astm  etc.Pacienții  le-au  folosit  și  pentru  a  trata  psoriazisul,  hipertensiunea  arterială,  boala
Crohn, crampele PMS etc.

Puteti adauga si alte uleiuri naturale in supozitoare, depinde pentru ce le doriti  si care este
scopul.Pur și simplu accesați câteva site-uri de medicină naturală și citiți ce fac diferite uleiuri
esențiale și puteți experimenta atât cât considerați necesar.

De asemenea, supozitoarele sunt o modalitate excelentă de a trata pacienții care nu pot mânca
uleiul sau nu-l pot păstra în stomac dintr-un motiv oarecare.În ceea ce mă privește, judecând
după efecte,  luarea uleiului  în  supozitoare  este  cel  mai  bun și  mai  plăcut  mod de a folosi
cânepa.Sună și  arată amuzant  la  început,  recunosc asta,  dar cei  care au încercat  sunt  de
acord.Poate deschide chakrele de jos în sus, cine știe, dar cu siguranță se simte grozav.

Femeilor  le-ar  plăcea  să  ia  supozitoare  -  ele  ajută,  de  asemenea,  cu  tot  felul  de  infecții
bacteriene  și  virale,  „schimburile  de  informații  microbiologice  ale  partenerilor”,  alergiile  la
prezervative  și  lubrifianții  folosiți  pe ele  etc.Am menționat  cât  de eficient  uleiul  are  grijă  de
(nivelează) dezechilibrele hormonale?Cele mai bune urări, JB

„Supozitoarele cu RSO pot fi folosite și pentru tot felul de probleme vaginale, inclusiv, dar fără a
se limita la infecții cu drojdie, HPV, condiloame, herpes și multe alte boli sau infecții de care nu
trebuie neapărat să suferi.Mai ales când pot fi îngrijite atât de ușor dacă se folosește uleiul.JB”

„Supozitoarele cu ulei de cânepă RSO funcționează excelent pentru toate tipurile de probleme
anale  sau vaginale,  hemoroizi,  boala  Crohn,  probleme intestinale  sau intestinale,  leucemie,
afecțiuni  pulmonare,  inclusiv  astm,  tumori  cerebrale,  tensiune  arterială,  controlul  echilibrului
hormonal etc.JB”

„Poți să-mi dai un sfat dacă uleiul de cânepă este sigur de utilizat în timpul sarcinii, te rog?Nu
există multe informații  pe care să le găsesc.Prietena mea tocmai i s-a spus că are un chist
ombilical  care poate provoca cheaguri  de sânge care duc la  moartea copilului  ei.Am văzut
efectele uleiului de cânepă și binele pe care îl poate face, pur și simplu nu sunt sigur dacă este
sigur în timpul sarcinii.” Christine
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-- Dragă Christine, desigur că este sigur să o folosești, cânepa a fost folosită în timpul sarcinii și
pentru durerile de travaliu, de secole.Îi recomand să facă supozitoare cu câte 0,01-0,06g ulei în
fiecare (începeți cu 1-2g ulei la 100g unt de cacao).De obicei, chistul va dispărea în câteva
săptămâni.De trei ori pe zi și fără griji, uleiul nu va face rău copilului.Cele mai bune urări, JB

„Suferiți cu migrene?Luați un bob de orez de ulei de canabis, adicăRSO și fă câteva clipi cu
ochiul.Nimic mai bun, lasă-mă să-ți spun!” Sarah

-- Un sfat grozav, Sarah.Chiar funcționează.Vă sugerez să îl încercați în supozitoare, destul de
aproape de ameliorarea imediată și funcționează, de asemenea, ca și preventiv dacă îl luați în
mod  religios  în  fiecare  zi.Migrenele  pot  fi  atât  de  debilitante.(Jindrich  m-a  educat  despre
supozitoare și a avut dreptate din toate punctele de vedere.)” Tracey

„Am primit  ceea  ce  îmi  doream,  mulțumesc.Am vrut  să  recunoști  că  uleiul  este  medicinal,
indiferent de putere.Uleiul nu trebuie să fie de 95-98% pentru a avea valoare medicinală.Nu
este pur și simplu „prostie”, dacă nu cel mai mare procent posibil.Mi se pare dăunător să avem
atât de mulți oameni care se întorc aici pentru informații pentru a obține informații greșite că
canabisul poate fi o prostie.Este o plantă sfântă și cu siguranță are valoare sub orice formă.

Aș crede că o seringă lubrifiată (fără ac desigur) cu ulei ușor încălzit ar putea fi introdusă și
aplicată direct în interiorul intestinelor.Trage direct acolo.Se pare că diluarea are mai mult sens
pentru aplicații topice pe suprafețe mari.” Blake

--  Dacă asta ți-ai  dorit,  atunci încă scapi  de rost,  Blake.Uleiul  45% THC este o porcărie în
comparație  cu cel  mai  bun extrem de puternic și  sedativ  95-98% THC RSO și  nu va avea
niciodată aceleași efecte sau efecte comparabile.Asta ai vrut să auzi?

Acum, vă rugăm să nu ezitați să ungeți puțin ulei pe rect dacă doriți să vă demonstrați și mai
bine punctul de vedere, astfel  veți obține mai multă experiență practică în ceea ce privește
utilizarea  corectă.Uleiul  vă  va  arăta  rapid  de  ce  este  mai  bine  să  îl  utilizați  sub  formă de
supozitoare și este mai bine să ascultați decât un sfat bine intenționat.Uleiul poate funcționa ca
un lipici dacă tot nu ați înțeles indiciu.Bucurați-vă de experiment, vă rugăm să faceți un videoclip
despre el pentru ca alții să nu fie nevoiți să repete această greșeală a începătorilor.Cele mai
bune urări, JB

„Ficatul primește cea mai mare parte din aprovizionarea cu sânge din sistemul digestiv, astfel
încât  să poată procesa în continuare proteine,  alți  nutrienți  și  substanțe toxice.Prin urmare,
ingerarea uleiului Simpson oferă o livrare sigură și rapidă la ficat, apoi la alimentarea cu sânge
și  la  restul  corpului.În  plus,  o  parte  din  ulei  va  ajunge  direct  la  colon  pentru  a  suplimenta
medicamentul în sânge.Noroc!" Steve

„Omule, un supozitor cu ulei de canabis mi-a alinat, în sfârșit, durerile intense de stomac!Nici eu
nu m-am simțit deloc lapidat!(Prefer să am de ales cu asta) Am reușit în sfârșit să dorm fără
durere și  m-am trezit  simțindu-mă mult  mai bine.Un prieten mi-a dat  un articol  care explică
biodisponibilitatea  uleiului  de  canabis  pentru  diferite  metode  de  administrare.Este  lung  și
științific, dar am citit totul.

Atunci când sunt administrați pe cale orală, acizii din stomac reduc rata de absorbție.Oamenii
au acel sentiment cu adevărat de „înălțat” sau „împărțit” atunci când înghit uleiul și, la rândul lor,
cred că uleiul trebuie să „funcționeze cu adevărat”.Dar cu calea orală, de fapt nu este absorbită
într-un ritm mai mare, este doar experimentată într-un mod psihoactiv.

Iau  ulei  de  canabis  pe cale  orală  de aproape  2  ani  și  m-am vindecat  grozav.Butt  (joc  de
cuvinte), dupa ce am incercat 2 zile de supozitoare, sunt convins!Mă simt mult mai bine!Mai
puțină inflamație în articulații, nu atât de rigidă, durerile nervoase și spasmele musculare sunt
mult  mai  bune  și  nicio  durere  de  stomac!In  cele  din  urma!Boala  și  durerea  cronică  sunt
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îngrozitoare.Mă simt și mai pozitiv în privința acestui ulei acum.Chiar aveam nevoie de puțină
speranță cu el.Începeam să cred că a făcut tot ce putea, acum mă simt plin de speranță.”

„Biodisponibilitatea căii rectale a fost de aproximativ de două ori mai mare decât a căii orale,
datorită absorbției mai mari și a metabolismului de prim pasaj mai scăzut.” Mickey

-- Supozițiile sunt grozave pentru atâtea condiții.Le-am făcut populare în CR și mii de oameni le
folosesc cu mare succes.Deci felicitări, Mickey.;) JB

„Se pare că s-ar  putea lua  doze mult  mai  mari  prin  supozitoare și  să  nu aibă un răspuns
psihoactiv negativ.Există o rată de saturație pentru absorbția pe cale rectală?Adică, aș putea
să-mi grăbesc vindecarea făcând supozitoare cu doze mai mari?” Mickey

- Fii la fel de atent cu doza ca și cu administrarea orală.Până la 5 mg per suppo pentru cei fără
experiență, în jur de 10 mg este de obicei foarte bine tolerat.Cu doze mai mari nu știi niciodată
cum va răspunde pacientul, așa că cel mai bine este să crești și doza treptat.Dar odată ce îți
construiești toleranța, poți experimenta liber.Mie personal îmi plac presupunerile cu 0,3-0,5 g de
ulei -- dar asta ar fi prea mult pentru majoritatea celorlalți, așa că nu încercați decât dacă știți ce
faceți și nu vă deranjează un somn de două zile sau ceva de genul.;) JB

„Înțeleg de ce se simte puțin speriată din cauza felului în care uleiul te poate face să te simți,mai
ales dacă nu ai mai experimentat-o până acum.Mama mea avea 62 de ani când am început-o
să consume uleiul pe care nici măcar nu mai fumate marijuana până atunci.Era foarte slăbită și
amețită  și  nu a putut  să mănânce o vreme DAR sunt  efectele secundare ale uleiului.Acum
facem supozitoare și  diferența este uimitoare.Acum își poate lua întregul gram împărțit  în 3
capsule pe zi.Ea încă simte când începe, dar nu este la fel de greu ca atunci când îl lua pe cale
orală.De asemenea, amestecăm în aceeași proporție ulei de semințe de cânepă și până acum
funcționează bine.Sper că am avut ceva sens.” Nikkita

„Bună JB, mama mea are cancer pulmonar (stadiul 3) și am băgat uleiul pe ea, acum este a 10-
a zi și avem aproape 1 gram pe zi.Ai avut dreptate, s-a obișnuit și efectele zombie în timpul zilei
sunt mai bune, doarme 10-12 ore noaptea.Deci ar trebui să fac și eu supozitoare cu mama?
Mulțumesc." Rio E

--  Da,  Rio,  de ce nu.Îi  va face plăcere  să le  ia,  chiar  produc o  senzație  foarte  plăcută  în
corp.Aceeași  doză ca cea pe care obișnuiește să ia  pe cale orală,  amestecați-o cu unt  de
cacao.Ea îl poate lua între doze ca adaos, dacă poate, sau în locul dozei orale, în funcție de
ea.Pe cale rectală sau vaginală, femeile au un ușor avantaj față de bărbați în acest sens.

Și dacă femeile ar ști cât de mult pot ajuta supozitoarele cu ulei în problemele premenstruale și
hormonale, toate le-ar lua, nu mă îndoiesc de asta.

De asemenea, supozitoarele cu 0,005-0,01 g de ulei în ele sunt o modalitate excelentă de a
începe un tratament pentru începători, pacienții de obicei nu se îmbolnăvesc de supozitoare cu
doze mici de ulei în ele și par să se bucure foarte mult de experiență.Dar, după cum am aflat,
luarea  supozitoarelor  este  adesea  un  subiect  mai  controversat  decât  utilizarea  uleiului  în
general.

Totuși, realitatea este că hemoroizii te vor prinde mai devreme sau mai târziu, iar când o vor
face, vei fi fericit să iei un supozitor de ulei de canabis sau două, îți pot garanta asta.Pentru că
ușurarea este imediată și  credeți-mă că doar  puțini  oameni  sunt  suficient  de duri  să  nu ia
supozitorul în astfel de situații.Atât despre prejudecățile împotriva canabisului, hemoroizii le pot
sorta foarte repede.JB

„Ai spus probleme hormonale...Sunt pe Estrogel pentru că nu am o cauză hormonală a marii
mele operații.Ajută pentru asta?” Elisabeta
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„Sigur că...Am 55 de ani și îl folosesc zilnic.” Christy

Tuburi de alimentare
„O  tratez  pe  mama  mea.Ea  are  cancer  la  gât  și  l-a  administrat  succesiv  prin  sonda  de
hrănire.Se încălzește puțin și  se amestecă cu ulei  de cocos!Tubul nu a înfundat  niciodată!”
Steve

„I-o dau fiului meu prin tubul de hrănire când nu o înghite - turnez apă foarte fierbinte pe ulei
într-o cană, apoi se disipă, apoi adaug apă mai rece (nu prea multă), astfel încât apa nu prea
fierbinte, apoi turnați-l  în tub.A funcționat destul  de bine,  deși uneori  uleiul  căptușește puțin
tubul, dar nu a fost niciodată blocat.Secretul este să-l turnăm jos când este încă foarte cald.”
Angela

„Ar avea cineva vreo idee despre cum să dai cuiva uleiul de cânepă printr-un tub de hrănire?L-
am amestecat cu ulei de măsline ca să nu fie la fel de gros, dar încă mi-e teamă să nu înfunde
tubul.Vreo idee?" Steven

-- Steven, cel mai bine este întotdeauna să găsești o modalitate de a administra uleiul nediluat,
acesta este cel mai bun mod de a merge.Când nu puteți găsi o cale, puteți să o amestecați cu
hrana pacientului și să-i puneți să o mănânce așa.Da, s-ar putea înfunda tubul, și anume dacă
uleiul  are o consistență groasă.Unele uleiuri  sunt  groase,  altele mai curgătoare.Dar când le
încălzești la temperatura corpului, ar trebui să curgă suficient pentru a nu înfunda tubul.

O altă modalitate este să o dați pacienților în supozitoare cu unt de cacao.Cu toate acestea,
consumul de ulei este modalitatea preferată de a lua acest medicament, ori de câte ori este
posibil.Există multe moduri de administrare a uleiului și este adesea foarte individual, așa că
încercați să găsiți o modalitate care să se potrivească cel mai bine pacientului.Cele mai bune
urări, JB

„Știu că sună groaznic, dar puțină coca cola prin tub pentru a o spăla după administrarea de
chestii vâscoase sau doar pentru a curăța saboții în general funcționează bine.Un vechi standby
RN.” Ellen

Chirurgie, chimio sau ulei?
„Nu mi-ai lua niciodată sânii, când pot să inger RSO!!” Chloe

„Însasi ideea ca cancerul de san este un „risc procentual” este o minciuna totala.În realitate,
toată lumea are micro-tumori canceroase în corpul lor, inclusiv eu.Cancerul nu este o boală pe
care doar o „obține” ca și cum ai fi lovit la întâmplare de fulger.Este ceva pe care trebuie să-l
„gestionați”  sau „preveniți”  zi  de zi,  masă cu masă,  printr-o  alegere a stilului  de viață care
implică  suplimentarea  cu  vitamina  D,  nutriție,  super-alimente,  sucuri  de  legume și  evitarea
substanțelor chimice și radiațiilor cancerigene. Așa că, atunci când un medic spune că aveți o
„șansă” de a face cancer, ceea ce el sugerează este că nu aveți control asupra cancerului și
asta este o minciună.Cu alte cuvinte, șarlamătul cancerului.”

-- Când aveți „șansa” de a face cancer, pur și simplu puneți-vă pe ulei.Este o opțiune mult mai
sănătoasă și mai sigură.JB

„Uită-te la cancer sau la orice altă boală gravă de parcă ar fi fost un incendiu.Cu cât focul este
mai mare, cu atât aveți nevoie de mai multă putere pentru a-l stinge.Deci, ai prefera să folosești
o sută de găleți cu apă (RSO) sau un pahar cu apă (alte tipuri de ulei) dacă propria ta casă ar
arde?Sau ți-ar plăcea să vezi pompieri profesioniști venind să te ajute cu asta?Așa aș prefera,

- 137 -



dar actualii pompieri, adică medicii, nici măcar nu au voie să folosească apă pentru a stinge
toate acele incendii și nici nu știu să o folosească după toate acele decenii de îndoctrinare,
spălare a creierului și nefolosire canabis în medicament.

Are sens pentru tine ca cineva sa trimita pompieri experti la un mare incendiu in oras si sa nu ii
lase sa foloseasca apa, adica cea mai elementara si traditionala forma de stingere a focului?Nu
pentru mine.Dar totuși, exact asta au făcut cei de la putere sistemului medical pe care îl avem
astăzi.

Multe incendii, fără apă, adică multă muncă suplimentară pentru pompieri/medici care nu-și pot
face  treaba  cât  mai  bine.Nu  așa  ar  trebui  să  fie,  cred.Ar  trebui  să  aibă  cele  mai  bune
echipamente  și  cele  mai  bune  unelte  pentru  munca  lor,  nu-i  așa?Asta  aș  face  dacă  aș  fi
managerul/guvernul lor.Este ceva în neregulă în a privi în acest fel?Nu cred.” JB

„Pentru orice femeie care citește asta, sper că te va ajuta să știi  că ai opțiuni”,  a continuat
doamna  Jolie.
-- Dacă doamna Jolie crede că o mastectomie dublă este cea mai bună modalitate de a preveni
cancerul, atunci permiteți-mi doar să spun că nu sunt complet de acord cu aceasta.Și dacă aș fi
în locul ei, aș mânca uleiul și l-aș freca pe zonele suspecte în fiecare zi, este o variantă mult
mai sigură decât prin ce a trecut ea.Iar amuzant este că oricum o să mănânce uleiul, pentru că
va trebui.

De exemplu, câte scanări CT a trebuit  să facă înainte și după operație?O scanare CT este
egală  sau  poate  fi  egală  cu  200-500  de  raze  X  pulmonare,  iar  efectele  radiațiilor  sunt
cumulative.Deci, de fapt, acea „chirurgie preventivă” cel mai probabil îi va da cancer în loc să-l
prevină.Bine.

Asta primești atunci când ai prea mult de cheltuit și când faci un test genetic pentru a-ți prezice
viitorul.Acei artiști înșelători i-au spus că va avea cancer la sân, așa că ea „a acționat” și acum
va trăi fără sâni, va fi deprimată din cauza asta, se va gândi tot timpul la asta, va avea multe
alte boli ca urmare a asta și este mai mult decât probabil să obținăcancer oricum altundeva, și
cel mai probabil o va face după ce i-au făcut medicii și după tot BS pe care i-au spus.

Este  cu  adevărat  mai  bine  să  stai  acasă  și  să  mănânci  uleiul  și  să  nu-ți  faci  griji  pentru
nimic.Sau cel puțin așa cred.Dacă va veni, va veni, de ce să vă faceți griji pentru ceva ce s-ar
putea întâmpla peste douăzeci de ani și să vi se taie sânii fără niciun alt motiv decât simpla
corupție și furt la cele mai înalte niveluri.JB

„Cred că ai dreptate cu JB!În 2005 mi s-a îndepărtat sânul drept, dacă aș fi știut de RSO nu m-
aș fi operat niciodată.După cum știți, acum am cancer pulmonar și cred că RSO este singura
cale de a merge.” Bonnie

„Deci adevărat JB, am făcut o histerectomie preventivă după un cancer de sân în stadiul 1,
ceea  ce  regret  acum.Dacă  aș  fi  știut  despre  RSO  atunci  nu  aș  fi  suferit  nicio  intervenție
chirurgicală sau radiație!Plus ca radiatia a fost protocol!!!!!Am atât de multă INCREDERE în
RSO încât mi-am anulat următoarea mamografie.O să-mi văd consultantul pentru ultima oară
pentru a-i spune că am terminat cu industria cancerului, deoarece cred că știu leacul, voi scrie
RICK SIMPSON PHOENIX TEARS pe însemnările mele de la spital.:) Nu pot să-ți mulțumesc
suficient  pentru  ajutor  și  dedicare.Donațiile  mele  de  cancer  merg  acum  la  lacrimi  de
Phoenix.Sunt binecuvântat!!!PACE, prietene.:)” Tina

„Este  atât  de  stupid  să-ți  riști  viața  cu  mastectomie,  astfel  încât  să  nu  fii  nevoit  să-ți  riști
POSSIBIL viața cu cancer.Și atunci riscați să faceți cancer cu toate aceste scanări!Cât de prost
te-ai simți dacă ai avea cancer la plămâni după toate astea de la scanări?Sau a murit în timpul
unei  complicații  de  la  operație?O  mastectomie  după  ce  am  fost  diagnosticată  cu  cancer,
ALĂMÂNĂ cu ulei de cânepă și nu aș judeca, dar să o faci fără cancer este la fel de mult un risc
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ca să faci cancer.Logica simplă.” Carla

„Din păcate, văd că femeile fac asta tot timpul ca un „preventiv”. Și le e frică de asta pentru că
simt că este singura lor opțiune.Știm mai bine dar, Doamne, câți oameni mai trebuie să sufere
această boală de rahat??!!Guvernele noastre sunt inutile.Dacă am avea canabis aici pentru a
folosi liber mulți nu ar fi în poziția în care se află doamna de mai sus.Foarte foarte trist și chiar
mă enervează.” Georgia

„Așa  că  s-a  măcelărit  și  a  numit-o  măsură  preventivă?E  o  nebunie...În  plus,  genetica  nu
funcționează așa.Cu toții avem toate genele pentru practic orice...Mediul nostru este cel care
declanșează activarea anumitor gene.Când se spune „funcționează în familie”, este într-adevăr
un semn că obiceiurile  sunt  transmise de la  o generație  la  alta,  provocând aceleași  factori
declanșatori genetici.Nu este doar un caz de genetică.Este un lucru total ignorant de spus...”
Alistair

„Ce poate un medic să convingă pe cineva să facă...Ascultați oameni buni, screening-ul genetic
este mult  mai complex decât  „Oh, aveți  gena aceea,  așa că aveți  șanse de 87% să faceți
cancer”.  Iată un alt  fapt  despre care  majoritatea nu sunt  conștienți:  toată lumea are  celule
canceroase; menținerea unui fizic vital și reducerea la minimum a toxinelor din mediu este cel
mai bun pariu al oricui pentru a rămâne sănătos...Asta pare atât de exagerat.Un abuz grav al
relației medic/pacient.” Jack

„Mă întreb dacă Brad Pitt i se taie mingile acum pentru a preveni cancerul testicular.” Mike

„JB,  am vrut  să împărtășesc asta cu tine și  Rick.Pastila  cu ulei  despre care vorbește este
RSO.M-am gândit că asta te poate interesa.Am si poze pentru tine.Aceasta a fost trimisă de un
angajat și un utilizator natural de medicamente.” Rick

„Bine,  este  prima  dată  când  spun  asta  lumii,  așa  că  scuzați-mă  dacă  divabă  puțin.
Sufar de un caz sever de endometrioza.Este o boală când țesutul  care căptușește în mod
normal  interiorul  uterului,  numit  endometru,  începe să crească în afara  uterului.Acoperă de
obicei ovarele, intestinul și alte organe și țesuturi din mucoasa pelvisului.La fel ca șiendometrul
reacționează în timpul menstruației, la fel și endometrul deplasat în afara uterului.Se îngroașă,
se descompune și sângerează la fiecare ciclu menstrual.Țesutul deplasat nu are cum să iasă
din corp, devenind prins.Care, la rândul său, face ca țesutul din jur să devină iritat și inflamat,
transformându-se în cele din urmă în țesut cicatricial  și  aderențe (țesut  anormal care leagă
organele împreună).

Acest  lucru  provoacă  efecte  secundare  oribile.Durerea  Kb  o  greață  zilnică
constantă.Dismenoree, menstruații dureroase, care pot dura de obicei un întreg ciclu.Sângerări
excesive,  infertilitate,  oboseală,  greață,  constipație  etc.Acum,  îngrijirea  medicală  modernă
pentru endometroză este în principal hormoni și medicamente grele pentru durere.În funcție de
severitatea  dumneavoastră  și  de  planurile  de  tratament,  cel  mai  recomandat  și  eficient
tratament este să faceți o histerectomie.

am doar 21 de ani.Mă confrunt în mod constant cu o bătălie a durerii zilnice și a speranței unei
viitoare familii și o sănătate bună.Acest lucru afectează viața de zi cu zi într-un mod atât de
negativ încât abia mă pot ridica din pat uneori.Am încercat hormoni și tone de medicamente
care mă îmbolnăvesc foarte tare.Pana acum nimic nu a functionat...până acum aproximativ o
lună.Proprietarul și creatorul sau MOTH (medicamentul plantei) mi-a făcut cunoștință cu acest
medicament minunat numit „pilulă cu ulei”. Pe lângă schimbarea dietei, am văzut îmbunătățiri
uriașe în ultima lună.Am dormit  plin  de 8  ore,  ceea ce este tabu pentru  mine!Am văzut  o
scădere uriașă semnificativă a durerii, puțin sau deloc.Greața mea a dispărut complet acum și,
spre deosebire de efectele medicamentelor pentru durere pe care le-am primit de la medici,
acum pot să diger și să mănânc fără nicio problemă. Pot să spun sincer că nu m-am simțit atât
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de bine de când aveam 15 ani!”

„Aș prefera să mor din cauze naturale decât să mă sculpteze cineva pe o masă de oțel într-un
spital.Chirurgii nu au întotdeauna o rată de succes de 100%, prietena mea Margie a murit din
cauza unei histerectomie, a sângerat pe masa de operație.” DeYoung

„Am avut grijă de pietrele biliare ale surorilor mele.De îndată ce a început să ia uleiul, a încetat
să aibă atacuri oribile.Nu a mai avut niciodată alta și și-a anulat operația!!!!Sănătatea mea a
făcut și ea un 180.” Kelly

„Acum 19 luni, după ce mi s-a îndepărtat o tumoare canceroasă la colon, Clinica de Cancer a
venit  să  sune  în  ziua  externarii.Chimioterapia  și  radiațiile  sunt  programate  să  înceapă
săptămâna viitoare - protocol standard au spus ei.Prostia am spus eu!!!Uleiul de canabis va fi
versiunea mea a protocolului standard.Un an de control luna trecută.SANGELE ESTE CURAT -
Rezultatele  CT  SCAN  mi-au  fost  dictate  de  chirurgul  meu,  Citat,  Gerry,  colonul  tău  este
impecabil.” Gerry

„Bună ziua JB, am o întrebare medicală de urgență.Tatăl meu a căzut, s-a lovit la cap și are un
cheag de sânge în membrana exterioară a creierului, nu chiar în creier.El a fost externat din
spital  și  a oprit  analgezicele,  deoarece nu lucrează pentru durerile  de cap.Medicii  speră că
cheagul de sânge se va reduce în dimensiune în timp util, altfel vor încerca să opereze...El ia
Coversyl  2,5  mg  pentru  tensiunea  arterială,  Flomackstra  pentru  mărirea  prostatei  și,  de
asemenea, are o afecțiune a sângelui  lipsit  de trombocite care provoacă Gammofacie de o
anumită semnificație.Are 80 de ani și nu a încercat niciodată RSO.Am câteva, deși a stat într-un
recipient în frigider de un an...Ați avut experiență în reducerea acestui tip de cheag de sânge?Ar
exista vreun beneficiu  într-o aplicare topică  pe cap în zona durerii  sau ar  fi  cea mai  bună
ingestia?Îți voi cumpăra cu siguranță cartea electronică astăzi, dar orice sfat PRIVAT specific ar
fi foarte apreciat...Probabil voi amesteca RSO cu ulei de nucă de cocos, sau ulei de măsline pe
care l-ar putea prefera pentru că este italian, pentru ingerare și/sau aplicare locală.Cred că
principalul lucru pe care vreau să-l știu este -- există vreo posibilitate de efect advers asupra
cheagului de sânge de la ingerarea RSO?Sunt o mulțime de lucruri despre reducerea tumorilor
peste  tot,  dar  nu  găsesc  nimic  despre  cheaguri  de  sânge  în  membrana  exterioară  a
creierului???!!!Va rog ajutati.” Ross

-- Bună Ross, iată cartea electronică pentru tine.Uleiul va ajuta și cu cheagul de sânge, ușor.Ar
fi trebuit să aibă canabis în sistem imediat după cădere.Și acum, cu cât îl poți pune mai repede
pe elcu atât  sunt  mai  mari  șansele de succes.Aș tăia medicamentele în jumătate când l-ai
începe  pe ulei  pentru  a  evita  efectele  secundare nedorite  și  apoi,  așa  cum spui,  intern  și
local.Un supozitor cu ulei ar funcționa grozav - presupunerile sunt grozave pentru afecțiunile
plămânilor și ale creierului. JB

„Am amestecat aproximativ jumătate de uncie cu 60 ml ulei de măsline (nu știu cât de bună a
fost de calitate pe care am făcut-o).Mers acolo, părea că moartea s-a încălzit (mă lăsa doar să
o aplic local pe cap).Am testat 0,5ml la pipeta si  inca mai functioneaza, dar am o greutate
mica.I-am uns cel puțin dublu asta pe cap.După o jumătate de oră a ajuns la concluzia că totul a
intrat și și-a șters capul cu un prosop....Am mâncat somon afumat pe care l-am adus, apoi am
ieșit să iau pâine și lapte și m-am întors să-l aud ciripind la telefon împreună cu ceilalți copii ai
săi,  care,  evident,  erau  fericiți  să-l  audă  și  ei  revenind  la  sinele  lui  obișnuit.Yadayada,
mulțumesc pentru munca voastră băieți!...Ross

„Sunt de 4 ori supraviețuitor de cancer Ultimul meu diagnostic a fost cancer de sân agresiv
invaziv în stadiul 4, așa că am trecut printr-o dublă mastectomie în februarie 2014. De data
aceasta am renunțat la chimio și radiații și am folosit uleiuri THC și CBS pentru a mă vindeca.
Sunt în remisie acum de 2 ani. Da dragă, funcționează. Daca ai intrebari da-mi PM bine. Cred
că te pot ajuta. Am mai trecut prin radioterapie și chimioterapie de 3 ori și de data aceasta am
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refuzat-o și am folosit metodele mele alternative. De data asta am avut cea mai bună calitate a
vieții.  Nu  este  bolnav  și  greață  tot  timpul.  Nivelul  durerii  mele  este  controlat  cu  uleiuri  și
concentrate THC și CBD. Nu farmaceutice de data asta. Fara opioide. Slavă Domnului." Tina

„Am cunoscut un domn în urmă cu puțin timp, mi-a spus că este director de proiecte speciale,
lucrând pentru guvern la  începutul  anilor  șaptezeci.Mi-a spus că atunci  au studiat  uleiul  de
cânepă medicală și l-au renunțat.DE CE?Pentru ca a FUNCTIONAT!!Da, el a spus că „puterile
care sunt știu că nu există bani pentru a trăi, ci doar pentru a muri”. După cum știm cu toții, în
țara noastră și în SUA, politicienii au investiții în laboratoare de chimioterapie și companii de
medicamente.Ei bine, după o discuție îndelungată, mi-a mai spus că el și întreaga sa echipă au
luat ulei de cânepă medical de atunci și acest domn bun arată de parcă ar fi la începutul lui 60
de ani, ei bine, de fapt are la sfârșitul de șaptezeci și arată grozav. !!Ceilalți membri ai echipei
sale încă trăiesc și ei, acum este ceva de gândit!!Și hei, știai, de asemenea, că cea mai bătrână
ființă umană vie de pe planeta noastră are 131 de ani, a consumat ulei de cânepă medicinal
toată viața și încă merge și lucrează la ferma în fiecare zi... Suntem trădați de oamenii în care
trebuie să avem încredere! !” Brian

PMS, menopauza
„Acesta este un lucru pentru care cânepa și uleiul de cânepă în special este cel mai bun, cu
excepția niciunuia.Pur și simplu nu veți găsi nimic care ar putea sau ar ajuta mai bine decât
cânepa.Va ajuta la restabilirea echilibrului hormonal și va reduce agresivitatea, schimbările de
dispoziție etc.De asemenea, va ajuta la ameliorarea durerilor  și  crampelor premenstruale,  a
sentimentelor de neliniște, a anxietății etc.

Dacă vedeam o femeie care începe să se comporte ciudat din cauza dezechilibrelor hormonale
legate de sindromul premenstrual din corpul ei, i-aș da imediat cânepă în toate modurile sau
formele sau formele disponibile.Nu văd un motiv pentru care cineva ar trebui să sufere inutil.Ca
să nu mai vorbim că atunci când cineva suferă, toți cei din jurul ei suferă în consecință, așa cum
poate confirma oricine care a avut de-a face cu o femeie premenstruală.Aș pune-o să mănânce
uleiul, să-l folosească într-un supozitor și nu aș neglija utilizarea topică pe burtă și spate.Îi va
plăcea pentru că îi va îndepărta durerea și îi va îmbunătăți pielea din acele părți.Aș fuma și
niște ulei cu ea, ca să știe că „nu este singură” și că cuiva îi pasă.Cu cânepa, menstruația nu
trebuie să fie o experiență frustrantă și neplăcută pentru toți cei implicați.JB”

„Uleiul de canabis este medicamentul meu pentru menopauză și medicamentul meu preventiv
pentru cancerul ovarian, care l-a luat pe mama mea în 1985.Dacă aș fi știut despre ulei, mama
m-ar fi văzutsa cresti si sa ai copii!Mi-a vindecat simptomele menopauzei.A lucrat in 48 de ore!
Pot trăi din nou!Împărtășesc aceste informații oriunde pot.Tratamentul trebuie să fie disponibil
pentru toată lumea!Îți mulțumesc Rick pentru răspândirea veștilor și pentru că ai făcut oamenii
sănătoși!” Shelagh

„Am slăbit 50 de kilograme din cauza faptului că îmi eliberează hormonii -- o pot simți imediat --
nu mai sunt bufeuri care în general persistă toată ziua și noaptea.Când m-am îmbolnăvit la 37
de ani, am fost, de asemenea, aruncată în menopauză imediată și boala se încurcă cu fiecare
hormon.Cred că am îngrășat 100 de kilograme de când m-am îmbolnăvit  și  cu doar puțină
utilizare am slăbit 50.” Joann

„Urmez pagina lui Rick de ceva vreme si din cauza informatiilor pe care le-am obtinut acolo,
astmul  meu si  transpiratiile  nocturne FOARTE SEVERE si  bufeurile  din cauza menopauzei
foarte dificile, acum sunt inexistente.Continua cu munca buna." Lize

„Am cancer și apnee în somn.Nu numai că am un somn extraordinar, dar nu mă trezesc din
bufeuri.Este o binecuvântare.” Stephanie
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„A  mai  raportat  cineva  că  uleiul  este  cu  adevărat  bun  pentru  ameliorarea  simptomelor
menopauzei?Bufeurile și transpirațiile nocturne au dispărut aproape complet când luam uleiul.”
Gill

Q.La  naiba,  JB...  se  descurca  grozav,  PÂNĂ  la  injecțiile  anti-estrogen.O  îmbolnăvesc  de
moarte.
A.Surpriză, surpriză, Valerie.„Stai departe de medici” este regula jocului în acest moment, din
păcate.Nu o spunem din plăcere, este o realitate.De obicei, pacienții se descurcă bine cu uleiul
până  când  experții  medicali  intervin  și  îl  dau  peste  cap  cu  unele  medicamente  chimice
experimentale și  alternative inutile.Deci,  până când medicii  învață cum să folosească acest
medicament în mod corespunzător, este cu adevărat cel mai sigur să stai departe de ei (dacă
circumstanțele o permit, desigur).Nu are nevoie de injecții, trebuie să ingere cât mai mult ulei
cât poate de repede pentru a remedia daunele de la tratamentele medicale anterioare și pentru
a-și ține starea sub control.Dacă uleiul nu ajută, este foarte puțin probabil ca altceva să ajute.JB

Reglarea greutății corporale
„Uleiul  de  canabis  reglează  greutatea  corporală  și  cu  siguranță  te  va  pune  la  o  greutate
sănătoasă!De asemenea,  te  face să nu îți  poftești  atât  de mult  mâncarea nedorită.Este cu
adevărat un medicament uimitor.Acesta este singurul medicament de slăbit REAL de acolo.”
Rick

„Și eu slăbesc --- trebuie să merg să cumpăr o centură.:) Am urcat pe cântar și acum am 139#
-- Nu am văzut această greutate de la liceu.Sunt uimit și continuă să am oameni care îmi spun
cât de vizibilă este pierderea în greutate, se simte grozav.De asemenea, nu mai am poftă de
mâncare și e cam ciudat când simt nevoia de a da mai departe niște dulciuri grase pe care în
mod normal nu le-aș lăsa niciodată înainte.Ciudat.M-am îngrijorat pentru o nano secundă că iau
prea mult ulei sau ceva de genul ăsta, dar mi-am dat repede seama că corpul meu se vindecă...
aruncând ceea ce nu ar trebui să ajungă acolo și cu cât îmi schimb mai mult dieta la organică,
cu atât devine mai sănătoasă.Fără diete, fără exerciții fizice excesive, doar călărie, grădinărit și
a fi mamă.Cred că este un efect secundar natural al RSO.:)” Heather

„Sunt pe ulei de 2 luni și observ și scăderea în greutate...complet eliminate de medicamentele
prescrise...S-au  întrerupt  pastilele  pentru  tensiunea  arterială...tocmai  mi-a  luat  tensiunea
arterială (fără pastile în 2 luni de când am luat ulei)...rezultate 124/80 frecvența pulsului în șezut
79...NU-MI VINE SĂ CRED...asta este pur si simplu minunat!!!Lucrările de sânge vor fi făcute în
curând și apoi voi raporta numerele PERFECTE pe care să le vadă TOȚI... Mulțumesc RS,
Îngerul meu VERDE.” Suzanne

„Buna treaba Suzanne!!Mănânc canabis zilnic de peste un an acum și să-mi mențin greutatea la
liceu nu a fost niciodată atât de ușor în timpul carierei mele militare, când am luat medicamente
pe bază de rețetă!Îmi place cât de ușor este și cu canabis!!!” Tammy

„Observ că după ce fumez niște ulei îmi scade foarte repede glicemia.Și fumez mai mult ulei
decât muguri și am slăbit puțin, iar sistemul meu digestiv s-a calmat cu adevărat.” Michelle

„Sunt pe ulei de ceva vreme.Chiar funcționează pentru a-mi menține glicemia normală, dar am
o problemă.Noul  meu doctor  de  control  al  durerii  a  urinat  și  a  ieșit  pozitiv.I-am spus că îl
folosesc, astfel încât să nu fiu nevoit să merg pe insulină.Ea a spus că dacă continui să dau
pozitiv la test, o să-mi întrerupă celelalte medicamente pentru durere.Am slăbit 40 de kilograme
acum  și  zahărul  din  sânge  este  normal  acum  și  mă  simt  grozav.Dacă  îmi  vor  tăia
medicamentele, voi câștiga în greutate înapoi pentru că spatele și genunchii îmi degenerează și
nu pot face mișcare.Acum locuiesc în Oregon, unde uleiul este mai ușor de obținut din cauza
dispensarelor.Nu știu ce să-i spun medicului meu.Am fost în față cu ei.VA refuză medicamentele
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mele și  nu vrea să aibă de-a face cu noi  care suntem într-o durere degenerativă reală tot
timpul.Ce mizerie." Michelle

„Chiropracticul meu, mă aude despre RSO acum.Acum că am slăbit 65 de lb în 5 luni fără
exerciții  fizice, nu mă mai împușc cu insulină, acum am pastilele la jumătate din cantitate.În
curând să renunțe și la acestea.Inima i s-a deschis când i-am povestit despre Rick și povestea
lui.Și-a cerut ceilalți pacienți, omul drag care este, i-am amintit că i-am menționat RSO, pentru
el!lol I-a plăcut asta, așa că ty ty ty, ține-o tot așa, noi toți!” Dave

„Am mâncat ulei de canabis având ca obiectiv pierderea în greutate, precum și mi-am urmărit
dieta și exercițiile fizice regulate.Până acum, în 8 săptămâni, am slăbit 8 kg.este impresionant?
Încă nu sunt  sigur,  dar  vă voi  anunța.Mă angajez să o fac în fiecare zi  timp de 6 luni.Am
observat că nu mi-e foame aproape niciodată și  nu am nicio dorință (cu excepția ciocolatei
bune) de dulciuri și când mănânc ceva dulce pot mânca doar o cantitate mică.Mulțumesc pentru
postarea asta.Mi-ar plăcea să văd dacă alții beneficiază de ulei în acest fel?” Robin

„Salutări JB.Sper că acest mesaj vă va găsi bine.M-am gândit să împărtășesc experiența mea
cu uleiul de canabis ca supliment zilnic.Înainte de a afla beneficiile uleiului de canabis și ce
poate  face  acesta  pentru  corpul  uman  prin  intermediul  lui  Rick  Simpson  și  al  dvs.,  m-am
confruntat cu unele probleme medicale care se apropiau de cele pe care le am deja.

Sufer dureri cronice din cauza OA severă din cauza unui accident de tăiere care mi-a distrus
genunchiul drept.Din cauza acestei accidentări nu am mai putut lucra cu normă întreagă.De
asemenea, am dureri din cauza OA la umărul, brațul și mâna drept, de la un plex brahial la
umărul drept, care a cauzat paralizia brațului drept timp de un an.Am avut furnicături în vârful
degetelor, precum și inflamație și umflare la ambele picioare.Doctorul meu ma avertizat cu 6 luni
înainte de furnicături în degete că, dacă nu îmi schimb stilul de viață, sunt pe drumul spre a
deveni diabetic.

În acel moment cântărim 260 de kilograme.Mi-am pierdut și simțul mirosului și al gustului.Toate
acestea au fost semne de a deveni diabetic.Doctorul a spus după ce mi-a testat glicemia că din
1-10 am fost bine pe drum @ 6,5.Am inceput sa iau uleiul acum vreo 6 luni.Un sâmbure de orez
dimineața  și  din  nou  înainte  de  culcare.Acum  cântăresc  203  lbs,  fără  furnicături  în  vârful
degetelor, simțul mirosului a revenit și pot gusta din nou.Umflarea și inflamația de la picioarele și
picioarele  mele  au dispărut,  precum și  durerea de la  OA.Vă  mulțumesc foarte  mult  pentru
răspândirea  adevărului  despre  această  plantă  vindecătoare  cu  restul  umanității.Tu  și  Rick
sunteți o adevărată mană a lui Dumnezeu pentru cei dintre noi care au nevoie.

Oh!Fiica mea face ceea ce este cunoscut în gospodăria noastră ca bile de ulei (doza rulată în
bucățică mică de pâine) am rămas fără bile de ulei.Mi-a fost prea lene să-mi fac singur și am
încetat să-mi iau doza pentru aproximativ o săptămână.Am revenit la 217 lbs.Când am reluat să
iau uleiul, greutatea mea a scăzut la 203 lbs și continuă să scadă.Înălțimea mea este de 5'8”,
așa că voi ști în curând dacă mă readuce la greutatea mea premaritală de 175 de livre.Sunt atât
de încântat.Lecții învățate.Nu încetați niciodată să luați ulei.Viata e buna!Mulțumesc mult." Ron

„Fiul  meu  folosește  ulei  Simpson  pentru  boala  lui  Crohn,  dar  am  auzit  că  poate  ajuta  la
pierderea  în  greutate.Dacă  da,  cum?”  Krystal
-- Da, se poate, mănâncă ulei și vei slăbi dacă ești supraponderal și te îngrași atunci când ești
subponderal.Nu mă întreba de ce, nu mă întreba cum se poate, nu știu răspunsul.Pur și simplu
se întâmplă.Am slăbit eu 50 de kilograme cu ulei și credeți-mă că am făcut tot posibilul să-l
infirm pe Rick.Dar am eșuat și uleiul mi-a făcut și refacerea mușchilor.A fost ciudat și greu de
crezut, recunosc.Dar nu mă deranjează că am slăbit toată această greutate fără un strop de
transpirație și fără mișcare.De fapt, a fost destul de plăcut și nu m-a deranjat somnul bun care a
venit ca singurul efect secundar notabil al folosirii uleiului.JB
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„Hei Rick, chiar am vrut să-ți mulțumesc că mi-ai salvat viața.Am 17 ani din Delhi, India.Eram cu
adevărat supraponderală.Și din luna mai trecută, când am început să consum RSO, am slăbit
40 kg (88 de lire sterline) în 10 luni.Fratele meu a slăbit și 23 de kg, iar mama a slăbit 15 kg de
atunci și asta pentru că mănânc mult mai mult ulei decât ei, deoarece nu mă îmbolnăvesc deloc
de el chiar dacă consum un gram.

Deci, cu cât mănânci mai mult și mai repede ulei, cu atât rezultatele sunt mai rapide și mai
bune.Îmi doresc foarte mult să știe toată lumea că poate vindeca una dintre cele mai mari boli
din lume, obezitatea.

Mulțumim  lui  JB  pentru  că  ne-a  furnizat  informațiile  de  fiecare  dată  când  au  fost
necesare.Sunteți amândoi eroii mei și nu vă pot mulțumi suficient, băieți.” Shobhit și Shashank

Anxietate, Paranoia

„Un exemplu de cât de cinstit, dar greșit, sfatul poate răni: cineva s-a plâns de mare și i s-a
spus să ia CITICOLINE. Este în regulă, cu excepția faptului că CITICOLINE este un diluant al
sângelui și persoana căreia i s-a dat sfatul a fost una care nu putea tolera un anticoagulant.
Persoana care a dat sfatul a avut bine, dar nu a reușit să dezvăluie această informație vitală.
Știu că există mulți oameni bine intenționați care doresc să ajute, dar VA ROG ATENȚIE să
oferiți  informații  care pot afecta atât  viața, cât și  moartea. Apropo,  modalitatea ușoară de a
reduce nivelul este să îți pui câteva boabe de piper în gură... sigur, ieftin și eficient.” Gary

„E minunat să știu despre citicolină,  deoarece iau și  warfarină. La fel ca turmericul,  care îți
subțiază și sângele.” Randy

„Citocolina determină/ajută celulele metastatice să își dezvolte propria aprovizionare cu sânge.
Nu prea bun pentru cancer.” Jim

„Ieri am făcut ca o femeie să se apuce de medicamente.Acesta este raportul ei din prima zi.Pur
și simplu uimitor!Iată raportul meu din prima zi:

M-am trezit cu eczemă pe buză ieri dimineață și am pus puțin ulei pe ea.Înțepăturile s-au oprit
în  aproximativ  10  minute.Durerea  a  dispărut  în  30  de  minute.Umflarea  a  scăzut  în  câteva
ore.Vesiculele de pe buza mea au dispărut  pe jumătate astăzi  – în mod normal  durează 2
săptămâni până se vindecă.Respir vaporii din uleiul de pe buza mea.Am observat că durerea
care  a  fost  în  sinusul  meu  drept  de  câteva  săptămâni  a  încetat.Și  mi-a  încetat  să  curgă
nasul.Am strănutat doar o dată de ieri.Am observat că oboseala mea nu era atât de profundă ca
de obicei.Am observat că m-am simțit relaxat și că marginea anxioasă a dispărut.

Am observat o scădere a durerii corporale seara - în mod normal, am atât de multă durere de
corp până seara încât nu pot sta nemișcat (durerile la nivelul nervilor gleznei și musculare, au
scăzut  semnificativ  durerea  la  genunchi/umăr/cot/  încheieturi/degetul  mare).De  asemenea,
primesc  o  strălucire  foarte  ușoară  cu  fiecare  doză.Nu  întâmpin  dificultăți  de  lucru  sau  de
concentrare și  nu  aș ezita  să conduc.Am capul  foarte limpede,  chiar  dacă am uitat  să iau
Citicoline azi  dimineață.Pun echivalentul  a aproximativ o jumătate de grăunte de ulei pe un
Craisen și o iau așa.”

„Am început uleiul de canabis în decembrie 2012 ca tonic general.Am suferit de tipul 2diabet la
momentul respectiv.Glicemia mea era în anii 300, unde 100 este normal.Mi s-a pus metformină
care  mi-a  făcut  rău  de  fiecare  dată  când  am  luat-o.Am  cerut  să  fiu  schimbat  la  un  alt
medicament pentru diabet și mi s-a scos metformin și am pus pe Januvia.Glicemia mea doar pe
medicamente  a  scăzut  rezonabil.Numerele  mele  au  fost  în  100  în  cea  mai  mare  parte  a
zilei.Când am adăugat uleiul în regimul meu, cifrele mele au revenit la puțin peste normal.Apoi
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s-a descoperit că Januvia a provocat cancer pancreatic.Am vrut să opresc acest medicament și
i-am cerut medicului meu să revină la Metformin.El a fost de acord.Desigur, cu Metformin, mi-a
fost rău de fiecare dată când am luat-o.

Obișnuirea cu uleiul a fost un calvar pentru mine.Am urât marea pe care mi-a dat marijuana.Nu
am folosit marijuana de peste 35 de ani înainte de a folosi ulei.Am început uleiul cu o picătură
de mărimea unui cap de ac și chiar și asta a fost prea mult.La sugestia lui Corrie Yelland, am
început să iau Citicoline pentru a atenua efectele de ulei.A funcționat bine și am fost pe această
cale timp de peste un an.În mai 2013, am fost dus de urgență la o operație de urgență pentru
vezica biliară.Am stat 5 zile in spital fara ulei.S-a descoperit în acel moment că magneziul meu
era  scăzut.Mi-au  început  să  iau  magneziu  suplimentar  în  spital.Când  am  venit  acasă,  am
început din nou la ulei.Spre surprinderea mea, după ce am luat suplimente de magneziu timp
de o săptămână, am experimentat un high foarte plăcut de la ulei.Aceasta a continuat să fie
experiența mea.Am reușit să încetez să mai folosesc Citicoline pentru a atenua starea.Am putut
apoi să-mi cresc doza de ulei la 1 bob pe zi.Am început să am o mulțime de zahăr din sânge
scăzut.Am eliminat metforminul din regimul meu zilnic.

De când mi-am crescut  doza de ulei  la  1 bob de orez pe zi,  zaharurile mele sunt  complet
normale.A1c-ul meu a scăzut la 6,1 de la 7,2 cu un an și 1/2 în urmă.MD-ul meueste uimit ca si
farmacistul meu.Nu pot să le împărtășesc motivul succesului meu, deoarece trăiesc într-o stare
în care petrolul este ilegal.O notă secundară interesantă a acestei povești este că, atunci când
m-am grăbit în operație, am cerut să vorbesc cu medicul anestezist în privat.Mi-a fost teamă că
uleiul nu mă va împiedica să fac o procedură sigură.Medicul anestezist nu era deloc îngrijorat
de faptul că eram pe ulei și a spus că, dacă ar fi ceva, mi-ar face operația mai ușoară, deoarece
vasele de sânge mi-ar fi dilatate și respirația ar fi mai ușoară în timp ce sunt sub.Prin toate
acestea, Aamann a fost alături de mine.El nu are întotdeauna răspunsurile de care am nevoie,
dar m-a instruit să întreb și să am încredere în corpul meu și în intuiția mea.Nu este ușor pentru
mine, dar am ajuns în sfârșit într-un loc de mare succes în care diabetul meu de tip 2 este tratat
cu succes doar cu ulei.Acum este mai 2014.Cu stimă, Alice”

„La naiba, chiar mă scald în ulei de canabis infuzat cu alte uleiuri.Cine ar fi crezut că o baie
pentru a ajuta la durere și anxietate.Laugh out Loud." Tonya

„Îl iau de 13 zile acum și depresia mea a dispărut fără dureri nervoase, am dezvoltat un ciclu
normal de somn și nu am sentimente de furie, depresie, anxietate sau să simt efectele PTSD
din Irak.Scopul se datorează găurilor din plămânii mei de la fumul de fosfor de la explozia din
Irak și inhalarea de particule toxice și, de asemenea, cancer de la uraniul sărăcit la care am fost
expus.La trei ani după Irak am început să dezvolt carcinom bazocelular.” Ieremia

"Mulțumesc!Am făcut câteva loturi de ulei cu prietenii și seringi de mână pentru alți prieteni.Simt
enorm diferența!PTSD-ul meu este atenuat, durerea este atenuată și articulațiile mele simt ca și
cum  ar  fi  primit  un  jet  de  WD-40.Când  anxietatea  lovește  rău,  fumez  puțin  ulei  și  a
dispărut.Altfel, am administrat de trei ori pe zi de aproximativ trei săptămâni.Am făcut mai multe
drumeții în acele trei săptămâni decât în  ultimii trei ani!Dragostea și admirația mea pentru voi
toți  de  la  Phoenix  Tears!Pentru  tine,  domnule  Simpson,  recunoștință  pentru  tot  restul  vieții
mele.Știu că acum mă pot bucura de asta în loc să fiu într-un pat de spital.” Fred

„Durerea este atenuată și articulațiile mele simt ca și cum au primit o stropire de WD-40?Uleiul
de cocos virgin este mai sigur” Hunter

„Folosesc ulei de nucă de cocos virgin organic pentru a tăia RSO.Permite o rată de absorbție
mai  bună,  precum  și  împiedicarea  uleiului  să  se  lipească  de  orice,  inclusiv  de  dinți.De
asemenea, îl folosesc pentru a trage toxine, trecându-mi o lingură în jurul gurii timp de 20 de
minute și scuipând în coșul de gunoi.” Fred
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„Eram într-un  moment  al  vieții  în  care  sănătatea  mea era  îngrozitoare  și  mă durea  foarte
mult.M-am sinucigat pentru că viața era atât de deprimantă.Apoi am dat peste „Fugi din leac.”
De  când  viața  mea  s-a  îmbunătățit  mult  din  aplicarea  informațiilor  pe  care  le-am
învățat.Sănătatea mea este grozavă acum și sunt mult mai optimist pentru că știu că canabisul
îmi va proteja corpul de rău.Nu am mai avut gânduri de sinucidere de atunci și viața devine din
ce în ce mai bună pe măsură ce învăț mai multe despre diferitele proprietăți  medicinale ale
uleiului de canabis.” Petru

„Ireal cum este controlată anxietatea mea...Eram cronică... Mă simt normal, dacă normal este
fericit și mult mai mult trăire... Mulțumesc, Rick.” prietene

Depresie

„Am tulburare de stres posttraumatic, iar canabisul mă ajută să mă relaxez, să mănânc, să
dorm, să mă concentrez, să mă concentrez.NU mai sunt deprimat clinic...etc...Obișnuiam să iau
antidepresive,  stabilizatori  de  dispoziție,  amelioratori  de  dispoziție,  medicamente  pentru
somn...pe care nu le bat...Doar că nu-mi plac efectele secundare...și nu mai am nevoie de ele
din cauza canabisului...Mă rog cu adevărat ca oamenii să se educe despre PLANTEle date de
DUMNEZEU, canabisul... din numeroasele utilizări și miracole medicinale pe care le are...doar
spun...” Ale

„Acesta este cu adevărat  un medicament uimitor.Mi-am pus doza într-o capsulă pentru a o
înghiți.Ajută cu durerea și simptomele PTSD.Cunosc destul de mulți pacienți care beneficiază și
de asta, pentru convulsii,  boala Crohn,  simptome de sevraj  etc.Unele dispensare îl  poartă.”
Speranţă

„Nu pot vorbi în numele altora, dar pentru mine înseamnă gestionarea simptomelor tulburării
bipolare, dischineziei tardive, distoniei tardive, depresiei majore, durerii cronice, PTSD, durerii și
anxietății.Sunt  eliberat  de  otravă  (farmaceutică)  din  septembrie  și  mă  vindec  și  mă  simt
grozav.Acesta  este  leacul  minune.Câinele  meu  este  aproape  fără  cancer  de  ulei  și  de
topice.Această  plantă  a  fost  creată  de  Dumnezeu  pentru  a  salva  mediul,  viețile  și
economia.Societatea trebuie informată.” Kathy

„Vreau doar să-ți mulțumesc, Rick. Am suferit toți cei 50 de ani de depresie, sunt pe ulei de 8
zile și simt că m-am născut din nou. Mulțumesc mult!" a da in judecata

Scleroza multiplă (SM)
„Doar o actualizare rapidă, Jindrich...Soția [59] folosește o doză de ulei de mărime a boabelor
de orez pe zi pentru a ajuta somnul și sănătatea generală și a slăbit până s-a stabilizat la 30 lbs
mai  puțin.Ea are o experiență minunată folosind uleiul,  la  fel  ca și  mine.Pierderile  ambelor
abilități de matematică și contemplarea teoriei cu MS s-au inversat în multe cazuri și fac din nou
matematică majoră în capul meu, ca și când eram mai tânăr.Amândoi ne-am străduit și am atins
obiective majore în viață în acest prim an de utilizare.Mulțumesc lui Rick și ție, prietene.Ah, și
Betty, Golden Retriever se descurcă mai bine ca niciodată, sănătos, iar veterinarii sunt încă în
total negare.” marcă

„Un bun prieten de-al meu, un senior cu SM folosește marijuana pentru a-și atenua SM.Ea jură
pe asta.” Ron

„Un prieten mai în vârstă de-al meu de la serviciu mi-a spus că soția lui are SM și cât de rău a
fost.Abia o putea atinge și ea o doare mereu.I-am spus despre ulei pentru că nimic altceva nu
funcționa  din  ceea  ce încercaseră.Au  încercat-o  și  funcționează!Se  simte  mult  mai  bine  și
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poatesimte de fapt picioarele ei (nu putea înainte), acum își poate da seama dacă podeaua este
caldă sau nu și sunt super încântate.Hey va continua să cumpere ulei ilegal până când acesta
va  fi  legalizat  pentru  că  funcționează.Nimic  altceva  nu  vindecă  SM,  aproape  că
renunțaseră...Uleiul de canabis le-a oferit  o nouă perspectivă asupra vieții  și multă speranță
pentru  viitorul  lor  împreună.Voi  continua  să  răspândesc  vestea  despre  această  minune
medicală!Mulțumesc Rick, nu aș fi dat nimănui aceste informații dacă nu pentru Phoenix Tears.”
(din Ontario)

„Bună dimineața Rick, te-am urmărit pe Facebook.Am aflat atât de multe de la tine și apreciez
munca ta grea și devotamentul tău.Motivul  pentru care m-am gândit  la marijuana pentru uz
medicinal a fost doar pentru starea mea, Scleroza Multiplă.Dar, odată cu cercetările pe care le-
am găsit pentru beneficiile pentru alte boli, inclusiv SM și cancer, am decis că, dacă nu îmi fac
partea în informarea altora, atunci nu îmi fac partea pe deplin.Sper să fiu un avocat util în a-i
convinge pe oamenii  din  Arkansas să voteze da pentru marijuana medicală la  următoarele
alegeri din 2014.Am fost foarte aproape anul acesta.Iti multumesc din nou.Cu stimă, Nancy”

„Am văzut că versiunea noastră de ulei Simpson și uleiuri sfințite topice vindecă totul despre
pacientul  cu SM, psoriazisul  pielii,  pacienții  cu cancer  și  chiar  ajută un pacient  cu AVC să
înceapă să rostească mai multe cuvinte și propoziții pe care nu le-a mai făcut de când accident
vascular cerebral!Vă mulțumesc pentru tot ce ați făcut!” -- Mulțumesc, Michael, dar nu îmi place
niciodată să văd pe cineva făcând „versiunea lor” a RSO.Vă rugăm să urmați instrucțiunile cât
mai mult  posibil.Ca întotdeauna, viața cuiva ar putea fi  în joc și întotdeauna doriți  să oferiți
pacienților cea mai puternică formă a acestui medicament, ori de câte ori este posibil.JB

„Există tot felul de dovezi și dovezi acolo, cercetează-le.Cunosc un tip cu SM, o are de ani de
zile.O tratează cu ulei, poate să meargă și să funcționeze cât de bine pot eu.Apoi cunosc un alt
om cu SM, el face tot ce îi spune doctorii și medicina modernă să facă.Și este într-un scaun cu
rotile și corpul lui se închide.” Jeff

„Am și SM și am încetat să-mi iau cele 13 scripturi.108 pastile pe săptămână și 3 injectabile...Și
folosesc doar canabis acum.” Ioan

„Acum cinci săptămâni, am primit un apel de la o femeie din est, care suferă de SMEa este într-
un scaun cu rotile de 15 ani.Ea a încercat tot ce i se poate gândi, inclusiv controversata terapie
CCSVI, pentru a nu vedea nicio îmbunătățire.Am îndreptat-o în direcția corectă și a început să
ia uleiul.Ultimul ei telefon la mine a fost așa: „Bună Corrie.Vreau doar să vă anunț că scaunul
meu rulant este în garaj.” (Deci cred ca e stricat, pentru ca au trecut doar 5 saptamani).„Mă
trezesc și merg!Sunt vrăjit.Am scăpat de Dependenții și tocmai am ajuns acasă după o zi de
cumpărături.Corrie,  de 3 ani nu am mai putut să merg la cumpărături.”  Atunci a început să
plângă și a spus: „Corrie, mi-ai dat viața înapoi”. Corrie

Pastile, țigări și detoxifiere
„Folosește  uleiul  Rick  Simpson  dacă  vrei  să  te  lași  de  fumat.Pur  și  simplu  dormi  prin
retragere.Același protocol și aceeași doză ca pentru orice altă boală, trebuie doar să urmați
instrucțiunile de pe site-ul nostru.RSO produs și utilizat corespunzător funcționează și pentru
toate celelalte  tipuri  de adaosuri  de substanțe,  de exemplu pentru heroină,  cocaină,  alcool,
morfină, produse farmaceutice puternice și puternice, etc.JB”

„Vreau să vă mulțumesc personal și fiecărui cultivator, distribuitor și deținător de funcție politică
pentru că a adus acest ulei miracol către public.Voi face scurt, sufăr de spasme îngrozitoare,
greață și  sunt  dependent  de opiacee de foarte mult  timp datorită  acestor și  altor  simptome
minunate.Am decis,  după o luptă brutală cu sănătatea mea,  să ripostez.Pastilele  nu ajutau
deloc durerea, trebuiau să mă ferească de retrageri.Fumatul era OK, dar nimic nu se apropie de
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ceea ce face uleiul pentru mine.Îmi este foarte greu să scriu asta fără să mă umplu cu atâta
recunoștințăcă nu pot să văd prin lacrimi.

Am ripostat cu detoxifierea completă cu uleiul!A trebuit să fac asta de mai multe ori înainte și de
fiecare dată se înrăutățește, dar de data aceasta nu am avut deloc probleme.Fără convulsii
corporale,  fără  mâncărimi  ale  pielii,  fără  transpirații...niciunul  dintre  coșmarul  obișnuit  al
renunțării la opiacee.Cred că uleiul este un miracol!Mi-a salvat viața!

De când am renunțat la opiacee, mi-am modificat dieta, în mare parte fără gluten.Grâul este o
problemă, dar alte boabe nu sunt.Dar o mare parte din dieta mea sunt pastilele mele de ulei.Cu
ei mă descurc, pot funcționa, mă gândesc, pot face toate lucrurile pe care vreau să le fac, cu
mult mai multă energie și vigilență decât aș fi fumat în schimb medicamentul.

Am spus că o voi păstra scurt, adevărul este că mă gândesc să scriu o carte de laudă a acestui
ulei miracol și a tot ceea ce a făcut pentru mine.Și de aceea, cu profundă apreciere și dragoste,
îți mulțumesc Rick Simpson.Mahalo, Lois”

„Văzând că sunt alergic la opiacee... (Cel mai puțin toxic???) Voi lua canabisul, te rog.” Heather

„Dacă iei  mai  ales  opiacee,  trebuie  să  realizezi  că va exista  „sinergie”,  ceea ce înseamnă
practic 1+1=3, prin aceea că uleiul luat cu un opiaceu va avea un efect mai mare asupra ta
decât dacă ai lua doar unul. sau celălalt, își sporesc efectele unul celuilalt, astfel încât nu veți
avea nevoie de atâtea analgezice ca de obicei.Discutați  cu medicul  dumneavoastră despre
reducerea cantității  de  medicamente  pe care  o  luați,  nu  puteți  pur  și  simplu  să vă răcoriți
curcanul cu majoritatea pastilelor fără să vă răniți.” Jim

„Eu și soțul meu am început cu uleiul la începutul anului.Are o embolie pulmonară și a fost
diagnosticat cu diabet de tip 2.Consumăm doar o picătură de pin de două ori pe zi, doar pentru
că  asta  este  tot  ce  avem  deocamdată.Apropo,  instrucțiunile  au  fost  ușor  de  urmat  și  au
funcționat grozav.Dacă pot să o fac, oricine poate.Nafta poate fi achiziționată de la Home Hdw
aici, în Canada și este etichetată ca diluant de vopsea inodor.Solicitați MSDS de pe el.

Încă nu sunt sigur dacă îl ajută pe soțul meu sau nu, poate că încă vindecă efectele celor două
tomografii?Cu mine a făcut o diferență remarcabilă într-un timp foarte scurt.Intoleranța mea la
lactoză a fost vindecată (dacă renunț la ulei se va întoarce), dar cu siguranță a dispărut chiar
acum.De asemenea, a existat o schimbare semnificativă a alergiilor mele la miros.Am o infecție
cronică a sinusurilor de când îmi amintesc, antibioticele nu au făcut nimic și am renunțat la ele
cu ani în urmă.Sunt încântat să spun că sinusurile mele s-au limpezit și pot să respir!Sunt încă
afectat de miros, dar nici măcar nu aproape de ceea ce a fost.

Vă mulțumim Rick și JB pentru că ați făcut publice aceste informații și vă mulțumesc tuturor
celor  care continuă să scrie și  să-și  împărtășească poveștile.Mi-aș dori  să pot striga de pe
acoperișuri, dar probabil că aș fi arestat ;-)) Există un asemenea stigmat în jurul canabisului și
oamenii (pe aici) pur și simplu nu vor să asculte.Păcat, știu atât de mulți încât ar putea ajuta.”
Clemmie

„Lisa, ar trebui să știi, de asemenea, că în multe dintre mărturiile și documentarele pe care le-
am urmărit, unii dintre acești oameni au început să ia ulei pentru o anumită boală și au ajuns să
obțină beneficii și să înlăture alte boli pe care nici măcar nu erau. știe înainte de a utiliza uleiul.

De exemplu, să presupunem că luați  uleiul  pentru diabet și  apoi descoperiți,  după folosirea
uleiului, că nivelul de colesterol a revenit la normal, erupțiile cutanate sau eczema se limpezesc,
iar hemoroizii dispar brusc împreună cu un nodul ciudat pe care l-ați avut sau dumneavoastră.
infectia sinusurilor dispare brusc.Văd multe din asta în cercetările mele.

De asemenea, mulți oameni raportează că deseori slăbesc dacă sunt supraponderali sau revin
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la  o  greutate  normală,  adesea  fără  a  încerca  să  țină  dietă.Și  dacă  strângi  canabis  crud,
rezultatele în greutate și sănătate sunt și mai pronunțate.

Știu că Rick Simpson promovează și o dietă pe bază de plante.Văd că în multe alte studii, în
afară de utilizarea canabisului medicinal, trecerea la o dietă pe bază de plante are atât de multe
beneficii pentru sănătate, încât, destul de des, acești oameni s-au angajat pentru viață și s-au
lauda și promovează că schimbarea la o dietă pe bază de plante are literalmente le-au salvat
viețile.” Donna

„Buna Jindrich, scuze pentru deranj, dar Brad m-a corectat astăzi cu un lucru, pe care s-ar
putea să vrei să-l înțelegi.Valorile lui de zahăr din sânge pentru diabet a durat 7-10 zile pentru a
se normaliza, nu doar a doua zi...totusi este remarcabil.Acest lucru îmi oferă, de asemenea,
posibilitatea de a redirecționa restul e-mailului său, pe care cred că veți dori să îl postați și pe
PT:

„Am avut 5 cancere de piele pe brațul stâng, știu că acestea s-au format ca urmare a sprijinirii
brațului  meu în  pervazul  ferestrei  în  timp  ce  mă scufundam de-a  lungul  anilor.Le-am ținut
acoperite în ulei 24/7 și toate, cu excepția celui mare, au dispărut complet.Cel mare abia se
detectează,  dar încă simt o zonă ușor ridicată așa că păstrez uleiul  pe el  zilnic.Cred că va
dispărea până la sfârșitul săptămânii, deoarece este atât de aproape.Ține minte că acestea le-
am înghețat de mai multe ori în trecut și s-au întors mereu, de data aceasta sunt încrezător că
nu vor, dacă da știu exact ce să fac.Cel mai bine ție și Rick, Dale.”

-- Mulțumesc, Dale, este plăcut să știu că știți exact ce să faceți.JB

„Am luat uleiul pentru a renunța la medicamentele pentru durere și la țigări...Și am succes!A
trecut peste o lună fără niciunul!” Randy

-- Felicitări, Randy.Cu utilizarea uleiului, nu a fost chiar atât de dificil până la urmă, nu-i așa?JB

„Unii oameni sunt pur și simplu ignoranți și se tem.Datorită lui Rick Simpson, eu însumi am
reușit să-mi scad considerabil medicamentele pentru durere, adică luam 60 mg de OxyContin 3
dimineața și 3 la culcare și le luam de peste 8 ani...A nasol!

Acum de cand  am pornit  uleiul  iau  doar  1  dimineata  si  1  dupa  seara!Vorbește  despre  un
miracol, cel puțin așa văd eu!Medicii mi-au spus că nu voi putea niciodată să cobor sau nu voi
putea să nu le mai iau.Băiatul a făcut „Rick Simpson” și le dovedesc doctorilor mei greșit,

O fac și mă simt mai bine decât m-am simțit luând nenorocitele de pastile alea otrăvitoare!Chiar
dacă am luat o doză atât de mare de OxyContin, încă simțeam durere, zi de zi, nu dormeam și
nu mâncam...Astăzi  sunt  fără durere, dorm normal și  mănânc mai mult!Și  nu mă opresc în
încercarea mea de a scăpa de aceste pastile, sper că până o lună o lună voi fi complet oprită!
Urează-mi noroc!" Nancy

„I-am ajutat pe oameni să renunțe la opiacee, de toate felurile și rapid...cu RSO...plus somnifere
si altele.Fără retrageri, fără crampe.Excelent.Un tip a spus că e ca și cum ai dormi și te-ai trezi
curat,  fără  chef  de nimic.Se  simt  grozav,  ca  și  cum ar  fi  abordat  un  urs  grizzly  în  fiecare
dimineață pe care am auzit-o.Se simt din nou tineri și sănătoși.Avem nevoie de un „Centrul de
detoxifiere RSO” pentru a gestiona toate aceste probleme de detoxifiere.Pace tuturor.” Ron

„Bună Jindrich, uleiul a salvat cu siguranță testiculul rupt al vecinului meu.A avut urină cu sânge
timp de o săptămână și jumătate și dureri insuportabile.Doctorul a spus că nu poate prescrie
nimic care să ajute la acest tip de durere și ia dat cu trei zile înainte să scoată testiculul dacă nu
se oprește sângerarea.RSO a lucrat în câteva ore pentru durere și în 3-4 zile a încetat să mai
urineze complet.Au trecut două săptămâni și e bine.Încă lucrez la el pentru a face o mărturie,
dar îi este puțin frică să o facă (cuvintele lui... „Vor să vină să mă ia dacă fac un videoclip”) și nu
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știe prea multe despre adevărul. puterea RSO, așa că este puțin sceptic că uleiul i-a salvat
bărbăția,  lol.Din ceea ce am fost martor,  uleiul a făcut cu siguranță șmecheria, dar nu este
100% documentat, tot ceea ce știu este că era pe cale să-l scoată când l-am văzut prima dată și
în câteva zile a fost mai bine după ce a mâncat uleiul, folosindu-l local, si ca asupozitorșapcă de
noapte, lol, dar nu va recunoaște asta.Încă îi spun în fiecare zi: „Omule, ți-am salvat nucile!” lol
Oricum, am vrut doar să vă spun cum a mers și dacă îl pot face să facă o mărturie, vă voi
anunța.” Steve

„Am reușit să-l înțărcăm pe Cashy de metadonă, fentanil, Clonapin, Versed, Ativan și Oxicodonă
în  mai  puțin  de  două  săptămâni  cu  uleiul!Fără  semne/simptome  de  sevraj.Funcționează
fabulos!” Kalli

„În  august  2012,  fiul  meu „Pnut”  a  început  să aibă convulsii,  cataplexie,  salivare  excesivă,
aspirarea zilnică a lichidelor și o oboseală generală.Capacitățile sale mentale au scăzut rapid
chiar în fața ochilor noștri.Chiar cu un an înainte, jucase fotbal, fotbal și era boy scout.Una peste
alta, a fost un băiețel normal până în august 2012.

Treceți mai departe până în martie 2013 și în cele din urmă a fost diagnosticat cu Niemann Pick
tip  C.NPC  este  o  boală  terminală  care,  în  termeni  de  bază,  este  o  problemă  de  stocare
lizozomală.O privesc ca pe o leziune cerebrală continuă.Medicii ne-au dat toate medicamentele
pentru convulsii, clonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat gel pentru clustere de
urgenta, etc si NIMIC a functionat.(Tot ce părea să facă a fost să înrăutățească lucrurile, dându-
ne  o  speranță  falsă.De  fiecare  dată  când  nu  a  funcționat,  doctorul  creștea  doza.Nu-i
învinovăţesc pentru că asta e tot ce ştiu ei.)  S-ar întinde pe canapea, poate i-ai  scoate un
zâmbet, poate nu.El doar stătea întins acolo și saliva.Nu se putea mișca.Trecuse de la un băiat
foarte activ la un zombie.A trebuit  să-i luăm un scaun cu rotile,  un câine de serviciu pentru
epilepsie, iar el a fost pus la un hospice.

În ianuarie 2014, un adevărat străin care a devenit un adevărat prieten „Unchiul S” a intervenit
și ne-a oferit ajutor sub forma lui Rick Simpson Oil.Am vorbit la telefon timp de o oră și jumătate
și era atât de pasionat de medicina pentru plante întregi și credea cu adevărat în ceea ce uleiul
lui Rick a făcut prin propriile fapte în a-i ajuta pe alții, încât s-a simțit obligat să ne ajute.Prin
bunătatea este inima lui, el a găsit o cale prin care să obținem medicamentele de care aveam
cu disperare nevoie.

Pe 31 ianuarie, fiul nostru a avut nu mai puțin de 15 crize în timp ce era treaz, toate acestea
chiar și pe Clonazepam și Diastat.Avusese unele zile mai bune decât altele, unele zile erau
pline de convulsii și frică.Dacă nu ești un părinte/o persoană iubită care a trecut prin asta, nu vei
înțelege locul întunecat în care simți că te afli.

A primit prima doză de ulei de Rick pe 1 februarie.În acea zi a avut doar 3 crize.S-a ridicat în pat
pentru prima dată după luni de zile și a spus o propoziție completă.O întâmplare mi-am zis.Dar
oricum eram nespus de bucuros.În ziua a 4-a, el a sunat-o pe soția mea „Mama” pentru prima
dată în câteva luni.Vorbește despre bucurie și lacrimi în acea zi.Chiar a doua zi, ziua 5, nu a
avut deloc convulsii.Începând cu această postare, am trecut 58 de zile cu doar 2 convulsii și
acestea pot fi atribuite unor factori externi.

Astăzi, fiul nostru vorbește mai mult, este activ, poate numi câțiva președinți după chipul lor,
poate merge singur pe propria sa bicicletă specializată.Ceea ce s-a întâmplat chiar sub ochii
noștri este doar un miracol.Nu sunt cel mai religios om, dar cred în Dumnezeu.Cred cu adevărat
că ne-a trimis acel „unchi S”.Cred că i-a arătat lui Rick cum să facă asta și te-a îndrumat, JB, să
răspândești cuvântul.

Pentru toate acestea, pentru că ai ajutat să-l aducă pe fiul nostru înapoi la mine, la noi.Pentru
că mi-am adus soția înapoi din cea mai profundă depresie și pentru că mi-am ajutat familia.Rick
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Simpson, JB și „Unchiul S”, sunt pentru totdeauna în datoria ta.Mulțumesc!!!" Kevin

Dependențe
„Foarte recent, am observat că un pacient cu cancer dependent de morfină, bolnav în stadiu
terminal, s-a oprit de la morfina „COLD TURKEY”.Odată ce a rămas fără morfină, a devenit
foame; nu mai era constipat; a dormit foarte profund și durerea ei a fost controlată mult mai
bine.De asemenea, a devenit din nou coerentă.UIMITOR.Dacă nu aș fi văzut eu însumi această
schimbare de 180 de grade, N-aș fi crezut NICIODATĂ.Nu am fost niciodată pro-marijuana, dar
această observație personală m-a făcut să fiu credincios.” Janice

„Un lucru pe care l-am observat acum că iau RSO de 3 luni, este că aproape că mi-a scăpat de
pofta de alcool.Obisnuiam sa bem ceva sau 2 in fiecare seara dar acum imi doresc rar un pahar
si cand o fac nu mai beau, am observat si ca pantalonii mi-au fost mult mai largi.Am slabit 10
lbs.Singurul lucru pe care îl fac mai puțin este să beau alcool.

Încă mănânc la fel și încă ciugulesc amestecuri de nuci, prăjituri etc. noaptea când am mâncare
și s-ar putea chiar să mănânc mai mult decât înainte de ulei.Da, uleiul vă poate face foame.

Deci, fie lipsa alcoolului, fie uleiul m-a făcut să slăbesc 10 lbs în 3 luni.Și nu eram cu adevărat
supraponderal,  5'  10” și  aproximativ 198 de livre.Când eram mai  tânăr,  aveam întotdeauna
aproximativ 186 de kilograme și eram în formă.Acum am ajuns la 187 lb ultima dată când am
verificat.Oricum, uleiul sau lipsa alcoolului m-au făcut să slăbesc.Doar un efect secundar fericit.”
Scott

„Opiaceele  mă  fac  să  fiu  constipată,  greață,  este  dificil  să  obții  doza  potrivită  pentru  o
ameliorare eficientă.Mă fac „amețit”, fac nesigur să conduc și mai departe.Marijuana nu.Destul
spus." Fred

„Dependența de opiacee de 15 ani  vindecată de ulei.Nu aș fi  încercat-o dacă nu ar  fi  fost
Rick.Așa că trebuie să spun că îi datorez cu adevărat viața mea, așa că acum sunt unul dintre
cei mai mari susținători ai săi.Întotdeauna am fumat, dar asta nu m-a ajutat niciodată cu durerea
pe care o aveam de la  pastile.Am vrut  doar  să mor  de atâtea ori  pentru  că nu mai  eram
responsabil de viața mea.Pot spune din cauza RSO.NU sunt pe morfina, oxy, perc, vic, sau
suboxone... m-a scos din toate !!!!!Și am 40 și am 20 din nou.Artrita mea pe care o simțeam în
fiecare dimineață acum a DISPARAT.Am luat uleiul intern de 10 ori și viața mea a început din
nou.Nu există cuvinte pentru a exprima cât de recunoscător sunt.Dacă luați pastile, începeți prin
a vă lua uleiul noaptea, cu excepția cazului în care aveți la dispoziție o săptămână pentru a
dormi, atunci aș merge pe acea cale.” Rebecca

„Cannabisul m-a scos de la Benzo după peste 30 de ani de dependență în urmă cu mai bine de
15 ani, fără el, continuând așa cum eram, aș fi fost mort acum...” Phil

„Cunosc pe cineva care folosește canabis pentru a-i ajuta să renunțe la suboxone. Canabisul o
ajută foarte mult.Ajută la durerea pe care o spune.Dar cred că partea din partea pastilelor care
dă dependență pentru mulți  este partea „superioară”...  în care canabisul  nu este prea mult
„superior”...  dar,  după părerea mea,  dacă rămâneți  la  ea dincolo  de început  și  construiți  o
toleranta senzatia de oboseala excesiva va disparea.Toleranța este cheia.” Erin

„Nu mai folosesc medicamentele pentru analgezice și acum sunt capabil să funcționeze - aș
vrea ca mai mulți oameni să aibă încredere în puterea naturii!” a da in judecata

„Am un nerv spinal care a fost fracturat în 2000 și de ani de zile am acceptat ideea că în cele
din urmă voi fi paralizat de el și am rămas blocat pe Oxycontin timp de aproape un deceniu,
până când am decis să încerc canabisul.Acum, când îmi compar RMN-urile, medicii se întreabă
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cum a început mielina de pe nerv să se vindece și să arunce țesut cicatricial.În ultimii doi ani,
postura mea a început să se îmbunătățească și gama mea de mișcare, precum și reducerea
convulsiilor.” Ann

Q.Dar metadona?RSO ajută la eliminarea metadonei?Este absolut cel mai greu drog de scăpat
vreodată.Am încercat de mai multe ori cu mai multe lucruri diferite!Retragerile durează atât de
mult încât este prea groaznic de gestionat atât de mult!Chiar și Bradford Rehab din Alabama a
spus că este cel mai greu de dezintoxicat!Aaron

-- Aaron, dependența de metadonă este o bucată de prăjitură pentru ulei, mai ales când este
produs și utilizat conform instrucțiunilor noastre.Imaginați-vă pacienții noștri cu cancer în stadiul
4 – de obicei sunt la un cocktail cu cele mai proaste lucruri pe care vi le puteți imagina și, totuși,
de obicei pot înceta să ia oriceluau într-o săptămână sau două.Deci, din nou, în comparație cu
acele bunătăți, metadona este o bucată de tort pentru ulei.Le spun experților în dependență
despre asta de ani de zile, ei nu vor să creadă și nu au apărut niciodată ca să le pot arăta pur și
simplu.JB

„Am folosit canabis pentru dependența de heroină a fratelui meu.A fost ucis la locul de muncă,
dar am văzut rezultate grozave cu canabis până la moartea lui.” Laura

-- RSO utilizat în mod corespunzător poate fi folosit pentru a învinge toate dependențele de
substanțe  cunoscute  de  om.De  obicei,  este  nevoie  de  o  săptămână  sau  două  pentru  ca
pacientul  să înceteze să ia medicamente/pastile care creează dependență și,  de obicei,  nu
există simptome semnificative de sevraj.Ceea ce este frumos, și anume pentru pacienți și cei
care au grijă de ei.JB

„După cum privesc asta, toți piloții ar trebui să mănânce uleiul odată ce aterizează pentru o
zi.Astfel  se vor  odihni  bine și  vor  dormi bine și  vor putea lucra din nou bine a doua zi.De
asemenea, cum altfel se vor preveni bolile de radiații și toate zecile de probleme de sănătate pe
care le au piloții?

Sunt  de  acord  cu  testarea  THC,  este  o  modalitate  bună  de  a  spune  dacă  persoana  este
responsabilă sau iresponsabilă față de sănătatea sa.Sănătatea în primul rând.Pentru mine, cei
care nu au THC în sistemul  lor  se joacă pur și  simplu cu viața lor.Sau suferă de poluarea
mediului, Fukushima și sindromul de negare a traselor chimice.Lucrul bun de știut este că uleiul
poate ajuta și la asta.JB”

„Sunt  un  dependent  de  heroină  în  curs  de  recuperare.Văd  oameni  într-o  zi  și  morți  în
următoarea, în fiecare săptămână la centrul meu de consiliere, nu din canabis sau BHO sau
marijuana, ci din xanax și benzodiazipene precum valium și alte medicamente eliberate pe bază
de rețetă.Cele mai multe dintre acestea au fost cumpărate ilegal!Canabisul în toată istoria nu a
rănit  și  nu  a  ucis  pe  nimeni.Când  partidele  politice  promovează  teoria  porții  și  teoria
schizofreniei.Ceea ce nu înțelegi este că mint în mod flagrant!Fumătorii de canabis care suferă
de schizofrenie au avut  schizofrenie înainte de a-și  lua o articulație.Și cel  mai probabil  l-au
folosit pentru a trata o problemă nediagnosticată.Și poarta de acces este o prostie.NU ESTE
NIMIC  ÎN  MARIJUANA,  CARE ȚI  FACE SĂ POFȚI  DE  DROGURI  MAI  GRELE!Adevărata
„poartă de acces” sunt dealerii ilegali care oferă un alt drog pretinzând: „Dacă îți place iarba, o
să-ți placă asta”, pentru că știu că iarba nu va atrage pe cineva să cheltuiască sute de dolari în
fiecare zi sau oră.Dar heroina sau cocaina te vor face să bati la ușa lui de 7 ori pe zi.E timpul să
creștem.Deschideți-ne ochii și realizați că guvernul are nevoie de noi mult mai mult decât avem
nevoie de ei și de minciunile lor.” Che

„Am învățat  cu peste 30 de ani  în urmă că,  dacă ieșam să beau și  mi-era frică să nu se
învârtească patul (amintiți-vă de acestea) din cauza prea multă băutură, aș bea o băutură de
oală chiar înainte de a merge la culcare și chiar cred că m-a ajutat. de a mă îmbolnăvi și sau de
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a-mi face mahmureala să nu fie atât de gravă pe cât ar  fi  fost dacă nu aș fi  avut  această
lovitură.” Scott

„THC trece bariera  hematoencefalică  și  corectează  amigdala  dependenței  de  alcool  și  alte
droguri...Acest  lucru are ca rezultat,  de obicei,  ca persoana afectată de abuzul de alcool și
opiacee să-și recapete propria capacitate cognitivă și să-și oprească singur abuzurile.” Robert

„Am observat asta.Nu mai beau deloc.Sau ai vreo dorință.” Brittney

"Foarte adevarat.Am experimentat asta.Nu vreau deloc să beau acea otravă toxică care mi-a
distrus ficatul.Întreaga cultură devine din ce în ce mai bizară cu cât stau mai mult departe de
ea.Oamenii care stau în jur și-și toarnă piș toxic pe gât.E bizar pentru mine.:) Este o astfel de
binecuvântare să folosești ierburile.Se simte uimitor, fără mahmureală!!!” Camuche

„De  unde  știi  cine  sau  ce  animale  au  un  sistem  endocannabinoid?Și  ce  înseamnă
endocannabinoid?” Trisha

„Toate animalele au un sistem endocannabinoid, cu excepția insectelor.Canabinoidreceptorii se
află în pielea noastră, creierul, sistemul imunitar, intestinele, ficatul, coloana vertebrală, coaste,
globulele albe și  măduva osoasă (celule stem) etc.Fără sistemul endocannabinoid vechi  de
peste 600 de milioane de ani,  „celulele  stem ar  acționa ca o mașină fără  șofer”.  Dr.  Guy,
președinte executiv al GW Pharmaceuticals, Londra, Marea Britanie.Reglează fiecare funcție
din corpul nostru.Acizii grași Omega (3, 6, 9) creează endocannabinoizi, motiv pentru care sunt
importanți  pentru  noi.Uleiul  de  canabis  (RSO)  supraalimentează  sistemul  endocanabinoizi,
motiv pentru care poate vindeca sau trata aproape orice problemă de sănătate.” Rick

Calitatea vieții
„Odată ce vei afla că uleiul de canabis are sute de proprietăți medicinale, te vei îndrăgosti de
floare.De fapt, nu am întâlnit niciodată pe nimeni care să creadă că uleiul de canabis este atât
de puternic și să nu se îndrăgostească încă.” Petru

„Înainte  de  ulei,  cu  greu  coboram  3  trepte  din  față,  acum  pot  face  plimbări  de  4  ore  cu
bicicleta.Pur și simplu se va îmbunătăți.” Petru

"Vă mulțumesc pentru aceste informații!Mi-am tratat propriile atacuri de panică din PTSD cu
RSO și am găsit  aceleași rezultate.Boala Lyme este, de asemenea, o altă boală care imită
malaria în multe moduri pe care mulți oameni nu își dau seama că le-au mușcat vreodată de o
căpușă infectată.Haideți să vedem aceste postări de MILIOANE!!!Să folosim acest Facebook
pentru o dată!!!!” Linnea

„Fratele meu avea un dinte care era rău și rănit.Așa că am zis să freci puțin ulei pe el și el a
spus asta două săptămâni mai târziu și încă nu doare și nu pare să fie infectat acum.Înțelege,
RSO din nou la salvare!!!!!” Steve

„Hei, nu știu dacă ai auzit vreodată asta, dar am descoperit că uleiul S-A VINDECAT ȘI sau mai
degrabă a început să vindece o carie uriașă pe care o am pe cei doi dinți din față. Am primit
niște ulei acolo din întâmplare și orificiul din cavitate era PLEN de ulei și am observat câteva
zile mai târziu că cavitatea se micșorase și acum avea jumătate din dimensiune!A spus cineva
vreodată asta înainte?Pasta de dinți RSO sună ca o idee FOARTE bună!Cariile sunt greu de
vindecat și sunt sigur că toată lumea ar prefera să le vindece decât să li se tragă dinții!Accident
fericit cu uleiul, mă bucur să spun.” Kim

„Ce NU face uleiul de canabis?Aceasta este o veste grozavă de auzit despre dinți.Shona Banda
avea necroză în gură de la un abces infectat în care i s-a tras un dinte mort.Nu avea bani să
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meargă la medic sau stomatolog pentru a remedia necroza.ÎN LOC, a pus întotdeauna RSO pe
el  și  nu  a  trebuit  niciodată  să  meargă  la  dentist,  nu  a  avut  nevoie  de  antibiotice  sau
medicamente antiinflamatoare și nu a avut nevoie să folosească produse speciale pentru a-l
menține curat.Datorită lui Rick Simpson Oil, necroza a încetat și acum are din nou gingii roz!

De asemenea, am observat că NU am avut CARII de când am început uleiul de canabis.Gura
mea era atât de acidă și plină de carii încât mi se părea ciudat dacă nu aveam carii / carii.Sean
vorbea despre asta și zilele trecute.

Îmi place să aud mărturii despre ulei!CE NU SE POATE REPARA?Îți mulțumesc Jindřich Bayer
pentru că ai împărtășit mărturia acestei persoane despre dintele său, îmi place când oamenii își
împărtășesc experiențele în tratarea afecțiunilor comune sau pentru menținerea homeostaziei.”
LinZy

„Am scăpat de polipii precancerosi luând o doză în fiecare zi.” Donna

„Ce rol poate juca canabisul în ciclul de viață al unei femei?Când mama este fericită, toată
lumea este fericită”, asta e tot ce știu.Iar uleiul poate face o femeie fericită indiferent în ce stadiu
al ciclului se află.JB”

„Cu ce cazuri nu a putut ajuta uleiul?Există un model în ele sau este mai multă testaretrebuie să
înțelegem motivele?” Danny

-- Uleiul are probleme în a remedia ceea ce medicii au înșelat mai întâi, acesta este singurul
model la care mă pot gândi.JB

„Iubita  mea este  foarte  alergică  la  înțepăturile  de țânțari  și  noaptea trecută  a  avut  una pe
tâmplă... a fost uriaș, oricum i-am sugerat să-mi iau o bandă și să pun RSO pe care l-am făcut
din frunze de canabis pe mușcătură.În această dimineață, când ne-am trezit, cucuiul a dispărut
complet.”

-- Mulțumesc, Jimmy.Sunt sigur că această informație va ajuta mulți oameni.Sezonul țânțarilor
este  aici.Și  uleiul  funcționează  și  ca  un  repelent,  încercați.Este  întotdeauna  mai  bine  să
preveniți problemele, chiar dacă este atât de ușor să le remediați cu ulei.Uleiul poate fi folosit
local  pe  orice  mâncărime,  ardere  sau  doare.Cu  cât  aplicați  uleiul  mai  devreme,  cu  atât
problemele pot dispărea mai repede.Ține minte asta.JB

„RSO a oprit  complet  crizele mele de Grand Mal.Nu voi  folosi  niciodată un alt  medicament
artificial  pe care mi-aș fi  dorit  să fi  știut  despre el  înainte de a muri  soțul  meu.A trecut  de
limfomul  Hodgkin.Poate  că  ar  mai  fi  aici.La  acel  moment  ni  s-a  spus  că  avea  o  rată  de
vindecare de 70%.A plecat în mai puțin de doi ani.” Kelly

„Un farmacist mi-a spus că este o grămadă de prostii!!Mi-am pierdut tatăl de cancer în luna mai,
a avut doi dintre cei mai buni medici din Cleveland Clinic și Geauga Hospital!!Tatăl meu avea
doar 62 de ani, era încă un copil în cartea mea!!Dovediți-mi că vărul meu tată se confruntă cu
cancerul acum.Tocmai am aflat după ce mi-am pierdut tatăl și aceștia socrii mei.” Tammy

„Evident că un farmacist vă va spune că este o prostie pentru că nu are un loc de muncă dacă
lumea află că uleiul de canabis a vindecat cancerul.” Moni

„Suprins de hotărârea ta, JB.Dacă cineva mi-ar „cere” dovezi, i-aș spune unde să meargă, dar
nu ar fi Youtube!În același timp, totuși, dacă cineva nu a cercetat ei înșiși acest lucru și este
cuplat de mass-media mainstream, nu ar cunoaște faptele și ar putea lua în considerare aceste
prostii, cred.Soldat pe JB și Rick!PSSpune-i farmacistului că „industria” lui este o grămadă de
prostii!!” Gord

„L-am folosit pentru durere, somn, o problemă digestivă cronică, greață, anxietate/depresie.Am
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scăpat cu succes de analgezice, relaxante musculare, antiemetice, somnifere și tranqs.MMJ mi-
a salvat viața.Mi-am recăpătat viața din cauza MMJ, spre groaza doctorului meu.” Milă

„Când a luat ulei în mod constant, prietenul meu nu a avut migrene timp de 4 luni, s-au întors
când am scăzut și nu poate să ia atât de mult ulei zilnic, dar a trecut de la 2-4 pe lună la ZERO
toate b/c de RSO, în acel timp a luat și Norco, Baclofen, prozac pentru oboseală cronică, a
renunțat chiar și la medicamentele tiroidiene, deși nivelurile nu s-au corectat încă după câteva
luni, nu renunță și din moment ce se simte suficient de bine sunt neîncurajând levotiroxina, sunt
foarte curios dacă până la urmă tiroida lui se va normaliza cu utilizarea constantă a RSO, avem
nevoie  doar  de  o  sursă  consistentă  de  material!Personal,  nu  sunt  analgezice  și  relaxantă
musculară folosind RSO.” Whitney

„Urăsc să par dur, dacă ar fi cei mai buni doi doctori din Cleveland, ce a mers prost atunci?
Tratamentul  traditional  al  cancerului  NU functioneaza!Chimio,  NU functioneaza,  radiatii,  NU
functioneaza...si farmacistul tau, pai ce ar mai spune?Întreabă-l din nou când eliberează legal
RSO.Fie ca tatăl tău să se odihnească în pace, condoleanțe ție și familiei tale.Vă rugăm să nu
așteptați o altă moarte pentru a face niște cercetări critice...binecuvântări.” Laurie

„Nu l-aș fumat, dar la naiba dacă aș putea scăpa de migrenele oribile pe care le am din 1990,
aș încerca uleiul sau altceva.” Rebeca

-- Cu cât te pui mai repede pe ulei, cu atât mai repede vei scăpa de migrene, Rebekah.E la fel
de simplu.JB

„Ei bine, i-am dat niște ulei unui bărbat de 63 de ani cu probleme cu prostată.Uleiul l-a ajutat în
câteva zile,  ar putea face pipi  fără probleme...înainte de ulei  a fost necesar să se pună un
cateter în fiecare zi, procedură dureroasă și oribilă.Pace." Juergen

„Sunt un sceptic din fire, dar sunt complet VANZAT după ce am urmărit ce a făcut pentru viața
lui Jennifer într-un timp atât de scurt.Ea are 30 de ani.bătrân, dar s-a comportat ca un deprimat
de 70 de ani.Singurul sfat al medicului a fost o intervenție chirurgicală pe care ar fi făcut-o cu
plăcere pentru orice fel de alinare, dar nu are asigurare de sănătate.Ea acceptase faptul că va
trebui doar să trăiască în acest fel.

Fiind mama ei, mi s-a frânt inima privind-o suferind.Copiii ei au suferit și pentru că mama lor nu
avea toleranță, cu atât mai puțin energie pentru a ține pasul cu ei.Cealaltă fiică a mea este un
masaj terapeut autorizat și a lucrat cu sârguință pentru a ajuta la atenuarea durerii ei.Masajele
au ajutat, dar doar pentru foarte scurt timp.

Acest ulei a fost o mană divină!!Jenny zâmbește acum (nu am mai văzut asta de foarte mult
timp).. O întreb ce se simte și ea spune: „Mamă, nu-mi amintesc să fi simțit așa de bine.”

Plănuiesc să iau mai mult material cât de des pot și să păstrez cât de mult pot acest ulei (se
spune că va dura pentru totdeauna).Eu și soțul meu vom începe să-l folosim seara, după ce ne-
am terminat  treburile  pentru  ziua,  astfel  încât  să  putem preveni  multe  afecțiuni  ale  vârstei
noastre.SUNT VINDUT...MULȚUMESC RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

„Un pacient proaspăt diagnosticat cu prostată, în jur de 60 de ani, de tip vânător.I-am dat un
gram de ulei,  recunosc deschis.A sunat  astăzi  spunând că vrea mai  mult  ulei.Că se simte
grozav, nu are deloc probleme să ia uleiul, că se descurcă mai bine etc.El a mai spus că a simțit
„rezultate tangibile” din prima zi.Am izbucnit în râs și fericire când a spus asta.Și voi fi bucuros
să-i mai ofer câteva - îmi plac foarte mult astfel de povești.JB”

„Am învățat că problemele mele de prostată pur și simplu AU DISPARAT după 2 săptămâni de
consum de ulei...Îmi fac singur uleiul.Acum sunt sigur că nivelul de THC trebuie să crească...Am
mai multe tulpini.Toate funcționează și le combin.Urologul meu era în stare de șoc și uimire,
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uitându-se la rezultatele analizelor cu raze X și cu ultrasunete...Îi încurajez pe toată lumea să
cumpere un cort de creștere, să-ți facă propria plantă, va avea o parte din personalitatea ta...Vei
avea șansa de a te cunoaște pe tine însuți în cele din urmă...Și vindecă impecabil.Și nu de la
shake și așa.Doar muguri.Asigurați-vă că sunt recoltate corect și la momentul potrivit...Acest
ulei este pur și simplu un remediu ceresc.Într-adevăr...Știu asta acum.” Gagi

„Sufer  de  migrene  de  la  vârsta  de  16  ani.Acum  am  56  de  ani.Singurul  tratament  care
funcționează pentru mine și pentru migrenele mele în grup este medicamentul.Iau 1/4 bob de
orez pe noapte  înainte  de culcare.Medicamentul  elimină literalmente toate migrenele  de tip
cluster  și  non-cluster.Când  termin  migrenele  revin.Am încercat  toate  medicamentele  pentru
migrenă și niciunul dintre ele nu funcționează la fel de bine ca medicamentul.Nu trebuie să sufăr
cu creierul codeină sau niciun fel de efecte secundare.Acesta a fost o trimitere de la Dumnezeu
pentru mine.”

„De  la  debutul  migrenelor,  s-a  vindecat  la  30-45  de  minute  după  ce  iau  niște  ulei.Nici  o
durere.Fără  greață/vărsături.Fără  sensibilitate  la  lumină/sunet.Plecat!RSO  este  calea  de
urmat.Iubire pentru toți." Allen

„Îmi ajută lupusul, fibromilagia, migrenele, anxietatea.Nu aș putea trăi fără el.M-am simțit mai
rău cu toate pastilele.Acest medicament mă salvează zilnic.” Jessyca

„Îmi curăță și lupusul din piele!Medicii mei nu mi-au spus niciodată, au oferit doar o rețetă pentru
steroizi.Dar a calmat denivelările și au plecat fără niciun adversarefecte." Holly

„Folosesc uleiul într-o bază de ulei de cocos pe baza craniului, a tâmplelor și a frunții pentru
migrene...funcționează în câteva secunde.” Shirley

„De fapt, am schizofrenie și folosesc canabis medicinal pentru efectele secundare legate de
starea mea, cum ar fi anxietatea și insomnia.Medicamentul funcționează, de când am început
să  medicamentez  mai  des  am  reușit  să  dorm,  ceea  ce  înainte  nu  puteam.Multe  dintre
simptomele mele apar atunci când îmi lipsește somnul.Nu am simțit niciodată voci când am luat
canabis, simt că de fapt mă protejează de ele...” Jose

-- Sunt de acord, Jose, lipsa de somn este cauza multor stări mentale.În mod destul de logic,
atunci  când  nu  a  dormit  suficient,  nu  se  simte  la  fel  de  bine  ca  după  zece  ore  de  somn
revigorant după ce a mâncat uleiul.JB

„Îl tratez pe Lyme cu ulei de canabis.În principal, Bartonella chiar acum.Nu puteam dormi fără
el,  nu puteam mânca fără el  și  transpiram constant  fără el.Sunt  sigur  că multe  alte  lucruri
neplăcute,  dar  nu vreau să renunț  la  el  ca să aflu!Și  să mai  adaug,  am încercat  în  prima
săptămână sau cam așa ceva, dar apoi a mers fără probleme de acolo!!!” Maggie

„RSO ȘI ALERGIE LA MIERE.M-am dus să văd un prieten de-al meu.Ea este răcită și tocmai s-
a întors de la doctor cu o grămadă de antibiotice.Așa că i-am dat o picătură de ulei ieri, și-a
frecat puțin pe gât și pe gât și s-a culcat.De obicei vorbește mult, uneori mă întreb dacă respiră
deloc când începe să vorbească, de data aceasta a fost cea mai tăcută pe care am văzut-o
vreodată.

Dimineața i-am făcut niște ceai și  i-am spus să ia ceașca albă pentru că am pus miere în
cealaltă.Este alergică la miere, o picătură din aceasta poate provoca o reacție alergică masivă
care ar necesita îngrijiri medicale imediate.O jumătate de oră mai târziu, am verificat să văd
cum se simte în camera ei și am văzut cu siguranță ceașca albă de pe chiuveta din bucătărie și
cealaltă cu trei linguri de miere în ea lângă patul ei.Din fericire, ea nu a simțit nimic rău cu corpul
ei, nicio zgârietură în gât (care este de obicei semnul declanșării reacției alergice).Așa că i-am
dat încă o picătură mare de ulei.Ea este încă în pat, se uită la un film, rânjește fericită și spune
că acesta este cel mai bun „moment bolnav” din viața ei.
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Pentru  mine,  este  doar  o  altă  confirmare  a  cât  de  eficient  este  RSO  produs  în  mod
corespunzător asupra alergiilor de tot felul.Și sunt, de asemenea, fericit că pot să stau aici și să
postez asta în loc să stau undeva într-un spital și să mă întreb dacă va supraviețui sau nu la
ceașcă de ceai cu miere.JB”

„Am rezolvat abcesul de pe dinte în 2 zile, am plecat!!” Susanna

„Mă enervez doar  citind aceste adevăruri  pentru  că știu  că sunt  adevăruri.Sufar  de bipolar
cuplat cu anxietate si greata severa, si desi tin card medical prin stat.Nu pot fuma deoarece
majoritatea joburilor testează droguri și fac aleatoriu în zilele noastre.Canabisul îmi relaxează
mintea și îmi permite să simt că pot cu adevărat să respir din nou.

Disprețuiesc absolut guvernul pentru tot ceea ce au sau încearcă să ne ia de la noi și fără a mă
medica în mod corespunzător din cauza acestei furii și anxietate.Mi-e teamă pentru starea mea
mentală.Sunt într-un blocaj complet și doar eu voi suferi din cauza asta, nu guvernul.”

-- Înțeleg foarte bine acest sentiment, Amanda.Cânepa ar trebui să fie reglementată cam la fel
de mult ca ceaiul.JB

„M-a făcut să mă simt mai bine și să dorm mai bine decât am făcut-o vreodată în viața mea.Am
o formă rară de epilepsie, fibromialgie, boala degenerativă a discului faza 2 în partea inferioară
a  spatelui  și  o  grămadă  de  probleme  digestive.Odată  ce  îmi  pot  permite  să-l  folosesc
permanent, sper să renunț la toate medicamentele care nu fac decât să-mi reduc simptomele
actuale.” Înger

„Tatăl meu a murit, când ar fi putut fi vindecat, inima mea a fost frântă de aproape 2 ani, aș fi
vrut să fi știut asta.” Ann

„La fel, dar era mama mea.Află cum te simți.” Robert

„De la o persoană care a fost salvată de acest ulei în timp ce am trecut de cancer, oamenii
trebuie să se trezească!!Am luat 52 de pastile pe zi!Fac tratamente care aproape m-au ucis!Un
prieten de-al meu a luat niște ulei și mi l-a adus!Am fost 100% impotriva!!Am crezut că nu există
cum și voi fi aruncat la închisoare!!L-a lăsat cu instrucțiuni către Google Rick Simpson.

Au trecut  câteva zile,  am fost  în  durere  totală  și  încercând să nu mă gândesc la  efectele
secundare pe care le provoacă aceste tratamente, am ajuns pe poală!!Următorul lucru pe care îl
știu a fost 11 ore mai târziu!!!Wow!!Am oprit tratamentele încet, am luat din ce în ce mai puține
medicamente  pentru  a  elimina  aproape  toate  aceste  medicamente  și  am început  uleiul!!La
naiba, nu mă simțeam atât de bine de un an!Mi-am sunat prietenul și s-a chinuit, dar a reușit să-
mi aducă mai mult ulei!Sunt dovada vie ca functioneaza!!Aș fi încă pe el dacă aș putea fi, dar
este o chestiune financiară!A,  și  încă am cancer,  dar nu la  fel  de rău și  nu am făcut  nicio
scanare, nimic doar trăiesc!Am gena BRCA, așa că voi avea întotdeauna cancer, dar datorită
acestui ulei sunt în viață!Mulțumesc." Celiia

„Teza lui Ray Peat la care a ajuns pe deplin după mulți ani de cercetări este că aportul de zahăr,
amidon, sare ar trebui să fie relativ mare în scopul acidului din stomac, proteinele ar trebui să fie
ridicate, dar într-un raport de aproximativ 4:1 în raport cu carbohidrații, grăsimile nesaturate nu
sunt  necesare și,  în plus,  dăunează mitocondriilor,  cofeina oprește ciclul  de stres celular  al
proteinelor sau grăsimilor canibalizate și utilizarea aromatazei pentru a transforma acele grăsimi
nesaturate  în  estrogen.Progesteronul  este  principalul  hormon  protector  al  metabolismului
celular  adecvat,  iar  vitamina  E  poate  preveni  oxidarea  grăsimilor  nesaturate  aflate  deja  în
organism.Lucrarea împreună a lui Ray Peat și Rick Simpson ar ruina cu siguranță cea mai mare
schemă ponzi de mizerie concepută din istoria cunoscută.” Andrew

„Îmi ajută IBS și acționează ca un antispasmotic natural pentru durerea de colon pe care o
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am.Mai bine decât pastilele pe care Dr. a vrut să mi le dea, pe eticheta de rețetă scrie că acest
medicament, cu utilizarea, în timp, poate împiedica digestia naturală și pot fi dependent de el
pentru digestie?Depinde de ea?Dar doctorul a stabilit că beneficiile depășesc riscurile?smh!?
Nu, mulțumesc!" Marie

„Iată care sunt utilizările și succesele pe care le-am avut personal folosind doar 1,5 mărime de
boabe de orez pe zi - nimic aproape de un gram necesar pentru vindecarea cancerului.

1 - mi-a scăzut tensiunea arterială de la 189/99 la 145/84, ceea ce este grozav.

2 - infecție vindecată într-o arsura de gradul 3 folosită local în doar 2 utilizări!

3 - a durat 3 zile pentru ca un ganglion limfatic umflat să revină la normal după ce a fost umflat
timp de peste o lună

4 - ajută enorm la câinele meu care are 14 ani și are cancer nazal, pulverizez o micro ceață de
rso și ulei de măsline în nasul ei - o ajută și cu energie, controlul puricilor și artrită

5 - Nu am început să slăbesc prea mult, dar poate 4-5 lbs peste o lună fără modificări, dar sper
că va crește

6 - nu mai folosiți un somnifer, adormiți adânc cu ușurință

7 - a ajutat la vindecarea unui nerv ciupit cu odihnă, dar a atins durerea acolo unde nici un
medicament  otc  nu  putea.
Iubesc acest ulei...cu adevărat un salvator de vieți.” Supravieţuire

„Rick  Simpson  mi-a  schimbat  viața  pentru  totdeauna.Tot  ceea  ce  credeam  că  știu  despre
canabis era o minciună.Sunt pe RSO din octombrie 2012 și nu m-am simțit mai bine în viața
mea.Metabolismul meu arenormalizat.Am spălat pastile pentru hipertensiune arterială.Stomacul
meu funcționează normal  pentru prima dată de la  liceu.Toate datorită  lui  Rick  Simpson.Am
scăpat 30 de kilograme fără să încerc și nu l-aș putea pune înapoi dacă aș încerca.Eu consum
1-2 grame/zi pe cale orala.Cumpăr ulei și îl împart gratuit oamenilor bolnavi, în felul lui Rick
Simpson și voi continua să o fac în onoarea regretatului meu tată Solomon Marsden.RSO este
un adevărat  medicament  și  orice  doctor  care nu recunoaște că ar  trebui  să se întoarcă la
școală.” Wilhelm

„M-a eliminat de la toate medicamentele pentru anxietatea bipolară și problemele de somn!!!
Doza este importantă și este nevoie de ceva pentru a fi corectă!!” Kara

„Am fost forțat să iau medicamente care provoacă Parkinson -- dar adevăratul meu medicament
dat de Dumnezeu m-a ajutat să depășesc efectele ucigașe ale diabetului.RSO este un leac cu
siguranță.Mulțumesc Rick!” David

„Am Parkinson...  Și  am trecut  prin  stadiul  4  de cancer  colorectal.VINDECAT cu uleiul  Rick
Simpson.Cost  total  sub 2000,00.Un pacient  tipic  cu cancer  va da unității  medicale aproape
200.000,00.Există un motiv pentru care nu vor ca acest lucru să iasă și acesta este motivul
pentru care spitalul este deținut și condus de companiile farmaceutice.ULEIUL DE CANNABIS
FUNcționează!!!Medicii mei au refuzat chiar să vorbească despre asta pentru că le este frică de
companiile farmaceutice!” Lee

"Da.Ajută  cu  Parkinson.Există  un  videoclip  cu  un  bărbat  care  îl  folosește  și  puteți  vedea
schimbarea în bine.Mătușa mea mare are Parkinson și tocmai a fost diagnosticată cu o tumoare
pe creier.Se mută din Ohio în Pennsylvania pentru a locui cu bunicii mei și o facem să înceapă
cu petrolul cât mai curând posibil.” Darlene
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Dormit, insomnie
„Oh, da, insomnie. A fost rău, acum dorm ca o piatră.” Laura

„Am somnul cel  mai uimitor.Folosesc RSO de aproximativ două săptămâni și  numărătoarea
mea este bună, mă simt sănătos și somnul este uimitor.Scanarea animalelor de companie în 3
săptămâni pentru a verifica dimensiunea tumorilor multiple...Am încredere.” Laura

„Aaryn: Cred că am mâncat o bucată puțin prea mare...dar nu este un lucru rău!Poate că este
timpul să mergi la culcare.

-- Cum a fost somnul, Aaryn?JB

Aaryn:  Grozav!Inca  ma  odihnesc!Am  descoperit  că  mă  ajută  deja  cu  depresia  și
anxietatea.Uleiul ma face sa rad, lol.

Am avut un alt pacient aici, căruia îi arătam cum se face uleiul și are și anxietate.Râdea și el.A
fost minunat.

Mănânc o cantitate de orez de 4 ori pe zi în ultimele 2 zile și a trebuit să inhalez medicamentul
mai rar și am dureri minime.”

--  Așa  ar  trebui  să  arate  tratamentul  bolilor  grave,  nu-i  așa?Pacientul  doarme,  se  trezește
împrospătat, râde mult despre el însuși și despre nebunia întregii situații, nu experimentează
stres,  anxietate  sau  efecte  secundare  ale  medicamentelor  chimice  etc.Mie  personal  cu
siguranță mi-ar plăcea mult asta.JB

„Sunt la ulei de cânepă pentru mai multe afecțiuni și niciodată nu am dormit atât de bine sau nu
m-am simțit atât de bine....Mulțumesc Rick Simpson și JB pentru că au transmis mesajul că
această  plantă  face minuni  pentru  tot  ce  se poate  imagina!!Doar  faceți-o  oameni  și  vedeți
singuri!!Este singurul mod în care vei facedevii un credincios adevărat, crede-mă!!”Val

-- Mulțumesc, Val.Este adevărat că nimic nu depășește experiența personală cu ceea ce poate
face uleiul.Odată  ce l-ați  încercat,  de  exemplu,  la  o  arsură  sau o  mușcătură  de țânțar,  iar
mâncărimea și durerea vor dispărea în câteva secunde, fiecare vă poate spune ce vrea, dar
uleiul va fi în continuare cel mai bun medicament care există.Și vei dori să ai o găleată din ea
acasă, în caz că s-ar întâmpla ceva.

Nu trebuie să ai încredere în niciun cuvânt din noi, doar fă uleiul, găsește pe cineva cu arsuri,
cancer de piele, ulcer diabetic, apoi aplică-l local și urmărește ce se întâmplă.Apoi amintiți-vă că
același lucru se va întâmpla în interiorul corpului dvs. atunci când veți ingera uleiul și asta este
cam tot ce trebuie să știți, cu adevărat.JB

Pentru cei care cred că nu s-a făcut nicio cercetare asupra canabisului medicinal.Există mai
mult decât suficiente informații pentru a legaliza canabisul astăzi, este pur și simplu o minciună
că nu are valoare medicală și că efectele sale nu au fost dovedite științific.Canabisul nu este
folosit în medicină pentru că este ineficient, principala sa problemă este că este atât de eficient
(și ieftin).JB

„Sunt  într-o  dezbatere  în  acest  moment  dacă  canabisul  poate  cauza  sau  provoacă
psihoză/schizofrenie.Pentru că ei,  citez, „cunosc prea mulți adulți  care au fumat mult oală și
acum au diverse probleme de sănătate mintală”. Ce ai spune și tu cuiva care ți-a spus asta?
Dezbaterea a fost declanșată de mine, făcând clic pe butonul de like de pe o poză de desene
animate cu părinți spunând copilului lor beneficiile canabisului!!”

-- Kathy, le-aș spune să citească cartea lui Rick.Uleiul vindecă psihoza/schizofrenia când este
consumat, iar când îl vindecă, în mod destul de logic, nu o provoacă.Tot ce trebuie să faceți
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este să găsiți tulpina sau tulpinile potrivite și uleiul sau uleiurile sau combinațiile acestora pentru
această afecțiune.Asta e tot ce este, într-adevăr.JB

„Cu  cât  mai  sedativ,  cu  atât  mai  bine.Il  folosesc  seara  inainte  de  a  merge  la  culcare  si
functioneaza.Acum dorm 8 ore direct.Odihna a fost cel mai bun lucru pentru mine.Puterea de
80% și mai sus durează ceva timp pentru a te obișnui cu ea, dar vei ajunge acolo.Începeți cu
0,01  ml  conform  instrucțiunilor  și  continuați  de  acolo.Am  încercat  un  0.025  pentru  a
începe...data viitoare am luat doar cei 0,01 ml.Cei 0,025 ml m-au pus pe canapea 10 ore.Fii
atent, dar nu uita să-l iei.După cum am spus, Noaptea este momentul potrivit pentru mine.Poate
funcționa ziua și REST noaptea.” Ioan

„Am  SM  și  sufăr  de  dureri  în  mod  constant,  peste  tot,  inclusiv  dureri  de  cap  extrem  de
puternice.Am tremurul pe care picioarele le dau și așa mai departe.Încă nu pot obține nimic care
să ajute cu durerea.Nu-i voi lăsa să mă pună pe ceva puternic pentru că nu vreau să devin
dependent de droguri.Asa ca sufar!!Poate o să încerc asta, am uitat cum este somnul, mereu
trezit.” Donna

-- Donna, încearcă uleiul, te va lăsa să dormi cu siguranță.JB

„Sunt pe ulei de cânepă pentru mai multe afecțiuni și niciodată nu am dormit atât de bine sau m-
am simțit  atât  de bine....mulțumesc  Rick  Simpson și  JB pentru  că  au  transmis  mesajul  că
această  plantă  face minuni  pentru  tot  ce  se poate  imagina!!Doar  faceți-o  oameni  și  vedeți
singuri!!Este singurul mod prin care vei deveni un adevărat credincios, crede-mă!!” Val

„Îi dau uleiul logodnicului meu și el nu a luat mult și îl obosește atât de mult.Doarme cea mai
mare parte a zilei.O să-l  scot  de pe el  pentru o zi  sau două doar ca să văd ce schimbări
face...apoi poate să-i dăm un pic cam 1/2 bob de orez (cel puțin asta a fost ceea ce am citit noi),
poate l-am ridicat repede pentru el.” Luptătorul cu glioblastom

-- Jason, senzația de somn este ok și vrei ca pacientul să doarmă cât mai mult posibil.Efectul
sedativ se va uza în câteva săptămâni, dar nu este ceva nedorit,  dimpotrivă.Cele mai bune
urări, JB

Î: A face ceva astăzi pentru un bărbat despre care hainele albe au spus că are două săptămâni
de  trăit  și  nu  mai  pot  face  nimic  pentru  el.Sper  să  am  vești  bune  pentru  toată  lumea  în
curând.Încercarea de a-l determina să renunțe la fumat și să-și schimbe dieta și multe altele
pentru  a  oferi  sistemului  său  imunitar  o  șansă  de  luptă.Vă  mulțumim  Rick  și  JB  pentru
cunoștințele dumneavoastră și pentru că ne-ați oferit un leac adevărat.

R: Dave, lasă-l să fumeze, nu contează dacă mănâncă uleiul.De asemenea, va dormi mult, așa
că oricum nu va fuma atât de mult.Cât despre schimbarea dietei acum, ei bine, ar trebui să o
schimbe în  mod rezonabil,  dar  nu drastic,  să-l  lase  să mănânce ce simte.Nu  neapărat  un
cârnați,  ci  ceva rezonabil.Creșteți-i  pH-ul  corpului,  puneți-l  să mănânce semințe de la  două
mere în fiecare zi.Cel mai important lucru este să introduci cât mai mult ulei în el cât mai repede
posibil.Mai  există  o  șansă.Combinați  consumul  de ulei,  supozitoare,  vaporizare  și  utilizarea
locală pentru cele mai bune rezultate.Chiar dacă nu reușește, va trăi o calitate maximă a vieții
până la sfârșit și asta este foarte important.Sunt sigur că vor dura mai mult de două săptămâni,
dar vom vedea.Medicii nu au întotdeauna dreptate cu predicțiile lor atunci când uleiul intră în
joc.Cele mai bune urări, JB

„Dorm foarte bine și mai mult decât de obicei.Odată ce mă trezesc, mă simt foarte odihnită, nu
amețită ca atunci când fumez.” Terry

„Dorm bine și visez, dar mă trezesc amețit.Durează ore în șir și apoi durează mult, mult timp.Il
folosesc in fiecare seara.Îmi îndepărtează durerea de artrită și mă lasă să dorm.” Katherine
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„Am cancer și apnee în somn.Nu numai că am un somn extraordinar, dar nu mă trezesc din
bufeuri.Este o binecuvântare.” Stephanie

„Se simte ca și cum ai fi mort fericit!” Mal

„Mintea mea fără ea este ca un blocaj de trafic din New York.Cu ea - o uşurează într-o stare de
grădină Zen, în timp ce încă funcţionează la un nivel normal.” Andris

„Am o tulburare de somn de 20 de ani, uleiul RSO m-a ajutat să dorm pentru prima dată și nu
mă mai dureresc la trezire!Yay!" Bonnie

„Am o hernie de disc care îmi presează nervul sciatic, provocând dureri puternice să treacă de
la spate în jos, în jos pe piciorul stâng până la degetele de la picioare.Luam 3 ibuprofen la
fiecare patru ore doar ca sa ma dau jos din pat si sa pot merge.Am început să iau uleiul acum
aproape două săptămâni pentru durere și inflamație.Acum nu am nevoie de ibuprofen, dorm
mai bine decât ar fi putut vreodată, colegii mei au comentat despre starea mea mai bună și
despre fericirea generală.MA SIMT BINE!" Jennifer

„Îi dau fiului meu de 14 ani Pit uleiul de 4 săptămâni acum pentru cancer.Uneori devine un pic
„tâmpită” și se bea când îi dau prea mult, dar când agitația dispare, doarme ca un cățeluș.Ea a
refuzat să ia medicamente veterinare, așa că am luat niște ulei în schimb.Sunt încă devreme,
dar îi înregistrez progresul.I-a trebuit aproximativ o săptămână să se obișnuiască cu uleiul și să-
și dezvolte din nou pofta de mâncare.Sunt geloasă, pentru că în acest stadiu ne putem permite
doar uleiul pentru ea Iubește poveștile frumoase ale tuturor!”

„Am fobie socială (mai bine numită tulburare de anxietate socială), depresie și insomnie.Nu am
luat niciodată uleiul, pentru că nu îl găsesc aici unde locuiesc, nici nu îl pot cultiva și extrage
singur...dar am fumat de vreo zece ori, ceea ce am simțit a fost că, după prima dată, acum
puteam dormi  ori  de  câte  ori  mă simțeam obosită,  aveam „luna-toată  viața  fără  depresie”,
niciodată nu m-am simțit atât de fericit (fără depresie) și cu toată acea vitalitate chiar și luând
cele mai puternice medicamente (care mă duc la alte probleme de sănătate) pentru asta, și
anxietatea mea socială (fobia) a scăzut foarte mult și nu a fost nevoie să fiu „înalt” ca să simt
asta, dacă Fumasem cu 1 sau chiar 2 zile înainte și trebuia să ies și să vorbesc cu alți oameni,
să stau într-un loc public  (ceea ce această tulburare face imposibil),  ACUM PUTEM FACE
ASTA, mă simțeam din nou în viață ca „o persoană normală”, nici un medicament nu a făcut
asta.Problema  este  că,  din  cauza  legilor,  precedența  plantei,  plus  preconcepția  socială  și
ignoranța despre plantă, eunici măcar nu-l mai pot fuma, nu vreau să mă „imbunătăm”, vreau
doar să trăiesc din nou fără acele probleme care limitează viața.Există o mulțime de oameni
anonimi care trăiesc ca mine cu un fel de fobie și alte tulburări și cred că uleiul poate fi soluția.”
Pablo

„Puteți să-l întrebați pe Rick și/sau pe JB, am descoperit că utilizarea unui produs care este 20-
30% sativa este una dintre cele mai bune combinații pentru problemele legate de anxietate.”
Brewster

-- Ne place să lucrăm cu încrucișări de sativa dominante indica cu 20% THC sau mai mult,
tocmai din aceste motive.Efectele celor mai bune uleiuri sunt extrem de puternice și sedative,
totuși euforice și chiar mai bune afrodisiace.Când îi dai unui pacient un medicament cu astfel de
efecte, poți fi aproape sigur că îi va face plăcere să-l ia.Cine nu ar face-o?Dormi bine, te trezești
bine odihnit, euforic și plin de dorință de a face pe cineva fericit.Cui nu i-ar plăcea asta?JB

„Felicitări, sunt o veste atât de bună!Este foarte eficient pentru multe lucruri...Unchiul meu avea
o tumoare la plămâni de mărimea unui grapefruit.I-au dat 6 luni de trăit...Îl freca în principal pe
piept  și  pe spate pentru că atunci când îl  mânca, îl  făcea să doarmă prea mult...laugh out
Loud.Acest tratament a micșorat-o la dimensiunea unei nuci... aproape dispăruse...si trecuse un
an si jumatate...doctorul era uimit, dar tot a comandat chimioterapie...În aceeași noapte unchiul

- 161 -



meu a avut un atac de cord... a ajuns să aibă mai multe atacuri de cord și a murit din cauza lor,
nu  din  cauza  cancerului...  chimioterapia  este  mult  prea  dură...Rămâi  cu  medicamentele
naturiste și te vei descurca!” Doug

„INDICA este sedativ în sensul bun!Dacă bei multă apă pură fără fluorură (adaug stoarcere de
lămâie) din cauza uscarii ochilor și gâtului în timpul somnului.Mi-au trebuit două luni de dozare
maximă pentru ca în sfârșit să reușesc, așa că dorm toată noaptea și mă trezesc revigorat!Gata
cu boala!Sunt un credincios fericit, care-mi face pe al meu!” Linnea

„Sedativ ca în adormiți-vă fundul sedativ.Fără dureri, fără dureri, doar o călătorie plăcută către
sănătate.” Ioan

„Apreciez să învăț despre RSO în fiecare zi și ceea ce a făcut pentru oameni/animale.Dacă
acest ulei face ceea ce spun ei, trebuie să fie strigat de pe cel mai înalt munte - nu liniștit.Nu am
avut experiență personală cu ea, dar cu siguranță dacă eu sau cineva la care țin am constatat
că  avem  nevoie  de  el.
Între timp, am citit cât mai multe postări.Încă nu am citit o postare care să spună: „Mulțumesc
Rick Simpson - am fost total năucită, a fost cool, omule”. Debbie

-- Mulțumesc pentru sprijin, Debbie, sunt sigur că vei scrie o postare care să spună exact asta
foarte curând.Sentimentul din organism atunci când cineva ingeră doza potrivită de RSO potrivit
pentru ei  poate fi  descris  doar  ca „foarte cool”.  Sau extrem de misto.Sau poate uimitor  de
cool.Este una dintre cele mai placute senzatii pe care le poti experimenta, este foarte naturala,
calmanta si linistitoare.

După cum spunem, cele mai bune uleiuri au un efect foarte sedativ, dar euforic atunci când sunt
ingerate.Deci dormi bine și apoi te trezești chicotind ca un copil.Și când dormi bine și te trezești
chicotind, este mai probabil să te simți bine și odihnit decât atunci când nu dormi bine și nu te
trezești chicotind.Și când te simți bine și odihnit, corpul tău se va vindeca în mod logic și se va
funcționa mai bine.Fără știință rachetă, ca întotdeauna cu medicina canabisului.JB

"Dormit??Am fost o săptămână cu ulei și am dormit cea mai mare parte.Am citit că Rick spune
că așa se vindecă corpul, deci este normal?Demonstrează că uleiul folosit este bun?” Sharon

„Nici o problemă... :) De fapt, am un somn destul de grozav.Îl puneam într-o bucată de hârtie
igienică subțire și îl rulam într-o minge, făcând-o ca pe o pastilă,  sau rulam-o în pâine.Apoi
cineva a spus că tp este periculos,  așa că am vrut  să știu  ce fac toți  ceilalți.;)  Multumesc
baieti.@jb Sunt la înălțime fără probleme, cu excepția somnului bun și a puțin cam încet când
mă trezesc.” Cristina

„Ca veteran militar cu PTSD, tulburări de somn, dureri lombare (din cauza unui accident cu
parașuta), anxietate și o boală de rinichi, RSO este una dintre singurele metode/forme în care
pot lua canabis.În cele din urmă, dorm noaptea, am slăbit peste 20 de kilograme, din cauza
somnului  de  calitate,  iar  de  ieri  laboratoarele  mele  de  rinichi  bianuale  s-au
îmbunătățit.Laboratoarele mele s-au îmbunătățit atât de mult, încât acum trebuie să-mi reduc
doza de medicamente, deoarece tensiunea arterială este prea scăzută.Toate semnele pozitive
cât de bine luarea RSO noaptea îmi îmbunătățește calitatea vieții.” Corwin

„Fratele  meu  suferă  de  probleme  severe  de  furie  și  a  fost  diagnosticat  cu  tulburare  de
personalitate limită.El poate să atingă o picătură de un ban, fiind spus printr-un regim zilnic de
flori de canabis, precum și extracte, în acest fel el este capabil să-și echilibreze starea de spirit
și să trăiască o viață normală fericită și liber de orice, cu excepția unui episod ocazional, al
nimănui.  perfect,  dar pot spune personal,  fără canabis, fratele meu ar fi  probabil  într-un loc
complet diferit.

...Cred că persoanele care suferă de paranoia din cauza consumului  de canabis suferă de
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aceasta din cauza incapacității lor de a face față abilităților sale naturale de deschidere a minții
și sentimentului de conștientizare a subconștientului tău.Consider că o mare parte din paranoia
asociată cu consumul de canabis este strict placebo și provine din propaganda timpurie a erei
interzicerii canabisului Reefer Madness.” Corey

"Amestecat...Pe  unii  îi  ajută,  dar  pe  alții  părea  să  înrăutățească.Cu siguranță  mă ajută  cu
anxietatea!Am  avut  o  slujbă  foarte  stresantă  care  mi-a  provocat  zvâcniri,  sunt  mușchii
mei...Totul a dispărut după ce am luat ulei.M-a relaxat suficient de mult încât să-mi dau seama
că nu mai aveam nevoie de slujba aia de rahat și am renunțat.” Heather

„Sunt bipolar și ori de câte ori iau niște ulei RSO, ei bine, pentru a spune simplu, mi se pare că
nu mai sunt bipolar, este un sentiment bun.” Iosif

„Sunt  un  veteran  cu  PTSD  și  anxietate.Nu  mai  trebuie  să  iau  xanax  pentru  a  controla
atacurile.Încă iau un ssri care îl potolește, dar dacă simt ceva venind pe puțin ulei, trage o țeavă
sau vape și sunt bine.” JR

„Da,  funcționează  foarte  mult  ca  stabilizator  de  dispoziție  pentru  PTSD  și  comportament
maniacal ușor și tulburare de panică, dacă este luat corect.” Jennifer

„Da, foarte mult.Atât cu boala Fabry, cât și cu neurofibromatoza, există o mare cantitate de
leziuni  ale  nervilor  care  provoacă  și  anxietate.Am  o  viziune  complet  diferită  asupra
vieții.Marijuana mi-a schimbat viața și mi-a arătat cât de frumos este să fii în viață.” James

„Nu am fost niciodată mai bine mental în viața mea.Folosesc RSO de doi ani și nu-mi mai
folosesc medicamentele și am nevoie doar de ulei din când în când.Voi lua câteva puncte și mă
simt de parcă nu sunt deloc bipolar...și am suferit cu ea atât de mult timp...Cred că mi-a salvat
viața  și  a  ajutat  și  la  multe  alte  afecțiuni...Mă  simt  binecuvântat  să  am  cunoștințele  și
capacitatea de a crește și de a-mi crea propriul medicament ADEVĂRAT.

Am început acum doi ani în luna iunie și am luat doar 65 mg pe zi.Am folosit o tulpină Blue
Cheese care este dominată de indica și bogată în CBD și mai scăzută în THC.Am încercat și o
pată de sativa care a fost prea puternică și m-a făcut puțin prea anxioasă, așa că m-am întors la
pata indica și a făcut minuni...Am luat-o în fiecare zi timp de 30 de zile și acum trebuie să-l iau
doar când încep să mă simt puțin neplăcut...De asemenea, a funcționat grozav pentru diabetul
soțului meu și convulsiile tatălui meu și cancerele prietenului meu sunt în remisie... A făcut cu
adevărat lucruri grozave în viața mea.Succes și sper să găsești o tulpină care funcționează bine
pentru tine.” Sara

"Absolut.Este  singurul  lucru  care  m-a  ajutat  cu  Anxietate  și  PTSD.M-am  înțărcat  de  4
medicamente antidepresive prescrise (după zece ani de experimentare cu fiecare antidepresiv
disponibil și nu am reușit să găsesc unul fără efecte secundare debilitante) și nu m-am mai
automedicat cu alcool.Am suferit de anxietate și PTSD după un accident de mașină grav. în
2007.Nu am condus niciodată timp de 4 ani.Acum, înapoi la muncă, conducând pentru Agenția
de îngrijire la domiciliudin nou și îmi datorez viața acestei plante.” Donna

„Ajută  enorm cu  depresia  care  însoțește  boala  cronică.Nu  m-am putut  concentra  pentru  a
rămâne în liceu, dar folosind canabis am putut să fac „upgrade” la facultate de la Gr.9-12 în 6
luni.Habar n-ai de ce nu am PTSD din ani de abuz fizic violent, cu excepția faptului că am
consumat canabis în mod regulat, așa că poate că are ceva de-a face cu asta.Aceste lucruri
contează?” Laurie

"Da.Am  suferit  de  ADHD,  PTSD,  depresie.Nu  iau  medicamente  acum  din  cauza  uleiului.”
Jerissa

„Anxietate, atacuri  de panică și depresie.Flori  mai mult  decât ulei.Fumatul florilor  Indica are
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tendința  de  a  înrăutăți  anxietatea  dacă  sunt  în  mijlocul  unui  atac  bun.Cu  toate  acestea,
medibilele infuzate cu ulei nu au făcut niciodată asta.Indiferent de ce tulpină provine uleiul.”
Sarah

„Tatăl meu este veterinar și suferă de PTSD.Uleiul și mugurii îl ajută foarte mult!” Jenny

„Ajută la atacurile de anxietate ale fiicei mele.Reduce frecvența și intensitatea.” Suzanne

„Am  tulburare  bipolară,  PTSD  (combat  în  Kuweit  în  1991)  și  sufăr  de  anxietate  și
insomnie.Canabisul a ajutat la toate aceste simptome și, deși medicii îmi spun că înrăutățește
simptomele (hochei cu tauri), știu cu adevărat că m-a ajutat să mențin controlul asupra mea și a
prevenit o mulțime de răni altora în perioade foarte dificile. .Jur pe asta.” Adrian

„Cu siguranță ajută la stabilizarea bipolarului, medicamentele pe care le obțineți de la medic fie
vă vor ucide, fie vă vor dăuna vieții sexuale.” Andrew

„Folosesc indica pentru durere și sativa pentru PTSD și problemele mele de anxietate.Găsesc
că  o  combinație  a  celor  două  tulpini  îmi  echilibrează  problemele  și  îmi  încetinește
hiperactivitatea la un nivel care mă împiedică să fiu un pericol pentru mine.” Stuart

„În  acest  moment,  lucrăm  încet  la  reducerea  medicamentelor  sale  psihotrope  pentru
bipolar.Medicii lui sunt împotrivă.Văd că medicamentele prescrise îi fac „mush” minții.Am avut
deja un succes incredibil cu RSO, așa că acum ne uităm la asta.

Soțul meu este bipolar, cu accent puternic pe manie.Mulți ani s-a automedicat cu alcool, dar
când a devenit treaz în urmă cu 4 ani, de atunci s-a luptat cu manie.Doar varietatea tulburătoare
de droguri  ține mania la distanță.Dar, de asemenea, îl  face să pară că are Alzheimer.Auto-
medicația  cu  alcool  a  ajutat  mulți  ani,  dar  alcoolismul  este  o  problemă  de  care  trebuia
tratată.Acum ne-am săturat de medicamente.Așa că încă o dată voi lua lucrurile în propriile
noastre mâini.

La medicamente, calitatea vieții lui este cam nasolă.Doar reducerea uneia dintre multele sale
pastile pe zi face diferența (tocmai a început să reducă, așa că trebuie să fie treptat de teama
unui atac maniacal).El este pe RSO de aproximativ 2,5 luni pentru alte probleme cu cele mai
incredibile rezultate.Așa că acum mă simt în siguranță reducându-i medicamentele încet.Acest
lucru a ajutat să facem posibil să atacăm acum această altă problemă de sănătate!” Deborah

„L-am folosit timp de 12 luni, din cauza unei dependențe de substanțe chimice.Nu numai că m-a
ajutat să dorm, dar m-a ajutat cu simptomele de sevraj pe care le aveam, cum ar fi PTSD,
depresia,  anxietatea și  numeroase alte  probleme de sănătate mintală.Inutil  să spun că am
încercat să împărtășesc faptul că THC și medibles mi-au păstrat aproape sănătatea mintală și
sănătatea mintală împreună în timpul tratamentului.” Chantelle

„Problemele  legate  de alcoolism/abuzul  de substanțe  trebuie  să fie  considerate „condiții  de
calificare”  în  statele  cu  astfel  de  legi  medicale.Marijuana  medicală  a  salvat  viețile  multor
alcoolici.” Jim

„Un bob de orez care merită o zi timp de aproximativ cinci luni mi-a vindecat absolut anxietatea
și depresia... Au trecut aproape 2 ani de când am luat uleiul și nu apar simptomele.” Daniel

„Mi-am renunțat la medicamentele anti-depresive, anti-anxietatea și opiaceele în decurs de o
săptămână  de  la  administrarea  uleiului.Cred  că  eram  în  pericol  grav  să-mi  pierd
bilele.Mulțumesc lui Dumnezeu pentru lacrimile de Phoenix.” Edie

„Îmi ajută la depresia și, fiind grav cu dizabilități, sufăr destul de mult de depresie din cauza
lipsei de activitate și a durerii.” Rick

„Am avut o perioadă proastă după ce s-a născut fiul meu, depresie după despărțire și mi-am
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pierdut ambii părinți.Canabisul a fost o trimitere de la Dumnezeu!!” Loren

„Mi-a  ajutat  stresul  și  anxietatea  fără  sfârșit  în  ultimii  ani,  de  fapt,  chiar  dispare  pentru  o
perioadă bună de timp.Niciun medicament nu a funcționat în același mod...” Stuart

„Ajută împotriva pierderii  somnului  din cauza anxietății  și  a  atacurilor  de panică pe timp de
noapte dacă este luată cu 1 oră înainte de culcare.Este o ușurare, oricine trece prin lipsă de
somn de luni de zile știe cât de obositor este.De asemenea, vă menține într-o bună dispoziție
calmă o bună parte a zilei.” Kat

„M-a ajutat cu migrenele, tulburarea obsesiv-compulsivă, anxietatea, nesiguranța, complexul de
inferioritate, rezuma totul și a vindecat o ființă depresivă în 3 săptămâni.” Riddhi

„Probleme de stres cronice care creează un pb ridicat.Nivelul meu de stres este imediat calmat
prin canabis.Vapatul ajută în momentele rele.Mă îndrept doar către produsele comestibile și
dezavantajul acestei metode este să aștept ca sistemul meu să absoarbă.Am avut suficientă
practică încât să pot aștepta cu răbdare jumătate de oră și, dacă este un moment deosebit de
stresat, mă întorc la vaporizatorul meu.” Andie

„Am spatele rupt și leziuni ale nervilor, iar canabisul este singurul medicament care mă ajută să
dorm și să fac față zilei!” Leslie

„Mă ajută să leșin noaptea, așa că mă pot trezi foarte devreme pentru muncă.” Matt

Boli și boli rare sau mai puțin frecvente
„Uleiul Rick Simpson te face entuziasmat să te trezești și să vezi ce s-a mai vindecat.Sunt cam
obsedat de asta.” Natalia

Q.Salut Rick/JB, ai auzit vreodată de o boală rară Porfiria?Dacă da, ați tratat pe cineva cu RSO
și care au fost rezultatele?

A.Nu Nu am.Dar, judecând din ceea ce am citit despre el, nu văd un motiv pentru care uleiul nu
ar trebui să ajute la vindecare sau să-l aducă sub control.Cu siguranță va ajuta cu simptomele
acestei stări rare și cu siguranță foarte neplăcute.

Aș urma protocolul de pe site-ul nostru, aș mânca uleiul și l-aș folosi în supozitoare (așa va
merge direct în sânge).Aș folosi uleiul local într-o tinctură sau un unguent pentru afecțiuni ale
pielii (va elimina orice mâncărime și alte disconfort).

Aș mânca cel puțin 60g timp de două-trei luni, nu aș folosi niciun produs chimic, aș urma pur și
simplu instrucțiunile lui Rick Simpson.Daca 60g nu-l vindeca sau nu-l va aduce sub control, as
mai manca 120g.Și dacă asta nu ar aduce rezultate satisfăcătoare, atunci pur și  simplu aș
începe să bat uleiul în mine, unul două trei grame pe zi sau chiar mai mult dacă aș putea să-l
iau și pur și simplu aș mânca cât de mult aș avea cât mai repede posibil. .De ce?Pentru că
atunci  când  uleiul  nu  te  ajută,  este  destul  de  puțin  probabil  să  găsești  altceva  care  să te
ajute.De asemenea, bolile agresive trebuie tratate agresiv.Cele mai bune urări, JB

„Ar putea fi neplăcut, dar trebuie doar să o spun oricum și ei bine, nu sunt prea mult pentru
discreție.Deci nu am încă tot ce îmi trebuie pentru ulei, dar pași mici vor ajunge acolo.Cu toate
acestea, am avut acest hemoroizi care revine mereu.Am avut trei copii de 5, 3, 1 ani și primul
meu copil fără hemoroizi al doilea copil doar un hemoroizi al treilea ei bine, a fost un hemoroizi
și  pleacă  și  se  întoarce  pleacă  și  se  întoarce.Am  cumpărat  totul  sub  soare,  nimic  nu  a
funcționat.Așa că am spus ce naiba.Am luat cam 1/8 lingurita kief 1/4 lingurita ulei de cocos un
praf de lavanda uscata si un praf de musetel uscat si doua frunze de menta.Am împământat
totul  împreună.L-am aplicat  o  dată  ieri,  în  câteva secunde,  nu mai  aveam dureri  până  azi
dimineață, simțeam ca un balon dezumflat.L-am aplicat din nou, sunt sigur că în următoarea zi
sau două va dispărea complet.Oricum ideea mea este că am economisit bani tratându-l acasă
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cu ceea ce aveam mai rapid și  mai sănătos decât versiunea guvernamentală și  dovada că
canabisul are puteri nebunești de vindecare și imaginați-vă că dacă aș folosi ulei ar fi dispărut
deja.Un alt copil de trei ani a căzut din camion. Nu aveam unguent, nici peroxid, nimic pe mine
în timp ce călătorim.Așa că am scos amestecul meu, i-am pălmuit ceva pe genunchi și până
dimineața părea că crusta era de acum o lună.Spune la revedere Neosporin îmi va salva bănuți!
Pace Dragoste și Canabis.” Moni

"Draga  domnule.Rick  Simpson,  lasă-mă  să  spun  mai  întâi  că  familia  mea  te  consideră
extraordinar  și  ne-am dori  să  fim mai  aproape de tine  ca să  te  putem ajuta  cu  munca ta
uimitoare.Folosesc canabis medicinal de 14 ani pentru durerea cronică cauzată de sindromul
ovarului politeist și artrită.Datorită celor 10 ani de otrăvuri din farmacie, eram mai bolnav, mă
îngrășisem 90 de kilograme și eram îngrozitor de dependent de Fentynol prescris de dr.Am
început uleiul în urmă cu 7 săptămâni și tot ce pot spune este că se întâmplă minuni!În șase
săptămâni,  zahărul  meu  din  sânge  este  acum  controlat  până  la  punctul  în  care  nu  sunt
necesare pastile,  am slăbit  28 de kilograme fără efort.Am început să intru în panică că mă
îmbolnăveam, deși  mă simțeam mai  bine ca niciodată!După multe teste care  i-au  lăsat  pe
Doctori scărpinându-se pe cap, spunând că asta este un miracol!Acum nu numai că nu există
noi fibroame, tumori sau mase, dar fibroamele prezente anterior etc. au DISPARAT!Niciun semn
că boala a fost vreodată prezentă!Mai am teste pentru a vedea dacă a dispărut și de la rinichi,
dar știu în inima mea că și ei vor dispărea.Mulțumesc Rick Simpson, faci lucrarea Domnului,
Dumnezeu să te binecuvânteze așa cum m-a făcut pe mine, găsindu-ți pagina.” Annie

„Vești atât de bune JB & RICK!!!Am fost azi la doctor pentru rezultatele testelor mele!Tiroida
mea, care a fost subactivă și medicată timp de 22 de ani, este acum prea activă!De o lună am
ingerat RSO cu normă întreagă, îmi frec și o tinctură direct în gât și vaporizez și RSO!Sunt atât
de bucuros de asta!Este un medic foarte tare care a fost acolo și m-a susținut prin toate acestea
și știe foarte bine că, DE fapt, FOLOSesc ULEI RSO!Fiind doctorul care este, tot vrea sa-mi
faca un ultrasunet tiroidei sa verifice eventualele noduli!Ce parere aveti  despre ultrasunete?
Întotdeauna voi lua acest ulei cu mândrie pentru tot restul zilelor mele, mi se pare corect, asta-i
ideea!Medicamentele  eliberate  pe  bază  de  rețetă  sunt  RAU!Am  si  multe  alte  probleme de
sanatate pe care le tratez in prezent cu acest ulei minunat!

Chiari Malformație tip 1 a trunchiului cerebral, de asemenea, am tunel carpian sever și multe
altele!Am 45 de ani astăzi, nu mă simt bătut și rănit așa cum mă simțeam înainte!Am mentionat
ca am avut si  eu o operatie pe creier  acum 7 luni si  nu am mai consumat narcotice de la
operatia mea din cauza insuficientei hepatice de la medicamente!Sunt cu adevărat dovada că
acest  ulei  este de la  DUMNEZEU!Acesta este tot  ce ar  trebui  să ingerăm ca medicament!
Mulțumesc JB și  Rick pentru tot ceea ce faceți  din suflet!Gata cu medicamentele tiroidiene,
MAI!!!!!!!!!!” Margene

--  Felicitări,  Margene.Cât  despre ecografie,  ei  bine,  cred că știți  răspunsul.Cu cât  sunt  mai
puține scanări, cu atât mai bine, atât pot spune.Eu personal nu m-aș apropia de nimeni care nu
mi-ar spune despre ulei timp de 22 de ani, dar dacă credeți că acei oameni mai au ceva de
spus, nu ezitați să discutați cu ei, și anume dacă sunteți cu adevărat interesați de ceea ce au de
spus. despre medicina.Dar cam atât i-aș lăsa să facă, doar vorbind, așa nu te pot răni la fel de
mult pe cât ar face, dacă ar reuși să te convingă să ingerezi niște pastile la alegere.Cel mai
bunurează și ține-te departe de cei care au petrecut 22 de ani dându-ți sfaturi greșite.Fii fericit
că ai supraviețuit „tratamentelor” lor, alții nu au fost atât de norocoși.JB

„Am și hipotiroidă (boala Graves).L-am descoperit acum 17 ani, când eram însărcinată și am
născut-o pe fiica mea cu 15 săptămâni înainte din cauza asta (am luat un total de 14 produse
farmaceutice,  inclusiv  3  medicamente  narcotice  pentru  durere  pentru  boala  degenerativă  a
discului  sever  avansată  în  partea  inferioară  a  spatelui  și  scolioza  în  coloana
superioară/hipertiroidă (Boala Graves) / Diabet (Tip II) / Sclera albastră / Psoriazis și Eczeme /
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Hipertensiune / Probleme cu rinichii / Sindromul picioarelor neliniştite (l-am câștigat frumos ca
efect secundar al unui alt medicament) / Niveluri ridicate de colesterol / exces de greutate (am
pierdut peste 100 de kilograme de când am luat cocktailul de medicamente ~ vara trecută) **NU
FAC DIETA** și am mâncat întotdeauna sănătos, inclusiv fără carne roșie ~ legume organice
etc...suc zilnic etc...16 ani de produse farmaceutice non-stop care popping pastile care acum se
ridică la ZERO pastile zilnic!!!!

Iau aproximativ un sfert  până la puțin  mai puțin  de jumătate de gram pe zi  din uleiul  Rick
Simpson  făcut  de  casă,  conform  instrucțiunilor  specifice  ale  lui  Rick  ~  **  TREBUIE  SĂ
COMENTEZ CĂ...NU, REPET NU FACEȚI, EFICIENT LA CALITATEA MATERIALELOR DVS.
DE INIȚIE > ULEIUL ÎNGERAT PE CARE TREBUIE SĂ FIE TRANSPARENT ȘI CULOARE
CHHHUNIB >> ALTRI NU ESTE DE CALITATE COMESTIBILĂ MEDICINALĂ**” Michele

„Uleiul de canabis poate fi folosit pentru a trata rabia?” Aami

-- Aami, da, dar probabil că va necesita punerea pacientului în comă pentru ceva timp, cu doze
foarte mari de ulei, mai ales în cazurile avansate.JB

„Ieri i-am dat un pic de ulei unui prieten de-al meu căruia i s-a făcut varicelă de la mers la
spital.I-am sugerat acestei  persoane să încălzească puțin ulei  de măsline, să-l amestece în
RSO și apoi în crema pe care a folosit-o această persoană.Această persoană tocmai mi-a trimis
un mesaj pentru a spune: „Peter, nu pot să-ți spun cât de recunoscător sunt pentru acel ulei
uimitor!RACAT SFINTE.Nici un cuvânt de minciună: cel mai rău „buc” pe care îl  am, primul
„punctul zero” care a apărut, care a rămas cel mai mare și mai urât cât timp am fost bolnav -
doar  s-a  uscat  și  crusta  s-a  desprins  CURAT  în  aproximativ  două  ore  de  la  aplicarea
uleiului.Sunt un convertit!Sfinte iad!L-am folosit pe tot scalpul și pe cele mai rele pete de pe corp
-  părul  meu  pare  puțin  gras,  dar  deja  mă  simt  atât  de  mult  mai  bine.Este  cu  adevărat
uimitor.WOW!Nu este nevoie de mult pentru a convinge pe cineva despre adevăr.” Petru

--  Mulțumesc,  Peter,  bravo.Uleiul  din  semințe  de  cânepă  și  RSO  funcționează  excelent.O
mulțime de ulei de măsline de pe piață nu este produs din măsline, nu există suficiente măsline
în lume pentru tot  „uleiul  de măsline”  care este produs și  vândut  în  întreaga lume,  așa că
șansele tale de a fi înșelat sunt mai mici atunci când cumperi ulei din semințe de cânepă .În
plus, pătrunde în piele și intră aproximativ un inch și jumătate adânc în țesut, ceea ce este, de
asemenea, grozav pentru vindecare.Și nu este la fel de gras ca uleiul de măsline.JB

„Dacă dislexia nu este pe listă, poate că ar trebui să fie.Am observat o capacitate de a scrie de
100 de ori mai bine decât am făcut-o vreodată înainte de a mă vindeca de alte lucruri.Efectul
secundar teribil  de a mă vindeca de diabet de tip 2: gata de artrită,  sciatică,  obezitate sau
dislexie.Hahaha!!” Petru

„Nu este un remediu pentru cancer sau altceva, dar am vrut să-l anunț pe Rick că șchiopătesc
pe călcâiul drept de aproape un an.Nu sunt sigur ce este în neregulă cu ea și știu că doctorul
îmi va da medicamente pe care nu mă simt confortabil să le iau, așa că doar m-am confruntat
cu durerea.Am fost prezentat recent RSO printr-un prieten, Charles, și am început să o facem.În
ultimele  două  zile,  am  ingerat  uleiul  de  câteva  ori/zi  și  azi  dimineață  m-am  trezit  și  nu
șchiopătam.Soțul  meu a observat  imediat.El  a  luat  notă  că uleiul  trebuie  să-și  facă magia!
Mulțumesc Rick Simpson![:)] Ma simt minunat!" H

-- Dragă H, mulțumim pentru veștile bune, ne place mereu să auzim despre ele.Am amestecat
uleiul cu ulei de semințe de cânepă sau ulei de măsline și aș face o tinctură și aș folosi uleiul și
local.Desigur, consumul de ulei este cheia vindecării reale și toate instrucțiunile despre cum să
folosiți uleiul sunt pe site-ul nostru.Cele mai bune urări, JB

„Acum șase zile am ajutat doi bărbați cu cancer la ficat și diabet.Un prieten, chimio, i s-a ars
gura, i s-a ars buzele.Era la 225 de lire sterline acum 139, nu puteam mânca, dormi, foarte
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obosit.Ei bine, m-a întrebat multe despre RSO.Îl educ mereu.Sunt pe el de 6 luni acum.Dar
după ce cei doi veri ai săi au murit cu 6 luni în urmă, ambii Cancer, 1 Ficat creier.Și cancer
tiroidian.Vorbesc cu ambele familii, au vrut să judece RSO dar le era teamă că Guvernul le va
lua casele sau îl va arunca în închisoare.Ambii au murit.RIPfratilor.

Dar acești bărbați sunt pe RSO de 6 zile acum, m-am dus să-l verific, așa cum i-am promis.A
fost  uimit  că  poate  mânca  din  nou  și  a  spus  că  nu  se  poate  opri  din  mâncat.E  un  lucru
bun.Pentru  că  atunci  când  a  început  uleiul  era  oase.Părea  bolnav.Dar  după  6  zile...gura
dureroasă dispăruse.El a spus: „Ai avut dreptate, mă simt mult mai bine”. Are din nou energie,
multă.Arăta atât de bine și multă culoare.RSO.Mulțumesc încă o dată Rick Simpson.Încă câțiva
bolnavi de cancer fericiți.Trăiește și te simți fantastic.Peace, Love & Cannabis Cures” Ron

„Îngrijitorul meu are o pacientă care este diagnosticată cu lupus și otrăvire cu mercur în tot
corpul ei.După aproximativ un an până acum în care a folosit uleiul ei de casă, otrăvirea cu
mercur a dispărut complet, iar lupusul a dispărut al naibii.Foliculii de păr au fost luați la fiecare 2
săptămâni  pentru  a  vedea  exact  ce  și  câte  otrăvuri  sunt  în  corpul  ei  pentru  actualizările
succesului ei.Este cu adevărat uimitor ceea ce poate fi vindecat în mod natural.Costă puțin, dar
tot mai sănătos și merită o viață!” Jesse

„Am fost diagnosticat cu fibroză mieloidă primară, am luat medicamente care au ajutat, dar nu
am fost  mulțumit  din cauza durerilor  în creștere și  a lipsei  poftei  de mâncare și  a scăderii
numărului  de  sânge,  a  măririi  dimensiunii  splinei,  a  insomniei.După  ce  am  luat  acest
medicament timp de un an și nu am simțit nicio schimbare fundamentală, am decis să încerc
RSO,  doar  1  lună  pe  ulei,  durerea  mea  este  inexistentă,  pofta  de  mâncare  a  revenit,
hemograma este în creștere, dorm ca o piatră.” Aguae

„Îl folosesc pentru a-mi trata anomalia medicală... Mai multe spitale din zona mea spun că nu ar
trebui să fie posibil... dar RSO este uimitor... Resping un șunt VP în corpul meu, am o boală a
țesutului conjunctiv și alte câteva altele rare. probleme… 4 operații pe creier în 36 de zile și am
refuzat să umplu narcotice……doar marijuana medicală, RSO și respirație… Nu m-am vindecat
atât de repede în viața mea… Chiar dacă laboratoarele mele arată că corpul meu este atât de
încurcat, durerea mea este de fapt, nu chiar atât de rău….” Katie

„Uleiul  de canabis îmi vindecă PCOS (sindromul ovarian polichistic).Majoritatea simptomelor
mele sunt controlate.Am renunțat la toate cele 7 medicamente pe care le-am luat.Neuropatia
periferică  pe  care  o  aveam  a  dispărut  și  sentimentul  a  revenit  în  picioare.Sindromul  meu
metabolic este controlat.Am slăbit până la 130 de kilograme.

Multe  simptome  ale  PCOS  și  sindromului  metabolic  au  dispărut:  Hormonii  sunt  echilibrați
(testosteronul  prea mare la  180,  acum până la  40).Rezistența mea la  insulină  (zahărul  din
sânge)  este  sub  control.Rezistența  la  leptină  (hormonul  care  spune  când  ești  plin)  este
controlată.Are menstruație lunară după 15 ani de amenoree (lipsa menstruației) și anovulație
(lipsa ovulației).Durerea nervilor diabetici a dispărut.

Apetitul meu este controlat.Uleiul a ajutat să treci peste dependența de zahăr.Slăbit 120 lb într-
un an (10 lbs/lună) - simptomele PCOS includ obezitatea, obezitatea în partea superioară a
corpului și dificultatea de a pierde în greutate.Chisturile de sub brațe și de la încheietura mâinii
au dispărut.Artrita rareori doare și dacă o face înseamnă că este timpul pentru mai mult ulei.

Hidradenita  supurativă  (foliculi  deformați,  acnee  chistică,  puncte  negre)  sunt
controlate/diminuate.Acanthosis  nigricans  (pete  întunecate  de  piele,  piele  aspră,  etichete
cutanate)  au  dispărut.Grăsimea  viscerală  pierdută  imediat  (grăsimea  periculoasă  din  jurul
cordului și ficatului).Mai puține acnee, chisturi și fire de păr încarnate.Ten mai bun (pori mai
mici, cercurile întunecate din jurul ochilor dispărute.) Hirsutism (păr nedorit pe femei pe față,
gât,  piept,  spate  și  stomac.)diminuat  dar  nu  dispărut.Mai  bine  dormiți  mai  adânc  și  peste
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noapte.Gata  cu durerea  de  la  Heels  Spurs  și  Fasciita  Plantară.Nu mai  sunt  dureri  de  cap
Hipertensiunea intracraniană ameliorată, durerile musculare și nervoase, presiunea în umeri,
gât  și  spatele capului  s-au redus dramatic.Simptomele asemănătoare vertijului  de amețeală
constantă și amețeli au dispărut.Schimbările de dispoziție sunt controlate.Gata cu hemoroizii.

Durerea cronică în gât (durere în gât recurentă de la refluxul acid) s-a vindecat și a dispărut.
(refluxul  acid  rămâne,  totuși,  deoarece  alimentele  îl  afectează  zilnic).Alergiile  sezoniere  au
dispărut (nasul care curge/înfundat, exces de flegmă dimineața și mâncărimi la ochi).Alergiile
alimentare au scăzut (a mâncat accidental creveți, reacția a fost mai lentă decât de obicei, dar a
trebuit  să  ia  totuși  benadryl).Ameliorarea  durerilor  de  spate.Degetul  de  declanșare  a
dispărut.Sindromul  intestinului  iritabil  Simptomele IBS sunt  sub control.Tensiunea arterială a
scăzut.Cicatricea de când am fost operată de tunel carpian s-a vindecat complet.

Am vindecat câteva arsuri cu o combinație de ulei de canabis și ulei de cocos.Iubitul meu și-a
ars mâna grav și nu a existat niciun semn la o zi după ce a folosit uleiul.Colesterolul meu este
încă mare.Am trecut printr-o perioadă de detoxifiere/herxing în care a trebuit să mă retrag din
ulei sau aș face mai rău.Mă întorc până la aceeași doză.În familia mea există ficaturi slabe, iar
PCOS  este  legat  de  candida  albicans  și  mulți  oameni  trebuie  să  facă  față  unei  reacții
Herxheimer dacă drojdia este supraprocesată prin ficat.De asemenea, am trecut la alimente
organice  și  am renunțat  să  mănânc  zahăr  rafinat,  astfel  încât  și  acesta  să facă parte  din
detoxifiere.Uleiul nu pare să-mi afecteze colesterolul, dar cu cât fac mai multe cercetări, cu atât
văd că colesterolul nu este atât de rău pe cât cred oamenii și, atâta timp cât există inflamație, va
fi  colesterol.Este  mecanismul  de  apărare  al  organismului  împotriva  acestuia.Deci  nu  sunt
îngrijorat.” prin Aamann

„Fiul  meu  are  o  boală  de  rinichi  rară  numită  FSGS și  a  folosit  medicamentul  în  ultimii  2
ani.Analizele lui de sânge au arătat întotdeauna un nivel scăzut de albumină (proteinele sunt
vărsate  în  urină,  ceea  ce  scade  nivelul  de  albumină  din  sânge).De  când  a  început
medicamentul (1/4 bob de orez în PM) analizele lui de sânge s-au îmbunătățit atât de mult încât
medicul  său  nefrolog  este  uimit.Ultimele  rezultate  care  au  revenit  au  arătat  nivelurile  de
albumină ale unei persoane „normale”.Nefrologul a spus: „Nu știu ce faci, dar ține-o tot așa”. Cu
acest tip de boală de rinichi, un pacient se poate aștepta de obicei la transplant în termen de 8
ani de la diagnosticare.Fiul meu a fost diagnosticat la 2 ani și acum are aproape 25 de ani.Are
încă  ambii  rinichi  și  ambii  funcționează  ca  o  persoană  „sănătoasă”  care  nu  are  boală  de
rinichi.Nefrologul se scarpina la cap.Vedem și un naturopat și am făcut-o în ultimii 17 ani.El a
fost, de asemenea, un ajutor extraordinar, dar știu că medicamentul este cel care a corectat
producția de albumină.Există multe boli care pot fi vindecate prin aceasta și cred cu adevărat și
știu că acest medicament ne-a ajutat atât pe mine, cât și pe fiul meu.Mulțumesc!!"

„Fiul nostru are Niemann Pick tip C și folosim metoda uleiului lui Rick de la 1 februarie.Am trecut
de la peste 15 crize convulsive pe zi în timp ce eram treaz și nenumărate în timp ce el a dormit
la doar 2 mari în ultimele 56 de zile.Acum începem să avem mici crize focale.Ați sugera să
faceți un ulei nou și să schimbați tulpinile? Kevin

-- Da, Kevin.

„Să rămâi cu o altă tulpină bogată în THC sau este bine să amesteci o tulpină bogată în CBD
precum Harlequin cu o altă tulpină bogată în THC, precum Candy Kush?”

-- Aș face două uleiuri separate, nu aș vrea să-mi diluez RSO cu CBD.Cu cât mai puternic și
mai sedativ, cu atât va funcționa mai bine ca medicament.JB

„Din moment ce faci asta de ceva vreme, ai sugera să te ții de uleiurile cu conținut ridicat de
THC, spre deosebire de uleiurile mai mari de CBD?Nu vreau să merg pe calea Charlotte's Web
pentru că am văzut rezultate grozave la tulpina mai mare de THC pe care am folosit-o.Dar sunt
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curios de Harlequin.Sau esteeste prea asemănător cu CW?”

-- Din nou, Kevin, aș face RSO din cea mai puternică și mai sedativă tulpină dominantă indica
pe care am putut-o obține.Atunci poate aș face separat un ulei bogat în CBD și apoi aș lăsa
pacientul să aleagă ceea ce funcționează cel mai bine pentru el.Într-un caz ideal, pacienții ar
putea alege dintre sute de tipuri de uleiuri.La fel ca într-un magazin de vinuri - tuturor le place
ceea ce le place și nu există nicio modalitate de a spune care vin va place cel mai mult.

Restabilirea vederii
„Tocmai am făcut un lot de „ulei de cânepă” acum câteva nopți și un lot de unt.I-am dat uleiul
unui pacient cu tumoare pe creier, înainte de a lua uleiul era aproape oarbă, după o lună în care
a luat uleiul,  vederea i-a fost aproape complet restabilită.Nu ai  obține aceleași rezultate din
unt.Obțineți  rezultate medicinale din unt,  totuși  uleiul  este o formă mult  mai  concentrată de
medicamente și funcționează pentru aproape orice, lucrurile sunt pur și simplu uimitoare.” Dion

„Luat pe cale orală îi restabilește vederea mamei mele.Ea este oarbă din punct de vedere legal
la ochiul stâng.O accidentare a lăsat-o fără cristalin și mai multe intervenții chirurgicale au lăsat-
o cu glaucom.Ea este pe RSO de un an și  jumătate acum, folosind-o zilnic.Nu a observat
niciodată cât de multă vedere a revenit până când s-a machiat pentru ochi.Ea este oarbă la acel
ochi de 40 de ani, așa că s-a instruit să se machieze pentru ochi cu ochii închiși.Singurul mod în
care putea să-l aplice pe ochiul ei bun era să-și închidă ochiul bun, lăsând-o complet oarbă.Ei
bine, ultima dată când și-a închis ochiul bun, a început să vadă și să se concentreze din ochiul
orb.Se machiază doar ocazional, așa că nu știe exact cât timp a trecut până când vederea ei a
început să-și  revină,  dar,  după ce a fost pe ulei  timp de peste un an,  acum poate distinge
imagini, culori și chiar să citească anumite lucruri din ochiul ei rău!Țineam în sus o pungă de
Lays Chips, iar de peste masă ea putea citi  lays.Ea crede că dacă ar avea o lentilă nouă,
vederea i-ar fi complet restaurată.Pentru a obține o lentilă nouă, ea trebuie să fie trecută pe o
listă  de  donatori  de  organe-  Nu  sunt  sigur  că  asigurarea  ei  va  acoperi  așa  ceva,  așa  că
deocamdată- Acest ulei i-a făcut un miracol- un miracol al vederii acolo unde odată era doar
întuneric !Așa că aș spune că NU E nevoie de picături - doar o aprovizionare constantă!Acum,
începeți să vă plantați leacul!Oh, da- NICIO nu are DOVAZA DE GLAUCOM!” Lindsay

„Folosesc unt de cana pentru glaucomul meu și începe să funcționeze în 10 minute.Sentimentul
de ou amorțit din ochi dispare și îmi clarifică vederea dublă încețoșată.Nu am avut niciodată
dureri de corp, așa că nu știu dacă funcționează pentru durere, dar sunt sigur că ar fi.Am 47 de
ani și nu mă doare, poate pentru că folosesc deja unt de cana.Nu mai am nevoie de Wellbutrin
sau Adderall, canabisul mi-a vindecat depresia și ADD/ADHD.Îmi ajută și anxietatea, doctorul a
vrut să mă pună pe Klonopin.Hahahaha wow.” Rebecca

„Astăzi, tatăl meu care suferă de degenerescență maculară și a fost aproape complet orb la
ambii  ochi  a  mers  din  nou  la  doctor  după  ce mi-a  luat  lacrimile  de Phoenix  în  ultimele  6
luni.Astăzi  medicii  au  fost  surprinși  pentru  că  vederea  lui,  care  nu  a  făcut  decât  să  se
înrăutățească,  a  început  să  se  îmbunătățească.Terminațiile  nervoase  au  început  să  se
reconecteze și  a  testat  astăzi  cu  20/20 în  OCHIUL DREPT.CURE DE CANNABIS.I-am dat
Phoenix  Tears  pe  care  am învățat  să  le  fac  de  la  Rick  Simpson.Aceasta  este  o  zi  foarte
bună.Demonstrează puterea canabisului.” Gregg

„OK, deci cred că majoritatea cititorilor noștri s-au obișnuit cu faptul că uleiul de cânepă vindecă
cancerul,  mai  ales  când  este  produs  și  utilizat  corespunzător  și  când  pacientul  urmează
instrucțiunile lui Rick Simpson.Apoi m-ați văzut vorbind despre diabet, artrită, Crohn, SM și tot
felul de alte boli.Unii au trecut deja peste asta și știu că uleiul, probabil, este cu adevărat un
remediu  sau cel  puțin  așa pare,  alții  nu.Apoi  am venit  cu tratarea arsurilor  și  îndepărtarea
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cicatricilor vechi - simplu de dovedit, mulți au făcut-o.Apoi am spus că uleiul reface părul pe
punctele chelie - și astaface.Apoi am menționat disfuncțiile erectile și mulți au considerat că
este exagerat.Dar așteptați până când citiți această mărturie:

„Am 2 părinți care au nevoie de mărturiile lor!Mama mea își face site-ul înapoi în ochi, (După ce
a fost pe ulei) poate vedea culori și forme acum chiar și cu ochiul ei bun închis, iar tatăl meu și-a
vindecat diabetul.” Lindsay

-- Mulțumesc, Lindsay Bunn Rogers, asta ne-a făcut ziua.Tot ce pot spune este că vederea ei
se  va  îmbunătăți  probabil  și  aș  recomanda,  de  asemenea,  să  folosească  uleiul  și  în
supozitoare.Supozitoare pentru afecțiuni oculare?Desigur.JB”

„Luam RSO de peste un an pentru cancer... nu numai că îmi micșorează tumorile, dar vederea
mea s-a îmbunătățit de la -650 la -400.Medicul meu oftalmolog nu-i venea să creadă cât de mult
mi s-a îmbunătățit vederea.A trebuit să-mi schimb ochelarii de două ori acum.” Debby

Animale - Mărturii
„Ne-am vindecat mastifful taur.I s-au dat 4 luni de trăit acum aproape 11 luni după ce a fost
diagnosticat  cu  hemangiosarcom!Mă bucur  că  am găsit  Rick  Simpson  și  ulei  de  canabis!”
Amanda

„Nu aveam idee despre canabisul medicinal.Câinele nostru de 14 ani este super ascultător și ai
putea pune o friptură pe podea, ieși din cameră și nu o va atinge decât dacă spui ok.Ei bine, era
niște unt infuzat care s-a înmuiat lângă foc pentru câteva minute, iar Dusty Dog trebuie să fi
știut că este bun, pentru că a mâncat mult!Au fost aproximativ 30 de doze puternice la om într-o
singură ședință.Mă simțeam destul de rău, mai ales când picioarele ei au cedat și a alunecat
într-o semicomă.Am stat cu ea și seringi cu apă cu zahăr în gură pentru următoarele două zile,
apoi s-a trezit, a vomitat verde, a făcut o mare rahat verde, s-a scuturat și de atunci a fost ca un
câine nou.Era ca un cățeluș.La început am pus asta pe seama faptului că sunt fericit că trăiesc,
dar a fost mai mult decât atât.Era ca și cum cineva i-ar fi făcut o resetare din fabrică.Acesta este
ceea ce ne-a făcut să ne uităm la proprietățile medicinale și am descoperit povestea lui Rick
Simpson.” Adam

„Cancerul CLCT-1 cu limfom T al unor copii a dispărut!

Vom merge la veterinar doar pentru teste la fiecare trei săptămâni pentru CBC pentru a măsura
nivelurile  de  calciu  și  FNA  pentru  a  monitoriza  hemograma  roșu-alb  pentru  celulele  T
canceroase.Nu mai are nevoie de medicamente prescrise, dar o vom menține pe Rick Simpson
Oil  care  a  vindecat  cancerul  în  fiecare  zi  pentru  tot  restul  vieții.Suntem  o  familie
recunoscătoare.” Un copil

„Câinele meu are osteosarcom (cancer osos).Mi-a fost amputat piciorul acum o săptămână și
urmează să înceapă chimioterapie într-o săptămână.Odată cu cancerul său, se răspândește de
obicei la plămâni,  95% dintre câini  mor de cancer pulmonar în decurs de un an.Dacă ar fi
câinele tău, ai începe uleiul acum și totuși ai face chimioterapie sau fără chimioterapie și ulei
pur?Pentru oameni, începeți cu un bob de orez, cu un câine de 70 lb, ați începe cu o treime din
el  de  două  ori  pe  zi?Vă  mulțumesc  că  ați  citit  asta  și  aștept  cu  nerăbdare  răspunsul
dumneavoastră.” Eda

„Eda, uleiul a salvat prețiosul nostru câine Sophie.Era pe moarte.Dă-ți câinelui tău ulei cât de
curând...Chimio o va ucide.Rugăciuni cu tine...” Brewster

„Am  tratat  tumora  câinelui  meu  de  la  urechea  lui  cu  RSO...A  fost  URIAȘĂ  și  acum  a
DISPARAT!!!!” Andrea
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„Câinele meu avea o tumoare pe care veterinarul nu a vrut să o opereze!!S-a tot deschis și se
infectează.Am folosit uleiul meu RSO amestecat cu ulei de cocos și am aplicat topic zilnic până
când tumora a dispărut.Nicio creștere în interiorul sau în afara băiatului meu!!” Boris

„Avem trei bebeluși cu blană, de 10, 9 și 8 ani, pe care îi medicam zilnic cu RSO ca măsură
preventivă.De  asemenea,  am  tratat  cu  mare  succes  diversele  lor  răni  și  pete  de
actualitate.Mulțumesc Rick!” Virginia

„Tocmai am primit  niște vești  grozave despre câinele prietenilor mei pe care a trebuit  să le
împărtășesc!Cu câteva luni în urmă, pitbull-ul ei Maximus avea o tumoare în interiorul unuia
dintre picioarele din spate, care creștea scăpată de sub control.Veterinarul i-a spus prietenei
mele că trebuie să plătească peste 3 mii pentru a-i fi amputat piciorul, altfel se va răspândi și va
muri într-un an.Asta a fost acum aproximativ 4 luni.Atunci, când am văzut starea ei în legătură
cu  operația  lui  planificată,  i-am  trimis  un  mesaj  și  i-am  sugerat  să-i  hrănesc  cu  ulei  de
canabis.Ea  s-a  gândit  că  va  încerca  tratamentul  naturist  înainte  de  a  face  ceva  drastic  și
ireversibil,  cum ar  fi  amputarea.Din  fericire  pentru  ea  (și  Maximus),  ea  avea  deja  un  card
Cannabis de când locuiește în California.Așa că a mers la un dispensar de canabis și a luat
câteva.I-a hrănit cu 1 picătură de ulei de mărimea unui bob de mazăre, de două ori pe zi, cu
mesele  lui.Imediat,  ea  a  spus  că  a  observat  că  suferea  mai  puțin  și  s-a  simțit  mult  mai
confortabil.În  plus,  obiceiurile  lui  alimentare  au  revenit  imediat  la  normal.După  câteva
săptămâni, a putut chiar să alerge fără să șchiopăteze, așa că ea i-a anulat operația și a rămas
cu tratamentul  naturist.Tocmai a ajuns acasă de la  un control  veterinar astăzi  și  a  aflat  că
tumora lui a DISPARAT COMPLET.Nicio urmă a tumorii nu a rămas în urmă.Veterinarul a fost
cu adevărat șocat când i-a spus cum l-a vindecat.

FYI: Acesta este al treilea câine despre care știu și care a fost salvat de uleiul de canabis.De
asemenea, cunosc o mulțime de oameni care au fost și ei salvați.Dacă încă crezi că cannabisul
nu vindecă cancerul,  atunci nu ai  fost atent.Cunosc adevărul de ani de zile și  nu am găsit
niciodată pe nimeni, animal sau om, pe care uleiul de canabis nu a reușit să-l salveze.” Lara

„Am o vecină care a îndepărtat cu succes tumorile câinelui său în decurs de o lună, dându-i
medicamentul.Continuați și da, doze foarte mici, deoarece Rick a declarat că metabolismul lor
este foarte mare, așa că se îmbunătățesc mult mai repede decât noi.” Stol

„Da, vă va ajuta câinele.Câinele meu a avut crize, dar nu una după ce l-am început să ia ulei!”
Shelagh

„Îl folosim pentru a trata glaucomul îndrăgit al câinilor noștri basset.Are 12 ani, iar presiunea ei
oculară a fost între 60 și 70 și au spus că ar putea fi nevoiți să îndepărteze ochiul dacă ajunge
la 80, așa că am început să folosim uleiul în ultimele luni și ultimul ei test de presiune oculară a
măsurat DOAR 8! !!Aceasta este sub nivelul normal al presiunii oculare, iar medicul oftalmolog
este de acord că este bine documentat în tratarea glaucomului.Îi dăm zilnic doar o cantitate
foarte mică de cap de ac și orice lucru mai mare, ea devine cu adevărat uimită, dar doar are un
somn  bun  și  puteți  vedea  îmbunătățirea  ochilor  când  se  trezește.Uleiul  m-a  ajutat,  de
asemenea, să scap de medicamentele pentru subțierea sângelui pe care le-am urât atât de mult
și, de asemenea, să-l iau zilnic și nu m-am simțit niciodată mai bine și să combin cu o dietă fără
OMG acolo unde este posibil și o alimentație generală bună și ceva exerciții fizice și sunt cu
adevărat o persoană nouă.Puterea acestui Ulei Uimitor și îi mulțumesc lui Rick și tuturor care
promovează această uimitoare plantă de vindecare.” Decan

„Dumnezeu să-i Binecuvânteze pe JB și Rick Simpson pentru loialitatea ta față de oamenii care
au cea mai mare nevoie de tine.O să-mi fac propriile mele când voi putea pentru a-i ajuta pe
oamenii pe care îi cunosc și care au nevoie disperată.Fiica mea a făcut puțin din tăierea pentru
o tumoare la câinele ei.Patru zile de utilizare, ea a spus că părea să cadă.Inca astept rezultatele
finale.DUMNEZEU înaintea unui CHIMIST!” Greg
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„Povestea uimitoare!Fac și iau RSO pentru menținerea sănătății, deoarece familia mea a avut o
mulțime de cancer.Am început să-l dau câinilor mei, deoarece ambii au tumori mici, iar câinele
meu ciobanesc  Shetland  are  Lupus  Discoid,  o  formă de  lupus  canin.E  incredibil!În  câteva
săptămâni,  una dintre tumorile  câinelui  s-a micșorat  cu 70%, iar  celălalt  câine cu lupus se
descurcă  extraordinar!Pentru  prima  dată  în  ultimii  ani  nasul  ei  roșu,  umflat  și  dureros  se
vindecă!Am încercat rețete, steroizi, dietă și nimic nu m-a ajutat.RSO vindecă lupusul câinelui
meu, știu că poate ajuta și oamenii!♥♥♥ „Ashley

„Binecuvântați  pe  oricine  vindecă animalele!!Mi-am vindecat  ambii  câini  de  cancer.Cancerul
uterin pe unul.Pe de altă parte, cancerul de piele.AMBELE sunt complet vindecate.Și vindec și
arsurile masive de gradul 3 de pe brațul stâng cu RSO.Binecuvântați RS și JB!!!!!!” Elf

„Mi-am dus câinele la veterinar pentru că șchiopăta.Doctorul a făcut radiografii și mi le-a arătat
(am văzut masa în umărul lui) și mi-a spus că are vreo două săptămâni.L-au pus pe o mulțime
de medicamente pentru durere și i-a făcut atât de rău și cred că vedea și auzea lucruri.

Oricum,  un  prieten  de-al  meu  face  supă  de  bomboane  cu  ulei  de  THC,  așa  că  am oprit
medicamentele pentru durere și i-am dat 1/4 din suc la fiecare 4 ore și s-a descurcat grozav,
chiar a început să mănânce din nou.Pe scurt, l-au dus înapoi 2 săptămâni mai târziu și au făcut
din nou radiografii și a dispărut doctorul a spus că nu a mai văzut așa ceva până acum...voi
posta poza...ULEIUL CHIAR FUNcționează...NU BULLSH___” Tammy

„Fără tine și cunoștințele tale nu aș fi putut să ajut prietenii și alte persoane care au nevoie
disperată.Este  un  sentiment  atât  de  bun  în  interior  când  vezi  cum i-ai  ajutat.Continuați  să
răspândiți informațiile, o voi face.Ajută chiar și cu artrita câinelui meu.L-am oprit să șchiopăteze
în 2 zile.” cristal

„Am îndepărtat o tumoare canceroasă de pe fața câinelui meu Ellie.Se întâmplă să fie cea mai
bună prietenă a mea.Trei cuvinte pentru a-l descrie pe Rick... lider progresist altruist.”

„După cum știe Rick, am folosit RSO la câinii și caii noștri împreună cu noi înșine.Ni se pare că
animalele sunt mult mai respondente decât oamenii.Atribuim acest lucru nu numai câți receptori
au, ci sunt cu adevărat un pacient nevinovat.” Brewster

„Mi-am  început  câinele  cu  aproximativ  jumătate  din  dimensiunea  unui  bob  de  orez  pe  zi,
noaptea, până s-a obișnuit cu asta.Fiți conștienți că va face câinelui somnoros și îl poate ameți,
dar așa cum a spus JB, ei răspund rapid.Am tratat-o pentru o tumoare direct pe tumoare în sine
și i-am dat-o pe cale orală de 2 ori  pe zi  și  a  funcționat  în mai puțin de o lună,  tumora a
dispărut.Noroc!" Phoenix

„Cea mai bună modalitate este să-l ștergi pe limbă - unii câini le place gustul - îi poate seda și
poate chiar provoca incontinență urinară, așa că nu-ți face griji că sunt bine.Pentru câini o dietă
cu carne crudă și oase este, de asemenea, ideală și va ajuta împotriva cancerului.Găsiți și un
veterinar homeopat.” Whitney

„Amândoi câinii mei primesc ulei zilnic (întreținere).Dacă ar fi periculos pentru câini, atunci cu
siguranță un câine care mănâncă aproximativ 1,5 grame de ulei fără experiență anterioară ar fi
avut și unele efecte secundare grave, altele decât somnul și pipi în pat.Din cei 5 câini pe care i-
am tratat cu ulei, fiecare dintre ei a avut mai multă energie și a răspuns pozitiv la tratament.Au
avut vârsta cuprinsă între 4 luni și 10 ani și tratează orice, de la tăieturi la cancer.Este singurul
medicament pe care câinii mei îl primesc, folosesc un veterinar holistic și ea este în spatele
meu și îi tratează cu el.

Am început  fiecare câine (20 la 80 lbs) cu aproximativ 1/4 bob de orez per doză.La fel  ca
oamenii, toți au toleranțe diferite, dar nu am văzut că este nevoie să încep cu o doză mai mică
decât atât.Cel mai rău se va întâmpla este că se vor droga, dacă par să fie incomozi, doar
întinde-te cu ei, se vor relaxa pentru că tu ești relaxat și se vor duce la culcare.Apoi, când se
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trezesc, vor fi plini de energie, acest lucru a fost în concordanță cu fiecare câine.Dozele pot fi
crescute destul de repede, la fiecare două zile.

Dacă câinilor nu le-a plăcut ceea ce au experimentat din asta, atunci nu ar lua mâncărurile sau
mâncarea pe care le-am pus.Se pare că nu au probleme să mănânce în jurul extractului de
semințe de struguri,  lăsându-l  în bolurile lor,  dar bucata de mâncare cu ulei  pe ea nu este
niciodată lăsată în urmă.” Jay

„Acum câțiva ani am început să văd din ce în ce mai multe referințe la „Uleiul Rick Simpson” și,
fiind un consumator de canabis de multă vreme, eram mai mult decât interesat.În acest timp,
ne-am  pierdut  Golden  Retriever  din  cauza  unui  cancer  născut  din  sânge  numit
Hemangiosarcom pe care se știe că îl suferă Goldens.A ucis-o la 3 săptămâni după diagnosticul
de la medicul nostru veterinar.Un cancer rapid urât în cel mai bun caz.

În acest timp, eu și soția mea am început să facem și să folosim RSO, ca mijloc de a controla
atât scleroza în plăci, cât și afectarea nervului spinal.Unul dintre Golden Retriever al prietenilor
noștris-a  îmbolnăvit  brusc  și  a  fost  diagnosticat  cu  hemangiosarcom  și  i-a  dat  maxim  2
săptămâni de trăit  de către veterinar.M-am consultat cu proprietarii  și am început să dozăm
câinelui, Betty, cu RSO aproximativ o doză de mărimea „bob de orez” pe zi, cu mâncare.

În 3 până la 5 zile, ea nu numai că a fost UP și DESPRE, ci chiar alerga și se juca din nou.Ea
își urmărește stăpânii ei Mountain Bike pe toate traseele locale de pământ toată ziua și pare
mai sănătoasă decât a fost vreodată.La întoarcerea ei la veterinar, la început el a fost confuz
din cauza diagnosticului său anterior și se așteptase să moară rapid, la fel ca toate celelalte
animale pe care le-a diagnosticat corect.Apoi a făcut o întoarcere imediată și a declarat că, în
mod evident, a diagnosticat greșit starea ei, dar când i s-a spus despre tratamentul ei cu RSO,
a căzut ideea și a spus că nu există nicio dovadă medicală a eficacității acestuia.Refuzul lui de
a crede într-un adevărat  „miracol  al  medicinei”  este dovada apartenenței  sale la Societatea
Necredincioșilor [Doctori].

RSO a avut un efect dramatic asupra SMașa cum demonstrează testele continue pe care le fac
pentru a urmări progresul bolilor [jocuri pe computer, același joc, aceeași versiune, an diferit, de
fapt, făcând-o mai rapid și mai precis].Am slăbit și sunt mai sănătos ca niciodată, după ce am
renunțat complet la toate medicamentele pe care le-au luat medicii de 15 ani.Și, poate nu este
un rezultat direct, dar totuși am câștigat putere prin folosirea RSO, DUPĂ 50 DE ANI de fumat
tutun,  am  reușit  în  sfârșit,  acum  60  de  zile,  să-mi  sting  ultima  țigară  și  să  arunc  toate
scrumierele.Sunt FOARTE Mândru de acest fapt și recunoscător pentru puterea pe care mi-a
dat-o  RSO  pentru  a-mi  combate  demonii  zilnici.Lumea,  insa,  pute  mai  mult  acum!!!!!De
asemenea, cei aproximativ 250 de dolari pe lună cheltuiți pe tutun, pot fi acum folosiți pentru
alimente de calitate superioară și un grad mai bun de LIFE.Mulțumesc Rick și JB.Mi-ai schimbat
viața familiei în bine!!!!!Mi-a plăcut cartea ta!!!” marcă

„Pisica mea a primit 1/4 -1/3 bob de orez de 2-3 ori pe zi pentru a-și trata ITU inflamatorie
cronică atunci când mai multe reprize de lichide, antibiotice și medicamente nu au putut, de
asemenea, l-au pus pe o dietă crudă și nu a avut. se repetă.Desigur, pentru cancer ai folosi o
doză mai mare.În general, încerc să găsesc doza care nu pare să-i afecteze drastic prea mult -
nu îi va răni niciodată, dar un proprietar ar observa somnolență, incontinență, eventual un pic de
beție.Bineînțeles, în cancer nu îți pasă - doar creează-le cât de repede poți la doze mai mari
progresiv.

Aceasta este pentru „întreținere” - de exemplu, câinele meu căruia i-a fost îndepărtat un ochi din
cauza glaucomului (și se descurcă MINIMAL) are riscul ca celălalt ochi să ia glaucom, așa că îi
administrez ulei de cel puțin două ori pe zi și am găsit o soluție bună. doză care nu provoacă
incontinență etc.  dar  încă își  ia  ulei.Am pus-o să ia  mai  mult  înaintea ochiului  enuc pentru
durere.Chiar  simt  că  uleiul  a  ajutat-o  mai  mult  decât  medicamentele  convenționale  pentru
durere după operație - în prima zi sau în 2, a luat 1-2 doze de medicamente pentru durere
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prescrise veterinar, apoi am mers doar la RSO, până a doua zi după operație ea deja a vrut să
joace din nou mingea și a fost și este o fată fericită.Chloe chiar îmi va linge RSO-ul de pe deget
- spre deosebire de pisica mea care îl urăște.LAUGH OUT LOUD (…)

Nu găsesc că RSO provoacă anxietate la animale - sensibilitatea la lumină poate fi observată la
doze mai mari.

Am folosit chiar și RSO pe dihorul meu - era foarte bătrân și s-a trezit într-o zi foarte slăbit,
poate a avut un accident vascular cerebral.I-am dat doze mici de RSO de-a lungul zilei pentru
a-l ține să doarmă - în acea seară părea să se trezească - clătinând din cap și purtându-se ca
câinii mei când mănâncă canabis, l-am lăsat să doarmă, gândindu-mă la ce va face corpul lui.
fă măcar că nu are durere sau suferință - am avut o jumătate de idee că se va trezi bine - din
păcate a murit, dar calitatea vieții lui până în acea zi din urmă a fost grozavă, așa că simt că
RSO i-a oferit cea mai bună zi din urmă posibil.Știu că nu avea dureri și a dormit foarte liniștit și
știu că nu a fost prea mult RSO, deoarece i s-a administrat o doză dimineața și după-amiaza
devreme, apoi nimic și l-am verificat foarte târziu în acea seară, doar dormea - se putea trezi,
dar voia doar să doarmă.” Whitney

-- Cea mai bună calitate a vieții până la sfârșit, asta contează foarte mult și atunci când uleiul
este implicat.Mulțumesc, JB

„Sunt sigur că ai răspuns la această întrebare înainte.Care este doza recomandată pentru un
câine Mastiff Englez care cântărește aproximativ 135 de kilograme?Are o creștere foarte mare
în zona inghinală.Arată ca un al treilea sac cu minge să fiu sincer.Are aproximativ 12 ani și mi-ar
plăcea să văd dacă tratamentul cu RSO va face față acestei creșteri.Mulțumiri!"

-- Janette, practic este întotdeauna la fel, începi cu doze mici (o jumătate de bob de orez sau
mai puțin, 1-2-5 mg) de trei ori pe zi, vezi cum răspunde pacientul și apoi mărești doza la fiecare
patru zile sau de fiecare dată când îi dați uleiul câinelui/pacientului.Apoi le ții pe un gram pe zi
până se vindecă 100% și apoi te asiguri că continuă să mănânce doze de întreținere.JB

„Ieri,  Chloe,  femela mea de 8 ani,  Heeler fox terrier,  a fost  diagnosticată cu glaucom la un
ochi.Presiunea era foarte mare în ochiul ei și s-ar putea să fie oarbă în el în permanență.Am
făcut tratament de urgență cu lichide IV și manitol și ea ia câteva medicamente.Presiunea a
scăzut puțin, dar nu foarte mult, iar ea nu se bucură de adaptarea la viață pe jumătate oarbă
acum.Vreau să o  tratez  cu RSO,  deoarece a  fost  incredibil  pentru  prietenul  meu și  pentru
propria mea durere și cred cu adevărat în ulei și în poveștile pe care le spun oamenii aici sunt
incredibile.Nu vreau ca Chloe să ajungă să facă glaucom la celălalt ochi și vreau să vindec tot
ce pot în ochiul afectat.Înțeleg că multe animale de companie au fost ajutate de ulei și m-aș
bucura atât  de mult  dacă Chloe și-ar  putea recupera vederea sau chiar  o vedere în ochiul
afectat...Mulțumesc pentru orice ajutor sau sfat!” Whitney

--  Whitney,  pur  și  simplu pune-o pe ulei.Unele uleiuri  sunt  mai  bune pentru glaucom decât
altele.Cel mai simplu mod de a afla cât de eficient ar putea fi este să luați o doză și să-i urmăriți
ochii dimineața.Dacă sunt curate, căutați o altă tulpină sau o combinație de tulpini.Dacă aveți o
mulțime de lucruri de curățat pe ele, cel mai probabil este o tensiune bună pentru scăderea
presiunii intraoculare.Cele mai bune urări, JB

„Mulțumesc JB!Ieri am crezut că facem niște progrese incredibile, ochiul era limpede (am scos
goop din ele toată ziua)  și  pupila  nu era complet  dilatată și,  deși  nu se potrivea cu pupila
celuilalt ochi, am crezut că răspunde la lumină, dar azi dimineață pare din nou înnorat.Poate in
lumina puternica ca ieri va arata mai bine...Cat si cat de des imi recomandati sa ii dozez?Până
acum am făcut o doză foarte mică de bob de mazăre, are doar 30 # și se pare că o afectează,
acești câini i-au plăcut întotdeauna să mănânce tulpini și frunze sau gândaci, să ia fum etc., așa
că pot spune când este afectată de uleiul și se pare că o afectează un pic, la fel ca dacă ar
mânca tulpini, asta nu mă îngrijorează, însă, simt că asta înseamnă că „funcționează”. Whitney
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-- Whitney, i-aș oferi ceva bun de două sau trei ori pe zi.Cu cât intri mai mult în ea și cu atât mai
repede, cu atât mai bine.Chiar dacă trebuie să doarmă o zi sau două, cui îi pasă.O mică comă
indusă de cânepă nu poate strica.JB

"Sună bine!Voi face asta azi.Și ea a fost destul de zonked ieri.Mulțumesc pentru un răspuns
atât de rapid JB!” Whitney

„1/2 lup și jumătate husky al prietenilor mei obișnuia să mănânce haș și când avea o plantă în
ghiveci în sufragerie, câinele o păzește.Au trebuit să-l mituiască cu bunătăți pentru a-l scăpa de
asta.Am impresia că mult mai multe animale sălbatice au mâncat canabis decât credem noi.”
Petru

„Meu boston terrier/pug-ul meu îl fură pe al meu dacă nu îl  ascund!!LOL...  arată ca un cap
bobble când scapă cu asta.” Sarah

„Și groapa mea iubește iarba!Mă tund, ea e chiar acolo cerșind frunzele...” Melody

„Husky-ul meu îmi fură cupcakes cu ulei cu orice șansă are...Sunt destul de sigur că știe ce
efectare si pe ea...Poate pentru că i-am dat toate rezervele mele pe care să le mestece când
era cățeluș.” Brian

„Animalele știu de ce au nevoie și vor folosi ceea ce au nevoie – inteligent!” Sheri

„Începe în doze mici, totuși, prea mult și obțin controlul muscular slăbit și slăbit.” Zac

„Câinele meu a mâncat ieri o parte dintr-o plantă pentru că știa că i-ar ajuta stomacul după ce a
intrat în grăsime rămasă de pui și a mâncat o grămadă din ea, ea s-a plimbat mult și mai târziu
a vomitat  și  apoi s-a odihnit  confortabil.Ghici  ce a fost  în vomita ei  --  frunze de oală.Câine
inteligent.” Donna

„Gândește-te  că  a  fost  în  anii  70,  FDA a  raportat  prima  dată  că  canabisul  ucide  celulele
canceroase...Tot  ce știu  este că cancerul  de stomac al  pisicii  mele  pare  să dispară,  acum
mănâncă bine, se îngrășește și aleargă ca un pisoi nou...” Tony

„Îi  dau pisicii  mele de 19 ani canabis decarboxilizat  măcinat  din decembrie 2011.Era foarte
letargică, caca curgătoare, semne de senilitate felină...o cunoștință care a lucrat la un veterinar
mi-a sugerat să-i dau 1/4 aspirină, 1/4 t metamucil...am făcut asta câteva zile, apoi am decis să
încerc canabisul...Presară o cantitate mică în mâncarea ei umedă la fiecare două zile...ea este
încă cu noi!!!” Lori

„Da, mi-am vindecat pisica de cancer în iunie, când medicul veterinar a spus să-l  oprim.I-a
hrănit doar cu Ulei și în 10 zile tumora fatală a dispărut!Veterinarul a spus că a fost un miracol!”
Charlie

„Am avut o clientă care a tratat tumora pisicii ei și s-a întâmplat același lucru – pur și simplu a
ieșit imediat, lăsând în urmă altceva decât piele nouă și strălucitoare.” Sita

„Hrănești cu ulei o pisică, în același mod în care un om ar...>MĂNCA-L!Mi-am vindecat pisica
de  14  ani  de  o  tumoare  în  gură,  hrănindu-i  cu  ulei  de  canabis  timp  de  o  săptămână  și
jumătate...apoi PUC!...>PLUCRU!Veterinarul meu a spus: „Miracolele se întâmplă”.

--  Avea dreptate,  Charlie,  miracolele  se  întâmplă  neașteptat  de des în  prezența  uleiului.Vă
mulțumesc și cele mai bune urări ție și pisicii tale.JB

„Laboratorul meu de 12 ani a avut aceeași problemă cu creșterea nodulilor și artrită, ea a luat
uleiul Simpson de peste 6 luni și a slăbit aproape 20 de kilograme (era supraponderală) și se
simte mult mai bine și se descurcă mult mai ușor.Tumorile ei au dispărut și ele!Nu sunt sigur cât
ia acum, dar are mai mult de 3 boabe de orez.” Andrea
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„JB, i-am făcut mai multe loturi,  deoarece îi  facem un lot nou la fiecare 2 luni,  deoarece ia
1cc/zi.Am folosit 2 tulpini diferite.Ea folosește în prezent același lot care a vindecat cancerul
pisicii mele.” Charlie

„Rick, trebuie să-ți mulțumesc.Iubita mea pisică de 14 ani a fost diagnosticată pe 1 iunie cu
carcinom cu celule scuamoase.L-am vindecat cu RSO intr-o saptamana!Veterinarul spune că
este un miracol.L-am dus înapoi la el pe 8 iunie și m-a întrebat dacă este aceeași pisică, pentru
că tumoarea din gură aproape că i-a dispărut și se aștepta să mă întorc pentru ca el să-l pună
jos.Acum este  aproape  complet  recuperat.Îl  iubesc  foarte  mult  și  a  trebuit  să-ți  mulțumesc
pentru că ai împărtășit cum să faci medicamentul corect, GRATUIT!”

„Pisica mea a fost diagnosticată cu o formă de cancer cu creștere rapidă, agresivă, netratabilă,
inoperabilă, în iunie anul trecut, un carcinom cu celule scuamoase în sept, care este la fel de
urât pe cât pare.I s-a dat maxim 1-3 luni, iar veterinarul meu mi-a sugerat blând „să-l las să
plece acum”.Am plâns, m-am gândit la asta și am decis că nu pot să-l privesc murind.Am intrat
online și am descoperit că există o mulțime de remedii pentru cancer.A început să-i dea o serie
de suplimente etc.Se descurca bine, dar cancerul tot crestea si ii afecta respiratia.Tumoarea a
început în sfârșit să crească pe partea cealaltă a nasului, iar în decembrie începea să coboare
la vale.M-am gândit, ok, acum e timpul.

Apoi am descoperit canabisul și cum poate ucide cancerul.Pe scurt, Ted ia RSO din decembrie
acum.A fost o situație la început să obținem o doză mică corectă, pentru că este o pisică.Și mult
mai mic decât un om.Doarme MULT mai bine, respirația lui este mai bună când doarme, pofta
de mâncare i-a revenit, deși nu la ceea ce era înainte.Aceasta este o călătorie în desfășurare și
nu știu cum se va termina.

Cu toate acestea, tumora pare să se aplatizeze, deși foarte lent.Cred că dacă acesta nu ar fi
fost un cancer atât de urât, probabil că s-ar fi vindecat cu luni în urmă.Veterinarul meu este
încântat  și  impresionat  de felul  în care se descurcă.Așa că o iau zi  de zi  și  sunt  fericit  că
majoritatea acestor zile par să fie zile bune.Data lui maximă de expirare a fost în septembrie
anul trecut, așa că se descurcă bine.” Ana Maria

"Yay!!!!Am și eu o pisicuță cu canabis.Uleiul de canabis de calitate superioară m-a scutit de a
plăti  4800 de dolari  veterinarilor  pentru a măcela...Adică uh...operați  la  urechea pisicii  mele
pentru a elimina o tumoare.Ura pentru pisici și canini de canabis!” LinZy

„Substanța RSO a salvat viața unui câine de 40 lb -- un ulei extras cu etil, de altfel identic cu
RSO, folosit pentru a salva câinele meu care băuse „antigelul vecinului”.Veterinarul a spus la
telefon că a terminat, prea târziu și că probabil că nu va supraviețui celor 40 de minute cu
mașina pentru a fi eutanasiată și am fost sfătuit să o fac confortabil.

Tovarășul meu loial spuma la gură, avea convulsii frecvente, era foarte supraîncălzit și gâtul atât
de umflat încât abia putea respira, scăpandu-și și ieșind din conștiență. Cu siguranță pe moarte,
fără îndoială.Încercând să-i ușuresc trecerea din această lume, am încălzit o jumătate de gram
de ulei într-o linguriță de unt și i-am umplut literalmente în gât, cu degetul meu, împingând o
deschidere în gâtul ei umflat.În zece minute, nu mai facea spumă, febra i se rupsese, respira
normal, toate convulsiile și crizele încetaseră.

Ea a băut apă cu nerăbdare, apoi s-a culcat timp de 12 ore și s-a trezit într-o stare aparent
perfectă, alergând și jucându-se în câteva minute de la trezire.I-am spus veterinarului meu și i-
am cerut să publice evenimentul într-un studiu de caz, iar ea a refuzat, susținând că canabisul
este toxic pentru câini!” Alan

„Am un câine căruia i s-a întâmplat același lucru.Avea o tumoare de mărimea unei mingi de soft
pe piept, cu toată pielea de pe piept inflamată.3 veterinari i-au dat 6 săptămâni dacă las aici să
trăiască în durere.Unul avea rahatul tras în ac gata să o omoare.Am adus-o acasă și la 3 zile
după începerea tratamentului a apărut.Două zile mai târziu, s-a întors la sine și fericită.” Bogat
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„Îl folosim pe chihuahua-ul nostru de 14 ani care are convulsii.Acum câteva luni am crezut că nu
va rezista mult, așa că m-am gândit de ce să nu încerc puțin ulei?Într-o zi a fost ca un câine
complet nou!Mânca mai bine și se simțea plin de frumusețe și își dorea să se joace!Aceste
lucruri chiar funcționează pentru multe lucruri!” Mindy

„Am primit un cățeluș care fusese călcat în picioare de un om foarte mare.Ea este un chihuahua
de jucărie, ea avea o coadă de patru pe patru inci care i-a acoperit toată jumătatea inferioară.S-
a înrăutățit foarte tare și a început să se răcească, așa că am decis că încercând lacrimile nu o
poate răni prea tare.

Când i-am administrat prima doză, abia a putut să-și miște capul.Sunt totuși extrem de fericit să
vă spun că, după o săptămână de lacrimi de trei ori pe zi, ea este o micuță micuță fericită,
sănătoasă și slăbită.Mulțumim lui Rick și JB pentru că ne-au expus adevărului.Eu și soția mea
credem că lacrimile au salvat-o.

Să nu uităm că dozeam un chihuahua de jucărie care avea mai puțin de o liră cu un gram de
RSO, de 3 ori pe zi.Asta înseamnă 3 grame pe zi pentru un cățeluș care cântărea mai puțin de
o liră și era pe ușa morții din cauza călcatului de un băiat care are peste 300 de livre.Dacă
canabisul ar fi într-adevăr toxic, kaimana nu ar fi încă cu noi, alergând nebun și sărind după
fumul de iarbă.” Iosua

„Îl folosesc la câinii mei.Dar destul de puțin decât am folosi pentru noi înșine.Am un copil de 12
anicare a fost lovit și a trebuit să i se scoată șoldul, nu înlocuit...îndepărtat!4 saptamani in...Fără
cicatrice de la operație, umblă, încă șchiopătează, dar merge bine și am folosit uleiul în loc de
medicamente pentru durere... a funcționat grozav!” Dolly

„I-am dat-o fetei noastre de atunci de 13 ani să o ajute cu artrită la picioarele și șoldurile din
spate...surpriză, nu am primit doar un câine elastic, ci și 4 căței.În niciun caz nu ar fi trebuit să
aibă încă un litru și toți sunt sănătoși și se descurcă grozav!Iubește RSO!” Julie

„Câinele meu a avut o problemă cu pielea (o erupție cutanată care l-a făcut să-și smulgă blana)
și o infecție repetată a urechii.Nu am avut RSO, dar i-am dat o tinctură făcută de prietenul
meu.Blana i-a crescut din nou și infecția urechii a dispărut.Dacă tinctura a funcționat atât de
bine, mă gândesc că cu RSO l-aș putea vindeca complet.Așa că aș spune că da, RSO ar lucra
la cancerul unui câine la fel de bine ca și la oameni.Să te binecuvânteze Rick și pe tine, JB.”

-- Mulțumesc, Bette.Gândirea ta este logică și corectă.Animalele au un metabolism mai rapid,
astfel încât uleiul le vindecă mult mai repede decât îi  vindecă pe oameni.Este o plăcere să
vindeci animalele cu ulei, le place să-l ia.JB

„Și îmi iubesc bătăușii.Smokey este încă cu noi pentru cei dintre voi care vă întrebați.Celula de
masă din etapa 4 nu poate opri un agresor.Mai ales când e pe ulei.Pentru viata acum.Mult
respect." Bocaj

„Îl folosesc la câinii mei.Doar puțin mai puțin decât am face noi.Am o fetiță de 12 ani care a fost
lovită și a trebuit să i se scoată șoldul.Nu a fost înlocuit... eliminat!4 saptamani in...Fără cicatrice
de  la  operație,  umblă,  încă  șchiopătează,  dar  merge  bine  și  am  folosit  uleiul  în  loc  de
medicamente pentru durere...A funcționat grozav!(…) Am un Rotty de 9 ani care are viermi
inimii, alergii teribile, energie foarte scăzută și își pierde părul pe coadă.Îl încep astăzi...Tocmai
am salvat un Chihuahua de 10 ani care are 3 tumori și știu că asta o va repara imediat!!!” Dolly

„Câinele nostru a intrat cu o lacrimă uriașă pe nas.Trăim la o fermă, așa că nu știu cum s-a
întâmplat.Bobina curățată și  tăietură umplută cu RSO.S-a dus la  culcare.Rana s-a vindecat
complet.Și da, am băut multă apă.Încă una pentru Rick!!” Albină

„Biscuiți  pentru câini  RSO OIL și  cu unguent  topic  pe rănile canceroase de pe picior,  avea
jumătate  de  dimensiunea  unei  bancnote  de  un  dolar.Începea  să  plângă  ridicându-se  și
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tremuratul ei era rău.Știam că RSO va funcționa...Chiar a doua zi s-a trezit fără să plângă și să
tremură  și  alerga  prin  curte  câteva  zile  mai  târziu  cu  prietenul  ei  mic  Nugget,  terrier  de
șobolan.Asta a fost acum 6 luni.Acum este ca un câine de 6 ani, nu de 12 ani.Aceasta este una
dintre atâtea povești la care am asistat în ultimii 2 ani.

Povestea mea este mult  mai lunga...RSO mi-a salvat viața.Gata cu opiacee.Și foarte puțină
durere de cele mai multe ori.Mulțumesc Rick Simpson...Pacea fie cu tine." Ron

„Am tratat un alt prieten de-al meu, el este un Jack Russell terrier cu o tumoare mare pe spate.
'Dr Jay a spus că a văzut asta de o mie de ori și că nu este bine pentru câinele mascul odată ce
este observat.Ei bine, am început  să-i  dau picături  de RSO și am pus RSO pe tumoră.Am
crezut  că  va pleca  în  câteva zile.Așa cum am mai  văzut  aceeași  tumoare la  câinele  unui
prieten.A trecut câteva zile mai târziu.

Ei  bine,  Nugget  se descurcă grozav,  tumora este plată pe piele și  nu are culoare.Arăta cu
adevărat  negru,  roșu  violet  și  sângera.În  decurs  de  o  zi,  fisura  tumorii  avea  jumătate  din
dimensiunea două zile mai târziu a dispărut complet și sângerarea oprită a fost crostată.Asta a
fost acum două săptămâni.Are 1/2 ga zi și o ia bine.A dormit mult în primele zile, acum vine,
linge și e bine.Fără picioare clătinate, Nugget se descurcă grozav.Cred că am prins Racul la
timp.Tumora se micșorează rapid și este un câine nou.Foarte jucaus din nou.Mulțumesc din nou
Rick S.” Ron

„Cred  că  oamenii  de  masă  au  fost  spălați  pe  creier  și  companiile  farmaceuticemajoritatea
oamenilor  mănâncă din mâinile  lor,  oameni  lacomi.Cel  mai  probabil,  nu vor  folosi  niciodată
canabis în spital sau prin intermediul vreunui doctor de medicină occidentală.Dacă nu poate fi
brevetat,  nu va face bani  pentru companiile  farmaceutice.Din fericire,  locuiesc în California,
unde a fost acceptat și îmbrățișat.

Am făcut primul meu lot de RSO luna trecută.L-am dat ambilor mei câini, deoarece ambii au
tumori mici, precum și câinele meu ciobanesc Shetland are o formă de lupus canin.Nu numai că
una dintre tumori s-a micșorat cu 50% în câteva săptămâni, dar ambele par să aibă mai multă
energie în timpul zilei și dorm foarte bine noaptea.Și chiar se pare că îmi ajută câinele Shetland
cu lupusul ei.Le dau un bob mic de orez RSO folosind un tratament.De asemenea, i-am pus
RSO direct pe nas, deoarece lupusul îl mănâncă.Într-o săptămână, nasul ei arată cel mai bine
în cel puțin 4 ani!

Am făcut recent și o cremă de față cu niște RSO, îmi amintesc că Rick vorbea despre asta în
cartea sa.Imi place!Pielea mea pare să fie mai fină și mai netedă în fiecare zi.Chiar și eu o iau
pe cale orală ca preventiv.

Recent,  mi  s-a excizat  o tumoare benignă cu celule gigantice a tecii  tendonului  din ischio-
jambier.Era de mărimea unei portocale și era înfășurată în jurul sciaticii mele.Doctorul meu a
spus că este o  tumoare foarte rară și  nu știu  sigur  de ce a apărut.Am luat  uleiul  timp de
aproximativ trei săptămâni până la operație.Abia aștept să primesc raportul final de patologie cu
măsurarea tumorii.Chiar cred că s-a micșorat din RSO!

Îți  mulțumesc Rick pentru că ți-ai  dedicat  viața acestei  cauze, știu că împreună putem face
diferența.Oamenii  care  se  „vindecă”  trebuie  să-și  adune  toate  dosarele  medicale  și  să
răspândească vestea.Cred că, dacă există suficiente dovezi cu o documentație bună, am putea
avea șansa de a putea într-o zi să dovedim și să convingem curentul principal de beneficiile
RSO pentru uciderea cancerului.

Inca  o  data  multumesc  Rick.Oamenii  ca  tine  îmi  dau  încredere  în  umanitate.Păstrează-ți
credința și hotărârea și știi că pasiunea ta i-a vindecat pe mulți și a făcut credincioși din mulți
oameni.Sunteți frumoasă." Ashley

„Încă o poveste de adăugat cărții!Castrul meu a alunecat și a căzut (pot să presupun că nu am
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văzut ce s-a întâmplat) și i-a sfâșiat ambii jareți.Un jaret pe un cal nu este cel mai ușor lucru de
înfășurat  și  de  păstrat  curat,  de  fapt,  este  de  fapt  inutil!Puteți  cumpăra  cele  mai  scumpe
împachetări și încă alunecă și se lipesc de rană.Dupa vreo 4 zile in care i-am infasurat jaretii,
am renuntat.Nu a ajutat lucrurile când a trebuit să-i dezlipesc bandajele de pe rănile lui în timp
ce mă înmoaie cu un furtun de apă pentru a le înmoaie.El nu era fericit, nici eu, săracul!!Am
apelat la singurul lucru pe care îl știu pentru a vindeca aproape orice...RSO!Avem un borcan de
RSO „rămășit”  pe  care  îl  folosim local  sau în  țeavă pentru  a  ne  ajuta  să  dormim.Am luat
borcanul acela si m-am indreptat catre jareti!!I-am uns rănile de jaret cu ulei.Le-am înfășurat și
am sperat  la  ce e  mai  bun.A venit  dimineața,  învelișurile  erau pe podeaua tarabelor  (nicio
surpriză) și primul meu gând a fost, ei bine, asta a fost o risipă de RSO!Dar, la o inspecție
ulterioară,  RSO era  încă  lipit  de  răni  de  jaret  și  s-a  întărit  într-o  substanță  asemănătoare
gudronului, creând o barieră pentru muște și pentru sigilarea rănilor.L-am lăsat.Nu am încercat
să împachetez sau altceva.A doua zi... același lucru.

Au trecut cel puțin 4 zile până a trebuit să refac ceva la jareți, pentru că uleiul făcuse un band-
aide atât de grozav!

Astăzi este aproximativ săptămâna a 3-a a rănirii sale, i-am pus hock și mi-a luat o jumătate de
oră să scot vechiul RSO de pe jaret, expunând pielea nou vindecată/debridată de dedesubt.Am
aplicat  din nou RSO și vom vedea ce ne mai iau în 4 zile.Voi  fi  sigur că voi primi imagini
încărcate și distribuite.

Mulțumesc Rick -- Te-ai gândit că atunci când ai făcut primul tău lot RSO, se va revărsa chiar și
în lumea ecvinelor?Tu esti uimitoare!!" Heather

-- Mulțumesc, Heather.Uleiul face minuni pentru cai, la fel cum face minuni pentru toate celelalte
animale.Fiecare proprietar de cai ar trebui să aibă la îndemână o găleată cu ulei pentru caii
lor.Știi cum este cu ei - nu știi niciodată cum te vor surprinde.JB

„Câinele meu a avut cancer osos.Am refuzat toate tratamentele pe care veterinarul mi-a spus
să le fac, chiar și am îndepărtat umărul și piciorul.Mi s-a spus că are 2 săptămâni și i s-au dat o
mulțime de medicamente pentru durere.L-au îmbolnăvit atât de mult și vedea un rahat.

Am sunat un prieten și mi-am făcut ventuze din ulei.I-am dat-o pentru durere și a funcționat
grozav.Nu putea să meargă înainte.

Ei bine, o lună mai târziu, doctorul nu-i venea să creadă că era încă aici și i-a făcut mai multe
radiografii și CANCERUL A DISPARAT...Dacă doriți, voi lua radiografiile înainte și după și le voi
posta pentru dvs.Este adevărată cânepa ucide cancerul...” Tammy

„JB, anul trecut mi s-a spus că calul meu mai are 3 luni de trăit, canabisul a ținut-o în viață, dar
i-am hrănit doar frunzele deoarece sunt pui pentru a face RSO.Aveam de gând să o fac, apoi
Jeannie Herer, care este prietena mea din clasa a 8-a, m-a făcut să promit că NU o voi face
până nu va fi  cineva aici  cu mine, deoarece sunt  un pustnic și  îmi place așa.Oricum, doar
frunzele au făcut ca toate tumorile, cu excepția uneia, să dispară și nu ai ști niciodată că are
melanom.Trebuia să moară în iulie 2011.Este sănătoasă și fericită, dar se enervează dacă nu
am  oală  cu  care  să  o  hrănesc  în  fiecare  dimineață.Mulțumesc  Domnului.  Cunosc  niște
îngrijitoare din zona mea care donează produse pentru ea!Mă voi lăuda puțin și voi spune că
Jack Herer mi-a mulțumit în ultima sa carte revizuită pentru că sunt un luptător pentru libertate,
am țipat despre binele canabisului de peste 40 de ani acum!Vom câștiga lupta, cred că poate fi
la vedere!Sper speranță!” Ioana

-- Frumos, JoAnn.Nu o enerva și fă RSO pentru ea, nu este atât de dificil sau periculos pe cât
pare și  poți  încerca să o faci  cu o uncie sau două și  să-ți  construiești  încrederea în acest
fel.Cele mai bune urări, JB

„Același rezultat pentru pisica mea!!!Dar mi s-a îndepărtat totuși tumora chirurgical.Asta a fost

- 180 -



acum 3-4 ani.Nicio reapariție a vreunei tumori!Are 16 anialziua viitoare luna viitoare!Știam că
este mai mult de a „curbi” decât de petrecere!” Ryan

„Am vindecat un cancer la ochiul pisicii mele de 16 ani.” Dan

Q.Dragi prieteni, sper că acest lucru vă va găsi bine.Îi dau RSO câinelui meu de 8 ani și 40 lb
pentru tumorile care cresc pe partea dreaptă a corpului lui.Astăzi este prima lui zi de tratament
și este knock-out și doarme.I-am dat cam cât un bob de orez.Este prea mult?Cât timp și cât de
des ați recomanda să-i dau uleiul?Eu sunt pe ulei.Pe măsură ce trece timpul, mă obișnuiesc din
ce în ce mai mult cu „înaltul”. Trebuie să mă operez luna viitoare și plănuiesc să folosesc RSO
pentru durere și recuperare.Dacă o pot lucra, voi fi pe el pentru tot restul vieții.Binecuvântări și
Multe Mulțumiri

A.Katherine, aș amâna operația dacă este posibil până când mănânci 180 g de ulei la un gram
pe zi (sau mai mult) în trei doze.Dați câinelui jumătate din asta dacă credeți că nu se simte
confortabil cu ceea ce a primit acum.Somnul face parte din procesul de vindecare, nu este nimic
de îngrijorat și este un semn că uleiul este sedativ, ceea ce îți dorești.Cu cât mai puternic și mai
sedativ, cu atât mai bine.Cele mai bune urări, JB

„Bună Jindrich!V-am vorbit pe 9 iulie despre șobolanul de companie al fiului meu (1,5 ani) care
avea o tumoare proeminentă care creștea în spatele piciorului drept din față (aproximativ 1 inch
în diametru).Am început să-i dau RSO de 3 ori pe zi și 1 săptămână mai târziu tumora abia era
vizibilă.2 săptămâni mai târziu a dispărut!Am continuat să-i dau o doză de 3 ori pe zi și sora ei
primește și o doză de întreținere.Amândoi sunt foarte fericiți și, în numele lor și al familiei mele,
aș dori să-i mulțumesc enorm lui Rick și dumneavoastră pentru că ați oferit cele mai importante
informații care există!Canabisul vindecă cancerul!”

„Îți trimit actualizarea despre câinele meu diagnosticat cu cancer osos.De 1 iunie au trecut șapte
luni, ultimele radiografii nu arată nicio răspândire la plămâni.Au găsit o ruptură intactă lângă
locul tumorii din picior, nu știu ce să facă din asta.În mod normal, acești câini care au o pauză,
trebuie  să-i  dați  jos.Ei  au ajuns  la  concluzia  că  perfuziile  lunare  ale  medicamentului  numit
Zometa îl păstrează intact, așa că o vor continua în studiu, în timp ce ea va primi perfuzii lunare
cu Zometa.Dar No Cancer Spread și nu pot ridica tumora care a fost acolo acum 7 luni.Am
crezut că ai vrea să știi.Acest cancer agresiv ia în mod normal viața câinelui în 4-6 luni de la
diagnostic.Iată-o, 7 luni, NU cancerul s-a răspândit.O fractură intactă, dar încă mergi ca și cum
nimic nu este în neregulă.” Linda

„După  9  săptămâni  cancerele  de  piele  ale  câinelui  meu  au  dispărut  COMPLET!!Doza  de
întreținere acum pentru tot restul vieții.Ceea ce simt că va fi acum nu numai mai confortabil
pentru el, ci și o viață mai lungă.Binecuvântări RS & JB!!>;-)” Verde

„Câinele meu s-a descurcat bine la început cu o dimensiune de cap de ac pentru a începe, apoi
a crescut până când a luat 1-2 bucăți de orez.Ea are 80 de livre.Din păcate, uleiul pe care îl pot
obține  nu  este  un  procent  suficient  de  mare  (82%)  așa  că,  deși  i-a  îmbunătățit  pofta  de
mâncare, i-a ajutat artrita, i-a îmbunătățit blana și pielea, nu i-a ajutat nasul mucos, care este
probabil cancer nazal.Dacă cineva de aici este în WA și are un ulei de peste 90%, voi dona cu
plăcere pentru el.” Supravieţuire

-- Încercați să aplicați uleiul local și pe nas, și poate încercați să-i scoateți puțin pe nas folosind
un Q-tip sau ceva asemănător, dacă nu vă mușcă pentru asta.De asemenea, puteți încerca să
puneți uleiul într-un cuptor setat la 130°Celsius pentru aproximativ o oră și să încercați să îl
faceți mai concentrat/puternic în acest fel.Sau ai răbdare și dă-i uleiului mai mult timp.” JB

„Câinele meu mai avea 3 săptămâni de trăit.Tumori cu celule în masă pe tot corpul lui de pit bull
de rasă...După 3 săptămâni, tumorile se micșorează pe ISO/RSO.Jur.S-a făcut pipi de câteva
ori și s-a comportat beat, dar știam că era în bine.El este încă pe el.Chiar și atunci când vor
dispărea, tot îl voi face să-i fac medicamentul.Vă iubesc, JB și Rick.” Bocaj
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„Îi dau fiului meu de 14 ani Pit uleiul de 4 săptămâni acum pentru cancer.Uneori devine un pic
„tâmpită” și se bea când îi dau prea mult, dar când efectele dispar, doarme ca un pui.Ea a
refuzat să ia medicamente veterinare, așa că am luat niște ulei în schimb.Sunt încă devreme,
dar îi înregistrez progresul.I-a trebuit aproximativ o săptămână să se obișnuiască cu uleiul și să-
și dezvolte din nou pofta de mâncare.Sunt geloasă, pentru că în acest stadiu ne putem permite
doar uleiul pentru ea.Iubește poveștile frumoase ale tuturor!” Janine

„Câinele tău a avut efecte secundare?Vreau și câinele meu pe el.El este un beagle.” Marie

„Fără efecte secundare.Ea a făcut, așa cum fac câinii când mestecă iarbă sau ceva care să
ajute la voma, să se curețe.Nimeni (inclusiv animalele de companie) nu se auto-medica cu
nimic care dă efecte secundare negative.Pur și simplu nu suntem făcuți să funcționăm așa.”
Tielman

„Am salvat viața câinelui meu de o boală autoimună asupra căreia steroizii au încetat să mai
acționeze.Fără efecte secundare!” Ioan

„Am văzut la prima mână efectele unui câine care ia RSO...În primele zile, Ruby (un câine de 12
ani)  era încă bolnav și  tremura puțin,  simptome îngrijorătoare dacă sunteți  sceptic  la  acest
subiect, dar vă pot asigura că după o lună de tratament și câinele sară plin de viață alergând în
sus pe scări sărind pe pat și scaune pline de energie tot timpul din nou foarte jucăușe.Ochii
erau lăcrimi  și  aveau o acoperire cenușie acum au revenit  complet  la  normal.Ruby avea o
creștere destul de mare pe interiorul piciorului, care era acolo de ani de zile și acum, după ce a
mâncat ulei, aproape că a căzut!!!Datorită lui Rick Simpson xxx binecuvântează acest ulei, chiar
funcționează, de ce NU există mărturii care să spună că nu...?” Brett

„Astăzi este ziua a 3-a pentru un tratament pe câinele meu cu RSO (Ulei Rick Simpson), care
este un concentrat de canabis pentru tratamentul medicamentos pentru multe boli grave.Are 13
ani și aproximativ 7cu luni în urmă, ea a primit ceva care i-a cauzat o mucioasă extremă, mucus
major și în unele zile era letargică.Am căutat online, a spus „tuse de canise sau răceală canină”,
așa că am luat niște antibiotice aici și am început-o să urmeze un curs.Nu ne-a ajutat deloc, așa
că am dus-o la veterinar.

Desigur, au vrut să facă analize de sânge, radiografii și depistare a mucusului.Aproximativ 500
în facturi veterinare, am refuzat, așa că i-am început să ia un antibiotic larg care, de asemenea,
nu l-a atins într-o lună.A luat-o înapoi și a luat încă două antibiotice mai puternice, a luat-o o
lună religios.Nici nu l-am atins!

Atunci veterinarul a încercat un medicament fungicid...INCA NU S-A ATINS DE BOALA EI!!Este
greu de determinat  ce  este  justificat  să  cheltuiești  pentru  un câine  de  13  ani...Așa că am
întrerupt toate medicamentele în urmă cu aproximativ o lună pentru a-i lăsa corpul să-și revină
și am început-o pe RSO acum doar 3 zile, un total de 6 doze și este un câine cu totul nou!

Fără muci, fără tuse, are mâncăruri și, în general, am văzut o îmbunătățire REMARCABILĂ.De
necrezut într-adevăr.Din experiența mea personală, pot atesta că acesta este un medicament
suprarealist minunat.Mulțumesc din suflet!” Supravieţuire

„Pugilistul  meu  mă  caută  să  prind  fumul.A fost  surprinsă  stând  deasupra  tămâiei  noastre
încercând să prindă și ea zumzetul...ea învață că nu tot fumul este prietenos.Sper că câinele
tău va experimenta uleiul în curând!!” August

„Am un Newfie auriu de 13 ani de 14 ani (50% golden retriever 50% new foundland) și obișnuia
să plângă atât de rău pentru că o durea șoldurile atât de mult pentru că, evident, avea artrită
(câine vechi + podele din lemn de esență tare) și tatăl și fratele au refuzat s-o ducă la veterinar,
așa că în schimb i-am cumpărat câinelui meu o geantă de 40 de dolari și când începea să se
doare, o fumeam puțin și se comporta ca un cățeluș.Fără scâncete, scâncete, nu avea nicio
problemă să se plimbe sau să facă lucruri și dormea liniștită.
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Și ea a avut o tumoare și în acest timp.În cele din urmă, l-am convins pe tatăl meu să o ducă la
veterinar (am spus că dacă trebuie să fie pusă jos, o vom face, dar vreau o părere la VETS
înainte  de  a  stabili  o  programare)  ajungem  acolo  și  ea  îmi  examinează  câinele.La  finalul
întâlnirii a spus că este cel mai sănătos câine pe care l-a văzut vreodată la vârsta ei!

Ea are artrită MINORĂ și a spus că habar nu are cum nu a fost mult mai rău și tumoarea ei era
de dimensiunea unei mingi de baseball?Da, acum era de mărimea unui gumball!Ea a spus că
medicamentul pentru artrită pe care i se punea ar trebui să ajute să-și păstreze conținutul, era
de 150 de dolari pentru o rețetă de 30 de zile și a făcut un rahat.Chiar m-am oprit să o fumez ca
să văd dacă a meritat medicamentele.Nu.S-a luptat să le ia, a făcut-o să fie constipată și o
durea tot timpul!

Cu iarba, venea direct la mine, stau acolo și știa ce primește și îi plăcea!A ajutat-o să dispară
tumora, s-a asigurat că artrita ei este aproape ceva până la punctul în care abia trebuie să o
fumez, pentru că nu o deranjează nici măcar jumătate din cantitatea pe care o făcea înainte să
o  fumez.Marijuana  este  o  plantă  miracolă  și  a  făcut  ca  câinii  mei  viața  mai  lungă  și  mai
sănătoasă!Aș face orice pentru fetița mea!Ea este mândria și bucuria mea!” Bethany

„Câinele meu este un ciobănesc belgian de 13 ani.Acum câțiva ani i-a apărut un mic nod pe
partea lui.A început brusc să crească într-un ritm alarmant în urmă cu câteva luni.Din pacate a
fost diagnosticat cu cancer...și nu doar un singur bulgăre.La examinare a avut multe.A avut si
alte probleme...În principal artrită și disfazie de șold.Operația nu era o opțiune, deoarece era
îndoielnic că va supraviețui anestezicului.Nu puteam suporta să-l privesc suferind...abia putea
merge și încetase să mănânce.Am decis să încerc să-i dau ulei de canabis ca ultimă încercare
de a-l ajuta.Eu și partenerul meu Pat i-am dat o cantitate mică (de mărimea unui bob de orez)
pe o prăjitură.Chiar l-a afectat...era nesigur în picioare și dormea ore întregi.

Am ajustat  doza în următoarele zile și  am observat  că apetitul  i  s-a îmbunătățit  imediat.De
asemenea, a început să se miște mult mai ușor și atitudinea lui era mult mai strălucitoare.Pe
măsură  ce  au  trecut  zilele,  am crescut  încet  doza  lui.Au  trecut  3  saptamani  si  cu  greu  il
recunosc ca fiind acelasi caine.El este fericit!Dă din coadă, jucăuș, mănâncă și, cel mai bine,
tumora  este  jumătate  din  dimensiunea  cât  era  înainte  să  începem  uleiul!!!!Îi  voi  continua
tratamentul (avem norocul să ne putem furniza propriul ulei) și vă țin la curent.Mă aștept să văd
aceste tumori dispărând complet!!!!!!!!” Josie

„Mi-am început micul meu pomeranian să folosească ulei pentru că are o trahee prăbușită și
insuficiență cardiacă congenitală.Nu a mai luat medicamentele obișnuite din vară și nu a tușit
deloc  deloc  pentru  prima  dată  după  vară  (tușia  constant  și  s-a  îmbogățit  chiar  și  cu
medicamentele date de medic).Are mai multă energie și se descurcă mai bine decât făcea când
lua medicamente.” Karen

„Câinele meu are, de asemenea, bulgări și i-am dat ulei, dar cred că un pic prea mult era foarte
tremurător,  somnoros, arăta de parcă ar fi  fost beat,  este un Rottweiler  de 135 lbs, așa că
trebuie să modific cantitatea pe care i-o dau. .Dar cred că îl va ajuta.” Petru

Q.Bună, mă întreb dacă RSO de actualitate ar fi potrivit pentru o broască care tocmai avea unul
dintre picioarele din spate rupte și acum proaspăt amputat?Poate că o mică tamponare pe osul
expus  l-ar  ajuta  pe  băiatul  ăsta?Sau poate  prea puternic  pentru  o  creatură  atât  de  mică?
Mulțumesc și Dumnezeu să binecuvânteze că ai transmis mesajul!

A.Deși trebuie să recunosc că nu am tratat niciodată o broască cu ulei, felul în care o privesc
este cu cât  mai  mult  ulei  și  cu cât  mai  repede,  cu  atât  mai  bine.Aș pune și  eu câteva în
mâncarea ei.Cel mai rău scenariu este că săraca broască va fi lovită cu pietre.Mare lucru.Cele
mai bune urări, JB

„Am avut un prieten al cărui câine avea glaucom și a făcut „un experiment”, el i-a dat câinelui
său canabis timp de o săptămână și i-a verificat presiunea oculară... veterinarul a spus că nu a
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văzut niciodată o scădere atât de rapidă a presiunii... apoi a făcut-o. Nu i-am dat nimic timp de o
săptămână și am luat-o... veterinarul apoi l-a întrebat despre ce făcea pentru că presiunea era
atât  de  mare  încât  i-a  afectat  de  fapt  vederea...când  i-a  răspuns  veterinarului  referitor  la
„experimentul” său, medicul veterinar l-a încurajat să continue cu tratamentele cu canabis!!!!!”
Garrett

„I-am dat  canabis  bătrânului  meu câine de multe ori.A ajutat  enorm la durere  și  i-a  ușurat
ultimele zile.În ziua în care am pus-o jos, i-am dat friptură, las-o să iasă să se bucure de soare
cu câteva delicii pentru câini cu dantelă de canabis.S-a bucurat de ultima dată cu mine și a fost
în pace când a venit momentul.” Samantha

„Eu și animalele mele ne-am luptat cu niște insecte necunoscute, răni îngrozitoare, canabis în
ajutor.Deși animalele mele sunt lapidate ca o statuie de stâncă, ele sunt din ce în ce mai bune
ca și  mine.Orice  ar  fi  acest  lucru este oribil,  veterinarii  sau medicii  nu au reușit  să-și  dea
seama.” -- Este mai bine să fii ucis cu pietre ca o statuie de stâncă decât rece și mort.Asta e tot
ce știu, JoAnn.lol, JB

„Nu  le-am  acordat  niciodată  prea  multă  atenție  uleiurilor.Apoi  am  încercat  o  tinctură...
nenorocitul de moli...Îi dau câinelui meu, are ca 12 ani și o ajută cu adevărat, mănâncă, se
joacă și este ca vechiul ei.Am încercat glucozamină, dar nici nu-i atinge durerea...Nu m-am
gândit niciodată să i-o dau câinelui meu până când am văzut că alții de aici au făcut-o... dar da,
uleiul este al naibii de bun... mulțumesc tuturor dacă câinele meu vă poate mulțumi, sunt sigur
că va... pace... .” Kary

„Am vindecat dihorul nostru de cancerul pancreatic creat de insulinomul.Începe-te, „familia ta cu
blană”  are nevoie de tine.Iată-o pe Flower  în timpul  tratamentului  ei,  ea este cam cu ochii
încrucișați aici și gata pentru un somn odihnitor...!” Hempy

„Unul dintre cei doi câini ai mei nu mai are epilepsie din cauza uleiului de canabis.” Charles

„Am un Rottweiler și mi s-a spus de Crăciun că are cancer la stomac și nu a fost nimicar putea
face și el are maxim 2 luni de trăit.Așa că l-am încercat cu ulei pe care l-am făcut singur.L-am
scanat acum 2 săptămâni.Cancerul a dispărut tot.” Ian

„Îl dau laboratorului meu de 13 ani.Apoi urmărește o minge ca și cum ar fi fost 2.” Stephanie

„Mi-am vindecat melanomul pitbullului”. Brandon

„Tocmai mi-am luat Rottweilerul de la veterinar după a doua intervenție chirurgicală pentru a
„face restul cancerului pe care nu l-am putut obține prima dată”. Îi dau RSO de o lună, precum
și  frec  balsam  de  canabis  pe  locul  inciziei.Ghici  ce?Chirurgul  a  văzut  „NICIUN  CANCER
VIZIBIL”.Va trebui  să  aștept  rezultatele  de laborator  pentru  a fi  sigur,  dar  aș spune că am
propriul meu miracol de 100 de lire.” Joni

„Pisica vărului meu avea forma de pisică Parkinson.Buruiana a fost cam singurul lucru care l-a
liniștit și i-a oprit spasmele și i-a extins și i-a îmbunătățit cu siguranță viața.Departe de a fi cauza
morții sau de a fi toxic pentru el!De altfel, vărul meu îl folosea la acea vreme pentru a-și ține
epilepsia în frâu!Medicamente eficiente atât pentru oameni, cât și pentru animale!” Enñio

„Începeți cu o cantitate foarte mică de brânză sau carne, indiferent pe care o vor mânca!Rotitul
meu are 100 de livre și o jumătate de bob de orez este suficient!Un bob întreg de orez îl lasă să
saliva timp de 4-6 ore.” Greg

„Câinele meu a mâncat prajituri spațiale în valoare de o lună, fără efecte negative, în afară de
un somn foarte lung.” Ned

"Atât de adevărat.Unul dintre cei dragi membri ai familiei noastre cu patru picioare a avut o
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tumoare de piele timp de cinci ani buni chiar sub cot.Care a crescut în fiecare an.Când a împlinit
11 ani. bătrână a început să dea semne de diplacie de șold.În loc să o umplem cu medicamente
pentru durere care i-ar putea distruge ficatul și rinichii.Am început să stropim muguri de re-vape
în mâncarea ei sau ca deliciu.Îi plăcea savoarea florilor ușor prăjite.Apoi a început să fie mai
activă.După câțiva ani în care a tratat-o  religios cu canabis re-vapat, tumora ei de pe cot a
început să scadă până la doar o piele lăsată.Ea a trăit până la 14 ani.Nu a omis niciodată să ne
privească  cu ochi  iubitori.Până când  nu mai  putea  fi  un  câine care  putea  să alerge  și  să
sară.Așa că am luat cea mai dificilă decizie de a pune capăt suferinței ei printr-un veterinar de
familie amabil și iubitor cu care lucrăm de peste un deceniu.Cu câteva zile înainte de Crăciun,
veterinarul și soția lui au venit la noi acasă în drum spre casă pentru a ne ajuta în tranziția
ei.*lacrimi*  Per  total,  canabisul  este un leac pentru multe suferințe.Ea a îmbătrânit  până la
bătrânețe  din  cauza  dragostei  noastre  și  a  iubirii  noastre  pentru  un  adevărat  sacrament...
CANNABIS.

„Da, știu asta, câinele meu a murit la sfârșitul lunii aprilie, iar ultimul lucru pe care l-am făcut
împreună l-am fumat iarbă cu el și, în cele din urmă, a avut dureri.S-a dus să doarmă liniștit.”
Morganna

"Bine  de stiut.Crezi  că  ar  funcționa  și  pentru  animalele  de  companie  umane,  pe  coloană?
Brenda

„Ai un animal de companie uman?” Colin

„De unde pot lua unul dintre aceste animale de companie umane?Sună intrigant.Vreau să-l
antrenez pe al meu să facă grădinărit.Sunt suficient de deștepți ca să facă asta, crezi? Sasha

„Da, funcționează și la animalele de companie umane.Mulțumesc pentru asta - m-a făcut să
râd.” JB

„Am  folosit  muguri  de  ghiveci  (cantități  mici)  pe  iepurele  meu  cu  o  creștere  peste  un
ochi.Creșterea a dispărut și ea și-a păstrat vederea.Doar o lună de tratament și a fost totul clar.
(supravegheat de un veterinar).Acum am un danez grozav care are probleme cu creierul  și
convulsii.Fum pentru lupusul meu (fără scripturi dr, doar marijuana și Dr. știe) și marele danez
doarme pe canapea lângă mine.Cu medicamentele ei pentru convulsii și ea fiind în casa mea
(am adoptat-o acum 6 săptămâni) lângă mine când o fac, nu a avut convulsii în 5 săptămâni și
jumătate și se îngrașă, merge mai bine și doar mai liniștit.  .Am adăugat și ulei de cocos, 2
linguri pe zi, la rutina ei și arată progrese excepționale în mobilitate și boală.” Misty

„Pugilistul meu de 9 ani avea o tumoare pe spate de mărimea unei bille de „trăgător”... nu chiar
atât de mare ca o minge de ping-pong.Am început-o pe RSO oral 3xzi.Ea a tolerat bine doza și,
în cele din urmă, tumora a ieșit din piele lăsând practic o gaură.Un regim continuat de RSO și
antibiotice până când s-a închis complet.Este la fel de bună, fără nicio tumoare și fără efecte
secundare.Cu toate acestea, Dobermanul meu nu tolerează foarte bine RSO și trebuie să ia
doze substanțial mai mici.Dar și el s-a vindecat de asta.” Karen

„Obișnuiam să-mi medicam bătrânul câine suflându-i fum în ureche.I-a plăcut și s-a comportat
mai degrabă ca un cățeluș decât ca un câine de 21 de ani (ani umani) cu șolduri rele și artrită.”
Gina

„Uleiul de cânepă mi-a salvat câinele ciobănesc german când a fost diagnosticată cu cancer de
splină, acum are 9 ani, în remisie și se descurcă bine.” Paul

„Bărbatul meu de 6 ani a dezvoltat artrită severă.A fost nevoie de 3 săptămâni pentru a-l avea
din  nou  în  funcțiune.Le  dau  celor  3  câini  ai  mei  o  doză  preventivă  de  două  ori  pe
săptămână...Nu am niciodata facturi veterinare...Îi văd la apogeu în fiecare zi...Uleiul de canabis
este o parte necesară a dietei noastre în ceea ce mă privește...Sunt uluit de acea planta...tot

- 185 -



timpul...” Sparky

Concluzie 

«Jindrich Bayer: NU POȚI CONDUCE O ECONOMIE RAȚIONAL FĂRĂ CÂNEPĂ.

Rick Simpson: Așa este!

JB:Pur și simplu nu se poate face.

Un exemplu simplu... Dacă rămânem la medicină.Republica Cehă cheltuiește aproximativ un
miliard de dolari doar pentru diabetici.Sunt 800.000 dintre ei!

[Acum JB, adresându-se lui JAKA — muzician, activist canabis, DIABETIC — care stă în stânga
lui Rick și a lui...]

Știți singur ce face uleiul pentru diabet.DACA AI PUTEA MANCA 4 GRAME PE ZI NU AI AVETI
DELOC NEVOIE DE INSULINA.

Și cheltuim un miliard de dolari în fiecare an...iar banii pleacă din Cehia și pleacă undeva...Și nu
se mai întoarce niciodată!

[Chicotește neîncrezător...]

Și  asta  este  doar  diabet!Apoi,  adăugați  combustibil,  așa  cum  a  spus  Rick...  Ok  [vă
dau...poate...],  nu toate mașinile, nu totul... Dar dacă 50%... Dacă [doar] toate tractoarele ar
funcționa cu acel [COMBUSTIBIL DE CÂNEPĂ]... De ce nu?

Apoi, prețul alimentelor scade, logic...Pentru că atunci când nu trebuie să plătești 1, 2, 3 euro
pentru un litru de benzină pentru a alimenta un camion/tractor... Atunci, logic, mâncarea poate fi
mai  ieftină.
Și oamenii nu au bani...

Statul ar trebui să se asigure că oamenii mănâncă și supraviețuiesc.Nu că s-ar stinge...

RS:Și  nu  numai  atât,  dar  fermierii  au  dreptul  să  cultive  această  cultură  pentru  a  ajuta  la
susținerea existenței lor.De-a lungul istoriei, a fost un fapt cunoscut că această plantă a fost
folosită ca hrană minunată pentru animale, după ce acestea scot uleiul din semințe de cânepă
din semințe,  aceste turte de semințe sunt  hrănite animalelor.Este una dintre cele mai bune
hrană pentru animale de pe planetă!Deci, acest lucru nu le-ar oferi doar medicamente pentru a-
și trata animalele, ci le-ar oferi și o sursă de hrană pentru animalele lor.

Și așa cum a spus Jindrich...Pentru orice țară, să încerce să conducă o economie fără utilizarea
cânepei... Sau ca orice fermier să încerce efectiv să practice acea profesie și să nu i se permită
să cultive cânepă,ar fi doar un exercițiu de inutilitate'!Fermierii au nevoie de dreptul de a cultiva
această plantă.Și fiecare ar trebui să aibă același drept de a-și asigura propriile cerințe.Cu toții
trebuie să avem această libertate...

JB:Ai prefera să mănânci carne de la animalele care au fost hrănite cu alimente nesănătoase și
care au fost injectate cu antibiotice, sau ai prefera să mănânci carne de la animalele care au
fost hrănite cu cânepă și care nu ar avea nevoie deloc de antibiotice?

Ai prefera să mănânci pui care este hrănit cu semințe de cânepă și care este sănătos - nu
suferă de toate acele condiții proaste - sau ai prefera să mănânci produsul industrial?Ai prefera
să mănânci crap sau [adică] pește – care va fi bogat în Omega-3, 6, 9 pentru că se va hrăni din
sămânța de cânepă – sau ai prefera să mănânci pește care se hrănește cu frunze măcinate sau
animale  moarte?E  la  fel  de  simplu...  ECONOMIE...  Plătești  prea  mult  și  banii  pleacă  din

- 186 -



țară.Vrei banii aici.ȘI CE E MAI BUN - CÂND NU TREBUIE ȘI CHElTUIEȚI BANII...[atunci] NU
TREBUIE  SĂ  FĂGĂȚI  BANII…”  (dinManifestul  Cannabisuluifilm  documentar,disponibil  pe
Youtube)

„Permiteți-mi  să rezumam cea mai  mare parte a ceea ce se întâmplă în jurul  uleiului  Rick
Simpson.Instrucțiunile le spun oamenilor la A, B, C și D.Oamenii le citesc și întreabă - dacă nu
fac A, vor mai funcționa B, C și D?Dacă nu fac B, vor mai funcționa A, C și D?Dacă nu fac C,
vor funcționa A, B și D?Ce se întâmplă dacă nu fac D, vor mai funcționa A, B și C?Și dacă fac A,
B, C și D diferit, va produce în continuare lucrul real?

Răspunsul general este: nu, nu va fi.Dacă doriți să produceți RSO, urmați instrucțiunileîn Cure
for Cancer: Rick Simpson Protocole-book la scrisoare.Dacă doriți să produceți altceva, atunci
urmați alte instrucțiuni.Dar vă rugăm să nu ne faceți responsabili atunci când produceți un alt tip
de ulei și tratamentul eșuează și se termină cu moartea inutilă a unui pacient.

Dacă faci A, B, C și D, uleiul va funcționa cel mai bine posibil,  de aceea instrucțiunile sunt
acolo.Dacă nu, s-ar putea să nu funcționeze.E la fel de simplu, nu-i așa?Ce ați dori personal să
primiți dacă ați avea nevoie de medicament?Ceva care s-a dovedit a funcționa atât de bine, sau
altceva care are calități medicale necunoscute, doar pentru ca cel care a făcut uleiul să-și poată
dovedi sau infirma ipoteza sau „metoda”?” JB
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